
TV YANSIMALARI

Yayın Tarihi Medya Adı Döküman Başlığı Program Adı

1.03.2024 A HABER
KONUK: GÜNGÖR YAVUZASLAN, BEYKOZ ÜNİ. PROF. DR. 

BURAK KÜNTAY, DOÇ. DR. ALİ FUAT GÖKÇE
A HABER GECE

1.03.2024 BLOOMBERG HT KONUK: BEYKOZ ÜNİ. DOÇ. DR. CANER ÖZDURAK 60 DAKİKA

3.03.2024 A HABER DÜNYANIN EN GİZEMLİ AİLESİ: ROTHSCHILD GECE AJANSI

2.03.2024 A HABER
KONUK: PROF.DR. BURAK KÜNTAY, FERHAT MURAT, DR. ERAY 

GÜÇLÜER
SATIR ARASI

3.03.2024 A HABER
KONUK: BEYKOZ ÜNİ. PROF. DR. BURAK KÜNTAY, FERHAT 

MURAT, ALTINBAŞ ÜNİ. DR. ERAY GÜÇLÜER
SATIR ARASI

4.03.2024 SZC KONUK: PROF. DR. EVREN BOLGÜN ÖNCESİ SONRASI

5.03.2024 NTV
KONUK: BEYKOZ ÜNİ.  AHMET KASIM HAN, OKAN 

MÜDERRİSOĞLU
SİYASİ İŞLER

5.03.2024 CNN TÜRK KONUK: PROF. DR. BURAK KÜNTAY, İDRİS ARIKAN GÜNLÜK

5.03.2024 A PARA KONUK: PROF. DR. BURAK KÜNTAY ANA HABER

6.03.2024 NTV KONUKLAR: AHMET KASIM HAN, OKAN MÜDERRİSOĞLU SİYASİ İŞLER

6.03.2024 NTV KONUK: OKAN MÜDERRİSOĞLU AHMET KASIM HAN SİYASİ İŞLER

6.03.2024 HABER GLOBAL KONUK: PROF. DR BURAK KÜNTAY, DR. ÇAĞLAR ÖZER GÜNÜN NABZI

6.03.2024 NTV KONUKLAR: OKAN MÜDERRİSOĞLU, AHMET KASIM HAN SİYASİ İŞLER

6.03.2024 HABER GLOBAL CUMHURBAŞKANI RECEP TAYYİP ERDOĞAN KONUŞUYOR CANLI YAYIN

8.03.2024 EKOTÜRK KONUK: DOÇ. DR. CANER ÖZDURAK PARATONER

9.03.2024 NTV KONUK: PROF. DR. BURAK KÜNTAY HABERLER

10.03.2024 A PARA
KONUKLAR: PROF. DR. EBRU ŞALCIOĞLU, KLİNİK PSK. ZEYNEP 

SELVİLİ
İNSAN HALİ

12.03.2024 NTV
KONUKLAR: OKAN MÜDERRİSOĞLU, AHMET KASIM HAN, 

BURHANETTİN DURAN
SİYASİ İŞLER

12.03.2024 CNN TÜRK KONUK: PROF. DR. BURAK KÜNTAY GÜNLÜK

13.03.2024 NTV
KONUKLAR: OKAN MÜDERRİSOĞLU, AHMET KASIM HAN, 

BURHANETTİN DURAN
SİYASİ İŞLER

13.03.2024 BLOOMBERG HT KONUK: PROF. DR. BURAK KÜNTAY 60 DAKİKA

13.03.2024 NTV
KONUKLAR: AHMET KASIM HAN, OKAN MÜDERRİSOĞLU, 

BURHANETTİN DURAN
SİYASİ İŞLER

13.03.2024 NTV
KONUK: OKAN MÜDERRİSOĞLU BURHANETTİN DURAN AHMET 

KASIM HAN
SİYASİ İŞLER

14.03.2024 BLOOMBERG HT KONUK: DOÇ. DR. CANER ÖZDURAK AKILLI PARA

14.03.2024 BLOOMBERG HT KONUK: SEMİH SERCAN ERKUL AKILLI PARA

16.03.2024 A PARA KONUK: PROF. DR. EBRU ŞALCIOĞLU, ZEYNEP SELVİLİ İNSAN HALİ

16.03.2024 A HABER
KONUK: HİLMİ DAŞDEMİR, PROF.DR. BURAK KÜNTAY, MAHMUT 

ÖVÜR, YUSUF ALABARDA
SATIR ARASI

19.03.2024 NTV
KONUK: PROF.DR. AYLİN ÜNVE NOİ, HAKAN AKBAŞ, PROF.DR. 

BURAK KÜNTAY
PASAPORT

19.03.2024 KANAL D YÖNETİCİNİZ RUH SAĞLIĞINDA EŞİNİZ KADAR ETKİLİ ANA HABER

19.03.2024 NTV
KONUKLAR: AHMET KASIM HAN, BURHANETTİN DURAN, OKAN 

MÜDERRİSOĞLU
SİYASİ İŞLER

19.03.2024 CNN TÜRK KONUK: PROF. DR. BURAK KÜNTAY GÜNLÜK

19.03.2024 BLOOMBERG HT KONUK: DOÇ. DR. CANER ÖZDURAK 60 DAKİKA

20.03.2024 NTV
KONUKLAR: OKAN MÜDERRİSOĞLU, AHMET KASIM HAN, 

BURHANETTİN DURAN
SİYASİ İŞLER

20.03.2024 NTV
KONUK: OKAN MÜDERRİSOĞLU AHMET KASIM HAN 

BURHANETTİN DURAN
SİYASİ İŞLER

20.03.2024 NTV
KONUK: BURHANETTİN DURAN, OKAN MÜDERRİSOĞLU, 

AHMET KASIM HAN
SİYASİ İŞLER

22.03.2024 ÜLKE TV HAVADA, KARADA, DENİZDE... HABER SERVİSİ

22.03.2024 HABER GLOBAL
KONUK: ALTINAŞ ÜNİ. ÖĞR ÜYE DR. ERAY GÜÇLÜER, BEYKOZ 

ÜNİ PROF.DR. BURAK KÜNTAY
GÜNÜN NABZI

22.03.2024 HABER GLOBAL VAPURDA İLK YARDIM EĞİTİMİ ANA HABER

23.03.2024 HABER GLOBAL İLK YARDIM VAPURDA HABER

23.03.2024 NTV PASAPORT PASAPORT

23.03.2024 A HABER

KONUKLAR: HİLMİ DAŞDEMİR, MAHMUT ÖVÜR, YUSUF 

ALABARDA, PROF. DR. BURAK KÜNTAY, AK PARTİ ŞANLIURFA 

MV. BEKİR BOZDAĞ

SATIR ARASI

24.03.2024 A HABER
KONUKLAR: HİLMİ DAŞDEMİR, MAHMUT ÖVÜR, YUSUF 

ALABARDA, PROF. DR. BURAK KÜNTAY
SATIR ARASI

24.03.2024 NTV PASAPORT PASAPORT

25.03.2024 HABER GLOBAL İLK YARDIM VAPURDA TÜRKİYEDE SABAH

25.03.2024 CNN TÜRK KONUK: BURAK KÜNTAY GÜN ORTASI

26.03.2024 NTV
KONUKLAR: OKAN MÜDERRİSOĞLU, AHMET KASIM HAN, 

BURHANETTİN DURAN
SİYASİ İŞLER

26.03.2024 A PARA
KONUK: BEYKOZ ÜNİ. PROF.DR. BURAK KÜNTAY, EMEKLİ 

TUĞGENERAL PROF.DR. ESAT ARSLAN
EKONOMİ MASASI

27.03.2024 NTV
KONUKLAR: OKAN MÜDERRİSOĞLU, AHMET KASIM HAN, 

BURHANETTİN DURAN
SİYASİ İŞLER

27.03.2024 NTV
KONUKLAR: OKAN MÜDERRİSOĞLU, AHMET KASIM HAN, 

BURHANETTİN DURAN
SİYASİ İŞLER

27.03.2024 KIBRIS GENÇ TV KONUK: AHMET SAVAŞAN ALTERNATİF GÜNDEM

26.03.2024 A PARA
KONUKLAR: PROF. DR. BURAK KÜNTAY, PROF. DR. ESAT 

ARSLAN
EKONOMİ MASASI

27.03.2024 NTV
KONUK: AHMET KASIM HAN OKAN MÜDERRİSOĞLU 

BURHANETTİN DURAN
SİYASİ İŞLER

29.03.2024 BLOOMBERG HT KONUK: DOÇ. DR. CANER ÖZDURAK SEANS NOTLARI

31.03.2024 STAR TV SEÇİM ÖZEL SEÇİM ÖZEL

31.03.2024 A HABER
KONUKLAR: YUSUF ALABARDA, PROF. DR. BURAK KÜNTAY, 

MAHMUT ÖVÜR
SATIR ARASI

31.03.2024 NTV SEÇİM ÖZEL SEÇİM ÖZEL

30.03.2024 A HABER
KONUK: PROF.DR. BURAK KÜNTAY, MAHMUT ÖVÜR, YUSUF 

ALABARDA
SATIR ARASI

31.03.2024 A HABER 1980'LERİN SEÇİM ATMOSFERİ NASILDI AJANS HAFTA SONU

BASIN YANSIMALARI (ULUSAL)

Yayın Tarihi Medya Adı Döküman Başlığı Sayfa Adet Medya Tiraj
1.03.2024 DÜNYA İLK MAKALEM "HAYAT YOLU" DÜNYA'DA YAYIMLANDI 1 27000

5.03.2024 BİRGÜN EKONOMİ DEĞİL YANGIN BÜYÜDÜ 2 5340

1.03.2024 GIDA TÜRK
"TOPRAĞA BAKIŞ AÇIMIZ DEĞİŞMELİ, GIDA İSRAFI ÇÖZÜMLERİ 

BİLİMSEL VE SİSTEMATİK OLMALI"
1 3000

1.03.2024 DORA PLUS
SELİN BOZKURT SUNSET'TE VERDİĞİ DAVET İLE YENİ YAŞINI 

KUTLADI
1 2500

11.03.2024 MİLLİYET HAKİKAT SONRASI ÇIKIŞ YOLU SANATTA 1 121754

19.03.2024 NASIL BİR EKONOMİ AHMET KASIM HAN 2 42297

1.03.2024 MOON LIFE SELİN BOZKURT SUNSET'TE YENİ YAŞINI KUTLADI 2 4500
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BASIN YANSIMALARI (YEREL-BÖLGESEL)

Yayın Tarihi Medya Adı Döküman Başlığı StxCm Sayfa Adet Medya Tiraj Erişim
1.03.2024 SEKTÖREL TANITIM DEPOLAMA ÇÖZÜMLERİÖZEL TASARIM DEPO EKİPMANLARIYLA  MOBİLYA SEKTÖRÜNE  HİZMET VERİYOR2182,42 4 5000 20000

4.03.2024 KIBRIS YENİ BAKIŞ ÇOCUKLUK ÇAĞI TRAVMALARI 226,33 1 950 2850

1.02.2024 GIDA2000 GIDA BANKACILIĞI ZİRVESİ'NDE GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAF KONUŞULDU336,31 2 10000 40000

15.03.2024 HABER GÜNEŞ "UBP SİYASET AKADEMİSİ" ÇALIŞMALARINA BAŞLIYOR 433,59 3 1500 4500

16.03.2024 BALIKESİR DEMOKRAT "MADDE BAĞIMLILIĞI" SEMİNERİ SANATSEVERLERLE BULUŞTU 32,29 1 1000 3000

19.03.2024 İSTİKLAL BEYKOZ'DA KENT TARIMI ATAKTA! 78,87 1 11321 33963

19.03.2024 YENİ ÇAĞRI BEYKOZ KENT TARIMINDA ATAĞA GEÇTİ 184,36 1 5418 16254

19.03.2024 TÜNAYDIN BEYKOZ KENT TARIMININ MERKEZİ 131,99 2 4650 13950

1.03.2024 UTA LOJİSTİK DEMİRYOLU SEKTÖRÜNDE KADIN ; ÇEŞİTLİLİK VE KAPSAYICILIĞIN ÖNEMİ545,6 1 10000 40000

1.03.2024 CALL CENTER LIFE BANKA VE SİGORTA İLETİŞİM MERKEZLERİNDE SON GELİŞMELER  KONFERANSI2728,02 5 5000 20000

26.03.2024 HABER GÜNEŞ SİYASET AKADEMİSİ 217,49 1 1500 4500

27.03.2024 EGE TELGRAF YAŞARLI YELKENCİLER KUPAYLA DÖNDÜ... 35,8 1 3116 9348

1.04.2024 KLASS MAGAZİN DEEPFRESH REKLAM YÜZÜ PINAR ALTUĞ ATACAN OLDU 211,95 1 10000 40000

29.03.2024 OKSİJEN YEREL SEÇİMİ İZLEME REHBERİ 432,69 1 50000 150000

31.03.2024 İSTANBUL YEREL SEÇİM HEYECANI NTV- STAR ORTAK YAYININDA YAŞANACAK58,97 1 5356 16068

PORTAL YANSIMALARI

Yayın Tarihi Medya Adı Döküman Başlığı Link

1.03.2024 DUNYA.COM İLK MAKALEM “HAYAT YOLU” DÜNYA’DA YAYIMLANDI

https://www.dunya.com/gund

em/ilk-makalem-hayat-yolu-

dunyada-yayimlandi-haberi-

719111

1.03.2024 ITVHABER.COM
GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ 

ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ

https://www.itvhaber.com/gid

a-guvenligi-ve-israfina-

yonelik-gida-bankaciligi-

zirvesi-gerceklestirildi.html

1.03.2024 EKOVITRIN.COM
TARKAN DENİZ BARKODES BİLİŞİM VE TEKNOLOJİ'DE İŞ 

GELİŞTİRME DİREKTÖRÜ GÖREVİNİ ÜSTLENDİ

https://www.ekovitrin.com/tar

kan-deniz-barkodes-bilisim-

ve-teknolojide-is-gelistirme-

direktoru-gorevini-ustlendi

3.03.2024 DIRILISPOSTASI.COM
PROF. DR. BURAK KÜNTAY: TRUMP İLE GAZZE’DE DAHA BETER 

OLAYLAR YAŞANIRDI

https://www.dirilispostasi.com

/prof-dr-burak-kuntay-trump-

ile-gazzede-daha-beter-

olaylar-yasanirdi

5.03.2024 MIMARIZM.COM DE FAKTO

http://www.mimarizm.com/etki

nlikler/sergiler/de-

fakto_136699

5.03.2024 BIRGUN.NET GIDA FİYATLARINDA ARTIŞ HIZ KESMİYOR

https://www.birgun.net/haber/

gida-fiyatlarinda-artis-hiz-

kesmiyor-511563

5.03.2024 AYDINPOST.COM GIDA FİYATLARINDA ARTIŞ HIZ KESMİYOR

https://www.aydinpost.com/gi

da-fiyatlarinda-artis-hiz-

kesmiyor

6.03.2024 ILKSESGAZETESI.COM
ROL ALDIĞI DİZİLERLE ADINDAN SÖZ ETTİREN ÜNLÜ OYUNCU 

YAĞMUR ÜN KİMDİR?

https://www.ilksesgazetesi.co

m/magazin/rol-aldigi-dizilerle-

adindan-soz-ettiren-unlu-

oyuncu-yagmur-un-kimdir-

249645

6.03.2024 TGRTHABER.COM.TR

OYUN GELİŞTİRME VE PROGRAMLAMA BÖLÜMÜ HANGİ 

ÜNİVERSİTELERDE VAR? TÜRKİYE'DE OYUN 

TASARLAMA/GELİŞTİRME EĞİTİMİ

https://www.tgrthaber.com.tr/t

eknoloji/oyun-gelistirme-ve-

programlama-bolumu-hangi-

universitelerde-var-turkiyede-

oyun-2936538

8.03.2024 LOJIYOL.COM UND BAŞKAN ADAYI SOYLU'DAN ŞEFFAFLIK TAAHHÜDÜ

http://www.lojiyol.com/und-

baskan-adayi-soyludan-

seffaflik-taahhudu

8.03.2024 YESILLOJISTIKCILER.COM
“UND’NİN KURUMSAL YAPISINI DAHA DA GÜÇLENDİRECEĞİZ, 

YÜZDE 100 ŞEFFAFLIK VAAT EDİYORUZ”

https://www.yesillojistikciler.c

om/lojistik/undnin-kurumsal-

yapisini-daha-da-

guclendirecegiz-yuzde-100-

seffaflik-vaat-ediyoru/21627

8.03.2024 HABERLER.COM
ADİL KIRGÖZ KİMDİR? CHP İZMİR DİKİLİ BELEDİYE BAŞKAN 

ADAYI ADİL KIRGÖZ KAÇ YAŞINDA, NERELİ?

https://www.haberler.com/ha

berler/adil-kirgoz-kimdir-chp-

izmir-dikili-belediye-

16925188-haberi/

8.03.2024 TRANSMEDYA.COM NAGİHAN SOYLU: YÜZDE YÜZ ŞEFFAFLIĞI TAAHHÜT EDİYORUZ

https://www.transmedya.com/

nagihan-soylu-yuzde-yuz-

seffafligi-taahhut-ediyoruz

11.03.2024 ZIRVEDEHABER.COM
TUSGİD’DEN ÖNEMLİ BULUŞMA: İŞ İNSANLARI VE 

AKADEMİSYENLER TUNCELİ İÇİN KOLLARI SIVADI

https://www.zirvedehaber.co

m/2024/03/11/tusgidden-

onemli-bulusma-is-insanlari-

ve-akademisyenler-tunceli-

icin-kollari-sivadi/

11.03.2024 BAYRAKHABER.COM
TUSGİD’DEN ÖNEMLİ BULUŞMA: İŞ İNSANLARI VE 

AKADEMİSYENLER TUNCELİ İÇİN KOLLARI SIVADI

https://www.bayrakhaber.com

/2024/03/11/tusgidden-

onemli-bulusma-is-insanlari-

ve-akademisyenler-tunceli-

icin-kollari-sivadi/

11.03.2024 INDYTURK.COM
PROFESÖR KÜNTAY: BİDEN'IN NETANYAHU ELEŞTİRİSİ 

MÜSLÜMAN SEÇMENLERE YÖNELİK

https://www.indyturk.com/nod

e/706651/r%C3%B6portaj/pr

ofes%C3%B6r-

k%C3%BCntay-

biden%C4%B1n-netanyahu-

ele%C5%9Ftirisi-

m%C3%BCsl%C3%BCman-

se%C3%A7menlere-

y%C3%B6nelik

11.03.2024 BURSAANT.COM
TUSGİD’DEN ÖNEMLİ BULUŞMA: İŞ İNSANLARI VE 

AKADEMİSYENLER TUNCELİ İÇİN KOLLARI SIVADI

https://www.bursaant.com/tus

gidden-onemli-bulusma-is-

insanlari-ve-akademisyenler-

tunceli-icin-kollari-sivadi/
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12.03.2024 SONDAKIKA.COM
TUNCELİ SANAYİCİ VE GİRİŞİMCİLERİ DERNEĞİ (TUSGİD) 

TÜRKİYE'NİN SİYASAL VE SOSYAL YAŞAMINI ELE ALDI

https://www.sondakika.com/y

erel/haber-tusgid-turkiye-nin-

siyasal-ve-sosyal-yasamini-

ele--16939204/

14.03.2024 KIBRISPOSTASI.COM “UBP SİYASET AKADEMİSİ” ÇALIŞMALARINA BAŞLIYOR

https://www.kibrispostasi.com

/c35-

KIBRIS_HABERLERI/n51131

2-ubp-siyaset-akademisi-

calismalarina-basliyor

14.03.2024 KIBRISNEHABER.COM “UBP SİYASET AKADEMİSİ” ÇALIŞMALARINA BAŞLIYOR

https://kibrisnehaber.com/ubp-

siyaset-akademisi-

calismalarina-basliyor/

17.03.2024 BANKAVITRINI.COM
KREDİ KART KISITLAMALARINA VATANDAŞ DA FİRMALAR DA 

TEPKİLİ

https://bankavitrini.com/kredi-

kart-kisitlamalarina-vatandas-

da-firmalar-da-tepkili/

17.03.2024 BEYKOZSES.COM BEYKOZ’DA KENT TARIMI ATAĞA GEÇTİ!…

http://www.beykozses.com/b

eykozda-kent-tarimi-ataga-

gecti.html

17.03.2024 OGRETMENLERSITESI.COM
16. CAMPUS CUP YELKENLİ YARIŞLARI, MARMARİS'TE 

TAMAMLANDI

https://www.ogretmenlersitesi

.com/16-campus-cup-yelkenli-

yarislari-marmariste-

tamamlandi

17.03.2024 24SAATGAZETESI.COM
16. CAMPUS CUP YELKENLİ YARIŞLARI, MARMARİS'TE 

TAMAMLANDI

https://www.24saatgazetesi.c

om/16-campus-cup-yelkenli-

yarislari-marmariste-

tamamlandi

17.03.2024 DOKUZ8HABER.NET 16. CAMPUS CUP YELKENLİ YARIŞLARI SONA ERDİ

https://www.dokuz8haber.net/

16-campus-cup-yelkenli-

yarislari-sona-erdi

17.03.2024 CANLIGASTE.COM
16. CAMPUS CUP YELKENLİ YARIŞLARI, MARMARİS'TE 

TAMAMLANDI

https://www.canligaste.com/1

6-campus-cup-yelkenli-

yarislari-marmaris-te-

tamamlandi/474557/

17.03.2024 ENSONDAKIKA.COM.TR
16. CAMPUS CUP YELKENLİ YARIŞLARI, MARMARİS'TE 

TAMAMLANDI

https://www.ensondakika.co

m.tr/16-campus-cup-yelkenli-

yarislari-marmaris-te-

tamamlandi/265629/

17.03.2024 HABERLER.COM
MARMARİS ULUSLARARASI YAT KULÜBÜ'NDE YELKENLİ 

YARIŞLARI SONA ERDİ

https://www.haberler.com/sp

or/marmaris-uluslararasi-yat-

kulubu-nde-yelkenli-yarislari-

sona-erdi-16954646-haberi/

17.03.2024 SONDAKIKA.COM
MARMARİS ULUSLARARASI YAT KULÜBÜ'NDE DÜZENLENEN 

CAMPUS CUP YELKENLİ YARIŞLARI SONA ERDİ

https://www.sondakika.com/s

por/haber-marmaris-

uluslararasi-yat-kulubu-nde-

duzenlenen-ca-16954648/

17.03.2024 SPORX.COM 16. CAMPUS CUP YELKENLİ YARIŞLARI TAMAMLANDI

https://www.sporx.com/16-

campus-cup-yelkenli-yarislari-

tamamlandi-

SXHBQ1061822SXQ

18.03.2024 SIGORTAGUNDEM.COM “VATANDAŞIN TEK ÇARESİ ELİNDEN ALINIYOR”

https://sigortagundem.com/v

atandasin-tek-caresi-elinden-

aliniyor/

18.03.2024 KISADALGA.NET VATANDAŞ VE ŞİRKETLERDE KREDİ KARTI KORKUSU

https://kisadalga.net/haber/de

tay/vatandas-ve-sirketlerde-

kredi-karti-korkusu_95788

18.03.2024 BEYKOZOLAY.COM BEYKOZ’DA KENT TARIMI ATAĞA GEÇTİ

https://www.beykozolay.com/

2024/03/18/beykozda-kent-

tarimi-ataga-gecti/

18.03.2024 PSMMAG.COM “VATANDAŞIN TEK ÇARESİ ELİNDEN ALINIYOR”

https://www.psmmag.com/vat

andasin-tek-caresi-elinden-

aliniyor/

18.03.2024 EKONOMIMANSET.COM “VATANDAŞIN TEK ÇARESİ ELİNDEN ALINIYOR”

https://ekonomimanset.com/v

atandasin-tek-caresi-elinden-

aliniyor/

18.03.2024 EKONOMIM.COM
TÖK BAŞKANI ENGİN'DEN KREDİ KARTI YORUMU: VATANDAŞIN 

TEK ÇARESİ ELİNDEN ALINIYOR

https://www.ekonomim.com/g

undem/tok-baskani-engin-

vatandasin-tek-caresi-elinden-

aliniyor-bu-artik-zulme-

donustu-haberi-734566

18.03.2024 DOSTBEYKOZ.COM BEYKOZ'DA KAYITLI ÇİFTÇİ SAYISI 5 KAT ARTARAK 607 OLDU

https://dostbeykoz.com/beyk

oz-da-kayitli-ciftci-sayisi-5-kat-

artarak-607-

19.03.2024 EKONOMIM.COM AHMET KASIM HAN

https://www.ekonomim.com/k

ose-yazisi/dunya-donuyor-

sen-ne-dersen-de/734702

21.03.2024 ALEMIHABER.COM
DİKİLİ BELEDİYESİ HANGİ PARTİDE? DİKİLİ BELEDİYE BAŞKANI 

KİMDİR? DİKİLİ BELEDİYE BAŞKAN ADAYLARI

https://www.alemihaber.com/

gundem/dikili-belediyesi-

hangi-partide-dikili-belediye-

baskani-kimdir-dikili-belediye-

baskan-adaylari-4796931
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23.03.2024 UMURHABER.COM

ULUSLARARASI İLİŞKİLER UZMANI AHMET KASIM HAN 

DEĞERLENDİRDİ: NETANYAHU’NUN SİYASİ KARİYERİ SONA 

ERDİ!

https://www.umurhaber.com/

uluslararasi-iliskiler-uzmani-

ahmet-kasim-han-

degerlendirdi-netanyahunun-

siyasi-kariyeri-sona-

erdi/14300/

25.03.2024 SHIFTDELETE.NET
BİLGİSAYAR MÜHENDİSLİĞİ SIRALAMALARI KAÇ? İŞTE YÖK 

SIRALAMALARI

https://shiftdelete.net/bilgisay

ar-muhendisligi-siralama-kac

25.03.2024 IDRAK34.COM
BİLGİSAYAR MÜHENDİSLİĞİ SIRALAMALARI KAÇ? İŞTE YÖK 

SIRALAMALARI

https://www.idrak34.com/hab

er/bilgisayar-muhendisligi-

siralamalari-kac-iste-yok-

siralamalari-297611.html

28.03.2024 DHA.COM.TR
"BEYKOZ ÜNİVERSİTESİ'NİN STAJ YAPAN ÖĞRENCİLERİNDEN 

YÜZDE 55'İ İŞLETMELERDEN İŞ TEKLİFİ ALDI"

https://www.dha.com.tr/egitim

/beykoz-universitesinin-staj-

yapan-ogrencilerinden-yuzde-

55i-isletmelerden-is-teklifi-aldi-

2412307

28.03.2024 SACITASLAN.COM
BEYKOZ ÜNİVERSİTESİ'NİN STAJ YAPAN ÖĞRENCİLERİNDEN 

YÜZDE 55'İ İŞLETMELERDEN İŞ TEKLİFİ ALDI

https://www.sacitaslan.com/o

ku-haberi-579153

28.03.2024 TGRTHABER.COM.TR
ADİL KIRGÖZ KİMDİR, NERELİ? CHP İZMİR DİKİLİ BELEDİYE 

BAŞKAN ADAYI ADİL KIRGÖZ HAYATI VE BİYOGRAFİSİ

https://www.tgrthaber.com.tr/

biyografi/adil-kirgoz-kimdir-

nereli-chp-izmir-dikili-belediye-

baskan-adayi-adil-kirgoz-

hayati-ve-biyografisi-

2941162

28.03.2024 TURKIYEGAZETESI.COM.TR
ADİL KIRGÖZ HAYATI VE BİYOGRAFİSİ! CHP DİKİLİ BELEDİYE 

BAŞKAN ADAYI ADİL KIRGÖZ KİMDİR, NERELİ?

https://www.turkiyegazetesi.c

om.tr/biyografi/adil-kirgoz-

hayati-ve-biyografisi-chp-dikili-

belediye-baskan-adayi-adil-

kirgoz-kimdir-nereli-1031061

29.03.2024 GAZETEOKSIJEN.COM YEREL SEÇİMİ İZLEME REHBERİ

https://gazeteoksijen.com/sec

im-2024/yerel-secimi-izleme-

rehberi-206892

29.03.2024 CUMHURIYET.COM.TR
CUMHURİYET GÜNDEME GETİRDİ DÜZENLEME YAPILDI! 1 

NİSAN’DA SINAV KOYAN ÜNİVERSİTELER MAZERET SINAVI AÇTI

https://www.cumhuriyet.com.t

r/siyaset/cumhuriyet-

gundeme-getirdi-duzenleme-

yapildi-1-nisanda-sinav-

koyan-

2191271?utm_campaign=Cu

mhuriyet&utm_medium=Slide

rHaber&utm_source=Anasay

fa

29.03.2024 EGEPOSTASI.COM
1 NİSAN’DA SINAV KOYAN ÜNİVERSİTELER MAZERET SINAVI 

AÇTI

https://www.egepostasi.com/

haber/1-Nisanda-sinav-koyan-

universiteler-mazeret-sinavi-

acti/329388

30.03.2024 BEYKOZGUNCEL.COM BEYKOZ ÜNİVERSİTESİ MEZUNLARI TERCİH EDİLİYOR

https://beykozguncel.com/be

ykoz-universitesi-mezunlari-

tercih-ediliyor

30.03.2024 HURRIYET.COM.TR
DİKİLİ BELEDİYESİ HANGİ PARTİDE? DİKİLİ BELEDİYE BAŞKANI 

KİMDİR? 2019 DİKİLİ YEREL SEÇİM SONUÇLARI...

https://www.hurriyet.com.tr/bil

gi/dikili-belediyesi-hangi-

partide-dikili-belediye-baskani-

kimdir-2019-dikili-yerel-secim-

sonuclari-42359335

31.03.2024 EGETELGRAF.COM
CHP İZMİR DİKİLİ BELEDİYE BAŞKAN ADAYI ADİL KIRGÖZ 

KİMDİR, KAÇ YAŞINDA, NERELİ?

https://www.egetelgraf.com/c

hp-izmir-dikili-belediye-

baskan-adayi-adil-kirgoz-

kimdir-kac-yasinda-nereli
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KUZEY EKSPRES Yayın Tarihi : 25.02.2024

GÜNLÜK YEREL GAZETE Sayfa : 4
TRABZON Medya Tiraj : 1400
SİYASİ StxCm : 364,36

1/1



AYRINTILI HABER Yayın Tarihi : 24.02.2024

GÜNLÜK YEREL GAZETE Sayfa : 5
İSTANBUL Medya Tiraj : 4500
SİYASİ StxCm : 169,9

1/1



NASIL BİR EKONOMİ Yayın Tarihi : 23.02.2024

HAFTADA 6 GÜN ULUS... Sayfa : 1
İSTANBUL Medya Tiraj : 42297
EKONOMİ StxCm : 153,62

1/2



NASIL BİR EKONOMİ Yayın Tarihi : 23.02.2024

HAFTADA 6 GÜN ULUS... Sayfa : 18
İSTANBUL Medya Tiraj : 42297
EKONOMİ StxCm : 153,62

2/2



GÜNBOYU Yayın Tarihi : 20.02.2024

GÜNLÜK YEREL GAZETE Sayfa : 12
İSTANBUL Medya Tiraj : 10323
SİYASİ StxCm : 105,67

1/1



KIR'ATIM Yayın Tarihi : 19.02.2024

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 5
MARDİN Medya Tiraj : 450
SİYASİ StxCm : 60,94

1/1



GAZİANTEP
İLKHABER

Yayın Tarihi : 17.02.2024

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
GAZİANTEP Medya Tiraj : 2000
SİYASİ StxCm : 114,02

1/2



GAZİANTEP
İLKHABER

Yayın Tarihi : 17.02.2024

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 2
GAZİANTEP Medya Tiraj : 2000
SİYASİ StxCm : 114,02

2/2



VİZYON HAVADİS Yayın Tarihi : 17.02.2024

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 7
KİLİS Medya Tiraj : 550
SİYASİ StxCm : 62,31

1/1



YENİ GÜN Yayın Tarihi : 17.02.2024

GÜNLÜK YEREL GAZETE Sayfa : 4
İSTANBUL Medya Tiraj : 7000
SİYASİ StxCm : 156,8

1/1



ERZURUM PUSULA Yayın Tarihi : 16.02.2024

HAFTADA 6 GÜN BÖLG... Sayfa : 14
ERZURUM Medya Tiraj : 1378
SİYASİ StxCm : 249,85

1/1



GAZİANTEP GÜNEŞ Yayın Tarihi : 16.02.2024

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
GAZİANTEP Medya Tiraj : 645
SİYASİ StxCm : 104,6

1/1



GAZİANTEP OLUŞUM Yayın Tarihi : 16.02.2024

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
GAZİANTEP Medya Tiraj : 541
SİYASİ StxCm : 355,04

1/2



GAZİANTEP OLUŞUM Yayın Tarihi : 16.02.2024

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 3
GAZİANTEP Medya Tiraj : 541
SİYASİ StxCm : 355,04

2/2



İZGAZETE Yayın Tarihi : 15.02.2024

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 1
İZMİR Medya Tiraj : 800
SİYASİ StxCm : 1047,65

1/3



İZGAZETE Yayın Tarihi : 15.02.2024

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 6
İZMİR Medya Tiraj : 800
SİYASİ StxCm : 1047,65

2/3



İZGAZETE Yayın Tarihi : 15.02.2024

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 7
İZMİR Medya Tiraj : 800
SİYASİ StxCm : 1047,65

3/3



BAŞKENT GAZETESİ Yayın Tarihi : 13.02.2024

HAFTADA 6 GÜN YERE... Sayfa : 5
ANKARA Medya Tiraj : 3219
SİYASİ StxCm : 183,65

1/1



KÜÇÜK MENDERES Yayın Tarihi : 13.02.2024

GÜNLÜK YEREL GAZETE Sayfa : 1
İZMİR Medya Tiraj : 1500
SİYASİ StxCm : 155,19

1/2



KÜÇÜK MENDERES Yayın Tarihi : 13.02.2024

GÜNLÜK YEREL GAZETE Sayfa : 7
İZMİR Medya Tiraj : 1500
SİYASİ StxCm : 155,19

2/2



NASIL BİR EKONOMİ Yayın Tarihi : 13.02.2024

HAFTADA 6 GÜN ULUS... Sayfa : 1
İSTANBUL Medya Tiraj : 42297
EKONOMİ StxCm : 205,16

1/2



NASIL BİR EKONOMİ Yayın Tarihi : 13.02.2024

HAFTADA 6 GÜN ULUS... Sayfa : 18
İSTANBUL Medya Tiraj : 42297
EKONOMİ StxCm : 205,16

2/2



İSTANBUL Yayın Tarihi : 11.02.2024

GÜNLÜK YEREL GAZETE Sayfa : 7
İSTANBUL Medya Tiraj : 5356
SİYASİ StxCm : 63,42

1/1



AYDINLIK Yayın Tarihi : 10.02.2024

GÜNLÜK ULUSAL GAZETE Sayfa : 4
İSTANBUL Medya Tiraj : 1574
SİYASİ StxCm : 23,44

1/1



GAZETE DAMGA Yayın Tarihi : 10.02.2024

GÜNLÜK YEREL GAZETE Sayfa : 6
İSTANBUL Medya Tiraj : 6474
SİYASİ StxCm : 234,45

1/1



KAMU SON HABER Yayın Tarihi : 10.02.2024

GÜNLÜK YEREL GAZETE Sayfa : 9
İSTANBUL Medya Tiraj : 10324
SİYASİ StxCm : 41,96

1/1



İSTANBUL Yayın Tarihi : 7.02.2024

GÜNLÜK YEREL GAZETE Sayfa : 7
İSTANBUL Medya Tiraj : 5356
SİYASİ StxCm : 76,94

1/1



NASIL BİR EKONOMİ Yayın Tarihi : 6.02.2024

HAFTADA 6 GÜN ULUS... Sayfa : 1
İSTANBUL Medya Tiraj : 42297
EKONOMİ StxCm : 202,56

1/2



NASIL BİR EKONOMİ Yayın Tarihi : 6.02.2024

HAFTADA 6 GÜN ULUS... Sayfa : 26
İSTANBUL Medya Tiraj : 42297
EKONOMİ StxCm : 202,56

2/2



CUMHURİYET Yayın Tarihi : 5.02.2024

GÜNLÜK ULUSAL GAZETE Sayfa : 1
İSTANBUL Medya Tiraj : 22965
SİYASİ StxCm : 115,11

1/2



CUMHURİYET Yayın Tarihi : 5.02.2024

GÜNLÜK ULUSAL GAZETE Sayfa : 9
İSTANBUL Medya Tiraj : 22965
SİYASİ StxCm : 115,11

2/2



EVOS ANGELS Yayın Tarihi : 1.02.2024

AYLIK ULUSAL DERGİ Sayfa : 12
İSTANBUL Medya Tiraj : 12000
MODA StxCm : 3273,62

1/6



EVOS ANGELS Yayın Tarihi : 1.02.2024

AYLIK ULUSAL DERGİ Sayfa : 13
İSTANBUL Medya Tiraj : 12000
MODA StxCm : 3273,62

2/6



EVOS ANGELS Yayın Tarihi : 1.02.2024

AYLIK ULUSAL DERGİ Sayfa : 14
İSTANBUL Medya Tiraj : 12000
MODA StxCm : 3273,62

3/6



EVOS ANGELS Yayın Tarihi : 1.02.2024

AYLIK ULUSAL DERGİ Sayfa : 15
İSTANBUL Medya Tiraj : 12000
MODA StxCm : 3273,62

4/6



EVOS ANGELS Yayın Tarihi : 1.02.2024

AYLIK ULUSAL DERGİ Sayfa : 16
İSTANBUL Medya Tiraj : 12000
MODA StxCm : 3273,62

5/6



EVOS ANGELS Yayın Tarihi : 1.02.2024

AYLIK ULUSAL DERGİ Sayfa : 17
İSTANBUL Medya Tiraj : 12000
MODA StxCm : 3273,62

6/6



PEOPLE MAG Yayın Tarihi : 1.02.2024

AYLIK ULUSAL DERGİ Sayfa : 30
İSTANBUL Medya Tiraj : 12500
AKTÜEL StxCm : 5456,04

1/10



PEOPLE MAG Yayın Tarihi : 1.02.2024

AYLIK ULUSAL DERGİ Sayfa : 31
İSTANBUL Medya Tiraj : 12500
AKTÜEL StxCm : 5456,04

2/10



PEOPLE MAG Yayın Tarihi : 1.02.2024

AYLIK ULUSAL DERGİ Sayfa : 32
İSTANBUL Medya Tiraj : 12500
AKTÜEL StxCm : 5456,04

3/10



PEOPLE MAG Yayın Tarihi : 1.02.2024

AYLIK ULUSAL DERGİ Sayfa : 33
İSTANBUL Medya Tiraj : 12500
AKTÜEL StxCm : 5456,04

4/10



PEOPLE MAG Yayın Tarihi : 1.02.2024

AYLIK ULUSAL DERGİ Sayfa : 34
İSTANBUL Medya Tiraj : 12500
AKTÜEL StxCm : 5456,04

5/10



PEOPLE MAG Yayın Tarihi : 1.02.2024

AYLIK ULUSAL DERGİ Sayfa : 35
İSTANBUL Medya Tiraj : 12500
AKTÜEL StxCm : 5456,04

6/10



PEOPLE MAG Yayın Tarihi : 1.02.2024

AYLIK ULUSAL DERGİ Sayfa : 36
İSTANBUL Medya Tiraj : 12500
AKTÜEL StxCm : 5456,04

7/10



PEOPLE MAG Yayın Tarihi : 1.02.2024

AYLIK ULUSAL DERGİ Sayfa : 37
İSTANBUL Medya Tiraj : 12500
AKTÜEL StxCm : 5456,04

8/10



PEOPLE MAG Yayın Tarihi : 1.02.2024

AYLIK ULUSAL DERGİ Sayfa : 38
İSTANBUL Medya Tiraj : 12500
AKTÜEL StxCm : 5456,04

9/10



PEOPLE MAG Yayın Tarihi : 1.02.2024

AYLIK ULUSAL DERGİ Sayfa : 39
İSTANBUL Medya Tiraj : 12500
AKTÜEL StxCm : 5456,04

10/10



UND'NİN SESİ
DERGİSİ

Yayın Tarihi : 1.01.2024

AYLIK YEREL DERGİ Sayfa : 52
İSTANBUL Medya Tiraj : 5000
LOJİSTİK - KARGO StxCm : 1091,21

1/2



UND'NİN SESİ
DERGİSİ

Yayın Tarihi : 1.01.2024

AYLIK YEREL DERGİ Sayfa : 53
İSTANBUL Medya Tiraj : 5000
LOJİSTİK - KARGO StxCm : 1091,21

2/2



KONUK: DR. ALİ SEMİN, PROF. DR. BURAK KÜNTAY

HABER GLOBAL
Yayın Tarihi : 29.02.2024 03:59:51
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/6945d805-adbd-47b9-a286-

b09c42a2c8b2?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : GÜNÜN NABZI



BAĞLANTI : PROF. DR. BURAK KÜNTAY

NTV
Yayın Tarihi : 28.02.2024 11:10:59
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/20d4ea45-9d58-4545-bd4c-

6ff35e7dc051?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : BUGÜN YARIN



HABER TURU

NTV
Yayın Tarihi : 28.02.2024 10:57:58
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/1f541b85-4330-491e-a820-

db71d8b85e81?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : BUGÜN YARIN



KONUK: PROF. DR. BURAK KÜNTAY

A PARA
Yayın Tarihi : 28.02.2024 07:26:03
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/ccb51c8c-67dc-4e8f-95f5-

ed514f78d691?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : ANA HABER



KONUK: GÜRSEL TOKMAKOĞLU, PROF. DR. BURAK KÜNTAY

CNN TÜRK
Yayın Tarihi : 28.02.2024 04:06:40
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/a72c828f-fe0e-4120-ab87-

09b0614aa95a?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : GÜNLÜK



KONUK: OKAN MÜDERRİSOĞLU BURHANETTİN DURAN AHMET KASIM HAN

NTV
Yayın Tarihi : 28.02.2024 05:20:51
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/f8d628a0-94f0-4de8-af5a-

405155a97b14?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : SİYASİ İŞLER



KONUK: SETA VAKFI BURHANETTİN DURAN, OKAN MÜDERRİSOĞLU, BEYKOZ ÜNİ. AHMET KASIM HAN

NTV
Yayın Tarihi : 28.02.2024 04:45:40
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/7d67e0eb-ff6f-4337-833d-

e6d7f8788adc?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : SİYASİ İŞLER



YEREL SEÇİME SON 33 GÜN

NTV
Yayın Tarihi : 28.02.2024 03:22:21
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/0510a189-4c51-4a20-bbba-

4f496b517019?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : SİYASİ İŞLER



KONUKLAR: AHMET KASIM HAN, OKAN MÜDERRİSOĞLU, BURHANETTİN DURAN

NTV
Yayın Tarihi : 27.02.2024 08:58:06
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/750dd4b9-713d-4637-a032-

baf8fd9cb597?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : SİYASİ İŞLER



KONUK: MÜCAHİT BİNİCİ, BARIŞ YARKADAŞ, BEKYOZ ÜNİ. PROF. DR. BURAK KÜNTAY, ŞİRİN SARI

TV 100
Yayın Tarihi : 27.02.2024 04:30:36
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/5cd89940-7743-48ce-8a78-

458145723753?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : AKŞAM RAPORU



A HABER HAVA KUVVETLERİ MÜZESİ'NDE

A HABER
Yayın Tarihi : 25.02.2024 09:21:52
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/aad95c87-80ef-4d4b-bad8-

31fb6d5c8691?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : AJANS HAFTA SONU



KONUKLAR: PROF. DR. BURAK KÜNTAY, DR. ERAY GÜÇLÜER, DR. HÜSEYİN FAZLA

A HABER
Yayın Tarihi : 25.02.2024 03:20:01
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/64d2f2b1-13bc-4963-95c3-

3e0556816d45?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : SATIR ARASI



KONUK: DR. ERAY GÜÇLÜER, DR. HÜSEYİN FAZLA, PROF.DR. BURAK KÜNTAY

A HABER
Yayın Tarihi : 24.02.2024 09:00:23
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/7fe5fa2f-5aac-4edf-964a-

22373305ca9c?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : SATIR ARASI



KONUK: PROF. DR. EVREN BOLGÜN

SZC
Yayın Tarihi : 21.02.2024 04:11:13
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/736412a4-ce3b-4906-a967-

818ef6d04f5e?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : ÖNCESİ SONRASI



KONUKLAR: OKAN MÜDERRİSOĞLU, AHMET KASIM HAN, BURHANETTİN DURAN

NTV
Yayın Tarihi : 21.02.2024 05:23:50
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/1a20e559-0e1f-4d1f-93aa-

6e859e9db3c6?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : SİYASİ İŞLER



KONUK: OKAN MÜDERRİSOĞLU, AHMET KASIM HAN, BURHANETTİN DURAN

NTV
Yayın Tarihi : 21.02.2024 04:42:41
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/5e0e9b73-65bb-4b97-a6ff-

f76e71ac7e99?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : SİYASİ İŞLER



KONUKLAR: AHMET KASIM HAN, OKAN MÜDERRİSOĞLU, BURHANETTİN DURAN

NTV
Yayın Tarihi : 20.02.2024 08:58:15
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/6e15ef17-5146-4127-9e4b-

4324d98b062c?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : SİYASİ İŞLER



KONUK: DR. CANER ÖZDURAK

BLOOMBERG HT
Yayın Tarihi : 20.02.2024 07:43:40
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/cb81704f-da8b-42b0-9abd-

944e16033f46?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : 60 DAKİKA



TÜRK-AMERİKAN İLİŞKİLERİNİN TARİHSEL SÜRECİ

A HABER
Yayın Tarihi : 20.02.2024 06:45:38
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/e21f993e-b5db-4fd1-a2a6-

822def7aab52?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : SABAH AJANSI



KONUK: PROF. DR. BURAK KÜNTAY, RUSYA'NIN İSTANBUL BAŞKONSOLOSU ANDREY BURAVOV,

GÜNGÖR YAVUZASLAN

CNN TÜRK
Yayın Tarihi : 19.02.2024 03:56:52
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/20ceebe8-8cee-4ba6-b30c-

b2bfa4bbc838?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : GÜNLÜK



KONUK: PROF. DR. EBRU ŞALCIOĞLU

HABER GLOBAL
Yayın Tarihi : 19.02.2024 01:27:46
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/ccbae418-5978-43d3-bc3a-

f94b44a7b2ae?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : GÜNDEM



KONUK: BEYKOZ ÜNİ. PROF. DR. AHMET KASIM HAN, AKAN ABDULA

BLOOMBERG HT
Yayın Tarihi : 18.02.2024 08:00:11
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/635cdceb-ccaa-4378-8790-

ee311284c845?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : ASLI ŞAFAK'LA İŞİN ASLI



TÜRK-AMERİKAN İLİŞKİLERİNİN TARİHSEL SÜRECİ

A HABER
Yayın Tarihi : 18.02.2024 10:41:21
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/c40effa5-d7a5-4c25-bace-

d0574d99b976?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : AJANS HAFTA SONU



KARADENİZ'İ KİMLER KARIŞTIRMAK İSTİYOR?

CNN TÜRK
Yayın Tarihi : 17.02.2024 05:35:39
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/9cb20e7c-a6cb-4e25-bb5d-

5cb6441024bb?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : HABERLER



KONUK: PROF.DR. BURAK KÜNTAY

TV NET
Yayın Tarihi : 16.02.2024 07:02:52
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/53f154ac-4d1b-4aa7-99c7-

0211621baca2?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : 19. SAAT



KONUK: DOÇ. DR. CANER ÖZDURAK

BLOOMBERG HT
Yayın Tarihi : 16.02.2024 03:22:13
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/1da29811-9664-4a79-b76d-

ed857d383cf9?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : AKILLI PARA



KONUK: AHMET KASIM HAN  AKAN ABDULLA

BLOOMBERG HT
Yayın Tarihi : 16.02.2024 06:11:10
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/4184f0a9-4d3e-454d-8f74-

6a5b8a108bf9?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : İŞİN ASLI



KONUK: BEYKOZ ÜNİ. PROF. DR. AHMET KASIM HAN, AKAN ABDULA

BLOOMBERG HT
Yayın Tarihi : 16.02.2024 12:31:03
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/b96c9819-ec35-40a1-b01c-

f13275cc9dd9?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : ASLI ŞAFAK'LA İŞİN ASLI



KONUK: PROF. DR. AHMET KASIM HAN, AKAN ABDULA

BLOOMBERG HT
Yayın Tarihi : 15.02.2024 08:00:41
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/7199c44b-d17a-4aec-9144-

bed3858b8345?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : İŞİN ASLI



İBB BAŞKANI İMAMOĞLU SORULARI YANITLIYOR

HALK TV
Yayın Tarihi : 15.02.2024 11:03:50
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/3fe01872-2694-4505-b6e9-

d22b2bd3acfb?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : CANLI YAYIN



İMAMOĞLU GAZETECİLERİN SORULARINI CEVAPLIYOR

TELE 1
Yayın Tarihi : 15.02.2024 11:01:24
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/a3491288-7b1f-4eb1-b77d-

1c4b96602b88?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : GERÇEK EKONOMİ



KALKINMA YOLU PROJESİ BÖLGEYİ NASIL ETKİLER

HABER GLOBAL
Yayın Tarihi : 14.02.2024 08:05:33
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/d98b4465-1dd3-4e92-a253-

ed3fa734cc86?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : ANA HABER



KONUK: AHMET KASIM HAN OKAN MÜDRRİSOĞLU BURHANETTİN DURAN

NTV
Yayın Tarihi : 14.02.2024 05:15:55
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/748645b3-7383-425c-8189-

68704dc124f4?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : SİYASİ İŞLER



KONUKLAR: AHMET KASIM HAN, BURHANETTİN DURAN, OKAN MÜDERRİSOĞLU

NTV
Yayın Tarihi : 14.02.2024 04:41:53
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/b8c64a88-bd53-441d-be9f-

3369665f8ca2?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : SİYASİ İŞLER



KONUK: AHMET KASIM HAN, BURHANETTİN DURAN, OKAN MÜDERRİSOĞLU

NTV
Yayın Tarihi : 14.02.2024 03:35:59
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/05fc9dcb-aca1-49ce-a724-

8d427c2b8502?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : SİYASİ İŞLER



KONUK: BEYKOZ ÜNİ. AHMET KASIM HAN, SETA VAKFI BURHANETTİN DURAN, OKAN MÜDERRİSOĞLU

NTV
Yayın Tarihi : 13.02.2024 08:58:26
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/dfb05d4b-94bc-40b9-ba92-

b8533b3906ab?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : SİYASİ İŞLER



KONUK: ABDULLAH AĞAR, PROF. DR. BURAK KÜNTAY

CNN TÜRK
Yayın Tarihi : 13.02.2024 04:01:30
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/cbc469a9-b0cc-4ece-b030-

94689cba5d71?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : GÜNLÜK



TÜRK-AMERİKAN İLİŞKİLERİ

NTV
Yayın Tarihi : 13.02.2024 03:11:51
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/93fa0807-9bf1-400a-bf7f-

fec94feedcd7?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : METE ÇUBUKÇU İLE PASAPORT



TÜRK-AMERİKAN İLİŞKİLERİ TARİHİ

NTV
Yayın Tarihi : 12.02.2024 08:58:31
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/67bbd991-76ff-41d5-9a9c-

8072b43494db?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : PASAPORT



KONUK: BEYKOZ ÜNİVERSİTESİ ÖĞRETİM ÜYESİ DR. CANER ÖZDURAK

EKOTÜRK
Yayın Tarihi : 12.02.2024 02:16:52
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/85a5e1f5-6180-47bc-a490-

7f4568451e12?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : PARATONER



F-16'LAR TÜRKİYE'YE NE ZAMAN GELECEK?

A HABER
Yayın Tarihi : 11.02.2024 06:13:05
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/2206634f-7aa4-4f5a-8a9f-

6f3d367ab5c5?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : AKŞAM AJANSI



KONUKLAR: AK PARTİ KÜÇÜKÇEKMECE BLD. BŞK. ADAYI AZİZ YENİAY, PROF. DR. BURAK KÜNTAY, DR.

ERAY GÜÇLÜER, PROF. DR. SELAMİ KURAN, TBMM GÜVENLİK VE İSTİHBARAT KOM. BŞK. VEYSEL

TİPİOĞLU

A HABER
Yayın Tarihi : 11.02.2024 03:26:58
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/1cf33889-b146-4494-ad54-

b03ad8c1c12a?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : SATIR ARASI



KONUK: AK PARTİ K. ÇEKMECE BEL.BŞK.ADAYI AZİZ YENİAY, DR. ERAY GÜÇLÜER, PROF.DR. SELAMİ

KURAN, TBMM GÜVENLİK VE İSTİHBARAT KOM.BŞK. VEYSAL TİPİOĞLU, PROF.DR. BURAK KÜNTAY

A HABER
Yayın Tarihi : 10.02.2024 09:00:01
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/db2770a0-a977-40ea-949c-

28fdfde1d857?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : SATIR ARASI



KARADENİZ'İ KİMLER KARIŞTIRMAK İSTİYOR?

CNN TÜRK
Yayın Tarihi : 10.02.2024 04:19:19
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/a89e04ef-fc5f-46be-9668-

0938a81cf834?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : HABERLER



KONUK: PROF. DR. EVREN BOLGÜN

SZC
Yayın Tarihi : 10.02.2024 02:18:22
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/61466509-06df-458c-866f-

a9809c6fe0af?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : HABERLER



KARADENİZ'İ KIMLER KARISTIRMAK İSTİYOR

CNN TÜRK
Yayın Tarihi : 10.02.2024 08:21:17
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/128100ed-455e-4a3e-88e3-

1600bdb17394?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : GÜNE MERHABA HAFTA SONU



KONUK: BEYKOZ ÜNİ. DOÇ.DR. CANER ÖZDURAK

BLOOMBERG HT
Yayın Tarihi : 09.02.2024 07:00:13
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/2bcc0da6-8bf8-4748-b15e-

18319b151804?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : 60 DAKİKA



KONUK: BEYKOZ ÜNİ. DOÇ. DR. CANER ÖZDURAK

EKOTÜRK
Yayın Tarihi : 09.02.2024 01:27:42
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/87a2c02b-7e7b-4db8-b8c6-

7c9bc8fb796c?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : GÜN ORTASI



KONUK: BEYKOZ ÜNİ. PROF. DR. BURAK KÜNTAY

NTV
Yayın Tarihi : 08.02.2024 11:11:15
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/daae4809-370a-47eb-87f6-

5368b485a757?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : BUGÜN YARIN



KONUK: CANER ÖZDURAK

EKOTÜRK
Yayın Tarihi : 08.02.2024 12:30:28
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/e52a2acc-7e6b-43bc-ba17-

b7c0b2970b4c?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : GÜN ORTASI



KONUK: BURHANETTİN DURAN AHMET KASIM HAN OKAN MÜDERRİSOĞLU

NTV
Yayın Tarihi : 07.02.2024 05:31:29
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/e287557b-05d9-45f6-9d06-

c69ee9415c6c?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : SİYASİ İŞLER



KONUK: BURHANETTİN DURAN, AHMET KASIM HAN, OKAN MÜDERRİSOĞLU

NTV
Yayın Tarihi : 07.02.2024 04:35:54
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/ea89a46a-f369-437c-81bb-

4ab46f123c1e?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : SİYASİ İŞLER



KONUK: SETA VAKFI BURHANETTİN DURAN, SABAH GZT. OKAN MÜDERRİSOĞLU, BEYKOZ ÜNİ. AHMET

KASIM HAN

NTV
Yayın Tarihi : 07.02.2024 03:26:09
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/0394195d-d633-4e98-b5d8-

fca3d1f644a1?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : SİYASİ İŞLER



KONUK: SETA VAKFI BURHANETTİN DURAN, OKAN MÜDERRİSOĞLU, BEYKOZ ÜNİ. AHMET KASI MHAN

NTV
Yayın Tarihi : 06.02.2024 08:58:35
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/ab63a037-88bd-4697-8851-

4f2d880c4a92?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : SİYASİ İŞLER



KONUK: PROF. DR. BURAK KÜNTAY

CNN TÜRK
Yayın Tarihi : 05.02.2024 04:00:09
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/31e1a6a3-3444-494d-a003-

510b5ea52b8b?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : GÜNLÜK



KONUK: DR. ERAY GÜÇLÜER, PROF.DR. BURAK KÜNTAY, CEYHUN BOZKURT

A HABER
Yayın Tarihi : 04.02.2024 03:54:52
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/f2322224-84e4-4ae9-be23-

4eb743009a08?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : SATIR ARASI



KONUKLAR: PROF. DR. BURAK KÜNTAY, CEYHUN BOZKURT, ERAY GÜÇLÜER

A HABER
Yayın Tarihi : 03.02.2024 08:59:21
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/03114bea-8e86-45b2-a0f9-

7669b2bf1107?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : SATIR ARASI



KONUK: PROF. DR. BURAK KÜNTAY

NTV
Yayın Tarihi : 03.02.2024 01:24:05
Link : http://web.interpress.com/app/document/viewer/9d15958f-f32e-4c25-82e7-

95bf8ba848b1?cid=LRf%2FPsAonXE%3D
Yayın Adı : HABERLER
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SELİN BOZKURT, SUNSET’TE VERDİĞİ DAVET İLE YENİ YAŞINI KUTLADI
Selin Bozkurt, Sunset’te Verdiği Davet İle Yeni Yaşını Kutladı

 

Yapmış olduğu çalışmalar ile adından sıkça söz ettiren Selin Bozkurt, yeni yaşını sevdikleri ile bir arada karşıladı. İş, sanat ve cemiyet dünyasının önde

gelen isimlerini buluşturan davete Selin Bozkurt’un yakın çevresi de yoğun ilgi gösterdi. Yerli ve yabancı birçok markanın iletişim danışmanlığını yürüten

Selin Bozkurt’un doğum günü partisine; Aslıgül Atasagun Çebi, Siren Ertan, Sinem Divanlıoğlu, Seyla Ovadiya Karadeniz, Rahşan Düren, Müge Tezman

Sırmabıyık, Arzu Kunt, Kenan ve Sibel Yavuz, Faruk Şüyün, Handan Aral, Merve Ata Arslan, Emin Hitay, Bedri Baykam, Emir Bahadır, Tarık Hotamışlıgil,

Zeynep Karahan Uslu, Zafer ve Kübra Kutanoğlu, Ziya ve Filiz Yılmaz gibi birbirinden özel birçok davetli katıldı.
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SELİN BOZKURT, SUNSET’TE VERDİĞİ DAVETLE YENİ YAŞINI KUTLADI
Selin Bozkurt, Sunset’te Verdiği Davetle Yeni Yaşını Kutladı

 

Yapmış olduğu çalışmalar ile adından sıkça söz ettiren Selin Bozkurt, yeni yaşını sevdikleri ile bir arada karşıladı. İş, sanat ve cemiyet dünyasının önde

gelen isimlerini buluşturan davete Selin Bozkurt’un yakın çevresi de yoğun ilgi gösterdi. Yerli ve yabancı birçok markanın iletişim danışmanlığını yürüten

Selin Bozkurt’un doğum günü partisine; Aslıgül Atasagun Çebi, Siren Ertan, Sinem Divanlıoğlu, Seyla Ovadiya Karadeniz, Rahşan Düren, Müge Tezman

Sırmabıyık, Arzu Kunt, Kenan ve Sibel Yavuz, Faruk Şüyün, Handan Aral, Merve Ata Arslan, Emin Hitay, Bedri Baykam, Emir Bahadır, Tarık Hotamışlıgil,

Zeynep Karahan Uslu, Zafer ve Kübra Kutanoğlu, Ziya ve Filiz Yılmaz gibi birbirinden özel birçok davetli katıldı.
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SELİN BOZKURT, SUNSET’TE VERDİĞİ DAVET İLE YENİ YAŞINI KUTLADI
Selin Bozkurt, Sunset’te verdiği davet ile yeni yaşını kutladı

İyilik İçin Sanat Derneği Başkanı ve Manifesto İletişim CEO’su Selin Bozkurt, Sunset Grill & Bar’da düzenlediği davet ile doğum gününü kutladı.

İletişim dünyasının başarılı isimleri arasında yer alan ve aynı zamanda İyilik İçin Sanat Derneği kurucusu olan Selin Bozkurt, Sunset Grill & Bar‘da doğum

günü partisi düzenledi.Yapmış olduğu çalışmalar ile adından sıkça söz ettiren Selin Bozkurt, yeni yaşını sevdikleri ile bir arada karşıladı. İş, sanat ve cemiyet

dünyasının önde gelen isimlerini buluşturan davete Selin Bozkurt’un yakın çevresi de yoğun ilgi gösterdi. Yerli ve yabancı birçok markanın iletişim

danışmanlığını yürüten Selin Bozkurt’un doğum günü partisine; Aslıgül Atasagun Çebi, Siren Ertan, Sinem Divanlıoğlu, Seyla Ovadiya Karadeniz, Rahşan

Düren, Müge Tezman Sırmabıyık, Arzu Kunt, Kenan ve Sibel Yavuz, Faruk Şüyün, Handan Aral, Merve Ata Arslan, Emin Hitay, Bedri Baykam, Emir

Bahadır, Tarık Hotamışlıgil, Zeynep Karahan Uslu, Zafer ve Kübra Kutanoğlu, Ziya ve Filiz Yılmaz gibi birbirinden özel birçok davetli katıldı.
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SELİN BOZKURT YENİ YAŞINI KUTLADI!
Selin Bozkurt Yeni Yaşını Kutladı!

İyilik İçin Sanat Derneği Başkanı Selin Bozkurt yeni yaşını dostlarıyla kutladı.

İyilik İçin Sanat Derneği Başkanı Selin Bozkurt, Sunset Grill & Bar’da düzenlediği davet ile doğum gününü kutladı. Yerli ve yabancı birçok markanın iletişim

danışmanlığını yürüten Selin Bozkurt’un doğum günü partisine; Aslıgül Atasagun Çebi, Müge Tezman Sırmabıyık, Arzu Kunt, Emin Hitay, Bedri Baykam,

Zeynep Karahan Uslu, Zafer ve Kübra Kutanoğlu, Ziya ve Filiz Yılmaz gibi birbirinden özel birçok davetli katıldı.
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YENİ YAŞINI KUTLADI!
Yeni yaşını kutladı!

İyilik İçin Sanat Derneği Başkanı Selin Bozkurt yeni yaşını dostlarıyla kutladı.

İyilik İçin Sanat Derneği Başkanı Selin Bozkurt, Sunset Grill & Bar’da düzenlediği davet ile doğum gününü kutladı. Yerli ve yabancı birçok markanın iletişim

danışmanlığını yürüten Selin Bozkurt’un doğum günü partisine; Aslıgül Atasagun Çebi, Müge Tezman Sırmabıyık, Arzu Kunt, Emin Hitay, Bedri Baykam,

Zeynep Karahan Uslu, Zafer ve Kübra Kutanoğlu, Ziya ve Filiz Yılmaz gibi birbirinden özel birçok davetli katıldı.
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SELİN BOZKURT YENİ YAŞINI SUNSET’TE DOSTLARIYLA KUTLADI
Selin Bozkurt yeni yaşını Sunset’te dostlarıyla kutladı

 

İyilik İçin Sanat Derneği Başkanı ve Manifesto İletişim CEO’su Selin Bozkurt, Sunset Grill & Bar’da düzenlediği davet ile doğum gününü kutladı.Yerli ve

yabancı birçok markanın iletişim danışmanlığını yürüten Selin Bozkurt’un doğum günü partisine; Aslıgül Atasagun Çebi, Siren Ertan, Sinem Divanlıoğlu,

Seyla Ovadiya Karadeniz, Rahşan Düren, Müge Tezman Sırmabıyık, Arzu Kunt, Kenan ve Sibel Yavuz, Faruk Şüyün, Handan Aral, Merve Ata Arslan, Emin

Hitay, Bedri Baykam, Emir Bahadır, Tarık Hotamışlıgil, Zeynep Karahan Uslu, Zafer ve Kübra Kutanoğlu, Ziya ve Filiz Yılmaz gibi birbirinden özel birçok

davetli katıldı.Selin BozkurtKader Dolu, Handan Aral, Esra Yalt, Seda Saydan, Rabia ÇankırBedri BaykamArzu Kunt
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BEYKOZ ÜNİVERSİTESİ 2. DİSİPLİNLERARASI SANAT, TASARIM VE SOSYAL BİLİMLER ULUSLARARASI

SEMPOZYUMU
Beykoz Üniversitesi 2. Disiplinlerarası Sanat, Tasarım ve Sosyal Bilimler Uluslararası Sempozyumu

 

Beykoz Üniversitesi 2. Disiplinlerarası Sanat, Tasarım ve Sosyal Bilimler Uluslararası Sempozyumu, 21-22 Mayıs 2024 tarihleri arasında düzenlenecek.

Bu sempozyumun amacı dijital çağın getirdiği sorunsalları tartışmaktır. Tarihteki belirli “çağların” değerler sistemi ve nitelikleri için genellikle teknolojinin hızlı

ve yaygın ilerlemesinin göstergesi olduğu birçok tanımlayıcı vardır. Belirli bir çağda yaygın olan iletişim biçimi, sembolik ve kültürel manzarayı derinden

değiştirebilir, kendimize ve dünyaya ilişkin algılarımızı etkileyebilir. Tüm büyük teknolojik kırılma anlarında olduğu gibi, şimdi de toplumlar yaşama, çalışma

ve etkileşim kurma biçimlerindeki derinden değişimi hissetmektedir.

Yapay zekanın, büyük verinin ve entelektüel yaratıcılığın işaret ettiği yeni öznellik biçimlerinin geliştiği ve dijital medya kullanıcısının içerikle birleştiği son

derece hızlı bir teknolojik değişim çağına giriyoruz.

Teknoloji, bağlanırlık, bilgiye erişim ve verimlilik için inanılmaz fırsatlar sunarken, diğer yandan mahremiyet endişeleri, sosyal izolasyon ve yanlış

bilgilendirme riskleri gibi zorlukları da beraberinde getirmektedir.

Bu sempozyum, dijital teknolojiler, sosyal yapılar ve söylem yapılarının karşılıklı bağımlılığı üzerine tartışmaları genişletmeyi amaçlar. Dijital çağın çeşitli

yönlerini ele alan bildiri başvurusu yapmak üzere akademisyenleri, araştırmacıları, sanatçıları ve tasarımcıları, yapay zeka da dahil olmak üzere dijital

teknolojilerin toplum üzerindeki etkisini, insan ilişkilerinin niteliğini ve geleceğini daha geniş bir şekilde tartışmaya davet ediyoruz.

Beykoz Üniversitesi Sanat ve Tasarım Fakültesi’nin 21-22 Mayıs 2024 tarihlerinde gerçekleştireceği “Sınır/sız: Dijital Çağdan Sonra” başlıklı 2.

Disiplinlerarası Sanat, Tasarım ve Sosyal Bilimler Uluslararası Sempozyumu’na, Google Form adresinde yer alan form aracılığıyla bildiri özetlerinizi

gönderebilirsiniz.

Sempozyum hibrit gerçekleştirilecek olup, sempozyum dili Türkçe ve İngilizcedir.

ÖNEMLİ TARİHLER

Bildiri özeti gönderimi için son tarih: 31 Mart 2024

Kabul edilen başvuruların açıklanması: 22 Nisan 2024

Kayıt için son tarih: 26 Nisan 2024

Sempozyum programının ilanı: 10 Mayıs 2024

Sempozyum tarihi: 21-22 Mayıs 2024

Sempozyum Sitesi: https://borderless.beykoz.edu.tr/
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ZAMAN TÜM YARALARI İYİLEŞTİRMEZ: ÇOCUKLUK ÇAĞI TRAVMALARI
Zaman tüm yaraları iyileştirmez: Çocukluk çağı travmaları

 

Travmalar çocuğun fiziksel ve psikolojik sağlığı üzerinde derin etkiler bırakıyor, gelişimini ve gelecekteki yaşam kalitesini şekillendiriyor. Uzmanlar, çocukluk

çağı travmalarının önemli bir halk sağlığı sorunu olduğuna işaret ediyor.

 

 

 

"İnsanın anavatanı çocukluğudur" demiş M.S 50 ila 130 yılları arasında yaşamış filozof Epiktetos... Merhum psikolog ve yazar Prof. Dr. Doğan Cüceloğlu da,

Epiktetos'un sözlerine atıfta bulunarak, "Çocukluğunu yaşamamış bir insanın mutlu olması çok zor" der bir konuşmasında. Çocukluk çağı travmaları kişinin

geleceğini öylesine şekillendiriyor ki, önemli bir halk sağlığı sorunu olarak kabul ediliyor. Yani ruh sağlığı doktorlarının terapilerde öncelikli olarak çocukluk

anıları üzerinde durmaları tesadüf değil... Peki, olumsuz çocukluk deneyimlerinin tedavisi mümkün mü? Klinik Psikolog Prof. Dr. Gülsen Erden ile çocukluğa

damga vuran travmaları konuştuk.

 

Olumsuz çocukluk deneyimlerinin önemli bir halk sağlığı sorunu haline geldiği ve etkilerinin tüm yaşama yayılabileceği açıktır.

 

Kaynak: TRT / Klinik Psikolog Prof. Dr. Gülsen Erden

 

 

 

[Fotograf: Reuters]

 

Travmanın ilk belirtileri yıllar sonra ortaya çıkabilir

 

Çevre kirliliği nedeniyle bir zehre maruz kalsak, bunun sağlığımızı nasıl etkileyeceğinden korkarız. Çocukluk travmaları da işte bu zehre benziyor diyor

Gülsen Erden, ancak bir farkla diye de ekliyor: Olumsuz deneyimlerin sağlığımızla ne kadar bağlantılı olduğunun farkında değiliz.

 

Araştırmalar yetişkinlerin en az üçte ikisinin bir ya da daha fazla olumsuz çocukluk deneyimi yaşadığını gösteriyor. Çocukluk travması yaşayanların sayısı ise

her geçen gün artıyor. Çocukların yaklaşık yüzde 40'ının en az iki olumsuz olay yaşadığı düşünülüyor. Gülsen Erden, tüm bu kötü deneyimlerin çocuğun

gelecek yaşamına, kişiliğine, ruhsal durumuna ve sosyalliğine zarar verdiğini söylüyor. Uzun vadeli sonuçlarınsa bazen olaydan yıllar sonra ortaya

çıkabileceğine dikkat çekiyor.

 

"Çocukluk çağında sayısız olay yaşar ve deneyimleriz. Bunlardan güveni sarsıcı ve incitici olanlar, sağlığı tehdit eden yara izlerine dönüşür ve yetişkinlik

yolunda kabukla üstü örtülen, görünmez yaralar olarak derinlerde kalır. Bu deneyimler çeşitli ruhsal sorunların kaynağı olabilir. Bu olaylar sırasında her çocuk

acı ve korku yaşar. Temel beyin gelişiminin hızlı gerçekleştiği çocukluk çağında ortaya çıktığı için travmanın gerçekleşmesinden uzun süre sonra bile bireyde

gözlenen birçok fiziksel, ruhsal duygusal sağlık sorunu çocukluk travmasıyla ilişkili bulunmaktadır. Travmanın gerçekleştiği zaman diliminde akut sarsıntılar

yaşanırken devamında şiddeti aşırıya kadar değişen kronik bir kriz duygusu deneyimlenir. Kronik durumun ne kadar süreceği öngörülemeyen faktörlere

bağlıdır."

 

En sarsıcı travmalar 0-8 yaş arasında mı olur?

 

İstismar, ihmal, şiddete tanık olmak, zorbalığa uğramak, sevilen birini kaybetmek... Travmatik olay denilince akla bu tür deneyimler gelse de aslında çok

daha azı dahi çocuklarda derin yaralar oluşturabiliyor.

 

"Çocukluk travması fiziksel, duygusal ihmal, istismar, ciddi yaralanma veya hastalıklar, doğal afetler, savaş ya da terör olaylarına bağlı olarak gelişir. Öte

yandan çocukların ilgilenmediği, anlamadığı düşünülen ya da çocuklardan saklanabildiği sanılan yaşanıp bittiği düşünen pek çok olay da çocukları derinden

etkileyebilmekte. Olumsuz çocukluk deneyimlerinin önemli bir halk sağlığı sorunu haline geldiği ve etkilerinin tüm yaşama yayılabileceği açıktır. ”

 

Bazı uzmanlar en çok 0-8 yaş arası yaşanan duygusal travmaların geleceği şekillendirdiği üzerinde duruyor. Peki, en etkili travmalarımız bu döneme mi ait?

Prof. Erden travmanın her yaşta deneyimlenebileceğini söylüyor. Ancak etkilerin çocuklarda daha sarsıcı olduğunu anlatıyor. Bunun en önemli nedeni de

çocuk beyninin kriz yönetebilecek donanımda olmaması...

 

"Güvenlik duygusunu zedeleyen, insanları dünyayı hatta en yakınlarını güvenilmez olarak algılamasına neden olan her travmatik deneyim hangi yaş olursa

olsun, çocukluk çağından yetişkinliğe derin izler ve etkiler taşır. Yaşamın ilk yılları güven duygumuzun, kişiliğimizin ve kimliğimizin belirlendiği yıllardır. Okul

öncesi dönemde bağlanma geçekleşir. Bir çocuk güven içinde yaslanabileceği sağlıklı ve gereksinimlerini zamanında ve olması gerektiği gibi karşılayan

anne baba ya da bakım verenle sağlıklı bağ kurar ve güvenli bağlanma gelişir.

 

Güvenli bağlanma güvenli ve sağlıklı ayrılmalar için de bir öncüdür. İlkokul çağına doğru çocuk kimliğini, kim olduğunu benimser. Sosyal hayat yolculuğuna

bağımsız adımlarla girebilir. Bu aşamalarda ya da okul çağında çocuğun sağlıklı gelişimini ketleyecek, durduracak bir travmatik yaşantı geleceğe
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taşınabilecek ve ergenlikte ya da yetişkinlik çağında çeşitli ruhsal, duygusal sorunlara yol açacaktır. Özellikle bağlanma ya da kimlik özümseme

aşamalarındaki travmalar gelecek yaşantılar açısından daha ağır travmalar olarak kabul edilebilir. Ancak travmanın nasıl nerede kimlerle yaşandığı, nasıl

yaklaşıldığı ve süresi ile tekrarlılığı da çocuğun yaşı kadar önem taşımaktadır."

 

 

 

[Fotoğraf: Getty]

 

Travma yaşayan çocuk nasıl anlaşılır?

 

Olumsuz çocukluk deneyimleri fiziksel ve duygusal etkiler bırakabiliyor. Gülsel Erden, "Ne travmaların tam bir listesini vermek ne de hasarı tam olarak

ölçmek pek mümkün değil" diyor. Gözlemlenebilecek olası belirtileri ise şöyle sıralıyor:Uyku ve yeme düzeninde bozulma, geri çekilme, yalnızlaşma,

kabuslar, davranışsal sorunlar, yoğun kaygı ve korku gibi belirtilerin yanı sıra okul terk oranları, düşük benlik saygısı, değişen stres tepkileri, artan intihar

oranları gözlenmekte. Travmatik çocukluk yaşantıları sonrasında yetişkinlikte madde bağımlılığı (sigara, içki, uyuşturucu vb.), kalp hastalığı, nedeni

belirlenemeyen kronik sağlık sorunları depresyon, anksiyete ve çok çeşitli tehlikeli ve sağlıksız davranış örüntüleri gözlenme riski artar.

 

Çocuktur unutur, hatırlamaz ya da oyun sanır, daha da kötüsü hayal gücü geniş, uyduruyor gibi travmatik yaşantıyı önemsememe, hafife alma ya da örtbas

etme girişimleri çocuğa en az travmatik yaşantı kadar zarar verecektir.

 

Travma yaşamış birine nasıl destek olunur?

 

Zaman tüm yaraları iyileştirmiyor... Bu yaraları iyileştirmek için çoğu zaman destek almak da gerekiyor. "Travma yaşamış bir çocuğa destek olmak için

öncelikle yaşadıklarını konuşabilmesi adına fırsat sunmak, onu dinlemek ve duygularını anlamasına yardımcı olmak lazım" diyor Gülsen Erden.

 

"Doğal afetler ya da insan eliyle gerçekleştirilen travmalar sonrasında çocukların acısını, korkularını, kaygısını ya da bedensel tepkilerini böyle bir olaydan

sonra ortaya çıkması mümkün tepkiler olarak normalleştirmek, çocuğun kendisini, yalnız, çaresiz ve garip görmesini önlemek gerekir.

 

Fiziksel belirtilerin hafifletilmesi geleneksel tedavilerle mümkündür ancak kalıcı iyileşme psikoterapi gerektirir. Bir terapiste başvurmak, sağlıklı ve üretken bir

geleceği geri kazanma yolunda büyük bir adımdır. Travmatik çocukluk olaylarına gereken önem verilmelidir. Çocuktur unutur, hatırlamaz ya da oyun sanır,

daha da kötüsü hayal gücü geniş uyduruyor gibi travmatik yaşantıyı önemsememe, hafife alma ya da örtbas etme girişimleri çocuğa en az travmatik yaşantı

kadar zarar verecektir. Nerede herhangi bir travmaya maruz kalan bir çocuk varsa, hızla yardım alması sağlanmalıdır. Aynı şey, bugün kendilerini etkileyen

olumsuz çocukluk olaylarından kurtulmaya çalışan yetişkinler için de geçerlidir."

Peki, günümüzde travma odaklı ne tür tedaviler uygulanıyor? Gülsel Erden şöyle anlatıyor:

 

Bunlar arasında Bilişsel-Davranışçı Terapi (BDT), Oyun Terapisi, Göz Hareketi Duyarsızlaştırma ve Yeniden İşleme (EMDR) veya Travma Odaklı Bilişsel-

Davranışçı Terapi (TF-BDT) dikkati çeker. Her yaklaşımın kendine özgü yararları ve yöntemleri vardır; dolayısıyla bunları anlamak, bilinçli karar vermek

önemlidir. Oyun terapisi, sanat terapisi ve travma odaklı terapi onları gelecekteki zorluklarla baş etme, travmayı tetikleyenler veya hatırlatıcılarla baş etme ve

yeni ortamlara uyum sağlama konusunda güçlendirir.
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EN DERİN YARALAR ÇOCUKLUKTUN GELİYOR!
En derin yaralar çocukluktun geliyor!

Travmalar çocuğun fiziksel ve psikolojik sağlığı üzerinde derin etkiler bırakıyor, gelişimini ve gelecekteki yaşam kalitesini şekillendiriyor. Uzmanlar, çocukluk

çağı travmalarının önemli bir halk sağlığı sorunu olduğuna işaret ediyor.

" İnsanın anavatanı çocukluğudur" demiş M.S 50 ila 130 yılları arasında yaşamış filozof Epiktetos... Merhum psikolog ve yazar Prof. Dr. Doğan Cüceloğlu da,

Epiktetos'un sözlerine atıfta bulunarak, "Çocukluğunu yaşamamış bir insanın mutlu olması çok zor" der bir konuşmasında. Çocukluk çağı travmaları kişinin

geleceğini öylesine şekillendiriyor ki, önemli bir halk sağlığı sorunu olarak kabul ediliyor. Yani ruh sağlığı doktorlarının terapilerde öncelikli olarak çocukluk

anıları üzerinde durmaları tesadüf değil... Peki, olumsuz çocukluk deneyimlerinin tedavisi mümkün mü? Klinik Psikolog Prof. Dr. Gülsen Erden ile çocukluğa

damga vuran travmaları konuştuk.

"Olumsuz çocukluk deneyimlerinin önemli bir halk sağlığı sorunu haline geldiği ve etkilerinin tüm yaşama yayılabileceği açıktır."

 

Travmanın ilk belirtileri yıllar sonra ortaya çıkabilir

Çevre kirliliği nedeniyle bir zehre maruz kalsak, bunun sağlığımızı nasıl etkileyeceğinden korkarız. Çocukluk travmaları da işte bu zehre benziyor diyor

Gülsen Erden, ancak bir farkla diye de ekliyor: Olumsuz deneyimlerin sağlığımızla ne kadar bağlantılı olduğunun farkında değiliz.

Araştırmalar yetişkinlerin en az üçte ikisinin bir ya da daha fazla olumsuz çocukluk deneyimi yaşadığını gösteriyor. Çocukluk travması yaşayanların sayısı ise

her geçen gün artıyor. Çocukların yaklaşık yüzde 40'ının en az iki olumsuz olay yaşadığı düşünülüyor. Gülsen Erden, tüm bu kötü deneyimlerin çocuğun

gelecek yaşamına, kişiliğine, ruhsal durumuna ve sosyalliğine zarar verdiğini söylüyor. Uzun vadeli sonuçlarınsa bazen olaydan yıllar sonra ortaya

çıkabileceğine dikkat çekiyor.

"Çocukluk çağında sayısız olay yaşar ve deneyimleriz. Bunlardan güveni sarsıcı ve incitici olanlar, sağlığı tehdit eden yara izlerine dönüşür ve yetişkinlik

yolunda kabukla üstü örtülen, görünmez yaralar olarak derinlerde kalır. Bu deneyimler çeşitli ruhsal sorunların kaynağı olabilir. Bu olaylar sırasında her çocuk

acı ve korku yaşar. Temel beyin gelişiminin hızlı gerçekleştiği çocukluk çağında ortaya çıktığı için travmanın gerçekleşmesinden uzun süre sonra bile bireyde

gözlenen birçok fiziksel, ruhsal duygusal sağlık sorunu çocukluk travmasıyla ilişkili bulunmaktadır. Travmanın gerçekleştiği zaman diliminde akut sarsıntılar

yaşanırken devamında şiddeti aşırıya kadar değişen kronik bir kriz duygusu deneyimlenir. Kronik durumun ne kadar süreceği öngörülemeyen faktörlere

bağlıdır."

En sarsıcı travmalar 0-8 yaş arasında mı olur?

İstismar, ihmal, şiddete tanık olmak, zorbalığa uğramak, sevilen birini kaybetmek... Travmatik olay denilince akla bu tür deneyimler gelse de aslında çok

daha azı dahi çocuklarda derin yaralar oluşturabiliyor.

"Çocukluk travması fiziksel, duygusal ihmal, istismar, ciddi yaralanma veya hastalıklar, doğal afetler, savaş ya da terör olaylarına bağlı olarak gelişir. Öte

yandan çocukların ilgilenmediği, anlamadığı düşünülen ya da çocuklardan saklanabildiği sanılan yaşanıp bittiği düşünen pek çok olay da çocukları derinden

etkileyebilmekte. Olumsuz çocukluk deneyimlerinin önemli bir halk sağlığı sorunu haline geldiği ve etkilerinin tüm yaşama yayılabileceği açıktır. ”

Bazı uzmanlar en çok 0-8 yaş arası yaşanan duygusal travmaların geleceği şekillendirdiği üzerinde duruyor. Peki, en etkili travmalarımız bu döneme mi ait?

Prof. Erden travmanın her yaşta deneyimlenebileceğini söylüyor. Ancak etkilerin çocuklarda daha sarsıcı olduğunu anlatıyor. Bunun en önemli nedeni de

çocuk beyninin kriz yönetebilecek donanımda olmaması...

"Güvenlik duygusunu zedeleyen, insanları dünyayı hatta en yakınlarını güvenilmez olarak algılamasına neden olan her travmatik deneyim hangi yaş olursa

olsun, çocukluk çağından yetişkinliğe derin izler ve etkiler taşır. Yaşamın ilk yılları güven duygumuzun, kişiliğimizin ve kimliğimizin belirlendiği yıllardır. Okul

öncesi dönemde bağlanma geçekleşir. Bir çocuk güven içinde yaslanabileceği sağlıklı ve gereksinimlerini zamanında ve olması gerektiği gibi karşılayan

anne baba ya da bakım verenle sağlıklı bağ kurar ve güvenli bağlanma gelişir.

Güvenli bağlanma güvenli ve sağlıklı ayrılmalar için de bir öncüdür. İlkokul çağına doğru çocuk kimliğini, kim olduğunu benimser. Sosyal hayat yolculuğuna

bağımsız adımlarla girebilir. Bu aşamalarda ya da okul çağında çocuğun sağlıklı gelişimini ketleyecek, durduracak bir travmatik yaşantı geleceğe

taşınabilecek ve ergenlikte ya da yetişkinlik çağında çeşitli ruhsal, duygusal sorunlara yol açacaktır. Özellikle bağlanma ya da kimlik özümseme

aşamalarındaki travmalar gelecek yaşantılar açısından daha ağır travmalar olarak kabul edilebilir. Ancak travmanın nasıl nerede kimlerle yaşandığı, nasıl

yaklaşıldığı ve süresi ile tekrarlılığı da çocuğun yaşı kadar önem taşımaktadır."

Travma yaşayan çocuk nasıl anlaşılır?

Olumsuz çocukluk deneyimleri fiziksel ve duygusal etkiler bırakabiliyor. Gülsel Erden, "Ne travmaların tam bir listesini vermek ne de hasarı tam olarak

ölçmek pek mümkün değil" diyor. Gözlemlenebilecek olası belirtileri ise şöyle sıralıyor:

Uyku ve yeme düzeninde bozulma, geri çekilme, yalnızlaşma, kabuslar, davranışsal sorunlar, yoğun kaygı ve korku gibi belirtilerin yanı sıra okul terk

oranları, düşük benlik saygısı, değişen stres tepkileri, artan intihar oranları gözlenmekte. Travmatik çocukluk yaşantıları sonrasında yetişkinlikte madde

bağımlılığı (sigara, içki,  uyuşturucu vb.), kalp hastalığı, nedeni belirlenemeyen kronik sağlık sorunları depresyon, anksiyete ve çok çeşitli tehlikeli ve

sağlıksız davranış örüntüleri gözlenme riski artar.

"Çocuktur unutur, hatırlamaz ya da oyun sanır, daha da kötüsü hayal gücü geniş, uyduruyor gibi travmatik yaşantıyı önemsememe, hafife alma ya da örtbas

etme girişimleri çocuğa en az travmatik yaşantı kadar zarar verecektir."

Travma yaşamış birine nasıl destek olunur?

Zaman tüm yaraları iyileştirmiyor... Bu yaraları iyileştirmek için çoğu zaman destek almak da gerekiyor. "Travma yaşamış bir çocuğa destek olmak için

öncelikle yaşadıklarını konuşabilmesi adına fırsat sunmak, onu dinlemek ve duygularını anlamasına yardımcı olmak lazım" diyor Gülsen Erden.

"Doğal afetler ya da insan eliyle gerçekleştirilen travmalar sonrasında çocukların acısını, korkularını, kaygısını ya da bedensel tepkilerini böyle bir olaydan

sonra ortaya çıkması mümkün tepkiler olarak normalleştirmek, çocuğun kendisini, yalnız, çaresiz ve garip görmesini önlemek gerekir.

Fiziksel belirtilerin hafifletilmesi geleneksel tedavilerle mümkündür ancak kalıcı iyileşme psikoterapi gerektirir. Bir terapiste başvurmak, sağlıklı ve üretken bir

geleceği geri kazanma yolunda büyük bir adımdır. Travmatik çocukluk olaylarına gereken önem verilmelidir. Çocuktur unutur, hatırlamaz ya da oyun sanır,

daha da kötüsü hayal gücü geniş uyduruyor gibi travmatik yaşantıyı önemsememe, hafife alma ya da örtbas etme girişimleri çocuğa en az travmatik yaşantı

kadar zarar verecektir. Nerede herhangi bir travmaya maruz kalan bir çocuk varsa, hızla yardım alması sağlanmalıdır. Aynı şey, bugün kendilerini etkileyen
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olumsuz çocukluk olaylarından kurtulmaya çalışan yetişkinler için de geçerlidir."

Peki, günümüzde travma odaklı ne tür tedaviler uygulanıyor? Gülsel Erden şöyle anlatıyor:

Bunlar arasında Bilişsel-Davranışçı Terapi (BDT), Oyun Terapisi, Göz Hareketi Duyarsızlaştırma ve Yeniden İşleme (EMDR) veya Travma Odaklı Bilişsel-

Davranışçı Terapi (TF-BDT) dikkati çeker. Her yaklaşımın kendine özgü yararları ve yöntemleri vardır; dolayısıyla bunları anlamak, bilinçli karar vermek

önemlidir. Oyun terapisi, sanat terapisi ve travma odaklı terapi onları gelecekteki zorluklarla baş etme, travmayı tetikleyenler veya hatırlatıcılarla baş etme ve

yeni ortamlara uyum sağlama konusunda güçlendirir.
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AHMET KASIM HAN
Ahmet Kasım HAN

Maharetin yerine mazereti ikame

Kısa bir zaman önce, suizan (kötücül varsayımlar) ve su-i tefehhüm (eksik, kötü biçimde anlama) ile “mandacı zihniyet”te olmakla eleştirdikleri ekonomistler

karşısında, Plevne müdafaası kararlılığıyla, şimdilerde “akıldışı” olduğu teyit edilmiş bulunan ekonomi politikasını savunanların, o günlerden bu günlere hala

tekrarladıkları bir terane kaldı; o da enflasyonun yerine hayat pahalılığı kavramını ikame etme zorlaması. Bir de bu hevese eşlik eden, “herkesin enflasyonu

farklıdır” söyleminin arkasına saklanılarak, TÜİK’in şeffaflık eksikliğinden mâlûl enflasyon hesabıyla milletin deneyimlediği pahalılık arasındaki farkı,

“hissedilen enflasyon” kavramına sığıştırıp meşrulaştırma çabası var.    Tüm bu lâfügüzaf bir yana, Ocak 2024 itibariyle memlekette açlık sınırı 15.033 lira.

Geçen ay 14.431 liraydı.  Ocak ayı enflasyonu TÜİK’e göre % 6,70; ENAG’a göre % 9,38; İTO’ya göre % 6,72.  Ortalamasını aldığınızda % 7,6.  Açlık

sınırıysa bir önceki aya göre % 4,1 artmış.   Açlık sınırı hesabı, kabaca, gıda enflasyonunu takip ediyor; o da Ocak’ta % 5,19.  Asgari ücret 17.002 lira.

Asgari ücret ile Açlık Sınırı arasında fark 1.969 lira, ya da % 13.  Bu hesapla asgari ücret arifeyi görür, bayramı da çıkarır ama, Emek ve Dayanışma günü

civarı açlık sınırının altında kalması mukadder görünüyor.   Sonra?  Sonrası, uygulamalı iktisat mucizesi yaratmanın sorumluluğu ekonomiyi yönetenlerden

asgari ücretliye geçecek.   Turgut Özal özel zamanında, köyünden erzak desteği alarak geçinen memurları kastederek ne demişti? “Benim memurum işini

bilir.” Bu zamanda işini bilmek gerek! Ya işini bileceksin ya işin bitecek zira… Mucize yaratmak şart anlayacağınız!  Bu masalsı şartlarda Haziran’da asgari

ücret artar mı artmaz mı tartışması yine gündeme gelir.  Gelecek gelmesine de, o artış yapılırsa “iddialı” enflasyon hedefine ne olacak? Tersine, artış

olmazsa bu defa da sabit gelirli vatandaş yedi ay boyunca rızkına hangi taklayı attıracak?  O işe de varsın “Rifâiler” karışsın.  1929’dan 1946’ya kadar

Ankara Valiliği, yetmedi Belediye Başkanlığı, o da yetmedi 1936’dan sonra bir de CHP İl Başkanlığı yapan Nevzat Tandoğan’ın ne dediğini hatırlayınız: “Sizin

milliyetçilikle, komünizm ile ne işiniz var? milliyetçilik lâzımsa bunu biz yaparız. Komünizm gerekirse onu da biz getiririz.”  Şimdi diyeceksiniz ki “işte tek parti

zihniyeti”.  Doğrudur.  Fakat şu tarafı da var; tek parti sadece siyasi bir dönemin adı değil güzel ülkemizde.  Herhangi bir dönemde belli bir siyasi partiye ait

bir felsefe-i sakime (hastalıklı felsefe) de değil maalesef.  Tek parti bir zihniyettir Türkiye’de.  İktidarda olma haliyle kaimdir.  Aslında, dünya siyasi tarihi

boyunca İngiliz tarihçi, siyasetçi, yazar Lord Acton’ın şu sözleri sıklıkla doğrulanmıştır: “Güç yozlaştırır; Mutlak güç, mutlaka yozlaştırır”.  Buna bir de iktidarın

süresi eklenmeli. İktidarda geçirilen süre uzadıkça, hem tercihlerle gerçekler arasındaki bağlantı kopuyor hem de benlik algısı bozuluyor. Bu eğilimlerin

üzerine çıkmak nadir bulunan bir karakter gücü. Sorunu da tam bu; “nadir” olması. O sebeple demokrasilerde hem iktidar süreleri hem güç temerküzü

kısıtlanır.  Zira, sıradan vatandaşın mucizevi liderlere yetecek ömrü yok!  Bizde maalesef durum iyice vahim. O sebeple bu topraklarda tek parti bir zihniyettir,

diyorum. İktidara gelip koltukla uzun süre aşk yaşayan iktidarlar kendilerince ulvî bir sarhoşluğa kapılır; kendini “devlet” sanma eğilimine girer.  Elbette böyle

bir iktidarın her yaptığı doğrudur(!)  Yanlış diyen, bu teşhisinde haklı da olsa, “siyaset” yapmaktadır.  Öyle olunca da bilimsel bilgi siyasi tercihlerinizle

çelişiyorsa ya o bilgi yanlıştır ya da söyleyen “iktidarımıza göz koymuştur.”  O da asli günah tabii!  Yaptıklarınızın doğru olmadığını düşünenler, yukarıdaki

cümleyi okumuş olabilirler ama anlamamışlar demektir.  Size verdiklerimizle yetinmeyi reddediyorsanız ya durumu takdir edemiyorsunuz ya “kronik”

muhalifsiniz, ya “nankör”! İcraatımızı beğenmiyorsanız kuşku yok “kökünüz dışarıda”, değerlerimizi paylaşmıyorsanız “dışlanmanız evla”! Mesela 21 milyon

insanın devlet yardımıyla geçinmesinde ve “bağımlı oy veren”e dönüştürülmesinde utanılacak bir şey yok! Aksine sosyal yardım başarısı var!  Öyledir

muhakkak!  Bir de tabii; “Herkes bizle uğraşıyor, bizi kıskanıyor…”, diye yürüdük mü, tamam! Uygun müzikle ve görüntüyle, değmeyin keyfimize.  Siyasette

kuraldır; maharet eksikliği mazeret ile ikame edilir!   Şimdi; ne demişti Merkez Bankası Başkan Yardımcısı Cevdet Akçay? “Hedeflerimizde iddialıyız”.

Enflasyonda hedef ne? İlk Orta Vadeli Programa sorarsan % 33. Merkez Bankasının tahmini üst bandı % 42 olmak üzere % 36.  Demek ki, Ocak

enflasyonundan sonra bu meret aylık ortalamada % 2 civarı olmalı. Cidden iddialı! Zaten ortalama, maazallah, % 3 olsa senenin sonunda bakmışsın pat diye

neredeyse 50’ye gelmişsin. Bu arada hedef bant aralığı olan 6 da enteresan. Dünyada yıllık enflasyonu bu orandan küçük 135 ülke var. Bir anlamda elin

enflasyonu Türkiye’nin hata payından küçük. Bant aralığımız Avrupa Birliği ortalamasının iki katı, Almanya’nın iki katından biraz fazla. Yıllık TÜİK

enflasyonumuz bile kıymetli dostum Tunç Şatıroğlu sağolsun bu aralar hususi ilgi alanıma giren Zambia’nın 4,9 katı.  Bu arada programın inandırıcılığına laf

söyleyen de “mandacı” oluyor, öyle mi?  Yersen!  Bunlar hep birer uyarı. Ama uyarıda bulunmak da katiyen memnu (kesinlikle yasak) tabii. Laf ebeleri hazır;

yapıştırıverirler: “Siz de sevinirsiniz öyle olursa!”  “Kardeşim, sevinecek olsam susar, bekler, olunca sevinirim; yapmayın, öyle olmasın, haksız çıkalım diye

uyarıyoruz”, diyecekken birden titreyip kendine geliveriyor, vazgeçiyorsun.  Sonrası mı?  Sonra şöyle bir haber geliyor: TCMB faizi sabit tuttu.  Negatif faize

devam!  Bu negatif dediğim faiz bugünlerde yaklaşık % 15 nispetinde. Merak ediyorsanız, Ocak 2024 itibariyle bu 157 ülkede yıllık enflasyon oranına tekabül

ediyor.   Peki bunun hiç mi iyi tarafı yok?  Var. Kredi kartı ile, borç çevirerek, geçinenler açısından maliyetler şimdilik sabit. Öte yandan onlar da enflasyonla

artan fiyatlara kaybediyor.  Bu ortamda kur, enflasyon, tasarruf mafiş.  Bugün yapmadığınız faiz artışını ileride, ya daha yüksek faizle ya finansal baskılama

ile ya da “başkaca” cebri yöntemlerle “telafi”, korkarım milleti de telef, edeceksiniz muhtemel. Bu açık. Eninde sonunda bir “Dornbusch anı” gelecek.  O ne

mi?  Paul Krugman, Kenneth Rogoff gibi zamanımızın namlı iktisatçılarının Massachusetts Institute of Technology’den hocası olan Rudiger Dornbusch

zamanında şöyle demiş: "Ekonomide bazı şeylerin gerçekleşmesi düşündüğünüzden daha uzun sürer ve sonra [gerçekleştiklerinde de bu defa]

düşündüğünüzden daha süratli gerçekleşir." İşte “Dornbusch anı” dediğim o sürat anı.  Dilerseniz siz ona “telef anı” da diyebilirsiniz…
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ZAMAN TÜM YARALARI İYİLEŞTİRMEZ
Zaman tüm yaraları iyileştirmez

Travmalar çocuğun fiziksel ve psikolojik sağlığı üzerinde derin etkiler bırakıyor, gelişimini ve gelecekteki yaşam kalitesini şekillendiriyor. Uzmanlar, çocukluk

çağı travmalarının önemli bir halk sağlığı sorunu olduğuna işaret ediyor.

Travmalar çocuğun fiziksel ve psikolojik sağlığı üzerinde derin etkiler bırakıyor, gelişimini ve gelecekteki yaşam kalitesini şekillendiriyor. Uzmanlar, çocukluk

çağı travmalarının önemli bir halk sağlığı sorunu olduğuna işaret ediyor.

"İnsanın anavatanı çocukluğudur" demiş M.S 50 ila 130 yılları arasında yaşamış filozof Epiktetos... Merhum psikolog ve yazar Prof. Dr. Doğan Cüceloğlu da,

Epiktetos'un sözlerine atıfta bulunarak, "Çocukluğunu yaşamamış bir insanın mutlu olması çok zor" der bir konuşmasında.

Çocukluk çağı travmaları kişinin geleceğini öylesine şekillendiriyor ki, önemli bir halk sağlığı sorunu olarak kabul ediliyor. Yani ruh sağlığı doktorlarının

terapilerde öncelikli olarak çocukluk anıları üzerinde durmaları tesadüf değil... Peki, olumsuz çocukluk deneyimlerinin tedavisi mümkün mü? Klinik Psikolog

Prof. Dr. Gülsen Erden ile çocukluğa damga vuran travmaları konuştuk.

 

 

 

 

 

 

 

Olumsuz çocukluk deneyimlerinin önemli bir halk sağlığı sorunu haline geldiği ve etkilerinin tüm yaşama yayılabileceği açıktır.

Travmanın ilk belirtileri yıllar sonra ortaya çıkabilir

Çevre kirliliği nedeniyle bir zehre maruz kalsak, bunun sağlığımızı nasıl etkileyeceğinden korkarız. Çocukluk travmaları da işte bu zehre benziyor diyor

Gülsen Erden, ancak bir farkla diye de ekliyor: Olumsuz deneyimlerin sağlığımızla ne kadar bağlantılı olduğunun farkında değiliz.

Araştırmalar yetişkinlerin en az üçte ikisinin bir ya da daha fazla olumsuz çocukluk deneyimi yaşadığını gösteriyor. Çocukluk travması yaşayanların sayısı ise

her geçen gün artıyor. Çocukların yaklaşık yüzde 40'ının en az iki olumsuz olay yaşadığı düşünülüyor. Gülsen Erden, tüm bu kötü deneyimlerin çocuğun

gelecek yaşamına, kişiliğine, ruhsal durumuna ve sosyalliğine zarar verdiğini söylüyor. Uzun vadeli sonuçlarınsa bazen olaydan yıllar sonra ortaya

çıkabileceğine dikkat çekiyor.

"Çocukluk çağında sayısız olay yaşar ve deneyimleriz. Bunlardan güveni sarsıcı ve incitici olanlar, sağlığı tehdit eden yara izlerine dönüşür ve yetişkinlik

yolunda kabukla üstü örtülen, görünmez yaralar olarak derinlerde kalır. Bu deneyimler çeşitli ruhsal sorunların kaynağı olabilir.

Bu olaylar sırasında her çocuk acı ve korku yaşar. Temel beyin gelişiminin hızlı gerçekleştiği çocukluk çağında ortaya çıktığı için travmanın

gerçekleşmesinden uzun süre sonra bile bireyde gözlenen birçok fiziksel, ruhsal duygusal sağlık sorunu çocukluk travmasıyla ilişkili bulunmaktadır.

Travmanın gerçekleştiği zaman diliminde akut sarsıntılar yaşanırken devamında şiddeti aşırıya kadar değişen kronik bir kriz duygusu deneyimlenir. Kronik

durumun ne kadar süreceği öngörülemeyen faktörlere bağlıdır."

En sarsıcı travmalar 0-8 yaş arasında mı olur?

İstismar, ihmal, şiddete tanık olmak, zorbalığa uğramak, sevilen birini kaybetmek... Travmatik olay denilince akla bu tür deneyimler gelse de aslında çok

daha azı dahi çocuklarda derin yaralar oluşturabiliyor.

"Çocukluk travması fiziksel, duygusal ihmal, istismar, ciddi yaralanma veya hastalıklar, doğal afetler, savaş ya da terör olaylarına bağlı olarak gelişir. Öte

yandan çocukların ilgilenmediği, anlamadığı düşünülen ya da çocuklardan saklanabildiği sanılan yaşanıp bittiği düşünen pek çok olay da çocukları derinden

etkileyebilmekte. Olumsuz çocukluk deneyimlerinin önemli bir halk sağlığı sorunu haline geldiği ve etkilerinin tüm yaşama yayılabileceği açıktır.”

Filistinli çocuklar bu şiddeti ömür boyu unutamayacak

Bazı uzmanlar en çok 0-8 yaş arası yaşanan duygusal travmaların geleceği şekillendirdiği üzerinde duruyor. Peki, en etkili travmalarımız bu döneme mi ait?

Prof. Erden travmanın her yaşta deneyimlenebileceğini söylüyor. Ancak etkilerin çocuklarda daha sarsıcı olduğunu anlatıyor. Bunun en önemli nedeni de

çocuk beyninin kriz yönetebilecek donanımda olmaması...

"Güvenlik duygusunu zedeleyen, insanları dünyayı hatta en yakınlarını güvenilmez olarak algılamasına neden olan her travmatik deneyim hangi yaş olursa

olsun, çocukluk çağından yetişkinliğe derin izler ve etkiler taşır. Yaşamın ilk yılları güven duygumuzun, kişiliğimizin ve kimliğimizin belirlendiği yıllardır. Okul

öncesi dönemde bağlanma geçekleşir. Bir çocuk güven içinde yaslanabileceği sağlıklı ve gereksinimlerini zamanında ve olması gerektiği gibi karşılayan

anne baba ya da bakım verenle sağlıklı bağ kurar ve güvenli bağlanma gelişir.

Güvenli bağlanma güvenli ve sağlıklı ayrılmalar için de bir öncüdür. İlkokul çağına doğru çocuk kimliğini, kim olduğunu benimser. Sosyal hayat yolculuğuna

bağımsız adımlarla girebilir. Bu aşamalarda ya da okul çağında çocuğun sağlıklı gelişimini ketleyecek, durduracak bir travmatik yaşantı geleceğe

taşınabilecek ve ergenlikte ya da yetişkinlik çağında çeşitli ruhsal, duygusal sorunlara yol açacaktır. Özellikle bağlanma ya da kimlik özümseme

aşamalarındaki travmalar gelecek yaşantılar açısından daha ağır travmalar olarak kabul edilebilir. Ancak travmanın nasıl nerede kimlerle yaşandığı, nasıl

yaklaşıldığı ve süresi ile tekrarlılığı da çocuğun yaşı kadar önem taşımaktadır."

Travma yaşayan çocuk nasıl anlaşılır?

Olumsuz çocukluk deneyimleri fiziksel ve duygusal etkiler bırakabiliyor. Gülsel Erden, "Ne travmaların tam bir listesini vermek ne de hasarı tam olarak

ölçmek pek mümkün değil" diyor. Gözlemlenebilecek olası belirtileri ise şöyle sıralıyor:

Uyku ve yeme düzeninde bozulma, geri çekilme, yalnızlaşma, kabuslar, davranışsal sorunlar, yoğun kaygı ve korku gibi belirtilerin yanı sıra okul terk

oranları, düşük benlik saygısı, değişen stres tepkileri, artan intihar oranları gözlenmekte.

Travmatik çocukluk yaşantıları sonrasında yetişkinlikte madde bağımlılığı (sigara, içki,  uyuşturucu vb.), kalp hastalığı, nedeni belirlenemeyen kronik sağlık

sorunları depresyon, anksiyete ve çok çeşitli tehlikeli ve sağlıksız davranış örüntüleri gözlenme riski artar.

Çocuktur unutur, hatırlamaz ya da oyun sanır, daha da kötüsü hayal gücü geniş, uyduruyor gibi travmatik yaşantıyı önemsememe, hafife alma ya da örtbas

etme girişimleri çocuğa en az travmatik yaşantı kadar zarar verecektir.
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Travma yaşamış birine nasıl destek olunur?

Zaman tüm yaraları iyileştirmiyor... Bu yaraları iyileştirmek için çoğu zaman destek almak da gerekiyor. "Travma yaşamış bir çocuğa destek olmak için

öncelikle yaşadıklarını konuşabilmesi adına fırsat sunmak, onu dinlemek ve duygularını anlamasına yardımcı olmak lazım" diyor Gülsen Erden.

"Doğal afetler ya da insan eliyle gerçekleştirilen travmalar sonrasında çocukların acısını, korkularını, kaygısını ya da bedensel tepkilerini böyle bir olaydan

sonra ortaya çıkması mümkün tepkiler olarak normalleştirmek, çocuğun kendisini, yalnız, çaresiz ve garip görmesini önlemek gerekir.

Fiziksel belirtilerin hafifletilmesi geleneksel tedavilerle mümkündür ancak kalıcı iyileşme psikoterapi gerektirir. Bir terapiste başvurmak, sağlıklı ve üretken bir

geleceği geri kazanma yolunda büyük bir adımdır. Travmatik çocukluk olaylarına gereken önem verilmelidir.

Çocuktur unutur, hatırlamaz ya da oyun sanır, daha da kötüsü hayal gücü geniş uyduruyor gibi travmatik yaşantıyı önemsememe, hafife alma ya da örtbas

etme girişimleri çocuğa en az travmatik yaşantı kadar zarar verecektir. Nerede herhangi bir travmaya maruz kalan bir çocuk varsa, hızla yardım alması

sağlanmalıdır. Aynı şey, bugün kendilerini etkileyen olumsuz çocukluk olaylarından kurtulmaya çalışan yetişkinler için de geçerlidir."

Peki, günümüzde travma odaklı ne tür tedaviler uygulanıyor? Gülsel Erden şöyle anlatıyor:

Bunlar arasında Bilişsel-Davranışçı Terapi (BDT), Oyun Terapisi, Göz Hareketi Duyarsızlaştırma ve Yeniden İşleme (EMDR) veya Travma Odaklı Bilişsel-

Davranışçı Terapi (TF-BDT) dikkati çeker. Her yaklaşımın kendine özgü yararları ve yöntemleri vardır; dolayısıyla bunları anlamak, bilinçli karar vermek

önemlidir. Oyun terapisi, sanat terapisi ve travma odaklı terapi onları gelecekteki zorluklarla baş etme, travmayı tetikleyenler veya hatırlatıcılarla baş etme ve

yeni ortamlara uyum sağlama konusunda güçlendirir.

Kaynak: TRT HABER
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İSTANBUL'DA KAÇ TANE ÜNİVERSİTE VAR? İSTANBUL DEVLET VE VAKIF ÜNİVERSİTELERİ PUANLARI
İstanbul'da kaç tane üniversite var? İstanbul devlet ve vakıf üniversiteleri puanları

İstanbul'da eğitim arayışında olanlar için önemli bir soru beliriyor: "İstanbul'da kaç tane üniversite var? İstanbul devlet ve vakıf üniversiteleri puanları nedir?"

Bu merakı gidermek için, İstanbul'un zengin üniversite yelpazesine ve hem devlet hem de vakıf üniversitelerinin puan detaylarına göz atmak önemli. İşte bu

arayışın ışığında, İstanbul'un eğitim haritasını çıkarmak için gereken tüm detaylar...

Eğitim tercihlerini belirlerken İstanbul'da öne çıkan üniversiteleri merak edenler için kritik bir konu gündeme geliyor: "İstanbul'da kaç tane üniversite var?

İstanbul devlet ve vakıf üniversiteleri puanları nedir?" Bu merakı gidermek adına, İstanbul'un geniş üniversite ağına ve bu üniversitelerin öğrenci alımında

uyguladığı puanlara dair kapsamlı bir bakış atmak gerekiyor. İşte bu araştırma, İstanbul'un eğitim olanaklarını daha iyi anlamak ve ter

İstanbul'da kaç tane üniversite var?

 

Acıbadem Mehmet Ali Aydınlar Üniversitesi (Vakıf)

Altınbaş Üniversitesi (Vakıf)

Ataşehir Adıgüzel Meslek Yüksekokulu (Vakıf)

Avrupa Meslek Yüksekokulu (Vakıf)

Bahçeşehir Üniversitesi (Vakıf)

Beykent Üniversitesi (Vakıf)

Beykoz Üniversitesi (Vakıf)

Bezm-İ Âlem Vakıf Üniversitesi (Vakıf)

Biruni Üniversitesi (Vakıf)

Boğaziçi Üniversitesi (Devlet)

Demiroğlu Bilim Üniversitesi (Devlet)

Doğuş Üniversitesi (Devlet)

Fatih Sultan Mehmet Vakıf Üniversitesi (Vakıf)

Faruk Saraç Meslek Yüksekokulu (Vakıf)

Fenerbahçe Üniversitesi (Vakıf)

Galatasaray Üniversitesi (Devlet)

Haliç Üniversitesi (Vakıf)

Işık Üniversitesi (Vakıf)

İbn Haldun Üniversitesi (Vakıf)

İstanbul Arel Üniversitesi (Vakıf)

İstanbul Atlas Üniversitesi (Vakıf)

İstanbul Aydın Üniversitesi (Vakıf)

İstanbul Bilgi Üniversitesi (Vakıf)

İstanbul Esenyurt Üniversitesi (Vakıf)

İstanbul Gedik Üniversitesi (Vakıf)

İstanbul Galata Üniversitesi (Vakıf)

İstanbul Gelişim Üniversitesi (Vakıf)

İstanbul Kent Üniversitesi (Vakıf)

İstanbul Kültür Üniversitesi (Vakıf)

İstanbul Medeniyet Üniversitesi (Devlet)

İstanbul Medipol Üniversitesi (Vakıf)

İstanbul Okan Üniversitesi (Vakıf)

İstanbul Rumeli Üniversitesi (Vakıf)

İstanbul Sabahattin Zaim Üniversitesi (Vakıf)

İstanbul Sağlık ve Teknoloji Üniversitesi (Vakıf)

İstanbul Sağlık ve Sosyal Bilimler Meslek Yüksekokulu (Vakıf)

İstanbul Şehir Üniversitesi (Vakıf)

İTÜ İstanbul Teknik Üniversitesi (Devlet)

İstanbul Ticaret Üniversitesi (Vakıf)

İstanbul Topkapı Üniversitesi (Vakıf)

İstanbul Üniversitesi (Devlet)

İstanbul Üniversitesi Cerrahpaşa (Devlet)

İstanbul Yeni Yüzyıl Üniversitesi (Vakıf)

İstanbul 29 Mayıs Üniversitesi (Vakıf)

İstanbul Şişli Meslek Yüksekokulu (Vakıf)

İstinye Üniversitesi (Vakıf)

Kadir Has Üniversitesi (Vakıf)

Koç Üniversitesi (Vakıf)

Maltepe Üniversitesi (Vakıf)
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Marmara Üniversitesi (Devlet)

Mef Üniversitesi (Vakıf)

Mimar Sinan Güzel Sanatlar Üniversitesi (Devlet)

Nişantaşı Üniversitesi (Vakıf)

Özyeğin Üniversitesi (Vakıf)

Piri Reis Üniversitesi (Vakıf)

Sabancı Üniversitesi (Vakıf)

Sağlık Bilimleri Üniversitesi (Devlet)

Türk-Alman Üniversitesi (Devlet)

Üsküdar Üniversitesi (Vakıf)

Yeditepe Üniversitesi (Vakıf)

Yıldız Teknik Üniversitesi (Devlet)

 

İstanbul devlet ve vakıf üniversiteleri puanları

İstanbul Üniversitesi (İÜ) (4 Yıllık) 2024 Taban Puanları ve Başarı Sıralaması ise şöyle:

 

 

 

Üniversite Adı

Bölüm Adı

Puan

Türü

Kont.

Yer.

Sıralama

Taban

Puanı

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

İstanbul Tıp Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Tıp

(İngilizce)

SAY

60+2+0+0+0

60+2

60+2

60+2

62

62

62

62

3.429 (2023)

2.712 (2022)

2.227 (2021)

1.900 (2020)

53226520

531,58603

491,21925

534,19276

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

İstanbul Tıp Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Tıp

SAY

280+7+0+0+0

280+7

280+7

280+7

287



287

287

287

5.090 (2023)

4.030 (2022)

3.035 (2021)

2.810 (2020)

527,14889

526,92353

484,60119

530,08649

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Diş Hekimliği Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Diş Hekimliği

(İngilizce)

SAY

30+1+0+0+0

30+1

30+1

30+1

31

31

31

31

12.228 (2023)

11.101 (2022)

11.455 (2021)

12.500 (2020)

510,97042

510,81137

451,23693

505,33035

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Bilgisayar ve Bilişim Teknolojileri Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Bilgisayar Mühendisliği

(İngilizce)

SAY

30+1+0+0+0

—

—

—

31

—

—

—

14.431 (2023)

— (2022)

— (2021)

— (2020)

506,97637

—

—

—

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Diş Hekimliği Fakültesi



(İSTANBUL) (Devlet)

Diş Hekimliği

SAY

160+4+0+0+0

160+4

160+4

160+4

164

164

164

164

22.913 (2023)

20.960 (2022)

22.061 (2021)

20.700 (2020)

493,41095

494,73945

430,02470

492,33145

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

İstanbul Tıp Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Tıp

(İngilizce) (KKTC Uyruklu)

SAY

1+0+0+0+0

1+0

2+0

2+0

1

1

—

2

28.505 (2023)

18.053 (2022)

Dolmadı (2021)

11.100 (2020)

48543837

499,25470

Dolmadı

507,72337

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Eczacılık Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Eczacılık

(İngilizce)

SAY

40+1+0+0+0

40+1

40+1

40+1

41

41

41

41

31.274 (2023)

28.137 (2022)

29.558 (2021)

31.100 (2020)



481,68679

484,73254

418,34070

478,26831

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Eczacılık Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Eczacılık

SAY

150+4+0+0+0

150+4

170+5

170+5

154

154

175

175

44.541 (2023)

42.863 (2022)

37.786 (2021)

36.200 (2020)

465,37212

466,17966

407,11407

471,87574

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Fen Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Moleküler Biyoloji ve Genetik

SAY

60+2+0+2+0

60+2

60+2

60+2

62

62

62

62

70.755 (2023)

66.438 (2022)

68.681 (2021)

75.800 (2020)

436,53828

439,05612

372,01371

425,65516

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Fen Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Bilgisayar Bilimleri

SAY

30+1+0+1+0

—

—

—

32

—



—

—

74.202 (2023)

— (2022)

— (2021)

— (2020)

432,92800

—

—

—

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Mimarlık Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Mimarlık

SAY

80+2+0+0+0

80+2

80+2

80+2

82

82

82

82

82.297 (2023)

78.929 (2022)

72.733 (2021)

67.400 (2020)

425,04094

425,82377

367,91702

435,29451

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Fen Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Moleküler Biyoloji ve Genetik

(KKTC Uyruklu)

SAY

1+0+0+0+0

—

—

—

1

—

—

—

87.509 (2023)

— (2022)

— (2021)

— (2020)

420,06910

—

—

—

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Fen Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Matematik



SAY

110+3+0+3+0

110+3

110+3

110+3

113

113

113

113

117.788 (2023)

133.085 (2022)

155.294 (2021)

147.000 (2020)

394,39439

377,92388

304,62176

358,44351

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Mimarlık Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Endüstriyel Tasarım (Fakülte)

SAY

30+1+0+1+0

—

—

—

32

—

—

—

119.442 (2023)

— (2022)

— (2021)

— (2020)

393,10703

—

—

—

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Hemşirelik Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Hemşirelik (Fakülte)

SAY

60+2+0+2+0

60+2

—

—

64

62

—

—

128.199 (2023)

128.363 (2022)

— (2021)

— (2020)

386,59526

381,51963

—

—



 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Mimarlık Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

İç Mimarlık

SAY

60+2+0+2+0

60+2

60+2

60+2

64

62

62

62

144.024 (2023)

141.706 (2022)

140.744 (2021)

141.000 (2020)

375,65863

371,67701

313,29944

362,44604

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Fen Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Fizik

(İngilizce)

SAY

40+1+0+1+0

40+1

40+1

40+1

41

41

41

41

148.516 (2023)

183.388 (2022)

235.192 (2021)

259.000 (2020)

372,75826

345,87031

268,01204

297,94795

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Fen Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Kimya

SAY

50+2+0+2+0

50+2

50+2

—

52

52

52

—

151.657 (2023)



192.103 (2022)

243.641 (2021)

— (2020)

370,73770

341,24650

265,06243

—

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Fen Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Biyoloji

SAY

100+3+0+3+0

100+3

100+3

100+3

105

103

103

103

191.586 (2023)

205.785 (2022)

210.731 (2021)

249.000 (2020)

348,60928

334,50790

277,64478

301,90152

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Fen Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Fizik

SAY

60+2+0+2+0

60+2

60+2

60+2

62

62

62

62

209.972 (2023)

259.888 (2022)

306.384 (2021)

310.000 (2020)

339,98216

311,64464

246,13143

279,79269

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Mimarlık Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Şehir ve Bölge Planlama

SAY

60+2+0+2+0

60+2

60+2



—

63

62

62

—

255.553 (2023)

288.618 (2022)

327.233 (2021)

— (2020)

321,95642

301,60926

240,81530

—

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Fen Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Astronomi ve Uzay Bilimleri

SAY

75+2+0+2+0

75+2

75+2

75+2

79

77

77

77

255.787 (2023)

268.406 (2022)

294.180 (2021)

303.000 (2020)

321,86694

308,56833

249,43934

281,88952

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Su Bilimleri Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Su Bilimleri ve Mühendisliği

SAY

70+2+0+2+0

50+2

50+2

50+2

73

52

52

52

344.689 (2023)

332.330 (2022)

363.107 (2021)

336.000 (2020)

295,63454

288,37499

232,07946

271,78407

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Açık ve Uzaktan Eğitim Fakültesi



(İSTANBUL) (Devlet)

İş Sağlığı ve Güvenliği (Açıköğretim)

(Açıköğretim)

SAY

150+4+0+4+0

150+4

150+4

150+4

158

154

73

154

500.273 (2023)

558.315 (2022)

Dolmadı (2021)

524.000 (2020)

265,02528

244,90916

Dolmadı

232,02332

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Fen Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Astronomi ve Uzay Bilimleri

(KKTC Uyruklu)

SAY

2+0+0+0+0

2+0

2+0

—

2

2

—

—

1.277.749 (2023)

968.111 (2022)

Dolmadı (2021)

— (2020)

192,99999

207,24855

Dolmadı

—

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Hukuk Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Hukuk

(UOLP-Hamburg Üniversitesi) (Ücretli)

EA

10+0+0+0+0

10+0

10+0

10+0

10

10

10

10

1.414 (2023)

933 (2022)

602 (2021)



443 (2020)

494,11477

504,60105

462,24567

512,04939

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Hukuk Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Hukuk

EA

500+13+0+0+0

500+13

480+12

490+13

513

513

492

503

4.539 (2023)

5.405 (2022)

5.691 (2021)

3.810 (2020)

460,70338

463,33829

409,97264

464,73966

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

İktisat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Yönetim Bilişim Sistemleri (Fakülte)

(İngilizce)

EA

30+1+0+1+0

30+1

—

—

32

31

—

—

6.451 (2023)

15.584 (2022)

— (2021)

— (2020)

449,76400

433,29729

—

—

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Edebiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Psikoloji

EA

100+3+0+3+0

100+3

100+3

100+3



106

103

103

103

9.639 (2023)

12.110 (2022)

18.566 (2021)

10.000 (2020)

437,29291

440,10262

379,32653

436,16281

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Siyasal Bilgiler Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Siyaset Bilimi ve Uluslararası İlişkiler

(İngilizce)

EA

30+1+0+1+0

30+1

30+1

30+1

31

31

31

31

12.597 (2023)

20.799 (2022)

31.221 (2021)

18.400 (2020)

430,76558

426,46994

364,17384

418,28299

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

İşletme Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

İşletme

(İngilizce)

EA

100+3+0+3+0

100+3

100+3

100+3

106

103

103

103

43.975 (2023)

62.995 (2022)

71.522 (2021)

66.900 (2020)

400,76211

396,97661

334,77254

380,67553

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ



İktisat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Siyaset Bilimi ve Uluslararası İlişkiler

(İngilizce)

EA

50+2+0+2+0

50+2

50+2

—

52

52

52

—

58.384 (2023)

77.640 (2022)

90.667 (2021)

— (2020)

392,01032

389,35233

324,68489

—

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

İktisat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

İktisat

(İngilizce)

EA

150+4+0+4+0

150+4

150+4

150+4

154

154

154

154

63.761 (2023)

91.813 (2022)

104.461 (2021)

91.300 (2020)

389,01498

382,52743

318,28328

368,33677

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Siyasal Bilgiler Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Siyaset Bilimi ve Uluslararası İlişkiler

EA

120+3+0+3+0

120+3

120+3

120+3

126

123

123

123

89.723 (2023)

108.452 (2022)

105.414 (2021)



70.900 (2020)

376,47741

375,09413

317,83348

378,57754

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Siyasal Bilgiler Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

İşletme

EA

85+3+0+3+0

85+3

85+3

85+3

90

88

88

88

102.727 (2023)

123.235 (2022)

133.290 (2021)

133.000 (2020)

370,79102

368,96492

306,48039

349,74296

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Ulaştırma ve Lojistik Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Lojistik Yönetimi (Fakülte)

(İngilizce)

EA

30+1+0+1+0

30+1

30+1

30+1

31

31

31

31

106.543 (2023)

147.444 (2022)

168.278 (2021)

192.000 (2020)

369,22173

359,80174

294,51805

327,69522

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

İktisat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

İşletme

EA

110+3+0+3+0

110+3

110+3

110+3



116

113

113

113

108.495 (2023)

140.201 (2022)

156.501 (2021)

152.000 (2020)

368,41357

362,46283

298,30728

342,22657

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

İktisat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Siyaset Bilimi ve Uluslararası İlişkiler

EA

100+3+0+3+0

100+3

100+3

100+3

106

103

103

103

127.661 (2023)

144.011 (2022)

144.150 (2021)

109.000 (2020)

361,16703

361,04220

302,48755

360,03310

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Siyasal Bilgiler Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Siyaset Bilimi ve Kamu Yönetimi

EA

120+3+0+3+0

120+3

120+3

120+3

126

123

123

123

132.786 (2023)

143.275 (2022)

138.316 (2021)

86.600 (2020)

359,30940

361,30688

304,61087

370,63696

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

İktisat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)



İktisat

(İngilizce) (UOLP-Uluslararası Saraybosna Üniversitesi) (Ücretli)

EA

20+0+0+0+0

20+0

20+0

20+0

1

1

1

—

141.161 (2023)

Dolmadı (2022)

Dolmadı (2021)

Dolmadı (2020)

356,42501

Dolmadı

Dolmadı

Dolmadı

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

İktisat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

İktisat

EA

220+6+0+6+0

220+6

220+6

220+6

229

226

226

226

146.534 (2023)

175.693 (2022)

186.879 (2021)

182.000 (2020)

354,66159

350,20378

289,02588

331,15083

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

İşletme Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

İşletme

EA

280+7+0+7+0

280+7

280+7

280+7

294

287

287

287

182.897 (2023)

203.588 (2022)

217.750 (2021)

213.000 (2020)

343,78253

341,81068



280,90201

321,11194

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Edebiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Sosyoloji

EA

80+2+0+2+0

80+2

80+2

80+2

84

82

82

82

185.602 (2023)

184.026 (2022)

175.656 (2021)

140.000 (2020)

343,07142

347,59220

292,26768

346,65878

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Ulaştırma ve Lojistik Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Lojistik Yönetimi (Fakülte)

EA

70+2+0+2+0

70+2

70+2

70+2

74

72

72

72

189.436 (2023)

223.986 (2022)

254.725 (2021)

267.000 (2020)

342,03960

336,31290

272,33917

305,88275

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

İşletme Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

İşletme

(İngilizce) (UOLP-Uluslararası Saraybosna Üniversitesi) (Ücretli)

EA

20+0+0+0+0

20+0

20+0

20+0

4

1

—



—

194.774 (2023)

Dolmadı (2022)

Dolmadı (2021)

Dolmadı (2020)

340,69557

Dolmadı

Dolmadı

Dolmadı

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

İktisat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Maliye

EA

110+3+0+3+0

110+3

110+3

110+3

115

113

113

113

213.737 (2023)

238.806 (2022)

246.234 (2021)

216.000 (2020)

335,94292

332,61811

274,16253

320,19437

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

İktisat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Çalışma Ekonomisi ve Endüstri İlişkileri

EA

100+3+0+3+0

100+3

100+3

100+3

104

103

103

103

252.480 (2023)

286.187 (2022)

300.146 (2021)

273.000 (2020)

327,32967

321,88137

263,34463

304,51825

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

İktisat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Ekonometri

EA

100+3+0+3+0



100+3

100+3

100+3

103

103

103

103

267.375 (2023)

296.642 (2022)

319.340 (2021)

292.000 (2020)

324,29350

319,76756

259,90934

299,87025

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Edebiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Felsefe

EA

80+2+0+2+0

80+2

80+2

80+2

84

82

82

82

290.068 (2023)

293.832 (2022)

265.775 (2021)

237.000 (2020)

319,86431

320,32037

270,06084

314,16762

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

İktisat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Turizm İşletmeciliği (Fakülte)

EA

75+2+0+2+0

75+2

75+2

—

79

77

77

—

294.715 (2023)

321.843 (2022)

354.187 (2021)

— (2020)

318,97570

314,82786

254,13720

—

 

 



İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Edebiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Bilgi ve Belge Yönetimi

EA

80+2+0+2+0

80+2

80+2

80+2

84

82

82

82

377.433 (2023)

399.692 (2022)

422.900 (2021)

364.000 (2020)

305,13298

301,55508

244,04051

284,35007

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Edebiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Klasik Arkeoloji

EA

60+2+0+2+0

60+2

60+2

60+2

64

62

62

62

378.661 (2023)

388.747 (2022)

409.793 (2021)

389.000 (2020)

304,94466

303,26632

245,84039

279,52336

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Edebiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Antropoloji

EA

60+2+0+2+0

60+2

60+2

60+2

64

62

62

62

401.356 (2023)

411.658 (2022)

435.084 (2021)

377.000 (2020)



301,60246

299,74277

242,40838

281,82814

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Edebiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Kültür Varlıklarını Koruma ve Onarım (Fakülte)

EA

25+1+0+1+0

25+1

25+1

25+1

27

26

26

26

417.678 (2023)

427.556 (2022)

450.605 (2021)

383.000 (2020)

299,27910

297,39431

240,38370

280,74901

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Edebiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Bilim Tarihi

EA

80+2+0+2+0

80+2

80+2

80+2

84

82

82

82

447.916 (2023)

454.217 (2022)

472.910 (2021)

446.000 (2020)

295,10025

293,54860

237,57084

269,77781

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Açık ve Uzaktan Eğitim Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Yönetim Bilişim Sistemleri (Açıköğretim)

(Açıköğretim)

EA

300+8+0+8+0

300+8

300+8

300+8

316



308

293

308

450.052 (2023)

601.202 (2022)

Dolmadı (2021)

739.000 (2020)

294,81626

275,65377

Dolmadı

232,21434

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Edebiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Tarih Öncesi Arkeolojisi

EA

50+2+0+2+0

50+2

50+2

50+2

54

52

52

52

475.161 (2023)

455.603 (2022)

482.287 (2021)

460.000 (2020)

291,56320

293,35644

236,40107

267,45273

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Edebiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Müzecilik

EA

30+1+0+1+0

—

—

—

32

—

—

—

477.828 (2023)

— (2022)

— (2021)

— (2020)

291,21185

—

—

—

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Edebiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Protohistorya ve Ön Asya Arkeolojisi



EA

50+2+0+2+0

50+2

50+2

50+2

54

52

52

52

490.613 (2023)

498.703 (2022)

538.569 (2021)

496.000 (2020)

289,61498

287,67580

228,81303

261,93358

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Açık ve Uzaktan Eğitim Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

İşletme (Açıköğretim)

(Açıköğretim)

EA

250+7+0+7+0

250+7

250+7

250+7

264

257

248

257

551.795 (2023)

684.703 (2022)

Dolmadı (2021)

679.000 (2020)

282,32321

267,06930

Dolmadı

238,60121

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Açık ve Uzaktan Eğitim Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Siyaset Bilimi ve Uluslararası İlişkiler (Açıköğretim)

(Açıköğretim)

EA

200+5+0+5+0

200+5

200+5

200+5

210

205

152

205

575.144 (2023)

713.030 (2022)

Dolmadı (2021)

734.000 (2020)

279,68061

264,36507



Dolmadı

232,68347

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Açık ve Uzaktan Eğitim Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Çocuk Gelişimi (Açıköğretim)

(Açıköğretim)

EA

1500+38+0+38+0

1500+38

1500+38

1400+35

1576

1538

1294

1.435

615.636 (2023)

649.609 (2022)

Dolmadı (2021)

624.000 (2020)

275,26966

270,54696

Dolmadı

244,93690

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Açık ve Uzaktan Eğitim Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Siyaset Bilimi ve Kamu Yönetimi (Açıköğretim)

(Açıköğretim)

EA

300+8+0+8+0

300+8

300+8

300+8

316

308

143

308

666.004 (2023)

765.338 (2022)

Dolmadı (2021)

808.000 (2020)

270,03126

259,55242

Dolmadı

225,58594

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Açık ve Uzaktan Eğitim Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Uluslararası Ticaret ve Lojistik (Açıköğretim)

(Açıköğretim)

EA

250+7+0+7+0

250+7

250+7

100+3

264



257

229

103

679.556 (2023)

716.253 (2022)

Dolmadı (2021)

638.000 (2020)

268,68383

264,06530

Dolmadı

243,25433

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Açık ve Uzaktan Eğitim Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

İktisat (Açıköğretim)

(Açıköğretim)

EA

150+4+0+4+0

150+4

150+4

150+4

158

154

52

154

693.878 (2023)

765.091 (2022)

Dolmadı (2021)

808.000 (2020)

267,26725

259,57210

Dolmadı

225,59677

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Açık ve Uzaktan Eğitim Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

İnsan Kaynakları Yönetimi (Açıköğretim)

(Açıköğretim)

EA

200+5+0+5+0

200+5

200+5

100+3

210

205

96

103

711.472 (2023)

711.802 (2022)

Dolmadı (2021)

661.000 (2020)

265,58194

264,48469

Dolmadı

240,60267

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Açık ve Uzaktan Eğitim Fakültesi



(İSTANBUL) (Devlet)

Sosyoloji (Açıköğretim)

(Açıköğretim)

EA

300+8+0+8+0

300+8

300+8

300+8

316

308

215

308

713.420 (2023)

704.709 (2022)

Dolmadı (2021)

679.000 (2020)

265,39244

265,15483

Dolmadı

238,62555

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Açık ve Uzaktan Eğitim Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Kamu Yönetimi

(Uzaktan Öğretim)

EA

150+4+0+4+0

150+4

150+4

120+3

158

154

61

123

771.560 (2023)

822.241 (2022)

Dolmadı (2021)

814.000 (2020)

259,95603

254,58442

Dolmadı

225,08411

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Açık ve Uzaktan Eğitim Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Felsefe (Açıköğretim)

(Açıköğretim)

EA

150+4+0+4+0

150+4

150+4

150+4

158

154

57

154

824.376 (2023)

824.279 (2022)

Dolmadı (2021)



915.000 (2020)

255,24970

254,41414

Dolmadı

216,25269

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Açık ve Uzaktan Eğitim Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Rekreasyon (Açıköğretim)

(Açıköğretim)

EA

150+4+0+4+0

150+4

150+4

800+20

158

154

27

122

1.034.260 (2023)

1.037.057 (2022)

Dolmadı (2021)

Dolmadı (2020)

238,19791

237,73136

Dolmadı

Dolmadı

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Açık ve Uzaktan Eğitim Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Egzersiz ve Spor Bilimleri (Açıköğretim)

(Açıköğretim)

EA

800+20+0+20+0

800+20

800+20

800+20

840

820

120

442

1.083.488 (2023)

1.068.213 (2022)

Dolmadı (2021)

Dolmadı (2020)

234,49173

235,46493

Dolmadı

Dolmadı

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Siyasal Bilgiler Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Siyaset Bilimi ve Uluslararası İlişkiler

(İngilizce) (UOLP-Uluslararası Saraybosna Üniversitesi) (Ücretli)

EA

10+0+0+0+0

10+0



10+0

10+0

—

—

—

—

— (2023)

Dolmadı (2022)

Dolmadı (2021)

Dolmadı (2020)

—

Dolmadı

Dolmadı

Dolmadı

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Edebiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

İngilizce Mütercim ve Tercümanlık (Fakülte)

DİL

60+2+0+2+0

60+2

60+2

50+2

64

62

62

52

5.936 (2023)

5.467 (2022)

5.122 (2021)

4.270 (2020)

474,16472

472,38721

440,29107

462,05294

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Edebiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

İngiliz Dili ve Edebiyatı

(İngilizce)

DİL

90+3+0+3+0

90+3

90+3

90+3

96

93

93

93

8.736 (2023)

7.661 (2022)

8.019 (2021)

6.770 (2020)

458,98774

459,43488

421,09868

442,15762

 

 



İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Edebiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Amerikan Kültürü ve Edebiyatı

(İngilizce)

DİL

80+2+0+2+0

80+2

80+2

80+2

84

82

82

82

12.869 (2023)

12.194 (2022)

11.950 (2021)

9.340 (2020)

442,55364

438,20155

402,54850

427,26768

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Edebiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

İspanyol Dili ve Edebiyatı

(İspanyolca)

DİL

50+2+0+2+0

50+2

50+2

—

54

52

52

—

13.711 (2023)

13.215 (2022)

11.709 (2021)

— (2020)

439,72910

434,14845

403,49018

—

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Edebiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Çin Dili ve Edebiyatı

(Çince)

DİL

40+1+0+1+0

40+1

40+1

40+1

42

41

41

41

14.695 (2023)



11.986 (2022)

11.345 (2021)

11.300 (2020)

436,56943

439,07263

405,04693

417,50608

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Edebiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Alman Dili ve Edebiyatı

(Almanca)

DİL

60+2+0+2+0

60+2

60+2

50+2

64

62

62

52

15.227 (2023)

15.212 (2022)

15.694 (2021)

14.300 (2020)

434,92633

426,85636

388,43312

404,87079

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Edebiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Kore Dili ve Edebiyatı

(Korece)

DİL

30+1+0+1+0

30+1

30+1

25+1

32

31

31

26

15.556 (2023)

13.275 (2022)

13.227 (2021)

11.200 (2020)

433,80823

433,95546

397,33271

418,18224

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Edebiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Fransız Dili ve Edebiyatı

(Fransızca)

DİL



60+2+0+2+0

60+2

60+2

60+2

64

62

62

62

15.713 (2023)

14.864 (2022)

15.067 (2021)

14.500 (2020)

433,35806

428,05205

390,77874

404,35611

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Edebiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Dilbilimi

DİL

60+2+0+2+0

60+2

60+2

50+2

64

62

62

52

17.468 (2023)

16.903 (2022)

17.071 (2021)

13.300 (2020)

428,28296

421,00139

383,54329

408,98711

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Edebiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

İtalyan Dili ve Edebiyatı

DİL

50+2+0+2+0

50+2

50+2

50+2

54

52

52

52

17.965 (2023)

17.281 (2022)

17.738 (2021)

16.100 (2020)

426,83540

419,79168

381,28226

398,24854

 



 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Edebiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Rus Dili ve Edebiyatı

DİL

50+2+0+2+0

50+2

50+2

50+2

54

52

52

52

19.179 (2023)

18.434 (2022)

18.290 (2021)

14.600 (2020)

423,44786

416,15277

379,43189

404,01468

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Edebiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Arapça Mütercim ve Tercümanlık (Fakülte)

DİL

30+1+0+1+0

30+1

—

—

32

31

—

—

25.766 (2023)

27.422 (2022)

— (2021)

— (2020)

406,35977

389,80088

—

—

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Edebiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Latin Dili ve Edebiyatı

DİL

50+2+0+2+0

50+2

50+2

50+2

52

52

52

52

28.823 (2023)

25.269 (2022)

25.675 (2021)



25.500 (2020)

398,76872

395,84475

355,48227

364,93677

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Edebiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Çağdaş Yunan Dili ve Edebiyatı

DİL

40+1+0+1+0

40+1

40+1

40+1

42

41

41

41

31.566 (2023)

33.628 (2022)

29.278 (2021)

32.600 (2020)

392,24913

372,87844

344,30189

341,84226

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Edebiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Arap Dili ve Edebiyatı

DİL

80+2+0+2+0

80+2

80+2

80+2

84

82

82

82

35.378 (2023)

30.317 (2022)

23.280 (2021)

16.900 (2020)

383,33307

381,89799

363,13158

395,32658

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Edebiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Leh Dili ve Edebiyatı

DİL

35+1+0+1+0

35+1

35+1

35+1

37



36

36

36

36.925 (2023)

38.408 (2022)

35.528 (2021)

38.500 (2020)

379,62409

360,04740

324,87162

322,40203

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Edebiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Eski Yunan Dili ve Edebiyatı

DİL

50+2+0+2+0

50+2

50+2

50+2

54

52

52

52

38.345 (2023)

41.137 (2022)

37.335 (2021)

38.500 (2020)

376,37909

352,89302

319,16500

322,22439

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Edebiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Ukrayna Dili ve Edebiyatı

DİL

25+1+0+1+0

25+1

25+1

25+1

26

26

26

26

40.187 (2023)

40.453 (2022)

29.502 (2021)

30.300 (2020)

372,19582

354,79929

343,52476

349,26273

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Edebiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Hititoloji



DİL

40+1+0+1+0

40+1

40+1

40+1

42

41

41

41

52.807 (2023)

58.527 (2022)

58.204 (2021)

67.800 (2020)

343,96835

309,70832

256,77569

237,61710

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Edebiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Fars Dili ve Edebiyatı

DİL

70+2+0+2+0

70+2

70+2

70+2

73

72

72

72

52.889 (2023)

58.494 (2022)

51.882 (2021)

51.500 (2020)

343,77970

309,78310

274,55784

282,34011

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Edebiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Urdu Dili ve Edebiyatı

DİL

40+1+0+1+0

40+1

40+1

40+1

42

41

35

38

78.993 (2023)

92.381 (2022)

Dolmadı (2021)

Dolmadı (2020)

291,48979

236,24848

Dolmadı

Dolmadı



 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Edebiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Fransızca Mütercim ve Tercümanlık

(KKTC Uyruklu)

DİL

1+0+0+0+0

—

—

—

1

—

—

—

82.667 (2023)

— (2022)

— (2021)

— (2020)

284,77532

—

—

—

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Edebiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Almanca Mütercim ve Tercümanlık (Fakülte)

DİL

60+2+0+2+0

60+2

60+2

50+2

64

62

62

52

89.049 (2023)

54.290 (2022)

70.427 (2021)

46.500 (2020)

273,46570

319,88695

215,91744

297,21608

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Edebiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Fransızca Mütercim ve Tercümanlık

DİL

40+1+0+1+0

40+1

40+1

30+1

42

41

41

31

108.368 (2023)



80.046 (2022)

68.367 (2021)

65.200 (2020)

242,53703

260,89252

229,26246

244,35287

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Edebiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Tarih

SÖZ

90+3+0+3+0

90+3

90+3

90+3

96

93

93

93

7.159 (2023)

7.810 (2022)

8.312 (2021)

7.320 (2020)

424,45412

425,31332

379,22548

412,73606

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

İletişim Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Radyo,  Televizyon ve Sinema

SÖZ

90+3+0+3+0

90+3

90+3

90+3

96

93

93

93

21.282 (2023)

20.947 (2022)

21.979 (2021)

18.600 (2020)

400,01496

402,03165

354,17060

388,97918

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Edebiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Türk Dili ve Edebiyatı

SÖZ

90+3+0+3+0

90+3

90+3



90+3

96

93

93

93

21.307 (2023)

22.881 (2022)

23.860 (2021)

16.200 (2020)

399,98170

399,75323

351,72436

392,72449

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Edebiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Tiyatro Eleştirmenliği ve Dramaturji

SÖZ

30+1+0+1+0

30+1

30+1

30+1

32

31

31

31

29.324 (2023)

34.259 (2022)

32.710 (2021)

25.000 (2020)

391,65247

388,76126

342,49055

380,52084

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

İlahiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

İlahiyat

(İngilizce)

SÖZ

30+1+0+1+0

30+1

30+1

30+1

32

31

31

31

33.789 (2023)

30.346 (2022)

18.797 (2021)

11.000 (2020)

387,77236

392,19017

358,45446

402,83025

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ



Edebiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Sanat Tarihi

SÖZ

60+2+0+2+0

60+2

60+2

60+2

64

62

62

62

41.333 (2023)

45.373 (2022)

58.795 (2021)

51.500 (2020)

382,11773

380,46773

323,78376

357,75293

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

İlahiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

İlahiyat

(Arapça)

SÖZ

25+1+0+1+0

25+1

25+1

30+1

27

26

26

31

42.656 (2023)

37.136 (2022)

20.436 (2021)

13.800 (2020)

381,18870

386,46387

356,17141

396,85784

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

İletişim Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Gazetecilik

SÖZ

100+3+0+3+0

100+3

100+3

100+3

106

103

103

103

57.643 (2023)

55.137 (2022)

52.584 (2021)

44.100 (2020)



372,01329

374,38294

327,55273

362,79235

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

İletişim Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Halkla İlişkiler ve Tanıtım

SÖZ

100+3+0+3+0

100+3

100+3

100+3

106

103

103

103

61.028 (2023)

52.418 (2022)

51.145 (2021)

45.800 (2020)

370,21017

375,98241

328,46208

361,53188

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

İlahiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

İlahiyat

SÖZ

160+4+0+4+0

160+4

160+4

180+5

168

164

164

185

65.534 (2023)

51.165 (2022)

37.269 (2021)

22.700 (2020)

368,00652

376,71774

338,53900

383,33399

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

İlahiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

İlahiyat (M.T.O.K.)

(Arapça)(M.T.O.K.)

SÖZ

5+0+0+1+0

5+0

5+0

—

6



5

5

—

67.829 (2023)

54.078 (2022)

34.041 (2021)

— (2020)

366,87383

374,98475

341,31676

—

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Edebiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Coğrafya

SÖZ

100+3+0+3+0

100+3

100+3

100+3

106

103

103

103

83.632 (2023)

85.821 (2022)

93.669 (2021)

73.900 (2020)

359,79879

359,26375

307,39213

344,96238

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

İlahiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

İlahiyat

(İÖ)(Ücretli)

SÖZ

90+3+0+3+0

90+3

90+3

100+3

96

93

93

103

91.596 (2023)

71.041 (2022)

57.915 (2021)

31.500 (2020)

356,63928

365,75852

324,29622

373,55243

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

İlahiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)



İlahiyat (M.T.O.K.)

SÖZ

20+0+0+1+0

20+0

20+0

—

21

20

20

—

92.057 (2023)

66.853 (2022)

51.258 (2021)

— (2020)

356,46732

367,94975

328,38084

—

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Edebiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Çağdaş Türk Lehçeleri ve Edebiyatları

SÖZ

60+2+0+2+0

60+2

60+2

60+2

64

62

62

62

108.898 (2023)

122.349 (2022)

142.781 (2021)

93.800 (2020)

350,35440

346,23320

290,92114

335,97132

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

İlahiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

İlahiyat (M.T.O.K.)

(İÖ)(Ücretli)

SÖZ

10+0+0+1+0

10+0

10+0

—

11

10

10

—

130.626 (2023)

78.586 (2022)

90.970 (2021)

— (2020)

343,50494

362,40074



308,46045

—

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Açık ve Uzaktan Eğitim Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Radyo,  Televizyon ve Sinema

(Uzaktan Öğretim)

SÖZ

150+4+0+4+0

150+4

150+4

150+4

158

154

154

154

175.699 (2023)

194.506 (2022)

245.881 (2021)

244.000 (2020)

331,49808

327,42829

267,16021

293,68399

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Açık ve Uzaktan Eğitim Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Gazetecilik

(Uzaktan Öğretim)

SÖZ

150+4+0+4+0

150+4

150+4

150+4

158

154

154

154

280.057 (2023)

326.244 (2022)

331.702 (2021)

338.000 (2020)

310,71417

304,02072

252,61566

275,72347

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Açık ve Uzaktan Eğitim Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Halkla İlişkiler ve Tanıtım

(Uzaktan Öğretim)

SÖZ

150+4+0+4+0

150+4

150+4

150+4

158



154

154

154

370.260 (2023)

396.819 (2022)

356.303 (2021)

387.000 (2020)

297,00743

294,11971

248,96893

267,54348

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Açık ve Uzaktan Eğitim Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Tarih (Açıköğretim)

(Açıköğretim)

SÖZ

1000+25+0+25+0

1000+25

1000+25

1000+25

1050

1025

972

1.025

533.414 (2023)

681.131 (2022)

Dolmadı (2021)

676.000 (2020)

277,21106

262,64382

Dolmadı

227,05871

 

 

İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Açık ve Uzaktan Eğitim Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Coğrafya (Açıköğretim)

(Açıköğretim)

SÖZ

1500+38+0+38+0

1500+38

1500+38

1400+35

1576

1538

807

1.435

724.876 (2023)

832.352 (2022)

Dolmadı (2021)

811.000 (2020)

 

258,02148

248,79433

Dolmadı

205,95903
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Üniversite Adı

Bölüm Adı

Puan

Türü

Kont.

Yer.

Sıralama

Taban

Puanı

 

 

GALATASARAY ÜNİVERSİTESİ

Mühendislik ve Teknoloji Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Bilgisayar Mühendisliği

(Fransızca)

SAY

30+1+0+0+0

30+1

30+1

30+1

31

31

31

31

3.346 (2023)

3.131 (2022)

4.351 (2021)

5.590 (2020)

53257748

529,96125

476,17171

520,34824

 

 

GALATASARAY ÜNİVERSİTESİ

Mühendislik ve Teknoloji Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Endüstri Mühendisliği

(Fransızca)

SAY

30+1+0+0+0

30+1

30+1

30+1

31

31

31

31

5.437 (2023)

6.233 (2022)

8.645 (2021)

10.100 (2020)

526,20438

521,08887

459,28449

509,81191



 

 

GALATASARAY ÜNİVERSİTESİ

Fen-Edebiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Matematik

(Fransızca)

SAY

30+1+0+1+0

30+1

30+1

30+1

31

31

31

31

26.684 (2023)

31.480 (2022)

35.245 (2021)

38.600 (2020)

487,91485

480,36311

410,34344

46886276

 

 

GALATASARAY ÜNİVERSİTESİ

Hukuk Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Hukuk

(Fransızca)

EA

35+1+0+0+0

35+1

25+1

25+1

36

36

26

26

340 (2023)

164 (2022)

213 (2021)

90 (2020)

522,67095

528,44829

486,66416

530,91347

 

 

GALATASARAY ÜNİVERSİTESİ

İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

İşletme

(Fransızca)

EA

30+1+0+1+0

30+1

30+1

30+1

32

31

31



31

1.270 (2023)

1.448 (2022)

1.574 (2021)

1.370 (2020)

496,92863

495,72516

439,85950

489,26964

 

 

GALATASARAY ÜNİVERSİTESİ

İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

İktisat

(Fransızca)

EA

30+1+0+1+0

30+1

30+1

30+1

32

31

31

31

1.319 (2023)

1.663 (2022)

1.965 (2021)

1.660 (2020)

496,10300

492,71920

434,82255

484,81930

 

 

GALATASARAY ÜNİVERSİTESİ

İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Uluslararası İlişkiler

(Fransızca)

EA

30+1+0+1+0

30+1

30+1

30+1

32

31

31

31

1.522 (2023)

1.890 (2022)

2.386 (2021)

1.910 (2020)

492,02201

489,80386

430,46265

481,45021

 

 

GALATASARAY ÜNİVERSİTESİ

İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Siyaset Bilimi



(Fransızca)

EA

30+1+0+1+0

30+1

30+1

30+1

32

31

31

31

2.465 (2023)

2.906 (2022)

3.590 (2021)

3.080 (2020)

479,03009

479,60688

421,05839

470,26551

 

 

GALATASARAY ÜNİVERSİTESİ

Fen-Edebiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Sosyoloji

(Fransızca)

EA

30+1+0+1+0

30+1

30+1

30+1

32

31

31

31

5.574 (2023)

8.093 (2022)

14.343 (2021)

8.250 (2020)

454,05559

452,02453

386,29738

442,23664

 

 

GALATASARAY ÜNİVERSİTESİ

Fen-Edebiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Felsefe

(Fransızca)

EA

30+1+0+1+0

30+1

30+1

30+1

32

31

31

31

9.848 (2023)

15.666 (2022)

36.896 (2021)

16.100 (2020)

436,67277



433,17192

358,94733

422,00980

 

 

GALATASARAY ÜNİVERSİTESİ

İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Siyaset Bilimi

(Fransızca)(KKTC Uyruklu)

EA

1+0+0+0+0

—

—

—

1

—

—

—

119.900 (2023)

— (2022)

— (2021)

— (2020)

364,01128

—

—

—

 

 

GALATASARAY ÜNİVERSİTESİ

Fen-Edebiyat Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

Fransız Dili ve Edebiyatı

(Fransızca)

DİL

30+1+0+1+0

30+1

30+1

30+1

32

31

31

31

3.682 (2023)

3.656 (2022)

3.247 (2021)

3.150 (2020)

490,21389

486,92975

457,41955

474,47637

 

 

GALATASARAY ÜNİVERSİTESİ

İletişim Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

İletişim

(Fransızca)

SÖZ

30+1+0+1+0

30+1

30+1

30+1



32

31

31

31

491 (2023)

936 (2022)

883 (2021)

1.150 (2020)

480,03126

472,85155

433,06333

460,83237

 

 

GALATASARAY ÜNİVERSİTESİ

İletişim Fakültesi

(İSTANBUL) (Devlet)

İletişim

(Fransızca)(KKTC Uyruklu)

SÖZ

1+0+0+0+0

—

—

—

1

—

—

—

162.607 (2023)

— (2022)

— (2021)

— (2020)

334,71713

—

—

—

 

 

 

Kaynak: Haber Merkezi
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BEYKOZ ÜNİVERSİTESİNDEN ÜCRETSİZ PSİKOLOJİK DESTEK HİZMETİ
Beykoz Üniversitesinden ücretsiz psikolojik destek hizmeti

 

Beykoz Üniversitesinden ücretsiz psikolojik destek hizmeti

                                  

                                   Beykoz Üniversitesi tarafından psikolojik sorunları nedeniyle destek arayan kişilere ücretsiz psikolojik danışmanlık hizmeti verilecek.

                                  

 

                                      

                                      

                                  

                              

                              

                                  

                                  

                                      

                                      

                                      

                                  

                              

Beykoz Üniversitesi Klinik Psikoloji Yüksek Lisans Programlarında eğitimlerini tamamlamak üzere olan klinik psikolog adayları tarafından psikolojik sorunları

nedeniyle destek arayan kişilere ücretsiz psikolojik danışmanlık hizmeti verilecek.

 

Bu hizmet klinik psikolog adayları tarafından,  alanında yetkin ve deneyimli uzmanların danışmanlığı (süpervizyonu) altında verecektir. Tüm görüşmeler

çevrimiçi olarak yapılacaktır.

 

KİMLER BAŞVURABİLİR?

 

Psikolojik danışmanlık hizmeti 18 yaş üzerindeki yetişkinlere yönelik olup hizmet dili Türkçe'dir. Bu hizmetten günlük yaşamlarını aksatacak ve kişilerarası

ilişkilerini etkileyecek düzeyde psikolojik sorunları olan bireyler yararlanabilirler.

 

Bu sorunlar arasında kaygı bozuklukları, depresyon, travma sonrası stres bozukluğu, obsesif kompulsif bozukluk, yeme bozuklukları gibi sorunlar yer alabilir,

kapsam bununla sınırlı değildir.

 

HANGİ YÖNTEM İLE DANIŞMANLIK VERİLİYOR?

 

Psikolojik sorunları nedeniyle başvuran danışanlara “Bilişsel ve Davranışçı Terapiler” yöneliminden psikolojik danışmanlık hizmeti sunulacak.

 

Bilişsel ve davranışçı terapi genel hatlarıyla kişinin psikolojik sorunlarıyla ilişkili duygu, düşünce ve davranışları hedef alarak iyileşme sağlamayı amaçlayan

bir psikoterapi ekolü olarak tanımlanabilir. Çeşitli psikolojik sorunlarda etkili olduğu bilimsel kanıtlarla gösterilmiş olan bilişsel ve davranışçı terapi günümüzde

en çok önerilen ve tercih edilen psikolojik danışmanlık yaklaşımıdır.

 

NASIL BAŞVURABİLİRİM?

 

Psikolojik danışmanlık hizmetinden yararlanmak isteyenler aşağıdaki bağlantıdaki online kayıt formunu doldurarak ya da 0530 253 96 12 numaralı

telefondan hafta içi 10:00-18:00 saatleri arasında başvuruda bulunabilirler.

 

Başvurular tamamen gizli tutulacak ve üniversite bünyesinde oluşturulan bir ekip tarafından incelenerek klinik psikolog adaylarına aktarılacak.
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ZAMAN TÜM YARALARI İYİLEŞTİRMEZ: ÇOCUKLUK ÇAĞI TRAVMALARI
Zaman tüm yaraları iyileştirmez: Çocukluk çağı travmaları

Travmalar çocuğun fiziksel ve psikolojik sağlığı üzerinde derin etkiler bırakıyor, gelişimini ve gelecekteki yaşam kalitesini şekillendiriyor. Uzmanlar, çocukluk

çağı travmalarının önemli bir halk sağlığı sorunu olduğuna işaret ediyor.

"İnsanın anavatanı çocukluğudur" demiş M.S 50 ila 130 yılları arasında yaşamış filozof Epiktetos... Merhum psikolog ve yazar Prof. Dr. Doğan Cüceloğlu da,

Epiktetos'un sözlerine atıfta bulunarak, "Çocukluğunu yaşamamış bir insanın mutlu olması çok zor" der bir konuşmasında. Çocukluk çağı travmaları kişinin

geleceğini öylesine şekillendiriyor ki, önemli bir halk sağlığı sorunu olarak kabul ediliyor. Yani ruh sağlığı doktorlarının terapilerde öncelikli olarak çocukluk

anıları üzerinde durmaları tesadüf değil... Peki, olumsuz çocukluk deneyimlerinin tedavisi mümkün mü? Klinik Psikolog Prof. Dr. Gülsen Erden ile çocukluğa

damga vuran travmaları konuştuk.

 

	Olumsuz çocukluk deneyimlerinin önemli bir halk sağlığı sorunu haline geldiği ve etkilerinin tüm yaşama yayılabileceği açıktır.Klinik Psikolog Prof. Dr. Gülsen

Erden

 

	[Fotograf: Reuters]

 

	Travmanın ilk belirtileri yıllar sonra ortaya çıkabilir

 

	Çevre kirliliği nedeniyle bir zehre maruz kalsak, bunun sağlığımızı nasıl etkileyeceğinden korkarız. Çocukluk travmaları da işte bu zehre benziyor diyor

Gülsen Erden, ancak bir farkla diye de ekliyor: Olumsuz deneyimlerin sağlığımızla ne kadar bağlantılı olduğunun farkında değiliz.

 

	Araştırmalar yetişkinlerin en az üçte ikisinin bir ya da daha fazla olumsuz çocukluk deneyimi yaşadığını gösteriyor. Çocukluk travması yaşayanların sayısı ise

her geçen gün artıyor. Çocukların yaklaşık yüzde 40'ının en az iki olumsuz olay yaşadığı düşünülüyor. Gülsen Erden, tüm bu kötü deneyimlerin çocuğun

gelecek yaşamına, kişiliğine, ruhsal durumuna ve sosyalliğine zarar verdiğini söylüyor. Uzun vadeli sonuçlarınsa bazen olaydan yıllar sonra ortaya

çıkabileceğine dikkat çekiyor.

 

	"Çocukluk çağında sayısız olay yaşar ve deneyimleriz. Bunlardan güveni sarsıcı ve incitici olanlar, sağlığı tehdit eden yara izlerine dönüşür ve yetişkinlik

yolunda kabukla üstü örtülen, görünmez yaralar olarak derinlerde kalır. Bu deneyimler çeşitli ruhsal sorunların kaynağı olabilir. Bu olaylar sırasında her çocuk

acı ve korku yaşar. Temel beyin gelişiminin hızlı gerçekleştiği çocukluk çağında ortaya çıktığı için travmanın gerçekleşmesinden uzun süre sonra bile bireyde

gözlenen birçok fiziksel, ruhsal duygusal sağlık sorunu çocukluk travmasıyla ilişkili bulunmaktadır. Travmanın gerçekleştiği zaman diliminde akut sarsıntılar

yaşanırken devamında şiddeti aşırıya kadar değişen kronik bir kriz duygusu deneyimlenir. Kronik durumun ne kadar süreceği öngörülemeyen faktörlere

bağlıdır."

 

	En sarsıcı travmalar 0-8 yaş arasında mı olur?

 

	İstismar, ihmal, şiddete tanık olmak, zorbalığa uğramak, sevilen birini kaybetmek... Travmatik olay denilince akla bu tür deneyimler gelse de aslında çok

daha azı dahi çocuklarda derin yaralar oluşturabiliyor.

 

	"Çocukluk travması fiziksel, duygusal ihmal, istismar, ciddi yaralanma veya hastalıklar, doğal afetler, savaş ya da terör olaylarına bağlı olarak gelişir. Öte

yandan çocukların ilgilenmediği, anlamadığı düşünülen ya da çocuklardan saklanabildiği sanılan yaşanıp bittiği düşünen pek çok olay da çocukları derinden

etkileyebilmekte. Olumsuz çocukluk deneyimlerinin önemli bir halk sağlığı sorunu haline geldiği ve etkilerinin tüm yaşama yayılabileceği açıktır. ”

 

	Filistinli çocuklar bu şiddeti ömür boyu unutamayacak

 

	Bazı uzmanlar en çok 0-8 yaş arası yaşanan duygusal travmaların geleceği şekillendirdiği üzerinde duruyor. Peki, en etkili travmalarımız bu döneme mi ait?

Prof. Erden travmanın her yaşta deneyimlenebileceğini söylüyor. Ancak etkilerin çocuklarda daha sarsıcı olduğunu anlatıyor. Bunun en önemli nedeni de

çocuk beyninin kriz yönetebilecek donanımda olmaması...

 

	"Güvenlik duygusunu zedeleyen, insanları dünyayı hatta en yakınlarını güvenilmez olarak algılamasına neden olan her travmatik deneyim hangi yaş olursa

olsun, çocukluk çağından yetişkinliğe derin izler ve etkiler taşır. Yaşamın ilk yılları güven duygumuzun, kişiliğimizin ve kimliğimizin belirlendiği yıllardır. Okul

öncesi dönemde bağlanma geçekleşir. Bir çocuk güven içinde yaslanabileceği sağlıklı ve gereksinimlerini zamanında ve olması gerektiği gibi karşılayan

anne baba ya da bakım verenle sağlıklı bağ kurar ve güvenli bağlanma gelişir.

 

	Güvenli bağlanma güvenli ve sağlıklı ayrılmalar için de bir öncüdür. İlkokul çağına doğru çocuk kimliğini, kim olduğunu benimser. Sosyal hayat yolculuğuna

bağımsız adımlarla girebilir. Bu aşamalarda ya da okul çağında çocuğun sağlıklı gelişimini ketleyecek, durduracak bir travmatik yaşantı geleceğe

taşınabilecek ve ergenlikte ya da yetişkinlik çağında çeşitli ruhsal, duygusal sorunlara yol açacaktır. Özellikle bağlanma ya da kimlik özümseme

aşamalarındaki travmalar gelecek yaşantılar açısından daha ağır travmalar olarak kabul edilebilir. Ancak travmanın nasıl nerede kimlerle yaşandığı, nasıl

yaklaşıldığı ve süresi ile tekrarlılığı da çocuğun yaşı kadar önem taşımaktadır."

 

	[Fotoğraf: Getty]
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	Travma yaşayan çocuk nasıl anlaşılır?

 

	Olumsuz çocukluk deneyimleri fiziksel ve duygusal etkiler bırakabiliyor. Gülsel Erden, "Ne travmaların tam bir listesini vermek ne de hasarı tam olarak

ölçmek pek mümkün değil" diyor. Gözlemlenebilecek olası belirtileri ise şöyle sıralıyor:

	

	Uyku ve yeme düzeninde bozulma, geri çekilme, yalnızlaşma, kabuslar, davranışsal sorunlar, yoğun kaygı ve korku gibi belirtilerin yanı sıra okul terk

oranları, düşük benlik saygısı, değişen stres tepkileri, artan intihar oranları gözlenmekte. Travmatik çocukluk yaşantıları sonrasında yetişkinlikte madde

bağımlılığı (sigara, içki, uyuşturucu vb.), kalp hastalığı, nedeni belirlenemeyen kronik sağlık sorunları depresyon, anksiyete ve çok çeşitli tehlikeli ve sağlıksız

davranış örüntüleri gözlenme riski artar.

 

	Çocuktur unutur, hatırlamaz ya da oyun sanır, daha da kötüsü hayal gücü geniş, uyduruyor gibi travmatik yaşantıyı önemsememe, hafife alma ya da örtbas

etme girişimleri çocuğa en az travmatik yaşantı kadar zarar verecektir.

 

	Travma yaşamış birine nasıl destek olunur?

 

	Zaman tüm yaraları iyileştirmiyor... Bu yaraları iyileştirmek için çoğu zaman destek almak da gerekiyor. "Travma yaşamış bir çocuğa destek olmak için

öncelikle yaşadıklarını konuşabilmesi adına fırsat sunmak, onu dinlemek ve duygularını anlamasına yardımcı olmak lazım" diyor Gülsen Erden.

 

	"Doğal afetler ya da insan eliyle gerçekleştirilen travmalar sonrasında çocukların acısını, korkularını, kaygısını ya da bedensel tepkilerini böyle bir olaydan

sonra ortaya çıkması mümkün tepkiler olarak normalleştirmek, çocuğun kendisini, yalnız, çaresiz ve garip görmesini önlemek gerekir.

 

	Fiziksel belirtilerin hafifletilmesi geleneksel tedavilerle mümkündür ancak kalıcı iyileşme psikoterapi gerektirir. Bir terapiste başvurmak, sağlıklı ve üretken bir

geleceği geri kazanma yolunda büyük bir adımdır. Travmatik çocukluk olaylarına gereken önem verilmelidir. Çocuktur unutur, hatırlamaz ya da oyun sanır,

daha da kötüsü hayal gücü geniş uyduruyor gibi travmatik yaşantıyı önemsememe, hafife alma ya da örtbas etme girişimleri çocuğa en az travmatik yaşantı

kadar zarar verecektir. Nerede herhangi bir travmaya maruz kalan bir çocuk varsa, hızla yardım alması sağlanmalıdır. Aynı şey, bugün kendilerini etkileyen

olumsuz çocukluk olaylarından kurtulmaya çalışan yetişkinler için de geçerlidir."

	

	Peki, günümüzde travma odaklı ne tür tedaviler uygulanıyor? Gülsel Erden şöyle anlatıyor:

 

	Bunlar arasında Bilişsel-Davranışçı Terapi (BDT), Oyun Terapisi, Göz Hareketi Duyarsızlaştırma ve Yeniden İşleme (EMDR) veya Travma Odaklı Bilişsel-

Davranışçı Terapi (TF-BDT) dikkati çeker. Her yaklaşımın kendine özgü yararları ve yöntemleri vardır; dolayısıyla bunları anlamak, bilinçli karar vermek

önemlidir. Oyun terapisi, sanat terapisi ve travma odaklı terapi onları gelecekteki zorluklarla baş etme, travmayı tetikleyenler veya hatırlatıcılarla baş etme ve

yeni ortamlara uyum sağlama konusunda güçlendirir.
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TARKAN DENİZ, BARKODES İŞ GELİŞTİRME DİREKTÖRÜ OLDU
Tarkan Deniz, BARKODES İş Geliştirme Direktörü oldu

 

Özel sektörde çeyrek asırdan fazla süredir farklı sektörlerde yönetici olarak görev ve sorumluluklar üstlenen, halen Beykoz Üniversitesi İYBF Danışma

Kurulu Üyesi olan ve 2010-2018 yıllarında Dış Ekonomik İlişkiler Kurulu (DEİK) nezdinde üst üste üç dönem DEİK Türkiye-Malezya, Türkiye-Singapur ve

Türkiye-Tayvan İş Konseyleri Yürütme Kurulu Üyeliği ve Başkan Yardımcılığı gibi uluslararası bazı başarılı çalışmalarda da bulunan Tarkan Deniz, Şubat

2024 tarihinden itibaren BARKODES ( www.barkodes.com.tr ) bilişim ve teknoloji şirketinde İş Geliştirme Direktörü olarak göreve başladı.

BARKODES, yüzde 100 Türk sermayeli

1996 yılında yüzde 100 Türk sermayeli, “Yerli ve Milli” mottosu ile İstanbul’da kurulan BARKODES, 28 yıldır katma değeri yüksek teknolojik, yazılım ve

donanım geliştiriyor, üretiyor ve ihraç ediyor.

BARKODES, Personel Devam Kontrol Sistemleri (PDKS), Geçiş Kontrol Sistemleri, Acil Durum Kontrol Sistemi, Ziyaretçi Kontrol Sistemleri, Yemekhane

Kontrol Sistemleri, Barkod ve Temassız Ödeme Sistemleri, RFID, Barkod Depo Yönetim ve Kontrol Sistemleri ile Türkiye başta olmak üzere, KKTC,

Azerbaycan, ABD, Singapur, Tunus, Rusya, Pakistan, Cezayir, Cibuti, Gürcistan, Kazakistan, Irak, Türkmenistan, Tacikistan, Sudan, Kosova, Çek

Cumhuriyeti, Kuzey Makedonya’da ürünleri ve çözümleri bulunmaktadır.

Sürdürülebilirlik ve müşteri memnuniyeti esasıyla, yenilikçi bir üretici olmayı görev edinen, çevik yönetim anlayışı ile katma değeri yüksek ürün ve çözümler

sunan BARKODES, yurt içinde ve yurt dışında on binlerce müşteri memnuniyeti odaklı tasarım, üretim ve devreye alma dahil tüm tedarik zinciri sürecinde

anahtar teslim ürün ve hizmetleri ile sağlamakta olup, farklılık oluşturan Ar-Ge çalışmalarıyla KVKK uyumlu parmak izi okuyucu üretmiş, QR ve RFDI

çalışmaları ile bilişim alanında faaliyet göstererek 12 marka, 8 patentli ürün ile faaliyetlerine devam etmektedir.
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"BEYKOZ ÜNİVERSİTESİ’NDE KARİYER PLANLAMASI VE İŞİN UZMANI OLMA DENEYİMİ EĞİTİMDE

YENİLİKÇİ BİR ADIM: BLOK ÖĞRENME"
"Beykoz Üniversitesi’nde Kariyer Planlaması ve İşin Uzmanı Olma Deneyimi Eğitimde Yenilikçi Bir Adım: Blok Öğrenme"

Beykoz Üniversitesi Lisansüstü Programlar Enstitüsü Müdürü Prof. Dr. Ezgi Uzel Aydınocak, “Beykoz Üniversitesi’nde Kariyer Planlaması ve İşin Uzmanı

Olma Deneyimi Eğitimde Yenilikçi Bir Adım: Blok Öğrenme “ hakkında yazdı. işte  Prof. Dr. Ezgi Uzel Aydınocak'ın konuyla ilgil yazısı...

Beykoz Üniversitesi kurulduğu tarihten itibaren ülkemizde eğitim alanında yenilikçi adımlar atmaya devam ediyor. Türkiye’de ilk olarak “Lisansüstü

Programlar Enstitüsü” kavramını ortaya koyan Üniversitemiz, geçmişin Sosyal Bilimler Enstitüsü ve Fen Bilimleri Enstitüsü gibi ayrımlarını ortadan kaldırarak

multidisipliner bir anlayışla tasarladığı yüksek lisans programlarını öğrencilerine sunuyor. 2020 yılından bu yana eğitim veren Lisansüstü Programlar

Enstitümüzde, yüz yüze ve uzaktan eğitim imkanları ile 29 yüksek lisans programımız bulunuyor. Bunlardan İşletme ile Uluslararası Ticaret ve Lojistik

Yüksek Lisans Programlarımızda öğrencilerimize üniversitemizin uzun zamandır deneyim sahibi olduğu müfredat yapısı ve kişiye özel eğitim anlayışı ile

lojistik altyapımızla sektör tecrübemizi sunuyoruz. Bu programlarımızda öğrencilerimize hem örgün hem de uzaktan eğitim sunuyoruz.Özellikle günümüz iş

dünyasının gereksinimlerini yakından takip ederek kurumsal iş birlikleri ile taçlandırdığımız ilişkiler sayesinde ders programlarımızı kurumların ihtiyaçlarına

uygun düzenliyor, insan kaynaklarının gelişimine ve değişimine destek oluyoruz.Yükseköğrenime kazandıracağımız bir yeniliği daha duyurmak istiyoruz.

Dünyada birçok prestijli üniversitede uygulanan yeni bir sisteme geçiş yapıyoruz. “Blok Öğrenme”yi üniversite olarak 2023-2024 Akademik Yılı Bahar Yarıyılı

itibariyle ilk olarak İşletme (İngilizce) (Tezli-Tezsiz) Yüksek Lisans Programında başlatıyoruz. Blok Öğrenme ile öğrencilerimize daha derin, etkili ve esnek bir

öğrenme deneyimi sunacağız. Türkiye’de ilk olacak bu yenilikçi sistem ile eğitim-öğretim yılı yedişer haftalık bloklardan oluşuyor. Tezli programlar yedişer

haftalık 8 blok, tezsiz programlar ise yedişer haftalık 6 bloktan oluşuyor. Böylece öğrencilerin geleneksel sistemdeki ders yükleri hafifleyip, daha derin ve

interaktif bir öğrenme süreci yaşanacak.Yüksek lisans programlarımızda mevcut koşullarda iş hayatına atılmış, kariyer yolculuğunda uzmanlaşmak isteyen

adaylara güçlü akademik kadromuz ile destek oluyoruz. Uygulamaya önem veren yapımız ile alanında uzman konuklarla da program içeriklerimizi

zenginleştiriyoruz. Adaylara; alan bariyerine çarpmadan, mezun olduğu bölümlerden bağımsız, farklı alanlarda program alternatifleri sunarak yeniden öğrenci

olmaları için öğrenme ortamı yaratıyoruz.Son zamanlarda gündemde olan Yapay Zekadan Görsel Sanatlar ve Görsel İletişim Tasarımına, Klinik Psikolojiden

Finansal Ekonomiye kadar geniş yelpazede yüksek lisans programlarımız ile adayların kariyerine yön vermelerine destek oluyoruz.2023-2024 Akademik Yılı

Bahar Yarıyılında ilk defa öğrenci kabul edeceğimiz; Pazarlama ve Marka Yönetimi (Türkçe-İngilizce) (Tezsiz), Muhasebe ve Denetim (Tezsiz) ile Girişimcilik

ve İnovasyon Yönetimi (İngilizce) (Tezsiz) yüksek lisans programı yanı sıra Psikoloji (Tezli-Tezsiz), Küresel Siyaset ve Uluslararası İlişkiler (İngilizce) (Tezli-

Tezsiz), Finansal Ekonomi (Tezli-Tezsiz) gibi programlarımızda da başvurular devam ediyor. Yüksek lisans eğitimi almak isteyen aday öğrencilerimiz

programlarımızı beykoz.edu.tr üzerinden inceleyebilirler.Beykoz ÜniversitesiLisansüstü Programlar Enstitüsü MüdürüProf. Dr. Ezgi Uzel Aydınocak
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DEPREM RİSKLERİNE HAZIR OLUN
Deprem risklerine hazır olun

Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) Mühendislik Fakültesi tarafından düzenlenen Deprem Bölgesi Zirvesi’nin depremin psikolojik etkilerini anlamak ve bu alanda

farkındalık oluşturmak amacıyla düzenlenen oturumda Prof. Dr. Ebru Şalcıoğlu yer aldı.

Depremin insanların ruh sağlığına olan etkilerini ele alan Prof. Dr. Şalcıoğlu katılımcılara önemli bilgiler sundu. Prof. Dr. Şalcıoğlu depremin sadece maddi

kayıplara neden olmadığını, aynı zamanda manevi açıdan da derin izler bıraktığını vurgulayarak, toplumların bu gerçeği göz önünde bulundurarak deprem

risklerine karşı hazırlıklı olmaları gerektiğini belirtti. Depremin oluşturduğu travmaları ele alan Prof. Dr. Şalcıoğlu, “Deprem travmasını bu bölgede bulunan

insanlar, hepiniz yaşadınız. Örneğin deprem sırasındaki olumsuz hava şartları; havanın çok sıcak ya da soğuk olması insanların sıcak ve soğukla ilgili

problem yaşamasına sebep oldu. Hem 17 Ağustos hem de 6 Şubat Depremlerinde bunu gördük. Örneğin 6 Şubat Depremleri sırasında yaşanan olumsuz

hava şartlarından dolayı bazı hastalarım ayaklarından çorap çıkaramıyordu. Depremden aylar geçmesine rağmen soğuk ve üşüme kaygısı yaşayan insanlar

çoraplarıyla yatıyorlardı” ifadelerini kullandı. Depremin insan psikolojisi üzerindeki etkilerinin ihmal edilmemesi gerektiğini vurgulayan Şalcıoğlu, bu alanda

yapılacak çalışmaların önemli olduğunu belirtti.
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GAZİANTEP ÜNİVERSİTESİ (GAÜN) MÜHENDİSLİK FAKÜLTESİ TARAFINDAN DÜZENLENEN D...
Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) Mühendislik Fakültesi tarafından düzenlenen D...

 

Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) Mühendislik Fakültesi tarafından düzenlenen Deprem Bölgesi Zirvesi'nin depremin psikolojik etkilerini anlamak ve bu alanda

farkındalık oluşturmak amacıyla düzenlenen oturumda Prof. Dr. Ebru Şalcıoğlu yer aldı.

Depremin insanların ruh sağlığına olan etkilerini ele alan Prof. Dr. Şalcıoğlu katılımcılara önemli bilgiler sundu. Prof. Dr. Şalcıoğlu depremin sadece maddi

kayıplara neden olmadığını, aynı zamanda manevi açıdan da derin izler bıraktığını vurgulayarak, toplumların bu gerçeği göz önünde bulundurarak deprem

risklerine karşı hazırlıklı olmaları gerektiğini belirtti.

Depremin oluşturduğu travmaları ele alan Prof. Dr. Şalcıoğlu, "Deprem travmasını bu bölgede bulunan insanlar, hepiniz yaşadınız. Örneğin deprem

sırasındaki olumsuz hava şartları; havanın çok sıcak ya da soğuk olması insanların sıcak ve soğukla ilgili problem yaşamasına sebep oldu. Hem 17 Ağustos

hem de 6 Şubat Depremlerinde bunu gördük. Örneğin 6 Şubat Depremleri sırasında yaşanan olumsuz hava şartlarından dolayı bazı hastalarım ayaklarından

çorap çıkaramıyordu. Depremden aylar geçmesine rağmen soğuk ve üşüme kaygısı yaşayan insanlar çoraplarıyla yatıyorlardı" ifadelerini kullandı.

Depremin insan psikolojisi üzerindeki etkilerinin ihmal edilmemesi gerektiğini vurgulayan Şalcıoğlu, bu alanda yapılacak çalışmaların önemli olduğunu belirtti.
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DEPREM BÖLGESİ ZİRVESİ’NDE DEPREMİN PSİKOLOJİK ETKİLERİ ANLATILDI
Deprem Bölgesi Zirvesi’nde depremin psikolojik etkileri anlatıldı

Deprem Bölgesi Zirvesi’nde depremin psikolojik etkileri anlatıldı

Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) Mühendislik Fakültesi tarafından düzenlenen Deprem Bölgesi Zirvesi’nin depremin psikolojik etkilerini anlamak ve bu alanda

farkındalık oluşturmak amacıyla düzenlenen oturumda Prof. Dr. Ebru Şalcıoğlu yer aldı.Depremin insanların ruh sağlığına olan etkilerini ele alan Prof. Dr.

Şalcıoğlu katılımcılara önemli bilgiler sundu. Prof. Dr. Şalcıoğlu depremin sadece maddi kayıplara neden olmadığını, aynı zamanda manevi açıdan da derin

izler bıraktığını vurgulayarak, toplumların bu gerçeği göz önünde bulundurarak deprem risklerine karşı hazırlıklı olmaları gerektiğini belirtti.Depremin

oluşturduğu travmaları ele alan Prof. Dr. Şalcıoğlu, “Deprem travmasını bu bölgede bulunan insanlar, hepiniz yaşadınız. Örneğin deprem sırasındaki

olumsuz hava şartları; havanın çok sıcak ya da soğuk olması insanların sıcak ve soğukla ilgili problem yaşamasına sebep oldu. Hem 17 Ağustos hem de 6

Şubat Depremlerinde bunu gördük. Örneğin 6 Şubat Depremleri sırasında yaşanan olumsuz hava şartlarından dolayı bazı hastalarım ayaklarından çorap

çıkaramıyordu. Depremden aylar geçmesine rağmen soğuk ve üşüme kaygısı yaşayan insanlar çoraplarıyla yatıyorlardı” ifadelerini kullandı.Depremin insan

psikolojisi üzerindeki etkilerinin ihmal edilmemesi gerektiğini vurgulayan Şalcıoğlu, bu alanda yapılacak çalışmaların önemli olduğunu belirtti.

    Gaziantep HABERİ
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DEPREM BÖLGESİ ZİRVESİ’NDE DEPREMİN PSİKOLOJİK ETKİLERİ ANLATILDI
Deprem Bölgesi Zirvesi’nde depremin psikolojik etkileri anlatıldı

Deprem Bölgesi Zirvesi’nde depremin psikolojik etkileri anlatıldı

Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) Mühendislik Fakültesi tarafından düzenlenen Deprem Bölgesi Zirvesi’nin depremin psikolojik etkilerini anlamak ve bu alanda

farkındalık oluşturmak amacıyla düzenlenen oturumda Prof. Dr. Ebru Şalcıoğlu yer aldı.

Depremin insanların ruh sağlığına olan etkilerini ele alan Prof. Dr. Şalcıoğlu katılımcılara önemli bilgiler sundu. Prof. Dr. Şalcıoğlu depremin sadece maddi

kayıplara neden olmadığını, aynı zamanda manevi açıdan da derin izler bıraktığını vurgulayarak, toplumların bu gerçeği göz önünde bulundurarak deprem

risklerine karşı hazırlıklı olmaları gerektiğini belirtti.

Depremin oluşturduğu travmaları ele alan Prof. Dr. Şalcıoğlu, “Deprem travmasını bu bölgede bulunan insanlar, hepiniz yaşadınız. Örneğin deprem

sırasındaki olumsuz hava şartları; havanın çok sıcak ya da soğuk olması insanların sıcak ve soğukla ilgili problem yaşamasına sebep oldu. Hem 17 Ağustos

hem de 6 Şubat Depremlerinde bunu gördük. Örneğin 6 Şubat Depremleri sırasında yaşanan olumsuz hava şartlarından dolayı bazı hastalarım ayaklarından

çorap çıkaramıyordu. Depremden aylar geçmesine rağmen soğuk ve üşüme kaygısı yaşayan insanlar çoraplarıyla yatıyorlardı” ifadelerini kullandı.

Depremin insan psikolojisi üzerindeki etkilerinin ihmal edilmemesi gerektiğini vurgulayan Şalcıoğlu, bu alanda yapılacak çalışmaların önemli olduğunu belirtti.
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DEPREM BÖLGESİ ZİRVESİ’NDE DEPREMİN PSİKOLOJİK ETKİLERİ ANLATILDI
Deprem Bölgesi Zirvesi’nde depremin psikolojik etkileri anlatıldı

 

Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) Mühendislik Fakültesi tarafından düzenlenen Deprem Bölgesi Zirvesi’nin depremin psikolojik etkilerini anlamak ve bu alanda

farkındalık oluşturmak amacıyla düzenlenen oturumda Prof. Dr. Ebru Şalcıoğlu yer aldı.

Depremin insanların ruh sağlığına olan etkilerini ele alan Prof. Dr. Şalcıoğlu katılımcılara önemli bilgiler sundu. Prof. Dr. Şalcıoğlu depremin sadece maddi

kayıplara neden olmadığını, aynı zamanda manevi açıdan da derin izler bıraktığını vurgulayarak, toplumların bu gerçeği göz önünde bulundurarak deprem

risklerine karşı hazırlıklı olmaları gerektiğini belirtti.

Depremin oluşturduğu travmaları ele alan Prof. Dr. Şalcıoğlu, “Deprem travmasını bu bölgede bulunan insanlar, hepiniz yaşadınız. Örneğin deprem

sırasındaki olumsuz hava şartları; havanın çok sıcak ya da soğuk olması insanların sıcak ve soğukla ilgili problem yaşamasına sebep oldu. Hem 17 Ağustos

hem de 6 Şubat Depremlerinde bunu gördük. Örneğin 6 Şubat Depremleri sırasında yaşanan olumsuz hava şartlarından dolayı bazı hastalarım ayaklarından

çorap çıkaramıyordu. Depremden aylar geçmesine rağmen soğuk ve üşüme kaygısı yaşayan insanlar çoraplarıyla yatıyorlardı” ifadelerini kullandı.

Depremin insan psikolojisi üzerindeki etkilerinin ihmal edilmemesi gerektiğini vurgulayan Şalcıoğlu, bu alanda yapılacak çalışmaların önemli olduğunu belirtti.
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DEPREM BÖLGESİ ZİRVESİ’NDE DEPREMİN PSİKOLOJİK ETKİLERİ ANLATILDI
Deprem Bölgesi Zirvesi’nde depremin psikolojik etkileri anlatıldı

Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) Mühendislik Fakültesi tarafından düzenlenen Deprem Bölgesi Zirvesi’nin depremin psikolojik etkilerini anlamak ve bu alanda

farkındalık oluşturmak amacıyla düzenlenen oturumda Prof. Dr. Ebru Şalcıoğlu yer aldı.

Depremin insanların ruh sağlığına olan etkilerini ele alan Prof. Dr. Şalcıoğlu katılımcılara önemli bilgiler sundu. Prof. Dr. Şalcıoğlu depremin sadece maddi

kayıplara neden olmadığını, aynı zamanda manevi açıdan da derin izler bıraktığını vurgulayarak, toplumların bu gerçeği göz önünde bulundurarak deprem

risklerine karşı hazırlıklı olmaları gerektiğini belirtti.Depremin oluşturduğu travmaları ele alan Prof. Dr. Şalcıoğlu, “Deprem travmasını bu bölgede bulunan

insanlar, hepiniz yaşadınız. Örneğin deprem sırasındaki olumsuz hava şartları; havanın çok sıcak ya da soğuk olması insanların sıcak ve soğukla ilgili

problem yaşamasına sebep oldu. Hem 17 Ağustos hem de 6 Şubat Depremlerinde bunu gördük. Örneğin 6 Şubat Depremleri sırasında yaşanan olumsuz

hava şartlarından dolayı bazı hastalarım ayaklarından çorap çıkaramıyordu. Depremden aylar geçmesine rağmen soğuk ve üşüme kaygısı yaşayan insanlar

çoraplarıyla yatıyorlardı” ifadelerini kullandı.Depremin insan psikolojisi üzerindeki etkilerinin ihmal edilmemesi gerektiğini vurgulayan Şalcıoğlu, bu alanda

yapılacak çalışmaların önemli olduğunu belirtti.
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GAZİANTEP ÜNİVERSİTESİ'NDE DEPREMİN PSİKOLOJİK ETKİLERİ ANLATILDI
Gaziantep Üniversitesi'nde Depremin Psikolojik Etkileri anlatıldı

Gaziantep Üniversitesi Mühendislik Fakültesi tarafından düzenlenen Deprem Bölgesi Zirvesi’nin depremin psikolojik etkilerini anlamak ve bu alanda

farkındalık oluşturmak amacıyla düzenlenen oturumunda Prof. Dr. Ebru Şalcıoğlu yer aldı.

Depremin insanların ruh sağlığına olan etkilerini ele alan Prof. Dr. Şalcıoğlu katılımcılara önemli bilgiler sundu. Prof. Dr. Şalcıoğlu depremin sadece maddi

kayıplara neden olmadığını, aynı zamanda manevi açıdan da derin izler bıraktığını vurgulayarak, toplumların bu gerçeği göz önünde bulundurarak deprem

risklerine karşı hazırlıklı olmaları gerektiğini belirtti.

Depremin yarattığı travmaları ele alan Prof. Dr. Şalcıoğlu şöyle konuştu: “Deprem travmasını bu bölgede bulunan insanlar, hepiniz yaşadınız. Örneğin

deprem sırasındaki olumsuz hava şartları; havanın çok sıcak ya da soğuk olması insanların sıcak ve soğukla ilgili problem yaşamasına sebep oldu. Hem 17

Ağustos hem de 6 Şubat Depremlerinde bunu gördük. Örneğin 6 Şubat Depremleri sırasında yaşanan olumsuz hava şartlarından dolayı bazı hastalarım

ayaklarından çorap çıkaramıyordu. Depremden aylar geçmesine rağmen soğuk ve üşüme kaygısı yaşayan insanlar çoraplarıyla yatıyorlardı.

 

 

 

 

 

 

 

Depremin insan psikolojisi üzerindeki etkilerinin ihmal edilmemesi gerektiğini vurgulayan Şalcıoğlu, bu alanda yapılacak çalışmaların önemli olduğunu belirtti.
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DEPREM BÖLGESİ ZİRVESİ’NDE DEPREMİN PSİKOLOJİK ETKİLERİ ANLATILDI!
Deprem Bölgesi Zirvesi’nde depremin psikolojik etkileri anlatıldı!

Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) Mühendislik Fakültesi tarafından düzenlenen Deprem Bölgesi Zirvesi’nin depremin psikolojik etkilerini anlamak ve bu alanda

farkındalık oluşturmak amacıyla düzenlenen oturumda Prof. Dr. Ebru Şalcıoğlu yer aldı.

Depremin insanların ruh sağlığına olan etkilerini ele alan Prof. Dr. Şalcıoğlu katılımcılara önemli bilgiler sundu. Prof. Dr. Şalcıoğlu depremin sadece maddi

kayıplara neden olmadığını, aynı zamanda manevi açıdan da derin izler bıraktığını vurgulayarak, toplumların bu gerçeği göz önünde bulundurarak deprem

risklerine karşı hazırlıklı olmaları gerektiğini belirtti.

Depremin oluşturduğu travmaları ele alan Prof. Dr. Şalcıoğlu, “Deprem travmasını bu bölgede bulunan insanlar, hepiniz yaşadınız. Örneğin deprem

sırasındaki olumsuz hava şartları; havanın çok sıcak ya da soğuk olması insanların sıcak ve soğukla ilgili problem yaşamasına sebep oldu. Hem 17 Ağustos

hem de 6 Şubat Depremlerinde bunu gördük. Örneğin 6 Şubat Depremleri sırasında yaşanan olumsuz hava şartlarından dolayı bazı hastalarım ayaklarından

çorap çıkaramıyordu. Depremden aylar geçmesine rağmen soğuk ve üşüme kaygısı yaşayan insanlar çoraplarıyla yatıyorlardı” ifadelerini kullandı.Depremin

insan psikolojisi üzerindeki etkilerinin ihmal edilmemesi gerektiğini vurgulayan Şalcıoğlu, bu alanda yapılacak çalışmaların önemli olduğunu belirtti.

Gaziantep haberlerini daha yakından takip etmek istiyorsanız, www.gaziantepolusum.com sitemiz ile irtibatı koparmayın!
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DEPREM BÖLGESİ ZİRVESİ’NDE DEPREMİN PSİKOLOJİK ETKİLERİ ANLATILDI
Deprem Bölgesi Zirvesi’nde depremin psikolojik etkileri anlatıldı

Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) Mühendislik Fakültesi tarafından düzenlenen Deprem Bölgesi Zirvesi’nin depremin psikolojik etkilerini anlamak ve bu alanda

farkındalık oluşturmak amacıyla düzenlenen oturumda Prof. Dr. Ebru Şalcıoğlu yer aldı.

Depremin insanların ruh sağlığına olan etkilerini ele alan Prof. Dr. Şalcıoğlu katılımcılara önemli bilgiler sundu. Prof. Dr. Şalcıoğlu depremin sadece maddi

kayıplara neden olmadığını, aynı zamanda manevi açıdan da derin izler bıraktığını vurgulayarak, toplumların bu gerçeği göz önünde bulundurarak deprem

risklerine karşı hazırlıklı olmaları gerektiğini belirtti.Depremin oluşturduğu travmaları ele alan Prof. Dr. Şalcıoğlu, “Deprem travmasını bu bölgede bulunan

insanlar, hepiniz yaşadınız. Örneğin deprem sırasındaki olumsuz hava şartları; havanın çok sıcak ya da soğuk olması insanların sıcak ve soğukla ilgili

problem yaşamasına sebep oldu. Hem 17 Ağustos hem de 6 Şubat Depremlerinde bunu gördük. Örneğin 6 Şubat Depremleri sırasında yaşanan olumsuz

hava şartlarından dolayı bazı hastalarım ayaklarından çorap çıkaramıyordu. Depremden aylar geçmesine rağmen soğuk ve üşüme kaygısı yaşayan insanlar

çoraplarıyla yatıyorlardı” ifadelerini kullandı.Depremin insan psikolojisi üzerindeki etkilerinin ihmal edilmemesi gerektiğini vurgulayan Şalcıoğlu, bu alanda

yapılacak çalışmaların önemli olduğunu belirtti.
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DEPREM BÖLGESİ ZİRVESİ’NDE DEPREMİN PSİKOLOJİK ETKİLERİ ANLATILDI
DEPREM BÖLGESİ ZİRVESİ’NDE DEPREMİN PSİKOLOJİK ETKİLERİ ANLATILDI

 

Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) Mühendislik Fakültesi tarafından düzenlenen Deprem Bölgesi Zirvesi’nin depremin psikolojik etkilerini anlamak ve bu alanda

farkındalık oluşturmak amacıyla düzenlenen oturumda Prof. 

     Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) Mühendislik Fakültesi tarafından düzenlenen Deprem Bölgesi Zirvesi’nin depremin psikolojik etkilerini anlamak ve bu

alanda farkındalık oluşturmak amacıyla düzenlenen oturumda Prof. Dr. Ebru Şalcıoğlu yer aldı.Depremin insanların ruh sağlığına olan etkilerini ele alan Prof.

Dr. Şalcıoğlu katılımcılara önemli bilgiler sundu. Prof. Dr. Şalcıoğlu depremin sadece maddi kayıplara neden olmadığını, aynı zamanda manevi açıdan da

derin izler bıraktığını vurgulayarak, toplumların bu gerçeği göz önünde bulundurarak deprem risklerine karşı hazırlıklı olmaları gerektiğini belirtti.Depremin

oluşturduğu travmaları ele alan Prof. Dr. Şalcıoğlu, 'Deprem travmasını bu bölgede bulunan insanlar, hepiniz yaşadınız. Örneğin deprem sırasındaki

olumsuz hava şartları; havanın çok sıcak ya da soğuk olması insanların sıcak ve soğukla ilgili problem yaşamasına sebep oldu. Hem 17 Ağustos hem de 6

Şubat Depremlerinde bunu gördük. Örneğin 6 Şubat Depremleri sırasında yaşanan olumsuz hava şartlarından dolayı bazı hastalarım ayaklarından çorap

çıkaramıyordu. Depremden aylar geçmesine rağmen soğuk ve üşüme kaygısı yaşayan insanlar çoraplarıyla yatıyorlardı' ifadelerini kullandı.Depremin insan

psikolojisi üzerindeki etkilerinin ihmal edilmemesi gerektiğini vurgulayan Şalcıoğlu, bu alanda yapılacak çalışmaların önemli olduğunu belirtti.

 

Tags: 

BALIKESIRPOSTA.COM.TR
Yayın Tarihi : 16.02.2024 03:15:00
Link : https://www.balikesirposta.com.tr/mansetler/deprem-bolgesi-zirvesi-nde-depremin-

psikolojik-etkileri-anlatildi-28650.html





DEPREM BÖLGESİ ZİRVESİNDE DEPREMİN PSİKOLOJİK ETKİLERİ ANLATILDI
Deprem Bölgesi Zirvesinde depremin psikolojik etkileri anlatıldı

DEPREMİN İNSANLARIN RUH SAĞLIĞINA OLAN ETKİLERİNİ ELE ALAN PROF. DR. ŞALCIOĞLU KATILIMCILARA ÖNEMLİ BİLGİLER SUNDU.

Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) Mühendislik Fakültesi tarafından düzenlenen Deprem Bölgesi Zirvesi’nin depremin psikolojik etkilerini anlamak ve bu alanda

farkındalık oluşturmak amacıyla düzenlenen oturumda Prof. Dr. Ebru Şalcıoğlu yer aldı.Depremin insanların ruh sağlığına olan etkilerini ele alan Prof. Dr.

Şalcıoğlu katılımcılara önemli bilgiler sundu. Prof. Dr. Şalcıoğlu depremin sadece maddi kayıplara neden olmadığını, aynı zamanda manevi açıdan da derin

izler bıraktığını vurgulayarak, toplumların bu gerçeği göz önünde bulundurarak deprem risklerine karşı hazırlıklı olmaları gerektiğini belirtti.Depremin

oluşturduğu travmaları ele alan Prof. Dr. Şalcıoğlu, “Deprem travmasını bu bölgede bulunan insanlar, hepiniz yaşadınız. Örneğin deprem sırasındaki

olumsuz hava şartları; havanın çok sıcak ya da soğuk olması insanların sıcak ve soğukla ilgili problem yaşamasına sebep oldu. Hem 17 Ağustos hem de 6

Şubat Depremlerinde bunu gördük. Örneğin 6 Şubat Depremleri sırasında yaşanan olumsuz hava şartlarından dolayı bazı hastalarım ayaklarından çorap

çıkaramıyordu. Depremden aylar geçmesine rağmen soğuk ve üşüme kaygısı yaşayan insanlar çoraplarıyla yatıyorlardı” ifadelerini kullandı.Depremin insan

psikolojisi üzerindeki etkilerinin ihmal edilmemesi gerektiğini vurgulayan Şalcıoğlu, bu alanda yapılacak çalışmaların önemli olduğunu belirtti.
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DEPREM BÖLGESİ ZİRVESİ’NDE DEPREMİN PSİKOLOJİK ETKİLERİ ANLATILDI
Deprem Bölgesi Zirvesi’nde depremin psikolojik etkileri anlatıldı

Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) Mühendislik Fakültesi tarafından düzenlenen Deprem Bölgesi Zirvesi’nin depremin psikolojik etkilerini anlamak ve bu alanda

farkındalık oluşturmak amacıyla düzenlenen oturumda Prof. Dr. Ebru Şalcıoğlu yer aldı.

Depremin insanların ruh sağlığına olan etkilerini ele alan Prof. Dr. Şalcıoğlu katılımcılara önemli bilgiler sundu. Prof. Dr. Şalcıoğlu depremin sadece maddi

kayıplara neden olmadığını, aynı zamanda manevi açıdan da derin izler bıraktığını vurgulayarak, toplumların bu gerçeği göz önünde bulundurarak deprem

risklerine karşı hazırlıklı olmaları gerektiğini belirtti.Depremin oluşturduğu travmaları ele alan Prof. Dr. Şalcıoğlu, “Deprem travmasını bu bölgede bulunan

insanlar, hepiniz yaşadınız. Örneğin deprem sırasındaki olumsuz hava şartları; havanın çok sıcak ya da soğuk olması insanların sıcak ve soğukla ilgili

problem yaşamasına sebep oldu. Hem 17 Ağustos hem de 6 Şubat Depremlerinde bunu gördük. Örneğin 6 Şubat Depremleri sırasında yaşanan olumsuz

hava şartlarından dolayı bazı hastalarım ayaklarından çorap çıkaramıyordu. Depremden aylar geçmesine rağmen soğuk ve üşüme kaygısı yaşayan insanlar

çoraplarıyla yatıyorlardı” ifadelerini kullandı.Depremin insan psikolojisi üzerindeki etkilerinin ihmal edilmemesi gerektiğini vurgulayan Şalcıoğlu, bu alanda

yapılacak çalışmaların önemli olduğunu belirtti.
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DEPREMİN PSİKOLOJİK ETKİLERİ ÜZERİNE ZİRVE DÜZENLENDİ
Depremin Psikolojik Etkileri Üzerine Zirve Düzenlendi

 

Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) Mühendislik Fakültesi tarafından düzenlenen Deprem Bölgesi Zirvesi'nin depremin psikolojik etkilerini anlamak ve bu alanda

farkındalık oluşturmak amacıyla düzenlenen oturumda Prof. Dr. Ebru Şalcıoğlu yer aldı.Depremin insanların ruh sağlığına olan etkilerini ele alan Prof. Dr.

Şalcıoğlu katılımcılara önemli bilgiler sundu. Prof. Dr. Şalcıoğlu depremin sadece maddi kayıplara neden olmadığını, aynı zamanda manevi açıdan da derin

izler bıraktığını vurgulayarak, toplumların bu gerçeği göz önünde bulundurarak deprem risklerine karşı hazırlıklı olmaları gerektiğini belirtti.Depremin

oluşturduğu travmaları ele alan Prof. Dr. Şalcıoğlu, "Deprem travmasını bu bölgede bulunan insanlar, hepiniz yaşadınız. Örneğin deprem sırasındaki

olumsuz hava şartları; havanın çok sıcak ya da soğuk olması insanların sıcak ve soğukla ilgili problem yaşamasına sebep oldu. Hem 17 Ağustos hem de 6

Şubat Depremlerinde bunu gördük. Örneğin 6 Şubat Depremleri sırasında yaşanan olumsuz hava şartlarından dolayı bazı hastalarım ayaklarından çorap

çıkaramıyordu. Depremden aylar geçmesine rağmen soğuk ve üşüme kaygısı yaşayan insanlar çoraplarıyla yatıyorlardı" ifadelerini kullandı.Depremin insan

psikolojisi üzerindeki etkilerinin ihmal edilmemesi gerektiğini vurgulayan Şalcıoğlu, bu alanda yapılacak çalışmaların önemli olduğunu belirtti. - GAZİANTEP
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DEPREM BÖLGESİ ZİRVESİNDE DEPREMİN PSİKOLOJİK ETKİLERİ ANLATILDI
Deprem Bölgesi Zirvesinde depremin psikolojik etkileri anlatıldı

DEPREMİN İNSANLARIN RUH SAĞLIĞINA OLAN ETKİLERİNİ ELE ALAN PROF. DR. ŞALCIOĞLU KATILIMCILARA ÖNEMLİ BİLGİLER SUNDU.

DEPREMİN İNSANLARIN RUH SAĞLIĞINA OLAN ETKİLERİNİ ELE ALAN PROF. DR. ŞALCIOĞLU KATILIMCILARA ÖNEMLİ BİLGİLER SUNDU.

Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) Mühendislik Fakültesi tarafından düzenlenen Deprem Bölgesi Zirvesi’nin depremin psikolojik etkilerini anlamak ve bu alanda

farkındalık oluşturmak amacıyla düzenlenen oturumda Prof. Dr. Ebru Şalcıoğlu yer aldı.Depremin insanların ruh sağlığına olan etkilerini ele alan Prof. Dr.

Şalcıoğlu katılımcılara önemli bilgiler sundu. Prof. Dr. Şalcıoğlu depremin sadece maddi kayıplara neden olmadığını, aynı zamanda manevi açıdan da derin

izler bıraktığını vurgulayarak, toplumların bu gerçeği göz önünde bulundurarak deprem risklerine karşı hazırlıklı olmaları gerektiğini belirtti.Depremin

oluşturduğu travmaları ele alan Prof. Dr. Şalcıoğlu, “Deprem travmasını bu bölgede bulunan insanlar, hepiniz yaşadınız. Örneğin deprem sırasındaki

olumsuz hava şartları; havanın çok sıcak ya da soğuk olması insanların sıcak ve soğukla ilgili problem yaşamasına sebep oldu. Hem 17 Ağustos hem de 6

Şubat Depremlerinde bunu gördük. Örneğin 6 Şubat Depremleri sırasında yaşanan olumsuz hava şartlarından dolayı bazı hastalarım ayaklarından çorap

çıkaramıyordu. Depremden aylar geçmesine rağmen soğuk ve üşüme kaygısı yaşayan insanlar çoraplarıyla yatıyorlardı” ifadelerini kullandı.Depremin insan

psikolojisi üzerindeki etkilerinin ihmal edilmemesi gerektiğini vurgulayan Şalcıoğlu, bu alanda yapılacak çalışmaların önemli olduğunu belirtti.
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DEPREM BÖLGESİ ZİRVESİNDE DEPREMİN PSİKOLOJİK ETKİLERİ ANLATILDI
Deprem Bölgesi Zirvesinde depremin psikolojik etkileri anlatıldı

Depremin Insanların Ruh Sağlığına Olan Etkilerini Ele Alan Prof. Dr. şalcıoğlu Katılımcılara önemli Bilgiler Sundu.

Depremin Insanların Ruh Sağlığına Olan Etkilerini Ele Alan Prof. Dr. şalcıoğlu Katılımcılara önemli Bilgiler Sundu. Gaziantep Üniversitesi (GAÜN)

Mühendislik Fakültesi tarafından düzenlenen Deprem Bölgesi Zirvesi’nin depremin psikolojik etkilerini anlamak ve bu alanda farkındalık oluşturmak amacıyla

düzenlenen oturumda Prof. Dr. Ebru Şalcıoğlu yer aldı.Depremin insanların ruh sağlığına olan etkilerini ele alan Prof. Dr. Şalcıoğlu katılımcılara önemli

bilgiler sundu. Prof. Dr. Şalcıoğlu depremin sadece maddi kayıplara neden olmadığını, aynı zamanda manevi açıdan da derin izler bıraktığını vurgulayarak,

toplumların bu gerçeği göz önünde bulundurarak deprem risklerine karşı hazırlıklı olmaları gerektiğini belirtti.Depremin oluşturduğu travmaları ele alan Prof.

Dr. Şalcıoğlu, “Deprem travmasını bu bölgede bulunan insanlar, hepiniz yaşadınız. Örneğin deprem sırasındaki olumsuz hava şartları; havanın çok sıcak ya

da soğuk olması insanların sıcak ve soğukla ilgili problem yaşamasına sebep oldu. Hem 17 Ağustos hem de 6 Şubat Depremlerinde bunu gördük. Örneğin 6

Şubat Depremleri sırasında yaşanan olumsuz hava şartlarından dolayı bazı hastalarım ayaklarından çorap çıkaramıyordu. Depremden aylar geçmesine

rağmen soğuk ve üşüme kaygısı yaşayan insanlar çoraplarıyla yatıyorlardı” ifadelerini kullandı.Depremin insan psikolojisi üzerindeki etkilerinin ihmal

edilmemesi gerektiğini vurgulayan Şalcıoğlu, bu alanda yapılacak çalışmaların önemli olduğunu belirtti.
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DEPREMİN PSİKOLOJİK ETKİLERİ ÜZERİNE ZİRVE DÜZENLENDİ
Depremin Psikolojik Etkileri Üzerine Zirve Düzenlendi

Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) Mühendislik Fakültesi tarafından düzenlenen Deprem Bölgesi Zirvesi'nde Prof. Dr. Ebru Şalcıoğlu, depremin insanların ruh

sağlığına olan etkilerini ele aldı. Şalcıoğlu, depremin sadece maddi kayıplara neden olmadığını, aynı zamanda manevi açıdan da derin izler bıraktığını

vurgulayarak, toplumların deprem risklerine karşı hazırlıklı olmaları gerektiğini belirtti.

Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) Mühendislik Fakültesi tarafından düzenlenen Deprem Bölgesi Zirvesi'nin depremin psikolojik etkilerini anlamak ve bu alanda

farkındalık oluşturmak amacıyla düzenlenen oturumda Prof. Dr. Ebru Şalcıoğlu yer aldı.Depremin insanların ruh sağlığına olan etkilerini ele alan Prof. Dr.

Şalcıoğlu katılımcılara önemli bilgiler sundu. Prof. Dr. Şalcıoğlu depremin sadece maddi kayıplara neden olmadığını, aynı zamanda manevi açıdan da derin

izler bıraktığını vurgulayarak, toplumların bu gerçeği göz önünde bulundurarak deprem risklerine karşı hazırlıklı olmaları gerektiğini belirtti.Depremin

oluşturduğu travmaları ele alan Prof. Dr. Şalcıoğlu, "Deprem travmasını bu bölgede bulunan insanlar, hepiniz yaşadınız. Örneğin deprem sırasındaki

olumsuz hava şartları; havanın çok sıcak ya da soğuk olması insanların sıcak ve soğukla ilgili problem yaşamasına sebep oldu. Hem 17 Ağustos hem de 6

Şubat Depremlerinde bunu gördük. Örneğin 6 Şubat Depremleri sırasında yaşanan olumsuz hava şartlarından dolayı bazı hastalarım ayaklarından çorap

çıkaramıyordu. Depremden aylar geçmesine rağmen soğuk ve üşüme kaygısı yaşayan insanlar çoraplarıyla yatıyorlardı" ifadelerini kullandı.Depremin insan

psikolojisi üzerindeki etkilerinin ihmal edilmemesi gerektiğini vurgulayan Şalcıoğlu, bu alanda yapılacak çalışmaların önemli olduğunu belirtti. - GAZİANTEP
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DEPREM BÖLGESİ ZİRVESİ’NDE DEPREMİN PSİKOLOJİK ETKİLERİ ANLATILDI
Deprem Bölgesi Zirvesi’nde depremin psikolojik etkileri anlatıldı

Depremin insanların ruh sağlığına olan etkilerini ele alan Prof.Dr.ŞALCIOĞLU katılımcılara önemli bilgiler sundu

Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) Mühendislik Fakültesi tarafından düzenlenen Deprem Bölgesi Zirvesi’nin depremin psikolojik etkilerini anlamak ve bu alanda

farkındalık oluşturmak amacıyla düzenlenen oturumda Prof. Dr. Ebru Şalcıoğlu yer aldı.

Depremin insanların ruh sağlığına olan etkilerini ele alan Prof. Dr. Şalcıoğlu katılımcılara önemli bilgiler sundu. Prof. Dr. Şalcıoğlu depremin sadece maddi

kayıplara neden olmadığını, aynı zamanda manevi açıdan da derin izler bıraktığını vurgulayarak, toplumların bu gerçeği göz önünde bulundurarak deprem

risklerine karşı hazırlıklı olmaları gerektiğini belirtti.

Depremin oluşturduğu travmaları ele alan Prof. Dr. Şalcıoğlu, “Deprem travmasını bu bölgede bulunan insanlar, hepiniz yaşadınız. Örneğin deprem

sırasındaki olumsuz hava şartları; havanın çok sıcak ya da soğuk olması insanların sıcak ve soğukla ilgili problem yaşamasına sebep oldu. Hem 17 Ağustos

hem de 6 Şubat Depremlerinde bunu gördük. Örneğin 6 Şubat Depremleri sırasında yaşanan olumsuz hava şartlarından dolayı bazı hastalarım ayaklarından

çorap çıkaramıyordu. Depremden aylar geçmesine rağmen soğuk ve üşüme kaygısı yaşayan insanlar çoraplarıyla yatıyorlardı” ifadelerini kullandı.

Depremin insan psikolojisi üzerindeki etkilerinin ihmal edilmemesi gerektiğini vurgulayan Şalcıoğlu, bu alanda yapılacak çalışmaların önemli olduğunu belirtti.
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DEPREM BÖLGESİ ZİRVESİ'NDE DEPREMİN PSİKOLOJİK ETKİLERİ ANLATILDI
Deprem Bölgesi Zirvesi'nde depremin psikolojik etkileri anlatıldı

Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) Mühendislik Fakültesi tarafından düzenlenen Deprem Bölgesi Zirvesi'nin depremin psikolojik etkilerini anlamak ve bu alanda

farkındalık oluşturmak amacıyla düzenlenen oturumda Prof. Dr. Ebru Şalcıoğlu yer aldı.

Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) Mühendislik Fakültesi tarafından düzenlenen Deprem Bölgesi Zirvesi’nin depremin psikolojik etkilerini anlamak ve bu alanda

farkındalık oluşturmak amacıyla düzenlenen oturumda Prof. Dr. Ebru Şalcıoğlu yer aldı. Depremin insanların ruh sağlığına olan etkilerini ele alan Prof. Dr.

Şalcıoğlu katılımcılara önemli bilgiler sundu. Prof. Dr. Şalcıoğlu depremin sadece maddi kayıplara neden olmadığını, aynı zamanda manevi açıdan da derin

izler bıraktığını vurgulayarak, toplumların bu gerçeği göz önünde bulundurarak deprem risklerine karşı hazırlıklı olmaları gerektiğini belirtti. Depremin

oluşturduğu travmaları ele alan Prof. Dr. Şalcıoğlu, “Deprem travmasını bu bölgede bulunan insanlar, hepiniz yaşadınız. Örneğin deprem sırasındaki

olumsuz hava şartları; havanın çok sıcak ya da soğuk olması insanların sıcak ve soğukla ilgili problem yaşamasına sebep oldu. Hem 17 Ağustos hem de 6

Şubat Depremlerinde bunu gördük. Örneğin 6 Şubat Depremleri sırasında yaşanan olumsuz hava şartlarından dolayı bazı hastalarım ayaklarından çorap

çıkaramıyordu. Depremden aylar geçmesine rağmen soğuk ve üşüme kaygısı yaşayan insanlar çoraplarıyla yatıyorlardı” ifadelerini kullandı.Depremin insan

psikolojisi üzerindeki etkilerinin ihmal edilmemesi gerektiğini vurgulayan Şalcıoğlu, bu alanda yapılacak çalışmaların önemli olduğunu belirtti.
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DEPREM BÖLGESİ ZİRVESİ'NDE DEPREMİN PSİKOLOJİK ETKİLERİ ANLATILDI
Deprem Bölgesi Zirvesi'nde depremin psikolojik etkileri anlatıldı

Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) Mühendislik Fakültesi tarafından düzenlenen Deprem Bölgesi Zirvesi'nin depremin psikolojik etkilerini anlamak ve bu alanda

farkındalık oluşturmak amacıyla düzenlenen oturumda Prof. Dr. Ebru Şalcıoğlu yer aldı.

Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) Mühendislik Fakültesi tarafından düzenlenen Deprem Bölgesi Zirvesi'nin depremin psikolojik etkilerini anlamak ve bu alanda

farkındalık oluşturmak amacıyla düzenlenen oturumda Prof. Dr. Ebru Şalcıoğlu yer aldı.Depremin insanların ruh sağlığına olan etkilerini ele alan Prof. Dr.

Şalcıoğlu katılımcılara önemli bilgiler sundu. Prof. Dr. Şalcıoğlu depremin sadece maddi kayıplara neden olmadığını, aynı zamanda manevi açıdan da derin

izler bıraktığını vurgulayarak, toplumların bu gerçeği göz önünde bulundurarak deprem risklerine karşı hazırlıklı olmaları gerektiğini belirtti.Depremin

oluşturduğu travmaları ele alan Prof. Dr. Şalcıoğlu, "Deprem travmasını bu bölgede bulunan insanlar, hepiniz yaşadınız. Örneğin deprem sırasındaki

olumsuz hava şartları; havanın çok sıcak ya da soğuk olması insanların sıcak ve soğukla ilgili problem yaşamasına sebep oldu. Hem 17 Ağustos hem de 6

Şubat Depremlerinde bunu gördük. Örneğin 6 Şubat Depremleri sırasında yaşanan olumsuz hava şartlarından dolayı bazı hastalarım ayaklarından çorap

çıkaramıyordu. Depremden aylar geçmesine rağmen soğuk ve üşüme kaygısı yaşayan insanlar çoraplarıyla yatıyorlardı" ifadelerini kullandı.Depremin insan

psikolojisi üzerindeki etkilerinin ihmal edilmemesi gerektiğini vurgulayan Şalcıoğlu, bu alanda yapılacak çalışmaların önemli olduğunu belirtti.
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DEPREM BÖLGESİ ZİRVESİ'NDE DEPREMİN PSİKOLOJİK ETKİLERİ ANLATILDI
Deprem Bölgesi Zirvesi'nde depremin psikolojik etkileri anlatıldı

 

Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) Mühendislik Fakültesi tarafından düzenlenen Deprem Bölgesi Zirvesi'nin depremin psikolojik etkilerini anlamak ve bu alanda

farkındalık oluşturmak amacıyla düzenlenen oturumda Prof. Dr. Ebru Şalcıoğlu yer aldı.Depremin insanların ruh sağlığına olan etkilerini ele alan Prof. Dr.

Şalcıoğlu katılımcılara önemli bilgiler sundu. Prof. Dr. Şalcıoğlu depremin sadece maddi kayıplara neden olmadığını, aynı zamanda manevi açıdan da derin

izler bıraktığını vurgulayarak, toplumların bu gerçeği göz önünde bulundurarak deprem risklerine karşı hazırlıklı olmaları gerektiğini belirtti.Depremin

oluşturduğu travmaları ele alan Prof. Dr. Şalcıoğlu, "Deprem travmasını bu bölgede bulunan insanlar, hepiniz yaşadınız. Örneğin deprem sırasındaki

olumsuz hava şartları; havanın çok sıcak ya da soğuk olması insanların sıcak ve soğukla ilgili problem yaşamasına sebep oldu. Hem 17 Ağustos hem de 6

Şubat Depremlerinde bunu gördük. Örneğin 6 Şubat Depremleri sırasında yaşanan olumsuz hava şartlarından dolayı bazı hastalarım ayaklarından çorap

çıkaramıyordu. Depremden aylar geçmesine rağmen soğuk ve üşüme kaygısı yaşayan insanlar çoraplarıyla yatıyorlardı" ifadelerini kullandı.Depremin insan

psikolojisi üzerindeki etkilerinin ihmal edilmemesi gerektiğini vurgulayan Şalcıoğlu, bu alanda yapılacak çalışmaların önemli olduğunu belirtti.İHA
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DEPREM BÖLGESİ ZİRVESİ’NDE DEPREMİN PSİKOLOJİK ETKİLERİ ANLATILDI
Deprem Bölgesi Zirvesi’nde depremin psikolojik etkileri anlatıldı

 

Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) Mühendislik Fakültesi tarafından düzenlenen Deprem Bölgesi Zirvesi’nin depremin psikolojik etkilerini anlamak ve bu alanda

farkındalık oluşturmak amacıyla düzenlenen oturumda Prof. Dr. Ebru Şalcıoğlu yer aldı.

Depremin insanların ruh sağlığına olan etkilerini ele alan Prof. Dr. Şalcıoğlu katılımcılara önemli bilgiler sundu. Prof. Dr. Şalcıoğlu depremin sadece maddi

kayıplara neden olmadığını, aynı zamanda manevi açıdan da derin izler bıraktığını vurgulayarak, toplumların bu gerçeği göz önünde bulundurarak deprem

risklerine karşı hazırlıklı olmaları gerektiğini belirtti.

Depremin oluşturduğu travmaları ele alan Prof. Dr. Şalcıoğlu, “Deprem travmasını bu bölgede bulunan insanlar, hepiniz yaşadınız. Örneğin deprem

sırasındaki olumsuz hava şartları; havanın çok sıcak ya da soğuk olması insanların sıcak ve soğukla ilgili problem yaşamasına sebep oldu. Hem 17 Ağustos

hem de 6 Şubat Depremlerinde bunu gördük. Örneğin 6 Şubat Depremleri sırasında yaşanan olumsuz hava şartlarından dolayı bazı hastalarım ayaklarından

çorap çıkaramıyordu. Depremden aylar geçmesine rağmen soğuk ve üşüme kaygısı yaşayan insanlar çoraplarıyla yatıyorlardı” ifadelerini kullandı.

Depremin insan psikolojisi üzerindeki etkilerinin ihmal edilmemesi gerektiğini vurgulayan Şalcıoğlu, bu alanda yapılacak çalışmaların önemli olduğunu belirtti.
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DEPREM BÖLGESİ ZİRVESİ’NDE DEPREMİN PSİKOLOJİK ETKİLERİ ANLATILDI
Deprem Bölgesi Zirvesi’nde depremin psikolojik etkileri anlatıldı

 

Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) Mühendislik Fakültesi tarafından düzenlenen Deprem Bölgesi Zirvesi’nin depremin psikolojik etkilerini anlamak ve bu alanda

farkındalık oluşturmak amacıyla düzenlenen oturumda Prof. Dr. Ebru Şalcıoğlu yer aldı.

 

Depremin insanların ruh sağlığına olan etkilerini ele alan Prof. Dr. Şalcıoğlu katılımcılara önemli bilgiler sundu. Prof. Dr. Şalcıoğlu depremin sadece maddi

kayıplara neden olmadığını, aynı zamanda manevi açıdan da derin izler bıraktığını vurgulayarak, toplumların bu gerçeği göz önünde bulundurarak deprem

risklerine karşı hazırlıklı olmaları gerektiğini belirtti.Depremin oluşturduğu travmaları ele alan Prof. Dr. Şalcıoğlu, “Deprem travmasını bu bölgede bulunan

insanlar, hepiniz yaşadınız. Örneğin deprem sırasındaki olumsuz hava şartları; havanın çok sıcak ya da soğuk olması insanların sıcak ve soğukla ilgili

problem yaşamasına sebep oldu. Hem 17 Ağustos hem de 6 Şubat Depremlerinde bunu gördük. Örneğin 6 Şubat Depremleri sırasında yaşanan olumsuz

hava şartlarından dolayı bazı hastalarım ayaklarından çorap çıkaramıyordu. Depremden aylar geçmesine rağmen soğuk ve üşüme kaygısı yaşayan insanlar

çoraplarıyla yatıyorlardı” ifadelerini kullandı.Depremin insan psikolojisi üzerindeki etkilerinin ihmal edilmemesi gerektiğini vurgulayan Şalcıoğlu, bu alanda

yapılacak çalışmaların önemli olduğunu belirtti.
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DEPREM BÖLGESİ ZİRVESİ'NDE DEPREMİN PSİKOLOJİK ETKİLERİ ANLATILDI
Deprem Bölgesi Zirvesi'nde depremin psikolojik etkileri anlatıldı

Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) Mühendislik Fakültesi tarafından düzenlenen Deprem Bölgesi Zirvesi'nin depremin psikolojik etkilerini anlamak ve bu alanda

farkındalık oluşturmak amacıyla düzenlenen oturumda Prof. Dr. Ebru Şalcıoğlu yer aldı.

Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) Mühendislik Fakültesi tarafından düzenlenen Deprem Bölgesi Zirvesi'nin depremin psikolojik etkilerini anlamak ve bu alanda

farkındalık oluşturmak amacıyla düzenlenen oturumda Prof. Dr. Ebru Şalcıoğlu yer aldı.Depremin insanların ruh sağlığına olan etkilerini ele alan Prof. Dr.

Şalcıoğlu katılımcılara önemli bilgiler sundu. Prof. Dr. Şalcıoğlu depremin sadece maddi kayıplara neden olmadığını, aynı zamanda manevi açıdan da derin

izler bıraktığını vurgulayarak, toplumların bu gerçeği göz önünde bulundurarak deprem risklerine karşı hazırlıklı olmaları gerektiğini belirtti.Depremin

oluşturduğu travmaları ele alan Prof. Dr. Şalcıoğlu, "Deprem travmasını bu bölgede bulunan insanlar, hepiniz yaşadınız. Örneğin deprem sırasındaki

olumsuz hava şartları; havanın çok sıcak ya da soğuk olması insanların sıcak ve soğukla ilgili problem yaşamasına sebep oldu. Hem 17 Ağustos hem de 6

Şubat Depremlerinde bunu gördük. Örneğin 6 Şubat Depremleri sırasında yaşanan olumsuz hava şartlarından dolayı bazı hastalarım ayaklarından çorap

çıkaramıyordu. Depremden aylar geçmesine rağmen soğuk ve üşüme kaygısı yaşayan insanlar çoraplarıyla yatıyorlardı" ifadelerini kullandı.Depremin insan

psikolojisi üzerindeki etkilerinin ihmal edilmemesi gerektiğini vurgulayan Şalcıoğlu, bu alanda yapılacak çalışmaların önemli olduğunu belirtti.İHA
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DEPREM BÖLGESİ ZİRVESİ’NDE DEPREMİN PSİKOLOJİK ETKİLERİ ANLATILDI
Deprem Bölgesi Zirvesi’nde depremin psikolojik etkileri anlatıldı

Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) Mühendislik Fakültesi tarafından düzenlenen Deprem Bölgesi Zirvesi’nin depremin psikolojik etkilerini anlamak ve bu alanda

farkındalık oluşturmak amacıyla düzenlenen oturumda Prof. Dr. Ebru Şalcıoğlu yer aldı.

Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) Mühendislik Fakültesi tarafından düzenlenen Deprem Bölgesi Zirvesi’nin depremin psikolojik etkilerini anlamak ve bu alanda

farkındalık oluşturmak amacıyla düzenlenen oturumda Prof. Dr. Ebru Şalcıoğlu yer aldı.Depremin insanların ruh sağlığına olan etkilerini ele alan Prof. Dr.

Şalcıoğlu katılımcılara önemli bilgiler sundu. Prof. Dr. Şalcıoğlu depremin sadece maddi kayıplara neden olmadığını, aynı zamanda manevi açıdan da derin

izler bıraktığını vurgulayarak, toplumların bu gerçeği göz önünde bulundurarak deprem risklerine karşı hazırlıklı olmaları gerektiğini belirtti.Depremin

oluşturduğu travmaları ele alan Prof. Dr. Şalcıoğlu, “Deprem travmasını bu bölgede bulunan insanlar, hepiniz yaşadınız. Örneğin deprem sırasındaki

olumsuz hava şartları; havanın çok sıcak ya da soğuk olması insanların sıcak ve soğukla ilgili problem yaşamasına sebep oldu. Hem 17 Ağustos hem de 6

Şubat Depremlerinde bunu gördük. Örneğin 6 Şubat Depremleri sırasında yaşanan olumsuz hava şartlarından dolayı bazı hastalarım ayaklarından çorap

çıkaramıyordu. Depremden aylar geçmesine rağmen soğuk ve üşüme kaygısı yaşayan insanlar çoraplarıyla yatıyorlardı” ifadelerini kullandı.Depremin insan

psikolojisi üzerindeki etkilerinin ihmal edilmemesi gerektiğini vurgulayan Şalcıoğlu, bu alanda yapılacak çalışmaların önemli olduğunu belirtti.

Haber Kaynağı: İhlas Haber Ajansı
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DEPREM BÖLGESİ ZİRVESİ'NDE DEPREMİN PSİKOLOJİK ETKİLERİ ANLATILDI
Deprem Bölgesi Zirvesi'nde depremin psikolojik etkileri anlatıldı

 

Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) Mühendislik Fakültesi tarafından düzenlenen Deprem Bölgesi Zirvesi'nin depremin psikolojik etkilerini anlamak ve bu alanda

farkındalık oluşturmak amacıyla düzenlenen oturumda Prof. Dr. Ebru Şalcıoğlu yer aldı.Depremin insanların ruh sağlığına olan etkilerini ele alan Prof. Dr.

Şalcıoğlu katılımcılara önemli bilgiler sundu. Prof. Dr. Şalcıoğlu depremin sadece maddi kayıplara neden olmadığını, aynı zamanda manevi açıdan da derin

izler bıraktığını vurgulayarak, toplumların bu gerçeği göz önünde bulundurarak deprem risklerine karşı hazırlıklı olmaları gerektiğini belirtti.Depremin

oluşturduğu travmaları ele alan Prof. Dr. Şalcıoğlu, "Deprem travmasını bu bölgede bulunan insanlar, hepiniz yaşadınız. Örneğin deprem sırasındaki

olumsuz hava şartları; havanın çok sıcak ya da soğuk olması insanların sıcak ve soğukla ilgili problem yaşamasına sebep oldu. Hem 17 Ağustos hem de 6

Şubat Depremlerinde bunu gördük. Örneğin 6 Şubat Depremleri sırasında yaşanan olumsuz hava şartlarından dolayı bazı hastalarım ayaklarından çorap

çıkaramıyordu. Depremden aylar geçmesine rağmen soğuk ve üşüme kaygısı yaşayan insanlar çoraplarıyla yatıyorlardı" ifadelerini kullandı.Depremin insan

psikolojisi üzerindeki etkilerinin ihmal edilmemesi gerektiğini vurgulayan Şalcıoğlu, bu alanda yapılacak çalışmaların önemli olduğunu belirtti.Haber Kaynak:

İhlas Haber Ajansı (İHA)
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DEPREM BÖLGESİ ZİRVESİ’NDE DEPREMİN PSİKOLOJİK ETKİLERİ ANLATILDI
Deprem Bölgesi Zirvesi’nde Depremin Psikolojik Etkileri Anlatıldı

 

Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) Mühendislik Fakültesi tarafından düzenlenen Deprem Bölgesi Zirvesi'nin depremin psikolojik etkilerini anlamak ve bu alanda

farkındalık oluşturmak amacıyla düzenlenen oturumda Prof. Dr. Ebru Şalcıoğlu yer aldı.Depremin insanların ruh sağlığına olan etkilerini ele alan Prof. Dr.

Şalcıoğlu katılımcılara önemli bilgiler sundu. Prof. Dr. Şalcıoğlu depremin sadece maddi kayıplara neden olmadığını, aynı zamanda manevi açıdan da derin

izler bıraktığını vurgulayarak, toplumların bu gerçeği göz önünde bulundurarak deprem risklerine karşı hazırlıklı olmaları gerektiğini belirtti.Depremin

oluşturduğu travmaları ele alan Prof. Dr. Şalcıoğlu, "Deprem travmasını bu bölgede bulunan insanlar, hepiniz yaşadınız. Örneğin deprem sırasındaki

olumsuz hava şartları; havanın çok sıcak ya da soğuk olması insanların sıcak ve soğukla ilgili problem yaşamasına sebep oldu. Hem 17 Ağustos hem de 6

Şubat Depremlerinde bunu gördük. Örneğin 6 Şubat Depremleri sırasında yaşanan olumsuz hava şartlarından dolayı bazı hastalarım ayaklarından çorap

çıkaramıyordu. Depremden aylar geçmesine rağmen soğuk ve üşüme kaygısı yaşayan insanlar çoraplarıyla yatıyorlardı" ifadelerini kullandı.Depremin insan

psikolojisi üzerindeki etkilerinin ihmal edilmemesi gerektiğini vurgulayan Şalcıoğlu, bu alanda yapılacak çalışmaların önemli olduğunu belirtti.
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DEPREM BÖLGESİ ZİRVESİ'NDE DEPREMİN PSİKOLOJİK ETKİLERİ ANLATILDI
Deprem Bölgesi Zirvesi'nde depremin psikolojik etkileri anlatıldı

Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) Mühendislik Fakültesi tarafından düzenlenen Deprem Bölgesi Zirvesi'nin depremin psikolojik etkilerini anlamak ve bu alanda

farkındalık oluşturmak amacıyla düzenlenen oturumda Prof. Dr. Ebru Şalcıoğlu yer aldı.

Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) Mühendislik Fakültesi tarafından düzenlenen Deprem Bölgesi Zirvesi'nin depremin psikolojik etkilerini anlamak ve bu alanda

farkındalık oluşturmak amacıyla düzenlenen oturumda Prof. Dr. Ebru Şalcıoğlu yer aldı.Depremin insanların ruh sağlığına olan etkilerini ele alan Prof. Dr.

Şalcıoğlu katılımcılara önemli bilgiler sundu. Prof. Dr. Şalcıoğlu depremin sadece maddi kayıplara neden olmadığını, aynı zamanda manevi açıdan da derin

izler bıraktığını vurgulayarak, toplumların bu gerçeği göz önünde bulundurarak deprem risklerine karşı hazırlıklı olmaları gerektiğini belirtti.Depremin

oluşturduğu travmaları ele alan Prof. Dr. Şalcıoğlu, "Deprem travmasını bu bölgede bulunan insanlar, hepiniz yaşadınız. Örneğin deprem sırasındaki

olumsuz hava şartları; havanın çok sıcak ya da soğuk olması insanların sıcak ve soğukla ilgili problem yaşamasına sebep oldu. Hem 17 Ağustos hem de 6

Şubat Depremlerinde bunu gördük. Örneğin 6 Şubat Depremleri sırasında yaşanan olumsuz hava şartlarından dolayı bazı hastalarım ayaklarından çorap

çıkaramıyordu. Depremden aylar geçmesine rağmen soğuk ve üşüme kaygısı yaşayan insanlar çoraplarıyla yatıyorlardı" ifadelerini kullandı.Depremin insan

psikolojisi üzerindeki etkilerinin ihmal edilmemesi gerektiğini vurgulayan Şalcıoğlu, bu alanda yapılacak çalışmaların önemli olduğunu belirtti.İHA
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"GAZİANTEP ÜNİVERSİTESİ'NDE DEPREM PSİKOLOJİSİ VE TEDAVİ YÖNTEMLERİ KONULU ÖNEMLİ BİR

SEMİNER GERÇEKLEŞTİRİLDİ"
"Gaziantep Üniversitesi'nde Deprem Psikolojisi ve Tedavi Yöntemleri Konulu Önemli Bir Seminer Gerçekleştirildi"

Gaziantep Üniversitesi, deprem olaylarının psikolojik etkileri ve tedavi yöntemlerine dair önemli bir seminere ev sahipliği yaptı.

Gaziantep Üniversitesi, deprem olaylarının psikolojik etkileri ve tedavi yöntemlerine dair önemli bir seminere ev sahipliği yaptı. Seminere Prof. Dr. Ebru

Şalcıoğlu konuşmacı olarak katıldı. Seminerde, depremlerin insan psikolojisi üzerindeki uzun süreli etkileri, belirtileri ve toplumda oluşturabileceği sonuçlar

detaylı bir şekilde ele alındı. Seminer ayrıca, deprem sonrası görülen psikolojik rahatsızlıkların davranışçı yaklaşımlar ve uygun terapi yöntemleriyle nasıl

tedavi edilebileceği üzerinde durdu.  Seminer, öğrencilerin, akademik personelin ve uzmanların yanı sıra ilgili kurum temsilcilerini de bir araya getirdi.

Katılımcılara depremlerin neden olduğu psikolojik sorunlarla başa çıkma ve toplumu bu konuda bilinçlendirme konularında geniş kapsamlı bilgiler sunuldu.

Deprem psikolojisi ve tedavi yöntemleri konusu, hem akademik çevrelerde hem de kamuoyunda büyük ilgi gördü. Gaziantep Üniversitesi'nin ev sahipliği

yaptığı bu etkinlik, depremle mücadelede psikolojik sağlamlığın önemini vurgulayarak, bu alanda yapılacak çalışmalar için önemli bir kaynak teşkil etti.
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ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

 

Öğrencilere kariyer yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir

ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen

Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer

hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı

bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

TURHAN: “ÖĞRENCİLER KENDİLERİNİN FARKINDA OLMALI”Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank

Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana

sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı

da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip

ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol

etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki

alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi

anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“ÇALIŞMADAN BİR ŞEY BAŞARABİLMEK MÜMKÜN DEĞİL”Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden

katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları

barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek

mümkün değil" diye konuştu.ERZİ: “EN BÜYÜK TAVSİYEM ATIL KALMAMAK”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.ÇAKIROĞLU: AMACIMIZ ŞİRKETLERİN KARİYER OLANAKLARINI

ÖĞRENCİLERE ANLATMAK3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career

Summit’in de 7'ncisini düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız

şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer

imkanları var ve hem globalden Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda

Türkiye’nin dört bir yanından gelen öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları

mesleği seçebilmek. Biz de buna olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.“ŞİRKETLERLE YAKINDAN TANIŞMA FIRSATI

YAKALIYORUM”Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir,

“Kendi bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve

bu şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde

okuduğum için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık

sağlamaya çalışıyorum” ifadelerini kullandı.“BİRAZ DAHA GLOBALE HİTAP ETMEK İSTİYORUM”İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf

öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben

çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu

etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar

bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla

katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.
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ÜNİLİG'İN SULTANI ATILIM, 'EFE'Sİ ERCİYES
ÜNİLİG'in sultanı Atılım, 'Efe'si Erciyes

Türkiye Üniversite Sporları Federasyonu tarafından düzenlenen ve ETÜ’nün ev sahipliğinde yapılan  Kar voleybolu şampiyonlar belli oldu. Kızlarda atılım,

erkeklerde Erciyes Üniversitesi ipi göğüsledi. Atatürk Üniversites erkeklerde üçüncü oldu.

Türkiye Üniversite Sporları Federasyonu tarafından düzenlenen ve ETÜ’nün ev sahipliğinde yapılan  Kar voleybolu branşında şampiyon belli oldu

 

Büyükşehir Belediyesi Ejder 3200 tesislerinde yapılan kar voleybolu renkli görüntülere sahne oldu.  Türkiye Üniversite Sporları Federasyonu tarafından

düzenlenen ve Erzurum Teknik Üniversitesi’nin (ETÜ) ev sahipliğinde yapılan Kış Spor Oyunları kar voleybolu branşında madalya ve kupalar sahiplerini

buldu.

 

Toplam 22 takım katıldı

 

Üniversiteler Arası  (ÜNİLİG)  Kar Voleybolu Türkiye Şampiyonası Erzurum Büyükşehir Belediyesi Ejder 3200 A.Ş.’nin tesislerinde yapılırken,  Nefes kesen

müsabakalara 11 erkek, 11 kadın takım şampiyon olabilmek için kıyasıya yarıştı.

 

Erkeklerde şampiyon Erciyes

 

ÜNİLİG kar voleybolunda Erkeklerde Erciyes Üniversitesi şampiyon oldu. Beykoz Üniversitesi gümüş kupayı kazandı. Atatürk Üniversitesi ise üçüncülüğü

elde ederek bronz kupayı müzesine gördü.

 

Kızların şampiyonu Atılım

 

Üniversiteli sultanlar kar voleybolunda  hünerlerini sergilerken Atılım Üniversitesi Türkiye şampiyonu oldu. Kızlarda ikincilik kupası Başkent Üniversitesi’ne

gitti.Kırıkkale Üniversitesi ise üçüncü olarak bronz kupanın sahibi oldu.  Final müsabakalarını Türkiye Üniversite Sporları Federasyonu Başkanı Prof. Dr.

Mehmet Günay da takip etti.

 

Kupa ve madalyalar sahiplerini buldu

 

Uluslararası Üniversite Sporları Federasyonu Yönetim Kurulu Üyesi ve TÜSF Başkanı Prof. Dr. Mehmet Günay, kış sporlarına olan katılımın yüksek

olmasının mutluluğunu yaşadıklarını  söyledi.

 

Prof. Dr. Günay, "Sadece kış sporları değil, tekvando şampiyonasını Erzurum Teknik Üniversitesi'nde gerçekleştirdik. Bunun dışında judo şampiyonasını da

burada yaptık. Bu zamana kadar en yoğun katılımlı organizasyonu gerçekleştiriyoruz. 71 üniversiteden 689 sporcumuz katılıyor. Mili sporcuların katılımı da

oldukça yüksek. İtalya'da 2025'te Dünya Üniversiteler Kış Oyunları var. Oraya katılacak mili takım sporcularımızla ilgili özel çalışmalarımız var. Hem sayı

hem de kalite olarak organizasyona katılım yüksek düzeyde. Bu da bizi mutlu ediyor” diye konuştu.

 

Ödül töreninde ilk üçte yer alan kadın ve erkek takımlar kupa ve madalya ile ödüllendirildi. Şampiyonaya ev sahipliği yapan ETÜ ise madalya şansını kıl payı

kaçırdı.

 

 

 

 

Nurullah Pala
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İMAMOĞLU’NDAN KURUM’A, ‘SİYASİ MALZEME’ YANITI: ONLARA ‘U DÖNÜŞÜ’ ŞANSINI BİLE

VERMEYECEĞİZ
İMAMOĞLU’NDAN KURUM’A, ‘SİYASİ MALZEME’ YANITI: ONLARA ‘U DÖNÜŞÜ’ ŞANSINI BİLE VERMEYECEĞİZ

 

HABERMAX. İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, önümüzdeki Mart ayı içinde halkın kullanımına açacakları Beykoz Çubuklu’daki eski akaryakıt silolalarında

incelemelerde bulundu. Gazeteciler, inceleme gezisi sırasında, İmamoğlu’na, “Rakibiniz Murat Kurum’un, Erzincan’daki maden kazasıyla ilgili açıklamaları

vardı. Muhalefeti siyasi malzeme yapmakla suçladı. Siz ne söylemek istersiniz bununla ilgili” sorusuna, “Çevre Şehircilik Bakanlığı, görevini birçok konuda

eksik yapmıştır. Son dönemde çevre adına da iyi bir sınav verilmemiştir. Daha dün Kanal İstanbul meselesinde, ‘ya-pa-ca-ğız’ diye heceleyen bir akıl, şimdi,

‘Vatandaşın gündeminde olmayan, bizim de gündemimizde yoktur’ diyebiliyor. Ama bu U dönüşlerinin uzağında bir yapı değil, o yapı. Bu U dönüşünün en

somut örneğini, dün, Sevgililer Günü’nde yaşadık. Yani ‘Sisi mi İmamoğlu mu’ diyen Sayın Cumhurbaşkanı, dün, Mısır’da, ‘Sevgili kardeşim’ diyerek, 14

Şubat Sevgililer Günü’nde Mısır’ı ziyaret etmiştir. Bu U dönüşüne alışkınız. Ama biz, memleketimizin aleyhine yapılması muhtemel bu tür tavır ve

davranışları sergileyecek insanlara, U dönüşü şansını bile vermeyeceğiz. Onları, geri vitesiyle inşallah, ait oldukları yere göndereceğiz” yanıtını verdi.

 

 

 

 

BEYKOZ / İSTANBUL

İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz Çubuklu’da, daha önce akaryakıt deposu olarak kullanılan Boğaz’a nazır silolaların

dönüşümü, tadilatı ve restorasyonu şantiyesinde incelemelerde bulundu. İmamoğlu, Mart ayı içerisinde halkın kullanımına açılması planlanan silolarla ilgili,

İBB Genel Sekreter Yardımcısı Oktay Özel’den bilgi aldı. İnceleme gezisinde İmamoğlu’na, CHP Beykoz Belediye Başkan adayı Alaattin Köseler de eşlik etti.

İmamoğlu, inceleme gezisi sırasında, basın mensuplarının gündeme ilişkin sorularına da yanıtlar verdi. Gazetecilerin soruları ve İmamoğlu’nun bu sorulara

verdiği yanıtlar şöyle oldu:

“BURALARI VATANDAŞ LEHİNE DÖNÜŞTÜRME GAYRETİNDE OLDUKÇA…”

–           Burası daha önceki yıllarda ne olarak tasarlanmış? Uzun yıllardır burası atıl durumda kalan silolar belli ki. Bu zamana kadar tasarruf neydi? Ne oldu?

Şimdi böyle bir kültürel ihtiyaç varsa, bu zamana kadar neden değerlendirilmedi?

“Esasen İstanbul’un ciddi bir talihsizliği bu tür noktalarla ilgili alınan tavır. Yani örnek; acaba Atatürk Fidanlığı, Büyükdere’de 250 bin metrekare, Boğaz’ın

kıyısında niye çürümeye terk edildi 13 yıl, 14 yıl, 15 yıl Büyükşehir belediyesi dönemi. Bizden önceki iktidar dönemi. Merkezi irade, yerel irade aynı; hani

Sayın Cumhurbaşkanı da diyor ya ‘aynı kulvarda.’ Ya da Atatürk Kent Ormanı, niye öylesine kaderine terk edildi, içine bir tek insanın bile girmediği, yürüyüş

yapmadığı bir saha noktasında değerlendirilmedi? Ya da burası. Bu tabii hem sorulması hem de sorgulanması gerekir. Bir başka tarafı da var. Bence

irdelenmesi gerekir. Başka bir B planı mı, C planı mı, D planı mı var akıllardan geçen ne de gezen? Ki bu sahalar, çok kıymetli yerler Boğaz’a bakan hem

Beykoz’daki bu yer hem az önce bahsettiğim Büyükdere Fidanlığı. Açıkçası İstanbul’da bunun örnekleri, ‘Ya olur mu canım’ demeye hiç gerek yok; oluyor.

Yani İstanbul’un hemen sahillerine bakın, koca koca yapıların, binaların kamu arazilerine nasıl dizildiğini görürsünüz. O bakımdan biz buraları; vatandaş

lehine, halk lehine dönüştürme gayretinde oldukça, buralar bu tarz bir sonuca evrildiğinde, artık yüzyıllar boyu vatandaşa ait yerler pozisyonuna dönüyor.”

“BİZ SADECE İYİLEŞTİRMİYORUZ, VATANDAŞ LEHİNE TASARLIYORUZ”

“Biz sadece iyileştirmiyoruz, ihya etmiyoruz; kullanım fonksiyonunu da vatandaş lehine tasarlıyoruz. Birkaç insanın mutlu olacağı bir sahada, bu tarz yerler

olabilir. ‘Boğaz’a açık bir yeri imara çıkarmak kolay, zor, yapılır mı yapılmaz mı?’ Vallahi bu ülkede birçok şey yapıldı. Bu bakımdan biz, bu tür yerleri, yıllarca

böyle metruk duran, geçmişte sadece petrol tankerleri, yakıt tankerleri olarak Petrol Ofisi’nin kullanımına tahsis edilmiş bu alanlar; şimdi kültür, sanat, çocuk,

yaşam, kadın, genç ve işte az önce söylediği gibi arkadaşımın hem Anadolu Hisarı hem burası, Beykoz halkı için bir kültür-sanat bölgesi. Bir yanıyla da

Beykoz, aynı zamanda bir öğrenci kampüsüne de döndü. Çünkü burada, çok yakın bölgede Marmara Üniversitesi, Boğaziçi Üniversitesi, Beykoz

Üniversitesi, Alman Üniversitesi, Türk-Alman Üniversitesi gibi üniversiteler var. Bütün bunlar aslında yoğun da bir üniversite göçünü buraya taşıyor.

Dolayısıyla buralar, Beykoz halkıyla birlikte, Beykoz’u kullanan çok kıymetli öğrencilerimiz için de değerli fonksiyonlara dönüştürüldü. Yine Beykoz’da inşallah

hem biz hem inşallah belediye başkanı adayımız Sayın Alaattin Köseler, önümüzdeki dönemde iş birliği içerisinde, güçlü dönüşümleri, kabiliyetli Beykoz

projelerini yapmaya devam edeceğiz.”

“KAFETERYAYA İMAR ÇIKARAN, BU KOCA SİLOLARA ALLAH BİLİR NE ÇIKARIRDI”

–           Boğaz’da imar çıkarmak kolay mı?

“Tabii ki yasaya bakarsanız, çok zor. Ama işte İstanbul Boğazı’nın tam böyle dibinde, Üsküdar Camii’nin önünde, bir gecede yıkıma gittiğimiz bir

kafeteryanın, uydurma yapısının olduğu yere, Şehircilik Bakanlığı imar çıkardı bir gecede. Yani bunu da hangi yetkiye dayanarak çıkardı Sayın Bakan o

dönemde? Müsilaj döneminde, Marmara kıyılarının imar yetkisini ve Adalar’ın imar yetkisini, bir kararnameyle İstanbul’un elinden alarak, bakanlığa

geçirmişlerdi. Yani ‘Müsilajla imar yetkisinin ne alakası var’ diyeceksiniz. Evet. Biz de sorduk kendisine. Ne alakası var? Hatta emin olamadı, ‘Yok, olmaz

öyle şey’ diye bana cevap vermişti. Sonra dönüp, ‘Ya öyle oldu ama sorun yok. Dayanışma içinde oluruz’ demişti. Bizimle dayanışma değil de tabiri caizse

İstanbul’a dayatmayla, Kuşkonmaz Camii’nin hemen yanındaki bir kafeteryaya, büfeye imar çıkardılar. Daha ne diyebilirim ki yani? Türkiye tarihinde olmamış

bir şey. O bakımdan kafeteryaya imar çıkaran, bu koca silolara Allah bilir ne çıkarırdı; onu bilmiyorum.”

“ÇEVRE ŞEHİRCİLİK BAKANLIĞI, GÖREVİNİ BİRÇOK KONUDA EKSİK YAPMIŞTIR”

–           Dün Murat Kurum’un, Erzincan’daki maden kazasıyla ilgili açıklamaları vardı. Muhalefeti siyasi malzeme yapmakla suçladı. Siz ne söylemek

istersiniz bununla ilgili?

“Çevre meselesi, tabii siyasi bir meseledir. Siyasete bakış, hayata bakışla ilgili bir meseledir. Ama tabii mesele ağır. Bir ÇED raporu meselesi var. Ve ÇED

raporu konusunda, ‘21 tane kamu kurum görüşü gerekir. Bu bakanlığa ait değildir’ vesaire gibi, ne yazık ki çok bilgisizce bir yorum yapılmış. Çünkü, rapor ya

da kurum görüşleri toplanır ama, ÇED raporunun Şehircilik Bakanlığı veririr. Yani burada bile insanları yanıltan bir açıklama söz konusu. ÇED raporunun

altına, Çevre ve Şehircilik Bakanlığı imza koyar. O bakımdan, evet kurum görüşlerini toplarsınız ama ondan sonra siz karar verirsiniz. Burada bile hani, ‘Bu
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karar bize ait değildir’ yorumunu duydum. Çok yanlış. Çevre Şehircilik Bakanlığı, görevini birçok konuda eksik yapmıştır. Son dönemde çevre adına da iyi bir

sınav verilmemiştir. Bu ne yazık ki gözlemleniyor. Bunun birkaç böyle örneğini de verdim. Ama ben vermeyeyim; inanın ki vatandaşlar 5 yıla, 6 yıla, 7 yıla

baktığında, onlarcasını Türkiye’nin her yerinden örnekleyebilirler. Tabii şunu söyleyeyim: Yani daha dün Kanal İstanbul meselesinde, ‘ya-pa-ca-ğız’ diye

heceleyen bir akıl, şimdi, ‘Vatandaşın gündeminde olmayan, bizim de gündemimizde yoktur’ diyebiliyor. Ama bu U dönüşlerinin uzağında bir yapı değil, o

yapı. Bu U dönüşünün en somut örneğini, dün, Sevgililer Günü’nde yaşadık. Yani ‘Sisi mi İmamoğlu mu’ diyen Sayın Cumhurbaşkanı, dün, Mısır’da, ‘Sevgili

kardeşim’ diyerek, 14 Şubat Sevgililer Günü’nde Mısır’ı ziyaret etmiştir. Bu U dönüşüne alışkınız. Ama biz, memleketimizin aleyhine yapılması muhtemel bu

tür tavır ve davranışları sergileyecek insanlara, U dönüşü şansını bile vermeyeceğiz. Onları, geri vitesiyle inşallah, ait oldukları yere göndereceğiz.”

“KENDİSİ, SİSİ’DEN YANA TERCİHTE BULUNDU”

–           Sizi Sisi’ye benzetmişti, “Sisi’ye mi, Binali’ye mi oy” diye?

“Evet; ‘Sisi mi, Binali mi?’ Kendisi, Sisi’den yana tercihte bulundu. Onu görüyoruz. Bakalım ne olacak şimdi?”

“ANKETLERİ KONUŞMAK İÇİN ERKEN”

–           Seçim yaklaştıkça anketler çok konuşulur. Sizin yapmış olduğunuz bir anket var mı?

“Anketlerde elbette memnun edici sonuçları alıyoruz. Ama şu anda İstanbul’da adaylar, daha yeni olgunlaştı. Olgunlaşıyor. Hatta olgunlaşma ihtimali de

olabilir. Başka adaylar da çıkabilir. Gerçek anketler, muhtemeldir ki önümüzdeki haftadan sonra, yani bir-iki hafta sonra, daha somut verilerle önümüze gelir.

Belki o zaman konuşmak daha doğru olur. Biraz erken buluyorum şu anda.”

“İNSAN UTANIR”

–           Atatürk Havalimanı Millet Bahçesi ihalesi, İBB’nin açtığı dava sonucunda iptal edildi. Bu konu rakibiniz Murat Kurum’a sorulduğu zaman, ‘Onu İBB’ye

sorun. Neden böyle bir dava açtı? İstanbul’da yeşil alan kazandıracaktık. Zorlarına mı gitti’ gibi de bir açıklaması oldu. Siz neden böyle bir dava açtınız?

“’İstanbul’da yeşil alan kazandıracağız’ dedikleri akla bakar mısınız? Havalimanına bir gecede eskavatörler, kamyonlar… Bir gecede. Hiç kimsenin haberi

yok. Ve ihalesiz. Yani bu saldırı ne için? Yani kim için o havalimanını bir an önce kapatalım, bir an önce böyle bir telaşla? Bu cevabı bile çok hazin yani. Çok

hazin. Bu cevabı bile üzüntü verici. Gerçekten aklı, İstanbul’da değil yani. Ve başka bir akılla konuştuğunu düşünüyorum. Muhtemelen kendi iradesi, zihninde

bu cümleleri kurmuyordur. Ama dile başka cümleler dökülüyor. Bu mevcuttaki yapının, o bir avuç insanın genelde de tarzı bu. Ne söyleniyorsa ne

anlatılıyorsa ne dikte ediliyorsa; onu telaffuz ediyorlar. Az önce dediğim gibi; Kanal İstanbul’a ya-pı-la-cak… O zaman yarın desin ki, ‘Yapılacak’ mesela.

Demiyor. Diyemez. Şu anda başka bir şey dikte ettiriliyor. Mesele burada, sorun burada. Ve onlar adına üzülüyorum. Yani bu ülkenin yetişmiş insanları her

birisi. Onlar adına üzülüyorum yani. O bakımdan mesele Atatürk Havalimanı mı yeşil alan mı? 135 milyon metrekarelik havzayı yok ediyorsunuz. Sazlıdere

Barajı’nı yok ediyorsunuz. Yeşil alan kazandırıyormuşlar! Bak sen ya! Biz, İstanbul’un göbeğinde, 10 milyon metrekarenin Üzerinde yeşil alanları, sadece 4,5

yılda zaten kazandırdık. Orası zaten bir havalimanı, boş bir alan. Konuşalım, konuşturalım; vatandaşlarla tartışalım, tartıştıralım. En faydalısı ne? En doğrusu

ne? Bir sürü konu var. Yani böyle bir konular varken, bu süreçlere hiç girmeden, paldır-küldür… Yani insan utanır. Böyle bir örneği vermez yani. Üzüntü

duyuyorum. Hayırlısı bakalım. Göreceğiz daha neler dökülecek dillerinden.”
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DEPREM BÖLGESİ ZİRVESİ’NDE DEPREMİN PSİKOLOJİK ETKİLERİ ANLATILDI
Deprem Bölgesi Zirvesi’nde depremin psikolojik etkileri anlatıldı

Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) Mühendislik Fakültesi tarafından düzenlenen Deprem Bölgesi Zirvesi'nin depremin psikolojik etkilerini anlamak ve bu alanda

farkındalık oluşturmak amacıyla düzenlenen oturumda Prof.

Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) Mühendislik Fakültesi tarafından düzenlenen Deprem Bölgesi Zirvesi'nin depremin psikolojik etkilerini anlamak ve bu alanda

farkındalık oluşturmak amacıyla düzenlenen oturumda Prof. Dr. Ebru Şalcıoğlu yer aldı.Depremin insanların ruh sağlığına olan etkilerini ele alan Prof. Dr.

Şalcıoğlu katılımcılara önemli bilgiler sundu. Prof. Dr. Şalcıoğlu depremin sadece maddi kayıplara neden olmadığını, aynı zamanda manevi açıdan da derin

izler bıraktığını vurgulayarak, toplumların bu gerçeği göz önünde bulundurarak deprem risklerine karşı hazırlıklı olmaları gerektiğini belirtti.Depremin

oluşturduğu travmaları ele alan Prof. Dr. Şalcıoğlu, "Deprem travmasını bu bölgede bulunan insanlar, hepiniz yaşadınız. Örneğin deprem sırasındaki

olumsuz hava şartları; havanın çok sıcak ya da soğuk olması insanların sıcak ve soğukla ilgili problem yaşamasına sebep oldu. Hem 17 Ağustos hem de 6

Şubat Depremlerinde bunu gördük. Örneğin 6 Şubat Depremleri sırasında yaşanan olumsuz hava şartlarından dolayı bazı hastalarım ayaklarından çorap

çıkaramıyordu. Depremden aylar geçmesine rağmen soğuk ve üşüme kaygısı yaşayan insanlar çoraplarıyla yatıyorlardı" ifadelerini kullandı.Depremin insan

psikolojisi üzerindeki etkilerinin ihmal edilmemesi gerektiğini vurgulayan Şalcıoğlu, bu alanda yapılacak çalışmaların önemli olduğunu belirtti.İHA
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DEPREM BÖLGESİ ZİRVESİNDE DEPREMİN PSİKOLOJİK ETKİLERİ ANLATILDI
Deprem Bölgesi Zirvesinde Depremin Psikolojik Etkileri Anlatıldı

 

Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) Mühendislik Fakültesi tarafından düzenlenen Deprem Bölgesi Zirvesi’nin depremin psikolojik etkilerini anlamak ve bu alanda

farkındalık oluşturmak amacıyla düzenlenen oturumda Prof. Dr. Ebru Şalcıoğlu yer aldı.

Depremin insanların ruh sağlığına olan etkilerini ele alan Prof. Dr. Şalcıoğlu katılımcılara önemli bilgiler sundu. Prof. Dr. Şalcıoğlu depremin sadece maddi

kayıplara neden olmadığını, aynı zamanda manevi açıdan da derin izler bıraktığını vurgulayarak, toplumların bu gerçeği göz önünde bulundurarak deprem

risklerine karşı hazırlıklı olmaları gerektiğini belirtti.

Depremin oluşturduğu travmaları ele alan Prof. Dr. Şalcıoğlu, “Deprem travmasını bu bölgede bulunan insanlar, hepiniz yaşadınız. Örneğin deprem

sırasındaki olumsuz hava şartları; havanın çok sıcak ya da soğuk olması insanların sıcak ve soğukla ilgili problem yaşamasına sebep oldu. Hem 17 Ağustos

hem de 6 Şubat Depremlerinde bunu gördük. Örneğin 6 Şubat Depremleri sırasında yaşanan olumsuz hava şartlarından dolayı bazı hastalarım ayaklarından

çorap çıkaramıyordu. Depremden aylar geçmesine rağmen soğuk ve üşüme kaygısı yaşayan insanlar çoraplarıyla yatıyorlardı” ifadelerini kullandı.

Depremin insan psikolojisi üzerindeki etkilerinin ihmal edilmemesi gerektiğini vurgulayan Şalcıoğlu, bu alanda yapılacak çalışmaların önemli olduğunu belirtti.
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DEPREM BÖLGESİ ZİRVESİ’NDE DEPREMİN PSİKOLOJİK ETKİLERİ ANLATILDI
Deprem Bölgesi Zirvesi’nde depremin psikolojik etkileri anlatıldı

Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) Mühendislik Fakültesi tarafından düzenlenen Deprem Bölgesi Zirvesi’nin

Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) Mühendislik Fakültesi tarafından düzenlenen Deprem Bölgesi Zirvesi’nin depremin psikolojik etkilerini anlamak ve bu alanda

farkındalık oluşturmak amacıyla düzenlenen oturumda Prof. Dr. Ebru Şalcıoğlu yer aldı.Depremin insanların ruh sağlığına olan etkilerini ele alan Prof. Dr.

Şalcıoğlu katılımcılara önemli bilgiler sundu. Prof. Dr. Şalcıoğlu depremin sadece maddi kayıplara neden olmadığını, aynı zamanda manevi açıdan da derin

izler bıraktığını vurgulayarak, toplumların bu gerçeği göz önünde bulundurarak deprem risklerine karşı hazırlıklı olmaları gerektiğini belirtti.Depremin

oluşturduğu travmaları ele alan Prof. Dr. Şalcıoğlu, “Deprem travmasını bu bölgede bulunan insanlar, hepiniz yaşadınız. Örneğin deprem sırasındaki

olumsuz hava şartları; havanın çok sıcak ya da soğuk olması insanların sıcak ve soğukla ilgili problem yaşamasına sebep oldu. Hem 17 Ağustos hem de 6

Şubat Depremlerinde bunu gördük. Örneğin 6 Şubat Depremleri sırasında yaşanan olumsuz hava şartlarından dolayı bazı hastalarım ayaklarından çorap

çıkaramıyordu. Depremden aylar geçmesine rağmen soğuk ve üşüme kaygısı yaşayan insanlar çoraplarıyla yatıyorlardı” ifadelerini kullandı.Depremin insan

psikolojisi üzerindeki etkilerinin ihmal edilmemesi gerektiğini vurgulayan Şalcıoğlu, bu alanda yapılacak çalışmaların önemli olduğunu belirtti.
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'SESİMİ DUYAN VAR MI?' YA İHTİYAÇ KALMASIN
'SESİMİ DUYAN VAR MI?' YA İHTİYAÇ KALMASIN

Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) Mühendislik Fakültesi tarafından ‘’Deprem Bölgesi Zirvesi’’ düzenlendi.

Deprem uzmanı Prof. Dr. Naci Görür, Prof. Dr. Miktat Kadıoğlu, Prof. Dr. Şükrü Ersoy ve Prof. Dr. Ebru Şalcıoğlu konuşmacı ve panelist olarak  katıldığı

zirveye,  Gaziantep Valisi Kemal Çeber, Gaziantep Büyükşehir  Belediye Başkanı Fatma Şahin, GAÜN Rektörü Prof. Dr. Arif Özaydın, T.C. Çevre Şehircilik

ve İklim Değişikliği Bakanlığı Yapı İşleri Genel Müdürü Banu Aslan, Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Recep Yumrutaş, GAÜN Mühendislik Fakültesi Dekanı

Mustafa Bayram, çok sayıda akademisyen ve öğrenci katıldı

GÖRÜR: MİKRO BÖLGELEME ÇALIŞMASI YAPILMALIGaziantep Üniversitesi'nde gerçekleştirilen " Deprem Bölgesi Zirvesi Farklı Boyutlarıyla 6  Şubat

Depremleri" programında konuşan  Prof. Dr. Naci Görür, Gaziantep'i depreme nasıl hazırlarız? diyerek önemli açıklamalarda bulundu. Görür  "Bir belediye

Gaziantep'i depreme nasıl dirençli yapar. Gaziantep o depremi minimum hasarla atlatır.  Günlük yaşamı bile değişmez. Ben bir  belediye başkanı olsam

önce Gaziantep'in mikro bölgeleme çalışmasını yaparım. Bu da şu demek. Gaziantep'i mikro karelere bölmek demek. Kayaların direncini inceleyeceksiniz.

Ayrıca jeolojisini yapacaksınız. Bunları incelemeden ne olduğunu anlamadan Gaziantep'i depreme dirençli yapamazsınız. Gaziantep'e kayma dalga hızının

dağılımı bulacaksınız. Deprem sırasında Gaziantep'in neresi daha hızlı sallanıyor neresi daha az sallanıyor bunu bilmeniz lazım’’ dedi. Görür, Yapılması

gerekenleri maddeler halinde şöyle sıraladı: ‘’1. Mikro bölgeleme çalışması yapılmalıdır 2. Kentin yönetimi mikro bölgeleme çalışmaları esas alınarak

yapılacak 3. Fay analizi yapılmalı 4. Birleşenleri iyi bilmelidir (Birleşenler: Halk, Altyapı, Yapı Stoğu, Ekonomi Ekosistem ve Çevre)  Bunlar kentin depreme

karşı daha dirençli olması adına yapılması gereken en önemli hususlardır."

VALİ ÇEBER: RİSKLERE KARŞI HAZIRLIKLI OLMALIYIZGAÜN Mavera Kongre ve Sanat Merkezi’nde gerçekleşen etkinliğin açılışında konuşan Gaziantep

Valisi Kemal Çeber, afetlerin ülkemizin önemli bir gerçeği olduğunu, afet risklerini anlamak ve toplumsal olarak bu risklere karşı hazırlıklı olmanın gerekli

olduğunu belirtti. Vali Çeber, “Mühendislerin, belediyelerin, idarecilerin, hukukçuların afet risklerini göz önünde bulundurarak görevlerini yapması gerekli. Çok

ciddi afetlerle karşı karşıya kalsa bile zarar görmeyen şehirler, insanlar ve toplum yaşamı ile gurur duyduğumuz günlerin gelmesini temenni ediyorum.

Önemli adımlar atıyoruz, güzel işler yapıyoruz, çok daha iyisini yapmamız gerekiyor, çok daha sistematik kurguya ihtiyacımız var. Bir bürokrat olarak ben bu

kadarını söyleyebiliyorum ama buradaki akademisyenlerimiz çok farklı şeyler söyleyecek.” diyerek, son dönemlerde gerçekleştirdiği önemli programlardan

dolayı GAÜN Rektörü Prof. Dr. Arif Özaydın’a teşekkür etti.

BAŞKAN ŞAHİN: ŞEHRİMİZ DİRENÇLİ BİR ŞEHİRKonuşmasında hiçbir şeyin 6 Şubat öncesi ve sonrası gibi olmayacağını belirten Gaziantep Büyükşehir

Belediye Başkanı Fatma Şahin “Bugün yaşadığımız her bir sorunun bile sonuç olduğunu görüyoruz. Deprem bir sonuç ve bilimsel dünyada bu sonucun

değişmesi için önleyici tedbir almamız gerek. Şunu gördük ki biz sanayi şehriyiz, kültür şehriyiz, medeniyet şehriyiz ama şehrimiz dirençli.  Güvenlik ve

direncin ne anlama geldiğini son yaşadığımız bütün olaylarda gördük. Çıkan sonucu analiz etmezsen, aklını kullanmazsan yorumunu yapmazsan böyle bir

mühendis olmaz derler. Ölçemediğiniz hiçbir şeyi düzeltemezsiniz” diye konuştu.

REKTÖR ÖZAYDIN: ACILARI HATIRLAMAK İÇİN DEĞİL DERS ÇIKARMAK İÇİN YAPIYORUZ.GAÜN Rektörü Prof. Dr. Arif Özaydın ise deprem sürecinde

yaptıkları faaliyetlerden bahsederek,  deprem sürecinde vatandaşların mağduriyet yaşamaması için üniversitenin kapılarını açtıklarını söyledi. Prof. Dr.

Özaydın,   “Her yönüyle bu acıyı yaşadık ama bu Zirve’yi acıları hatırlamak için değil ders çıkarmak için yapıyoruz.  Deprem sürecinde Gaziantep

Üniversitesi olarak yaklaşık 12 bin vatandaşımızı ağırladık. Yemekhane ve hastanemizi hemen aktif hale getirdik, üniversitenin kapılarını vatandaşlarımıza

açtık. Üniversitemiz adeta bir sığınma alanı oldu” şeklinde konuştu.

ASLAN: DOĞRUYU BULABİLMEK ADINA GAYRET GÖSTERECEĞİZT.C. Çevre Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı, Yapı İşleri Genel Müdürü Banu

Aslan da konuşmasında teknoloji sistemi ve bina kimlik sistemi bilgilerini paylaşarak, deprem sonrası yapılan çalışmalara değindi. Aslan, sahada çalışan

ekipler hakkında bilgiler vererek, “6 Şubat Depremlerinde hepimiz, birbirimizin sesine ses vererek güç birliğiyle bu sıkıntıları aşmak için elimizden gelen

gayreti göstermeye çalıştık. Daha iyi ve doğruyu bulabilmek adına gayret göstereceğiz.” dedi.

BAYRAM: HERKES YARDIM İÇİN GECE GÜNDÜZ ÇALIŞTI.Deprem sürecinde öne çıkan "Sesimi duyan var mı?" çağrısının, deprem sonrası yeniden

yapılanma sürecinde ve toplumun afetlere hazırlık konusunda bilinçlenmesinde önemli olduğunun altını çizen GAÜN Mühendislik Fakültesi Dekanı ve Zirve

Düzenleme Kurulu Başkanı Prof. Dr. Mustafa Bayram, “Deprem sürecinde öne çıkan bir slogan ve çağrı, toplumsal farkındalıkta önemli bir rol oynadı.

‘Sesimi duyan var mı?’ Herkes afetzedelerinin seslerini duymak ve yardıma ihtiyacı olanlara ulaşmak için gece gündüz çalıştı. Bugün ise bu Zirve’ye katılan

vali, belediye başkanı, sanatçı, akademisyen, basın, öğrenci ve en önemlisi halk bu çağrımıza ses verdi ve buraya geldi. Ses veren herkese çok teşekkür

ediyoruz.” ifadelerini kullandı.
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GAZİANTEP’İ KURTARAN LEVHA
Gaziantep’i kurtaran levha

Gaziantep Üniversitesi 6 Şubat depremiyle ilgili çok önemli bir çalıştaya imza attı. Mühendislik Fakültesi tarafından Deprem Bölgesi Zirvesi’nde önemli

mesajlar verildi.

Vali: İmar planları bir kez yapılmalı

Şahin: Depremi unutmamak için müze kuruyoruz

Özaydın: Üniversiteler bundan sonra sığınma alanıdır

Kadıoğlu: Dünyada arama kurtarma işini itfaiye yapar

Görür: Gaziantep’in düşmanını iyi tanıması gerekir

Gaziantep Üniversitesi 6 Şubat depremiyle ilgili çok önemli bir çalıştaya imza attı. Mühendislik Fakültesi tarafından Deprem Bölgesi Zirvesi’nde önemli

mesajlar verildi. Vali Kemal Çeber, imar plan değişikliklerine atıfta bulunarak, “Meclis Kararlarının yüzde 90’ının imar plan değişiklikleri olduğunu görüyoruz,

olmamalı. Depremde bir çocuk ailesini kaybettiği zaman onlara ailesinin neden öldüğünü anlatamayız” dedi. Büyükşehir Belediye Başkanı Fatma Şahin,

depremi unutmamalıyız ve unutturmamalıyız. Bunun içinde Nurdağı’nda Deprem Anma ve Eğitim Müzesi’ni hayata geçiriyoruz” dedi. GAÜN Rektörü Prof.

Dr. Arif Özaydın ise, depremde üniversite kampüsünün sığınma alanı haline geldiğini belirterek, “Üniversiteler bundan sonra sığınma alanıdır” dedi.  Deprem

uzmanı Prof. Dr. Naci Görür ise çok ciddi uyarıda ve tavsiyelerde bulunarak, Gaziantep’in levha kenarında olmadığını ve Arap platformuna doğru gittiğini

belirterek, “Gaziantep o yüzden kurtuldu. Yoksa hapı yutardı. Gaziantep’in düşmanını iyi tanıması gerekir. Kent yönetimi Gaziantep’i yok edecek bütün

özellikli fayları bilmek zorunda. Bunun içinde yapılması gereken şey, mikro bölgeleme. Yeniden bir deprem olursa, Gaziantep’i nasıl etkileyeceği, bunun

bileşenlerini analiz etmek zorundayız” dedi. Prof. Dr. Miktat Kadıoğlu ise, “‘AFAD’ı yeniden kurmamız gerekiyor, koordinatör kurum haline getirmemiz lazım.

Toplum tabanlı afet yönetimine geçmeliyiz. Bütün dünyada arama kurtarma işini itfaiye yapar. İtfaiyesini güçlendirirse arama kurtarma birimi kurmasına gerek

yok” dedi.

 

Gaziantep Üniversitesi Mühendislik Fakültesi tarafından Deprem Bölgesi Zirvesi çalıştayı yapıldı. Vali Kemal Çeber, Prof. Dr Naci Görür, Prof. Dr Miktat

Kadıoğlu, Prof. Dr Şükrü Ersoy, Prof Dr. Ebru Şalcıoğlu ve Haluk Levent'in konuşmacı olarak katılacağı zirvede, Depremin Hukuki Boyutu, Deprem ve Sivil

Toplum, Depremin Pisko-Sosyal Boyutu, Depremin Teknik Boyutu, Deprem ve Şehircilik gibi pek çok konu başlığı ele alındı.

VALİ ÇEBER: ÇÖKÜK BİNAYA AZ HASARLI RAPORU VERİLMİŞ

Zirvede konuşan Gaziantep Valisi Kemal Çeber, en çok uğraştıkları konuların başında hasarlı binaların geldiğini anlattı. Çeber, “En çok karşılaştığımız konu

örneği bir noktada 8 bina varsa bunlardan 7’si sağlam 8’incisi hasarlı. 7’si işini iyi yapmış, ama bir tanesi doğru yapmamış. Herkesin işini doğru şekilde

yapması gerekiyor. Çökük binaya az hasarlı raporu verilmiş. İnsanlar ufak tefek tadilatlarla evlerinin sağlam olduğunu kanıtlamaya çalışıyorlar. Vali

Yardımcılarımız, Kaymakamlarımız en çok bu durumla karşılaşıyor. Muhtarlarımız dahi iki boya yaparak hasarlı evinin sağlam olduğunu iddia ediyor. Benim

çıplak gözle, amatörce incelediğim, hasarlı yapılara sivil sektörlerden binanın az hasarlı olduğuna dair raporlar verildiğini görüyorum” dedi.

İMAR PLANLARI BİR KEZ YAPILIR

 

Belediyelerdeki imar plan değişikliklerine değinen Vali Çeber şunları dile getirdi: ”Ben eski mülkiye müfettişiyim. Mülkiyet Müfettişleri, Büyükşehir, İl ve İlçe

Belediyelerini denetler. İlk öğretilen şey, belediyelere gittiğiniz zaman en az görmeniz gereken karar İmar Plan Değişiklikleridir. İmar Plan değişikliği

görmeyeceksiniz, çünkü imar planları değiştirilmemek üzere yapılır. Bir kez yapılır, adam gibi yapılır ve bir daha değişmez. Mülkiyet Müfettişleri belediyelere

gittiği zaman halen Meclis Kararlarının yüzde 90’ının imar plan değişiklikleri olduğunu görüyoruz. Olmamalı. Depremde bir çocuk ailesi kaybettiği zaman

onlara ailesinin neden öldüğünü anlatamayız.”

 

GAZİANTEP İLE İLGİLİ GÖNLÜM RAHAT

 

6 Şubat depremlerinde 99 sonrası yapılan yapıların ayakta kaldığını gördüklerini dile getiren Vali Çeber, “Son 20-25 yıldır imar planlarına önem verildiğini

gördük. 1999 depreminin derli toplu imar kararları konusunu tetiklediğini ve kentte kararların düzenli olduğunu görüyoruz. Gaziantep’in geleceği ile ilgili

gönlüm rahat Fatma başkanımız önemli işler yapıyor. Bilinçli, akıllı, mantıklı işleri gördüğüm zaman mutlu oluyorum. 6 Şubat’ta bir çok kabir ziyareti yaptım.

Hikayeler dinledim, ağladım, hüzünlendim. Bir çocuğa beni annem babam niye öldü dedirtmemeliyiz. Bunun vebali gerçekten ağır. Konuştuğumuz şeyleri

değiştirdiğimiz zaman bu mümkün. Biz asil ve büyük bir milletiz. Ancak eksiklerimiz var. Şehirleri kuranlar, şekillendirilen kişilerin fenne ve modern tekniklere

kurallara uygun konutlara ağırlık verirlerse afet olmaz. Üniversitelerde iklim değişikliği enstitüsü kurmamız lazım. Kriz hali oluşmadan krizi önlemeliyiz.

Deprem sonrası 1 yılda yapılamaz denen işleri yaptık. Riskin iyi yönetilmesi tehlikenin iyi yönetilmesi, herkesin üzerine düşen görevi layıkıyla yapmalı”

şeklinde konuştu.

 

ASLAN: NOTLARIMIZI ALACAĞIZ

Çevre Şehircilik İklim Değişikliği Bakanlığı Yapı İşleri Genel Müdürü Banu Aslan da deprem öncesi ve sonrası yapılan çalışmaları anlattı. Aslan, “Hatalarımız,

eksikliklerimiz olmuştur ancak soluksuz çalışıyoruz. Yapı denetimde elektronik atama sistemine geçildi. Elektronik beton izleme sistemine geçildi. Bina kimlik

sistemi getirildi. 81 ilde uygulanıyor. Hasar tespit yazılımları yapıldı. Bir çok yapı izleme sistemleri, yapı güvenliği sistemleri geliştirildi, bir çok sistemler

getirildi. Depremde ise 9 bin 284 kişi ilde aktif çalıştı. 400 akademisyen çalıştı. 200 tane doktora üzeri kişi bize bina tespitlerinde destek verdi. STK ve Odalar

destek verdi. Hepsine teşekkür ediyorum. Bu toplantıda notlarımızı alacağız” diye konuştu.

 

REKTÖR ÖZAYDIN:ÜNİVERSİTELER SIĞINMA ALANIDIR

 

Gaziantep Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Arif Özaydın, 6 Şubat depreminde üniversitenin birer sığınma alanı gibi hizmet verdiğini belirterek, “Üniversiteler

artık birer sığınma alanıdır” dedi. 6 Şubat gecesini anlatan Özaydın, “Ben Maraşlıyım, depremde yeğenimi aile fertleriyle kaybettim. Depremden ders
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çıkarmak için bu zirveyi yapıyoruz. Depremde arabaya binerek yurtlara gittim. 7 bin öğrenciyi bilim merkezine yönlendirdik. İkinci olarak yemekhaneye

geçtim. Çorba yaptık, dağıttık. Daha sonra hastaneye geçtim,  aktif hale getirdik. Tüpümüz yoktu sanayiden tüp aldık. Yemek yapmanın yollarını bulduk.

Bilim merkezine gelen yaklaşık 12 bin kişiye çorba dağıttık. Kampüsü açtık. Çevre bölgedeki hastalar hastanemize getirildi. 6. Gün duş imkanı sağladık.

Kampüsler ilk defa bir sığınma alanı oldu. İnsanları araçlarıyla kampüse aldık. Kampüsün her birine seyir tepemizi, rektörlüğü bile sığınma alanına

dönüştürdük. Üniversiteler bundan sonra sığınma alanıdır” diye konuştu.

 

KADIOĞLU: TÜRKİYE’DE AFET YÖNETİM SİSTEMİ OTURMADI

İTÜ Afet yönetimi uzmanı, Prof. Dr. Miktat Kadıoğlu, Türkiye’de daha önce afet yönetimi bilim dalı olmadığını belirterek, uzun bir eğitimden geçtikten sonra

İTÜ’de kurulduğunu anlattı. Japonya ve Amerika’dan örnekler veren Kadıoğlu, “Afet yönetim sistemimiz tam olarak oturmadı. Şu anda hayal kırıklığı

aşamasındayız, travma sonucu moral bozukluğu yaşadığımız, itirazların olduğu, yalnızlık ve yıkımın acısını yaşıyoruz. Türkiye’de dere yataklarının, ovaların

imara açılması en büyük olay. Bizim problemimiz afet. Afette müdahale Türkiye’de afetle başlıyor. Öncelikle riski yönetilebilir seviyeye indirgememiz

gerekiyor. Risk için hazırlık yapacaksınız. Türkiye burada sınıfta kalıyor. Biz ölmeyi hedeflemişiz. Risk yönetimi olmayan yerde kriz yönetimi olmaz” dedi.

 

BİZDE RİSK İLETİŞİMİ ÇOK ZAYIF

Riski azaltmamız gerektiğini dile getiren Kadıoğlu konuşmasını şöyle sürdürdü:”BM Afrika’daki ülkeleri kriz yönetim risk yönetimine döndürmeye çalışıyor,

bizimde ihtiyacımız bu. Ancak Mevzuatımızda yok. Tehlikelerin belirlenmesi önemli. Risk azaltmak gerekiyor. Bizde risk iletişimi de çok zayıf. Nuh gemisini

yaparken yağmur yağmıyordu. Biz yağmur yağmasını bekliyoruz. Afetten sonra afeti yönetemezsiniz. Sismik boşluklar için seferberlik yapmalıyız. İstediğiniz

kadar arama kurtarma yapın önemi yok. Tehlikeyi doğru bilmiyoruz. Kuraklık, sıcak hava dalgası afet değil Türkiye’de. Kanunlarımız çok geri. AFAD çubuk

sallayan adam olarak kuruldu şu an çubuk sallayan adamdan çıktı davul çalmaya, zurna çalmaya çalışıyor. AFAD her yere yetişmeye çalışıyor.”

 

EN BÜYÜK PROBLEM ÇÜRÜK BİNALAR

Türkiye’de en büyük problemin çürük binalar olduğunu söyleyen Kadıoğlu, “Teknolojik afetlerin sahibi yok Türkiye’de. Terör dünyada afet. Bizde yok.

Hastane, belediye, valilik kritik tesisler bunlar yıkıldığı yerde afeti koordine edemezsiniz. Devlet binaları okul binaları halk içinde en yıkılmaz binalar olacak

atom bombası atılsa bile yıkılmayacak. Bu duyguyu vermeliyiz, yoksa herkes evinin önüne çadır ister. Çadır bir İran ve Türkiye’de var. Bitişik nizam olayı var

bizde birbirinin duvarını kullanıyorlar. Çekişlemeyi hala çözemedik. Döşemelerin yükseklikleri farklı birbirinin kolonunu kırıyor. Japonya’da yıkıp yapma yok,

biz çok mu zenginiz her yeri yıkıp yapıyoruz. Depreme 100 milyar dolar harcıyoruz, oysa deprem olmadan önce binalar için en az 20 milyar dolara

güçlendirerek bunu önleyebilirdik. Kentsel dönüşüm deyince millet korkuyor. Birde Japonlar eşyaları sabitliyor. Biz eşyaları sabitleyemiyoruz” dedi.

 

DÜNYADA ARAMA KURTARMA İŞİNİ İTFAİYE YAPAR

 

‘AFAD’ı yeniden kurmamız gerekiyor, koordinatör kurum haline getirmemiz lazım’ diyen Kadıoğlu, “ İlk 72 saat toplum kendi başına kalır. Yardım

beklemeyeceksin. Bütün dünyada böyledir, toplum tabanlı afet yönetimine geçmeliyiz. Toplumu afete yönelik hazırlamamız şart. Eğitimlerde standart yok.

Bina sağlam olacak. Afet riskleri imar planlarına işlenmeli. Toplanma alanları mutlaka planlara işlenmeli. Japonlar park bahçelere tuvalet yapıyor.

Meydanlarda tuvalet yapmak lazım. Belediyeler bunları yapmalıdır. Japonlar okulları çok sağlam yapıyor, okullara sığınıyorlar. İlk yardım malzemeleri

koyuyorlar okullara. Bunları yapmıyoruz. Depremde koordinatör sevk ve idare çok önemli. Askerler bölgeye artarak sevk edildi. Ancak ilk anda 40 bin asker

gönderilebilirdi. Burada afeti yöneten kişilerin yetkili etkili tecrübeli kişiler olması lazım.  Biz şova kaçıyoruz. Afette ilk yapılması gereken yeni birimlere gerek

yok bütün dünyada arama kurtarma işini itfaiye yapar. İtfaiyesini güçlendirirse arama kurtarma birimi kurmasına gerek yok. İtfaiyecilik Türkiye’de meslek değil

standartları yok maalesef. Japonlar benzin istasyonları afet destek noktası olarak kullanıyor. Bizimde destek noktaları belirlememiz gerekiyor.”

GÖRÜR: ANALİZ ŞART

Deprem uzmanı Prof. Dr. Naci Görür, Gaziantep Üniversitesi  Mühendislik Fakültesi tarafından düzenlenen “Deprem bölgesi Zirvesi’nde çok önemli mesajlar

verdi. Ülkenin levha sınırlarının faylardan meydana geldiğini belirten Görür, Gaziantep’in levha kenarında olmadığını ve Arap platformuna doğru gittiğini

belirterek, “Gaziantep o yüzden kurtuldu. Yoksa hapı yutardı. Gaziantep’in düşmanını iyi tanıması gerekir. Kent yönetimi Gaziantep’i yok edecekler bütün

özellikli fayları bilmek zorunda. Bunun içinde yapılması gereken şey, mikro bölgeleme. Yeniden bir deprem olursa, Gaziantep’i nasıl etkileyeceği, bunun

bileşenlerini analiz etmek zorundayız”

BAŞKAN ADAŞLARINA SESLENDİ

Belediye başkan adaylarına de seslenen Görür, “Kırmızı faylar günün birinde deprem üretebilir. Gaziantep ölü deniz fayı üzerinde. Levha sınırları da Doğu

Anadolu fayıyla devam ediyor. Burada belediye başkanlarının ve adaylarının yapması gereken tek şey dirençli kentler oluşturmak. Antep’i depreme

hazırlamak. Mikro bölgeleme çalışması  ile kenti kilometre karelere bölmek. Karelaj yapmak belirli derinlikte sondaj yapmak. Bunlar yapılmadan ve

incelenmeden Gaziantep deprem dirençli olmaz” dedi.

DEPREMDEN KURTULUŞ YOK

Görür, büyük ilginin gördüğü deprem zirvesinde Türkiye’nin depremden kurtuluşunun olmadığını söyledi. Depremden zarar almadan kurtulmanın tek yolunun

deprem dirençli yerleşim alanları oluşturulmasıyla mümkün olduğunu anlatan Görür, “Bizi yönetenlerin siyasilerin bu konuda iradesi eksik. Bu işi yapma

iradesi yok. Denetim ve gözetim görevini yapmıyoruz.  İraden yoksa seni sandığa gömerim demek zor mu ? Seçim zamanı önününde bir sandık. Vicdanınız

elinizde. Çözüm zor bir şey değil” dedi.

CİDDİ ARAŞTIRILMASI GEREKİR

“6 Şubat depremi Gaziantep’te ve Maraş’ta olan depremlerle enerji transfer etmiş olabilir” diyen Görür, “Depremler 3-5 günde olmayabilir. Enerji transfer

edildiği bir gerçek. O fay kırılmadı. Doğrultu atımlı faylar, kırılmayan yerlere enerji transfer eder.  Büyük kısmı ölü deniz fayının büyük bölümü kırıldı.

Kırılmamış faylar mevcut. Arap levhasının bileşenleri. Bulunduğunuz yerlere yakın faylar var. Deprem üretme potansiyeli var. Ne kadar zamanda ürettiklerini

bilmiyoruz. Kısacası, bu fayların özellikleri deprem üretme periyotlarının araştırılmalı.  Kırmızı faylar günün birinde deprem üretebilir. Behemehal araştırılması

lazım.

GAZİANTEP DİENÇLİ KENT OLMALI

En önemli konunun Gaziantep’i nasıl dirençli kent yapabiliriz olduğunu vurgulayan Görür, “Sanırım burada valilikten ve belediyeden kimse yok. O zaman ben

spor yapmış olacağız.  Antep’i depreme nasıl hazırlayacağız ? Bina yapmakla şehir depreme hazırlanmaz. 6 bileşeni vardır. Gaziantep’te Mikro bölgeme



çalışmasını yapacağız. Mikro bölgeleme çalışma için Antep’i kilometre karelere böleceksiniz. Karelaj yapılacak ve belirli derinlikte sondaj yapacaksınız.

Uygun verileri alıp inceleyeceksiniz. Kayaların direncini ölçeksiniz. Antep jeolojisi ve jeofizik yapısını çıkarıp, bunu inceleme altına alacaksanız. Bunları

incelemeden Antep’i deprem dirençli yapamazsınız. Gaziantep zeminini iyi bilmeniz lazım. Zeminin iyi olduğu yere  yönlendirme yapılmalı. Zemini ve mikro

bölgelemeyi esas alırsanız binaların durumu da ortaya çıkar.  Kentin yönetimi bu mikro bölgeleme, mekan büyümesi ile birlikte nerede imar verileceği, iskan,

kaç katkı bina yapılacağı nerede yapılmayacağı bilir”

LEVHA KENARINDA OLSAYDINIZ HAPI YUTARDINIZ

Deprem uzmanı Prof. Dr. Naci Görür, Gaziantep’in levha kenarında olmadığını ve Arap platformuna doğru gittiğini belirterek, “Gaziantep o yüzden kurtuldu.

Yoksa hapı yutardı. Gaziantep’in düşmanını iyi tanıması gerekir. Kent yönetimi Gaziantep’i yok edecekler bütün özellikli fayları bilmek zorunda. Bunun içinde

yapılması gereken şey, mikro bölgeleme yapılmasıdır. Yeniden bir deprem olursa, Gaziantep’i nasıl etkileyeceği, bunun bileşenlerini analiz etmek

zorundayız. Halk, alt yapı, ekosistem, çevre yapı stoğu ve ekonomi…”

BAYRAM TEŞEKKÜR ETTİ

Deprem sürecinde öne çıkan "Sesimi duyan var mı?" çağrısının, deprem sonrası yeniden yapılanma sürecinde ve toplumun afetlere hazırlık konusunda

bilinçlenmesinde önemli olduğunun altını çizen GAÜN Mühendislik Fakültesi Dekanı ve Zirve Düzenleme Kurulu Başkanı Prof. Dr. Mustafa Bayram, “Deprem

sürecinde öne çıkan bir slogan ve çağrı, toplumsal farkındalıkta önemli bir rol oynadı. ‘Sesimi duyan var mı?’ Herkes afetzedelerinin seslerini duymak ve

yardıma ihtiyacı olanlara ulaşmak için gece gündüz çalıştı. Bugün ise bu Zirve’ye katılan vali, belediye başkanı, sanatçı, akademisyen, basın, öğrenci ve en

önemlisi halk bu çağrımıza ses verdi ve buraya geldi. Ses veren herkese çok teşekkür ediyoruz.” ifadelerini kullandı.
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ÇUBUKLU'DAN BEYKOZ KORUSU'NA İMAMOĞLU'NDAN ZİYARETLER
Çubuklu'dan Beykoz Korusu'na İmamoğlu'ndan ziyaretler

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, Çubuklu Silolarında yapımı devam eden yaşam merkezinde başlattığı Beykoz turunu Meydan düzenleme çalışmasını

inceleyerek tamamladı.

İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz Çubuklu’da, daha önce akaryakıt deposu olarak kullanılan Boğaz’a nazır silolaların

dönüşümü, tadilatı ve restorasyonu şantiyesinde incelemelerde bulundu. Daha sonra Paşabahçe Pazarında vatandaşlarla buluşarak kendisine ve Beykoz

Belediye Başkan Adayı Alaattin Köseler'e destek istedi. İlçe Başkanı Mahir Taştan'ın da eşlik ettiği İmamoğlu ve Köseler ikilisi ziyaretlerinin devamında

geçtiğimiz günlerde hayatını kaybeden İbrahim Okur'un ailesini ziyaret etti.

 

İmamoğlu ve beraberindekiler Beykoz Korusunda işgaliyesi sonlandırılarak İBB tarafından yapımı tamamlanan Kır Bahçesinin açılışını yaptıktan sonra

Merkez'de devam eden meydan düzenleme çalışmasını yerinde inceledi.

Ekrem İmamoğlu, Çubuklu Silolar ve Merkez Mahallesindeki çalışmaların Mart ayına kadar tamamlanacağı müjdesini verdi.

İnceleme gezisi sırasında basın mensuplarının gündeme ilişkin sorularına da yanıt veren İmamoğlu, “Biz sadece iyileştirmiyoruz, ihya etmiyoruz; kullanım

fonksiyonunu da vatandaş lehine tasarlıyoruz. Birkaç insanın mutlu olacağı bir sahada, bu tarz yerler olabilir. ‘Boğaz’a açık bir yeri imara çıkarmak kolay, zor,

yapılır mı yapılmaz mı?’ Vallahi bu ülkede birçok şey yapıldı. Bu bakımdan biz, bu tür yerleri, yıllarca böyle metruk duran, geçmişte sadece petrol tankerleri,

yakıt tankerleri olarak Petrol Ofisi'nin kullanımına tahsis edilmiş bu alanlar; şimdi kültür, sanat, çocuk, yaşam, kadın, genç ve işte az önce söylediği gibi

arkadaşımın hem Anadolu Hisarı hem burası, Beykoz halkı için bir kültür-sanat bölgesi. Bir yanıyla da Beykoz, aynı zamanda bir öğrenci kampüsüne de

döndü. Çünkü burada, çok yakın bölgede Marmara Üniversitesi, Boğaziçi Üniversitesi, Beykoz Üniversitesi, Türk-Alman Üniversitesi gibi üniversiteler var.

Bütün bunlar aslında yoğun da bir üniversite göçünü buraya taşıyor. Dolayısıyla buralar, Beykoz halkıyla birlikte, Beykoz'u kullanan çok kıymetli

öğrencilerimiz için de değerli fonksiyonlara dönüştürüldü. Yine Beykoz'da inşallah hem biz hem inşallah belediye başkanı adayımız Sayın Alaattin Köseler,

önümüzdeki dönemde iş birliği içerisinde, güçlü dönüşümleri, kabiliyetli Beykoz projelerini yapmaya devam edeceğiz.” dedi.

 

İmamoğlu Erzincan'da meydana gelen maden kazasıyla ilgili dönemin Çevre Bakanı ve İBB Başkan Adayı Kurum'u eleştirdi.

ÇED raporunu Çevre ve Şehircilik Bakanlığının onayladığını hatırlatan İmamoğlu, "Yani burada bile insanları yanıltan bir açıklama söz konusu. ÇED

raporunun altına, Çevre ve Şehircilik Bakanlığı imza koyar. O bakımdan, evet kurum görüşlerini toplarsınız ama ondan sonra siz karar verirsiniz. Burada bile

hani, ‘Bu karar bize ait değildir’ yorumunu duydum. Çok yanlış. Çevre Şehircilik Bakanlığı, görevini birçok konuda eksik yapmıştır. Son dönemde çevre adına

da iyi bir sınav verilmemiştir. Yani daha dün Kanal İstanbul meselesinde, ‘ya-pa-ca-ğız’ diye heceleyen bir akıl, şimdi, ‘Vatandaşın gündeminde olmayan,

bizim de gündemimizde yoktur’ diyebiliyor. Ama bu U dönüşlerinin uzağında bir yapı değil, o yapı. Bu U dönüşünün en somut örneğini, dün, Sevgililer

Günü'nde yaşadık. Yani ‘Sisi mi İmamoğlu mu’ diyen Sayın Cumhurbaşkanı, dün, Mısır'da, ‘Sevgili kardeşim’ diyerek, 14 Şubat Sevgililer Günü'nde Mısır'ı

ziyaret etmiştir. Bu U dönüşüne alışkınız." ifadelerini kullandı.

 

İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, CHP Beykoz Belediye Başkan adayı Alaattin Köseler ve CHP Beykoz İlçe Başkanı Mahir

Taştan ile sabah saatlerinde başlattığı Beykoz turunu, Paşabahçe semt pazarı ziyareti ile devam ettirdi.

Pazar esnafı ve vatandaşla sağanak yağış altında bir araya gelen İmamoğlu, yurttaşlardan gelen sorunları ve görüşleri dinledi. İmamoğlu ve Köseler’in

pazardan sonraki durağı, İBB’nin, var olan özel işletme işgaline son vererek, baştan aşağı yenileyip halkın kullanımına sunduğu İBB Beykoz Kır Bahçesi

Sosyal Tesisleri oldu. Tesislerin açılışı nedeniyle; vatandaşlara ekmek arası döner, köfte ve sucuk ikramlarında bulunuldu. İmamoğlu, Köseler ve Taştan,

hizmete giren sosyal tesis bahçesinde, sağanağa aldırış etmeyen çok sayıda Beykozlu tarafından karşılandı.

 

İmamoğlu, "Bugün Beykoz'dayız. Beykoz'da güzel bir tur yaptık aslında. Paşabahçe'de pazar ziyareti yaptık. Aynı zamanda, Boğaz’ın hemen kıyısındaki

siloları bilirsiniz. Yani geçmişten bugüne akaryakıt depoları olarak kullanılan siloları, Petrol Ofisi’ne ait görünen o tankları, belki de dünyada çok özel bir

konuma kavuşturuyoruz. Mart ayı içerisinde Beykoza’a ve İstanbul’a kazandıracağız. Birazdan Onçeşme Meydanı’nın inşaatını kontrol edeceğim. Özellikle o

keşmekeş halindeki meydanı, inşallah çok nizami ve çok temiz bir meydanı, özellikle sahille buluşma noktasında bütün engellerin kalktığı ve Boğaz’la böyle

iç içe çok keyifli bir meydanı sizlerle buluşturacağız. Yine buraya gelmeden, Boğaz’da yine, çok yakın Beykoz merkezine, orada bir bölümde de çok şık bir

BELTUR’umuzu da şu anda yapıyoruz. O da Mart ayında bitiyor olacak. Bugün bu dediğim yerleri gezdim. Elbette hizmetlerimiz bunlarla sabit değil.” diye

konuştu.

 

"Burada bir kiracı ya da bir süre sonra işgalciye dönüşmüş bir özel işletme vardı. Onların hukuki süreçleriyle, burayı boşaltma süreçleriyle beraber, uzayan

zaman diliminden sonra boşaltıldıktan itibaren, biz burayı ziyarete geldik ilçe başkanımızla birlikte. ‘Bir an önce burayı Beykozlulara, İstanbullulara

kazandırmalıyız’ dedik. Arkadaşlarım beni mahcup etmedi. Çünkü ben, ‘Bunu hemen 2024’ün ilk aylarında istiyorum’ demiştim. Bugün itibariyle yoğun çaba,

emekle burayı açtılar. Bütün emeği geçen herkese teşekkür ediyorum. Buraya, 2024’ün 31 Mart seçimlerinde Beykoz'daki belediye başkan adayımızı, yol

arkadaşımız Alaattin Köseler Başkanımızla geldim. Ona başarılar diliyorum. İnşallah 1 Nisan'da, Beykoz'da iktidar olarak, Beykoz'a uyanacağız. Değerli

dostlar; önümüze bakacağız. Çok çalışacağız.”

 

"Beykoz'a kent lokantası açacağız"

“Ne yazık ki ekonomik kriz var, insanlarımızın yoksullaştığı bir ortam var. Bu yönüyle de bu yerlerimiz, eğer nefes aldırıyorsa insanlarımıza, ne mutlu bize.

Aynen Kent Lokantaları gibi ki 3 tane daha Kent Lokantasını arkadaşlarım hazırlıyor inşallah. Sanıyorum biri Arnavutköy'de. Sultangazi çok yakında açılıyor.

Bir tane de Tuzla'da var. Beykoz’a da inşallah açacağız. Burada dört tane de üniversitemiz var. Onun için onlar için de açacağız.”

 

İmamoğlu ve Köseler’in Beykoz turu, Onçeşme Meydanı alan düzenleme incelemesiyle son buldu.

Haber Merkezi
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DEPREME DİRENÇLİ ŞEHİR OLUŞTURMANIN YOLLARI ANLATILDI.
DEPREME DİRENÇLİ ŞEHİR OLUŞTURMANIN YOLLARI ANLATILDI.

Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) Mühendislik Fakültesi tarafından ‘’Deprem Bölgesi Zirvesi’’ düzenlendi. Deprem uzmanı Prof. Dr. Naci Görür, Prof. Dr....

Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) Mühendislik Fakültesi tarafından ‘’Deprem Bölgesi Zirvesi’’ düzenlendi. Deprem uzmanı Prof. Dr. Naci Görür, Prof. Dr. Miktat

Kadıoğlu, Prof. Dr. Şükrü Ersoy ve Prof. Dr. Ebru Şalcıoğlu konuşmacı ve panelist olarak katıldığı zirveye, Gaziantep Valisi Kemal Çeber, Gaziantep

Büyükşehir Belediye Başkanı Fatma Şahin, GAÜN Rektörü Prof. Dr. Arif Özaydın, T.C. Çevre Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı Yapı İşleri Genel

Müdürü Banu Aslan, Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Recep Yumrutaş, GAÜN Mühendislik Fakültesi Dekanı Mustafa Bayram, çok sayıda akademisyen ve

öğrenci katıldı. Deprem zirvesine katılan konuşmacılar, kentlerin depreme dirençli hale getirilmesi konsun da yapılması gereken çalışmalar hakkında bilgiler

verdiler.
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CHP İZMİR ADAYLARINI TANITTI: İŞTE İZMİR ADAYLARI
CHP İzmir adaylarını tanıttı: İşte İzmir adayları

CHP Genel Başkanı Özgür Özel'in katılımıyla İzmir Büyükşehir Belediye Başkan Adayı Cemil Tugay ve 30 ilçenin başkan adayları tanıtıldı.

Cumhuriyet Halk Partisi Genel Başkanı Özgür Özel’in katılımıyla bugün saat 14.00’de Karşıyaka Mustafa Kemal Atatürk Spor Salonu'nda düzenlenen

törende CHP’nin İzmir Büyükşehir Belediye Başkan Adayı Cemil Tugay ve 30 ilçenin başkan adayları tanıtıldı.

 

İşte CHP'nin İzmir adayları;

 

 

 

İZMİR BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE BAŞKAN ADAYI CEMİL TUGAY

 

Öğretmen bir baba ve ev hanımı bir annenin çocuğu olarak, 1967 yılında babasının mecburi hizmeti sırasında Van’da dünyaya geldi. İzmir İnönü Lisesi’nin

ortaokul bölümünden 1980 yılında, lise bölümünden ise 1983 yılında mezun oldu.

1989 yılında Ege Üniversitesi Tıp Fakültesi’ni bitirdi. Çorum ve Tire’de 4 yıl pratisyen hekimlik yaptı.

1993-2000 yılları arasında Plastik Cerrahi ihtisası yaptı, 2000 yılında ise İzmir Atatürk Eğitim ve Araştırma Hastanesi’nde uzman doktorluğunu aldı.

1997’de ABD, Cleveland Clinic’te 1 yıl araştırmacı doktor olarak çalıştı.

Uzman olduktan sonra 2001-2005 yılları arasında Karşıyaka Devlet Hastanesi’nde, 2005-2009 yılları arasında da İzmir Çiğli Kent Hastanesi’nde Plastik

Cerrahi uzmanı olarak görev yaptı.

2009 yılında Karşıyaka’da serbest hekimlik yapmaya başladı ve bir süredir Alsancak’ta faaliyet gösteren muayenehanesini, belediye başkanı seçilmesinin

ardından kapattı.

Evli, 2’si kız biri erkek, üniversite, lise ve ilkokulda öğrenim görmekte olan 3 çocuğu bulunan Tugay, İngilizce ve Fransızca konuşuyor.

 

 

 

ALİAĞA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI ÇAĞATAY GÜÇ

İNŞAAT MÜHENDİSİ

 

1986 doğumlu olan Çağatay Güç, lisans eğitimini Mustafa Kemal Üniversitesi Mimarlık ve Mühendislik Fakültesinde tamamladı. 2020 yılında başladığı iş

yaşamına eğitim ve inşaat sektörlerinde faaliyet göstermektedir.

Siyasi hayatı süresince iki yıl CHP Aliağa Gençlik Kolları Başkanlığını yürüttü.  Çağatay Güç, evli ve bir çocuk babasıdır.

 

 

 

BALÇOVA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI ONUR YİĞİT

SAĞLIK İŞLETMECİSİ

 

1984 İzmir doğumlu olan Onur Yiğit, Celal Bayar Üniversitesi, İşletme Bölümü'nü tamamladı. İzmir 1. bölgede yer alan birçok özel sağlık kuruluşunda, kurucu

üyelik ve yönetici olarak görev aldı.

 

2002 yılında, 18 yaşında Cumhuriyet Halk Partisi’ne üye olarak başlayan siyasi hayatına şu an, İzmir Büyükşehir Belediyesi Meclis Üyesi ve Büyükşehir

Meclisi Encümeni olarak devam etmektedir.  İyi derecede İngilizce bilen Onur Yiğit, evli ve 2 çocuk babasıdır.

 

 

 

BAYRAKLI BELEDIYE BASKAN ADAYI IRFAN ÖNAL

 

TEKSTIL MÜHENDISI

 

1985 dogumlu olan Irfan Önal, Evli Dokuz Eylül Üniversitesi Tekstil Mühendisligi bölümü mezunudur. Önal, evli ve iki çocuk babasıdır.

Siyasi hayatına 2005 yılında Cumhuriyet Halk Partisi Bornova Gençlik Kolları’nda baslamıstır. 2006 yılında Izmir Il Gençlik Kolları Egitim Sekreteri olan Önal,

2011 – 2013 yılları arasında 3 dönem CHP Gençlik Kolları Merkez Yönetim Kurulu Üyeligi yapmıstır.

Irfan Önal, 2014 yılında CHP Parti Meclisi Üyesi seçilmistir. 2019 Yerel Seçimlerinde ise Bayraklı ve Izmir Büyüksehir Belediyesi Meclis Üyeligine seçilmis

olup bu görevine halen devam etmektedir. Önal, aynı zamanda Bayraklı Belediyesi’nde Encümen Üyesi ve Meclis Baskan Vekilligi, Büyüksehir

Belediyesi’nde Imar Komisyon Baskanlıgı görevlerini de sürdürmektedir

 

BERGAMA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI TANJU ÇELİK

DOKTOR
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1972 Bergama doğumlu olan Dr.Tanju Çelik lisans eğitimini Erciyes Üniversitesi Tıp Fakültesi’nde tamamladı. 1999 yılında İzmir Dr.Behçet Uz Çocuk

Hastanesi’nde göreve başladı.

 

2023 yılı genel seçimlerinde CHP Milletvekili Aday Adayı oldu. Dr.Tanju Çelik evli ve ikisi de Tıp Fakültesi öğrencisi bir kız, bir erkek çocuk babasıdır.

 

BEYDAĞ BELEDIYE BAŞKAN ADAYı  ŞAKIR BAŞARAN

VETERINER HEKIM

 

1979 doğumlu Veteriner Hekim Şakir Başaran lisans eğitimini Yüzüncü Yıl Üniversitesinde tamamladı.  2019 yılında Cumhuriyet Halk Partisinde Meclis Üyesi

olarak siyaset hayatına başladı.

 

2019 yılında 2 dönem Beydağ Cumhuriyet Halk Partisi İlçe Başkanlığı görevini yürüttü. Veteriner Hekim Şakir Başaran evli 2 çocuk babasıdır.

 

BORNOVA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI  ÖMER EŞKİ

 

1986 doğumlu olan Ömer Eşki, lisans eğitimi Dokuz Eylül Üniversitesi Tekstil Mühendisliği’nde tamamlamıştır.

Siyaset hayatına 2005 yılında Cumhuriyet Halk Partisi Bornova Gençlik Kolları’nda başladı. 2006-2007 yıllarında Cumhuriyet Halk Partisi İzmir İl Gençlik

Kolları Sekreterliği, 2007-2010 yılları arasında da Cumhuriyet Halk Partisi Bornova Gençlik Başkanlığı görevlerini üstlendi. Ömer Eşki evli ve bir çocuk

babasıdır.

 

BUCA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI  GÖRKEM DUMAN

 

Görkem Duman, 27 Nisan 1988 tarihinde İzmir, Buca'da doğmuştur. Lisans eğitimini Anadolu Üniversitesi İşletme Bölümü'nde ve Dokuz Eylül Üniversitesi

Mimarlık Bölümü'nde tamamlamıştır.

 

Siyasi yaşamına 2018 yılında Cumhuriyet Halk Partisi'ne üye olarak başlamış, 2020-2023 yıları arasında CHP İl Başkan Yardımcılığı görevini üstlenmiştir.

 

ÇEŞME BELEDİYE BAŞKAN ADAYI  LAL DENİZLİ

 

1992 doğumlu Lal Denizli Lycee  Françaiş Pierre Loti D’İstanbul mezunudur. Bilgi Üniversitesi'nde Siyaset Bilimi lisansı ve Hukuk yan dalı ile lisans eğitimini

tamamlayıp, aynı üniversitenin Uluslararası İlişkiler bölümünde yüksek lisansına devam etti.

 

Lal Denizli’nin siyasi kariyeri ise Cumhuriyet Halk Partisi'nde çeşitli kademelerde görev alarak başlamıştır. Gençlik Kollarından Seçim Saha Koordinasyon

alanlarına kadar birçok görevde yer almıştır. Denizli iyi derece Fransızca, İngilizce ve İspanyolca dillerini konuşabilmektedir.

 

 

ÇİĞLİ BELEDİYE BAŞKAN ADAYI ONUR EMRAH YILDIZ

ÇEVRE MÜHENDİSİ

 

1986 yılında İzmir’in Çiğli ilçesinde doğdu. Sivas Cumhuriyet Üniversitesi Mühendislik Fakültesi Çevre Mühendisliği Bölümü’nden mezun oldu.

 

2009 yılından itibaren 3 yıl boyunca çalıştığı aile şirketinin ardından İzmir Büyükşehir Belediyesi İZSU Genel Müdürlüğü’nde çalışmaya başladı. 2019 yılında

Dereler Bakım ve Körfez Tarama Şube Müdürlüğü’ne Şube Müdürü olarak atandı. Birçok konuda örnek çalışmalara imza attı. Onur Emrah Yıldız evli ve 6

yaşındaki 2 çocuk babasıdır.

 

 

DİKİLİ  BELEDİYE BAŞKAN ADAYI ADİL KIRGÖZ

İŞ İNSANI

 

1969 doğumlu olan Adil Kırgöz Beykoz Üniversitesi Lojistik Meslek Yüksekokulu Dış Ticaret Bölumu’nden mezun oldu.

 

2008-2010 yılları arasında CHP Dikili İlçe Örgutu’nde Yönetim KuruluÜyeliği yaptı. 2014 yılında yapılan yerel seçimlerde CHP’den Belediye Meclis Üyesi

seçildi.

2019 yerel seçimlerinde Dikili Belediye Başkanı seçildi. Mevcut belediye başkanlığı görevini yuruten Adil Kırgöz, evli bir kız, bir erkek çocuk babasıdır.

 

FOÇA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI SANIYE BORA FIÇI

EĞITIMCI

 

Saniye Bora Fıçı, 1967 yılında İzmir'in Foça ilçesinde doğdu. İlk, orta ve lise eğitimlerini Foça ve Menemen’de tamamladı. 2000 yılında Özel Eğitim ve

Rehabilitasyon Merkezini kurarak girişimcilik, eğitim ve toplumsal farkındalık alanlarında ilk adımlarını atmış oldu. 2009 yılında İzmir Ticaret Odası Meclis

Üyeliği’ne seçildi.

 

2004 yılında Cumhuriyet Halk Partisi’ne katılan ve 2020-2023 döneminde İl Başkan Yardımcılığı görevini üstlenen Saniye Bora Fıçı, evli ve 2 çocuk





annesidir.

 

 

GAZIEMIR BELEDIYE BAŞKAN ADAYI ÜNAL IŞIK

 

Serbest Muhasebeci Mali Müşavir/Bağımsız Denetçi

1965 doğumlu olan Ünal IŞIK, lisans eğitimini Anadolu Üniversitesi’nde Muhasebe ve İş idaresi üzerine tamamladı.

2003 yılında Cumhuriyet Halk Partisine üye olan Işık, 2014 yılında Gaziemir Belediye Meclis Üyesi olarak aktif siyasete başladı. 2 dönem meclis üyeliği, CHP

grup başkan vekilliği, CHP grup sözcülüğü, Plan Bütçe Komisyon üyeliği ve Encümen üyeliği görevlerini üstlendi. Ünal IŞIK evli ve 2 çocuk babasıdır.

 

GÜZELBAHÇE BELEDİYE BAŞKAN ADAYI MUSTAFA GÜNAY

 

1962 yılında Malatya’da dünyaya gelen Mustafa Günay, temel eğitimini tamamladıktan sonra 1985 yılında kamuda göreve başlamıştır. 2005 yılında siyasi

hayatına Cumhuriyet Halk Partisi üye kaydını yaptırarak başlamış ve birçok farklı alanda görev yapmıştır.

 

Günay, 2010 yılından bugüne kadar Güzelbahçe Belediye Başkanlığı Yardımcısı olarak Güzelbahçe’ye hizmet etmiştir. Mustafa Günay evli ve 2 çocuk

babasıdır.

 

KARABAĞLAR BELEDİYE BAŞKAN ADAYI HELİL KINAY

ÇEVRE YÜKSEK MÜHENDİSİ

 

1977 yılında Uşak’ta doğan Helil Kınay, lisans ve yüksek lisans eğitimini 9 Eylül Üniversitesi Çevre Mühendisliği Bölümünde tamamladı.

Helil Kınay, 23 yıl boyunca kamuda, kamu ve çevre yönetimi politikaları, mevzuatı, bürokrasisi, kurumsal iletişimi ve organizasyonları ile proje çalışmalarında

görev aldı.

Aktif siyasete CHP’de başlayan Helil Kınay, CHP İzmir 28. Dönem Milletvekili Adaylığında bulundu. Helil Kınay, evli ve 2 çocuk annesidir.

 

KARABURUN BELEDİYE BAŞKAN ADAYI İLKAY GİRGİN ERDOĞAN

 

1971 yılında İzmir’in Karaburun ilçesinde doğan İlkay Girgin Erdoğan, ilk ve orta öğrenimini Karaburun’da tamamladı. İzmir Kız Lisesi’ndeki lise eğitimi

sonrasında Dokuz Eylül Üniversitesi Hukuk Fakültesi’nden 1997 yılında mezun oldu.

 

İzmir Barosu’na kayıtlı olarak, 1997-2019 yılları arasında İzmir ve Karaburun’da serbest avukatlık yapan Başkan İlkay Girgin Erdoğan; imar hukuku,

gayrimenkul hukuku ve miras hukuku dallarında uzmanlaştı

 

2004-2014 yılları arasında Cumhuriyet Halk Partisi’nden Mordoğan Belediyesi Meclis Üyeliği, Belediye Meclis Başkan Vekilliği, Hukuk Komisyonu

Başkanlığı, İmar Komisyonu Üyeliği, Bütçe Plan Komisyonu Üyeliği görevlerini sürdürdü.

 

Mordoğan Belediyesi ile Karaburun Belediyesi’nin birleşmesi sonrasında 2014-2019 yılları arasında Cumhuriyet Halk Partisi’nden Karaburun Belediyesi

Meclis Üyeliği, Belediye Meclis Başkan Vekilliği, İmar Komisyonu Başkanlığı ve Hukuk Komisyonu Başkanlığı görevlerini yürüttü.

 

31 Mart 2019 tarihide yapılan yerel yönetim seçimlerinde Cumhuriyet Halk Partisi’nden Karaburun Belediye Başkan Adayı gösterilen Erdoğan, yüzde 49,28

oy alarak, ilçenin 117 yıllık tarihinde bu göreve gelen ilk kadın belediye başkanı oldu.

 

Mordoğan Çok Amaçlı Üretim Pazarlama ve İşletme Kooperatifi ve Atatürkçü Düşünce Derneği Mordoğan Şubesi üyesi olan Erdoğan, siyasi yaşamı

boyunca Karaburun Yarımadası’nda faaliyet gösteren sivil toplum kuruluşlarının çalışmalarına destek verdi. Meslektaşı Avukat Teoman Erdoğan ile evli olan

İlkay Girgin Erdoğan; Doğa Erdoğan’ın annesi ve İngilizce biliyor…

 

 

 

KARŞIYAKA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI YILDIZ İŞÇİMENLER ÜNSAL

 

1967 yılında İzmir’de doğan Yıldız İşçimenler Ünsal, Dokuz Eylül Üniversitesi’nde İşletme Bölümü'nde lisans ve Uluslararası İşletmecilik alanında yüksek

lisans eğtimini tamamladı.

 

Ünsal’ın ayrıca Anadolu Üniversitesi Uluslararası İlişkiler Bölümü’nden lisans derecesi bulunuyor.

Uzun yıllara dayanan iş yaşamının yanı sıra çok sayıda sivil toplum kuruluşunda görev aldı. Ege Bölgesi Sanayi Odası’nda meclis üyeliği ve İzmir Ticaret

Odası’nda yöneticilik görevlerinde bulunan Ünsal, Ege Bölgesi Sanayi Odası’nın yönetiminde yer alan ilk kadın oldu. Gençlik yıllarında Karşıyaka Spor

Kulübü’nde basketbol oynadı ve sonraki yıllarda kulüpte yöneticilik yaptı. Halen Ege Çağdaş Eğitim Vakfı’nın yönetim kurulu başkanlığını ve İzmir Yüksek

Teknoloji Enstitüsü Vakfı yönetim kurulu üyeliğini yürütüyor. Evli olan Yıldız İşçimenler Ünsal, iki çocuk annesi.

 

 

KEMALPAŞA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI MEHMET TÜRKMEN

 



Mehmet Türkmen 12 Nisan 1962 tarihinde İzmir'in Kemalpaşa ilçesinde doğdu. Öğrenim hayatını burada tamamladı.

 

1990-1999 yılları arasında ticaret ile uğraşan Mehmet Türkmen 1999 ile 2009 yılları arasında Ulucak Belediye Başkanlığı ve 2014-2023 yılları arasında

Kemalpaşa Belediye Başkan Yardımcılığı ve meclis üyeliği görevlerini sürdürmektedir. Türkmen, Evli ve iki çocuk babasıdır.

 

KINIK BELEDIYE BASKAN ADAYI SEMA BODUR

 

1966 yılında Izmir’in Kınık ilcesinde dogan Sema Bodur, ilk, orta ve lise ogrenimini dogup buyudugu ilcede tamamladı.

 

Sema Bodur, 1991 yılında Izmir Genclik ve Spor Il Mudurlugu'nde memuriyete basladı. Izmir’in bircok kulubunde antrenorluk ve kulup yoneticiligi yaparak,

farklı branslarda bir cok basarılı sporcunun yetismesine katkıda bulundu.

Sema Bodur, evli ve 1 cocuk annesidir.

 

 

KİRAZ BELEDİYE BAŞKAN ADAYI NASUH ÇOŞKUN

 

1976 yılında Kiraz'ın Yenişehir Mahallesi'nde doğdu. İlköğretim Yenişehir köy okulunda okudu. Kiraz Ortaokulu ve Kiraz Mesleki Eğitim Merkezi'nde öğrenim

gördükten sonra Kiraz Sanayi Sitesinde kaportacı olarak işe başladı ve 1996 yılında askerlik görevimi tamamladı.

 

1999 yılında kendi iş yerimi açtı ve 2010 yılında Esnaf Kefalet Kooperatifi Yönetim Kurulu üyesi oldu. 2018 yılında Esnaf Kefalet Kooperatifi Başkanlığına

seçildi. Şu anda kooperatif başkanı olarak görev yapıyor ve aynı zamanda hayvancılık ile uğraşıyor. Evli ve iki çocuk babası.

 

KONAK BELEDİYE BAŞKAN ADAYI NİLÜFER ÇINARLI MUTLU

 

1968 İzmir doğumlu olan Mimar Nilüfer Çınarlı Mutlu eğitimini İzmir Dokuz Eylül Üniversitesi Mimarlık Fakültesi Mimarlık Bölümü'nde tamamladı. Mimarlar

Odası İzmir Şubesi’nde Ege Mimarlık Dergisi yayın sekreterliği görevini üstlendi. 2000-2019 yılları arasında Mimarlar Odası İzmir Şubesi Yönetim Kurulu

Sekreter Üyesi olarak görev yaptı.

 

Aktif siyaset hayatına CHP’de başlayan Mimar Nilüfer Çınarlı Mutlu evli ve 1 çocuk annesidir.

 

 

MENDERES BELEDİYE BAŞKAN ADAYI İLKAY ÇİÇEK

 

1986 doğumlu olan İlkay Çiçek Lisans eğitimini Eskişehir Üniversitesi Çalışma Ekonomisi ve Endüstri İlişkiler bölümünde sürdürüyor. 2013 yılında

Cumhuriyet Halk Partisine üye olarak siyasete başladı. Uzun yıllar parti örgütünde çeşitli kademelerde görev aldıktan sonra 2019 yılı seçimlerinde Menderes

Cüneytbey Mahallesi muhtarı oldu. İlkay Çiçek evli ve iki çocuk babasıdır.

 

 

MENEMEN BELEDİYE BAŞKAN ADAYI DENİZ KARAKURT

 

1970 Bergama doğumlu olan Av. Deniz Karakurt Dokuz Eylül Üniversitesi Hukuk Fakültesi mezunudur.

Menemen’de 1999 yılından bu yana serbest avukatlık yapan Av. Deniz Karakurt 2019 Yerel Seçimleri’nde Cumhuriyet Halk Partisi’nden Menemen

Belediyesi Meclis Üyesi seçildi. 2 yıl süre ile Encümen Başkanlığı ve Hukuk Komisyonu Başkanlığı ve kısa bir süre Belediye Başkan Vekilliği görevlerini

yürüttü. Av. Deniz Karakurt iki çocuk annesidir.

 

 

NARLIDERE BELEDİYE BAŞKAN ADAYI ERMAN UZUN

 

10 Aralık 1991, İzmir doğumlu olan Erman Uzun, Ege Üniversitesi İletişim Fakültesi Gazetecilik Bölümü’nden mezun oldu.

Erman Uzun, Cumhuriyet Halk Partisi’nde ilçe kongre delegelikleri, iki dönem Narlıdere Gençlik Kolları Yöneticiliği görevlerinde bulunmuş, 2019 yılında

yapılan Mahalli İdareler Seçimlerinde Belediye Meclis Üyeliği görevini üstlenmiştir. Meclis Üyeliği sürecince, dört yıl boyunca Belediye Meclisi’nde CHP Grup

Sözcüsü olarak görev almıştır.

 

İş yaşamına, Gazetecilikle başlayan Erman Uzun, Turizm sektöründe iş yaşantısına devam etmektedir. İzmir Sanayici ve İş İnsanları Derneği (İZSİAD)

üyesidir.

 

ÖDEMİŞ BELEDİYE BAŞKAN ADAYI MUSTAFA TURAN

 

2 Kasım 1975 tarihinde Ödemiş-Konaklı’da dünyaya geldi. İlk ve orta dereceli eğitimini Konaklı’da, lise eğitimini Ovakent’te tamamladı.

 

Tarım Faaliyetlerinin yanı sıra Konaklı Belde Belediyesi Meclis Üyeliği, 2019-2023 yılları arası Ödemiş Belediye Meclisi üyeliği, Ödemiş Belediye

Başkanvekilliği ve parti içerisindeki birçok farklı alanda çeşitli görevlerde bulundu.

 



 

2019-2023 yılları arasında Ödemişspor Kulübü ikinci başkanlığı görevini yerine getirdi.

 

 

SEFERİHİSAR BELEDİYE BAŞKAN ADAYI İSMAİL YETİŞKİN

 

 

1976 yılında Seferihisar'da doğdu. Eğitim hayatını Seferihisar’da tamamladı. 14 yaşından itibaren Cumhuriyet Halk Partisi çatısı altında siyasetin içerisinde

yer almaya başladı. CHP Seferihisar Gençlik Kolları Yönetim Kurulu Üyeliği, Gençlik Kolları Başkanlığı, İlçe Yönetim Kurulu Üyeliği ve 10 yıl İlçe Başkanlığı

görevlerinde bulundu.

 

2019 yılında Seferihisar Belediye Başkanlığı'na seçildi. İsmail Yetişkin, evli ve iki çocuk babasıdır.

 

 

 

SELCUK BELEDIYE BASKAN ADAYI FILIZ CERITOGLU SENGEL

 

1981 yılında Izmir’de dogan. Filiz Ceritoglu Sengel 1999 yılında Marmara Universitesi Hukuk Fakultesi’ne girmeye hak kazandı.

Cumhuriyet Halk Partisi içerisinde birçok görevde yer alan Filiz Ceritoğlu Sengel, 2019 yılında gerceklesen yerel secimlerde ilk kadın belediye baskanı

olmaya hak kazandı. Selcuk ilcesinin belediye baskanlıgını yapmaya basladıgı 2019 yılından bu yana ilcesinde calısmalarını ve projelerini yurutmektedir.

2007 yılından bu yana Vasıf Gokhan Sengel ile evli olan Filiz Ceritoglu Sengel bir kız cocugu annesidir.

 

 

TİRE BELEDİYE BAŞKAN ADAYI HAYATİ OKUROĞLU

 

 

22 Ağustos 1985'de Tire’de doğan Okuroğlu, Dumlupınar Üniversitesi İthalat - İhracat, Anadolu Üniversitesi İşletme Fakültesi İşletme, Ege Üniversitesi

İktisadi İdari Bilimler Fakültesi İktisat, Anadolu Üniversitesi Yerel Yönetimler okumuştur.

 

Mesleki alanındaki bilgi ve tecrübelerini genç nesillere aktarabilmek amacıyla Ege Üniversitesi Tire Meslek Yüksek Okulu bünyesinde Öğretim Görevlisi

olarak mesleki alanında eğitim vermektedir.

 

 

TORBALI BELEDİYE BAŞKAN ADAYI ÖVÜNÇ DEMİR

 

1984 doğumlu Övünç Demir, lisans eğitimini Koç Üniversitesi Mühendislik Fakültesi Elektrik & Elektronik Mühendisliği Bölümü’nde tamamladı. İlk gençlik

yıllarından bu yana CHP siyaseti içinde yer aldı.

 

2021-2023 yılları arasında Torbalı İlçe Başkanlığı görevini yürüttü. Gençlik Kolları’nda başlayan siyasi yaşamı boyunca il delegeliği ve kurultay delegeliği

sorumluluklarını üstlendi. Övünç Demir, evli ve iki çocuk babasıdır.

 

 

SELÇUK BALKAN URLA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI

 

 

1984 Urla doğumlu olan Yüksek Mimar Selçuk BALKAN, Lisans ve Yüksek Lisans eğitimini İzmir Yüksek Teknoloji Enstitüsünde tamamladı.  2010 yılında

üye olduğu Cumhuriyet Halk Partisinde, iki dönem Meclis üyeliği, imar komisyon başkanlığı ve divan katipliği görevlerini yaptı. Evli ve iki çocuk babasıdır.

 

Tags: 



CHP İZMİR ADAYLARINI YAKINDAN TANIYALIM
CHP İzmir adaylarını yakından tanıyalım

CHP Genel Başkanı Özgür Özel'in katılımıyla bugün İzmir Büyükşehir Belediye Başkan Adayı Cemil Tugay ve 30 ilçenin belediye başkan adayları tanıtıldı.

EGE POSTASI- Cumhuriyet Halk Partisi Genel Başkanı Özgür Özel’in katılımıyla bugün Karşıyaka Mustafa Kemal Atatürk Spor Salonu'nda düzenlenen

törende CHP’nin İzmir Büyükşehir Belediye Başkan Adayı Cemil Tugay ve 30 ilçenin belediye başkan adaylarının tanıtımı gerçekleşti.

 

CHP'nin İzmir adaylarını yakından tanıyalım;

 

 

 

İZMİR BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE BAŞKAN ADAYI CEMİL TUGAY

 

Öğretmen bir baba ve ev hanımı bir annenin çocuğu olarak, 1967 yılında babasının mecburi hizmeti sırasında Van’da dünyaya geldi. İzmir İnönü Lisesi’nin

ortaokul bölümünden 1980 yılında, lise bölümünden ise 1983 yılında mezun oldu.

1989 yılında Ege Üniversitesi Tıp Fakültesi’ni bitirdi. Çorum ve Tire’de 4 yıl pratisyen hekimlik yaptı.

1993-2000 yılları arasında Plastik Cerrahi ihtisası yaptı, 2000 yılında ise İzmir Atatürk Eğitim ve Araştırma Hastanesi’nde uzman doktorluğunu aldı.

1997’de ABD, Cleveland Clinic’te 1 yıl araştırmacı doktor olarak çalıştı.

Uzman olduktan sonra 2001-2005 yılları arasında Karşıyaka Devlet Hastanesi’nde, 2005-2009 yılları arasında da İzmir Çiğli Kent Hastanesi’nde Plastik

Cerrahi uzmanı olarak görev yaptı.

2009 yılında Karşıyaka’da serbest hekimlik yapmaya başladı ve bir süredir Alsancak’ta faaliyet gösteren muayenehanesini, belediye başkanı seçilmesinin

ardından kapattı.

Evli, 2’si kız biri erkek, üniversite, lise ve ilkokulda öğrenim görmekte olan 3 çocuğu bulunan Tugay, İngilizce ve Fransızca konuşuyor.

 

 

 

ALİAĞA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI ÇAĞATAY GÜÇ

İNŞAAT MÜHENDİSİ

 

1986 doğumlu olan Çağatay Güç, lisans eğitimini Mustafa Kemal Üniversitesi Mimarlık ve Mühendislik Fakültesinde tamamladı. 2020 yılında başladığı iş

yaşamına eğitim ve inşaat sektörlerinde faaliyet göstermektedir.

Siyasi hayatı süresince iki yıl CHP Aliağa Gençlik Kolları Başkanlığını yürüttü.  Çağatay Güç, evli ve bir çocuk babasıdır.

 

 

 

BALÇOVA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI ONUR YİĞİT

SAĞLIK İŞLETMECİSİ

 

1984 İzmir doğumlu olan Onur Yiğit, Celal Bayar Üniversitesi, İşletme Bölümü'nü tamamladı. İzmir 1. bölgede yer alan birçok özel sağlık kuruluşunda, kurucu

üyelik ve yönetici olarak görev aldı.

 

2002 yılında, 18 yaşında Cumhuriyet Halk Partisi’ne üye olarak başlayan siyasi hayatına şu an, İzmir Büyükşehir Belediyesi Meclis Üyesi ve Büyükşehir

Meclisi Encümeni olarak devam etmektedir.  İyi derecede İngilizce bilen Onur Yiğit, evli ve 2 çocuk babasıdır.

 

 

 

BAYINDIR BELEDİYE BAŞKAN ADAYI DAVUT SAKARSU

İŞ İNSANI

 

1971 doğumlu olan Davut Sakarsu, Bayındır’da başladığı öğrenim hayatını Tire Endüstri Meslek Lisesi’nde tamamladı.

 

2004 yılında parti üyeliği ile siyasi hayatına başlamış ve 2008 yılında İlçe Yönetim Kurulu üyeliği yapmıştır. 1998 yılında başladığı iş hayatında, 2023 yılına

kadar birçok farklı Sivil Toplum Kuruluşunda başkanlık yaparak önemli görevlerde yer almıştı. Evli ve 2 çocuk babasıdır.

 

 

 

 

 

BAYRAKLI BELEDIYE BASKAN ADAYI IRFAN ÖNAL

 

TEKSTIL MÜHENDISI
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1985 dogumlu olan Irfan Önal, Evli Dokuz Eylül Üniversitesi Tekstil Mühendisligi bölümü mezunudur. Önal, evli ve iki çocuk babasıdır.

Siyasi hayatına 2005 yılında Cumhuriyet Halk Partisi Bornova Gençlik Kolları’nda baslamıstır. 2006 yılında Izmir Il Gençlik Kolları Egitim Sekreteri olan Önal,

2011 – 2013 yılları arasında 3 dönem CHP Gençlik Kolları Merkez Yönetim Kurulu Üyeligi yapmıstır.

Irfan Önal, 2014 yılında CHP Parti Meclisi Üyesi seçilmistir. 2019 Yerel Seçimlerinde ise Bayraklı ve Izmir Büyüksehir Belediyesi Meclis Üyeligine seçilmis

olup bu görevine halen devam etmektedir. Önal, aynı zamanda Bayraklı Belediyesi’nde Encümen Üyesi ve Meclis Baskan Vekilligi, Büyüksehir

Belediyesi’nde Imar Komisyon Baskanlıgı görevlerini de sürdürmektedir.

 

 

 

BERGAMA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI TANJU ÇELİK

DOKTOR

 

1972 Bergama doğumlu olan Dr.Tanju Çelik lisans eğitimini Erciyes Üniversitesi Tıp Fakültesi’nde tamamladı. 1999 yılında İzmir Dr.Behçet Uz Çocuk

Hastanesi’nde göreve başladı.

 

2023 yılı genel seçimlerinde CHP Milletvekili Aday Adayı oldu. Dr.Tanju Çelik evli ve ikisi de Tıp Fakültesi öğrencisi bir kız, bir erkek çocuk babasıdır.

 

 

 

BEYDAĞ BELEDIYE BAŞKAN ADAYı  ŞAKIR BAŞARAN

VETERINER HEKIM

 

1979 doğumlu Veteriner Hekim Şakir Başaran lisans eğitimini Yüzüncü Yıl Üniversitesinde tamamladı.  2019 yılında Cumhuriyet Halk Partisinde Meclis Üyesi

olarak siyaset hayatına başladı.

 

2019 yılında 2 dönem Beydağ Cumhuriyet Halk Partisi İlçe Başkanlığı görevini yürüttü. Veteriner Hekim Şakir Başaran evli 2 çocuk babasıdır.

 

 

 

BORNOVA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI  ÖMER EŞKİ

 

1986 doğumlu olan Ömer Eşki, lisans eğitimi Dokuz Eylül Üniversitesi Tekstil Mühendisliği’nde tamamlamıştır.

Siyaset hayatına 2005 yılında Cumhuriyet Halk Partisi Bornova Gençlik Kolları’nda başladı. 2006-2007 yıllarında Cumhuriyet Halk Partisi İzmir İl Gençlik

Kolları Sekreterliği, 2007-2010 yılları arasında da Cumhuriyet Halk Partisi Bornova Gençlik Başkanlığı görevlerini üstlendi. Ömer Eşki evli ve bir çocuk

babasıdır.

 

 

 

BUCA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI  GÖRKEM DUMAN

 

Görkem Duman, 27 Nisan 1988 tarihinde İzmir, Buca'da doğmuştur. Lisans eğitimini Anadolu Üniversitesi İşletme Bölümü'nde ve Dokuz Eylül Üniversitesi

Mimarlık Bölümü'nde tamamlamıştır.

 

Siyasi yaşamına 2018 yılında Cumhuriyet Halk Partisi'ne üye olarak başlamış, 2020-2023 yıları arasında CHP İl Başkan Yardımcılığı görevini üstlenmiştir.

 

 

 

ÇEŞME BELEDİYE BAŞKAN ADAYI  LAL DENİZLİ

 

1992 doğumlu Lal Denizli Lycee  Françaiş Pierre Loti D’İstanbul mezunudur. Bilgi Üniversitesi'nde Siyaset Bilimi lisansı ve Hukuk yan dalı ile lisans eğitimini

tamamlayıp, aynı üniversitenin Uluslararası İlişkiler bölümünde yüksek lisansına devam etti.

 

Lal Denizli’nin siyasi kariyeri ise Cumhuriyet Halk Partisi'nde çeşitli kademelerde görev alarak başlamıştır. Gençlik Kollarından Seçim Saha Koordinasyon

alanlarına kadar birçok görevde yer almıştır. Denizli iyi derece Fransızca, İngilizce ve İspanyolca dillerini konuşabilmektedir.

 

 

 

ÇİĞLİ BELEDİYE BAŞKAN ADAYI ONUR EMRAH YILDIZ

ÇEVRE MÜHENDİSİ

 

1986 yılında İzmir’in Çiğli ilçesinde doğdu. Sivas Cumhuriyet Üniversitesi Mühendislik Fakültesi Çevre Mühendisliği Bölümü’nden mezun oldu.

 



2009 yılından itibaren 3 yıl boyunca çalıştığı aile şirketinin ardından İzmir Büyükşehir Belediyesi İZSU Genel Müdürlüğü’nde çalışmaya başladı. 2019 yılında

Dereler Bakım ve Körfez Tarama Şube Müdürlüğü’ne Şube Müdürü olarak atandı. Birçok konuda örnek çalışmalara imza attı. Onur Emrah Yıldız evli ve 6

yaşındaki 2 çocuk babasıdır.

 

 

 

DİKİLİ  BELEDİYE BAŞKAN ADAYI ADİL KIRGÖZ

İŞ İNSANI

 

1969 doğumlu olan Adil Kırgöz Beykoz Üniversitesi Lojistik Meslek Yüksekokulu Dış Ticaret Bölumu’nden mezun oldu.

 

2008-2010 yılları arasında CHP Dikili İlçe Örgutu’nde Yönetim KuruluÜyeliği yaptı. 2014 yılında yapılan yerel seçimlerde CHP’den Belediye Meclis Üyesi

seçildi.

2019 yerel seçimlerinde Dikili Belediye Başkanı seçildi. Mevcut belediye başkanlığı görevini yuruten Adil Kırgöz, evli bir kız, bir erkek çocuk babasıdır.

 

 

 

FOÇA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI SANIYE BORA FIÇI

EĞITIMCI

 

Saniye Bora Fıçı, 1967 yılında İzmir'in Foça ilçesinde doğdu. İlk, orta ve lise eğitimlerini Foça ve Menemen’de tamamladı. 2000 yılında Özel Eğitim ve

Rehabilitasyon Merkezini kurarak girişimcilik, eğitim ve toplumsal farkındalık alanlarında ilk adımlarını atmış oldu. 2009 yılında İzmir Ticaret Odası Meclis

Üyeliği’ne seçildi.

 

2004 yılında Cumhuriyet Halk Partisi’ne katılan ve 2020-2023 döneminde İl Başkan Yardımcılığı görevini üstlenen Saniye Bora Fıçı, evli ve 2 çocuk

annesidir.

 

 

 

GAZIEMIR BELEDIYE BAŞKAN ADAYI ÜNAL IŞIK

 

Serbest Muhasebeci Mali Müşavir/Bağımsız Denetçi

1965 doğumlu olan Ünal IŞIK, lisans eğitimini Anadolu Üniversitesi’nde Muhasebe ve İş idaresi üzerine tamamladı.

2003 yılında Cumhuriyet Halk Partisine üye olan Işık, 2014 yılında Gaziemir Belediye Meclis Üyesi olarak aktif siyasete başladı. 2 dönem meclis üyeliği, CHP

grup başkan vekilliği, CHP grup sözcülüğü, Plan Bütçe Komisyon üyeliği ve Encümen üyeliği görevlerini üstlendi. Ünal IŞIK evli ve 2 çocuk babasıdır.

 

 

 

GÜZELBAHÇE BELEDİYE BAŞKAN ADAYI MUSTAFA GÜNAY

 

1962 yılında Malatya’da dünyaya gelen Mustafa Günay, temel eğitimini tamamladıktan sonra 1985 yılında kamuda göreve başlamıştır. 2005 yılında siyasi

hayatına Cumhuriyet Halk Partisi üye kaydını yaptırarak başlamış ve birçok farklı alanda görev yapmıştır.

 

Günay, 2010 yılından bugüne kadar Güzelbahçe Belediye Başkanlığı Yardımcısı olarak Güzelbahçe’ye hizmet etmiştir. Mustafa Günay evli ve 2 çocuk

babasıdır.

 

 

 

KARABAĞLAR BELEDİYE BAŞKAN ADAYI HELİL KINAY

ÇEVRE YÜKSEK MÜHENDİSİ

 

1977 yılında Uşak’ta doğan Helil Kınay, lisans ve yüksek lisans eğitimini 9 Eylül Üniversitesi Çevre Mühendisliği Bölümünde tamamladı.

Helil Kınay, 23 yıl boyunca kamuda, kamu ve çevre yönetimi politikaları, mevzuatı, bürokrasisi, kurumsal iletişimi ve organizasyonları ile proje çalışmalarında

görev aldı.

Aktif siyasete CHP’de başlayan Helil Kınay, CHP İzmir 28. Dönem Milletvekili Adaylığında bulundu. Helil Kınay, evli ve 2 çocuk annesidir.

 

 

 

KARABURUN BELEDİYE BAŞKAN ADAYI İLKAY GİRGİN ERDOĞAN

 

1971 yılında İzmir’in Karaburun ilçesinde doğan İlkay Girgin Erdoğan, ilk ve orta öğrenimini Karaburun’da tamamladı. İzmir Kız Lisesi’ndeki lise eğitimi

sonrasında Dokuz Eylül Üniversitesi Hukuk Fakültesi’nden 1997 yılında mezun oldu.

 





İzmir Barosu’na kayıtlı olarak, 1997-2019 yılları arasında İzmir ve Karaburun’da serbest avukatlık yapan Başkan İlkay Girgin Erdoğan; imar hukuku,

gayrimenkul hukuku ve miras hukuku dallarında uzmanlaştı

 

2004-2014 yılları arasında Cumhuriyet Halk Partisi’nden Mordoğan Belediyesi Meclis Üyeliği, Belediye Meclis Başkan Vekilliği, Hukuk Komisyonu

Başkanlığı, İmar Komisyonu Üyeliği, Bütçe Plan Komisyonu Üyeliği görevlerini sürdürdü.

 

Mordoğan Belediyesi ile Karaburun Belediyesi’nin birleşmesi sonrasında 2014-2019 yılları arasında Cumhuriyet Halk Partisi’nden Karaburun Belediyesi

Meclis Üyeliği, Belediye Meclis Başkan Vekilliği, İmar Komisyonu Başkanlığı ve Hukuk Komisyonu Başkanlığı görevlerini yürüttü.

 

31 Mart 2019 tarihide yapılan yerel yönetim seçimlerinde Cumhuriyet Halk Partisi’nden Karaburun Belediye Başkan Adayı gösterilen Erdoğan, yüzde 49,28

oy alarak, ilçenin 117 yıllık tarihinde bu göreve gelen ilk kadın belediye başkanı oldu.

 

Mordoğan Çok Amaçlı Üretim Pazarlama ve İşletme Kooperatifi ve Atatürkçü Düşünce Derneği Mordoğan Şubesi üyesi olan Erdoğan, siyasi yaşamı

boyunca Karaburun Yarımadası’nda faaliyet gösteren sivil toplum kuruluşlarının çalışmalarına destek verdi. Meslektaşı Avukat Teoman Erdoğan ile evli olan

İlkay Girgin Erdoğan; Doğa Erdoğan’ın annesi ve İngilizce biliyor…

 

 

 

KARŞIYAKA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI YILDIZ İŞÇİMENLER ÜNSAL

 

1967 yılında İzmir’de doğan Yıldız İşçimenler Ünsal, Dokuz Eylül Üniversitesi’nde İşletme Bölümü'nde lisans ve Uluslararası İşletmecilik alanında yüksek

lisans eğtimini tamamladı.

 

Ünsal’ın ayrıca Anadolu Üniversitesi Uluslararası İlişkiler Bölümü’nden lisans derecesi bulunuyor.

Uzun yıllara dayanan iş yaşamının yanı sıra çok sayıda sivil toplum kuruluşunda görev aldı. Ege Bölgesi Sanayi Odası’nda meclis üyeliği ve İzmir Ticaret

Odası’nda yöneticilik görevlerinde bulunan Ünsal, Ege Bölgesi Sanayi Odası’nın yönetiminde yer alan ilk kadın oldu. Gençlik yıllarında Karşıyaka Spor

Kulübü’nde basketbol oynadı ve sonraki yıllarda kulüpte yöneticilik yaptı. Halen Ege Çağdaş Eğitim Vakfı’nın yönetim kurulu başkanlığını ve İzmir Yüksek

Teknoloji Enstitüsü Vakfı yönetim kurulu üyeliğini yürütüyor. Evli olan Yıldız İşçimenler Ünsal, iki çocuk annesi

 

 

 

KEMALPAŞA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI MEHMET TÜRKMEN

 

Mehmet Türkmen 12 Nisan 1962 tarihinde İzmir'in Kemalpaşa ilçesinde doğdu. Öğrenim hayatını burada tamamladı.

 

1990-1999 yılları arasında ticaret ile uğraşan Mehmet Türkmen 1999 ile 2009 yılları arasında Ulucak Belediye Başkanlığı ve 2014-2023 yılları arasında

Kemalpaşa Belediye Başkan Yardımcılığı ve meclis üyeliği görevlerini sürdürmektedir. Türkmen, Evli ve iki çocuk babasıdır.

 

 

 

KINIK BELEDIYE BASKAN ADAYI SEMA BODUR

 

1966 yılında Izmir’in Kınık ilcesinde dogan Sema Bodur, ilk, orta ve lise ogrenimini dogup buyudugu ilcede tamamladı.

 

Sema Bodur, 1991 yılında Izmir Genclik ve Spor Il Mudurlugu'nde memuriyete basladı. Izmir’in bircok kulubunde antrenorluk ve kulup yoneticiligi yaparak,

farklı branslarda bir cok basarılı sporcunun yetismesine katkıda bulundu.

Sema Bodur, evli ve 1 cocuk annesidir.

 

 

 

KİRAZ BELEDİYE BAŞKAN ADAYI NASUH ÇOŞKUN

 

1976 yılında Kiraz'ın Yenişehir Mahallesi'nde doğdu. İlköğretim Yenişehir köy okulunda okudu. Kiraz Ortaokulu ve Kiraz Mesleki Eğitim Merkezi'nde öğrenim

gördükten sonra Kiraz Sanayi Sitesinde kaportacı olarak işe başladı ve 1996 yılında askerlik görevimi tamamladı.

 

1999 yılında kendi iş yerimi açtı ve 2010 yılında Esnaf Kefalet Kooperatifi Yönetim Kurulu üyesi oldu. 2018 yılında Esnaf Kefalet Kooperatifi Başkanlığına

seçildi. Şu anda kooperatif başkanı olarak görev yapıyor ve aynı zamanda hayvancılık ile uğraşıyor. Evli ve iki çocuk babası.

 

 

 

KONAK BELEDİYE BAŞKAN ADAYI NİLÜFER ÇINARLI MUTLU

 

1968 İzmir doğumlu olan Mimar Nilüfer Çınarlı Mutlu eğitimini İzmir Dokuz Eylül Üniversitesi Mimarlık Fakültesi Mimarlık Bölümü'nde tamamladı. Mimarlar



Odası İzmir Şubesi’nde Ege Mimarlık Dergisi yayın sekreterliği görevini üstlendi. 2000-2019 yılları arasında Mimarlar Odası İzmir Şubesi Yönetim Kurulu

Sekreter Üyesi olarak görev yaptı.

 

Aktif siyaset hayatına CHP’de başlayan Mimar Nilüfer Çınarlı Mutlu evli ve 1 çocuk annesidir.

 

 

 

MENDERES BELEDİYE BAŞKAN ADAYI İLKAY ÇİÇEK

 

1986 doğumlu olan İlkay Çiçek Lisans eğitimini Eskişehir Üniversitesi Çalışma Ekonomisi ve Endüstri İlişkiler bölümünde sürdürüyor. 2013 yılında

Cumhuriyet Halk Partisine üye olarak siyasete başladı. Uzun yıllar parti örgütünde çeşitli kademelerde görev aldıktan sonra 2019 yılı seçimlerinde Menderes

Cüneytbey Mahallesi muhtarı oldu. İlkay Çiçek evli ve iki çocuk babasıdır.

 

 

 

MENEMEN BELEDİYE BAŞKAN ADAYI DENİZ KARAKURT

 

1970 Bergama doğumlu olan Av. Deniz Karakurt Dokuz Eylül Üniversitesi Hukuk Fakültesi mezunudur.

Menemen’de 1999 yılından bu yana serbest avukatlık yapan Av. Deniz Karakurt 2019 Yerel Seçimleri’nde Cumhuriyet Halk Partisi’nden Menemen

Belediyesi Meclis Üyesi seçildi. 2 yıl süre ile Encümen Başkanlığı ve Hukuk Komisyonu Başkanlığı ve kısa bir süre Belediye Başkan Vekilliği görevlerini

yürüttü. Av. Deniz Karakurt iki çocuk annesidir.

 

 

 

NARLIDERE BELEDİYE BAŞKAN ADAYI ERMAN UZUN

 

10 Aralık 1991, İzmir doğumlu olan Erman Uzun, Ege Üniversitesi İletişim Fakültesi Gazetecilik Bölümü’nden mezun oldu.

Erman Uzun, Cumhuriyet Halk Partisi’nde ilçe kongre delegelikleri, iki dönem Narlıdere Gençlik Kolları Yöneticiliği görevlerinde bulunmuş, 2019 yılında

yapılan Mahalli İdareler Seçimlerinde Belediye Meclis Üyeliği görevini üstlenmiştir. Meclis Üyeliği sürecince, dört yıl boyunca Belediye Meclisi’nde CHP Grup

Sözcüsü olarak görev almıştır.

 

İş yaşamına, Gazetecilikle başlayan Erman Uzun, Turizm sektöründe iş yaşantısına devam etmektedir. İzmir Sanayici ve İş İnsanları Derneği (İZSİAD)

üyesidir.

 

 

 

ÖDEMİŞ BELEDİYE BAŞKAN ADAYI MUSTAFA TURAN

 

2 Kasım 1975 tarihinde Ödemiş-Konaklı’da dünyaya geldi. İlk ve orta dereceli eğitimini Konaklı’da, lise eğitimini Ovakent’te tamamladı.

 

Tarım Faaliyetlerinin yanı sıra Konaklı Belde Belediyesi Meclis Üyeliği, 2019-2023 yılları arası Ödemiş Belediye Meclisi üyeliği, Ödemiş Belediye

Başkanvekilliği ve parti içerisindeki birçok farklı alanda çeşitli görevlerde bulundu.

 

2019-2023 yılları arasında Ödemişspor Kulübü ikinci başkanlığı görevini yerine getirdi.

 

 

 

SEFERİHİSAR BELEDİYE BAŞKAN ADAYI İSMAİL YETİŞKİN

 

1976 yılında Seferihisar'da doğdu. Eğitim hayatını Seferihisar’da tamamladı. 14 yaşından itibaren Cumhuriyet Halk Partisi çatısı altında siyasetin içerisinde

yer almaya başladı. CHP Seferihisar Gençlik Kolları Yönetim Kurulu Üyeliği, Gençlik Kolları Başkanlığı, İlçe Yönetim Kurulu Üyeliği ve 10 yıl İlçe Başkanlığı

görevlerinde bulundu.

 

2019 yılında Seferihisar Belediye Başkanlığı'na seçildi. İsmail Yetişkin, evli ve iki çocuk babasıdır.

 

 

 

SELCUK BELEDIYE BASKAN ADAYI FILIZ CERITOGLU SENGEL

 

1981 yılında Izmir’de dogan. Filiz Ceritoglu Sengel 1999 yılında Marmara Universitesi Hukuk Fakultesi’ne girmeye hak kazandı.

Cumhuriyet Halk Partisi içerisinde birçok görevde yer alan Filiz Ceritoğlu Sengel, 2019 yılında gerceklesen yerel secimlerde ilk kadın belediye baskanı

olmaya hak kazandı. Selcuk ilcesinin belediye baskanlıgını yapmaya basladıgı 2019 yılından bu yana ilcesinde calısmalarını ve projelerini yurutmektedir.

2007 yılından bu yana Vasıf Gokhan Sengel ile evli olan Filiz Ceritoglu Sengel bir kız cocugu annesidir.



 

 

 

TİRE BELEDİYE BAŞKAN ADAYI HAYATİ OKUROĞLU

 

22 Ağustos 1985'de Tire’de doğan Okuroğlu, Dumlupınar Üniversitesi İthalat - İhracat, Anadolu Üniversitesi İşletme Fakültesi İşletme, Ege Üniversitesi

İktisadi İdari Bilimler Fakültesi İktisat, Anadolu Üniversitesi Yerel Yönetimler okumuştur.

 

Mesleki alanındaki bilgi ve tecrübelerini genç nesillere aktarabilmek amacıyla Ege Üniversitesi Tire Meslek Yüksek Okulu bünyesinde Öğretim Görevlisi

olarak mesleki alanında eğitim vermektedir.

 

 

 

TORBALI BELEDİYE BAŞKAN ADAYI ÖVÜNÇ DEMİR

 

1984 doğumlu Övünç Demir, lisans eğitimini Koç Üniversitesi Mühendislik Fakültesi Elektrik & Elektronik Mühendisliği Bölümü’nde tamamladı. İlk gençlik

yıllarından bu yana CHP siyaseti içinde yer aldı.

 

2021-2023 yılları arasında Torbalı İlçe Başkanlığı görevini yürüttü. Gençlik Kolları’nda başlayan siyasi yaşamı boyunca il delegeliği ve kurultay delegeliği

sorumluluklarını üstlendi. Övünç Demir, evli ve iki çocuk babasıdır.

 

 

 

URLA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI SELÇUK BALKAN

 

1984 Urla doğumlu olan Yüksek Mimar Selçuk BALKAN, Lisans ve Yüksek Lisans eğitimini İzmir Yüksek Teknoloji Enstitüsünde tamamladı.  2010 yılında

üye olduğu Cumhuriyet Halk Partisinde, iki dönem Meclis üyeliği, imar komisyon başkanlığı ve divan katipliği görevlerini yaptı. Evli ve iki çocuk babasıdır.

 

Tags: 



CHP İZMİR TAKIMI BUGÜN VİTRİNE ÇIKTI: ADAYLARI YAKINDAN TANIYALIM
CHP İzmir takımı bugün vitrine çıktı: Adayları yakından tanıyalım

CHP Genel Başkanı Özgür Özel'in katılımıyla İzmir Büyükşehir Belediye Başkan Adayı Cemil Tugay ve 30 ilçenin başkan adayları tanıtıldı.

EGE POSTASI- Cumhuriyet Halk Partisi Genel Başkanı Özgür Özel’in katılımıyla bugün saat 14.00’da Karşıyaka Mustafa Kemal Atatürk Spor Salonu'nda

düzenlenen törende CHP’nin İzmir Büyükşehir Belediye Başkan Adayı Cemil Tugay ve 30 ilçenin başkan adaylarının tanıtımı gerçekleşti.

 

CHP'nin İzmir adaylarını yakından tanıyalım;

 

 

 

İZMİR BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE BAŞKAN ADAYI CEMİL TUGAY

 

Öğretmen bir baba ve ev hanımı bir annenin çocuğu olarak, 1967 yılında babasının mecburi hizmeti sırasında Van’da dünyaya geldi. İzmir İnönü Lisesi’nin

ortaokul bölümünden 1980 yılında, lise bölümünden ise 1983 yılında mezun oldu.

1989 yılında Ege Üniversitesi Tıp Fakültesi’ni bitirdi. Çorum ve Tire’de 4 yıl pratisyen hekimlik yaptı.

1993-2000 yılları arasında Plastik Cerrahi ihtisası yaptı, 2000 yılında ise İzmir Atatürk Eğitim ve Araştırma Hastanesi’nde uzman doktorluğunu aldı.

1997’de ABD, Cleveland Clinic’te 1 yıl araştırmacı doktor olarak çalıştı.

Uzman olduktan sonra 2001-2005 yılları arasında Karşıyaka Devlet Hastanesi’nde, 2005-2009 yılları arasında da İzmir Çiğli Kent Hastanesi’nde Plastik

Cerrahi uzmanı olarak görev yaptı.

2009 yılında Karşıyaka’da serbest hekimlik yapmaya başladı ve bir süredir Alsancak’ta faaliyet gösteren muayenehanesini, belediye başkanı seçilmesinin

ardından kapattı.

Evli, 2’si kız biri erkek, üniversite, lise ve ilkokulda öğrenim görmekte olan 3 çocuğu bulunan Tugay, İngilizce ve Fransızca konuşuyor.

 

 

 

ALİAĞA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI ÇAĞATAY GÜÇ

İNŞAAT MÜHENDİSİ

 

1986 doğumlu olan Çağatay Güç, lisans eğitimini Mustafa Kemal Üniversitesi Mimarlık ve Mühendislik Fakültesinde tamamladı. 2020 yılında başladığı iş

yaşamına eğitim ve inşaat sektörlerinde faaliyet göstermektedir.

Siyasi hayatı süresince iki yıl CHP Aliağa Gençlik Kolları Başkanlığını yürüttü.  Çağatay Güç, evli ve bir çocuk babasıdır.

 

 

 

BALÇOVA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI ONUR YİĞİT

SAĞLIK İŞLETMECİSİ

 

1984 İzmir doğumlu olan Onur Yiğit, Celal Bayar Üniversitesi, İşletme Bölümü'nü tamamladı. İzmir 1. bölgede yer alan birçok özel sağlık kuruluşunda, kurucu

üyelik ve yönetici olarak görev aldı.

 

2002 yılında, 18 yaşında Cumhuriyet Halk Partisi’ne üye olarak başlayan siyasi hayatına şu an, İzmir Büyükşehir Belediyesi Meclis Üyesi ve Büyükşehir

Meclisi Encümeni olarak devam etmektedir.  İyi derecede İngilizce bilen Onur Yiğit, evli ve 2 çocuk babasıdır.

 

 

 

BAYINDIR BELEDİYE BAŞKAN ADAYI DAVUT SAKARSU

İŞ İNSANI

 

1971 doğumlu olan Davut Sakarsu, Bayındır’da başladığı öğrenim hayatını Tire Endüstri Meslek Lisesi’nde tamamladı.

 

2004 yılında parti üyeliği ile siyasi hayatına başlamış ve 2008 yılında İlçe Yönetim Kurulu üyeliği yapmıştır. 1998 yılında başladığı iş hayatında, 2023 yılına

kadar birçok farklı Sivil Toplum Kuruluşunda başkanlık yaparak önemli görevlerde yer almıştı. Evli ve 2 çocuk babasıdır.

 

 

 

 

 

BAYRAKLI BELEDIYE BASKAN ADAYI IRFAN ÖNAL
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Link : https://www.egepostasi.com/haber/CHP-Izmir-takimi-bugun-vitrine-cikti-Adaylari-

yakindan-taniyalim/325673



TEKSTIL MÜHENDISI

 

1985 dogumlu olan Irfan Önal, Evli Dokuz Eylül Üniversitesi Tekstil Mühendisligi bölümü mezunudur. Önal, evli ve iki çocuk babasıdır.

Siyasi hayatına 2005 yılında Cumhuriyet Halk Partisi Bornova Gençlik Kolları’nda baslamıstır. 2006 yılında Izmir Il Gençlik Kolları Egitim Sekreteri olan Önal,

2011 – 2013 yılları arasında 3 dönem CHP Gençlik Kolları Merkez Yönetim Kurulu Üyeligi yapmıstır.

Irfan Önal, 2014 yılında CHP Parti Meclisi Üyesi seçilmistir. 2019 Yerel Seçimlerinde ise Bayraklı ve Izmir Büyüksehir Belediyesi Meclis Üyeligine seçilmis

olup bu görevine halen devam etmektedir. Önal, aynı zamanda Bayraklı Belediyesi’nde Encümen Üyesi ve Meclis Baskan Vekilligi, Büyüksehir

Belediyesi’nde Imar Komisyon Baskanlıgı görevlerini de sürdürmektedir.

 

 

 

BERGAMA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI TANJU ÇELİK

DOKTOR

 

1972 Bergama doğumlu olan Dr.Tanju Çelik lisans eğitimini Erciyes Üniversitesi Tıp Fakültesi’nde tamamladı. 1999 yılında İzmir Dr.Behçet Uz Çocuk

Hastanesi’nde göreve başladı.

 

2023 yılı genel seçimlerinde CHP Milletvekili Aday Adayı oldu. Dr.Tanju Çelik evli ve ikisi de Tıp Fakültesi öğrencisi bir kız, bir erkek çocuk babasıdır.

 

 

 

BEYDAĞ BELEDIYE BAŞKAN ADAYı  ŞAKIR BAŞARAN

VETERINER HEKIM

 

1979 doğumlu Veteriner Hekim Şakir Başaran lisans eğitimini Yüzüncü Yıl Üniversitesinde tamamladı.  2019 yılında Cumhuriyet Halk Partisinde Meclis Üyesi

olarak siyaset hayatına başladı.

 

2019 yılında 2 dönem Beydağ Cumhuriyet Halk Partisi İlçe Başkanlığı görevini yürüttü. Veteriner Hekim Şakir Başaran evli 2 çocuk babasıdır.

 

 

 

BORNOVA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI  ÖMER EŞKİ

 

1986 doğumlu olan Ömer Eşki, lisans eğitimi Dokuz Eylül Üniversitesi Tekstil Mühendisliği’nde tamamlamıştır.

Siyaset hayatına 2005 yılında Cumhuriyet Halk Partisi Bornova Gençlik Kolları’nda başladı. 2006-2007 yıllarında Cumhuriyet Halk Partisi İzmir İl Gençlik

Kolları Sekreterliği, 2007-2010 yılları arasında da Cumhuriyet Halk Partisi Bornova Gençlik Başkanlığı görevlerini üstlendi. Ömer Eşki evli ve bir çocuk

babasıdır.

 

 

 

BUCA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI  GÖRKEM DUMAN

 

Görkem Duman, 27 Nisan 1988 tarihinde İzmir, Buca'da doğmuştur. Lisans eğitimini Anadolu Üniversitesi İşletme Bölümü'nde ve Dokuz Eylül Üniversitesi

Mimarlık Bölümü'nde tamamlamıştır.

 

Siyasi yaşamına 2018 yılında Cumhuriyet Halk Partisi'ne üye olarak başlamış, 2020-2023 yıları arasında CHP İl Başkan Yardımcılığı görevini üstlenmiştir.

 

 

 

ÇEŞME BELEDİYE BAŞKAN ADAYI  LAL DENİZLİ

 

1992 doğumlu Lal Denizli Lycee  Françaiş Pierre Loti D’İstanbul mezunudur. Bilgi Üniversitesi'nde Siyaset Bilimi lisansı ve Hukuk yan dalı ile lisans eğitimini

tamamlayıp, aynı üniversitenin Uluslararası İlişkiler bölümünde yüksek lisansına devam etti.

 

Lal Denizli’nin siyasi kariyeri ise Cumhuriyet Halk Partisi'nde çeşitli kademelerde görev alarak başlamıştır. Gençlik Kollarından Seçim Saha Koordinasyon

alanlarına kadar birçok görevde yer almıştır. Denizli iyi derece Fransızca, İngilizce ve İspanyolca dillerini konuşabilmektedir.

 

 

 

ÇİĞLİ BELEDİYE BAŞKAN ADAYI ONUR EMRAH YILDIZ

ÇEVRE MÜHENDİSİ

 

1986 yılında İzmir’in Çiğli ilçesinde doğdu. Sivas Cumhuriyet Üniversitesi Mühendislik Fakültesi Çevre Mühendisliği Bölümü’nden mezun oldu.



 

2009 yılından itibaren 3 yıl boyunca çalıştığı aile şirketinin ardından İzmir Büyükşehir Belediyesi İZSU Genel Müdürlüğü’nde çalışmaya başladı. 2019 yılında

Dereler Bakım ve Körfez Tarama Şube Müdürlüğü’ne Şube Müdürü olarak atandı. Birçok konuda örnek çalışmalara imza attı. Onur Emrah Yıldız evli ve 6

yaşındaki 2 çocuk babasıdır.

 

 

 

DİKİLİ  BELEDİYE BAŞKAN ADAYI ADİL KIRGÖZ

İŞ İNSANI

 

1969 doğumlu olan Adil Kırgöz Beykoz Üniversitesi Lojistik Meslek Yüksekokulu Dış Ticaret Bölumu’nden mezun oldu.

 

2008-2010 yılları arasında CHP Dikili İlçe Örgutu’nde Yönetim KuruluÜyeliği yaptı. 2014 yılında yapılan yerel seçimlerde CHP’den Belediye Meclis Üyesi

seçildi.

2019 yerel seçimlerinde Dikili Belediye Başkanı seçildi. Mevcut belediye başkanlığı görevini yuruten Adil Kırgöz, evli bir kız, bir erkek çocuk babasıdır.

 

 

 

FOÇA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI SANIYE BORA FIÇI

EĞITIMCI

 

Saniye Bora Fıçı, 1967 yılında İzmir'in Foça ilçesinde doğdu. İlk, orta ve lise eğitimlerini Foça ve Menemen’de tamamladı. 2000 yılında Özel Eğitim ve

Rehabilitasyon Merkezini kurarak girişimcilik, eğitim ve toplumsal farkındalık alanlarında ilk adımlarını atmış oldu. 2009 yılında İzmir Ticaret Odası Meclis

Üyeliği’ne seçildi.

 

2004 yılında Cumhuriyet Halk Partisi’ne katılan ve 2020-2023 döneminde İl Başkan Yardımcılığı görevini üstlenen Saniye Bora Fıçı, evli ve 2 çocuk

annesidir.

 

 

 

GAZIEMIR BELEDIYE BAŞKAN ADAYI ÜNAL IŞIK

 

Serbest Muhasebeci Mali Müşavir/Bağımsız Denetçi

1965 doğumlu olan Ünal IŞIK, lisans eğitimini Anadolu Üniversitesi’nde Muhasebe ve İş idaresi üzerine tamamladı.

2003 yılında Cumhuriyet Halk Partisine üye olan Işık, 2014 yılında Gaziemir Belediye Meclis Üyesi olarak aktif siyasete başladı. 2 dönem meclis üyeliği, CHP

grup başkan vekilliği, CHP grup sözcülüğü, Plan Bütçe Komisyon üyeliği ve Encümen üyeliği görevlerini üstlendi. Ünal IŞIK evli ve 2 çocuk babasıdır.

 

 

 

GÜZELBAHÇE BELEDİYE BAŞKAN ADAYI MUSTAFA GÜNAY

 

1962 yılında Malatya’da dünyaya gelen Mustafa Günay, temel eğitimini tamamladıktan sonra 1985 yılında kamuda göreve başlamıştır. 2005 yılında siyasi

hayatına Cumhuriyet Halk Partisi üye kaydını yaptırarak başlamış ve birçok farklı alanda görev yapmıştır.

 

Günay, 2010 yılından bugüne kadar Güzelbahçe Belediye Başkanlığı Yardımcısı olarak Güzelbahçe’ye hizmet etmiştir. Mustafa Günay evli ve 2 çocuk

babasıdır.

 

 

 

KARABAĞLAR BELEDİYE BAŞKAN ADAYI HELİL KINAY

ÇEVRE YÜKSEK MÜHENDİSİ

 

1977 yılında Uşak’ta doğan Helil Kınay, lisans ve yüksek lisans eğitimini 9 Eylül Üniversitesi Çevre Mühendisliği Bölümünde tamamladı.

Helil Kınay, 23 yıl boyunca kamuda, kamu ve çevre yönetimi politikaları, mevzuatı, bürokrasisi, kurumsal iletişimi ve organizasyonları ile proje çalışmalarında

görev aldı.

Aktif siyasete CHP’de başlayan Helil Kınay, CHP İzmir 28. Dönem Milletvekili Adaylığında bulundu. Helil Kınay, evli ve 2 çocuk annesidir.

 

 

 

KARABURUN BELEDİYE BAŞKAN ADAYI İLKAY GİRGİN ERDOĞAN

 

1971 yılında İzmir’in Karaburun ilçesinde doğan İlkay Girgin Erdoğan, ilk ve orta öğrenimini Karaburun’da tamamladı. İzmir Kız Lisesi’ndeki lise eğitimi

sonrasında Dokuz Eylül Üniversitesi Hukuk Fakültesi’nden 1997 yılında mezun oldu.





 

İzmir Barosu’na kayıtlı olarak, 1997-2019 yılları arasında İzmir ve Karaburun’da serbest avukatlık yapan Başkan İlkay Girgin Erdoğan; imar hukuku,

gayrimenkul hukuku ve miras hukuku dallarında uzmanlaştı

 

2004-2014 yılları arasında Cumhuriyet Halk Partisi’nden Mordoğan Belediyesi Meclis Üyeliği, Belediye Meclis Başkan Vekilliği, Hukuk Komisyonu

Başkanlığı, İmar Komisyonu Üyeliği, Bütçe Plan Komisyonu Üyeliği görevlerini sürdürdü.

 

Mordoğan Belediyesi ile Karaburun Belediyesi’nin birleşmesi sonrasında 2014-2019 yılları arasında Cumhuriyet Halk Partisi’nden Karaburun Belediyesi

Meclis Üyeliği, Belediye Meclis Başkan Vekilliği, İmar Komisyonu Başkanlığı ve Hukuk Komisyonu Başkanlığı görevlerini yürüttü.

 

31 Mart 2019 tarihide yapılan yerel yönetim seçimlerinde Cumhuriyet Halk Partisi’nden Karaburun Belediye Başkan Adayı gösterilen Erdoğan, yüzde 49,28

oy alarak, ilçenin 117 yıllık tarihinde bu göreve gelen ilk kadın belediye başkanı oldu.

 

Mordoğan Çok Amaçlı Üretim Pazarlama ve İşletme Kooperatifi ve Atatürkçü Düşünce Derneği Mordoğan Şubesi üyesi olan Erdoğan, siyasi yaşamı

boyunca Karaburun Yarımadası’nda faaliyet gösteren sivil toplum kuruluşlarının çalışmalarına destek verdi. Meslektaşı Avukat Teoman Erdoğan ile evli olan

İlkay Girgin Erdoğan; Doğa Erdoğan’ın annesi ve İngilizce biliyor…

 

 

 

KARŞIYAKA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI YILDIZ İŞÇİMENLER ÜNSAL

 

1967 yılında İzmir’de doğan Yıldız İşçimenler Ünsal, Dokuz Eylül Üniversitesi’nde İşletme Bölümü'nde lisans ve Uluslararası İşletmecilik alanında yüksek

lisans eğtimini tamamladı.

 

Ünsal’ın ayrıca Anadolu Üniversitesi Uluslararası İlişkiler Bölümü’nden lisans derecesi bulunuyor.

Uzun yıllara dayanan iş yaşamının yanı sıra çok sayıda sivil toplum kuruluşunda görev aldı. Ege Bölgesi Sanayi Odası’nda meclis üyeliği ve İzmir Ticaret

Odası’nda yöneticilik görevlerinde bulunan Ünsal, Ege Bölgesi Sanayi Odası’nın yönetiminde yer alan ilk kadın oldu. Gençlik yıllarında Karşıyaka Spor

Kulübü’nde basketbol oynadı ve sonraki yıllarda kulüpte yöneticilik yaptı. Halen Ege Çağdaş Eğitim Vakfı’nın yönetim kurulu başkanlığını ve İzmir Yüksek

Teknoloji Enstitüsü Vakfı yönetim kurulu üyeliğini yürütüyor. Evli olan Yıldız İşçimenler Ünsal, iki çocuk annesi

 

 

 

KEMALPAŞA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI MEHMET TÜRKMEN

 

Mehmet Türkmen 12 Nisan 1962 tarihinde İzmir'in Kemalpaşa ilçesinde doğdu. Öğrenim hayatını burada tamamladı.

 

1990-1999 yılları arasında ticaret ile uğraşan Mehmet Türkmen 1999 ile 2009 yılları arasında Ulucak Belediye Başkanlığı ve 2014-2023 yılları arasında

Kemalpaşa Belediye Başkan Yardımcılığı ve meclis üyeliği görevlerini sürdürmektedir. Türkmen, Evli ve iki çocuk babasıdır.

 

 

 

KINIK BELEDIYE BASKAN ADAYI SEMA BODUR

 

1966 yılında Izmir’in Kınık ilcesinde dogan Sema Bodur, ilk, orta ve lise ogrenimini dogup buyudugu ilcede tamamladı.

 

Sema Bodur, 1991 yılında Izmir Genclik ve Spor Il Mudurlugu'nde memuriyete basladı. Izmir’in bircok kulubunde antrenorluk ve kulup yoneticiligi yaparak,

farklı branslarda bir cok basarılı sporcunun yetismesine katkıda bulundu.

Sema Bodur, evli ve 1 cocuk annesidir.

 

 

 

KİRAZ BELEDİYE BAŞKAN ADAYI NASUH ÇOŞKUN

 

1976 yılında Kiraz'ın Yenişehir Mahallesi'nde doğdu. İlköğretim Yenişehir köy okulunda okudu. Kiraz Ortaokulu ve Kiraz Mesleki Eğitim Merkezi'nde öğrenim

gördükten sonra Kiraz Sanayi Sitesinde kaportacı olarak işe başladı ve 1996 yılında askerlik görevimi tamamladı.

 

1999 yılında kendi iş yerimi açtı ve 2010 yılında Esnaf Kefalet Kooperatifi Yönetim Kurulu üyesi oldu. 2018 yılında Esnaf Kefalet Kooperatifi Başkanlığına

seçildi. Şu anda kooperatif başkanı olarak görev yapıyor ve aynı zamanda hayvancılık ile uğraşıyor. Evli ve iki çocuk babası.

 

 

 

KONAK BELEDİYE BAŞKAN ADAYI NİLÜFER ÇINARLI MUTLU

 



1968 İzmir doğumlu olan Mimar Nilüfer Çınarlı Mutlu eğitimini İzmir Dokuz Eylül Üniversitesi Mimarlık Fakültesi Mimarlık Bölümü'nde tamamladı. Mimarlar

Odası İzmir Şubesi’nde Ege Mimarlık Dergisi yayın sekreterliği görevini üstlendi. 2000-2019 yılları arasında Mimarlar Odası İzmir Şubesi Yönetim Kurulu

Sekreter Üyesi olarak görev yaptı.

 

Aktif siyaset hayatına CHP’de başlayan Mimar Nilüfer Çınarlı Mutlu evli ve 1 çocuk annesidir.

 

 

 

MENDERES BELEDİYE BAŞKAN ADAYI İLKAY ÇİÇEK

 

1986 doğumlu olan İlkay Çiçek Lisans eğitimini Eskişehir Üniversitesi Çalışma Ekonomisi ve Endüstri İlişkiler bölümünde sürdürüyor. 2013 yılında

Cumhuriyet Halk Partisine üye olarak siyasete başladı. Uzun yıllar parti örgütünde çeşitli kademelerde görev aldıktan sonra 2019 yılı seçimlerinde Menderes

Cüneytbey Mahallesi muhtarı oldu. İlkay Çiçek evli ve iki çocuk babasıdır.

 

 

 

MENEMEN BELEDİYE BAŞKAN ADAYI DENİZ KARAKURT

 

1970 Bergama doğumlu olan Av. Deniz Karakurt Dokuz Eylül Üniversitesi Hukuk Fakültesi mezunudur.

Menemen’de 1999 yılından bu yana serbest avukatlık yapan Av. Deniz Karakurt 2019 Yerel Seçimleri’nde Cumhuriyet Halk Partisi’nden Menemen

Belediyesi Meclis Üyesi seçildi. 2 yıl süre ile Encümen Başkanlığı ve Hukuk Komisyonu Başkanlığı ve kısa bir süre Belediye Başkan Vekilliği görevlerini

yürüttü. Av. Deniz Karakurt iki çocuk annesidir.

 

 

 

NARLIDERE BELEDİYE BAŞKAN ADAYI ERMAN UZUN

 

10 Aralık 1991, İzmir doğumlu olan Erman Uzun, Ege Üniversitesi İletişim Fakültesi Gazetecilik Bölümü’nden mezun oldu.

Erman Uzun, Cumhuriyet Halk Partisi’nde ilçe kongre delegelikleri, iki dönem Narlıdere Gençlik Kolları Yöneticiliği görevlerinde bulunmuş, 2019 yılında

yapılan Mahalli İdareler Seçimlerinde Belediye Meclis Üyeliği görevini üstlenmiştir. Meclis Üyeliği sürecince, dört yıl boyunca Belediye Meclisi’nde CHP Grup

Sözcüsü olarak görev almıştır.

 

İş yaşamına, Gazetecilikle başlayan Erman Uzun, Turizm sektöründe iş yaşantısına devam etmektedir. İzmir Sanayici ve İş İnsanları Derneği (İZSİAD)

üyesidir.

 

 

 

ÖDEMİŞ BELEDİYE BAŞKAN ADAYI MUSTAFA TURAN

 

2 Kasım 1975 tarihinde Ödemiş-Konaklı’da dünyaya geldi. İlk ve orta dereceli eğitimini Konaklı’da, lise eğitimini Ovakent’te tamamladı.

 

Tarım Faaliyetlerinin yanı sıra Konaklı Belde Belediyesi Meclis Üyeliği, 2019-2023 yılları arası Ödemiş Belediye Meclisi üyeliği, Ödemiş Belediye

Başkanvekilliği ve parti içerisindeki birçok farklı alanda çeşitli görevlerde bulundu.

 

2019-2023 yılları arasında Ödemişspor Kulübü ikinci başkanlığı görevini yerine getirdi.

 

 

 

SEFERİHİSAR BELEDİYE BAŞKAN ADAYI İSMAİL YETİŞKİN

 

1976 yılında Seferihisar'da doğdu. Eğitim hayatını Seferihisar’da tamamladı. 14 yaşından itibaren Cumhuriyet Halk Partisi çatısı altında siyasetin içerisinde

yer almaya başladı. CHP Seferihisar Gençlik Kolları Yönetim Kurulu Üyeliği, Gençlik Kolları Başkanlığı, İlçe Yönetim Kurulu Üyeliği ve 10 yıl İlçe Başkanlığı

görevlerinde bulundu.

 

2019 yılında Seferihisar Belediye Başkanlığı'na seçildi. İsmail Yetişkin, evli ve iki çocuk babasıdır.

 

 

 

SELCUK BELEDIYE BASKAN ADAYI FILIZ CERITOGLU SENGEL

 

1981 yılında Izmir’de dogan. Filiz Ceritoglu Sengel 1999 yılında Marmara Universitesi Hukuk Fakultesi’ne girmeye hak kazandı.

Cumhuriyet Halk Partisi içerisinde birçok görevde yer alan Filiz Ceritoğlu Sengel, 2019 yılında gerceklesen yerel secimlerde ilk kadın belediye baskanı

olmaya hak kazandı. Selcuk ilcesinin belediye baskanlıgını yapmaya basladıgı 2019 yılından bu yana ilcesinde calısmalarını ve projelerini yurutmektedir.



2007 yılından bu yana Vasıf Gokhan Sengel ile evli olan Filiz Ceritoglu Sengel bir kız cocugu annesidir.

 

 

 

TİRE BELEDİYE BAŞKAN ADAYI HAYATİ OKUROĞLU

 

22 Ağustos 1985'de Tire’de doğan Okuroğlu, Dumlupınar Üniversitesi İthalat - İhracat, Anadolu Üniversitesi İşletme Fakültesi İşletme, Ege Üniversitesi

İktisadi İdari Bilimler Fakültesi İktisat, Anadolu Üniversitesi Yerel Yönetimler okumuştur.

 

Mesleki alanındaki bilgi ve tecrübelerini genç nesillere aktarabilmek amacıyla Ege Üniversitesi Tire Meslek Yüksek Okulu bünyesinde Öğretim Görevlisi

olarak mesleki alanında eğitim vermektedir.

 

 

 

TORBALI BELEDİYE BAŞKAN ADAYI ÖVÜNÇ DEMİR

 

1984 doğumlu Övünç Demir, lisans eğitimini Koç Üniversitesi Mühendislik Fakültesi Elektrik & Elektronik Mühendisliği Bölümü’nde tamamladı. İlk gençlik

yıllarından bu yana CHP siyaseti içinde yer aldı.

 

2021-2023 yılları arasında Torbalı İlçe Başkanlığı görevini yürüttü. Gençlik Kolları’nda başlayan siyasi yaşamı boyunca il delegeliği ve kurultay delegeliği

sorumluluklarını üstlendi. Övünç Demir, evli ve iki çocuk babasıdır.

 

 

 

URLA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI SELÇUK BALKAN

 

1984 Urla doğumlu olan Yüksek Mimar Selçuk BALKAN, Lisans ve Yüksek Lisans eğitimini İzmir Yüksek Teknoloji Enstitüsünde tamamladı.  2010 yılında

üye olduğu Cumhuriyet Halk Partisinde, iki dönem Meclis üyeliği, imar komisyon başkanlığı ve divan katipliği görevlerini yaptı. Evli ve iki çocuk babasıdır.
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MART'TA HALKIN KULLANIMINA AÇILACAK
MART'TA HALKIN KULLANIMINA AÇILACAK

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, önümüzdeki Mart ayı içinde halkın kullanımına açacakları Beykoz Çubuklu'daki eski akaryakıt silolalarında incelemelerde

bulundu. Gazeteciler, inceleme gezisi sırasında, İmamoğlu'na, "Rakibiniz Murat Kurum'un, Erzincan'daki maden kazasıyla ilgili açıklamaları vardı. Muhalefeti

siyasi malzeme yapmakla suçladı. Siz ne söylemek istersiniz bununla ilgili" sorusuna, "Çevre Şehircilik Bakanlığı, görevini birçok konuda eksik yapmıştır.

Son dönemde çevre adına da iyi bir sınav verilmemiştir. Daha dün Kanal İstanbul meselesinde, 'ya-pa-ca-ğız' diye heceleyen bir akıl, şimdi, 'Vatandaşın

gündeminde olmayan, bizim de gündemimizde yoktur' diyebiliyor. Ama bu U dönüşlerinin uzağında bir yapı değil, o yapı. Bu U dönüşünün en somut örneğini,

dün, Sevgililer Günü'nde yaşadık. Yani 'Sisi mi İmamoğlu mu' diyen Sayın Cumhurbaşkanı, dün, Mısır'da, 'Sevgili kardeşim' diyerek, 14 Şubat Sevgililer

Günü'nde Mısır'ı ziyaret etmiştir. Bu U dönüşüne alışkınız. Ama biz, memleketimizin aleyhine yapılması muhtemel bu tür tavır ve davranışları sergileyecek

insanlara, U dönüşü şansını bile vermeyeceğiz. Onları, geri vitesiyle inşallah, ait oldukları yere göndereceğiz" yanıtını verdi.

İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz Çubuklu’da, daha önce akaryakıt deposu olarak kullanılan Boğaz’a nazır silolaların

dönüşümü, tadilatı ve restorasyonu şantiyesinde incelemelerde bulundu. İmamoğlu, Mart ayı içerisinde halkın kullanımına açılması planlanan silolarla ilgili,

İBB Genel Sekreter Yardımcısı Oktay Özel’den bilgi aldı. İnceleme gezisinde İmamoğlu’na, CHP Beykoz Belediye Başkan adayı Alaattin Köseler de eşlik etti.

İmamoğlu, inceleme gezisi sırasında, basın mensuplarının gündeme ilişkin sorularına da yanıtlar verdi. Gazetecilerin soruları ve İmamoğlu’nun bu sorulara

verdiği yanıtlar şöyle oldu:“BURALARI VATANDAŞ LEHİNE DÖNÜŞTÜRME GAYRETİNDE OLDUKÇA…”-           Burası daha önceki yıllarda ne olarak

tasarlanmış? Uzun yıllardır burası atıl durumda kalan silolar belli ki. Bu zamana kadar tasarruf neydi? Ne oldu? Şimdi böyle bir kültürel ihtiyaç varsa, bu

zamana kadar neden değerlendirilmedi? “Esasen İstanbul'un ciddi bir talihsizliği bu tür noktalarla ilgili alınan tavır. Yani örnek; acaba Atatürk Fidanlığı,

Büyükdere'de 250 bin metrekare, Boğaz’ın kıyısında niye çürümeye terk edildi 13 yıl, 14 yıl, 15 yıl Büyükşehir belediyesi dönemi. Bizden önceki iktidar

dönemi. Merkezi irade, yerel irade aynı; hani Sayın Cumhurbaşkanı da diyor ya ‘aynı kulvarda.’ Ya da Atatürk Kent Ormanı, niye öylesine kaderine terk

edildi, içine bir tek insanın bile girmediği, yürüyüş yapmadığı bir saha noktasında değerlendirilmedi? Ya da burası. Bu tabii hem sorulması hem de

sorgulanması gerekir. Bir başka tarafı da var. Bence irdelenmesi gerekir. Başka bir B planı mı, C planı mı, D planı mı var akıllardan geçen ne de gezen? Ki

bu sahalar, çok kıymetli yerler Boğaz’a bakan hem Beykoz'daki bu yer hem az önce bahsettiğim Büyükdere Fidanlığı. Açıkçası İstanbul'da bunun örnekleri,

‘Ya olur mu canım’ demeye hiç gerek yok; oluyor. Yani İstanbul'un hemen sahillerine bakın, koca koca yapıların, binaların kamu arazilerine nasıl dizildiğini

görürsünüz. O bakımdan biz buraları; vatandaş lehine, halk lehine dönüştürme gayretinde oldukça, buralar bu tarz bir sonuca evrildiğinde, artık yüzyıllar

boyu vatandaşa ait yerler pozisyonuna dönüyor.”“BİZ SADECE İYİLEŞTİRMİYORUZ, VATANDAŞ LEHİNE TASARLIYORUZ”“Biz sadece iyileştirmiyoruz,

ihya etmiyoruz; kullanım fonksiyonunu da vatandaş lehine tasarlıyoruz. Birkaç insanın mutlu olacağı bir sahada, bu tarz yerler olabilir. ‘Boğaz’a açık bir yeri

imara çıkarmak kolay, zor, yapılır mı yapılmaz mı?’ Vallahi bu ülkede birçok şey yapıldı. Bu bakımdan biz, bu tür yerleri, yıllarca böyle metruk duran,

geçmişte sadece petrol tankerleri, yakıt tankerleri olarak Petrol Ofisi'nin kullanımına tahsis edilmiş bu alanlar; şimdi kültür, sanat, çocuk, yaşam, kadın, genç

ve işte az önce söylediği gibi arkadaşımın hem Anadolu Hisarı hem burası, Beykoz halkı için bir kültür-sanat bölgesi. Bir yanıyla da Beykoz, aynı zamanda

bir öğrenci kampüsüne de döndü. Çünkü burada, çok yakın bölgede Marmara Üniversitesi, Boğaziçi Üniversitesi, Beykoz Üniversitesi, Alman Üniversitesi,

Türk-Alman Üniversitesi gibi üniversiteler var. Bütün bunlar aslında yoğun da bir üniversite göçünü buraya taşıyor. Dolayısıyla buralar, Beykoz halkıyla

birlikte, Beykoz'u kullanan çok kıymetli öğrencilerimiz için de değerli fonksiyonlara dönüştürüldü. Yine Beykoz'da inşallah hem biz hem inşallah belediye

başkanı adayımız Sayın Alaattin Köseler, önümüzdeki dönemde iş birliği içerisinde, güçlü dönüşümleri, kabiliyetli Beykoz projelerini yapmaya devam

edeceğiz.” “KAFETERYAYA İMAR ÇIKARAN, BU KOCA SİLOLARA ALLAH BİLİR NE ÇIKARIRDI”-           Boğaz’da imar çıkarmak kolay mı? “Tabii ki

yasaya bakarsanız, çok zor. Ama işte İstanbul Boğazı'nın tam böyle dibinde, Üsküdar Camii'nin önünde, bir gecede yıkıma gittiğimiz bir kafeteryanın,

uydurma yapısının olduğu yere, Şehircilik Bakanlığı imar çıkardı bir gecede. Yani bunu da hangi yetkiye dayanarak çıkardı Sayın Bakan o dönemde? Müsilaj

döneminde, Marmara kıyılarının imar yetkisini ve Adalar’ın imar yetkisini, bir kararnameyle İstanbul'un elinden alarak, bakanlığa geçirmişlerdi. Yani ‘Müsilajla

imar yetkisinin ne alakası var’ diyeceksiniz. Evet. Biz de sorduk kendisine. Ne alakası var? Hatta emin olamadı, ‘Yok, olmaz öyle şey’ diye bana cevap

vermişti. Sonra dönüp, ‘Ya öyle oldu ama sorun yok. Dayanışma içinde oluruz’ demişti. Bizimle dayanışma değil de tabiri caizse İstanbul'a dayatmayla,

Kuşkonmaz Camii’nin hemen yanındaki bir kafeteryaya, büfeye imar çıkardılar. Daha ne diyebilirim ki yani? Türkiye tarihinde olmamış bir şey. O bakımdan

kafeteryaya imar çıkaran, bu koca silolara Allah bilir ne çıkarırdı; onu bilmiyorum.”“ÇEVRE ŞEHİRCİLİK BAKANLIĞI, GÖREVİNİ BİRÇOK KONUDA EKSİK

YAPMIŞTIR”-           Dün Murat Kurum'un, Erzincan'daki maden kazasıyla ilgili açıklamaları vardı. Muhalefeti siyasi malzeme yapmakla suçladı. Siz ne

söylemek istersiniz bununla ilgili?“Çevre meselesi, tabii siyasi bir meseledir. Siyasete bakış, hayata bakışla ilgili bir meseledir. Ama tabii mesele ağır. Bir

ÇED raporu meselesi var. Ve ÇED raporu konusunda, ‘21 tane kamu kurum görüşü gerekir. Bu bakanlığa ait değildir’ vesaire gibi, ne yazık ki çok bilgisizce

bir yorum yapılmış. Çünkü, rapor ya da kurum görüşleri toplanır ama, ÇED raporunun Şehircilik Bakanlığı veririr. Yani burada bile insanları yanıltan bir

açıklama söz konusu. ÇED raporunun altına, Çevre ve Şehircilik Bakanlığı imza koyar. O bakımdan, evet kurum görüşlerini toplarsınız ama ondan sonra siz

karar verirsiniz. Burada bile hani, ‘Bu karar bize ait değildir’ yorumunu duydum. Çok yanlış. Çevre Şehircilik Bakanlığı, görevini birçok konuda eksik

yapmıştır. Son dönemde çevre adına da iyi bir sınav verilmemiştir. Bu ne yazık ki gözlemleniyor. Bunun birkaç böyle örneğini de verdim. Ama ben

vermeyeyim; inanın ki vatandaşlar 5 yıla, 6 yıla, 7 yıla baktığında, onlarcasını Türkiye'nin her yerinden örnekleyebilirler. Tabii şunu söyleyeyim: Yani daha

dün Kanal İstanbul meselesinde, ‘ya-pa-ca-ğız’ diye heceleyen bir akıl, şimdi, ‘Vatandaşın gündeminde olmayan, bizim de gündemimizde yoktur’ diyebiliyor.

Ama bu U dönüşlerinin uzağında bir yapı değil, o yapı. Bu U dönüşünün en somut örneğini, dün, Sevgililer Günü'nde yaşadık. Yani ‘Sisi mi İmamoğlu mu’

diyen Sayın Cumhurbaşkanı, dün, Mısır'da, ‘Sevgili kardeşim’ diyerek, 14 Şubat Sevgililer Günü'nde Mısır'ı ziyaret etmiştir. Bu U dönüşüne alışkınız. Ama

biz, memleketimizin aleyhine yapılması muhtemel bu tür tavır ve davranışları sergileyecek insanlara, U dönüşü şansını bile vermeyeceğiz. Onları, geri

vitesiyle inşallah, ait oldukları yere göndereceğiz.” “KENDİSİ, SİSİ'DEN YANA TERCİHTE BULUNDU”-           Sizi Sisi’ye benzetmişti, “Sisi’ye mi, Binali’ye mi

oy” diye? “Evet; ‘Sisi mi, Binali mi?’ Kendisi, Sisi'den yana tercihte bulundu. Onu görüyoruz. Bakalım ne olacak şimdi?”“ANKETLERİ KONUŞMAK İÇİN

ERKEN”-           Seçim yaklaştıkça anketler çok konuşulur. Sizin yapmış olduğunuz bir anket var mı? “Anketlerde elbette memnun edici sonuçları alıyoruz.

Ama şu anda İstanbul'da adaylar, daha yeni olgunlaştı. Olgunlaşıyor. Hatta olgunlaşma ihtimali de olabilir. Başka adaylar da çıkabilir. Gerçek anketler,

muhtemeldir ki önümüzdeki haftadan sonra, yani bir-iki hafta sonra, daha somut verilerle önümüze gelir. Belki o zaman konuşmak daha doğru olur. Biraz

erken buluyorum şu anda.”“İNSAN UTANIR”-           Atatürk Havalimanı Millet Bahçesi ihalesi, İBB’nin açtığı dava sonucunda iptal edildi. Bu konu rakibiniz

Murat Kurum’a sorulduğu zaman, ‘Onu İBB’ye sorun. Neden böyle bir dava açtı? İstanbul'da yeşil alan kazandıracaktık. Zorlarına mı gitti’ gibi de bir
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açıklaması oldu. Siz neden böyle bir dava açtınız? “’İstanbul'da yeşil alan kazandıracağız’ dedikleri akla bakar mısınız? Havalimanına bir gecede

eskavatörler, kamyonlar… Bir gecede. Hiç kimsenin haberi yok. Ve ihalesiz. Yani bu saldırı ne için? Yani kim için o havalimanını bir an önce kapatalım, bir

an önce böyle bir telaşla? Bu cevabı bile çok hazin yani. Çok hazin. Bu cevabı bile üzüntü verici. Gerçekten aklı, İstanbul'da değil yani. Ve başka bir akılla

konuştuğunu düşünüyorum. Muhtemelen kendi iradesi, zihninde bu cümleleri kurmuyordur. Ama dile başka cümleler dökülüyor. Bu mevcuttaki yapının, o bir

avuç insanın genelde de tarzı bu. Ne söyleniyorsa ne anlatılıyorsa ne dikte ediliyorsa; onu telaffuz ediyorlar. Az önce dediğim gibi; Kanal İstanbul'a ya-pı-la-

cak... O zaman yarın desin ki, ‘Yapılacak’ mesela. Demiyor. Diyemez. Şu anda başka bir şey dikte ettiriliyor. Mesele burada, sorun burada. Ve onlar adına

üzülüyorum. Yani bu ülkenin yetişmiş insanları her birisi. Onlar adına üzülüyorum yani. O bakımdan mesele Atatürk Havalimanı mı yeşil alan mı? 135 milyon

metrekarelik havzayı yok ediyorsunuz. Sazlıdere Barajı'nı yok ediyorsunuz. Yeşil alan kazandırıyormuşlar! Bak sen ya! Biz, İstanbul'un göbeğinde, 10 milyon

metrekarenin Üzerinde yeşil alanları, sadece 4,5 yılda zaten kazandırdık. Orası zaten bir havalimanı, boş bir alan. Konuşalım, konuşturalım; vatandaşlarla

tartışalım, tartıştıralım. En faydalısı ne? En doğrusu ne? Bir sürü konu var. Yani böyle bir konular varken, bu süreçlere hiç girmeden, paldır-küldür... Yani

insan utanır. Böyle bir örneği vermez yani. Üzüntü duyuyorum. Hayırlısı bakalım. Göreceğiz daha neler dökülecek dillerinden.”

 

Tags: 



EKREM İMAMOĞLU'NDAN 14 ŞUBAT'TA SİSİ'YLE GÖRÜŞEN CUMHURBAŞKANI'NA: BU 'U DÖNÜŞÜNE'

ALIŞKINIZ
Ekrem İmamoğlu'ndan 14 Şubat'ta Sisi'yle Görüşen Cumhurbaşkanı'na: Bu 'u Dönüşüne' Alışkınız

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, önümüzdeki Mart ayı içinde halkın kullanımına açacakları Beykoz Çubuklu’daki eski akaryakıt silolalarında incelemelerde

bulundu. Gazeteciler, inceleme gezisi sırasında, İmamoğlu’na, “Rakibiniz Murat Kurum'un, Erzincan'daki maden kazasıyla ilgili açıklamaları vardı.

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, önümüzdeki Mart ayı içinde halkın kullanımına açacakları Beykoz Çubuklu’daki eski akaryakıt silolalarında incelemelerde

bulundu. Gazeteciler, inceleme gezisi sırasında, İmamoğlu’na, “Rakibiniz Murat Kurum'un, Erzincan'daki maden kazasıyla ilgili açıklamaları vardı. Muhalefeti

siyasi malzeme yapmakla suçladı. Siz ne söylemek istersiniz bununla ilgili” sorusuna, “Çevre Şehircilik Bakanlığı, görevini birçok konuda eksik yapmıştır.

Son dönemde çevre adına da iyi bir sınav verilmemiştir. Daha dün Kanal İstanbul meselesinde, ‘ya-pa-ca-ğız’ diye heceleyen bir akıl, şimdi, ‘Vatandaşın

gündeminde olmayan, bizim de gündemimizde yoktur’ diyebiliyor. Ama bu U dönüşlerinin uzağında bir yapı değil, o yapı. Bu U dönüşünün en somut örneğini,

dün, Sevgililer Günü'nde yaşadık. Yani ‘Sisi mi İmamoğlu mu’ diyen Sayın Cumhurbaşkanı, dün, Mısır'da, ‘Sevgili kardeşim’ diyerek, 14 Şubat Sevgililer

Günü'nde Mısır'ı ziyaret etmiştir. Bu U dönüşüne alışkınız. Ama biz, memleketimizin aleyhine yapılması muhtemel bu tür tavır ve davranışları sergileyecek

insanlara, U dönüşü şansını bile vermeyeceğiz. Onları, geri vitesiyle inşallah, ait oldukları yere göndereceğiz” yanıtını verdi.İstanbul Büyükşehir Belediye

(İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz Çubuklu’da, daha önce akaryakıt deposu olarak kullanılan Boğaz’a nazır silolaların dönüşümü, tadilatı ve

restorasyonu şantiyesinde incelemelerde bulundu. İmamoğlu, Mart ayı içerisinde halkın kullanımına açılması planlanan silolarla ilgili, İBB Genel Sekreter

Yardımcısı Oktay Özel’den bilgi aldı. İnceleme gezisinde İmamoğlu’na, CHP Beykoz Belediye Başkan adayı Alaattin Köseler de eşlik etti. İmamoğlu,

inceleme gezisi sırasında, basın mensuplarının gündeme ilişkin sorularına da yanıtlar verdi. Gazetecilerin soruları ve İmamoğlu’nun bu sorulara verdiği

yanıtlar şöyle oldu:“BURALARI VATANDAŞ LEHİNE DÖNÜŞTÜRME GAYRETİNDE OLDUKÇA…”-           Burası daha önceki yıllarda ne olarak

tasarlanmış? Uzun yıllardır burası atıl durumda kalan silolar belli ki. Bu zamana kadar tasarruf neydi? Ne oldu? Şimdi böyle bir kültürel ihtiyaç varsa, bu

zamana kadar neden değerlendirilmedi? “Esasen İstanbul'un ciddi bir talihsizliği bu tür noktalarla ilgili alınan tavır. Yani örnek; acaba Atatürk Fidanlığı,

Büyükdere'de 250 bin metrekare, Boğaz’ın kıyısında niye çürümeye terk edildi 13 yıl, 14 yıl, 15 yıl Büyükşehir belediyesi dönemi. Bizden önceki iktidar

dönemi. Merkezi irade, yerel irade aynı; hani Sayın Cumhurbaşkanı da diyor ya ‘aynı kulvarda.’ Ya da Atatürk Kent Ormanı, niye öylesine kaderine terk

edildi, içine bir tek insanın bile girmediği, yürüyüş yapmadığı bir saha noktasında değerlendirilmedi? Ya da burası. Bu tabii hem sorulması hem de

sorgulanması gerekir. Bir başka tarafı da var. Bence irdelenmesi gerekir. Başka bir B planı mı, C planı mı, D planı mı var akıllardan geçen ne de gezen? Ki

bu sahalar, çok kıymetli yerler Boğaz’a bakan hem Beykoz'daki bu yer hem az önce bahsettiğim Büyükdere Fidanlığı. Açıkçası İstanbul'da bunun örnekleri,

‘Ya olur mu canım’ demeye hiç gerek yok; oluyor. Yani İstanbul'un hemen sahillerine bakın, koca koca yapıların, binaların kamu arazilerine nasıl dizildiğini

görürsünüz. O bakımdan biz buraları; vatandaş lehine, halk lehine dönüştürme gayretinde oldukça, buralar bu tarz bir sonuca evrildiğinde, artık yüzyıllar

boyu vatandaşa ait yerler pozisyonuna dönüyor.”“BİZ SADECE İYİLEŞTİRMİYORUZ, VATANDAŞ LEHİNE TASARLIYORUZ”“Biz sadece iyileştirmiyoruz,

ihya etmiyoruz; kullanım fonksiyonunu da vatandaş lehine tasarlıyoruz. Birkaç insanın mutlu olacağı bir sahada, bu tarz yerler olabilir. ‘Boğaz’a açık bir yeri

imara çıkarmak kolay, zor, yapılır mı yapılmaz mı?’ Vallahi bu ülkede birçok şey yapıldı. Bu bakımdan biz, bu tür yerleri, yıllarca böyle metruk duran,

geçmişte sadece petrol tankerleri, yakıt tankerleri olarak Petrol Ofisi'nin kullanımına tahsis edilmiş bu alanlar; şimdi kültür, sanat, çocuk, yaşam, kadın, genç

ve işte az önce söylediği gibi arkadaşımın hem Anadolu Hisarı hem burası, Beykoz halkı için bir kültür-sanat bölgesi. Bir yanıyla da Beykoz, aynı zamanda

bir öğrenci kampüsüne de döndü. Çünkü burada, çok yakın bölgede Marmara Üniversitesi, Boğaziçi Üniversitesi, Beykoz Üniversitesi, Alman Üniversitesi,

Türk-Alman Üniversitesi gibi üniversiteler var. Bütün bunlar aslında yoğun da bir üniversite göçünü buraya taşıyor. Dolayısıyla buralar, Beykoz halkıyla

birlikte, Beykoz'u kullanan çok kıymetli öğrencilerimiz için de değerli fonksiyonlara dönüştürüldü. Yine Beykoz'da inşallah hem biz hem inşallah belediye

başkanı adayımız Sayın Alaattin Köseler, önümüzdeki dönemde iş birliği içerisinde, güçlü dönüşümleri, kabiliyetli Beykoz projelerini yapmaya devam

edeceğiz.” “KAFETERYAYA İMAR ÇIKARAN, BU KOCA SİLOLARA ALLAH BİLİR NE ÇIKARIRDI”-           Boğaz’da imar çıkarmak kolay mı? “Tabii ki

yasaya bakarsanız, çok zor. Ama işte İstanbul Boğazı'nın tam böyle dibinde, Üsküdar Camii'nin önünde, bir gecede yıkıma gittiğimiz bir kafeteryanın,

uydurma yapısının olduğu yere, Şehircilik Bakanlığı imar çıkardı bir gecede. Yani bunu da hangi yetkiye dayanarak çıkardı Sayın Bakan o dönemde? Müsilaj

döneminde, Marmara kıyılarının imar yetkisini ve Adalar’ın imar yetkisini, bir kararnameyle İstanbul'un elinden alarak, bakanlığa geçirmişlerdi. Yani ‘Müsilajla

imar yetkisinin ne alakası var’ diyeceksiniz. Evet. Biz de sorduk kendisine. Ne alakası var? Hatta emin olamadı, ‘Yok, olmaz öyle şey’ diye bana cevap

vermişti. Sonra dönüp, ‘Ya öyle oldu ama sorun yok. Dayanışma içinde oluruz’ demişti. Bizimle dayanışma değil de tabiri caizse İstanbul'a dayatmayla,

Kuşkonmaz Camii’nin hemen yanındaki bir kafeteryaya, büfeye imar çıkardılar. Daha ne diyebilirim ki yani? Türkiye tarihinde olmamış bir şey. O bakımdan

kafeteryaya imar çıkaran, bu koca silolara Allah bilir ne çıkarırdı; onu bilmiyorum.”“ÇEVRE ŞEHİRCİLİK BAKANLIĞI, GÖREVİNİ BİRÇOK KONUDA EKSİK

YAPMIŞTIR”-           Dün Murat Kurum'un, Erzincan'daki maden kazasıyla ilgili açıklamaları vardı. Muhalefeti siyasi malzeme yapmakla suçladı. Siz ne

söylemek istersiniz bununla ilgili?“Çevre meselesi, tabii siyasi bir meseledir. Siyasete bakış, hayata bakışla ilgili bir meseledir. Ama tabii mesele ağır. Bir

ÇED raporu meselesi var. Ve ÇED raporu konusunda, ‘21 tane kamu kurum görüşü gerekir. Bu bakanlığa ait değildir’ vesaire gibi, ne yazık ki çok bilgisizce

bir yorum yapılmış. Çünkü, rapor ya da kurum görüşleri toplanır ama, ÇED raporunun Şehircilik Bakanlığı veririr. Yani burada bile insanları yanıltan bir

açıklama söz konusu. ÇED raporunun altına, Çevre ve Şehircilik Bakanlığı imza koyar. O bakımdan, evet kurum görüşlerini toplarsınız ama ondan sonra siz

karar verirsiniz. Burada bile hani, ‘Bu karar bize ait değildir’ yorumunu duydum. Çok yanlış. Çevre Şehircilik Bakanlığı, görevini birçok konuda eksik

yapmıştır. Son dönemde çevre adına da iyi bir sınav verilmemiştir. Bu ne yazık ki gözlemleniyor. Bunun birkaç böyle örneğini de verdim. Ama ben

vermeyeyim; inanın ki vatandaşlar 5 yıla, 6 yıla, 7 yıla baktığında, onlarcasını Türkiye'nin her yerinden örnekleyebilirler. Tabii şunu söyleyeyim: Yani daha

dün Kanal İstanbul meselesinde, ‘ya-pa-ca-ğız’ diye heceleyen bir akıl, şimdi, ‘Vatandaşın gündeminde olmayan, bizim de gündemimizde yoktur’ diyebiliyor.

Ama bu U dönüşlerinin uzağında bir yapı değil, o yapı. Bu U dönüşünün en somut örneğini, dün, Sevgililer Günü'nde yaşadık. Yani ‘Sisi mi İmamoğlu mu’

diyen Sayın Cumhurbaşkanı, dün, Mısır'da, ‘Sevgili kardeşim’ diyerek, 14 Şubat Sevgililer Günü'nde Mısır'ı ziyaret etmiştir. Bu U dönüşüne alışkınız. Ama

biz, memleketimizin aleyhine yapılması muhtemel bu tür tavır ve davranışları sergileyecek insanlara, U dönüşü şansını bile vermeyeceğiz. Onları, geri

vitesiyle inşallah, ait oldukları yere göndereceğiz.” “KENDİSİ, SİSİ'DEN YANA TERCİHTE BULUNDU”-           Sizi Sisi’ye benzetmişti, “Sisi’ye mi, Binali’ye mi

oy” diye? “Evet; ‘Sisi mi, Binali mi?’ Kendisi, Sisi'den yana tercihte bulundu. Onu görüyoruz. Bakalım ne olacak şimdi?”“ANKETLERİ KONUŞMAK İÇİN

ERKEN”-           Seçim yaklaştıkça anketler çok konuşulur. Sizin yapmış olduğunuz bir anket var mı? “Anketlerde elbette memnun edici sonuçları alıyoruz.
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Ama şu anda İstanbul'da adaylar, daha yeni olgunlaştı. Olgunlaşıyor. Hatta olgunlaşma ihtimali de olabilir. Başka adaylar da çıkabilir. Gerçek anketler,

muhtemeldir ki önümüzdeki haftadan sonra, yani bir-iki hafta sonra, daha somut verilerle önümüze gelir. Belki o zaman konuşmak daha doğru olur. Biraz

erken buluyorum şu anda.”“İNSAN UTANIR”-           Atatürk Havalimanı Millet Bahçesi ihalesi, İBB’nin açtığı dava sonucunda iptal edildi. Bu konu rakibiniz

Murat Kurum’a sorulduğu zaman, ‘Onu İBB’ye sorun. Neden böyle bir dava açtı? İstanbul'da yeşil alan kazandıracaktık. Zorlarına mı gitti’ gibi de bir

açıklaması oldu. Siz neden böyle bir dava açtınız? “’İstanbul'da yeşil alan kazandıracağız’ dedikleri akla bakar mısınız? Havalimanına bir gecede

eskavatörler, kamyonlar… Bir gecede. Hiç kimsenin haberi yok. Ve ihalesiz. Yani bu saldırı ne için? Yani kim için o havalimanını bir an önce kapatalım, bir

an önce böyle bir telaşla? Bu cevabı bile çok hazin yani. Çok hazin. Bu cevabı bile üzüntü verici. Gerçekten aklı, İstanbul'da değil yani. Ve başka bir akılla

konuştuğunu düşünüyorum. Muhtemelen kendi iradesi, zihninde bu cümleleri kurmuyordur. Ama dile başka cümleler dökülüyor. Bu mevcuttaki yapının, o bir

avuç insanın genelde de tarzı bu. Ne söyleniyorsa ne anlatılıyorsa ne dikte ediliyorsa; onu telaffuz ediyorlar. Az önce dediğim gibi; Kanal İstanbul'a ya-pı-la-

cak... O zaman yarın desin ki, ‘Yapılacak’ mesela. Demiyor. Diyemez. Şu anda başka bir şey dikte ettiriliyor. Mesele burada, sorun burada. Ve onlar adına

üzülüyorum. Yani bu ülkenin yetişmiş insanları her birisi. Onlar adına üzülüyorum yani. O bakımdan mesele Atatürk Havalimanı mı yeşil alan mı? 135 milyon

metrekarelik havzayı yok ediyorsunuz. Sazlıdere Barajı'nı yok ediyorsunuz. Yeşil alan kazandırıyormuşlar! Bak sen ya! Biz, İstanbul'un göbeğinde, 10 milyon

metrekarenin Üzerinde yeşil alanları, sadece 4,5 yılda zaten kazandırdık. Orası zaten bir havalimanı, boş bir alan. Konuşalım, konuşturalım; vatandaşlarla

tartışalım, tartıştıralım. En faydalısı ne? En doğrusu ne? Bir sürü konu var. Yani böyle bir konular varken, bu süreçlere hiç girmeden, paldır-küldür... Yani

insan utanır. Böyle bir örneği vermez yani. Üzüntü duyuyorum. Hayırlısı bakalım. Göreceğiz daha neler dökülecek dillerinden.”
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BOĞAZA NAZIR SİLOLAR HALKA AÇILIYOR!
Boğaza nazır silolar halka açılıyor!

 

İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz Çubuklu’da, daha önce akaryakıt deposu olarak kullanılan Boğaz’a nazır silolaların

dönüşümü, tadilatı ve restorasyonu şantiyesinde incelemelerde bulundu. İmamoğlu, Mart ayı içerisinde halkın kullanımına açılması planlanan silolarla ilgili,

İBB Genel Sekreter Yardımcısı Oktay Özel’den bilgi aldı. İnceleme gezisinde İmamoğlu’na, CHP Beykoz Belediye Başkan adayı Alaattin Köseler de eşlik etti.

İmamoğlu, inceleme gezisi sırasında, basın mensuplarının gündeme ilişkin sorularına da yanıtlar verdi. Gazetecilerin soruları ve İmamoğlu’nun bu sorulara

verdiği yanıtlar şöyle oldu:

“BURALARI VATANDAŞ LEHİNE DÖNÜŞTÜRME GAYRETİNDE OLDUKÇA…”Burası daha önceki yıllarda ne olarak tasarlanmış? Uzun yıllardır burası atıl

durumda kalan silolar belli ki. Bu zamana kadar tasarruf neydi? Ne oldu? Şimdi böyle bir kültürel ihtiyaç varsa, bu zamana kadar neden

değerlendirilmedi?“Esasen İstanbul'un ciddi bir talihsizliği bu tür noktalarla ilgili alınan tavır. Yani örnek; acaba Atatürk Fidanlığı, Büyükdere'de 250 bin

metrekare, Boğaz’ın kıyısında niye çürümeye terk edildi 13 yıl, 14 yıl, 15 yıl Büyükşehir belediyesi dönemi. Bizden önceki iktidar dönemi. Merkezi irade, yerel

irade aynı; hani Sayın Cumhurbaşkanı da diyor ya ‘aynı kulvarda.’ Ya da Atatürk Kent Ormanı, niye öylesine kaderine terk edildi, içine bir tek insanın bile

girmediği, yürüyüş yapmadığı bir saha noktasında değerlendirilmedi? Ya da burası. Bu tabii hem sorulması hem de sorgulanması gerekir. Bir başka tarafı da

var. Bence irdelenmesi gerekir. Başka bir B planı mı, C planı mı, D planı mı var akıllardan geçen ne de gezen? Ki bu sahalar, çok kıymetli yerler Boğaz’a

bakan hem Beykoz'daki bu yer hem az önce bahsettiğim Büyükdere Fidanlığı. Açıkçası İstanbul'da bunun örnekleri, ‘Ya olur mu canım’ demeye hiç gerek

yok; oluyor. Yani İstanbul'un hemen sahillerine bakın, koca koca yapıların, binaların kamu arazilerine nasıl dizildiğini görürsünüz. O bakımdan biz buraları;

vatandaş lehine, halk lehine dönüştürme gayretinde oldukça, buralar bu tarz bir sonuca evrildiğinde, artık yüzyıllar boyu vatandaşa ait yerler pozisyonuna

dönüyor.”

 

“BİZ SADECE İYİLEŞTİRMİYORUZ, VATANDAŞ LEHİNE TASARLIYORUZ”“Biz sadece iyileştirmiyoruz, ihya etmiyoruz; kullanım fonksiyonunu da vatandaş

lehine tasarlıyoruz. Birkaç insanın mutlu olacağı bir sahada, bu tarz yerler olabilir. ‘Boğaz’a açık bir yeri imara çıkarmak kolay, zor, yapılır mı yapılmaz mı?’

Vallahi bu ülkede birçok şey yapıldı. Bu bakımdan biz, bu tür yerleri, yıllarca böyle metruk duran, geçmişte sadece petrol tankerleri, yakıt tankerleri olarak

Petrol Ofisi'nin kullanımına tahsis edilmiş bu alanlar; şimdi kültür, sanat, çocuk, yaşam, kadın, genç ve işte az önce söylediği gibi arkadaşımın hem Anadolu

Hisarı hem burası, Beykoz halkı için bir kültür-sanat bölgesi. Bir yanıyla da Beykoz, aynı zamanda bir öğrenci kampüsüne de döndü. Çünkü burada, çok

yakın bölgede Marmara Üniversitesi, Boğaziçi Üniversitesi, Beykoz Üniversitesi, Alman Üniversitesi, Türk-Alman Üniversitesi gibi üniversiteler var. Bütün

bunlar aslında yoğun da bir üniversite göçünü buraya taşıyor. Dolayısıyla buralar, Beykoz halkıyla birlikte, Beykoz'u kullanan çok kıymetli öğrencilerimiz için

de değerli fonksiyonlara dönüştürüldü. Yine Beykoz'da inşallah hem biz hem inşallah belediye başkanı adayımız Sayın Alaattin Köseler, önümüzdeki

dönemde iş birliği içerisinde, güçlü dönüşümleri, kabiliyetli Beykoz projelerini yapmaya devam edeceğiz.”

 

“KAFETERYAYA İMAR ÇIKARAN, BU KOCA SİLOLARA ALLAH BİLİR NE ÇIKARIRDI”- Boğaz’da imar çıkarmak kolay mı?“Tabii ki yasaya bakarsanız, çok

zor. Ama işte İstanbul Boğazı'nın tam böyle dibinde, Üsküdar Camii'nin önünde, bir gecede yıkıma gittiğimiz bir kafeteryanın, uydurma yapısının olduğu yere,

Şehircilik Bakanlığı imar çıkardı bir gecede. Yani bunu da hangi yetkiye dayanarak çıkardı Sayın Bakan o dönemde? Müsilaj döneminde, Marmara kıyılarının

imar yetkisini ve Adalar’ın imar yetkisini, bir kararnameyle İstanbul'un elinden alarak, bakanlığa geçirmişlerdi. Yani ‘Müsilajla imar yetkisinin ne alakası var’

diyeceksiniz. Evet. Biz de sorduk kendisine. Ne alakası var? Hatta emin olamadı, ‘Yok, olmaz öyle şey’ diye bana cevap vermişti. Sonra dönüp, ‘Ya öyle oldu

ama sorun yok. Dayanışma içinde oluruz’ demişti. Bizimle dayanışma değil de tabiri caizse İstanbul'a dayatmayla, Kuşkonmaz Camii’nin hemen yanındaki

bir kafeteryaya, büfeye imar çıkardılar. Daha ne diyebilirim ki yani? Türkiye tarihinde olmamış bir şey. O bakımdan kafeteryaya imar çıkaran, bu koca silolara

Allah bilir ne çıkarırdı; onu bilmiyorum.”“ÇEVRE ŞEHİRCİLİK BAKANLIĞI, GÖREVİNİ BİRÇOK KONUDA EKSİK YAPMIŞTIR”- Dün Murat Kurum'un,

Erzincan'daki maden kazasıyla ilgili açıklamaları vardı. Muhalefeti siyasi malzeme yapmakla suçladı. Siz ne söylemek istersiniz bununla ilgili?“Çevre

meselesi, tabii siyasi bir meseledir. Siyasete bakış, hayata bakışla ilgili bir meseledir. Ama tabii mesele ağır. Bir ÇED raporu meselesi var. Ve ÇED raporu

konusunda, ‘21 tane kamu kurum görüşü gerekir. Bu bakanlığa ait değildir’ vesaire gibi, ne yazık ki çok bilgisizce bir yorum yapılmış. Çünkü, rapor ya da

kurum görüşleri toplanır ama, ÇED raporunun Şehircilik Bakanlığı veririr. Yani burada bile insanları yanıltan bir açıklama söz konusu. ÇED raporunun altına,

Çevre ve Şehircilik Bakanlığı imza koyar. O bakımdan, evet kurum görüşlerini toplarsınız ama ondan sonra siz karar verirsiniz. Burada bile hani, ‘Bu karar

bize ait değildir’ yorumunu duydum. Çok yanlış. Çevre Şehircilik Bakanlığı, görevini birçok konuda eksik yapmıştır. Son dönemde çevre adına da iyi bir sınav

verilmemiştir. Bu ne yazık ki gözlemleniyor. Bunun birkaç böyle örneğini de verdim. Ama ben vermeyeyim; inanın ki vatandaşlar 5 yıla, 6 yıla, 7 yıla

baktığında, onlarcasını Türkiye'nin her yerinden örnekleyebilirler. Tabii şunu söyleyeyim: Yani daha dün Kanal İstanbul meselesinde, ‘ya-pa-ca-ğız’ diye

heceleyen bir akıl, şimdi, ‘Vatandaşın gündeminde olmayan, bizim de gündemimizde yoktur’ diyebiliyor. Ama bu U dönüşlerinin uzağında bir yapı değil, o

yapı. Bu U dönüşünün en somut örneğini, dün, Sevgililer Günü'nde yaşadık. Yani ‘Sisi mi İmamoğlu mu’ diyen Sayın Cumhurbaşkanı, dün, Mısır'da, ‘Sevgili

kardeşim’ diyerek, 14 Şubat Sevgililer Günü'nde Mısır'ı ziyaret etmiştir. Bu U dönüşüne alışkınız. Ama biz, memleketimizin aleyhine yapılması muhtemel bu

tür tavır ve davranışları sergileyecek insanlara, U dönüşü şansını bile vermeyeceğiz. Onları, geri vitesiyle inşallah, ait oldukları yere

göndereceğiz.”“KENDİSİ, SİSİ'DEN YANA TERCİHTE BULUNDU”- Sizi Sisi’ye benzetmişti, “Sisi’ye mi, Binali’ye mi oy” diye?“Evet; ‘Sisi mi, Binali mi?’

Kendisi, Sisi'den yana tercihte bulundu. Onu görüyoruz. Bakalım ne olacak şimdi?”“ANKETLERİ KONUŞMAK İÇİN ERKEN”- Seçim yaklaştıkça anketler çok

konuşulur. Sizin yapmış olduğunuz bir anket var mı?“Anketlerde elbette memnun edici sonuçları alıyoruz. Ama şu anda İstanbul'da adaylar, daha yeni

olgunlaştı. Olgunlaşıyor. Hatta olgunlaşma ihtimali de olabilir. Başka adaylar da çıkabilir. Gerçek anketler, muhtemeldir ki önümüzdeki haftadan sonra, yani

bir-iki hafta sonra, daha somut verilerle önümüze gelir. Belki o zaman konuşmak daha doğru olur. Biraz erken buluyorum şu anda.”“İNSAN UTANIR”- Atatürk

Havalimanı Millet Bahçesi ihalesi, İBB’nin açtığı dava sonucunda iptal edildi. Bu konu rakibiniz Murat Kurum’a sorulduğu zaman, ‘Onu İBB’ye sorun. Neden

böyle bir dava açtı? İstanbul'da yeşil alan kazandıracaktık. Zorlarına mı gitti’ gibi de bir açıklaması oldu. Siz neden böyle bir dava açtınız?“’İstanbul'da yeşil

alan kazandıracağız’ dedikleri akla bakar mısınız? Havalimanına bir gecede eskavatörler, kamyonlar… Bir gecede. Hiç kimsenin haberi yok. Ve ihalesiz.

Yani bu saldırı ne için? Yani kim için o havalimanını bir an önce kapatalım, bir an önce böyle bir telaşla? Bu cevabı bile çok hazin yani. Çok hazin. Bu cevabı
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bile üzüntü verici. Gerçekten aklı, İstanbul'da değil yani. Ve başka bir akılla konuştuğunu düşünüyorum. Muhtemelen kendi iradesi, zihninde bu cümleleri

kurmuyordur. Ama dile başka cümleler dökülüyor. Bu mevcuttaki yapının, o bir avuç insanın genelde de tarzı bu. Ne söyleniyorsa ne anlatılıyorsa ne dikte

ediliyorsa; onu telaffuz ediyorlar. Az önce dediğim gibi; Kanal İstanbul'a ya-pı-la-cak... O zaman yarın desin ki, ‘Yapılacak’ mesela. Demiyor. Diyemez. Şu

anda başka bir şey dikte ettiriliyor. Mesele burada, sorun burada. Ve onlar adına üzülüyorum. Yani bu ülkenin yetişmiş insanları her birisi. Onlar adına

üzülüyorum yani. O bakımdan mesele Atatürk Havalimanı mı yeşil alan mı? 135 milyon metrekarelik havzayı yok ediyorsunuz. Sazlıdere Barajı'nı yok

ediyorsunuz. Yeşil alan kazandırıyormuşlar! Bak sen ya! Biz, İstanbul'un göbeğinde, 10 milyon metrekarenin Üzerinde yeşil alanları, sadece 4,5 yılda zaten

kazandırdık. Orası zaten bir havalimanı, boş bir alan. Konuşalım, konuşturalım; vatandaşlarla tartışalım, tartıştıralım. En faydalısı ne? En doğrusu ne? Bir

sürü konu var. Yani böyle bir konular varken, bu süreçlere hiç girmeden, paldır-küldür... Yani insan utanır. Böyle bir örneği vermez yani. Üzüntü duyuyorum.

Hayırlısı bakalım. Göreceğiz daha neler dökülecek dillerinden.”

 

Tags: 



ADAYLARA MERCEK… İZMİR’İN 30 İLÇESİNDEKİ ADAYLARIN ÖZGEÇMİŞ RAPORU!
Adaylara mercek… İzmir’in 30 ilçesindeki adayların özgeçmiş raporu!

CHP’nin İzmir’in 30 ilçesindeki adayları belli oldu. Adayların özgeçmişlerinde ise dikkat çeken detaylar yer aldı.

EGEDESONSÖZ- 31 Mart Yerel Seçimleri’ne iddialı hazırlanan CHP’de İzmir ilçe başkan adaylarının tanıtım toplantısı gerçekleştirildi.

 

İzmir Büyükşehir Belediye Başkan Adayı olarak Cemil Tugay’ın belirlendiği süreçte 30 ilçede belediye başkan adaylarının kim olacağı da netleşti.

 

Adayların özgeçmişleri ise şöyle:

 

 

 

ALİAĞA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI ÇAĞATAY GÜÇ

1986 doğumlu olan Çağatay Güç, lisans eğitimini Mustafa Kemal Üniversitesi Mimarlık ve Mühendislik Fakültesinde tamamladı.2020 yılında başladığı iş

yaşamına eğitim ve inşaat sektörlerinde faaliyet göstermektedir.

 

Siyasi hayatı süresince iki yıl CHP Aliağa Gençlik Kolları Başkanlığını yürüttü. Çağatay Güç, evli ve bir çocuk babasıdır.

 

 

 

BALÇOVA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI ONUR YİĞİT

1984 İzmir doğumlu olan Onur Yiğit, Celal Bayar Üniversitesi, İşletmeBölümü'nü tamamladı. İzmir 1. bölgede yer alan birçok özel sağlık kuruluşunda, kurucu

üyelik ve yönetici olarak görev aldı.

 

2002 yılında, 18 yaşında Cumhuriyet Halk Partisi’ne üye olarak başlayan siyasi hayatına şu an, İzmir Büyükşehir Belediyesi Meclis Üyesi ve Büyükşehir

Meclisi Encümeni olarak devam etmektedir. İyi derecede İngilizce bilen Onur Yiğit, evli ve 2 çocuk babasıdır.

 

 

 

BAYRAKLI BELEDİYE BAŞKAN ADAYI İRFAN ÖNAL

1985 doğumlu olan İrfan Önal, Evli Dokuz Eylül Üniversitesi Tekstil Mühendisliği bölümü mezunudur. Önal, evli ve iki çocuk babasıdır.

 

Siyasi hayatına 2005 yılında Cumhuriyet Halk Partisi Bornova Gençlik Kolları’nda başlamıştır. 2006 yılında İzmir İl Gençlik Kolları Eğitim Sekreteri olan Önal,

2011 – 2013 yılları arasında 3 dönem CHP Gençlik Kolları Merkez Yönetim Kurulu Üyeliği yapmıştır. İrfan Önal, 2014 yılında CHP Parti Meclisi Üyesi

seçilmiştir.

 

2019 Yerel Seçimlerinde ise Bayraklı ve İzmir Büyükşehir Belediyesi Meclis Üyeliğine seçilmiş olup bu görevine halen devam etmektedir.

 

Önal, aynı zamanda Bayraklı Belediyesi’nde Encümen Üyesi ve Meclis Başkan Vekilliği, Büyükşehir Belediyesi’nde İmar Komisyon Başkanlığı görevlerini de

sürdürmektedir.

 

 

 

BERGAMA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI TANJU ÇELİK

1972 Bergama doğumlu olan Dr.Tanju Çelik, lisans eğitimini Erciyes Üniversitesi Tıp Fakültesi’nde tamamladı. 1999 yılında İzmir Dr.Behçet Uz Çocuk

Hastanesi’nde göreve başladı.

 

2023 yılı genel seçimlerinde CHP Milletvekili Aday Adayı oldu. Dr.Tanju Çelik evli ve ikisi de Tıp Fakültesi öğrencisi bir kız, bir erkek çocuk babasıdır.

 

 

 

BEYDAĞ BELEDİYE BAŞKAN ADAYI ŞAKİR BAŞARAN

1979 doğumlu Veteriner Hekim Şakir Başaran lisans eğitimini Yüzüncü Yıl Üniversitesinde tamamladı. 2019 yılında Cumhuriyet Halk Partisinde Meclis Üyesi

olarak siyaset hayatına başladı.

 

2019 yılında 2 dönem Beydağ Cumhuriyet Halk Partisi İlçe Başkanlığı görevini yürüttü. Veteriner Hekim Şakir Başaran evli 2 çocuk babasıdır.

 

 

 

BORNOVA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI ÖMER EŞKİ
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1986 doğumlu olan ÖmerEşki, lisans eğitimi Dokuz Eylül Üniversitesi Tekstil Mühendisliği’nde tamamlamıştır.

 

Siyaset hayatına 2005 yılında Cumhuriyet Halk Partisi Bornova Gençlik Kolları’nda başladı. 2006-2007 yıllarında Cumhuriyet Halk Partisi İzmir İl Gençlik

Kolları Sekreterliği, 2007-2010 yılları arasında da Cumhuriyet Halk Partisi Bornova Gençlik Başkanlığı görevlerini üstlendi. ÖmerEşki evil ve bir çocuk

babasıdır.

 

 

 

BUCA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI GÖRKEM DUMAN KİMDİR?

Görkem Duman, 27 Nisan 1988 tarihinde İzmir, Buca'da doğmuştur. Lisans eğitimini Anadolu Üniversitesi İşletme Bölümü'nde ve Dokuz Eylül Üniversitesi

Mimarlık Bölümü'nde tamamlamıştır. Siyasi yaşamına 2018 yılında Cumhuriyet Halk Partisi'ne üye olarak başlamış, 2020-2023 yılları arasında CHP İl

Başkan Yardımcılığı görevini üstlenmiştir.

 

 

 

ÇEŞME BELEDİYE BAŞKAN ADAYI LAL DENİZLİ KİMDİR?

1992 doğumlu Lal Denizli Lycee Françaiş Pierre Loti D’İstanbul mezunudur. Bilgi Üniversitesi'nde Siyaset Bilimi lisansı ve Hukuk yan dalı ile lisans eğitimini

tamamlayıp, aynı üniversitenin Uluslararası İlişkiler bölümünde yüksek lisansına devam etti. Lal Denizli’nin siyasi kariyeri ise Cumhuriyet Halk Partisi'nde

çeşitli kademelerde görev alarak başlamıştır. Gençlik Kollarından Seçim Saha Koordinasyon alanlarına kadar birçok görevde yer almıştır. Denizli iyi derece

Fransızca, İngilizce ve İspanyolca dillerini konuşabilmektedir.

 

 

 

ÇİĞLİ BELEDİYE BAŞKAN ADAYI ONUR EMRAH YILDIZ KİMDİR?

1986 yılında İzmir’in Çiğli ilçesinde doğdu. Sivas Cumhuriyet Üniversitesi Mühendislik Fakültesi Çevre Mühendisliği Bölümü’nden mezun oldu. 2009 yılından

itibaren 3 yıl boyunca çalıştığı aile şirketinin ardından İzmir Büyükşehir Belediyesi İZSU Genel Müdürlüğü’nde çalışmaya başladı. 2019 yılında Dereler Bakım

ve Körfez Tarama Şube Müdürlüğü’ne Şube Müdürü olarak atandı. Birçok konuda örnek çalışmalara imza attı. Onur Emrah Yıldız evli ve 6 yaşındaki 2 çocuk

babasıdır.

 

 

 

DİKİLİ BELEDİYE BAŞKAN ADAYI ADİL KIRGÖZ KİMDİR?

1969 doğumlu olan Adil Kırgöz Beykoz Üniversitesi Lojistik Meslek Yüksekokulu Dış Ticaret Bölümü’nden mezun oldu. 2008-2010 yılları arasında CHP Dikili

İlçe Örgütü’nde Yönetim KuruluÜyeliği yaptı. 2014 yılında yapılan yerel seçimlerde CHP’den Belediye Meclis Üyesi seçildi. 2019 yerel seçimlerinde Dikili

Belediye Başkanı seçildi. Mevcut belediye başkanlığı görevini yürüten Adil Kırgöz, evli bir kız, bir erkek çocuk babasıdır.

 

 

 

FOÇA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI SANİYE BORA FIÇI KİMDİR?

Saniye Bora Fıçı, 1967 yılında İzmir'in Foça ilçesinde doğdu. İlk, orta ve lise eğitimlerini Foça ve Menemen’de tamamladı. 2000 yılında Özel Eğitim ve

Rehabilitasyon Merkezini kurarak girişimcilik, eğitim ve toplumsal farkındalık alanlarında ilk adımlarını atmış oldu. 2009 yılında İzmir Ticaret Odası Meclis

Üyeliği’ne seçildi. 2004 yılında Cumhuriyet Halk Partisi’ne katılan ve 2020-2023 döneminde İl Başkan Yardımcılığı görevini üstlenen Saniye Bora Fıçı, evli ve

2 çocuk annesidir.

 

 

 

GAZİEMİR BELEDİYE BAŞKAN ADAYI ÜNAL IŞIK KİMDİR?

1965 doğumlu olan Ünal IŞIK, lisans eğitimini Anadolu Üniversitesi’nde Muhasebe ve İş idaresi üzerine tamamladı. 2003 yılında Cumhuriyet Halk Partisine

üye olan Işık, 2014 yılında Gaziemir Belediye Meclis Üyesi olarak aktif siyasete başladı. 2 dönem meclis üyeliği, CHP grup başkan vekilliği, CHP grup

sözcülüğü, Plan Bütçe Komisyon üyeliği ve Encümen üyeliği görevlerini üstlendi. Ünal IŞIK evli ve 2 çocuk babasıdır.

 

 

 

GÜZELBAHÇE BELEDİYE BAŞKAN ADAYI MUSTAFA GÜNAY KİMDİR?

1962 yılında Malatya’da dünyaya gelen Mustafa Günay, temel eğitimini tamamladıktan sonra 1985 yılında kamuda göreve başlamıştır. 2005 yılında siyasi

hayatına Cumhuriyet Halk Partisi üye kaydını yaptırarak başlamış ve birçok farklı alanda görev yapmıştır. Günay, 2010 yılından bugüne kadar Güzelbahçe

Belediye Başkanlığı Yardımcısı olarak Güzelbahçe’ye hizmet etmiştir. Mustafa Günay evli ve 2 çocuk babasıdır.

 

 

 

KARABAĞLAR BELEDİYE BAŞKAN ADAYI HELİL KINAY KİMDİR?

1977 yılında Uşak’ta doğan Helil Kınay, lisans ve yüksek lisans eğitimini 9 Eylül Üniversitesi Çevre Mühendisliği Bölümünde tamamladı. Helil Kınay, 23 yıl

boyunca kamuda, kamu ve çevre yönetimi politikaları, mevzuatı, bürokrasisi, kurumsal iletişimi ve organizasyonları ile proje çalışmalarında görev aldı. Aktif





siyasete CHP’de başlayan Helil Kınay, CHP İzmir 28. Dönem Milletvekili Adaylığında bulundu. Helil Kınay, evli ve 2 çocuk annesidir.

 

 

 

KARABURUN BELEDİYE BAŞKAN ADAYI İLKAY GİRGİN ERDOĞAN KİMDİR?

1971 yılında İzmir’in Karaburun ilçesinde doğan İlkay Girgin Erdoğan, Dokuz Eylül Üniversitesi Hukuk Fakültesi’nden mezun oldu. Cumhuriyet Halk Partisi

içerisinde birçok farklı alanda görev alan İlkay Girgin Erdoğan, 31 Mart 2019 tarihinde yapılan yerel yönetim seçimlerinde Karaburun’un ilk kadın Belediye

Başkanı oldu. İlkay Girgin Erdoğan evli ve bir çocuk annesi.

 

 

 

KARŞIYAKA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI YILDIZ İÇİMENLER ÜNSAL KİMDİR?

1967 yılında İzmir’de doğan Yıldız İşçimenler Ünsal, Dokuz Eylül Üniversitesi’nde İşletme Bölümü'nde lisans ve Uluslararası İşletmecilik alanında yüksek

lisans eğitimini tamamladı. Ünsal’ın ayrıca Anadolu Üniversitesi Uluslararası İlişkiler Bölümü’nden lisans derecesi bulunuyor. Uzun yıllara dayanan iş

yaşamının yanı sıra çok sayıda sivil toplum kuruluşunda görev aldı. Ege Bölgesi Sanayi Odası’nda meclis üyeliği ve İzmir Ticaret Odası’nda yöneticilik

görevlerinde bulunan Ünsal, Ege Bölgesi Sanayi Odası’nın yönetiminde yer alan ilk kadın oldu. Gençlik yıllarında Karşıyaka Spor Kulübü’nde basketbol

oynadı ve sonraki yıllarda kulüpte yöneticilik yaptı. Halen Ege Çağdaş Eğitim Vakfı’nın yönetim kurulu başkanlığını ve İzmir Yüksek Teknoloji Enstitüsü Vakfı

yönetim kurulu üyeliğini yürütüyor. Evli olan Yıldız İşçimenler Ünsal, iki çocuk annesi.

 

 

 

KEMALPAŞA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI MEHMET TÜRKMEN?

Mehmet Türkmen 12 Nisan 1962 tarihinde İzmir'in Kemalpaşa ilçesinde doğdu. Öğrenim hayatını burada tamamladı. 1990-1999 yılları arasında ticaret ile

uğraşan Mehmet Türkmen 1999 ile 2009 yılları arasında Ulucak Belediye Başkanlığı ve 2014-2023 yılları arasında Kemalpaşa Belediye Başkan Yardımcılığı

ve meclis üyeliği görevlerini sürdürmektedir. Türkmen, Evli ve iki çocuk babasıdır.

 

 

 

KINIK BELEDİYE BAŞKAN ADAYI SEMA BODUR KİMDİR?

1966 yılında İzmir’in Kınık ilçesinde doğan Sema Bodur, ilk, orta ve lise öğrenimini doğup büyüdüğü ilçede tamamladı. Sema Bodur, 1991 yılında İzmir

Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü'nde memuriyete başladı. İzmir’in birçok kulübünde antrenörlük ve kulüp yöneticiliği yaparak, farklı branşlarda bir çok başarılı

sporcunun yetişmesine katkıda bulundu. Sema Bodur, evli ve 1 çocuk annesidir.

 

 

 

KİRAZ BELEDİYE BAŞKAN ADAYI NASUH COŞKUN KİMDİR?

1976 yılında Kiraz'ın Yenişehir Mahallesi'nde doğdu. İlköğretim Yenişehir köy okulunda okudu. Kiraz Ortaokulu ve Kiraz Mesleki Eğitim Merkezi'nde öğrenim

gördükten sonra Kiraz Sanayi Sitesinde kaportacı olarak işe başladı ve 1996 yılında askerlik görevini tamamladı. 1999 yılında kendi iş yerini açtı ve 2010

yılında Esnaf Kefalet Kooperatifi Yönetim Kurulu üyesi oldu. 2018 yılında Esnaf Kefalet Kooperatifi Başkanlığına seçildi. Şu anda kooperatif başkanı olarak

görev yapıyor ve aynı zamanda hayvancılık ile uğraşıyor. Evli ve iki çocuk babası.

 

 

 

KONAK BELEDİYE BAŞKAN ADAYI NİLÜFER ÇINARLI MUTLU KİMDİR?

1968 İzmir doğumlu olan Mimar Nilüfer Çınarlı Mutlu eğitimini İzmir Dokuz Eylül Üniversitesi Mimarlık Fakültesi Mimarlık Bölümü'nde tamamladı. Mimarlar

Odası İzmir Şubesi’nde Ege Mimarlık Dergisi yayın sekreterliği görevini üstlendi. 2000-2019 yılları arasında Mimarlar Odası İzmir Şubesi Yönetim Kurulu

Sekreter Üyesi olarak görev yaptı.  Aktif siyaset hayatına CHP’de başlayan Mimar Nilüfer Çınarlı Mutlu evli ve 1 çocuk annesidir.

 

 

 

MENDERES BELEDİYE BAŞKAN ADAYI İLKAY ÇİÇEK KİMDİR?

1986 doğumlu olan İlkay Çiçek Lisans eğitimini Eskişehir Üniversitesi Çalışma Ekonomisi ve Endüstri İlişkiler bölümünde sürdürüyor. 2013 yılında

Cumhuriyet Halk Partisine üye olarak siyasete başladı. Uzun yıllar parti örgütünde çeşitli kademelerde görev aldıktan sonra 2019 yılı seçimlerinde Menderes

Cüneytbey Mahallesi muhtarı oldu. İlkay Çiçek evli ve iki çocuk babasıdır.

 

 

 

MENEMEN BELEDİYE BAŞKAN ADAYI DENİZ KARAKURT KİMDİR?

1970 Bergama doğumlu olan Av. Deniz Karakurt Dokuz Eylül Üniversitesi Hukuk Fakültesi mezunudur. Menemen’de 1999 yılından bu yana serbest avukatlık

yapan Av. Deniz Karakurt 2019 Yerel Seçimleri’nde Cumhuriyet Halk Partisi’nden Menemen Belediyesi Meclis Üyesi seçildi. 2 yıl süre ile Encümen

Başkanlığı ve Hukuk Komisyonu Başkanlığı ve kısa bir süre Belediye Başkan Vekilliği görevlerini yürüttü. Av. Deniz Karakurt iki çocuk annesidir.

 

 



 

NARLIDERE BELEDİYE BAŞKAN ADAYI ERMAN UZUN KİMDİR?

10 Aralık 1991, İzmir doğumlu olan Erman Uzun, Ege Üniversitesi İletişim Fakültesi Gazetecilik Bölümü’nden mezun oldu. Erman Uzun, Cumhuriyet Halk

Partisi’nde ilçe kongre delegelikleri, iki dönem Narlıdere Gençlik Kolları Yöneticiliği görevlerinde bulunmuş, 2019 yılında yapılan Mahalli İdareler

Seçimlerinde Belediye Meclis Üyeliği görevini üstlenmiştir. Meclis Üyeliği sürecince, dört yıl boyunca Belediye Meclisi’nde CHP Grup Sözcüsü olarak görev

almıştır. İş yaşamına, Gazetecilikle başlayan Erman Uzun, Turizm sektöründe iş yaşantısına devam etmektedir. İzmir Sanayici ve İş İnsanları Derneği

(İZSİAD) üyesidir.

 

 

 

ÖDEMİŞ BELEDİYE BAŞKAN ADAYI MUSTAFA TURAN KİMDİR?

2 Kasım 1975 tarihinde Ödemiş-Konaklı’da dünyaya geldi. İlk ve orta dereceli eğitimini Konaklı’da, lise eğitimini Ovakent’te tamamladı. Tarım Faaliyetlerinin

yanı sıra Konaklı Belde Belediyesi Meclis Üyeliği, 2019-2023 yılları arası Ödemiş Belediye Meclisi üyeliği, Ödemiş Belediye Başkanvekilliği ve parti

içerisindeki birçok farklı alanda çeşitli görevlerde bulundu. 2019-2023 yılları arasında Ödemişspor Kulübü ikinci başkanlığı görevini yerine getirdi.

 

 

 

SEFERİHİSAR BELEDİYE BAŞKAN ADAYI İSMAİL YETİŞKİN KİMDİR?

1976 yılında Seferihisar'da doğdu. Eğitim hayatını Seferihisar’da tamamladı. 14 yaşından itibaren Cumhuriyet Halk Partisi çatısı altında siyasetin içerisinde

yer almaya başladı. CHP Seferihisar Gençlik Kolları Yönetim Kurulu Üyeliği, Gençlik Kolları Başkanlığı, İlçe Yönetim Kurulu Üyeliği ve 10 yıl İlçe Başkanlığı

görevlerinde bulundu. 2019 yılında Seferihisar Belediye Başkanlığı'na seçildi. İsmail Yetişkin, evli ve iki çocuk babasıdır.

 

 

 

SELÇUK BELEDİYE BAŞKAN ADAYI FİLİZ CERİTOĞLU SENGEL KİMDİR?

1981 yılında İzmir’de doğan. Filiz Ceritoğlu Sengel 1999 yılında Marmara Üniversitesi Hukuk Fakültesi’ne girmeye hak kazandı. Cumhuriyet Halk Partisi

içerisinde birçok görevde yer alan Filiz Ceritoğlu Sengel, 2019 yılında gerçekleşen yerel seçimlerde ilk kadın belediye başkanı olmaya hak kazandı. Selçuk

ilçesinin belediye başkanlığını yapmaya başladığı 2019 yılından bu yana ilçesinde çalışmalarını ve projelerini yürütmektedir. 2007 yılından bu yana Vasıf

Gökhan Sengel ile evli olan Filiz Ceritoğlu Sengel bir kız çocuğu annesidir.

 

 

 

TİRE BELEDİYE BAŞKAN ADAYI HAYATİ OKUROĞLU KİMDİR?

22 Ağustos 1985'de Tire’de doğan Okuroğlu, Dumlupınar Üniversitesi İthalat - İhracat, Anadolu Üniversitesi İşletme Fakültesi İşletme, Ege Üniversitesi

İktisadi İdari Bilimler Fakültesi İktisat, Anadolu Üniversitesi Yerel Yönetimler okumuştur. Mesleki alanındaki bilgi ve tecrübelerini genç nesillere aktarabilmek

amacıyla Ege Üniversitesi Tire Meslek Yüksek Okulu bünyesinde Öğretim Görevlisi olarak mesleki alanında eğitim vermektedir.

 

 

 

TORBALI BELEDİYE BAŞKAN ADAYI ÖVÜNÇ DEMİR KİMDİR?

1984 doğumlu Övünç Demir, lisans eğitimini Koç Üniversitesi Mühendislik Fakültesi Elektrik & Elektronik Mühendisliği Bölümü’nde tamamladı. İlk gençlik

yıllarından bu yana CHP siyaseti içinde yer aldı. 2021-2023 yılları arasında Torbalı İlçe Başkanlığı görevini yürüttü. Gençlik Kolları’nda başlayan siyasi

yaşamı boyunca il delegeliği ve kurultay delegeliği sorumluluklarını üstlendi. Övünç Demir, evli ve iki çocuk babasıdır

 

 

URLA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI SELÇUK BALKAN KİMDİR?

1984 Urla doğumlu olan Yüksek Mimar Selçuk BALKAN, Lisans ve Yüksek Lisans eğitimini İzmir Yüksek Teknoloji Enstitüsünde tamamladı.  2010 yılında

üye olduğu Cumhuriyet Halk Partisinde, iki dönem Meclis üyeliği, imar komisyon başkanlığı ve divan katipliği görevlerini yaptı. Evli ve iki çocuk babasıdır.

 

Tags: 



CHP İZMİR ADAYLARINI TANITTI: İŞTE İLÇE İLÇE İZMİR ADAYLARI
CHP İzmir adaylarını tanıttı: İşte ilçe ilçe İzmir adayları

 

CHP’nin İzmir Büyükşehir Belediye Başkan Adayı Cemil Tugay ve 30 ilçenin başkan adayları vitrine çıktı. CHP Genel Başkanı Özgür Özel’in katılımıyla

bugün saat 14.00’de Karşıyaka Mustafa Kemal Atatürk Spor Salonu'nda düzenlenen törenle adaylar halka tanıtıldı. İşte CHP'nin İzmir adayları...

 

İZMİR BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE BAŞKAN ADAYI CEMİL TUGAY

Öğretmen bir baba ve ev hanımı bir annenin çocuğu olarak, 1967 yılında babasının mecburi hizmeti sırasında Van’da dünyaya geldi.

İzmir İnönü Lisesi’nin ortaokul bölümünden 1980 yılında, lise bölümünden ise 1983 yılında mezun oldu.

1989 yılında Ege Üniversitesi Tıp Fakültesi’ni bitirdi. Çorum ve Tire’de 4 yıl pratisyen hekimlik yaptı.

1993-2000 yılları arasında Plastik Cerrahi ihtisası yaptı, 2000 yılında ise İzmir Atatürk Eğitim ve Araştırma Hastanesi’nde uzman doktorluğunu aldı.

1997’de ABD, Cleveland Clinic’te 1 yıl araştırmacı doktor olarak çalıştı.

Uzman olduktan sonra 2001-2005 yılları arasında Karşıyaka Devlet Hastanesi’nde, 2005-2009 yılları arasında da İzmir Çiğli Kent Hastanesi’nde Plastik

Cerrahi uzmanı olarak görev yaptı.

2009 yılında Karşıyaka’da serbest hekimlik yapmaya başladı ve bir süredir Alsancak’ta faaliyet gösteren muayenehanesini, belediye başkanı seçilmesinin

ardından kapattı.

Evli, 2’si kız biri erkek, üniversite, lise ve ilkokulda öğrenim görmekte olan 3 çocuğu bulunan Tugay, İngilizce ve Fransızca konuşuyor.

 

ALİAĞA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI ÇAĞATAY GÜÇ

1986 doğumlu olan Çağatay Güç, lisans eğitimini Mustafa Kemal Üniversitesi Mimarlık ve Mühendislik Fakültesinde tamamladı. 2020 yılında başladığı iş

yaşamına eğitim ve inşaat sektörlerinde faaliyet göstermektedir.

Siyasi hayatı süresince iki yıl CHP Aliağa Gençlik Kolları Başkanlığını yürüttü.  Çağatay Güç, evli ve bir çocuk babasıdır.

 

ONUR YİĞİT BALÇOVA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI

1984 İzmir doğumlu olan Onur Yiğit, Celal Bayar Üniversitesi, İşletme Bölümü'nü tamamladı. İzmir 1. bölgede yer alan birçok özel sağlık kuruluşunda, kurucu

üyelik ve yönetici olarak görev aldı.

2002 yılında, 18 yaşında Cumhuriyet Halk Partisi’ne üye olarak başlayan siyasi hayatına şu an, İzmir Büyükşehir Belediyesi Meclis Üyesi ve Büyükşehir

Meclisi Encümeni olarak devam etmektedir.  İyi derecede İngilizce bilen Onur Yiğit, evli ve 2 çocuk babasıdır.

BAYINDIR BELEDİYE BAŞKAN ADAYI DAVUT SAKARSU

1971 doğumlu olan Davut Sakarsu, Bayındır’da başladığı öğrenim hayatını Tire Endüstri Meslek Lisesi’nde tamamladı.

2004 yılında parti üyeliği ile siyasi hayatına başlamış ve 2008 yılında İlçe Yönetim Kurulu üyeliği yapmıştır. 1998 yılında başladığı iş hayatında, 2023 yılına

kadar birçok farklı Sivil Toplum Kuruluşunda başkanlık yaparak önemli görevlerde yer almıştı. Evli ve 2 çocuk babasıdır.

BAYRAKLI BELEDİYE BAŞKAN ADAYI İRFAN ÖNAL

1985 doğumlu olan İrfan Önal, Evli Dokuz Eylül Üniversitesi Tekstil Mühendisliği bölümü mezunudur. Önal, evli ve iki çocuk babasıdır.

Siyasi hayatına 2005 yılında Cumhuriyet Halk Partisi Bornova Gençlik Kolları’nda başlamıştır. 2006 yılında İzmir İl Gençlik Kolları Eğitim Sekreteri olan Önal,

2011 – 2013

yılları arasında 3 dönem CHP Gençlik Kolları Merkez Yönetim Kurulu Üyeliği yapmıştır.

İrfan Önal, 2014 yılında CHP Parti Meclisi Üyesi seçilmiştir. 2019 Yerel Seçimlerinde ise Bayraklı ve İzmir Büyükşehir Belediyesi Meclis Üyeliğine seçilmiş

olup bu görevine halen devam etmektedir. Önal, aynı zamanda Bayraklı Belediyesi’nde Encümen Üyesi ve Meclis Başkan Vekilliği, Büyükşehir

Belediyesi’nde İmar Komisyon Başkanlığı görevlerini de sürdürmektedir

BERGAMA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI TANJU ÇELİK

1972 Bergama doğumlu olan Dr.Tanju Çelik lisans eğitimini Erciyes Üniversitesi Tıp Fakültesi’nde tamamladı. 1999 yılında İzmir Dr.Behçet Uz Çocuk

Hastanesi’nde göreve başladı.

2023 yılı genel seçimlerinde CHP Milletvekili Aday Adayı oldu. Dr.Tanju Çelik evli ve ikisi de Tıp Fakültesi öğrencisi bir kız, bir erkek çocuk babasıdır

BEYDAĞ BELEDİYE BAŞKAN ADAYI ŞAKİR BAŞARAN

1979 doğumlu Veteriner Hekim Şakir Başaran lisans eğitimini Yüzüncü Yıl Üniversitesinde tamamladı.  2019 yılında Cumhuriyet Halk Partisinde Meclis Üyesi

olarak siyaset hayatına başladı.

2019 yılında 2 dönem Beydağ Cumhuriyet Halk Partisi İlçe Başkanlığı görevini yürüttü. Veteriner Hekim Şakir Başaran evli 2 çocuk babasıdır.

BORNOVA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI ÖMER EŞKİ

1986 doğumlu olan Ömer Eşki, lisans eğitimi Dokuz Eylül Üniversitesi Tekstil Mühendisliği’nde tamamlamıştır.

Siyaset hayatına 2005 yılında Cumhuriyet Halk Partisi Bornova Gençlik Kolları’nda başladı. 2006-2007 yıllarında Cumhuriyet Halk Partisi İzmir İl Gençlik

Kolları Sekreterliği, 2007-2010 yılları arasında da Cumhuriyet Halk Partisi Bornova Gençlik Başkanlığı görevlerini üstlendi. Ömer Eşki evli ve bir çocuk

babasıdır.

BUCA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI GÖRKEN DUMAN

Görkem Duman, 27 Nisan 1988 tarihinde İzmir, Buca'da doğmuştur. Lisans eğitimini Anadolu Üniversitesi İşletme Bölümü'nde ve Dokuz Eylül Üniversitesi

Mimarlık Bölümü'nde tamamlamıştır.

Siyasi yaşamına 2018 yılında Cumhuriyet Halk Partisi'ne üye olarak başlamış, 2020-2023 yıları arasında CHP İl Başkan Yardımcılığı görevini üstlenmiştir.

 

ÇEŞME BELEDİYE BAŞKAN ADAYI LAL DENİZLİ

1992 doğumlu Lal Denizli Lycee  Françaiş Pierre Loti D’İstanbul mezunudur. Bilgi Üniversitesi'nde Siyaset Bilimi lisansı ve Hukuk yan dalı ile lisans eğitimini
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tamamlayıp, aynı üniversitenin Uluslararası İlişkiler bölümünde yüksek lisansına devam etti.

Lal Denizli’nin siyasi kariyeri ise Cumhuriyet Halk Partisi'nde çeşitli kademelerde görev alarak başlamıştır. Gençlik Kollarından Seçim Saha Koordinasyon

alanlarına kadar birçok görevde yer almıştır. Denizli iyi derece Fransızca, İngilizce ve İspanyolca dillerini konuşabilmektedir.

ÇİĞLİ BELEDİYE BAŞKAN ADAYI ONUR EMRAH YILDIZ

1986 yılında İzmir’in Çiğli ilçesinde doğdu. Sivas Cumhuriyet Üniversitesi Mühendislik Fakültesi Çevre Mühendisliği Bölümü’nden mezun oldu.

2009 yılından itibaren 3 yıl boyunca çalıştığı aile şirketinin ardından İzmir Büyükşehir Belediyesi İZSU Genel Müdürlüğü’nde çalışmaya başladı. 2019 yılında

Dereler Bakım ve Körfez Tarama Şube Müdürlüğü’ne Şube Müdürü olarak atandı. Birçok konuda örnek çalışmalara imza attı. Onur Emrah Yıldız evli ve 6

yaşındaki 2 çocuk babasıdır.

DİKİLİ  BELEDİYE BAŞKAN ADAYI ADİL KIRGÖZ

1969 doğumlu olan Adil Kırgöz Beykoz Üniversitesi Lojistik Meslek Yüksekokulu Dış Ticaret Bölumu’nden mezun oldu.

2008-2010 yılları arasında CHP Dikili İlçe Örgutu’nde Yönetim KuruluÜyeliği yaptı. 2014 yılında yapılan yerel seçimlerde CHP’den Belediye Meclis Üyesi

seçildi.

2019 yerel seçimlerinde Dikili Belediye Başkanı seçildi. Mevcut belediye başkanlığı görevini yuruten Adil Kırgöz, evli bir kız, bir erkek çocuk babasıdır.

 

FOÇA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI SANİYE BORA FIÇI

Saniye Bora Fıçı, 1967 yılında İzmir'in Foça ilçesinde doğdu. İlk, orta ve lise eğitimlerini Foça ve Menemen’de tamamladı. 2000 yılında Özel Eğitim ve

Rehabilitasyon Merkezini kurarak girişimcilik, eğitim ve toplumsal farkındalık alanlarında ilk adımlarını atmış oldu. 2009 yılında İzmir Ticaret Odası Meclis

Üyeliği’ne seçildi.

2004 yılında Cumhuriyet Halk Partisi’ne katılan ve 2020-2023 döneminde İl Başkan Yardımcılığı görevini üstlenen Saniye Bora Fıçı, evli ve 2 çocuk

annesidir.

GAZİEMİR BELEDİYE BAŞKAN ADAYI ÜNAL IŞIK

1965 doğumlu olan Ünal IŞIK, lisans eğitimini Anadolu Üniversitesi’nde Muhasebe ve İş idaresi üzerine tamamladı.

2003 yılında Cumhuriyet Halk Partisine üye olan Işık, 2014 yılında Gaziemir Belediye Meclis Üyesi olarak aktif siyasete başladı. 2 dönem meclis üyeliği, CHP

grup başkan vekilliği, CHP grup sözcülüğü, Plan Bütçe Komisyon üyeliği ve Encümen üyeliği görevlerini üstlendi. Ünal IŞIK evli ve 2 çocuk babasıdır.

MUSTAFA GÜNAY GÜZELBAHÇE BELEDİYE BAŞKAN ADAYI

 

1962 yılında Malatya’da dünyaya gelen Mustafa Günay, temel eğitimini tamamladıktan sonra 1985 yılında kamuda göreve başlamıştır. 2005 yılında siyasi

hayatına Cumhuriyet Halk Partisi üye kaydını yaptırarak başlamış ve birçok farklı alanda görev yapmıştır.

Günay, 2010 yılından bugüne kadar Güzelbahçe Belediye Başkanlığı Yardımcısı olarak Güzelbahçe’ye hizmet etmiştir. Mustafa Günay evli ve 2 çocuk

babasıdır.

KARABAĞLAR BELEDİYE BAŞKAN ADAYI HELİL KINAY

1977 yılında Uşak’ta doğan Helil Kınay, lisans ve yüksek lisans eğitimini 9 Eylül Üniversitesi Çevre Mühendisliği Bölümünde tamamladı.

Helil Kınay, 23 yıl boyunca kamuda, kamu ve çevre yönetimi politikaları, mevzuatı, bürokrasisi, kurumsal iletişimi ve organizasyonları ile proje çalışmalarında

görev aldı.

Aktif siyasete CHP’de başlayan Helil Kınay, CHP İzmir 28. Dönem Milletvekili Adaylığında bulundu. Helil Kınay, evli ve 2 çocuk annesidir.

 

KARABURUN BELEDİYE BAŞKAN ADAYI İLKAY GİRGİN ERDOĞAN

1971 yılında İzmir’in Karaburun ilçesinde doğan İlkay Girgin Erdoğan, ilk ve orta öğrenimini Karaburun’da tamamladı.

İzmir Kız Lisesi’ndeki lise eğitimi sonrasında Dokuz Eylül Üniversitesi Hukuk Fakültesi’nden 1997 yılında mezun oldu.

İzmir Barosu’na kayıtlı olarak, 1997-2019 yılları arasında İzmir ve Karaburun’da serbest avukatlık yapan Başkan İlkay Girgin Erdoğan; imar hukuku,

gayrimenkul hukuku ve miras hukuku dallarında uzmanlaştı.

2004-2014 yılları arasında Cumhuriyet Halk Partisi’nden Mordoğan Belediyesi Meclis Üyeliği, Belediye Meclis Başkan Vekilliği, Hukuk Komisyonu

Başkanlığı, İmar Komisyonu Üyeliği, Bütçe Plan Komisyonu Üyeliği görevlerini sürdürdü.

Mordoğan Belediyesi ile Karaburun Belediyesi’nin birleşmesi sonrasında 2014-2019 yılları arasında Cumhuriyet Halk Partisi’nden Karaburun Belediyesi

Meclis Üyeliği, Belediye Meclis Başkan Vekilliği, İmar Komisyonu Başkanlığı ve Hukuk Komisyonu Başkanlığı görevlerini yürüttü.

31 Mart 2019 tarihide yapılan yerel yönetim seçimlerinde Cumhuriyet Halk Partisi’nden Karaburun Belediye Başkan Adayı gösterilen Erdoğan, yüzde 49,28

oy alarak, ilçenin 117 yıllık tarihinde bu göreve gelen ilk kadın belediye başkanı oldu.

Mordoğan Çok Amaçlı Üretim Pazarlama ve İşletme Kooperatifi ve Atatürkçü Düşünce Derneği Mordoğan Şubesi üyesi olan Erdoğan, siyasi yaşamı

boyunca Karaburun Yarımadası’nda faaliyet gösteren sivil toplum kuruluşlarının çalışmalarına destek verdi.

Meslektaşı Avukat Teoman Erdoğan ile evli olan İlkay Girgin Erdoğan; Doğa Erdoğan’ın annesi ve İngilizce biliyor…

 

İZMİR KARŞIYAKA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI YILDIZ İŞÇİMENLER ÜNSAL

 

1967 yılında İzmir’de doğan Yıldız İşçimenler Ünsal, Dokuz Eylül Üniversitesi’nde İşletme Bölümü'nde lisans ve Uluslararası İşletmecilik alanında yüksek

lisans eğtimini tamamladı.

Ünsal’ın ayrıca Anadolu Üniversitesi Uluslararası İlişkiler Bölümü’nden lisans derecesi bulunuyor.

Uzun yıllara dayanan iş yaşamının yanı sıra çok sayıda sivil toplum kuruluşunda görev aldı. Ege Bölgesi Sanayi Odası’nda meclis üyeliği ve İzmir Ticaret

Odası’nda yöneticilik görevlerinde bulunan Ünsal, Ege Bölgesi Sanayi Odası’nın yönetiminde yer alan ilk kadın oldu. Gençlik yıllarında Karşıyaka Spor

Kulübü’nde basketbol oynadı ve sonraki yıllarda kulüpte yöneticilik yaptı. Halen Ege Çağdaş Eğitim Vakfı’nın yönetim kurulu başkanlığını ve İzmir Yüksek

Teknoloji Enstitüsü Vakfı yönetim kurulu üyeliğini yürütüyor. Evli olan Yıldız İşçimenler Ünsal, iki çocuk annesi.

 

KEMALPAŞA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI MEHMET TÜRKMEN

Mehmet Türkmen 12 Nisan 1962 tarihinde İzmir'in Kemalpaşa ilçesinde doğdu. Öğrenim hayatını burada tamamladı.



1990-1999 yılları arasında ticaret ile uğraşan Mehmet Türkmen 1999 ile 2009 yılları arasında Ulucak Belediye Başkanlığı ve 2014-2023 yılları arasında

Kemalpaşa Belediye Başkan Yardımcılığı ve meclis üyeliği görevlerini sürdürmektedir. Türkmen, Evli ve iki çocuk babasıdır.

 

IZMIR KINIK BELEDIYE BASKAN ADAYI SEMA BODUR

1966 yılında Izmir’in Kınık ilcesinde dogan Sema Bodur, ilk, orta ve lise ogrenimini dogup buyudugu ilcede tamamladı.

Sema Bodur, 1991 yılında Izmir Genclik ve Spor Il Mudurlugu'nde memuriyete basladı. Izmir’in bircok kulubunde antrenorluk ve kulup yoneticiligi yaparak,

farklı branslarda bir cok basarılı sporcunun yetismesine katkıda bulundu.

Sema Bodur, evli ve 1 cocuk annesidir.

 

İZMİR KİRAZ BELEDİYE BAŞKAN ADAYI NASUH ÇOŞKUN

1976 yılında Kiraz'ın Yenişehir Mahallesi'nde doğdu. İlköğretim Yenişehir köy okulunda okudu. Kiraz Ortaokulu ve Kiraz Mesleki Eğitim Merkezi'nde öğrenim

gördükten sonra Kiraz Sanayi Sitesinde kaportacı olarak işe başladı ve 1996 yılında askerlik görevimi tamamladı.

1999 yılında kendi iş yerimi açtı ve 2010 yılında Esnaf Kefalet Kooperatifi Yönetim Kurulu üyesi oldu. 2018 yılında Esnaf Kefalet Kooperatifi Başkanlığına

seçildi. Şu anda kooperatif başkanı olarak görev yapıyor ve aynı zamanda hayvancılık ile uğraşıyor. Evli ve iki çocuk babası.

 

 

İZMİR KONAK BELEDİYE BAŞKAN ADAYI NİLÜFER ÇINARLI MUTLU

1968 İzmir doğumlu olan Mimar Nilüfer Çınarlı Mutlu eğitimini İzmir Dokuz Eylül Üniversitesi Mimarlık Fakültesi Mimarlık Bölümü'nde tamamladı. Mimarlar

Odası İzmir Şubesi’nde Ege Mimarlık Dergisi yayın sekreterliği görevini üstlendi. 2000-2019 yılları arasında Mimarlar Odası İzmir Şubesi Yönetim Kurulu

Sekreter Üyesi olarak görev yaptı.

Aktif siyaset hayatına CHP’de başlayan Mimar Nilüfer Çınarlı Mutlu evli ve 1 çocuk annesidir.

 

MENDERES BELEDİYE BAŞKAN ADAYI İLKAY ÇİÇEK

 

1986 doğumlu olan İlkay Çiçek Lisans eğitimini Eskişehir Üniversitesi Çalışma Ekonomisi ve Endüstri İlişkiler bölümünde sürdürüyor. 2013 yılında

Cumhuriyet Halk Partisine üye olarak siyasete başladı.

Uzun yıllar parti örgütünde çeşitli kademelerde görev aldıktan sonra 2019 yılı seçimlerinde Menderes Cüneytbey Mahallesi muhtarı oldu. İlkay Çiçek evli ve

iki çocuk babasıdır.

 

MENEMEN BELEDİYE BAŞKAN ADAYI DENİZ KARAKURT

 

1970 Bergama doğumlu olan Av. Deniz Karakurt Dokuz Eylül Üniversitesi Hukuk Fakültesi mezunudur.

Menemen’de 1999 yılından bu yana serbest avukatlık yapan Av. Deniz Karakurt 2019 Yerel Seçimleri’nde Cumhuriyet Halk Partisi’nden Menemen

Belediyesi Meclis Üyesi seçildi. 2 yıl süre ile Encümen Başkanlığı ve Hukuk Komisyonu Başkanlığı ve kısa bir süre Belediye Başkan Vekilliği görevlerini

yürüttü. Av. Deniz Karakurt iki çocuk annesidir.

 

İZMİR NARLIDERE BELEDİYE BAŞKAN ADAYI ERMAN UZUN

10 Aralık 1991, İzmir doğumlu olan Erman Uzun, Ege Üniversitesi İletişim Fakültesi Gazetecilik Bölümü’nden mezun oldu.

Erman Uzun, Cumhuriyet Halk Partisi’nde ilçe kongre delegelikleri, iki dönem Narlıdere Gençlik Kolları Yöneticiliği görevlerinde bulunmuş, 2019 yılında

yapılan Mahalli İdareler Seçimlerinde Belediye Meclis Üyeliği görevini üstlenmiştir. Meclis Üyeliği sürecince, dört yıl boyunca Belediye Meclisi’nde CHP Grup

Sözcüsü olarak görev almıştır.

İş yaşamına, Gazetecilikle başlayan Erman Uzun, Turizm sektöründe iş yaşantısına devam etmektedir. İzmir Sanayici ve İş İnsanları Derneği (İZSİAD)

üyesidir.

 

ÖDEMİŞ BELEDİYE BAŞKAN ADAYI MUSTAFA TURAN

2 Kasım 1975 tarihinde Ödemiş-Konaklı’da dünyaya geldi. İlk ve orta dereceli eğitimini Konaklı’da, lise eğitimini Ovakent’te tamamladı.

Tarım Faaliyetlerinin yanı sıra Konaklı Belde Belediyesi Meclis Üyeliği, 2019-2023 yılları arası Ödemiş Belediye Meclisi üyeliği, Ödemiş Belediye

Başkanvekilliği ve parti içerisindeki birçok farklı alanda çeşitli görevlerde bulundu.

2019-2023 yılları arasında Ödemişspor Kulübü ikinci başkanlığı görevini yerine getirdi.

 

SEFERİHİSAR BELEDİYE BAŞKAN ADAYI İSMAİL YETİŞKİN

 

1976 yılında Seferihisar'da doğdu. Eğitim hayatını Seferihisar’da tamamladı. 14 yaşından itibaren Cumhuriyet Halk Partisi çatısı altında siyasetin içerisinde

yer almaya başladı. CHP Seferihisar Gençlik Kolları Yönetim Kurulu Üyeliği, Gençlik Kolları Başkanlığı, İlçe Yönetim Kurulu Üyeliği ve 10 yıl İlçe Başkanlığı

görevlerinde bulundu.

2019 yılında Seferihisar Belediye Başkanlığı'na seçildi. İsmail Yetişkin, evli ve iki çocuk babasıdır.

 

IZMIR SELCUK BELEDIYE BASKAN ADAYI FILIZ CERITOGLU SENGEL

 

1981 yılında Izmir’de dogan. Filiz Ceritoglu Sengel 1999 yılında Marmara Universitesi Hukuk Fakultesi’ne girmeye hak kazandı.

Cumhuriyet Halk Partisi içerisinde birçok görevde yer alan Filiz Ceritoğlu Sengel, 2019 yılında gerceklesen yerel secimlerde ilk kadın belediye baskanı

olmaya hak kazandı. Selcuk ilcesinin belediye baskanlıgını yapmaya basladıgı 2019 yılından bu yana ilcesinde calısmalarını ve projelerini yurutmektedir.

2007 yılından bu yana Vasıf Gokhan Sengel ile evli olan Filiz Ceritoglu Sengel bir kız cocugu annesidir.



 

TİRE BELEDİYE BAŞKAN ADAYI HAYATİ OKUROĞLU

 

22 Ağustos 1985'de Tire’de doğan Okuroğlu, Dumlupınar Üniversitesi İthalat - İhracat, Anadolu Üniversitesi İşletme Fakültesi İşletme, Ege Üniversitesi

İktisadi İdari Bilimler Fakültesi İktisat, Anadolu Üniversitesi Yerel Yönetimler okumuştur.

Mesleki alanındaki bilgi ve tecrübelerini genç nesillere aktarabilmek amacıyla Ege Üniversitesi Tire Meslek Yüksek Okulu bünyesinde Öğretim Görevlisi

olarak mesleki alanında eğitim vermektedir.

 

TORBALI BELEDİYE BAŞKAN ADAYI ÖVÜNÇ DEMİR

 

1984 doğumlu Övünç Demir, lisans eğitimini Koç Üniversitesi Mühendislik Fakültesi Elektrik & Elektronik Mühendisliği Bölümü’nde tamamladı. İlk gençlik

yıllarından bu yana CHP siyaseti içinde yer aldı.

2021-2023 yılları arasında Torbalı İlçe Başkanlığı görevini yürüttü. Gençlik Kolları’nda başlayan siyasi yaşamı boyunca il delegeliği ve kurultay delegeliği

sorumluluklarını üstlendi. Övünç Demir, evli ve iki çocuk babasıdır.

 

SELÇUK BALKAN URLA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI

 

1984 Urla doğumlu olan Yüksek Mimar Selçuk BALKAN, Lisans ve Yüksek Lisans eğitimini İzmir Yüksek Teknoloji Enstitüsünde tamamladı.  2010 yılında

üye olduğu Cumhuriyet Halk Partisinde, iki dönem Meclis üyeliği, imar komisyon başkanlığı ve divan katipliği görevlerini yaptı. Evli ve iki çocuk babasıdır.

 

Tags: 



CHP İZMİR BELEDİYE BAŞKAN ADAYLARI TANITILDI
CHP İzmir belediye başkan adayları tanıtıldı

CHP İzmir belediye başkan adayları tanıtıldı. İzmir Büyükşehir Belediyesi ve ilçe belediye başkan adaylarının tanıtıldığı program CHP Genel Başkanı Özgür

Özel'in katılımıyla gerçekleşti.

CHP İzmir belediye başkan adayları bugün Karşıyaka Mustafa Kemal Atatürk Kapalı Spor Salonu'nda gerçekleşen toplantıda tanıtıldı. İzmir Büyükşehir

Belediyesi ve ilçe belediye başkan adaylarının tanıtıldığı program, CHP Genel Başkanı Özgür Özel'in katılımıyla gerçekleşti.

 

 

 

İZMİR BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE BAŞKAN ADAYI CEMİL TUGAY

 

 

 

1967 doğumlu olan Dr. Cemil Tugay lisans eğitimini Ege Üniversitesi Tıp Fakültesi’nde tamamladı. 2010 yılında Cumhuriyet Halk Partisine üye olarak

siyasete başladı.

 

 

 

2019 yılına kadar 2 dönem Karşıyaka İlçe Başkan Yardımcılığı, 2013-2014 yıllarında CHP İzmir İl Ar-ge Kurulu üyeliği ve ardından başkanlığı dahil olmak

üzere farklı çalışmalarla partide görevler yaptı. 2019 yılında Karşıyaka Belediye Başkanı oldu. Dr. Cemil Tugay, evli ve 3 çocuk babasıdır.

 

CHP İzmir belediye başkan adayları bugün Karşıyaka Mustafa Kemal Atatürk Kapalı Spor Salonu'nda gerçekleşen toplantıda tanıtıldı. İzmir Büyükşehir

Belediyesi ve ilçe belediye başkan adaylarının tanıtıldığı program, CHP Genel Başkanı Özgür Özel'in katılımıyla gerçekleşti.

 

 

 

İşte İzmirli adaylar ve kısa özgeçmişleri:

 

 

 

ALİAĞA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI ÇAĞATAY GÜÇ

 

1986 doğumlu olan Çağatay Güç, lisans eğitimini Mustafa Kemal Üniversitesi Mimarlık ve Mühendislik Fakültesinde tamamladı. 2020 yılında başladığı iş

yaşamına eğitim ve inşaat sektörlerinde faaliyet göstermektedir.

 

Siyasi hayatı süresince iki yıl CHP Aliağa Gençlik Kolları Başkanlığını yürüttü. Çağatay Güç, evli ve bir çocuk babasıdır.

 

 

 

BALÇOVA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI ONUR YİĞİT

 

1984 İzmir doğumlu olan Onur Yiğit, Celal Bayar Üniversitesi, İşletme Bölümü'nü tamamladı. İzmir 1. bölgede yer alan birçok özel sağlık kuruluşunda, kurucu

üyelik ve yönetici olarak görev aldı.

 

2002 yılında, 18 yaşında Cumhuriyet Halk Partisi’ne üye olarak başlayan siyasi hayatına şu an, İzmir Büyükşehir Belediyesi Meclis Üyesi ve Büyükşehir

Meclisi Encümeni olarak devam etmektedir.  İyi derecede İngilizce bilen Onur Yiğit, evli ve 2 çocuk babasıdır.

 

 

 

 

 

BAYINDIR BELEDİYE BAŞKAN ADAYI DAVUT SAKARSU

 

1971 doğumlu olan Davut Sakarsu, Bayındır’da başladığı öğrenim hayatını Tire Endüstri Meslek Lisesi’nde tamamladı.

 

2004 yılında parti üyeliği ile siyasi hayatına başlamış ve 2008 yılında İlçe Yönetim Kurulu üyeliği yapmıştır. 1998 yılında başladığı iş hayatında, 2023 yılına

kadar birçok farklı Sivil Toplum Kuruluşunda başkanlık yaparak önemli görevlerde yer almıştı. Evli ve 2 çocuk babasıdır.
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BAYRAKLI BELEDİYE BAŞKAN ADAYI İRFAN ÖNAL

 

1985 doğumlu olan İrfan Önal, Dokuz Eylül Üniversitesi Tekstil Mühendisliği bölümü mezunudur. Önal, evli ve iki çocuk babasıdır.

 

Siyasi hayatına 2005 yılında Cumhuriyet Halk Partisi Bornova Gençlik Kolları’nda başlamıştır. 2006 yılında İzmir İl Gençlik Kolları Eğitim Sekreteri olan Önal,

2011 – 2013 yılları arasında 3 dönem CHP Gençlik Kolları Merkez Yönetim Kurulu Üyeliği yapmıştır.

 

İrfan Önal, 2014 yılında CHP Parti Meclisi Üyesi seçilmiştir. 2019 Yerel Seçimlerinde ise Bayraklı ve İzmir Büyükşehir Belediyesi Meclis Üyeliğine seçilmiş

olup bu görevine halen devam etmektedir. Önal, aynı zamanda Bayraklı Belediyesi’nde Encümen Üyesi ve Meclis Başkan Vekilliği, Büyükşehir

Belediyesi’nde İmar Komisyon Başkanlığı görevlerini de sürdürmektedir.

 

 

 

BERGAMA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI TANJU ÇELİK

 

1972 Bergama doğumlu olan Dr.Tanju Çelik lisans eğitimini Erciyes Üniversitesi Tıp Fakültesi’nde tamamladı. 1999 yılında İzmir Dr.Behçet Uz Çocuk

Hastanesi’nde göreve başladı.

 

2023 yılı genel seçimlerinde CHP Milletvekili Aday Adayı oldu. Dr.Tanju Çelik evli ve ikisi de Tıp Fakültesi öğrencisi bir kız, bir erkek çocuk babasıdır.

 

 

 

BEYDAĞ BELEDİYE BAŞKAN ADAYI ŞAKİR BAŞARAN

 

 

 

1979 doğumlu Veteriner Hekim Şakir Başaran lisans eğitimini Yüzüncü Yıl Üniversitesinde tamamladı.  2019 yılında Cumhuriyet Halk Partisinde Meclis Üyesi

olarak siyaset hayatına başladı.

 

2019 yılında 2 dönem Beydağ Cumhuriyet Halk Partisi İlçe Başkanlığı görevini yürüttü. Veteriner Hekim Şakir Başaran evli 2 çocuk babasıdır.

 

 

 

BORNOVA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI ÖMER EŞKİ

 

1986 doğumlu olan Ömer Eşki, lisans eğitimi Dokuz Eylül Üniversitesi Tekstil Mühendisliği’nde tamamlamıştır.

 

Siyaset hayatına 2005 yılında Cumhuriyet Halk Partisi Bornova Gençlik Kolları’nda başladı. 2006-2007 yıllarında Cumhuriyet Halk Partisi İzmir İl Gençlik

Kolları Sekreterliği, 2007-2010 yılları arasında da Cumhuriyet Halk Partisi Bornova Gençlik Başkanlığı görevlerini üstlendi. Ömer Eşki evli ve bir çocuk

babasıdır.

 

 

 

BUCA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI GÖRKEM DUMAN

 

Görkem Duman, 27 Nisan 1988 tarihinde İzmir, Buca'da doğmuştur. Lisans eğitimini Anadolu Üniversitesi İşletme Bölümü'nde ve Dokuz Eylül Üniversitesi

Mimarlık Bölümü'nde tamamlamıştır.

 

Siyasi yaşamına 2018 yılında Cumhuriyet Halk Partisi'ne üye olarak başlamış, 2020-2023 yıları arasında CHP İl Başkan Yardımcılığı görevini üstlenmiştir.

 

 

 

ÇEŞME BELEDİYE BAŞKAN ADAYI LAL DENİZLİ

 

 

 

1992 doğumlu Lal Denizli Lycee  Françaiş Pierre Loti D’İstanbul mezunudur. Bilgi Üniversitesi'nde Siyaset Bilimi lisansı ve Hukuk yan dalı ile lisans eğitimini

tamamlayıp, aynı üniversitenin Uluslararası İlişkiler bölümünde yüksek lisansına devam etti.

 

 

 

Lal Denizli’nin siyasi kariyeri ise Cumhuriyet Halk Partisi'nde çeşitli kademelerde görev alarak başlamıştır. Gençlik Kollarından Seçim Saha Koordinasyon



alanlarına kadar birçok görevde yer almıştır. Denizli iyi derece Fransızca, İngilizce ve İspanyolca dillerini konuşabilmektedir. 

 

 

 

ÇİĞLİ BELEDİYE BAŞKAN ADAYI ONUR EMRAH YILDIZ

 

1986 yılında İzmir’in Çiğli ilçesinde doğdu. Sivas Cumhuriyet Üniversitesi Mühendislik Fakültesi Çevre Mühendisliği Bölümü’nden mezun oldu.

 

 

 

2009 yılından itibaren 3 yıl boyunca çalıştığı aile şirketinin ardından İzmir Büyükşehir Belediyesi İZSU Genel Müdürlüğü’nde çalışmaya başladı. 2019 yılında

Dereler Bakım ve Körfez Tarama Şube Müdürlüğü’ne Şube Müdürü olarak atandı. Birçok konuda örnek çalışmalara imza attı. Onur Emrah Yıldız evli ve 6

yaşındaki 2 çocuk babasıdır.

 

 

 

 

 

DİKİLİ  BELEDİYE BAŞKAN ADAYI ADİL KIRGÖZ

 

 

 

1969 doğumlu olan Adil Kırgöz Beykoz Üniversitesi Lojistik Meslek Yüksekokulu Dış Ticaret Bölumu’nden mezun oldu.

 

 

 

2008-2010 yılları arasında CHP Dikili İlçe Örgutu’nde Yönetim KuruluÜyeliği yaptı. 2014 yılında yapılan yerel seçimlerde CHP’den Belediye Meclis Üyesi

seçildi.

 

2019 yerel seçimlerinde Dikili Belediye Başkanı seçildi. Mevcut belediye başkanlığı görevini yuruten Adil Kırgöz, evli bir kız, bir erkek çocuk babasıdır.

 

 

 

 

 

FOÇA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI SANİYE BORA FIÇI

 

 

 

Saniye Bora Fıçı, 1967 yılında İzmir'in Foça ilçesinde doğdu. İlk, orta ve lise eğitimlerini Foça ve Menemen’de tamamladı. 2000 yılında Özel Eğitim ve

Rehabilitasyon Merkezini kurarak girişimcilik, eğitim ve toplumsal farkındalık alanlarında ilk adımlarını atmış oldu. 2009 yılında İzmir Ticaret Odası Meclis

Üyeliği’ne seçildi.

 

2004 yılında Cumhuriyet Halk Partisi’ne katılan ve 2020-2023 döneminde İl Başkan Yardımcılığı görevini üstlenen Saniye Bora Fıçı, evli ve 2 çocuk

annesidir.

 

 

 

GAZİEMİR BELEDİYE BAŞKAN ADAYI ÜNAL IŞIK

 

1965 doğumlu olan Ünal IŞIK, lisans eğitimini Anadolu Üniversitesi’nde Muhasebe ve İş idaresi üzerine tamamladı.

 

2003 yılında Cumhuriyet Halk Partisine üye olan Işık, 2014 yılında Gaziemir Belediye Meclis Üyesi olarak aktif siyasete başladı. 2 dönem meclis üyeliği, CHP

grup başkan vekilliği, CHP grup sözcülüğü, Plan Bütçe Komisyon üyeliği ve Encümen üyeliği görevlerini üstlendi. Ünal IŞIK evli ve 2 çocuk babasıdır.

 

 

 

GÜZELBAHÇE BELEDİYE BAŞKAN ADAYI MUSTAFA GÜNAY

 

1962 yılında Malatya’da dünyaya gelen Mustafa Günay, temel eğitimini tamamladıktan sonra 1985 yılında kamuda göreve başlamıştır. 2005 yılında siyasi

hayatına Cumhuriyet Halk Partisi üye kaydını yaptırarak başlamış ve birçok farklı alanda görev yapmıştır.

 

Günay, 2010 yılından bugüne kadar Güzelbahçe Belediye Başkanlığı Yardımcısı olarak Güzelbahçe’ye hizmet etmiştir. Mustafa Günay evli ve 2 çocuk





babasıdır.

 

 

 

KARABAĞLAR BELEDİYE BAŞKAN ADAYI HELİL KINAY

 

1977 yılında Uşak’ta doğan Helil Kınay, lisans ve yüksek lisans eğitimini 9 Eylül Üniversitesi Çevre Mühendisliği Bölümünde tamamladı.

 

Helil Kınay, 23 yıl boyunca kamuda, kamu ve çevre yönetimi politikaları, mevzuatı, bürokrasisi, kurumsal iletişimi ve organizasyonları ile proje çalışmalarında

görev aldı.

 

Aktif siyasete CHP’de başlayan Helil Kınay, CHP İzmir 28. Dönem Milletvekili Adaylığında bulundu. Helil Kınay, evli ve 2 çocuk annesidir.

 

 

 

KARABURUN İLKAY GİRGİN ERDOĞAN

 

1971 yılında İzmir’in Karaburun ilçesinde doğan İlkay Girgin Erdoğan, Dokuz Eylül Üniversitesi Hukuk Fakültesi’nden mezun oldu.

 

Cumhuriyet Halk Partisi içerisinde birçok farklı alanda görev alan İlkay Girgin Erdoğan, 31 Mart 2019 tarihinde yapılan yerel yönetim seçimlerinde

Karaburun’un ilk kadın Belediye Başkanı oldu.

 

İlkay Girgin Erdoğan evli ve bir çocuk annesi.

 

 

 

KARŞIYAKA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI YILDIZ İŞÇİMENLER ÜNSAL

 

1967 yılında İzmir’de doğan Yıldız Çimenler Ünsal, Dokuz Eylül Üniversitesi’nde İşletme Bölümü'nde lisans ve Uluslararası İşletmecilik alanında yüksek

lisans eğitimini tamamladı. Ünsal’ın ayrıca Anadolu Üniversitesi  Uluslararası İlişkiler Bölümü’nden lisans derecesi bulunuyor. Uzun yıllara dayanan iş

yaşamının yanı sıra çok sayıda sivil toplum kuruluşunda görev aldı. Ege Bölgesi  Sanayi  Odası’nda meclis üyeliği  ve İzmir Ticaret Odası’nda yöneticilik

görevlerinde bulunan Ünsal, Ege Bölgesi  Sanayi  Odası’nın yönetiminde yer alan ilk kadın oldu. Gençlik yıllarında Karşıyaka Spor Kulübü’nde basketbol

oynadı ve sonraki yıllarda kulüpte yöneticilik yaptı. Halen Ege Çağdaş  Eğitim Vakfı’nın yönetim kurulu başkanlığını ve İzmir Yüksek Teknoloji  Enstitüsü

Vakfı yönetim kurulu üyeliğini  yürütüyor. Evli olan Yıldız Çimenler Ünsal, iki çocuk annesi .

 

 

 

KEMALPAŞA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI MEHMET TÜRKMEN

 

 

 

 

 

Mehmet Türkmen 12 Nisan 1962 tarihinde İzmir'in Kemalpaşa ilçesinde doğdu. Öğrenim hayatını burada tamamladı.

 

 

 

1990-1999 yılları arasında ticaret ile uğraşan Mehmet Türkmen 1999 ile 2009 yılları arasında Ulucak Belediye Başkanlığı ve 2014-2023 yılları arasında

Kemalpaşa Belediye Başkan Yardımcılığı ve meclis üyeliği görevlerini sürdürmektedir. Türkmen, Evli ve iki çocuk babasıdır.

 

 

 

KINIK BELEDIYE BASKAN ADAYI SEMA BODUR

 

 

 

1966 yılında Izmir’in Kınık ilcesinde dogan Sema Bodur, ilk, orta ve lise ogrenimini dogup buyudugu ilcede tamamladı.

 

Sema Bodur, 1991 yılında Izmir Genclik ve Spor Il Mudurlugu'nde memuriyete basladı. Izmir’in bircok kulubunde antrenorluk ve kulup yoneticiligi yaparak,

farklı branslarda bir cok basarılı sporcunun yetismesine katkıda bulundu.

 

Sema Bodur, evli ve 1 cocuk annesidir.

 



 

 

KİRAZ BELEDİYE BAŞKAN ADAYI NASUH ÇOŞKUN

 

1976 yılında Kiraz'ın Yenişehir Mahallesi'nde doğdum. İlköğretim Yenişehir köy okulunda okudum. Kiraz Ortaokulu ve Kiraz Mesleki Eğitim Merkezi'nde

öğrenim gördükten sonra Kiraz Sanayi Sitesinde kaportacı olarak işe başladım ve 1996 yılında askerlik görevimi tamamladım. 1999 yılında kendi iş yerimi

açtım ve 2010 yılında Esnaf Kefalet Kooperatifi Yönetim Kurulu üyesi oldum. 2018 yılında Esnaf Kefalet Kooperatifi Başkanlığına seçildim. Şu anda

kooperatif başkanı olarak görev yapıyor ve aynı zamanda hayvancılık ile uğraşıyorum. Evli ve iki çocuk babasıyım.

 

 

 

KONAK BELEDİYE BAŞKAN ADAYI NİLÜFER ÇINARLI MUTLU

 

1968 İzmir doğumlu olan Mimar Nilüfer Çınarlı Mutlu eğitimini İzmir Dokuz Eylül Üniversitesi Mimarlık Fakültesi Mimarlık Bölümü'nde tamamladı. Mimarlar

Odası İzmir Şubesi’nde Ege Mimarlık Dergisi yayın sekreterliği görevini üstlendi. 2000-2019 yılları arasında Mimarlar Odası İzmir Şubesi Yönetim Kurulu

Sekreter Üyesi olarak görev yaptı.

 

Aktif siyaset hayatına CHP’de başlayan Mimar Nilüfer Çınarlı Mutlu evli ve 1 çocuk annesidir.

 

 

 

MENDERES BELEDİYE BAŞKAN ADAYI İLKAY ÇİÇEK

 

1986 doğumlu olan İlkay Çiçek Lisans eğitimini Eskişehir Üniversitesi Çalışma Ekonomisi ve Endüstri İlişkiler bölümünde sürdürüyor. 2013 yılında

Cumhuriyet Halk Partisine üye olarak siyasete başladı.

 

Uzun yıllar parti örgütünde çeşitli kademelerde görev aldıktan sonra 2019 yılı seçimlerinde Menderes Cüneytbey Mahallesi muhtarı oldu. İlkay Çiçek evli ve

iki çocuk babasıdır.

 

 

 

MENEMEN BELEDİYE BAŞKAN ADAYI DENİZ KARAKURT

 

1970 Bergama doğumlu olan Av. Deniz Karakurt Dokuz Eylül Üniversitesi Hukuk Fakültesi mezunudur.

 

Menemen’de 1999 yılından bu yana serbest avukatlık yapan Av. Deniz Karakurt 2019 Yerel Seçimleri’nde Cumhuriyet Halk Partisi’nden Menemen

Belediyesi Meclis Üyesi seçildi. 2 yıl süre ile Encümen Başkanlığı ve Hukuk Komisyonu Başkanlığı ve kısa bir süre Belediye Başkan Vekilliği görevlerini

yürüttü. Av. Deniz Karakurt iki çocuk annesidir.

 

 

 

NARLIDERE BELEDİYE BAŞKAN ADAYI ERMAN UZUN

 

10 Aralık 1991, İzmir doğumlu olan Erman Uzun, Ege Üniversitesi İletişim Fakültesi Gazetecilik Bölümü’nden mezun oldu. Erman Uzun, Cumhuriyet Halk

Partisi’nde ilçe kongre delegelikleri, iki dönem Narlıdere Gençlik Kolları Yöneticiliği görevlerinde bulunmuş, 2019 yılında yapılan Mahalli İdareler

Seçimlerinde Belediye Meclis Üyeliği görevini üstlenmiştir. Meclis Üyeliği sürecince, dört yıl boyunca Belediye Meclisi’nde CHP Grup Sözcüsü olarak görev

almıştır. İş yaşamına, Gazetecilikle başlayan Erman Uzun, Turizm sektöründe iş yaşantısına devam etmektedir. İzmir Sanayici ve İş İnsanları Derneği

(İZSİAD) üyesidir.

 

 

 

ÖDEMİŞ BELEDİYE BAŞKAN ADAYI MUSTAFA TURAN

 

 

 

 

 

2 Kasım 1975 tarihinde Ödemiş-Konaklı’da dünyaya geldi. İlk ve orta dereceli eğitimini Konaklı’da, lise eğitimini Ovakent’te tamamladı.

 

 

 

Tarım Faaliyetlerinin yanı sıra Konaklı Belde Belediyesi Meclis Üyeliği, 2019-2023 yılları arası Ödemiş Belediye Meclisi üyeliği, Ödemiş Belediye

Başkanvekilliği ve parti içerisindeki birçok farklı alanda çeşitli görevlerde bulundu.



 

 

 

2019-2023 yılları arasında Ödemişspor Kulübü ikinci başkanlığı görevini yerine getirdi.

 

 

 

 

 

SEFERİHİSAR BELEDİYE BAŞKAN ADAYI  İSMAİL YETİŞKİN

 

 

 

1976 yılında Seferihisar'da doğdu. Eğitim hayatını Seferihisar’da tamamladı. 14 yaşından itibaren Cumhuriyet Halk Partisi çatısı altında siyasetin içerisinde

yer almaya başladı. CHP Seferihisar Gençlik Kolları Yönetim Kurulu Üyeliği, Gençlik Kolları Başkanlığı, İlçe Yönetim Kurulu Üyeliği ve 10 yıl İlçe Başkanlığı

görevlerinde bulundu.

 

 

 

2019 yılında Seferihisar Belediye Başkanlığı'na seçildi. İsmail Yetişkin, evli ve iki çocuk babasıdır.

 

 

 

SELCUK BELEDIYE BASKAN ADAYI FILIZ CERITOGLU SENGEL

 

 

 

1981 yılında Izmir’de dogan. Filiz Ceritoglu Sengel 1999 yılında Marmara Universitesi Hukuk Fakultesi’ne girmeye hak kazandı.

 

Cumhuriyet Halk Partisi içerisinde birçok görevde yer alan Filiz Ceritoğlu Sengel, 2019 yılında gerceklesen yerel secimlerde ilk kadın belediye baskanı

olmaya hak kazandı. Selcuk ilcesinin belediye baskanlıgını yapmaya basladıgı 2019 yılından bu yana ilcesinde calısmalarını ve projelerini yurutmektedir.

 

2007 yılından bu yana Vasıf Gokhan Sengel ile evli olan Filiz Ceritoglu Sengel bir kız cocugu annesidir.

 

 

 

TİRE BELEDİYE BAŞKAN ADAYI HAYATİ OKUROĞLU

 

22 Ağustos 1985'de Tire’de doğan Okuroğlu, Dumlupınar Üniversitesi İthalat - İhracat, Anadolu Üniversitesi İşletme Fakültesi İşletme, Ege Üniversitesi

İktisadi İdari Bilimler Fakültesi İktisat, Anadolu Üniversitesi Yerel Yönetimler okumuştur.

 

Mesleki alanındaki bilgi ve tecrübelerini genç nesillere aktarabilmek amacıyla Ege Üniversitesi Tire Meslek Yüksek Okulu bünyesinde Öğretim Görevlisi

olarak mesleki alanında eğitim vermektedir.

 

 

 

TORBALI BELEDİYE BAŞKAN ADAYI ÖVÜNÇ DEMİR

 

1984 doğumlu Övünç Demir, lisans eğitimini Koç Üniversitesi Mühendislik Fakültesi Elektrik & Elektronik Mühendisliği Bölümü’nde tamamladı. İlk gençlik

yıllarından bu yana CHP siyaseti içinde yer aldı.

 

2021-2023 yılları arasında Torbalı İlçe Başkanlığı görevini yürüttü. Gençlik Kolları’nda başlayan siyasi yaşamı boyunca il delegeliği ve kurultay delegeliği

sorumluluklarını üstlendi. Övünç Demir, evli ve iki çocuk babasıdır.

 

 

 

 

 

SELÇUK BALKAN URLA BELEDİYE BAŞKAN ADAYI

 

 

 

1984 Urla doğumlu olan Yüksek Mimar Selçuk BALKAN, Lisans ve Yüksek Lisans eğitimini İzmir Yüksek Teknoloji Enstitüsünde tamamladı.  2010 yılında



üye olduğu Cumhuriyet Halk Partisinde, iki dönem Meclis üyeliği, imar komisyon başkanlığı ve divan katipliği görevlerini yaptı. Evli ve iki çocuk babasıdır.

 

                               İzmir HABERİ
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İMAMOĞLU’NDAN KURUM’A, ‘SİYASİ MALZEME’ YANITI: ONLARA ‘U DÖNÜŞÜ’ ŞANSINI BİLE

VERMEYECEĞİZ
İmamoğlu’ndan Kurum’a, ‘siyasi malzeme’ yanıtı: Onlara ‘U dönüşü’ şansını bile vermeyeceğiz

 

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, önümüzdeki Mart ayı içinde halkın kullanımına açacakları Beykoz Çubuklu’daki eski akaryakıt silolalarında incelemelerde

bulundu.

               Gazeteciler, inceleme gezisi sırasında, İmamoğlu’na, “Rakibiniz Murat Kurum'un, Erzincan'daki maden kazasıyla ilgili açıklamaları vardı. Muhalefeti

siyasi malzeme yapmakla suçladı. Siz ne söylemek istersiniz bununla ilgili” sorusuna, “Çevre Şehircilik Bakanlığı, görevini birçok konuda eksik yapmıştır.

Son dönemde çevre adına da iyi bir sınav verilmemiştir. Daha dün Kanal İstanbul meselesinde, ‘ya-pa-ca-ğız’ diye heceleyen bir akıl, şimdi, ‘Vatandaşın

gündeminde olmayan, bizim de gündemimizde yoktur’ diyebiliyor. Ama bu U dönüşlerinin uzağında bir yapı değil, o yapı. Bu U dönüşünün en somut örneğini,

dün, Sevgililer Günü'nde yaşadık. Yani ‘Sisi mi İmamoğlu mu’ diyen Sayın Cumhurbaşkanı, dün, Mısır'da, ‘Sevgili kardeşim’ diyerek, 14 Şubat Sevgililer

Günü'nde Mısır'ı ziyaret etmiştir. Bu U dönüşüne alışkınız. Ama biz, memleketimizin aleyhine yapılması muhtemel bu tür tavır ve davranışları sergileyecek

insanlara, U dönüşü şansını bile vermeyeceğiz. Onları, geri vitesiyle inşallah, ait oldukları yere göndereceğiz” yanıtını verdi.

İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz Çubuklu’da, daha önce akaryakıt deposu olarak kullanılan Boğaz’a nazır silolaların

dönüşümü, tadilatı ve restorasyonu şantiyesinde incelemelerde bulundu. İmamoğlu, Mart ayı içerisinde halkın kullanımına açılması planlanan silolarla ilgili,

İBB Genel Sekreter Yardımcısı Oktay Özel’den bilgi aldı. İnceleme gezisinde İmamoğlu’na, CHP Beykoz Belediye Başkan adayı Alaattin Köseler de eşlik etti.

İmamoğlu, inceleme gezisi sırasında, basın mensuplarının gündeme ilişkin sorularına da yanıtlar verdi. Gazetecilerin soruları ve İmamoğlu’nun bu sorulara

verdiği yanıtlar şöyle oldu:

“BURALARI VATANDAŞ LEHİNE DÖNÜŞTÜRME GAYRETİNDE OLDUKÇA…”

-           Burası daha önceki yıllarda ne olarak tasarlanmış? Uzun yıllardır burası atıl durumda kalan silolar belli ki. Bu zamana kadar tasarruf neydi? Ne oldu?

Şimdi böyle bir kültürel ihtiyaç varsa, bu zamana kadar neden değerlendirilmedi?

“Esasen İstanbul'un ciddi bir talihsizliği bu tür noktalarla ilgili alınan tavır. Yani örnek; acaba Atatürk Fidanlığı, Büyükdere'de 250 bin metrekare, Boğaz’ın

kıyısında niye çürümeye terk edildi 13 yıl, 14 yıl, 15 yıl Büyükşehir belediyesi dönemi. Bizden önceki iktidar dönemi. Merkezi irade, yerel irade aynı; hani

Sayın Cumhurbaşkanı da diyor ya ‘aynı kulvarda.’ Ya da Atatürk Kent Ormanı, niye öylesine kaderine terk edildi, içine bir tek insanın bile girmediği, yürüyüş

yapmadığı bir saha noktasında değerlendirilmedi? Ya da burası. Bu tabii hem sorulması hem de sorgulanması gerekir. Bir başka tarafı da var. Bence

irdelenmesi gerekir. Başka bir B planı mı, C planı mı, D planı mı var akıllardan geçen ne de gezen? Ki bu sahalar, çok kıymetli yerler Boğaz’a bakan hem

Beykoz'daki bu yer hem az önce bahsettiğim Büyükdere Fidanlığı. Açıkçası İstanbul'da bunun örnekleri, ‘Ya olur mu canım’ demeye hiç gerek yok; oluyor.

Yani İstanbul'un hemen sahillerine bakın, koca koca yapıların, binaların kamu arazilerine nasıl dizildiğini görürsünüz. O bakımdan biz buraları; vatandaş

lehine, halk lehine dönüştürme gayretinde oldukça, buralar bu tarz bir sonuca evrildiğinde, artık yüzyıllar boyu vatandaşa ait yerler pozisyonuna dönüyor.”

“BİZ SADECE İYİLEŞTİRMİYORUZ, VATANDAŞ LEHİNE TASARLIYORUZ”

“Biz sadece iyileştirmiyoruz, ihya etmiyoruz; kullanım fonksiyonunu da vatandaş lehine tasarlıyoruz. Birkaç insanın mutlu olacağı bir sahada, bu tarz yerler

olabilir. ‘Boğaz’a açık bir yeri imara çıkarmak kolay, zor, yapılır mı yapılmaz mı?’ Vallahi bu ülkede birçok şey yapıldı. Bu bakımdan biz, bu tür yerleri, yıllarca

böyle metruk duran, geçmişte sadece petrol tankerleri, yakıt tankerleri olarak Petrol Ofisi'nin kullanımına tahsis edilmiş bu alanlar; şimdi kültür, sanat, çocuk,

yaşam, kadın, genç ve işte az önce söylediği gibi arkadaşımın hem Anadolu Hisarı hem burası, Beykoz halkı için bir kültür-sanat bölgesi. Bir yanıyla da

Beykoz, aynı zamanda bir öğrenci kampüsüne de döndü. Çünkü burada, çok yakın bölgede Marmara Üniversitesi, Boğaziçi Üniversitesi, Beykoz

Üniversitesi, Alman Üniversitesi, Türk-Alman Üniversitesi gibi üniversiteler var. Bütün bunlar aslında yoğun da bir üniversite göçünü buraya taşıyor.

Dolayısıyla buralar, Beykoz halkıyla birlikte, Beykoz'u kullanan çok kıymetli öğrencilerimiz için de değerli fonksiyonlara dönüştürüldü. Yine Beykoz'da inşallah

hem biz hem inşallah belediye başkanı adayımız Sayın Alaattin Köseler, önümüzdeki dönemde iş birliği içerisinde, güçlü dönüşümleri, kabiliyetli Beykoz

projelerini yapmaya devam edeceğiz.”

“KAFETERYAYA İMAR ÇIKARAN, BU KOCA SİLOLARA ALLAH BİLİR NE ÇIKARIRDI”

-           Boğaz’da imar çıkarmak kolay mı?

“Tabii ki yasaya bakarsanız, çok zor. Ama işte İstanbul Boğazı'nın tam böyle dibinde, Üsküdar Camii'nin önünde, bir gecede yıkıma gittiğimiz bir

kafeteryanın, uydurma yapısının olduğu yere, Şehircilik Bakanlığı imar çıkardı bir gecede. Yani bunu da hangi yetkiye dayanarak çıkardı Sayın Bakan o

dönemde? Müsilaj döneminde, Marmara kıyılarının imar yetkisini ve Adalar’ın imar yetkisini, bir kararnameyle İstanbul'un elinden alarak, bakanlığa

geçirmişlerdi. Yani ‘Müsilajla imar yetkisinin ne alakası var’ diyeceksiniz. Evet. Biz de sorduk kendisine. Ne alakası var? Hatta emin olamadı, ‘Yok, olmaz

öyle şey’ diye bana cevap vermişti. Sonra dönüp, ‘Ya öyle oldu ama sorun yok. Dayanışma içinde oluruz’ demişti. Bizimle dayanışma değil de tabiri caizse

İstanbul'a dayatmayla, Kuşkonmaz Camii’nin hemen yanındaki bir kafeteryaya, büfeye imar çıkardılar. Daha ne diyebilirim ki yani? Türkiye tarihinde olmamış

bir şey. O bakımdan kafeteryaya imar çıkaran, bu koca silolara Allah bilir ne çıkarırdı; onu bilmiyorum.”

“ÇEVRE ŞEHİRCİLİK BAKANLIĞI, GÖREVİNİ BİRÇOK KONUDA EKSİK YAPMIŞTIR”

-           Dün Murat Kurum'un, Erzincan'daki maden kazasıyla ilgili açıklamaları vardı. Muhalefeti siyasi malzeme yapmakla suçladı. Siz ne söylemek istersiniz

bununla ilgili?

“Çevre meselesi, tabii siyasi bir meseledir. Siyasete bakış, hayata bakışla ilgili bir meseledir. Ama tabii mesele ağır. Bir ÇED raporu meselesi var. Ve ÇED

raporu konusunda, ‘21 tane kamu kurum görüşü gerekir. Bu bakanlığa ait değildir’ vesaire gibi, ne yazık ki çok bilgisizce bir yorum yapılmış. Çünkü, rapor ya

da kurum görüşleri toplanır ama, ÇED raporunun Şehircilik Bakanlığı veririr. Yani burada bile insanları yanıltan bir açıklama söz konusu. ÇED raporunun

altına, Çevre ve Şehircilik Bakanlığı imza koyar. O bakımdan, evet kurum görüşlerini toplarsınız ama ondan sonra siz karar verirsiniz. Burada bile hani, ‘Bu

karar bize ait değildir’ yorumunu duydum. Çok yanlış. Çevre Şehircilik Bakanlığı, görevini birçok konuda eksik yapmıştır. Son dönemde çevre adına da iyi bir

sınav verilmemiştir. Bu ne yazık ki gözlemleniyor. Bunun birkaç böyle örneğini de verdim. Ama ben vermeyeyim; inanın ki vatandaşlar 5 yıla, 6 yıla, 7 yıla

baktığında, onlarcasını Türkiye'nin her yerinden örnekleyebilirler. Tabii şunu söyleyeyim: Yani daha dün Kanal İstanbul meselesinde, ‘ya-pa-ca-ğız’ diye

heceleyen bir akıl, şimdi, ‘Vatandaşın gündeminde olmayan, bizim de gündemimizde yoktur’ diyebiliyor. Ama bu U dönüşlerinin uzağında bir yapı değil, o
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yapı. Bu U dönüşünün en somut örneğini, dün, Sevgililer Günü'nde yaşadık. Yani ‘Sisi mi İmamoğlu mu’ diyen Sayın Cumhurbaşkanı, dün, Mısır'da, ‘Sevgili

kardeşim’ diyerek, 14 Şubat Sevgililer Günü'nde Mısır'ı ziyaret etmiştir. Bu U dönüşüne alışkınız. Ama biz, memleketimizin aleyhine yapılması muhtemel bu

tür tavır ve davranışları sergileyecek insanlara, U dönüşü şansını bile vermeyeceğiz. Onları, geri vitesiyle inşallah, ait oldukları yere göndereceğiz.”

“KENDİSİ, SİSİ'DEN YANA TERCİHTE BULUNDU”

-           Sizi Sisi’ye benzetmişti, “Sisi’ye mi, Binali’ye mi oy” diye?

“Evet; ‘Sisi mi, Binali mi?’ Kendisi, Sisi'den yana tercihte bulundu. Onu görüyoruz. Bakalım ne olacak şimdi?”

“ANKETLERİ KONUŞMAK İÇİN ERKEN”

-           Seçim yaklaştıkça anketler çok konuşulur. Sizin yapmış olduğunuz bir anket var mı?

“Anketlerde elbette memnun edici sonuçları alıyoruz. Ama şu anda İstanbul'da adaylar, daha yeni olgunlaştı. Olgunlaşıyor. Hatta olgunlaşma ihtimali de

olabilir. Başka adaylar da çıkabilir. Gerçek anketler, muhtemeldir ki önümüzdeki haftadan sonra, yani bir-iki hafta sonra, daha somut verilerle önümüze gelir.

Belki o zaman konuşmak daha doğru olur. Biraz erken buluyorum şu anda.”

“İNSAN UTANIR”

-           Atatürk Havalimanı Millet Bahçesi ihalesi, İBB’nin açtığı dava sonucunda iptal edildi. Bu konu rakibiniz Murat Kurum’a sorulduğu zaman, ‘Onu İBB’ye

sorun. Neden böyle bir dava açtı? İstanbul'da yeşil alan kazandıracaktık. Zorlarına mı gitti’ gibi de bir açıklaması oldu. Siz neden böyle bir dava açtınız?

“’İstanbul'da yeşil alan kazandıracağız’ dedikleri akla bakar mısınız? Havalimanına bir gecede eskavatörler, kamyonlar… Bir gecede. Hiç kimsenin haberi

yok. Ve ihalesiz. Yani bu saldırı ne için? Yani kim için o havalimanını bir an önce kapatalım, bir an önce böyle bir telaşla? Bu cevabı bile çok hazin yani. Çok

hazin. Bu cevabı bile üzüntü verici. Gerçekten aklı, İstanbul'da değil yani. Ve başka bir akılla konuştuğunu düşünüyorum. Muhtemelen kendi iradesi, zihninde

bu cümleleri kurmuyordur. Ama dile başka cümleler dökülüyor. Bu mevcuttaki yapının, o bir avuç insanın genelde de tarzı bu. Ne söyleniyorsa ne

anlatılıyorsa ne dikte ediliyorsa; onu telaffuz ediyorlar. Az önce dediğim gibi; Kanal İstanbul'a ya-pı-la-cak... O zaman yarın desin ki, ‘Yapılacak’ mesela.

Demiyor. Diyemez. Şu anda başka bir şey dikte ettiriliyor. Mesele burada, sorun burada. Ve onlar adına üzülüyorum. Yani bu ülkenin yetişmiş insanları her

birisi. Onlar adına üzülüyorum yani. O bakımdan mesele Atatürk Havalimanı mı yeşil alan mı? 135 milyon metrekarelik havzayı yok ediyorsunuz. Sazlıdere

Barajı'nı yok ediyorsunuz. Yeşil alan kazandırıyormuşlar! Bak sen ya! Biz, İstanbul'un göbeğinde, 10 milyon metrekarenin Üzerinde yeşil alanları, sadece 4,5

yılda zaten kazandırdık. Orası zaten bir havalimanı, boş bir alan. Konuşalım, konuşturalım; vatandaşlarla tartışalım, tartıştıralım. En faydalısı ne? En doğrusu

ne? Bir sürü konu var. Yani böyle bir konular varken, bu süreçlere hiç girmeden, paldır-küldür... Yani insan utanır. Böyle bir örneği vermez yani. Üzüntü

duyuyorum. Hayırlısı bakalım. Göreceğiz daha neler dökülecek dillerinden.”
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İMAMOĞLU: SON DÖNEMDE ÇEVRE ADINA İYİ BİR SINAV VERİLMEMİŞTİR
İmamoğlu: Son dönemde çevre adına iyi bir sınav verilmemiştir

İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem İmamoğlu, kültürel yaşam alanına dönüştürülen, Beykoz Çubuklu Silolarındaki çalışmaları inceledi. Çalışmalar

hakkında bilgi alan İmamoğlu, basın mensuplarının gündeme ilişkin sorularını yanıtladı. İmamoğlu, "Son dönemde çevre adına da iyi bir sınav verilmemiştir."

diye konuştu.İmamoğlu seçim anketleriyle ilgili ise, "Gerçek anketler muhtemeldir ki önümüzdeki haftadan sonra yani 12-2 hafta sonra daha somut verilerle

önümüze gelir." dedi.

İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem İmamoğlu, kültürel yaşam alanına dönüştürülen, Beykoz Çubuklu Silolarındaki çalışmaları inceledi. Çalışmalar

hakkında bilgi alan İmamoğlu, basın mensuplarının sorularını da yanıtladı. Gazetecilerin gündeme dair sorularını yanıtlayan İmamoğlu, "Son dönemde çevre

adına da iyi bir sınav verilmemiştir." dedi. İmamoğlu seçim anketleriyle ilgili ise, "Gerçek anketler muhtemeldir ki önümüzdeki haftadan sonra yani 12-2 hafta

sonra daha somut verilerle önümüze gelir." dedi."KABİLİYETLİ BEYKOZ PROJELERİNİ YAPMAYA DEVAM EDECEĞİZ"Ekrem İmamoğlu, "Esasen

İstanbul'un ciddi bir talihsizliği, bu tür noktalarla ilgili alınan tavır. Yani örnek acaba Atatürk Fidanlığı Büyükdere'de 250 bin metre boğazın kıyısında niye

çürümeye terk edildi? 13 yıl, 14 yıl, 15 yıl. Büyükşehir belediyesi dönemi, bizden önceki iktidar dönemi, merkezi irade, yerel irade aynı. Hani Sayın

Cumhurbaşkanı da diyor ya, aynı kulvarda. Atatürk Kent Ormanı niye öylesine kaderine terk edildi? İçine bir tek insanın bile girmediği, yürüyüş yapmadığı bir

saha noktasında değerlendirildi, değerlendirilmedi ya da, öyle diyelim. Ya da burası. Tabii hem sorulması hem sorgulanması bir başka tarafı da var, bence

irdelenmesi gerekir. Başka bir B planı mı, C planı mı, D planı mı var akıllarda gezen, ki bu sahalar çok kıymetli yerler. Boğaza bakan, hem Beykoz'daki bu

yer hem az önce bahsettiğim Büyükdere Fidanlığı. Açıkçası 'İstanbul'da bunun örnekleri ya olur mu canım' demeye hiç gerek yok, oluyor.İstanbul'un hemen

sahillerine bakın, koca koca yapıları, binaları kamu arazilerine nasıl dizildiğini görürsünüz. O bakımdan biz buraları vatandaş lehine, halk lehine dönüştürme

gayretinin, bu tarz bir sonuca evrildiğinde artık yüzyıllar boyu vatandaşa ait yerler pozisyonuna dönüyor. Biz sadece iyileştirmiyoruz, ihya etmiyoruz kullanım

fonksiyonunu vatandaş lehine tasarlıyoruz. Birkaç insanın mutlu olacağı bir sahada bu tarz yerler olabilir. Boğaza açık bir yeri imara çıkarmak kolay ya da

zor, yapılır mı yapılmaz mı, yapıldı. Bu ülkede birçok şey yapıldı. Bu bakımdan biz bu tür yerleri yıllarca böyle metruk duran, geçmişte sadece petrol

tankerleri, yakıt tankerleri olarak kullanımıa tahsis edilmiş bu alanlar şimdi kültür, sanat, çocuk, yaşam, kadın, genç ve az önce söylediği gibi arkadaşımın

hem Anadoluhisarı hem burası Beykoz halkı için bir kültür sanat bölgesi. Bir yanıyla da Beykoz tabii aynı zamanda bir öğrenci kampüsüne de döndü çünkü

burada çok yakın bölgede Marmara Üniversitesi, Boğaziçi Üniversitesi, Beykoz Üniversitesi, Türk Alman Üniversitesi gibi üniversiteler var. Bütün bunlar

aslında yoğun da bir üniversite göçünü buraya taşıyor. Dolayısıyla buralar, Beykoz halkıyla birlikte Beykoz'u kullanan çok kıymetli öğrencilerimiz için de

değerli fonksiyonlara dönüştürüldü. Yine Beykoz'da inşallah hem biz, hem inşallah belediye başkanı adayımız Sayın Alaaddin Köseler, önümüzdeki

dönemde işbirliği içerisinde güçlü dönüşümleri, kabiliyetli Beykoz projelerini yapmaya devam edeceğiz." dedi."BİR GECEDE İMAR ÇIKARILDI"Boğaz’da imar

çıkarılan yapılara ilişkin konuşan İmamoğlu, " Tabii ki yasaya bakarsanız çok zor ama İstanbul Boğazı'nın dibinde Üsküdar Camii'nin önünde bir gecede

yıkıma gittiğimiz bir kafeteryanın uydurma yapısının olduğu yere Şehircilik Bakanlığı imar çıkardı bir gecede. Bunu da hangi yetkiye dayanarak çıkardı?Sayın

Bakan o dönemde müsilaj döneminde Marmara kıyılarının imar yetkisini ve Adalar'ın imar yetkisini bir kararnameyle İstanbul'un elinden alarak bakanlığa

geçirmişlerdi. Yani müsilajla imar yetkisinin ne alakası var diyeceksiniz. Evet biz de sorduk kendisine ne alakası var diye. Hatta emin olamadı. 'Yok olmaz

öyle şey' diye bana cevap vermişti. Sonra dönüp 'Öyle oldu ama sorun yok dayanışma içinde oluruz' demişti. Bizimle dayanışma değil de tabiri caizse

İstanbul'a dayatmayla Kuşkonmaz Caminin hemen yanındaki bir kafeteryaya, büfeye imar çıkardılar. Daha ne diyebilirim, Türkiye tarihinde olmamış birşey"

dedi."ÇED RAPORUNA ÇEVRE VE ŞEHİRCİLİK BAKANLIĞI İMZA KOYAR"Erzincan’daki maden kazasına ilişkin konuşan İmamoğlu, "Çevre meselesi tabii

siyasi bir meseledir. Siyasete bakış, hayata bakışla ilgili meseledir; ama tabii mesele ağır. Bir ÇED raporu meselesi var ve ÇED raporu konusunda, 21 kamu

kurum görüşü gerekir. Bu bakanlığa ait değildir vs. gibi, ne yazık ki bilgisizce bir yorum yapılmış çünkü rapor ya da kurum görüşleri toplanır ama ÇED

raporunu Şehircilik Bakanlığı verir. Yani burada bile insanları yanıltan bir açıklama sözkonusu.ÇED raporunun altına Çevre ve Şehircilik Bakanlığı imza

koyar. O bakımdan evet kurum görüşlerini toplarsınız ama ondan sonra siz karar verirsiniz. Burada bile, 'Bu karar bize ait değildir' yorumunu duydum, çok

yanlış. Çevre Şehircilik Bakanlığı görevini birçok konuda eksik yapmıştır. Son dönemde çevre adına da iyi bir sınav verilmemiştir. Bu ne yazık ki

gözlemleniyor. Bunun birkaç böyle örneğini de verdim ama ben vermeyeyim. İnanın ki vatandaşlar 5 yıla, 6 yıla, 7 yıla baktığında onlarcasını, Türkiye'nin her

yerinden örnekleyebilirler. Tabii şunu söyleyeyim. Daha dün Kanal İstanbul meselesinde yapacağız diye heceleyen bir akıl şimdi 'Vatandaşın gündeminde

olmayan bizim de gündemimizde yoktur' diyebiliyor." dedi. "ANKETLERDEN MEMNUN EDİCİ SONUÇLAR ALIYORUZ"Yerel seçimlere yönelik anketlerle

ilgili de konuşan İmamoğlu, " Anketlerde elbette bizi memnun edici sonuçları alıyoruz ama şu anda İstanbul'da adaylar daha yeni olgunlaştı, olgunlaşıyor.

Hatta olgunlaşma ihtimali de olabilir; başka adaylar da çıkabilir. Gerçek anketler muhtemeldir ki önümüzdeki haftadan sonra yani 1-2 hafta sonra daha somut

verilerle önümüze gelir. Belki o zaman konuşmak daha doğru olur. Biraz erken buluyorum şu an." dedi. (DHA)
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TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU

Türkiye'nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

"Muhtemelen öğrencilerin kafalarında 'yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?' gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.
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TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU

Türkiye'nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

"Muhtemelen öğrencilerin kafalarında 'yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?' gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

         

                       (Hibya Haber Ajansı)
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TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe

TEKNOLOJIDE.COM.TR
Yayın Tarihi : 15.02.2024 02:47:41
Link : https://teknolojide.com.tr/turkiyenin-dort-bir-yanindan-universiteliler-is-dunyasindan-

liderlerle-bulustu-10051551





katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe

MACIRLER.COM.TR
Yayın Tarihi : 15.02.2024 02:47:40
Link : https://macirler.com.tr/turkiyenin-dort-bir-yanindan-universiteliler-is-dunyasindan-

liderlerle-bulustu-10051551





katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı
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TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı
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TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.
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TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.
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TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı
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TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.
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TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi
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şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.
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“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”
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Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda
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çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle
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kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği
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öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna
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yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.
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atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,
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için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.
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TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe

SAGLIKCHAT.COM
Yayın Tarihi : 15.02.2024 02:47:20
Link : https://saglikchat.com/turkiyenin-dort-bir-yanindan-universiteliler-is-dunyasindan-

liderlerle-bulustu-10051551





katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.
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TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.
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TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.
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Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.
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Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.
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Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.
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3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”
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çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.
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öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden
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için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya
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nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve
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“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.
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TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı
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TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı
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TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.
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Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı
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TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.
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TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.
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‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden
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çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.
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öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”
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bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya
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İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.
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ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.
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Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.
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TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin
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atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.
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öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.
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TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.
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TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.
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Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu
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yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.
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TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.
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karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.
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öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna
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Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi
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için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya
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Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe

HABERUYGULAMASI.COM
Yayın Tarihi : 15.02.2024 02:47:07
Link : https://haberuygulamasi.com/turkiyenin-dort-bir-yanindan-universiteliler-is-dunyasindan-

liderlerle-bulustu-10051551





katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı
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TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.
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TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı
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TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.
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TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.
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TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı
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TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe

ECOHABER.COM
Yayın Tarihi : 15.02.2024 02:47:03
Link : https://ecohaber.com/turkiyenin-dort-bir-yanindan-universiteliler-is-dunyasindan-

liderlerle-bulustu-10051551
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Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"
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düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna
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bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu
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için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya
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nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.
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Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin
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çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.
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TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.
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TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.
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TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe

HABERTUBER.COM
Yayın Tarihi : 15.02.2024 02:47:01
Link : https://habertuber.com/turkiyenin-dort-bir-yanindan-universiteliler-is-dunyasindan-

liderlerle-bulustu-10051551
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Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.
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Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.
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liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye
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Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye
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Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”
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dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa
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öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.
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için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe

HARMANHABER.COM
Yayın Tarihi : 15.02.2024 02:47:00
Link : https://harmanhaber.com/turkiyenin-dort-bir-yanindan-universiteliler-is-dunyasindan-

liderlerle-bulustu-10051551





katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı
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TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.
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TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.
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TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.
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TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe

BULTENAT.COM
Yayın Tarihi : 15.02.2024 02:46:58
Link : https://bultenat.com/turkiyenin-dort-bir-yanindan-universiteliler-is-dunyasindan-liderlerle-

bulustu-10051551





katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

 

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe

katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.
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TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.‘Anla, Şekillendir,

Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden liderler, zirvede

katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye katılan öğrencilerin

kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.Turhan: “Öğrenciler

kendilerinin farkında olmalı”Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu

Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz

çünkü bu organizasyonda gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını

bankacılık sektöründe gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi

yetkinliklerine yatırım yapmaları çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz.

Çok farklı şeylerle karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla

karşılaşıyoruz. Bu dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından

da dayanıklılığa çok yatırım yapmaları lazım” dedi.“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen

Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok

soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü

seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye

veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan ları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye

bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif, atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi

şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak, çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası

birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre

şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper

Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci

arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji

yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den

globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak

öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye

konuştu.“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği

okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem

de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak

istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri

ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya çalışıyorum” ifadelerini kullandı.“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”İstanbul Beykoz

Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve nöropsikoloji gibi alanlarla

ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri ilişkilerini ve insan

kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve müşteri ilişkileriyle

ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe katıldım” dedi. Bugüne

kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16

Şubat’a kadar devam edecek.
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BOĞAZA NAZIR SİLOLAR, MART’TA HALKIN KULLANIMINA AÇILACAK
BOĞAZA NAZIR SİLOLAR, MART’TA HALKIN KULLANIMINA AÇILACAK

 

İMAMOĞLU’NDAN 14 ŞUBAT’TA SİSİ’YLE GÖRÜŞEN CUMHURBAŞKANI’NA: BU ‘U DÖNÜŞÜNE’ ALIŞKINIZİMAMOĞLU’NDAN KURUM’A, ‘SİYASİ

MALZEME’ YANITI: ONLARA ‘U DÖNÜŞÜ’ ŞANSINI BİLE VERMEYECEĞİZİBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, önümüzdeki Mart ayı içinde halkın kullanımına

açacakları Beykoz Çubuklu’daki eski akaryakıt silolalarında incelemelerde bulundu. Gazeteciler, inceleme gezisi sırasında, İmamoğlu’na, “Rakibiniz Murat

Kurum'un, Erzincan'daki maden kazasıyla ilgili açıklamaları vardı. Muhalefeti siyasi malzeme yapmakla suçladı. Siz ne söylemek istersiniz bununla ilgili”

sorusuna, “Çevre Şehircilik Bakanlığı, görevini birçok konuda eksik yapmıştır. Son dönemde çevre adına da iyi bir sınav verilmemiştir. Daha dün Kanal

İstanbul meselesinde, ‘ya-pa-ca-ğız’ diye heceleyen bir akıl, şimdi, ‘Vatandaşın gündeminde olmayan, bizim de gündemimizde yoktur’ diyebiliyor. Ama bu U

dönüşlerinin uzağında bir yapı değil, o yapı. Bu U dönüşünün en somut örneğini, dün, Sevgililer Günü'nde yaşadık. Yani ‘Sisi mi İmamoğlu mu’ diyen Sayın

Cumhurbaşkanı, dün, Mısır'da, ‘Sevgili kardeşim’ diyerek, 14 Şubat Sevgililer Günü'nde Mısır'ı ziyaret etmiştir. Bu U dönüşüne alışkınız. Ama biz,

memleketimizin aleyhine yapılması muhtemel bu tür tavır ve davranışları sergileyecek insanlara, U dönüşü şansını bile vermeyeceğiz. Onları, geri vitesiyle

inşallah, ait oldukları yere göndereceğiz” yanıtını verdi.   BEYKOZ / İSTANBUL İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz

Çubuklu’da, daha önce akaryakıt deposu olarak kullanılan Boğaz’a nazır silolaların dönüşümü, tadilatı ve restorasyonu şantiyesinde incelemelerde bulundu.

İmamoğlu, Mart ayı içerisinde halkın kullanımına açılması planlanan silolarla ilgili, İBB Genel Sekreter Yardımcısı Oktay Özel’den bilgi aldı. İnceleme

gezisinde İmamoğlu’na, CHP Beykoz Belediye Başkan adayı Alaattin Köseler de eşlik etti. İmamoğlu, inceleme gezisi sırasında, basın mensuplarının

gündeme ilişkin sorularına da yanıtlar verdi. Gazetecilerin soruları ve İmamoğlu’nun bu sorulara verdiği yanıtlar şöyle oldu:   “BURALARI VATANDAŞ

LEHİNE DÖNÜŞTÜRME GAYRETİNDE OLDUKÇA…”-           Burası daha önceki yıllarda ne olarak tasarlanmış? Uzun yıllardır burası atıl durumda kalan

silolar belli ki. Bu zamana kadar tasarruf neydi? Ne oldu? Şimdi böyle bir kültürel ihtiyaç varsa, bu zamana kadar neden değerlendirilmedi? “Esasen

İstanbul'un ciddi bir talihsizliği bu tür noktalarla ilgili alınan tavır. Yani örnek; acaba Atatürk Fidanlığı, Büyükdere'de 250 bin metrekare, Boğaz’ın kıyısında

niye çürümeye terk edildi 13 yıl, 14 yıl, 15 yıl Büyükşehir belediyesi dönemi. Bizden önceki iktidar dönemi. Merkezi irade, yerel irade aynı; hani Sayın

Cumhurbaşkanı da diyor ya ‘aynı kulvarda.’ Ya da Atatürk Kent Ormanı, niye öylesine kaderine terk edildi, içine bir tek insanın bile girmediği, yürüyüş

yapmadığı bir saha noktasında değerlendirilmedi? Ya da burası. Bu tabii hem sorulması hem de sorgulanması gerekir. Bir başka tarafı da var. Bence

irdelenmesi gerekir. Başka bir B planı mı, C planı mı, D planı mı var akıllardan geçen ne de gezen? Ki bu sahalar, çok kıymetli yerler Boğaz’a bakan hem

Beykoz'daki bu yer hem az önce bahsettiğim Büyükdere Fidanlığı. Açıkçası İstanbul'da bunun örnekleri, ‘Ya olur mu canım’ demeye hiç gerek yok; oluyor.

Yani İstanbul'un hemen sahillerine bakın, koca koca yapıların, binaların kamu arazilerine nasıl dizildiğini görürsünüz. O bakımdan biz buraları; vatandaş

lehine, halk lehine dönüştürme gayretinde oldukça, buralar bu tarz bir sonuca evrildiğinde, artık yüzyıllar boyu vatandaşa ait yerler pozisyonuna

dönüyor.”“BİZ SADECE İYİLEŞTİRMİYORUZ, VATANDAŞ LEHİNE TASARLIYORUZ”“Biz sadece iyileştirmiyoruz, ihya etmiyoruz; kullanım fonksiyonunu da

vatandaş lehine tasarlıyoruz. Birkaç insanın mutlu olacağı bir sahada, bu tarz yerler olabilir. ‘Boğaz’a açık bir yeri imara çıkarmak kolay, zor, yapılır mı

yapılmaz mı?’ Vallahi bu ülkede birçok şey yapıldı. Bu bakımdan biz, bu tür yerleri, yıllarca böyle metruk duran, geçmişte sadece petrol tankerleri, yakıt

tankerleri olarak Petrol Ofisi'nin kullanımına tahsis edilmiş bu alanlar; şimdi kültür, sanat, çocuk, yaşam, kadın, genç ve işte az önce söylediği gibi

arkadaşımın hem Anadolu Hisarı hem burası, Beykoz halkı için bir kültür-sanat bölgesi. Bir yanıyla da Beykoz, aynı zamanda bir öğrenci kampüsüne de

döndü. Çünkü burada, çok yakın bölgede Marmara Üniversitesi, Boğaziçi Üniversitesi, Beykoz Üniversitesi, Alman Üniversitesi, Türk-Alman Üniversitesi gibi

üniversiteler var. Bütün bunlar aslında yoğun da bir üniversite göçünü buraya taşıyor. Dolayısıyla buralar, Beykoz halkıyla birlikte, Beykoz'u kullanan çok

kıymetli öğrencilerimiz için de değerli fonksiyonlara dönüştürüldü. Yine Beykoz'da inşallah hem biz hem inşallah belediye başkanı adayımız Sayın Alaattin

Köseler, önümüzdeki dönemde iş birliği içerisinde, güçlü dönüşümleri, kabiliyetli Beykoz projelerini yapmaya devam edeceğiz.” “KAFETERYAYA İMAR

ÇIKARAN, BU KOCA SİLOLARA ALLAH BİLİR NE ÇIKARIRDI”-           Boğaz’da imar çıkarmak kolay mı? “Tabii ki yasaya bakarsanız, çok zor. Ama işte

İstanbul Boğazı'nın tam böyle dibinde, Üsküdar Camii'nin önünde, bir gecede yıkıma gittiğimiz bir kafeteryanın, uydurma yapısının olduğu yere, Şehircilik

Bakanlığı imar çıkardı bir gecede. Yani bunu da hangi yetkiye dayanarak çıkardı Sayın Bakan o dönemde? Müsilaj döneminde, Marmara kıyılarının imar

yetkisini ve Adalar’ın imar yetkisini, bir kararnameyle İstanbul'un elinden alarak, bakanlığa geçirmişlerdi. Yani ‘Müsilajla imar yetkisinin ne alakası var’

diyeceksiniz. Evet. Biz de sorduk kendisine. Ne alakası var? Hatta emin olamadı, ‘Yok, olmaz öyle şey’ diye bana cevap vermişti. Sonra dönüp, ‘Ya öyle oldu

ama sorun yok. Dayanışma içinde oluruz’ demişti. Bizimle dayanışma değil de tabiri caizse İstanbul'a dayatmayla, Kuşkonmaz Camii’nin hemen yanındaki

bir kafeteryaya, büfeye imar çıkardılar. Daha ne diyebilirim ki yani? Türkiye tarihinde olmamış bir şey. O bakımdan kafeteryaya imar çıkaran, bu koca silolara

Allah bilir ne çıkarırdı; onu bilmiyorum.”“ÇEVRE ŞEHİRCİLİK BAKANLIĞI, GÖREVİNİ BİRÇOK KONUDA EKSİK YAPMIŞTIR”-           Dün Murat Kurum'un,

Erzincan'daki maden kazasıyla ilgili açıklamaları vardı. Muhalefeti siyasi malzeme yapmakla suçladı. Siz ne söylemek istersiniz bununla ilgili?“Çevre

meselesi, tabii siyasi bir meseledir. Siyasete bakış, hayata bakışla ilgili bir meseledir. Ama tabii mesele ağır. Bir ÇED raporu meselesi var. Ve ÇED raporu

konusunda, ‘21 tane kamu kurum görüşü gerekir. Bu bakanlığa ait değildir’ vesaire gibi, ne yazık ki çok bilgisizce bir yorum yapılmış. Çünkü, rapor ya da

kurum görüşleri toplanır ama, ÇED raporunun Şehircilik Bakanlığı veririr. Yani burada bile insanları yanıltan bir açıklama söz konusu. ÇED raporunun altına,

Çevre ve Şehircilik Bakanlığı imza koyar. O bakımdan, evet kurum görüşlerini toplarsınız ama ondan sonra siz karar verirsiniz. Burada bile hani, ‘Bu karar

bize ait değildir’ yorumunu duydum. Çok yanlış. Çevre Şehircilik Bakanlığı, görevini birçok konuda eksik yapmıştır. Son dönemde çevre adına da iyi bir sınav

verilmemiştir. Bu ne yazık ki gözlemleniyor. Bunun birkaç böyle örneğini de verdim. Ama ben vermeyeyim; inanın ki vatandaşlar 5 yıla, 6 yıla, 7 yıla

baktığında, onlarcasını Türkiye'nin her yerinden örnekleyebilirler. Tabii şunu söyleyeyim: Yani daha dün Kanal İstanbul meselesinde, ‘ya-pa-ca-ğız’ diye

heceleyen bir akıl, şimdi, ‘Vatandaşın gündeminde olmayan, bizim de gündemimizde yoktur’ diyebiliyor. Ama bu U dönüşlerinin uzağında bir yapı değil, o

yapı. Bu U dönüşünün en somut örneğini, dün, Sevgililer Günü'nde yaşadık. Yani ‘Sisi mi İmamoğlu mu’ diyen Sayın Cumhurbaşkanı, dün, Mısır'da, ‘Sevgili

kardeşim’ diyerek, 14 Şubat Sevgililer Günü'nde Mısır'ı ziyaret etmiştir. Bu U dönüşüne alışkınız. Ama biz, memleketimizin aleyhine yapılması muhtemel bu

tür tavır ve davranışları sergileyecek insanlara, U dönüşü şansını bile vermeyeceğiz. Onları, geri vitesiyle inşallah, ait oldukları yere göndereceğiz.”

“KENDİSİ, SİSİ'DEN YANA TERCİHTE BULUNDU”-           Sizi Sisi’ye benzetmişti, “Sisi’ye mi, Binali’ye mi oy” diye? “Evet; ‘Sisi mi, Binali mi?’ Kendisi,

Sisi'den yana tercihte bulundu. Onu görüyoruz. Bakalım ne olacak şimdi?”“ANKETLERİ KONUŞMAK İÇİN ERKEN”-           Seçim yaklaştıkça anketler çok

konuşulur. Sizin yapmış olduğunuz bir anket var mı? “Anketlerde elbette memnun edici sonuçları alıyoruz. Ama şu anda İstanbul'da adaylar, daha yeni
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olgunlaştı. Olgunlaşıyor. Hatta olgunlaşma ihtimali de olabilir. Başka adaylar da çıkabilir. Gerçek anketler, muhtemeldir ki önümüzdeki haftadan sonra, yani

bir-iki hafta sonra, daha somut verilerle önümüze gelir. Belki o zaman konuşmak daha doğru olur. Biraz erken buluyorum şu anda.”“İNSAN UTANIR”-

Atatürk Havalimanı Millet Bahçesi ihalesi, İBB’nin açtığı dava sonucunda iptal edildi. Bu konu rakibiniz Murat Kurum’a sorulduğu zaman, ‘Onu İBB’ye sorun.

Neden böyle bir dava açtı? İstanbul'da yeşil alan kazandıracaktık. Zorlarına mı gitti’ gibi de bir açıklaması oldu. Siz neden böyle bir dava açtınız?

“’İstanbul'da yeşil alan kazandıracağız’ dedikleri akla bakar mısınız? Havalimanına bir gecede eskavatörler, kamyonlar… Bir gecede. Hiç kimsenin haberi

yok. Ve ihalesiz. Yani bu saldırı ne için? Yani kim için o havalimanını bir an önce kapatalım, bir an önce böyle bir telaşla? Bu cevabı bile çok hazin yani. Çok

hazin. Bu cevabı bile üzüntü verici. Gerçekten aklı, İstanbul'da değil yani. Ve başka bir akılla konuştuğunu düşünüyorum. Muhtemelen kendi iradesi, zihninde

bu cümleleri kurmuyordur. Ama dile başka cümleler dökülüyor. Bu mevcuttaki yapının, o bir avuç insanın genelde de tarzı bu. Ne söyleniyorsa ne

anlatılıyorsa ne dikte ediliyorsa; onu telaffuz ediyorlar. Az önce dediğim gibi; Kanal İstanbul'a ya-pı-la-cak... O zaman yarın desin ki, ‘Yapılacak’ mesela.

Demiyor. Diyemez. Şu anda başka bir şey dikte ettiriliyor. Mesele burada, sorun burada. Ve onlar adına üzülüyorum. Yani bu ülkenin yetişmiş insanları her

birisi. Onlar adına üzülüyorum yani. O bakımdan mesele Atatürk Havalimanı mı yeşil alan mı? 135 milyon metrekarelik havzayı yok ediyorsunuz. Sazlıdere

Barajı'nı yok ediyorsunuz. Yeşil alan kazandırıyormuşlar! Bak sen ya! Biz, İstanbul'un göbeğinde, 10 milyon metrekarenin Üzerinde yeşil alanları, sadece 4,5

yılda zaten kazandırdık. Orası zaten bir havalimanı, boş bir alan. Konuşalım, konuşturalım; vatandaşlarla tartışalım, tartıştıralım. En faydalısı ne? En doğrusu

ne? Bir sürü konu var. Yani böyle bir konular varken, bu süreçlere hiç girmeden, paldır-küldür... Yani insan utanır. Böyle bir örneği vermez yani. Üzüntü

duyuyorum. Hayırlısı bakalım. Göreceğiz daha neler dökülecek dillerinden.”Video Linki: https://we.tl/t-k6U2oyWEii
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TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

  Hibya Haber Ajansı
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TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

					

 

                  

                      

						                     

 

          

                       Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu
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şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe

katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

						Hibya Haber Ajansı
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TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

 

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

 

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

 

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

 

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.

 

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

 

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

 

Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak"

 

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

 

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

 

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

 

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

 

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe
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katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

Hibya Haber Ajansı
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İMAMOĞLU: SİSİ Mİ BİNALİ Mİ DİYEN CUMHURBAŞKANI KENDİSİ SİSİ'DEN YANA TERCİHTE BULUNDU
İmamoğlu: Sisi mi Binali mi diyen Cumhurbaşkanı kendisi Sisi'den yana tercihte bulundu

Beykoz'da gazetecilerin sorularını yanıtlayan İmamoğlu, "Tabi şunu söyleyeyim yani daha dün Kanal İstanbul meselesinde ya-pa-ca-ğız diye heceleyen bir

anlayış şimdi vatandaşın gündeminde olmayan bizim de gündemimizde yoktur diyebiliyor" diye konuştu.

İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, CHP’nin Beykoz Belediye Başkan adayı Alaattin Köseler ile birlikte İBB Miras tarafından kültür

ve yaşam alanına dönüştürülen ve 10 Mart’ta açılması planlanan Beykoz Çubuklu silolarındaki çalışmaları inceledi. İmamoğlu, inceleme gezisinde

gazetecilerin sorularını yanıtladı. İmamoğlu şunları söyledi:

 

'İSTANBUL'UN HEMEN SAHİLLERİNE BAKIN...'

 

 

-Burası daha önceki yıllardır atıl durumda olan silolar bu  zamana kadar tasarruf neydi, ne oldu? Böyle bir kültürel ihtiyaç varsa bu zamana kadar neden

değerlendirilmedi.

 

“İstanbul'un ciddi bir talihsizliği bu tür noktalarla ilgili alınan tavır. Yani örnek, acaba Atatürk Fidanlığı, Büyükdere'de 250 bin metre boğazın kıyısı niye

çürümeye terk edildi 13 yıl, 14 yıl, 15 yıl. Büyükşehir belediyesi dönemi, bizden önceki iktidar dönemi, merkezi irade, yerel irade Sayın Cumhurbaşkanı da

diyor ya aynı kulvarda. Ya da Atatürk Kent Ormanı niye öylesine kaderine terk edildi? İçine bir tek insanın bile girmediği, yürüyüş yapmadığı bir saha

noktasında değerlendirildi değerlendirilmedi ya da öyle diyelim. Ya da burası. Yani bu tabi hem sorulması hem sorgulanması bir başka tarafı da var. Bence

irdelenmesi gerekir.

 

 

 

İSTANBUL'UN HEMEN SAHİLLERİNE BAKIN, KOCA KOCA YAPILARI, BİNALARI KAMU ARAZİLERİNE NASIL DİZİLDİĞİNİ GÖRÜRSÜNÜZ: Başka bir B

planı mı? C planı planı mı var akıllarda geçen yada gezen ki bu sahalar çok kıymetli yerler. Boğaza bakan işte hem Beykoz'daki bu yer hem az önce

bahsettiğim Büyükdere Fidanlığı açıkçası İstanbul'da bunun örnekleri ya olur mu canım demeye hiç gerek yok, oluyor. Yani İstanbul'un hemen sahillerine

bakın, koca koca yapıları, binaları kamu arazilerine nasıl dizildiğini görürsünüz. O bakımdan biz buraları vatandaş lehine, halk lehine dönüştürme gayretinin

işte bu tarz bir sonuca evrildiğinde artık yüzyıllar boyu vatandaşa ait yerler pozisyonuna dönüyor. Biz sadece iyileştirmiyoruz, ihya etmiyoruz kullanım

fonksiyonunu vatandaş lehine tasarlıyoruz. Birkaç insanın mutlu olacağı bir sahada bu tarz yerler olabilir. Boğaza açık bir yer imara çıkarmak kolay falan zor.

Yapılır mı yapılmaz mı? Vallahi yapıldı. Yani bu ülkede birçok şey yapıldı. Bu bakımdan biz bu tür yerleri yıllarca böyle mektup duran, geçmişte sadece petrol

tankerleri yakıt tankerleri olarak Petrol Ofisi'nin kullanımı tahsis edilmiş bu alanlar şimdi kültür, sanat, çocuk, yaşam, kadın, genç ve işte az önce söylediği

gibi arkadaşımın hem Anadolu Hisarı hem burası Beykoz halkı için bir kültür sanat bölgesi bir yanıyla da Beykoz tabii aynı zamanda bir öğrenci kampüsüne

de döndü çünkü çok yakın bölgede Marmara Üniversitesi, Boğaziçi Üniversitesi, Beykoz Üniversitesi, Alman Üniversitesi, Türk Alman Üniversitesi gibi

üniversiteler var. Bütün bunlar aslında yoğun da bir üniversite göçünü buraya taşıyor. Dolayısıyla buralar Beykoz halkıyla birlikte Beykoz'u kullanan çok

kıymetli öğrencilerimiz için de değerli fonksiyonlara dönüştürüldü. Beykoz'da inşallah hem biz, hem inşallah belediye başkanı adayımız Sayın Alaaddin

Köseler önümüzdeki dönemde iş birliği içerisinde güçlü dönüşümleri, kabiliyetli Beykoz projelerini yapmaya devam edeceğiz”

 

 

'UYDURMA KAFETARYAYA BİR GECEDE İMAR ÇIKARDILAR'

 

“Boğazda imar çıkarmak kolay mı” sorusuna ise İmamoğlu şunları söyledi:

 

 

“Yasaya bakarsanız çok zor. Ama işte İstanbul Boğazı'nın tam böyle dibinde Üsküdar Camii'nin önünde bir gecede yıkıma gittiğimiz bir kafeteryanın uydurma

yapısının olduğu yere Şehircilik Bakanlığı imar çıkardı bir gecede. Yani bunu da hangi yetkiye dayanarak çıkardı sayın bakan o dönemde. Müsilaj döneminde

Marmara kıyılarının imar yetkisini ve adaların imar yetkisinin bir kararnameyle İstanbul'un elinden alarak bakanlığa geçirmişlerdi. Yani müsilajla imar

yetkisinin ne alakası var diyeceksiniz evet biz de sorduk kendisine. Ne alakası var? Hatta emin olamadı yok olmaz öyle şey diye bana cevap vermişti. Sonra

dönüp ya öyle oldu ama sorun yok dayanışma içinde oluruz demişti. Bizimle dayanışma değil de tabiri caizse İstanbul'a dayatmayla Kuşkonmaz Caminin

hemen yanındaki bir kafeteryaya, büfeye imar çıkardılar. Yani bu yani daha ne diyebilirim yani Türkiye tarihinde olmamış bir şey. O bakımdan kafeterya imar

çıkaran bu koca siloları Allah bilir ne çıkarırdı? Onu bilmiyoruz"

 

 

'ÇEVRE ŞEHİRCİLİK BAKANLIĞI GÖREVİNİ BİRÇOK KONUDA EKSİK YAPMIŞTIR'

 

 

-Dün Murat Kurum'un bu Erzincan'daki maden kazasıyla ilgili açıklamaları vardı. Muhalefeti malzeme yapmakla suçladı. Siz ne söylemek istersiniz bununla

ilgili?

 

“Çevre meselesi tabii siyasi bir meseledir. Siyasete bakış, hayata bakışla ilgili meseledir. Ama tabi mesele ağır. Bir ÇED raporu meselesi var ve ÇED raporu

konusunda işte 21 tane kamu kurum görüşü gerekir. Bu bakanlığa ait değildir bu bakanlığa ait değildir vesaire gibi.  Ne yazık ki  bilgisizce bir yorum yapılmış
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çünkü rapor ya da kurum görüşleri toplanır ama ÇED raporunun Şehircilik Bakanlığı verir. Yani burada bile insanları yanıltan bir açıklama söz konusu. ÇED

raporunun altına Şehircilik Bakanlığı Çevre ve Şehircilik Bakanlığı imza koyar. O bakımdan evet kurum görüşlerini toplarsınız ama ondan sonra siz karar

verirsiniz. Burada bile hani bu karar bize ait değildir yorumunu duydum çok yanlış. Çevre Şehircilik Bakanlığı görevini birçok konuda eksik yapmıştır. Son

dönemde çevre adına da iyi bir sınav verilmemiştir. Bu ne yazık ki gözlemleniyor. Bunun birkaç böyle örneğini de verdim ama ben vermeyeyim. İnanın ki

vatandaşlar beş yıla, altı yıla, yedi yıla baktığında onlarcasını Türkiye'nin her yerinden örnekleyebilirler.

 

CUMHURBAŞKANI SİSİ’DEN YANA TERCİHTE BULUNDU ONU GÖRÜYORUZ: Tabi şunu söyleyeyim yani daha dün Kanal İstanbul meselesinde ya-pa-

ca-ğız diye heceleyen bir anlayış şimdi vatandaşın gündeminde olmayan bizim de gündemimizde yoktur diyebiliyor. Ama bu “U” dönüşlerinin uzağında bir

yapı değil o yapı. Bu “U” dönüşünün en somut örneğini dün  Sevgililer Günü'nde yaşadık. Yani  Sisi’mi Binali’mi diyen Sayın Cumhurbaşkanı dün  Mısır'da

sevgili kardeşim diyerek 14 Şubat Sevgililer Gününde Mısır'ı ziyaret etmiştir. Bu U dönüşüne alışkınız. Ama biz memleketimizin aleyhine yapılması muhtemel

bu tür tavır ve davranışları sergileyecek insanlara “U” dönüşü şansını bile vermeyeceğiz. “U” dönüşü şansını bile vermeyeceğiz. Onları geri vitesiyle inşallah

ait oldukları yere göndereceğiz. Evet Sisi’mi Binali mi kendisi Sisi'den yana tercihte bulundu onu görüyoruz. Ne olacak şimdi?"

 

 

'ANKETLERDE BİZİ MEMNUN EDİCİ SONUÇLARI ALIYORUZ'

 

 

-Bir de artık hani artık geri sayım çok hızlı olmaya başladı. Yerel seçim de geliyor. Anketler çok konuşulur. Sizin yapmış olduğunuz bir anket var mı. Sonuç

var mı?

 

"Yani anketlerde elbette  bizi memnun edici sonuçları alıyoruz ama  şu anda  İstanbul'da adaylar daha yeni  olgunlaştı, olgunlaşıyor. Hatta olgunlaşma

ihtimali de olabilir. Başka adaylar da çıkabilir. Gerçek anketler muhtemeldir ki önümüzdeki haftadan sonra yani bir iki hafta sonra daha somut verilerle

önümüze gelir. Belki o zaman konuşmak daha doğru olur biraz erken buluyorum şu an"

 

 

'GERÇEKTEN AKLI İSTANBUL’DA DEĞİL'

 

 

-Peki Atatürk Havalimanı millet bahçesi ihalesi İBB'nin açıl dava sonucunda iptal edildi. Bu konu rakibiniz Murat Kurum’a sorulduğu zaman  onu İBB'ye soru

neden böyle bir dava açmıştı? İstanbul'da yeşil alan kazandıracaktık. Bu zorlarına mı gitti gibi bir açıklaması oldu. Siz neden böyle bir dava açtınız?

 

“İstanbul’a yeşil alan kazandıracağız dedikleri akla bakar mısınız yani? Havalimanına bir gecede eskavatörler, kamyonlar bir gecede hiç kimsenin haberi yok.

Ve ihalesiz yani bu saldırı ne için? Yani kim için o havalimanını bir an önce kapatalım? Yani bir an önce böyle bir telaşla ya bu cevabı bile çok hazin bu

cevabı bile üzüntü verici. Gerçekten aklı İstanbul'da değil yani. Ve başka bir akılla konuştuğunu düşünüyorum. Muhtemelen kendi iradesi zihninde bu

cümleleri kurmuyordur ama dile başka cümleler dökülüyor. Bu  mevcuttaki yapının, o bir avuç insanın genelde de tarzı bu. Ne söyleniyorsa, ne anlatılıyorsa,

ne dikte ediliyorsa onu telaffuz ediyorlar.

 

O ZAMAN YARIN DESİN Kİ KANAL İSTANBUL YAPILACAK: Az önce dediğim gibi Kanal İstanbul'a ya-pı-la-cak. O zaman yarın desin ki yapılacak mesela.

Demiyor diyemez. Şu anda başka bir şey dikte ettiriliyor. Mesele burada, sorun burada. Ve onlar adına üzülüyorum. Yani bu ülkenin yetişmiş insanları her

birisi. Onlar adına üzülüyorum yani. O bakımdan mesele Atatürk Havalimanı, eğer yeşil alan. 135 milyon metrekarelik havzayı yok ediyorsunuz. Sazlıdere

Barajı'nı yok ediyorsunuz yeşil alan kazandırıyormuş. Bak sen ya. Yani biz İstanbul'un göbeğinde 10 milyon metrekarenin üzerinde yeşil alanları sadece dört

buçuk yılda zaten kazandırdık. Orası zaten bir havalimanı, boş bir alan. Konuşalım, konuşturalım vatandaşlarla tartışalım, tartıştıralım. En faydalısı ne? En

doğrusu ne? Bir sürü konu var. Yani, böyle bir konular varken, bu süreçlere hiç girmeden paldır küldür. Yani insan utanır. Böyle bir örneği vermez üzüntü

duyuyorum. Hayırlısı bakalım göreceğiz daha neler dökülecek dillerinden”
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İMAMOĞLU'DAN MISIR ZİYARETİ ELEŞTİRİSİ: 'U' DÖNÜŞÜNE ALIŞKINIZ
İmamoğlu'dan Mısır ziyareti eleştirisi: 'U' dönüşüne alışkınız

Erdoğan'ın dünkü Mısır ziyaretini hatırlatan İmamoğlu, "Bu 'U' dönüşüne alışkınız. Ama biz memleketimizin aleyhine yapılması muhtemel bu tür davranışları

sergileyecek insanlara 'U' dönüşü şansını bile vermeyeceğiz. Onları geri vitesiyle inşallah ait oldukları yere göndereceğiz. Evet 'Sisi mi Binali mi?' kendisi

Sisi'den yana tercihte bulundu onu görüyoruz. Ne olacak şimdi?" sorusunu yöneltti.

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, 12 yıl aradan sonra ilk kez dün Mısır'ı ziyaret etti. Ziyarette Erdoğan'ı Mısır Cumhurbaşkanı Abdulfettah es-Sisi

resmi törenle karşıladı.

Ziyaret hakkında açıklama yapan İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu da, Erdoğan'ın 2019'da yapılan İBB Başkanlığı seçimi

öncesindeki açıklamalarını hatırlattı.

İmamoğlu, CHP’nin Beykoz Belediye Başkan adayı Alaattin Köseler ile birlikte İBB Miras tarafından kültür ve yaşam alanına dönüştürülen ve 10 Mart’ta

açılması planlanan Beykoz Çubuklu silolarındaki çalışmaları inceledi.

İmamoğlu, inceleme gezisinde gazetecilerin sorularını da yanıtladı.

İmamoğlu şunları söyledi:

"Burası daha önceki yıllardır atıl durumda olan silolar bu zamana kadar tasarruf neydi, ne oldu? Böyle bir kültürel ihtiyaç varsa bu zamana kadar neden

değerlendirilmedi?"

“İstanbul'un ciddi bir talihsizliği bu tür noktalarla ilgili alınan tavır. Yani örnek, acaba Atatürk Fidanlığı, Büyükdere'de 250 bin metre boğazın kıyısı niye

çürümeye terk edildi 13 yıl, 14 yıl, 15 yıl. Büyükşehir belediyesi dönemi, bizden önceki iktidar dönemi, merkezi irade, yerel irade Sayın Cumhurbaşkanı da

diyor ya aynı kulvarda. Ya da Atatürk Kent Ormanı niye öylesine kaderine terk edildi? İçine bir tek insanın bile girmediği, yürüyüş yapmadığı bir saha

noktasında değerlendirildi değerlendirilmedi ya da öyle diyelim. Ya da burası. Yani bu tabi hem sorulması hem sorgulanması bir başka tarafı da var. Bence

irdelenmesi gerekir.

Başka bir B planı mı? C planı planı mı var akıllarda geçen yada gezen ki bu sahalar çok kıymetli yerler. Boğaza bakan işte hem Beykoz'daki bu yer hem az

önce bahsettiğim Büyükdere Fidanlığı açıkçası İstanbul'da bunun örnekleri ya olur mu canım demeye hiç gerek yok, oluyor. Yani İstanbul'un hemen

sahillerine bakın, koca koca yapıları, binaları kamu arazilerine nasıl dizildiğini görürsünüz. O bakımdan biz buraları vatandaş lehine, halk lehine dönüştürme

gayretinin işte bu tarz bir sonuca evrildiğinde artık yüzyıllar boyu vatandaşa ait yerler pozisyonuna dönüyor. Biz sadece iyileştirmiyoruz, ihya etmiyoruz

kullanım fonksiyonunu vatandaş lehine tasarlıyoruz. Birkaç insanın mutlu olacağı bir sahada bu tarz yerler olabilir. Boğaza açık bir yer imara çıkarmak kolay

falan zor. Yapılır mı yapılmaz mı? Vallahi yapıldı. Yani bu ülkede birçok şey yapıldı. Bu bakımdan biz bu tür yerleri yıllarca böyle mektup duran, geçmişte

sadece petrol tankerleri yakıt tankerleri olarak Petrol Ofisi'nin kullanımı tahsis edilmiş bu alanlar şimdi kültür, sanat, çocuk, yaşam, kadın, genç ve işte az

önce söylediği gibi arkadaşımın hem Anadolu Hisarı hem burası Beykoz halkı için bir kültür sanat bölgesi bir yanıyla da Beykoz tabii aynı zamanda bir

öğrenci kampüsüne de döndü çünkü çok yakın bölgede Marmara Üniversitesi, Boğaziçi Üniversitesi, Beykoz Üniversitesi, Alman Üniversitesi, Türk Alman

Üniversitesi gibi üniversiteler var. Bütün bunlar aslında yoğun da bir üniversite göçünü buraya taşıyor. Dolayısıyla buralar Beykoz halkıyla birlikte Beykoz'u

kullanan çok kıymetli öğrencilerimiz için de değerli fonksiyonlara dönüştürüldü. Beykoz'da inşallah hem biz, hem inşallah belediye başkanı adayımız Sayın

Alaaddin Köseler önümüzdeki dönemde iş birliği içerisinde güçlü dönüşümleri, kabiliyetli Beykoz projelerini yapmaya devam edeceğiz.”

"Bir gecede imar çıkardılar"

“Boğazda imar çıkarmak kolay mı?” sorusuna İmamoğlu şu yanıtı verdi:

“Yasaya bakarsanız çok zor. Ama işte İstanbul Boğazı'nın tam böyle dibinde Üsküdar Camii'nin önünde bir gecede yıkıma gittiğimiz bir kafeteryanın uydurma

yapısının olduğu yere Şehircilik Bakanlığı imar çıkardı bir gecede. Yani bunu da hangi yetkiye dayanarak çıkardı sayın bakan o dönemde. Müsilaj döneminde

Marmara kıyılarının imar yetkisini ve adaların imar yetkisinin bir kararnameyle İstanbul'un elinden alarak bakanlığa geçirmişlerdi. Yani müsilajla imar

yetkisinin ne alakası var diyeceksiniz evet biz de sorduk kendisine. Ne alakası var? Hatta emin olamadı yok olmaz öyle şey diye bana cevap vermişti. Sonra

dönüp ya öyle oldu ama sorun yok dayanışma içinde oluruz demişti. Bizimle dayanışma değil de tabiri caizse İstanbul'a dayatmayla Kuşkonmaz Caminin

hemen yanındaki bir kafeteryaya, büfeye imar çıkardılar. Yani bu yani daha ne diyebilirim yani Türkiye tarihinde olmamış bir şey. O bakımdan kafeterya imar

çıkaran bu koca siloları Allah bilir ne çıkarırdı? Onu bilmiyoruz"

"ÇED raporunu Şehircilik Bakanlığı verir"

"Dün Murat Kurum'un bu Erzincan'daki maden kazasıyla ilgili açıklamaları vardı. Muhalefeti malzeme yapmakla suçladı. Siz ne söylemek istersiniz bununla

ilgili?"

“Çevre meselesi tabii siyasi bir meseledir. Siyasete bakış, hayata bakışla ilgili meseledir. Ama tabi mesele ağır. Bir ÇED raporu meselesi var ve ÇED raporu

konusunda işte 21 tane kamu kurum görüşü gerekir. Bu bakanlığa ait değildir bu bakanlığa ait değildir vesaire gibi. Ne yazık ki bilgisizce bir yorum yapılmış

çünkü rapor ya da kurum görüşleri toplanır ama ÇED raporunu Şehircilik Bakanlığı verir. Yani burada bile insanları yanıltan bir açıklama söz konusu. ÇED

raporunun altına Şehircilik Bakanlığı Çevre ve Şehircilik Bakanlığı imza koyar. O bakımdan evet kurum görüşlerini toplarsınız ama ondan sonra siz karar

verirsiniz. Burada bile hani bu karar bize ait değildir yorumunu duydum çok yanlış. Çevre Şehircilik Bakanlığı görevini birçok konuda eksik yapmıştır. Son

dönemde çevre adına da iyi bir sınav verilmemiştir. Bu ne yazık ki gözlemleniyor. Bunun birkaç böyle örneğini de verdim ama ben vermeyeyim. İnanın ki

vatandaşlar beş yıla, altı yıla, yedi yıla baktığında onlarcasını Türkiye'nin her yerinden örnekleyebilirler.

Erdoğan'ın Mısır ziyareti

Tabii şunu söyleyeyim yani daha dün Kanal İstanbul meselesinde ya-pa-ca-ğız diye heceleyen bir anlayış şimdi vatandaşın gündeminde olmayan bizim de

gündemimizde yoktur diyebiliyor. Ama bu “U” dönüşlerinin uzağında bir yapı değil o yapı. Bu “U” dönüşünün en somut örneğini dün Sevgililer Günü'nde

yaşadık. Yani Sisi’mi Binali’mi diyen Sayın Cumhurbaşkanı dün Mısır'da sevgili kardeşim diyerek 14 Şubat Sevgililer Gününde Mısır'ı ziyaret etmiştir. Bu U

dönüşüne alışkınız. Ama biz memleketimizin aleyhine yapılması muhtemel bu tür tavır ve davranışları sergileyecek insanlara “U” dönüşü şansını bile

vermeyeceğiz. “U” dönüşü şansını bile vermeyeceğiz. Onları geri vitesiyle inşallah ait oldukları yere göndereceğiz. Evet Sisi’mi Binali mi kendisi Sisi'den

yana tercihte bulundu onu görüyoruz. Ne olacak şimdi?"

Seçim anketleri

EKONOMIM.COM
Yayın Tarihi : 15.02.2024 02:00:00
Link : https://www.ekonomim.com/gundem/imamogludan-misir-ziyareti-elestirisi-u-donusune-

aliskiniz-haberi-729912





"Bir de artık hani artık geri sayım çok hızlı olmaya başladı. Yerel seçim de geliyor. Anketler çok konuşulur. Sizin yapmış olduğunuz bir anket var mı. Sonuç

var mı?"

"Yani anketlerde elbette bizi memnun edici sonuçları alıyoruz ama şu anda İstanbul'da adaylar daha yeni olgunlaştı, olgunlaşıyor. Hatta olgunlaşma ihtimali

de olabilir. Başka adaylar da çıkabilir. Gerçek anketler muhtemeldir ki önümüzdeki haftadan sonra yani bir iki hafta sonra daha somut verilerle önümüze gelir.

Belki o zaman konuşmak daha doğru olur biraz erken buluyorum şu an"

"Aklı İstanbul'da değil"

"Peki Atatürk Havalimanı millet bahçesi ihalesi İBB'nin açıl dava sonucunda iptal edildi. Bu konu rakibiniz Murat Kurum’a sorulduğu zaman onu İBB'ye soru

neden böyle bir dava açmıştı? İstanbul'da yeşil alan kazandıracaktık. Bu zorlarına mı gitti gibi bir açıklaması oldu. Siz neden böyle bir dava açtınız?"

“İstanbul’a yeşil alan kazandıracağız dedikleri akla bakar mısınız yani? Havalimanına bir gecede eskavatörler, kamyonlar bir gecede hiç kimsenin haberi yok.

Ve ihalesiz yani bu saldırı ne için? Yani kim için o havalimanını bir an önce kapatalım? Yani bir an önce böyle bir telaşla ya bu cevabı bile çok hazin bu

cevabı bile üzüntü verici. Gerçekten aklı İstanbul'da değil yani. Ve başka bir akılla konuştuğunu düşünüyorum. Muhtemelen kendi iradesi zihninde bu

cümleleri kurmuyordur ama dile başka cümleler dökülüyor. Bu mevcuttaki yapının, o bir avuç insanın genelde de tarzı bu. Ne söyleniyorsa, ne anlatılıyorsa,

ne dikte ediliyorsa onu telaffuz ediyorlar.

Atatürk Havalimanı

Az önce dediğim gibi Kanal İstanbul'a ya-pı-la-cak. O zaman yarın desin ki yapılacak mesela. Demiyor diyemez. Şu anda başka bir şey dikte ettiriliyor.

Mesele burada, sorun burada. Ve onlar adına üzülüyorum. Yani bu ülkenin yetişmiş insanları her birisi. Onlar adına üzülüyorum yani. O bakımdan mesele

Atatürk Havalimanı, eğer yeşil alan. 135 milyon metrekarelik havzayı yok ediyorsunuz. Sazlıdere Barajı'nı yok ediyorsunuz yeşil alan kazandırıyormuş. Bak

sen ya. Yani biz İstanbul'un göbeğinde 10 milyon metrekarenin üzerinde yeşil alanları sadece dört buçuk yılda zaten kazandırdık. Orası zaten bir havalimanı,

boş bir alan. Konuşalım, konuşturalım vatandaşlarla tartışalım, tartıştıralım. En faydalısı ne? En doğrusu ne? Bir sürü konu var. Yani, böyle bir konular

varken, bu süreçlere hiç girmeden paldır küldür. Yani insan utanır. Böyle bir örneği vermez üzüntü duyuyorum. Hayırlısı bakalım göreceğiz daha neler

dökülecek dillerinden.” (ANKA)
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İMAMOĞLU: “EVET SİSİ’Mİ BİNALİ Mİ KENDİSİ SİSİ'DEN YANA TERCİHTE BULUNDU ONU GÖRÜYORUZ.

NE OLACAK ŞİMDİ?"
İMAMOĞLU: “EVET SİSİ’Mİ BİNALİ Mİ KENDİSİ SİSİ'DEN YANA TERCİHTE BULUNDU ONU GÖRÜYORUZ. NE OLACAK ŞİMDİ?"

İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, CHP’nin Beykoz Belediye Başkan adayı Alaattin Köseler ile birlikte İBB Miras tarafından kültür

ve yaşam alanına dönüştürülen ve 10 Mart’ta açılması planlanan Beykoz Çubuklu silolarındaki çalışmaları inceledi. Soruları cevaplayan İmamoğlu: Tabi

şunu söyleyeyim yani daha dün Kanal İstanbul meselesinde ya-pa-ca-ğız diye heceleyen bir anlayış şimdi vatandaşın gündeminde olmayan bizim de

gündemimizde yoktur diyebiliyor. Ama bu “U” dönüşlerinin uzağında bir yapı değil o yapı. Bu “U” dönüşünün en somut örneğini dün Sevgililer Günü'nde

yaşadık. Yani Sisi’mi Binali’mi diyen Sayın Cumhurbaşkanı dün Mısır'da sevgili kardeşim diyerek 14 Şubat Sevgililer Gününde Mısır'ı ziyaret etmiştir. Bu U

dönüşüne alışkınız. Ama biz memleketimizin aleyhine yapılması muhtemel bu tür tavır ve davranışları sergileyecek insanlara “U” dönüşü şansını bile

vermeyeceğiz. “U” dönüşü şansını bile vermeyeceğiz. Onları geri vitesiyle inşallah ait oldukları yere göndereceğiz. Evet Sisi’mi Binali mi kendisi Sisi'den

yana tercihte bulundu onu görüyoruz. Ne olacak şimdi?" dedi.

Haber: OKTAY YILDIRIM Kamera: ADEM KARABAYIR

İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, CHP’nin Beykoz Belediye Başkan adayı Alaattin Köseler ile birlikte İBB Miras tarafından kültür

ve yaşam alanına dönüştürülen ve 10 Mart’ta açılması planlanan Beykoz Çubuklu silolarındaki çalışmaları inceledi. Soruları cevaplayan İmamoğlu: Tabi

şunu söyleyeyim yani daha dün Kanal İstanbul meselesinde ya-pa-ca-ğız diye heceleyen bir anlayış şimdi vatandaşın gündeminde olmayan bizim de

gündemimizde yoktur diyebiliyor. Ama bu “U” dönüşlerinin uzağında bir yapı değil o yapı. Bu “U” dönüşünün en somut örneğini dün  Sevgililer Günü'nde

yaşadık. Yani  Sisi’mi Binali’mi diyen Sayın Cumhurbaşkanı dün  Mısır'da sevgili kardeşim diyerek 14 Şubat Sevgililer Gününde Mısır'ı ziyaret etmiştir. Bu U

dönüşüne alışkınız. Ama biz memleketimizin aleyhine yapılması muhtemel bu tür tavır ve davranışları sergileyecek insanlara “U” dönüşü şansını bile

vermeyeceğiz. “U” dönüşü şansını bile vermeyeceğiz. Onları geri vitesiyle inşallah ait oldukları yere göndereceğiz. Evet Sisi’mi Binali mi kendisi Sisi'den

yana tercihte bulundu onu görüyoruz. Ne olacak şimdi?" diye sordu.

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, CHP’nin Beykoz Belediye Başkan adayı Alaattin Köseler ile birlikte İBB Miras tarafından kültür ve yaşam alanına

dönüştürülen ve 10 Mart’ta açılması planlanan Beykoz Çubuklu silolarındaki çalışmaları inceledi. İmamoğlu, inceleme gezisinde gazetecilerin sorularını

yanıtladı. İmamoğlu şunları söyledi:

“İSTANBUL'UN HEMEN SAHİLLERİNE BAKIN, KOCA KOCA YAPILARI, BİNALARI KAMU ARAZİLERİNE NASIL DİZİLDİĞINİ GÖRÜRSÜNÜZ”

-Burası daha önceki yıllardır atıl durumda olan silolar bu  zamana kadar tasarruf neydi, ne oldu? Böyle bir kültürel ihtiyaç varsa bu zamana kadar neden

değerlendirilmedi.

“İstanbul'un ciddi bir talihsizliği bu tür noktalarla ilgili alınan tavır. Yani örnek, acaba Atatürk Fidanlığı, Büyükdere'de 250 bin metre boğazın kıyısı niye

çürümeye terk edildi 13 yıl, 14 yıl, 15 yıl. Büyükşehir belediyesi dönemi, bizden önceki iktidar dönemi, merkezi irade, yerel irade Sayın Cumhurbaşkanı da

diyor ya aynı kulvarda. Ya da Atatürk Kent Ormanı niye öylesine kaderine terk edildi? İçine bir tek insanın bile girmediği, yürüyüş yapmadığı bir saha

noktasında değerlendirildi değerlendirilmedi ya da öyle diyelim. Ya da burası. Yani bu tabi hem sorulması hem sorgulanması bir başka tarafı da var. Bence

irdelenmesi gerekir.

İSTANBUL'UN HEMEN SAHİLLERİNE BAKIN, KOCA KOCA YAPILARI, BİNALARI KAMU ARAZİLERİNE NASIL DİZİLDİĞİNİ GÖRÜRSÜNÜZ: Başka bir B

planı mı? C planı planı mı var akıllarda geçen yada gezen ki bu sahalar çok kıymetli yerler. Boğaza bakan işte hem Beykoz'daki bu yer hem az önce

bahsettiğim Büyükdere Fidanlığı açıkçası İstanbul'da bunun örnekleri ya olur mu canım demeye hiç gerek yok, oluyor. Yani İstanbul'un hemen sahillerine

bakın, koca koca yapıları, binaları kamu arazilerine nasıl dizildiğini görürsünüz. O bakımdan biz buraları vatandaş lehine, halk lehine dönüştürme gayretinin

işte bu tarz bir sonuca evrildiğinde artık yüzyıllar boyu vatandaşa ait yerler pozisyonuna dönüyor. Biz sadece iyileştirmiyoruz, ihya etmiyoruz kullanım

fonksiyonunu vatandaş lehine tasarlıyoruz. Birkaç insanın mutlu olacağı bir sahada bu tarz yerler olabilir. Boğaza açık bir yer imara çıkarmak kolay falan zor.

Yapılır mı yapılmaz mı? Vallahi yapıldı. Yani bu ülkede birçok şey yapıldı. Bu bakımdan biz bu tür yerleri yıllarca böyle mektup duran, geçmişte sadece petrol

tankerleri yakıt tankerleri olarak Petrol Ofisi'nin kullanımı tahsis edilmiş bu alanlar şimdi kültür, sanat, çocuk, yaşam, kadın, genç ve işte az önce söylediği

gibi arkadaşımın hem Anadolu Hisarı hem burası Beykoz halkı için bir kültür sanat bölgesi bir yanıyla da Beykoz tabii aynı zamanda bir öğrenci kampüsüne

de döndü çünkü çok yakın bölgede Marmara Üniversitesi, Boğaziçi Üniversitesi, Beykoz Üniversitesi, Alman Üniversitesi, Türk Alman Üniversitesi gibi

üniversiteler var. Bütün bunlar aslında yoğun da bir üniversite göçünü buraya taşıyor. Dolayısıyla buralar Beykoz halkıyla birlikte Beykoz'u kullanan çok

kıymetli öğrencilerimiz için de değerli fonksiyonlara dönüştürüldü. Beykoz'da inşallah hem biz, hem inşallah belediye başkanı adayımız Sayın Alaaddin

Köseler önümüzdeki dönemde iş birliği içerisinde güçlü dönüşümleri, kabiliyetli Beykoz projelerini yapmaya devam edeceğiz”

“UYDURMA KAFETARYAYA BİR GECEDE İMAR ÇIKARDILAR”

“Boğazda imar çıkarmak kolay mı” sorusuna ise İmamoğlu şunları söyledi:

“Yasaya bakarsanız çok zor. Ama işte İstanbul Boğazı'nın tam böyle dibinde Üsküdar Camii'nin önünde bir gecede yıkıma gittiğimiz bir kafeteryanın uydurma

yapısının olduğu yere Şehircilik Bakanlığı imar çıkardı bir gecede. Yani bunu da hangi yetkiye dayanarak çıkardı sayın bakan o dönemde. Müsilaj döneminde

Marmara kıyılarının imar yetkisini ve adaların imar yetkisinin bir kararnameyle İstanbul'un elinden alarak bakanlığa geçirmişlerdi. Yani müsilajla imar

yetkisinin ne alakası var diyeceksiniz evet biz de sorduk kendisine. Ne alakası var? Hatta emin olamadı yok olmaz öyle şey diye bana cevap vermişti. Sonra

dönüp ya öyle oldu ama sorun yok dayanışma içinde oluruz demişti. Bizimle dayanışma değil de tabiri caizse İstanbul'a dayatmayla Kuşkonmaz Caminin

hemen yanındaki bir kafeteryaya, büfeye imar çıkardılar. Yani bu yani daha ne diyebilirim yani Türkiye tarihinde olmamış bir şey. O bakımdan kafeterya imar

çıkaran bu koca siloları Allah bilir ne çıkarırdı? Onu bilmiyoruz"

“ÇEVRE ŞEHİRCİLİK BAKANLIĞI GÖREVİNİ BİRÇOK KONUDA EKSİK YAPMIŞTIR”

-Dün Murat Kurum'un bu Erzincan'daki maden kazasıyla ilgili açıklamaları vardı. Muhalefeti malzeme yapmakla suçladı. Siz ne söylemek istersiniz bununla

ilgili?

“Çevre meselesi tabii siyasi bir meseledir. Siyasete bakış, hayata bakışla ilgili meseledir. Ama tabi mesele ağır. Bir ÇED raporu meselesi var ve ÇED raporu

konusunda işte 21 tane kamu kurum görüşü gerekir. Bu bakanlığa ait değildir bu bakanlığa ait değildir vesaire gibi.  Ne yazık ki  bilgisizce bir yorum yapılmış

çünkü rapor ya da kurum görüşleri toplanır ama ÇED raporunun Şehircilik Bakanlığı verir. Yani burada bile insanları yanıltan bir açıklama söz konusu. ÇED
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raporunun altına Şehircilik Bakanlığı Çevre ve Şehircilik Bakanlığı imza koyar. O bakımdan evet kurum görüşlerini toplarsınız ama ondan sonra siz karar

verirsiniz. Burada bile hani bu karar bize ait değildir yorumunu duydum çok yanlış. Çevre Şehircilik Bakanlığı görevini birçok konuda eksik yapmıştır. Son

dönemde çevre adına da iyi bir sınav verilmemiştir. Bu ne yazık ki gözlemleniyor. Bunun birkaç böyle örneğini de verdim ama ben vermeyeyim. İnanın ki

vatandaşlar beş yıla, altı yıla, yedi yıla baktığında onlarcasını Türkiye'nin her yerinden örnekleyebilirler.

CUMHURBAŞKANI SİSİ’DEN YANA TERCİHTE BULUNDU ONU GÖRÜYORUZ: Tabi şunu söyleyeyim yani daha dün Kanal İstanbul meselesinde ya-pa-

ca-ğız diye heceleyen bir anlayış şimdi vatandaşın gündeminde olmayan bizim de gündemimizde yoktur diyebiliyor. Ama bu “U” dönüşlerinin uzağında bir

yapı değil o yapı. Bu “U” dönüşünün en somut örneğini dün  Sevgililer Günü'nde yaşadık. Yani  Sisi’mi Binali’mi diyen Sayın Cumhurbaşkanı dün  Mısır'da

sevgili kardeşim diyerek 14 Şubat Sevgililer Gününde Mısır'ı ziyaret etmiştir. Bu U dönüşüne alışkınız. Ama biz memleketimizin aleyhine yapılması muhtemel

bu tür tavır ve davranışları sergileyecek insanlara “U” dönüşü şansını bile vermeyeceğiz. “U” dönüşü şansını bile vermeyeceğiz. Onları geri vitesiyle inşallah

ait oldukları yere göndereceğiz. Evet Sisi’mi Binali mi kendisi Sisi'den yana tercihte bulundu onu görüyoruz. Ne olacak şimdi?"

"ANKETLERDE BİZİ MEMNUN EDİCİ SONUÇLARI ALIYORUZ"

-Bir de artık hani artık geri sayım çok hızlı olmaya başladı. Yerel seçim de geliyor. Anketler çok konuşulur. Sizin yapmış olduğunuz bir anket var mı. Sonuç

var mı?

"Yani anketlerde elbette  bizi memnun edici sonuçları alıyoruz ama  şu anda  İstanbul'da adaylar daha yeni  olgunlaştı, olgunlaşıyor. Hatta olgunlaşma

ihtimali de olabilir. Başka adaylar da çıkabilir. Gerçek anketler muhtemeldir ki önümüzdeki haftadan sonra yani bir iki hafta sonra daha somut verilerle

önümüze gelir. Belki o zaman konuşmak daha doğru olur biraz erken buluyorum şu an"

“GERÇEKTEN AKLI İSTANBUL’DA DEĞİL”

-Peki Atatürk Havalimanı millet bahçesi ihalesi İBB'nin açıl dava sonucunda iptal edildi. Bu konu rakibiniz Murat Kurum’a sorulduğu zaman  onu İBB'ye soru

neden böyle bir dava açmıştı? İstanbul'da yeşil alan kazandıracaktık. Bu zorlarına mı gitti gibi bir açıklaması oldu. Siz neden böyle bir dava açtınız?

“İstanbul’a yeşil alan kazandıracağız dedikleri akla bakar mısınız yani? Havalimanına bir gecede eskavatörler, kamyonlar bir gecede hiç kimsenin haberi yok.

Ve ihalesiz yani bu saldırı ne için? Yani kim için o havalimanını bir an önce kapatalım? Yani bir an önce böyle bir telaşla ya bu cevabı bile çok hazin bu

cevabı bile üzüntü verici. Gerçekten aklı İstanbul'da değil yani. Ve başka bir akılla konuştuğunu düşünüyorum. Muhtemelen kendi iradesi zihninde bu

cümleleri kurmuyordur ama dile başka cümleler dökülüyor. Bu  mevcuttaki yapının, o bir avuç insanın genelde de tarzı bu. Ne söyleniyorsa, ne anlatılıyorsa,

ne dikte ediliyorsa onu telaffuz ediyorlar.

O ZAMAN YARIN DESİN Kİ KANAL İSTANBUL YAPILACAK: Az önce dediğim gibi Kanal İstanbul'a ya-pı-la-cak. O zaman yarın desin ki yapılacak mesela.

Demiyor diyemez. Şu anda başka bir şey dikte ettiriliyor. Mesele burada, sorun burada. Ve onlar adına üzülüyorum. Yani bu ülkenin yetişmiş insanları her

birisi. Onlar adına üzülüyorum yani. O bakımdan mesele Atatürk Havalimanı, eğer yeşil alan. 135 milyon metrekarelik havzayı yok ediyorsunuz. Sazlıdere

Barajı'nı yok ediyorsunuz yeşil alan kazandırıyormuş. Bak sen ya. Yani biz İstanbul'un göbeğinde 10 milyon metrekarenin üzerinde yeşil alanları sadece dört

buçuk yılda zaten kazandırdık. Orası zaten bir havalimanı, boş bir alan. Konuşalım, konuşturalım vatandaşlarla tartışalım, tartıştıralım. En faydalısı ne? En

doğrusu ne? Bir sürü konu var. Yani, böyle bir konular varken, bu süreçlere hiç girmeden paldır küldür. Yani insan utanır. Böyle bir örneği vermez üzüntü

duyuyorum. Hayırlısı bakalım göreceğiz daha neler dökülecek dillerinden”
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İMAMOĞLU: "EVET SİSİ'Mİ BİNALİ Mİ KENDİSİ SİSİ'DEN YANA TERCİHTE BULUNDU ONU GÖRÜYORUZ.

NE OLACAK ŞİMDİ?"
İmamoğlu: "Evet Sisi'mi Binali mi Kendisi Sisi'den Yana Tercihte Bulundu Onu Görüyoruz. Ne Olacak Şimdi?"

İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, CHP’nin Beykoz Belediye Başkan adayı Alaattin Köseler ile birlikte İBB Miras tarafından kültür

ve yaşam alanına dönüştürülen ve 10 Mart’ta açılması planlanan Beykoz Çubuklu silolarındaki çalışmaları inceledi. Soruları cevaplayan İmamoğlu: Tabi

şunu söyleyeyim yani daha dün Kanal İstanbul meselesinde ya-pa-ca-ğız diye heceleyen bir anlayış şimdi vatandaşın gündeminde olmayan bizim de

gündemimizde yoktur diyebiliyor. Ama bu “U” dönüşlerinin uzağında bir yapı değil o yapı. Bu “U” dönüşünün en somut örneğini dün Sevgililer Günü'nde

yaşadık. Yani Sisi’mi Binali’mi diyen Sayın Cumhurbaşkanı dün Mısır'da sevgili kardeşim diyerek 14 Şubat Sevgililer Gününde Mısır'ı ziyaret etmiştir. Bu U

dönüşüne alışkınız. Ama biz memleketimizin aleyhine yapılması muhtemel bu tür tavır ve davranışları sergileyecek insanlara “U” dönüşü şansını bile

vermeyeceğiz. “U” dönüşü şansını bile vermeyeceğiz. Onları geri vitesiyle inşallah ait oldukları yere göndereceğiz. Evet Sisi’mi Binali mi kendisi Sisi'den

yana tercihte bulundu onu görüyoruz. Ne olacak şimdi?" dedi.

Haber: OKTAY YILDIRIM Kamera: ADEM KARABAYIRİstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, CHP'nin Beykoz Belediye Başkan

adayı Alaattin Köseler ile birlikte İBB Miras tarafından kültür ve yaşam alanına dönüştürülen ve 10 Mart'ta açılması planlanan Beykoz Çubuklu silolarındaki

çalışmaları inceledi. Soruları cevaplayan İmamoğlu: Tabi şunu söyleyeyim yani daha dün Kanal İstanbul meselesinde ya-pa-ca-ğız diye heceleyen bir

anlayış şimdi vatandaşın gündeminde olmayan bizim de gündemimizde yoktur diyebiliyor. Ama bu "U" dönüşlerinin uzağında bir yapı değil o yapı. Bu "U"

dönüşünün en somut örneğini dün  Sevgililer Günü'nde yaşadık. Yani  Sisi'mi Binali'mi diyen Sayın Cumhurbaşkanı dün  Mısır'da sevgili kardeşim diyerek 14

Şubat Sevgililer Gününde Mısır'ı ziyaret etmiştir. Bu U dönüşüne alışkınız. Ama biz memleketimizin aleyhine yapılması muhtemel bu tür tavır ve davranışları

sergileyecek insanlara "U" dönüşü şansını bile vermeyeceğiz. "U" dönüşü şansını bile vermeyeceğiz. Onları geri vitesiyle inşallah ait oldukları yere

göndereceğiz. Evet Sisi'mi Binali mi kendisi Sisi'den yana tercihte bulundu onu görüyoruz. Ne olacak şimdi?" diye sordu. İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu,

CHP'nin Beykoz Belediye Başkan adayı Alaattin Köseler ile birlikte İBB Miras tarafından kültür ve yaşam alanına dönüştürülen ve 10 Mart'ta açılması

planlanan Beykoz Çubuklu silolarındaki çalışmaları inceledi. İmamoğlu, inceleme gezisinde gazetecilerin sorularını yanıtladı. İmamoğlu şunları söyledi:

"İSTANBUL'UN HEMEN SAHİLLERİNE BAKIN, KOCA KOCA YAPILARI, BİNALARI KAMU ARAZİLERİNE NASIL DİZİLDİĞINİ GÖRÜRSÜNÜZ"-Burası

daha önceki yıllardır atıl durumda olan silolar bu  zamana kadar tasarruf neydi, ne oldu? Böyle bir kültürel ihtiyaç varsa bu zamana kadar neden

değerlendirilmedi. "İstanbul'un ciddi bir talihsizliği bu tür noktalarla ilgili alınan tavır. Yani örnek, acaba Atatürk Fidanlığı, Büyükdere'de 250 bin metre boğazın

kıyısı niye çürümeye terk edildi 13 yıl, 14 yıl, 15 yıl. Büyükşehir belediyesi dönemi, bizden önceki iktidar dönemi, merkezi irade, yerel irade Sayın

Cumhurbaşkanı da diyor ya aynı kulvarda. ya da Atatürk Kent Ormanı niye öylesine kaderine terk edildi? İçine bir tek insanın bile girmediği, yürüyüş

yapmadığı bir saha noktasında değerlendirildi değerlendirilmedi ya da öyle diyelim. ya da burası. Yani bu tabi hem sorulması hem sorgulanması bir başka

tarafı da var. Bence irdelenmesi gerekir. İSTANBUL'UN HEMEN SAHİLLERİNE BAKIN, KOCA KOCA YAPILARI, BİNALARI KAMU ARAZİLERİNE NASIL

DİZİLDİĞİNİ GÖRÜRSÜNÜZ: Başka bir B planı mı? C planı planı mı var akıllarda geçen yada gezen ki bu sahalar çok kıymetli yerler. Boğaza bakan işte

hem Beykoz'daki bu yer hem az önce bahsettiğim Büyükdere Fidanlığı açıkçası İstanbul'da bunun örnekleri ya olur mu canım demeye hiç gerek yok, oluyor.

Yani İstanbul'un hemen sahillerine bakın, koca koca yapıları, binaları kamu arazilerine nasıl dizildiğini görürsünüz. O bakımdan biz buraları vatandaş lehine,

halk lehine dönüştürme gayretinin işte bu tarz bir sonuca evrildiğinde artık yüzyıllar boyu vatandaşa ait yerler pozisyonuna dönüyor. Biz sadece

iyileştirmiyoruz, ihya etmiyoruz kullanım fonksiyonunu vatandaş lehine tasarlıyoruz. Birkaç insanın mutlu olacağı bir sahada bu tarz yerler olabilir. Boğaza

açık bir yer imara çıkarmak kolay falan zor. Yapılır mı yapılmaz mı? Vallahi yapıldı. Yani bu ülkede birçok şey yapıldı. Bu bakımdan biz bu tür yerleri yıllarca

böyle mektup duran, geçmişte sadece petrol tankerleri yakıt tankerleri olarak Petrol Ofisi'nin kullanımı tahsis edilmiş bu alanlar şimdi kültür, sanat, çocuk,

yaşam, kadın, genç ve işte az önce söylediği gibi arkadaşımın hem Anadolu Hisarı hem burası Beykoz halkı için bir kültür sanat bölgesi bir yanıyla da

Beykoz tabii aynı zamanda bir öğrenci kampüsüne de döndü çünkü çok yakın bölgede Marmara Üniversitesi, Boğaziçi Üniversitesi, Beykoz Üniversitesi,

Alman Üniversitesi, Türk Alman Üniversitesi gibi üniversiteler var. Bütün bunlar aslında yoğun da bir üniversite göçünü buraya taşıyor. Dolayısıyla buralar

Beykoz halkıyla birlikte Beykoz'u kullanan çok kıymetli öğrencilerimiz için de değerli fonksiyonlara dönüştürüldü. Beykoz'da inşallah hem biz, hem inşallah

belediye başkanı adayımız Sayın Alaaddin Köseler önümüzdeki dönemde iş birliği içerisinde güçlü dönüşümleri, kabiliyetli Beykoz projelerini yapmaya

devam edeceğiz""UYDURMA KAFETARYAYA BİR GECEDE İMAR ÇIKARDILAR""Boğazda imar çıkarmak kolay mı" sorusuna ise İmamoğlu şunları söyledi:

"Yasaya bakarsanız çok zor. Ama işte İstanbul Boğazı'nın tam böyle dibinde Üsküdar Camii'nin önünde bir gecede yıkıma gittiğimiz bir kafeteryanın uydurma

yapısının olduğu yere Şehircilik Bakanlığı imar çıkardı bir gecede. Yani bunu da hangi yetkiye dayanarak çıkardı sayın bakan o dönemde. Müsilaj döneminde

Marmara kıyılarının imar yetkisini ve adaların imar yetkisinin bir kararnameyle İstanbul'un elinden alarak bakanlığa geçirmişlerdi. Yani müsilajla imar

yetkisinin ne alakası var diyeceksiniz evet biz de sorduk kendisine. Ne alakası var? Hatta emin olamadı yok olmaz öyle şey diye bana cevap vermişti. Sonra

dönüp ya öyle oldu ama sorun yok dayanışma içinde oluruz demişti. Bizimle dayanışma değil de tabiri caizse İstanbul'a dayatmayla Kuşkonmaz Caminin

hemen yanındaki bir kafeteryaya, büfeye imar çıkardılar. Yani bu yani daha ne diyebilirim yani Türkiye tarihinde olmamış bir şey. O bakımdan kafeterya imar

çıkaran bu koca siloları Allah bilir ne çıkarırdı? Onu bilmiyoruz""ÇEVRE ŞEHİRCİLİK BAKANLIĞI GÖREVİNİ BİRÇOK KONUDA EKSİK YAPMIŞTIR"-Dün

Murat Kurum'un bu Erzincan'daki maden kazasıyla ilgili açıklamaları vardı. Muhalefeti malzeme yapmakla suçladı. Siz ne söylemek istersiniz bununla

ilgili?"Çevre meselesi tabii siyasi bir meseledir. Siyasete bakış, hayata bakışla ilgili meseledir. Ama tabi mesele ağır. Bir ÇED raporu meselesi var ve ÇED

raporu konusunda işte 21 tane kamu kurum görüşü gerekir. Bu bakanlığa ait değildir bu bakanlığa ait değildir vesaire gibi.  Ne yazık ki  bilgisizce bir yorum

yapılmış çünkü rapor ya da kurum görüşleri toplanır ama ÇED raporunun Şehircilik Bakanlığı verir. Yani burada bile insanları yanıltan bir açıklama söz

konusu. ÇED raporunun altına Şehircilik Bakanlığı Çevre ve Şehircilik Bakanlığı imza koyar. O bakımdan evet kurum görüşlerini toplarsınız ama ondan sonra

siz karar verirsiniz. Burada bile hani bu karar bize ait değildir yorumunu duydum çok yanlış. Çevre Şehircilik Bakanlığı görevini birçok konuda eksik

yapmıştır. Son dönemde çevre adına da iyi bir sınav verilmemiştir. Bu ne yazık ki gözlemleniyor. Bunun birkaç böyle örneğini de verdim ama ben

vermeyeyim. İnanın ki vatandaşlar beş yıla, altı yıla, yedi yıla baktığında onlarcasını Türkiye'nin her yerinden örnekleyebilirler. CUMHURBAŞKANI SİSİ'DEN

YANA TERCİHTE BULUNDU ONU GÖRÜYORUZ: Tabi şunu söyleyeyim yani daha dün Kanal İstanbul meselesinde ya-pa-ca-ğız diye heceleyen bir anlayış

şimdi vatandaşın gündeminde olmayan bizim de gündemimizde yoktur diyebiliyor. Ama bu "U" dönüşlerinin uzağında bir yapı değil o yapı. Bu "U" dönüşünün

en somut örneğini dün  Sevgililer Günü'nde yaşadık. Yani  Sisi'mi Binali'mi diyen Sayın Cumhurbaşkanı dün  Mısır'da sevgili kardeşim diyerek 14 Şubat
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Sevgililer Gününde Mısır'ı ziyaret etmiştir. Bu U dönüşüne alışkınız. Ama biz memleketimizin aleyhine yapılması muhtemel bu tür tavır ve davranışları

sergileyecek insanlara "U" dönüşü şansını bile vermeyeceğiz. "U" dönüşü şansını bile vermeyeceğiz. Onları geri vitesiyle inşallah ait oldukları yere

göndereceğiz. Evet Sisi'mi Binali mi kendisi Sisi'den yana tercihte bulundu onu görüyoruz. Ne olacak şimdi?""ANKETLERDE BİZİ MEMNUN EDİCİ

SONUÇLARI ALIYORUZ"-Bir de artık hani artık geri sayım çok hızlı olmaya başladı. Yerel seçim de geliyor. Anketler çok konuşulur. Sizin yapmış olduğunuz

bir anket var mı. Sonuç var mı? "Yani anketlerde elbette  bizi memnun edici sonuçları alıyoruz ama  şu anda  İstanbul'da adaylar daha yeni  olgunlaştı,

olgunlaşıyor. Hatta olgunlaşma ihtimali de olabilir. Başka adaylar da çıkabilir. Gerçek anketler muhtemeldir ki önümüzdeki haftadan sonra yani bir iki hafta

sonra daha somut verilerle önümüze gelir. Belki o zaman konuşmak daha doğru olur biraz erken buluyorum şu an""GERÇEKTEN AKLI İSTANBUL'DA

DEĞİL"-Peki Atatürk Havalimanı millet bahçesi ihalesi İBB'nin açıl dava sonucunda iptal edildi. Bu konu rakibiniz Murat Kurum'a sorulduğu zaman  onu

İBB'ye soru neden böyle bir dava açmıştı? İstanbul'da yeşil alan kazandıracaktık. Bu zorlarına mı gitti gibi bir açıklaması oldu. Siz neden böyle bir dava

açtınız? "İstanbul'a yeşil alan kazandıracağız dedikleri akla bakar mısınız yani? Havalimanına bir gecede eskavatörler, kamyonlar bir gecede hiç kimsenin

haberi yok. ve ihalesiz yani bu saldırı ne için? Yani kim için o havalimanını bir an önce kapatalım? Yani bir an önce böyle bir telaşla ya bu cevabı bile çok

hazin bu cevabı bile üzüntü verici. Gerçekten aklı İstanbul'da değil yani. ve başka bir akılla konuştuğunu düşünüyorum. Muhtemelen kendi iradesi zihninde

bu cümleleri kurmuyordur ama dile başka cümleler dökülüyor. Bu  mevcuttaki yapının, o bir avuç insanın genelde de tarzı bu. Ne söyleniyorsa, ne

anlatılıyorsa, ne dikte ediliyorsa onu telaffuz ediyorlar. O ZAMAN YARIN DESİN Kİ KANAL İSTANBUL YAPILACAK: Az önce dediğim gibi Kanal İstanbul'a

ya-pı-la-cak. O zaman yarın desin ki yapılacak mesela. Demiyor diyemez. Şu anda başka bir şey dikte ettiriliyor. Mesele burada, sorun burada. ve onlar

adına üzülüyorum. Yani bu ülkenin yetişmiş insanları her birisi. Onlar adına üzülüyorum yani. O bakımdan mesele Atatürk Havalimanı, eğer yeşil alan. 135

milyon metrekarelik havzayı yok ediyorsunuz. Sazlıdere Barajı'nı yok ediyorsunuz yeşil alan kazandırıyormuş. Bak sen ya. Yani biz İstanbul'un göbeğinde 10

milyon metrekarenin üzerinde yeşil alanları sadece dört buçuk yılda zaten kazandırdık. Orası zaten bir havalimanı, boş bir alan. Konuşalım, konuşturalım

vatandaşlarla tartışalım, tartıştıralım. En faydalısı ne? En doğrusu ne? Bir sürü konu var. Yani, böyle bir konular varken, bu süreçlere hiç girmeden paldır

küldür. Yani insan utanır. Böyle bir örneği vermez üzüntü duyuyorum. Hayırlısı bakalım göreceğiz daha neler dökülecek dillerinden"
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İBB BAŞKANI EKREM İMAMOĞLU'NDAN CUMHURBAŞKANI ERDOĞAN'A 'SİSİ' CEVABI: BU 'U' DÖNÜŞÜNE

ALIŞKINIZ
İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu'ndan Cumhurbaşkanı Erdoğan'a 'Sisi' cevabı: Bu 'U' dönüşüne alışkınız

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, önümüzdeki Mart ayı içinde halkın kullanımına açacakları Beykoz Çubuklu’daki eski akaryakıt silolalarında incelemelerde

bulundu. Gazetecilerin sorularını yanıtlayan İmamoğlu’nun gündeminde Erzincan’daki maden kazası vardı.

İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz Çubuklu'da yer alan ve daha önce akaryakıt deposu olarak kullanılan Boğaz manzaralı

silolaların dönüşümü, tadilatı ve restorasyon çalışmalarının yapıldığı şantiyede incelemelerde bulundu. İmamoğlu, Mart ayı içerisinde halkın kullanımına

açılması planlanan silolar hakkında İBB Genel Sekreter Yardımcısı Oktay Özel'den bilgi aldı. İnceleme gezisine, CHP Beykoz Belediye Başkan adayı

Alaattin Köseler de eşlik etti. İmamoğlu, basın mensuplarının gündeme ilişkin sorularını da cevapladı.

“ÇEVRE ŞEHİRCİLİK BAKANLIĞI, GÖREVİNİ BİRÇOK KONUDA EKSİK YAPMIŞTIR”

- Dün Murat Kurum'un, Erzincan'daki maden kazasıyla ilgili açıklamaları vardı. Muhalefeti siyasi malzeme yapmakla suçladı. Siz ne söylemek istersiniz

bununla ilgili?

“Çevre meselesi, tabii siyasi bir meseledir. Siyasete bakış, hayata bakışla ilgili bir meseledir. Ama tabii mesele ağır. Bir ÇED raporu meselesi var. Ve ÇED

raporu konusunda, ‘21 tane kamu kurum görüşü gerekir. Bu bakanlığa ait değildir’ vesaire gibi, ne yazık ki çok bilgisizce bir yorum yapılmış. Çünkü, rapor ya

da kurum görüşleri toplanır ama, ÇED raporunun Şehircilik Bakanlığı veririr. Yani burada bile insanları yanıltan bir açıklama söz konusu. ÇED raporunun

altına, Çevre ve Şehircilik Bakanlığı imza koyar. O bakımdan, evet kurum görüşlerini toplarsınız ama ondan sonra siz karar verirsiniz. Burada bile hani, ‘Bu

karar bize ait değildir’ yorumunu duydum. Çok yanlış. Çevre Şehircilik Bakanlığı, görevini birçok konuda eksik yapmıştır. Son dönemde çevre adına da iyi bir

sınav verilmemiştir. Bu ne yazık ki gözlemleniyor. Bunun birkaç böyle örneğini de verdim. Ama ben vermeyeyim; inanın ki vatandaşlar 5 yıla, 6 yıla, 7 yıla

baktığında, onlarcasını Türkiye'nin her yerinden örnekleyebilirler. Tabii şunu söyleyeyim: Yani daha dün Kanal İstanbul meselesinde, ‘ya-pa-ca-ğız’ diye

heceleyen bir akıl, şimdi, ‘Vatandaşın gündeminde olmayan, bizim de gündemimizde yoktur’ diyebiliyor. Ama bu U dönüşlerinin uzağında bir yapı değil, o

yapı. Bu U dönüşünün en somut örneğini, dün, Sevgililer Günü'nde yaşadık. Yani ‘Sisi mi İmamoğlu mu’ diyen Sayın Cumhurbaşkanı, dün, Mısır'da, ‘Sevgili

kardeşim’ diyerek, 14 Şubat Sevgililer Günü'nde Mısır'ı ziyaret etmiştir. Bu U dönüşüne alışkınız. Ama biz, memleketimizin aleyhine yapılması muhtemel bu

tür tavır ve davranışları sergileyecek insanlara, U dönüşü şansını bile vermeyeceğiz. Onları, geri vitesiyle inşallah, ait oldukları yere göndereceğiz.”

“KENDİSİ, SİSİ'DEN YANA TERCİHTE BULUNDU”

- Sizi Sisi’ye benzetmişti, “Sisi’ye mi, Binali’ye mi oy” diye?

“Evet; ‘Sisi mi, Binali mi?’ Kendisi, Sisi'den yana tercihte bulundu. Onu görüyoruz. Bakalım ne olacak şimdi?”

“ANKETLERİ KONUŞMAK İÇİN ERKEN”

-Seçim yaklaştıkça anketler çok konuşulur. Sizin yapmış olduğunuz bir anket var mı?

“Anketlerde elbette memnun edici sonuçları alıyoruz. Ama şu anda İstanbul'da adaylar, daha yeni olgunlaştı. Olgunlaşıyor. Hatta olgunlaşma ihtimali de

olabilir. Başka adaylar da çıkabilir. Gerçek anketler, muhtemeldir ki önümüzdeki haftadan sonra, yani bir-iki hafta sonra, daha somut verilerle önümüze gelir.

Belki o zaman konuşmak daha doğru olur. Biraz erken buluyorum şu anda.”

“BURALARI VATANDAŞ LEHİNE DÖNÜŞTÜRME GAYRETİNDE OLDUKÇA…”

- Burası daha önceki yıllarda ne olarak tasarlanmış? Uzun yıllardır burası atıl durumda kalan silolar belli ki. Bu zamana kadar tasarruf neydi? Ne oldu? Şimdi

böyle bir kültürel ihtiyaç varsa, bu zamana kadar neden değerlendirilmedi?

“Esasen İstanbul'un ciddi bir talihsizliği bu tür noktalarla ilgili alınan tavır. Yani örnek; acaba Atatürk Fidanlığı, Büyükdere'de 250 bin metrekare, Boğaz’ın

kıyısında niye çürümeye terk edildi 13 yıl, 14 yıl, 15 yıl Büyükşehir belediyesi dönemi. Bizden önceki iktidar dönemi. Merkezi irade, yerel irade aynı; hani

Sayın Cumhurbaşkanı da diyor ya ‘aynı kulvarda.’ Ya da Atatürk Kent Ormanı, niye öylesine kaderine terk edildi, içine bir tek insanın bile girmediği, yürüyüş

yapmadığı bir saha noktasında değerlendirilmedi? Ya da burası. Bu tabii hem sorulması hem de sorgulanması gerekir. Bir başka tarafı da var. Bence

irdelenmesi gerekir. Başka bir B planı mı, C planı mı, D planı mı var akıllardan geçen ne de gezen? Ki bu sahalar, çok kıymetli yerler Boğaz’a bakan hem

Beykoz'daki bu yer hem az önce bahsettiğim Büyükdere Fidanlığı. Açıkçası İstanbul'da bunun örnekleri, ‘Ya olur mu canım’ demeye hiç gerek yok; oluyor.

Yani İstanbul'un hemen sahillerine bakın, koca koca yapıların, binaların kamu arazilerine nasıl dizildiğini görürsünüz. O bakımdan biz buraları; vatandaş

lehine, halk lehine dönüştürme gayretinde oldukça, buralar bu tarz bir sonuca evrildiğinde, artık yüzyıllar boyu vatandaşa ait yerler pozisyonuna dönüyor.”

“VATANDAŞ LEHİNE TASARLIYORUZ”

“Biz sadece iyileştirmiyoruz, ihya etmiyoruz; kullanım fonksiyonunu da vatandaş lehine tasarlıyoruz. Birkaç insanın mutlu olacağı bir sahada, bu tarz yerler

olabilir. ‘Boğaz’a açık bir yeri imara çıkarmak kolay, zor, yapılır mı yapılmaz mı?’ Vallahi bu ülkede birçok şey yapıldı. Bu bakımdan biz, bu tür yerleri, yıllarca

böyle metruk duran, geçmişte sadece petrol tankerleri, yakıt tankerleri olarak Petrol Ofisi'nin kullanımına tahsis edilmiş bu alanlar; şimdi kültür, sanat, çocuk,

yaşam, kadın, genç ve işte az önce söylediği gibi arkadaşımın hem Anadolu Hisarı hem burası, Beykoz halkı için bir kültür-sanat bölgesi. Bir yanıyla da

Beykoz, aynı zamanda bir öğrenci kampüsüne de döndü. Çünkü burada, çok yakın bölgede Marmara Üniversitesi, Boğaziçi Üniversitesi, Beykoz

Üniversitesi, Alman Üniversitesi, Türk-Alman Üniversitesi gibi üniversiteler var. Bütün bunlar aslında yoğun da bir üniversite göçünü buraya taşıyor.

Dolayısıyla buralar, Beykoz halkıyla birlikte, Beykoz'u kullanan çok kıymetli öğrencilerimiz için de değerli fonksiyonlara dönüştürüldü. Yine Beykoz'da inşallah

hem biz hem inşallah belediye başkanı adayımız Sayın Alaattin Köseler, önümüzdeki dönemde iş birliği içerisinde, güçlü dönüşümleri, kabiliyetli Beykoz

projelerini yapmaya devam edeceğiz.”

“KAFETERYAYA İMAR ÇIKARAN, BU KOCA SİLOLARA ALLAH BİLİR NE ÇIKARIRDI”

- Boğaz’da imar çıkarmak kolay mı?

“Tabii ki yasaya bakarsanız, çok zor. Ama işte İstanbul Boğazı'nın tam böyle dibinde, Üsküdar Camii'nin önünde, bir gecede yıkıma gittiğimiz bir

kafeteryanın, uydurma yapısının olduğu yere, Şehircilik Bakanlığı imar çıkardı bir gecede. Yani bunu da hangi yetkiye dayanarak çıkardı Sayın Bakan o

dönemde? Müsilaj döneminde, Marmara kıyılarının imar yetkisini ve Adalar’ın imar yetkisini, bir kararnameyle İstanbul'un elinden alarak, bakanlığa

geçirmişlerdi. Yani ‘Müsilajla imar yetkisinin ne alakası var’ diyeceksiniz. Evet. Biz de sorduk kendisine. Ne alakası var? Hatta emin olamadı, ‘Yok, olmaz

öyle şey’ diye bana cevap vermişti. Sonra dönüp, ‘Ya öyle oldu ama sorun yok. Dayanışma içinde oluruz’ demişti. Bizimle dayanışma değil de tabiri caizse

ODATV4.COM
Yayın Tarihi : 15.02.2024 01:40:00
Link : https://www.odatv4.com/siyaset/ibb-baskani-ekrem-imamoglundan-cumhurbaskani-

erdogana-sisi-cevabi-bu-u-donusune-aliskiniz-120028268



İstanbul'a dayatmayla, Kuşkonmaz Camii’nin hemen yanındaki bir kafeteryaya, büfeye imar çıkardılar. Daha ne diyebilirim ki yani? Türkiye tarihinde olmamış

bir şey. O bakımdan kafeteryaya imar çıkaran, bu koca silolara Allah bilir ne çıkarırdı; onu bilmiyorum.”

 

“İNSAN UTANIR”

- Atatürk Havalimanı Millet Bahçesi ihalesi, İBB’nin açtığı dava sonucunda iptal edildi. Bu konu rakibiniz Murat Kurum’a sorulduğu zaman, ‘Onu İBB’ye sorun.

Neden böyle bir dava açtı? İstanbul'da yeşil alan kazandıracaktık. Zorlarına mı gitti’ gibi de bir açıklaması oldu. Siz neden böyle bir dava açtınız?

“’İstanbul'da yeşil alan kazandıracağız’ dedikleri akla bakar mısınız? Havalimanına bir gecede eskavatörler, kamyonlar… Bir gecede. Hiç kimsenin haberi

yok. Ve ihalesiz. Yani bu saldırı ne için? Yani kim için o havalimanını bir an önce kapatalım, bir an önce böyle bir telaşla? Bu cevabı bile çok hazin yani. Çok

hazin. Bu cevabı bile üzüntü verici. Gerçekten aklı, İstanbul'da değil yani. Ve başka bir akılla konuştuğunu düşünüyorum. Muhtemelen kendi iradesi, zihninde

bu cümleleri kurmuyordur. Ama dile başka cümleler dökülüyor. Bu mevcuttaki yapının, o bir avuç insanın genelde de tarzı bu. Ne söyleniyorsa ne

anlatılıyorsa ne dikte ediliyorsa; onu telaffuz ediyorlar. Az önce dediğim gibi; Kanal İstanbul'a ya-pı-la-cak... O zaman yarın desin ki, ‘Yapılacak’ mesela.

Demiyor. Diyemez. Şu anda başka bir şey dikte ettiriliyor. Mesele burada, sorun burada. Ve onlar adına üzülüyorum. Yani bu ülkenin yetişmiş insanları her

birisi. Onlar adına üzülüyorum yani. O bakımdan mesele Atatürk Havalimanı mı yeşil alan mı? 135 milyon metrekarelik havzayı yok ediyorsunuz. Sazlıdere

Barajı'nı yok ediyorsunuz. Yeşil alan kazandırıyormuşlar! Bak sen ya! Biz, İstanbul'un göbeğinde, 10 milyon metrekarenin Üzerinde yeşil alanları, sadece 4,5

yılda zaten kazandırdık. Orası zaten bir havalimanı, boş bir alan. Konuşalım, konuşturalım; vatandaşlarla tartışalım, tartıştıralım. En faydalısı ne? En doğrusu

ne? Bir sürü konu var. Yani böyle bir konular varken, bu süreçlere hiç girmeden, paldır-küldür... Yani insan utanır. Böyle bir örneği vermez yani. Üzüntü

duyuyorum. Hayırlısı bakalım. Göreceğiz daha neler dökülecek dillerinden.”
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İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, CHP’nin Beykoz Belediye Başkan adayı Alaattin Köseler ile birlikte İBB Miras tarafından kültür

ve yaşam alanına dönüştürülen ve 10 Mart’ta açılması planlanan Beykoz Çubuklu silolarındaki çalışmaları inceledi. Soruları cevaplayan İmamoğlu: Tabi

şunu söyleyeyim yani daha dün Kanal İstanbul meselesinde ya-pa-ca-ğız diye heceleyen bir anlayış şimdi vatandaşın gündeminde olmayan bizim de

gündemimizde yoktur diyebiliyor. Ama bu “U” dönüşlerinin uzağında bir yapı değil o yapı. Bu “U” dönüşünün en somut örneğini dün  Sevgililer Günü'nde

yaşadık. Yani  Sisi’mi Binali’mi diyen Sayın Cumhurbaşkanı dün  Mısır'da sevgili kardeşim diyerek 14 Şubat Sevgililer Gününde Mısır'ı ziyaret etmiştir. Bu U

dönüşüne alışkınız. Ama biz memleketimizin aleyhine yapılması muhtemel bu tür tavır ve davranışları sergileyecek insanlara “U” dönüşü şansını bile

vermeyeceğiz. “U” dönüşü şansını bile vermeyeceğiz. Onları geri vitesiyle inşallah ait oldukları yere göndereceğiz. Evet Sisi’mi Binali mi kendisi Sisi'den

yana tercihte bulundu onu görüyoruz. Ne olacak şimdi?" diye sordu. 

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, CHP’nin Beykoz Belediye Başkan adayı Alaattin Köseler ile birlikte İBB Miras tarafından kültür ve yaşam alanına

dönüştürülen ve 10 Mart’ta açılması planlanan Beykoz Çubuklu silolarındaki çalışmaları inceledi. İmamoğlu, inceleme gezisinde gazetecilerin sorularını

yanıtladı. İmamoğlu şunları söyledi:

“İSTANBUL'UN HEMEN SAHİLLERİNE BAKIN, KOCA KOCA YAPILARI, BİNALARI KAMU ARAZİLERİNE NASIL DİZİLDİĞINİ GÖRÜRSÜNÜZ”

-Burası daha önceki yıllardır atıl durumda olan silolar bu  zamana kadar tasarruf neydi, ne oldu? Böyle bir kültürel ihtiyaç varsa bu zamana kadar neden

değerlendirilmedi. 

“İstanbul'un ciddi bir talihsizliği bu tür noktalarla ilgili alınan tavır. Yani örnek, acaba Atatürk Fidanlığı, Büyükdere'de 250 bin metre boğazın kıyısı niye

çürümeye terk edildi 13 yıl, 14 yıl, 15 yıl. Büyükşehir belediyesi dönemi, bizden önceki iktidar dönemi, merkezi irade, yerel irade Sayın Cumhurbaşkanı da

diyor ya aynı kulvarda. Ya da Atatürk Kent Ormanı niye öylesine kaderine terk edildi? İçine bir tek insanın bile girmediği, yürüyüş yapmadığı bir saha

noktasında değerlendirildi değerlendirilmedi ya da öyle diyelim. Ya da burası. Yani bu tabi hem sorulması hem sorgulanması bir başka tarafı da var. Bence

irdelenmesi gerekir. 

İSTANBUL'UN HEMEN SAHİLLERİNE BAKIN, KOCA KOCA YAPILARI, BİNALARI KAMU ARAZİLERİNE NASIL DİZİLDİĞİNİ GÖRÜRSÜNÜZ: Başka bir B

planı mı? C planı planı mı var akıllarda geçen yada gezen ki bu sahalar çok kıymetli yerler. Boğaza bakan işte hem Beykoz'daki bu yer hem az önce

bahsettiğim Büyükdere Fidanlığı açıkçası İstanbul'da bunun örnekleri ya olur mu canım demeye hiç gerek yok, oluyor. Yani İstanbul'un hemen sahillerine

bakın, koca koca yapıları, binaları kamu arazilerine nasıl dizildiğini görürsünüz. O bakımdan biz buraları vatandaş lehine, halk lehine dönüştürme gayretinin

işte bu tarz bir sonuca evrildiğinde artık yüzyıllar boyu vatandaşa ait yerler pozisyonuna dönüyor. Biz sadece iyileştirmiyoruz, ihya etmiyoruz kullanım
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fonksiyonunu vatandaş lehine tasarlıyoruz. Birkaç insanın mutlu olacağı bir sahada bu tarz yerler olabilir. Boğaza açık bir yer imara çıkarmak kolay falan zor.

Yapılır mı yapılmaz mı? Vallahi yapıldı. Yani bu ülkede birçok şey yapıldı. Bu bakımdan biz bu tür yerleri yıllarca böyle mektup duran, geçmişte sadece petrol

tankerleri yakıt tankerleri olarak Petrol Ofisi'nin kullanımı tahsis edilmiş bu alanlar şimdi kültür, sanat, çocuk, yaşam, kadın, genç ve işte az önce söylediği

gibi arkadaşımın hem Anadolu Hisarı hem burası Beykoz halkı için bir kültür sanat bölgesi bir yanıyla da Beykoz tabii aynı zamanda bir öğrenci kampüsüne

de döndü çünkü çok yakın bölgede Marmara Üniversitesi, Boğaziçi Üniversitesi, Beykoz Üniversitesi, Alman Üniversitesi, Türk Alman Üniversitesi gibi

üniversiteler var. Bütün bunlar aslında yoğun da bir üniversite göçünü buraya taşıyor. Dolayısıyla buralar Beykoz halkıyla birlikte Beykoz'u kullanan çok

kıymetli öğrencilerimiz için de değerli fonksiyonlara dönüştürüldü. Beykoz'da inşallah hem biz, hem inşallah belediye başkanı adayımız Sayın Alaaddin

Köseler önümüzdeki dönemde iş birliği içerisinde güçlü dönüşümleri, kabiliyetli Beykoz projelerini yapmaya devam edeceğiz”

“UYDURMA KAFETARYAYA BİR GECEDE İMAR ÇIKARDILAR”

“Boğazda imar çıkarmak kolay mı” sorusuna ise İmamoğlu şunları söyledi: 

“Yasaya bakarsanız çok zor. Ama işte İstanbul Boğazı'nın tam böyle dibinde Üsküdar Camii'nin önünde bir gecede yıkıma gittiğimiz bir kafeteryanın uydurma

yapısının olduğu yere Şehircilik Bakanlığı imar çıkardı bir gecede. Yani bunu da hangi yetkiye dayanarak çıkardı sayın bakan o dönemde. Müsilaj döneminde

Marmara kıyılarının imar yetkisini ve adaların imar yetkisinin bir kararnameyle İstanbul'un elinden alarak bakanlığa geçirmişlerdi. Yani müsilajla imar

yetkisinin ne alakası var diyeceksiniz evet biz de sorduk kendisine. Ne alakası var? Hatta emin olamadı yok olmaz öyle şey diye bana cevap vermişti. Sonra

dönüp ya öyle oldu ama sorun yok dayanışma içinde oluruz demişti. Bizimle dayanışma değil de tabiri caizse İstanbul'a dayatmayla Kuşkonmaz Caminin

hemen yanındaki bir kafeteryaya, büfeye imar çıkardılar. Yani bu yani daha ne diyebilirim yani Türkiye tarihinde olmamış bir şey. O bakımdan kafeterya imar

çıkaran bu koca siloları Allah bilir ne çıkarırdı? Onu bilmiyoruz"

“ÇEVRE ŞEHİRCİLİK BAKANLIĞI GÖREVİNİ BİRÇOK KONUDA EKSİK YAPMIŞTIR”

-Dün Murat Kurum'un bu Erzincan'daki maden kazasıyla ilgili açıklamaları vardı. Muhalefeti malzeme yapmakla suçladı. Siz ne söylemek istersiniz bununla

ilgili?

“Çevre meselesi tabii siyasi bir meseledir. Siyasete bakış, hayata bakışla ilgili meseledir. Ama tabi mesele ağır. Bir ÇED raporu meselesi var ve ÇED raporu

konusunda işte 21 tane kamu kurum görüşü gerekir. Bu bakanlığa ait değildir bu bakanlığa ait değildir vesaire gibi.  Ne yazık ki  bilgisizce bir yorum yapılmış

çünkü rapor ya da kurum görüşleri toplanır ama ÇED raporunun Şehircilik Bakanlığı verir. Yani burada bile insanları yanıltan bir açıklama söz konusu. ÇED

raporunun altına Şehircilik Bakanlığı Çevre ve Şehircilik Bakanlığı imza koyar. O bakımdan evet kurum görüşlerini toplarsınız ama ondan sonra siz karar

verirsiniz. Burada bile hani bu karar bize ait değildir yorumunu duydum çok yanlış. Çevre Şehircilik Bakanlığı görevini birçok konuda eksik yapmıştır. Son

dönemde çevre adına da iyi bir sınav verilmemiştir. Bu ne yazık ki gözlemleniyor. Bunun birkaç böyle örneğini de verdim ama ben vermeyeyim. İnanın ki

vatandaşlar beş yıla, altı yıla, yedi yıla baktığında onlarcasını Türkiye'nin her yerinden örnekleyebilirler. 

CUMHURBAŞKANI SİSİ’DEN YANA TERCİHTE BULUNDU ONU GÖRÜYORUZ: Tabi şunu söyleyeyim yani daha dün Kanal İstanbul meselesinde ya-pa-

ca-ğız diye heceleyen bir anlayış şimdi vatandaşın gündeminde olmayan bizim de gündemimizde yoktur diyebiliyor. Ama bu “U” dönüşlerinin uzağında bir

yapı değil o yapı. Bu “U” dönüşünün en somut örneğini dün  Sevgililer Günü'nde yaşadık. Yani  Sisi’mi Binali’mi diyen Sayın Cumhurbaşkanı dün  Mısır'da

sevgili kardeşim diyerek 14 Şubat Sevgililer Gününde Mısır'ı ziyaret etmiştir. Bu U dönüşüne alışkınız. Ama biz memleketimizin aleyhine yapılması muhtemel

bu tür tavır ve davranışları sergileyecek insanlara “U” dönüşü şansını bile vermeyeceğiz. “U” dönüşü şansını bile vermeyeceğiz. Onları geri vitesiyle inşallah

ait oldukları yere göndereceğiz. Evet Sisi’mi Binali mi kendisi Sisi'den yana tercihte bulundu onu görüyoruz. Ne olacak şimdi?"

"ANKETLERDE BİZİ MEMNUN EDİCİ SONUÇLARI ALIYORUZ"

-Bir de artık hani artık geri sayım çok hızlı olmaya başladı. Yerel seçim de geliyor. Anketler çok konuşulur. Sizin yapmış olduğunuz bir anket var mı. Sonuç

var mı? 

"Yani anketlerde elbette  bizi memnun edici sonuçları alıyoruz ama  şu anda  İstanbul'da adaylar daha yeni  olgunlaştı, olgunlaşıyor. Hatta olgunlaşma

ihtimali de olabilir. Başka adaylar da çıkabilir. Gerçek anketler muhtemeldir ki önümüzdeki haftadan sonra yani bir iki hafta sonra daha somut verilerle

önümüze gelir. Belki o zaman konuşmak daha doğru olur biraz erken buluyorum şu an"

“GERÇEKTEN AKLI İSTANBUL’DA DEĞİL”

-Peki Atatürk Havalimanı millet bahçesi ihalesi İBB'nin açıl dava sonucunda iptal edildi. Bu konu rakibiniz Murat Kurum’a sorulduğu zaman  onu İBB'ye soru

neden böyle bir dava açmıştı? İstanbul'da yeşil alan kazandıracaktık. Bu zorlarına mı gitti gibi bir açıklaması oldu. Siz neden böyle bir dava açtınız? 

“İstanbul’a yeşil alan kazandıracağız dedikleri akla bakar mısınız yani? Havalimanına bir gecede eskavatörler, kamyonlar bir gecede hiç kimsenin haberi yok.

Ve ihalesiz yani bu saldırı ne için? Yani kim için o havalimanını bir an önce kapatalım? Yani bir an önce böyle bir telaşla ya bu cevabı bile çok hazin bu

cevabı bile üzüntü verici. Gerçekten aklı İstanbul'da değil yani. Ve başka bir akılla konuştuğunu düşünüyorum. Muhtemelen kendi iradesi zihninde bu

cümleleri kurmuyordur ama dile başka cümleler dökülüyor. Bu  mevcuttaki yapının, o bir avuç insanın genelde de tarzı bu. Ne söyleniyorsa, ne anlatılıyorsa,

ne dikte ediliyorsa onu telaffuz ediyorlar. 

O ZAMAN YARIN DESİN Kİ KANAL İSTANBUL YAPILACAK: Az önce dediğim gibi Kanal İstanbul'a ya-pı-la-cak. O zaman yarın desin ki yapılacak mesela.

Demiyor diyemez. Şu anda başka bir şey dikte ettiriliyor. Mesele burada, sorun burada. Ve onlar adına üzülüyorum. Yani bu ülkenin yetişmiş insanları her

birisi. Onlar adına üzülüyorum yani. O bakımdan mesele Atatürk Havalimanı, eğer yeşil alan. 135 milyon metrekarelik havzayı yok ediyorsunuz. Sazlıdere

Barajı'nı yok ediyorsunuz yeşil alan kazandırıyormuş. Bak sen ya. Yani biz İstanbul'un göbeğinde 10 milyon metrekarenin üzerinde yeşil alanları sadece dört

buçuk yılda zaten kazandırdık. Orası zaten bir havalimanı, boş bir alan. Konuşalım, konuşturalım vatandaşlarla tartışalım, tartıştıralım. En faydalısı ne? En

doğrusu ne? Bir sürü konu var. Yani, böyle bir konular varken, bu süreçlere hiç girmeden paldır küldür. Yani insan utanır. Böyle bir örneği vermez üzüntü

duyuyorum. Hayırlısı bakalım göreceğiz daha neler dökülecek dillerinden”

 

 

                          

                      

                  

              

          

                               Haber: OKTAY YILDIRIM Kamera: ADEM KARABAYIR

İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, CHP’nin Beykoz Belediye Başkan adayı Alaattin Köseler ile birlikte İBB Miras tarafından kültür



ve yaşam alanına dönüştürülen ve 10 Mart’ta açılması planlanan Beykoz Çubuklu silolarındaki çalışmaları inceledi. Soruları cevaplayan İmamoğlu: Tabi

şunu söyleyeyim yani daha dün Kanal İstanbul meselesinde ya-pa-ca-ğız diye heceleyen bir anlayış şimdi vatandaşın gündeminde olmayan bizim de

gündemimizde yoktur diyebiliyor. Ama bu “U” dönüşlerinin uzağında bir yapı değil o yapı. Bu “U” dönüşünün en somut örneğini dün  Sevgililer Günü'nde

yaşadık. Yani  Sisi’mi Binali’mi diyen Sayın Cumhurbaşkanı dün  Mısır'da sevgili kardeşim diyerek 14 Şubat Sevgililer Gününde Mısır'ı ziyaret etmiştir. Bu U

dönüşüne alışkınız. Ama biz memleketimizin aleyhine yapılması muhtemel bu tür tavır ve davranışları sergileyecek insanlara “U” dönüşü şansını bile

vermeyeceğiz. “U” dönüşü şansını bile vermeyeceğiz. Onları geri vitesiyle inşallah ait oldukları yere göndereceğiz. Evet Sisi’mi Binali mi kendisi Sisi'den

yana tercihte bulundu onu görüyoruz. Ne olacak şimdi?" diye sordu. 

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, CHP’nin Beykoz Belediye Başkan adayı Alaattin Köseler ile birlikte İBB Miras tarafından kültür ve yaşam alanına

dönüştürülen ve 10 Mart’ta açılması planlanan Beykoz Çubuklu silolarındaki çalışmaları inceledi. İmamoğlu, inceleme gezisinde gazetecilerin sorularını

yanıtladı. İmamoğlu şunları söyledi:

“İSTANBUL'UN HEMEN SAHİLLERİNE BAKIN, KOCA KOCA YAPILARI, BİNALARI KAMU ARAZİLERİNE NASIL DİZİLDİĞINİ GÖRÜRSÜNÜZ”

-Burası daha önceki yıllardır atıl durumda olan silolar bu  zamana kadar tasarruf neydi, ne oldu? Böyle bir kültürel ihtiyaç varsa bu zamana kadar neden

değerlendirilmedi. 

“İstanbul'un ciddi bir talihsizliği bu tür noktalarla ilgili alınan tavır. Yani örnek, acaba Atatürk Fidanlığı, Büyükdere'de 250 bin metre boğazın kıyısı niye

çürümeye terk edildi 13 yıl, 14 yıl, 15 yıl. Büyükşehir belediyesi dönemi, bizden önceki iktidar dönemi, merkezi irade, yerel irade Sayın Cumhurbaşkanı da

diyor ya aynı kulvarda. Ya da Atatürk Kent Ormanı niye öylesine kaderine terk edildi? İçine bir tek insanın bile girmediği, yürüyüş yapmadığı bir saha

noktasında değerlendirildi değerlendirilmedi ya da öyle diyelim. Ya da burası. Yani bu tabi hem sorulması hem sorgulanması bir başka tarafı da var. Bence

irdelenmesi gerekir. 

İSTANBUL'UN HEMEN SAHİLLERİNE BAKIN, KOCA KOCA YAPILARI, BİNALARI KAMU ARAZİLERİNE NASIL DİZİLDİĞİNİ GÖRÜRSÜNÜZ: Başka bir B

planı mı? C planı planı mı var akıllarda geçen yada gezen ki bu sahalar çok kıymetli yerler. Boğaza bakan işte hem Beykoz'daki bu yer hem az önce

bahsettiğim Büyükdere Fidanlığı açıkçası İstanbul'da bunun örnekleri ya olur mu canım demeye hiç gerek yok, oluyor. Yani İstanbul'un hemen sahillerine

bakın, koca koca yapıları, binaları kamu arazilerine nasıl dizildiğini görürsünüz. O bakımdan biz buraları vatandaş lehine, halk lehine dönüştürme gayretinin

işte bu tarz bir sonuca evrildiğinde artık yüzyıllar boyu vatandaşa ait yerler pozisyonuna dönüyor. Biz sadece iyileştirmiyoruz, ihya etmiyoruz kullanım

fonksiyonunu vatandaş lehine tasarlıyoruz. Birkaç insanın mutlu olacağı bir sahada bu tarz yerler olabilir. Boğaza açık bir yer imara çıkarmak kolay falan zor.

Yapılır mı yapılmaz mı? Vallahi yapıldı. Yani bu ülkede birçok şey yapıldı. Bu bakımdan biz bu tür yerleri yıllarca böyle mektup duran, geçmişte sadece petrol

tankerleri yakıt tankerleri olarak Petrol Ofisi'nin kullanımı tahsis edilmiş bu alanlar şimdi kültür, sanat, çocuk, yaşam, kadın, genç ve işte az önce söylediği

gibi arkadaşımın hem Anadolu Hisarı hem burası Beykoz halkı için bir kültür sanat bölgesi bir yanıyla da Beykoz tabii aynı zamanda bir öğrenci kampüsüne

de döndü çünkü çok yakın bölgede Marmara Üniversitesi, Boğaziçi Üniversitesi, Beykoz Üniversitesi, Alman Üniversitesi, Türk Alman Üniversitesi gibi

üniversiteler var. Bütün bunlar aslında yoğun da bir üniversite göçünü buraya taşıyor. Dolayısıyla buralar Beykoz halkıyla birlikte Beykoz'u kullanan çok

kıymetli öğrencilerimiz için de değerli fonksiyonlara dönüştürüldü. Beykoz'da inşallah hem biz, hem inşallah belediye başkanı adayımız Sayın Alaaddin

Köseler önümüzdeki dönemde iş birliği içerisinde güçlü dönüşümleri, kabiliyetli Beykoz projelerini yapmaya devam edeceğiz”

“UYDURMA KAFETARYAYA BİR GECEDE İMAR ÇIKARDILAR”

“Boğazda imar çıkarmak kolay mı” sorusuna ise İmamoğlu şunları söyledi: 

“Yasaya bakarsanız çok zor. Ama işte İstanbul Boğazı'nın tam böyle dibinde Üsküdar Camii'nin önünde bir gecede yıkıma gittiğimiz bir kafeteryanın uydurma

yapısının olduğu yere Şehircilik Bakanlığı imar çıkardı bir gecede. Yani bunu da hangi yetkiye dayanarak çıkardı sayın bakan o dönemde. Müsilaj döneminde

Marmara kıyılarının imar yetkisini ve adaların imar yetkisinin bir kararnameyle İstanbul'un elinden alarak bakanlığa geçirmişlerdi. Yani müsilajla imar

yetkisinin ne alakası var diyeceksiniz evet biz de sorduk kendisine. Ne alakası var? Hatta emin olamadı yok olmaz öyle şey diye bana cevap vermişti. Sonra

dönüp ya öyle oldu ama sorun yok dayanışma içinde oluruz demişti. Bizimle dayanışma değil de tabiri caizse İstanbul'a dayatmayla Kuşkonmaz Caminin

hemen yanındaki bir kafeteryaya, büfeye imar çıkardılar. Yani bu yani daha ne diyebilirim yani Türkiye tarihinde olmamış bir şey. O bakımdan kafeterya imar

çıkaran bu koca siloları Allah bilir ne çıkarırdı? Onu bilmiyoruz"

“ÇEVRE ŞEHİRCİLİK BAKANLIĞI GÖREVİNİ BİRÇOK KONUDA EKSİK YAPMIŞTIR”

-Dün Murat Kurum'un bu Erzincan'daki maden kazasıyla ilgili açıklamaları vardı. Muhalefeti malzeme yapmakla suçladı. Siz ne söylemek istersiniz bununla

ilgili?

“Çevre meselesi tabii siyasi bir meseledir. Siyasete bakış, hayata bakışla ilgili meseledir. Ama tabi mesele ağır. Bir ÇED raporu meselesi var ve ÇED raporu

konusunda işte 21 tane kamu kurum görüşü gerekir. Bu bakanlığa ait değildir bu bakanlığa ait değildir vesaire gibi.  Ne yazık ki  bilgisizce bir yorum yapılmış

çünkü rapor ya da kurum görüşleri toplanır ama ÇED raporunun Şehircilik Bakanlığı verir. Yani burada bile insanları yanıltan bir açıklama söz konusu. ÇED

raporunun altına Şehircilik Bakanlığı Çevre ve Şehircilik Bakanlığı imza koyar. O bakımdan evet kurum görüşlerini toplarsınız ama ondan sonra siz karar

verirsiniz. Burada bile hani bu karar bize ait değildir yorumunu duydum çok yanlış. Çevre Şehircilik Bakanlığı görevini birçok konuda eksik yapmıştır. Son

dönemde çevre adına da iyi bir sınav verilmemiştir. Bu ne yazık ki gözlemleniyor. Bunun birkaç böyle örneğini de verdim ama ben vermeyeyim. İnanın ki

vatandaşlar beş yıla, altı yıla, yedi yıla baktığında onlarcasını Türkiye'nin her yerinden örnekleyebilirler. 

CUMHURBAŞKANI SİSİ’DEN YANA TERCİHTE BULUNDU ONU GÖRÜYORUZ: Tabi şunu söyleyeyim yani daha dün Kanal İstanbul meselesinde ya-pa-

ca-ğız diye heceleyen bir anlayış şimdi vatandaşın gündeminde olmayan bizim de gündemimizde yoktur diyebiliyor. Ama bu “U” dönüşlerinin uzağında bir

yapı değil o yapı. Bu “U” dönüşünün en somut örneğini dün  Sevgililer Günü'nde yaşadık. Yani  Sisi’mi Binali’mi diyen Sayın Cumhurbaşkanı dün  Mısır'da

sevgili kardeşim diyerek 14 Şubat Sevgililer Gününde Mısır'ı ziyaret etmiştir. Bu U dönüşüne alışkınız. Ama biz memleketimizin aleyhine yapılması muhtemel

bu tür tavır ve davranışları sergileyecek insanlara “U” dönüşü şansını bile vermeyeceğiz. “U” dönüşü şansını bile vermeyeceğiz. Onları geri vitesiyle inşallah

ait oldukları yere göndereceğiz. Evet Sisi’mi Binali mi kendisi Sisi'den yana tercihte bulundu onu görüyoruz. Ne olacak şimdi?"

"ANKETLERDE BİZİ MEMNUN EDİCİ SONUÇLARI ALIYORUZ"

-Bir de artık hani artık geri sayım çok hızlı olmaya başladı. Yerel seçim de geliyor. Anketler çok konuşulur. Sizin yapmış olduğunuz bir anket var mı. Sonuç

var mı? 

"Yani anketlerde elbette  bizi memnun edici sonuçları alıyoruz ama  şu anda  İstanbul'da adaylar daha yeni  olgunlaştı, olgunlaşıyor. Hatta olgunlaşma

ihtimali de olabilir. Başka adaylar da çıkabilir. Gerçek anketler muhtemeldir ki önümüzdeki haftadan sonra yani bir iki hafta sonra daha somut verilerle

önümüze gelir. Belki o zaman konuşmak daha doğru olur biraz erken buluyorum şu an"

“GERÇEKTEN AKLI İSTANBUL’DA DEĞİL”





-Peki Atatürk Havalimanı millet bahçesi ihalesi İBB'nin açıl dava sonucunda iptal edildi. Bu konu rakibiniz Murat Kurum’a sorulduğu zaman  onu İBB'ye soru

neden böyle bir dava açmıştı? İstanbul'da yeşil alan kazandıracaktık. Bu zorlarına mı gitti gibi bir açıklaması oldu. Siz neden böyle bir dava açtınız? 

“İstanbul’a yeşil alan kazandıracağız dedikleri akla bakar mısınız yani? Havalimanına bir gecede eskavatörler, kamyonlar bir gecede hiç kimsenin haberi yok.

Ve ihalesiz yani bu saldırı ne için? Yani kim için o havalimanını bir an önce kapatalım? Yani bir an önce böyle bir telaşla ya bu cevabı bile çok hazin bu

cevabı bile üzüntü verici. Gerçekten aklı İstanbul'da değil yani. Ve başka bir akılla konuştuğunu düşünüyorum. Muhtemelen kendi iradesi zihninde bu

cümleleri kurmuyordur ama dile başka cümleler dökülüyor. Bu  mevcuttaki yapının, o bir avuç insanın genelde de tarzı bu. Ne söyleniyorsa, ne anlatılıyorsa,

ne dikte ediliyorsa onu telaffuz ediyorlar. 

O ZAMAN YARIN DESİN Kİ KANAL İSTANBUL YAPILACAK: Az önce dediğim gibi Kanal İstanbul'a ya-pı-la-cak. O zaman yarın desin ki yapılacak mesela.

Demiyor diyemez. Şu anda başka bir şey dikte ettiriliyor. Mesele burada, sorun burada. Ve onlar adına üzülüyorum. Yani bu ülkenin yetişmiş insanları her

birisi. Onlar adına üzülüyorum yani. O bakımdan mesele Atatürk Havalimanı, eğer yeşil alan. 135 milyon metrekarelik havzayı yok ediyorsunuz. Sazlıdere

Barajı'nı yok ediyorsunuz yeşil alan kazandırıyormuş. Bak sen ya. Yani biz İstanbul'un göbeğinde 10 milyon metrekarenin üzerinde yeşil alanları sadece dört

buçuk yılda zaten kazandırdık. Orası zaten bir havalimanı, boş bir alan. Konuşalım, konuşturalım vatandaşlarla tartışalım, tartıştıralım. En faydalısı ne? En

doğrusu ne? Bir sürü konu var. Yani, böyle bir konular varken, bu süreçlere hiç girmeden paldır küldür. Yani insan utanır. Böyle bir örneği vermez üzüntü

duyuyorum. Hayırlısı bakalım göreceğiz daha neler dökülecek dillerinden”
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İMAMOĞLU: “EVET SİSİ’Mİ BİNALİ Mİ KENDİSİ SİSİ'DEN YANA TERCİHTE BULUNDU ONU GÖRÜYORUZ.

NE OLACAK ŞİMDİ?"
İMAMOĞLU: “EVET SİSİ’Mİ BİNALİ Mİ KENDİSİ SİSİ'DEN YANA TERCİHTE BULUNDU ONU GÖRÜYORUZ. NE OLACAK ŞİMDİ?"

İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, CHP’nin Beykoz Belediye Başkan adayı Alaattin Köseler ile birlikte İBB Miras tarafından kültür

ve yaşam alanına dönüştürülen ve 10 Mart’ta açılması planlanan Beykoz Çubuklu silolarındaki çalışmaları inceledi. Soruları cevaplayan İmamoğlu: Tabi

şunu söyleyeyim yani daha dün Kanal İstanbul meselesinde ya-pa-ca-ğız diye heceleyen bir anlayış şimdi vatandaşın gündeminde olmayan bizim de

gündemimizde yoktur diyebiliyor. Ama bu “U” dönüşlerinin uzağında bir yapı değil o yapı. Bu “U” dönüşünün en somut örneğini dün Sevgililer Günü'nde

yaşadık. Yani Sisi’mi Binali’mi diyen Sayın Cumhurbaşkanı dün Mısır'da sevgili kardeşim diyerek 14 Şubat Sevgililer Gününde Mısır'ı ziyaret etmiştir. Bu U

dönüşüne alışkınız. Ama biz memleketimizin aleyhine yapılması muhtemel bu tür tavır ve davranışları sergileyecek insanlara “U” dönüşü şansını bile

vermeyeceğiz. “U” dönüşü şansını bile vermeyeceğiz. Onları geri vitesiyle inşallah ait oldukları yere göndereceğiz. Evet Sisi’mi Binali mi kendisi Sisi'den

yana tercihte bulundu onu görüyoruz. Ne olacak şimdi?" dedi.
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de döndü çünkü çok yakın bölgede Marmara Üniversitesi, Boğaziçi Üniversitesi, Beykoz Üniversitesi, Alman Üniversitesi, Türk Alman Üniversitesi gibi

üniversiteler var. Bütün bunlar aslında yoğun da bir üniversite göçünü buraya taşıyor. Dolayısıyla buralar Beykoz halkıyla birlikte Beykoz'u kullanan çok

kıymetli öğrencilerimiz için de değerli fonksiyonlara dönüştürüldü. Beykoz'da inşallah hem biz, hem inşallah belediye başkanı adayımız Sayın Alaaddin

Köseler önümüzdeki dönemde iş birliği içerisinde güçlü dönüşümleri, kabiliyetli Beykoz projelerini yapmaya devam edeceğiz”

“UYDURMA KAFETARYAYA BİR GECEDE İMAR ÇIKARDILAR”

“Boğazda imar çıkarmak kolay mı” sorusuna ise İmamoğlu şunları söyledi:

“Yasaya bakarsanız çok zor. Ama işte İstanbul Boğazı'nın tam böyle dibinde Üsküdar Camii'nin önünde bir gecede yıkıma gittiğimiz bir kafeteryanın uydurma

yapısının olduğu yere Şehircilik Bakanlığı imar çıkardı bir gecede. Yani bunu da hangi yetkiye dayanarak çıkardı sayın bakan o dönemde. Müsilaj döneminde

Marmara kıyılarının imar yetkisini ve adaların imar yetkisinin bir kararnameyle İstanbul'un elinden alarak bakanlığa geçirmişlerdi. Yani müsilajla imar

yetkisinin ne alakası var diyeceksiniz evet biz de sorduk kendisine. Ne alakası var? Hatta emin olamadı yok olmaz öyle şey diye bana cevap vermişti. Sonra

dönüp ya öyle oldu ama sorun yok dayanışma içinde oluruz demişti. Bizimle dayanışma değil de tabiri caizse İstanbul'a dayatmayla Kuşkonmaz Caminin

hemen yanındaki bir kafeteryaya, büfeye imar çıkardılar. Yani bu yani daha ne diyebilirim yani Türkiye tarihinde olmamış bir şey. O bakımdan kafeterya imar

çıkaran bu koca siloları Allah bilir ne çıkarırdı? Onu bilmiyoruz"

“ÇEVRE ŞEHİRCİLİK BAKANLIĞI GÖREVİNİ BİRÇOK KONUDA EKSİK YAPMIŞTIR”

-Dün Murat Kurum'un bu Erzincan'daki maden kazasıyla ilgili açıklamaları vardı. Muhalefeti malzeme yapmakla suçladı. Siz ne söylemek istersiniz bununla

ilgili?

“Çevre meselesi tabii siyasi bir meseledir. Siyasete bakış, hayata bakışla ilgili meseledir. Ama tabi mesele ağır. Bir ÇED raporu meselesi var ve ÇED raporu

konusunda işte 21 tane kamu kurum görüşü gerekir. Bu bakanlığa ait değildir bu bakanlığa ait değildir vesaire gibi.  Ne yazık ki  bilgisizce bir yorum yapılmış

çünkü rapor ya da kurum görüşleri toplanır ama ÇED raporunun Şehircilik Bakanlığı verir. Yani burada bile insanları yanıltan bir açıklama söz konusu. ÇED
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raporunun altına Şehircilik Bakanlığı Çevre ve Şehircilik Bakanlığı imza koyar. O bakımdan evet kurum görüşlerini toplarsınız ama ondan sonra siz karar

verirsiniz. Burada bile hani bu karar bize ait değildir yorumunu duydum çok yanlış. Çevre Şehircilik Bakanlığı görevini birçok konuda eksik yapmıştır. Son

dönemde çevre adına da iyi bir sınav verilmemiştir. Bu ne yazık ki gözlemleniyor. Bunun birkaç böyle örneğini de verdim ama ben vermeyeyim. İnanın ki

vatandaşlar beş yıla, altı yıla, yedi yıla baktığında onlarcasını Türkiye'nin her yerinden örnekleyebilirler.

CUMHURBAŞKANI SİSİ’DEN YANA TERCİHTE BULUNDU ONU GÖRÜYORUZ: Tabi şunu söyleyeyim yani daha dün Kanal İstanbul meselesinde ya-pa-

ca-ğız diye heceleyen bir anlayış şimdi vatandaşın gündeminde olmayan bizim de gündemimizde yoktur diyebiliyor. Ama bu “U” dönüşlerinin uzağında bir

yapı değil o yapı. Bu “U” dönüşünün en somut örneğini dün  Sevgililer Günü'nde yaşadık. Yani  Sisi’mi Binali’mi diyen Sayın Cumhurbaşkanı dün  Mısır'da

sevgili kardeşim diyerek 14 Şubat Sevgililer Gününde Mısır'ı ziyaret etmiştir. Bu U dönüşüne alışkınız. Ama biz memleketimizin aleyhine yapılması muhtemel

bu tür tavır ve davranışları sergileyecek insanlara “U” dönüşü şansını bile vermeyeceğiz. “U” dönüşü şansını bile vermeyeceğiz. Onları geri vitesiyle inşallah

ait oldukları yere göndereceğiz. Evet Sisi’mi Binali mi kendisi Sisi'den yana tercihte bulundu onu görüyoruz. Ne olacak şimdi?"

"ANKETLERDE BİZİ MEMNUN EDİCİ SONUÇLARI ALIYORUZ"

-Bir de artık hani artık geri sayım çok hızlı olmaya başladı. Yerel seçim de geliyor. Anketler çok konuşulur. Sizin yapmış olduğunuz bir anket var mı. Sonuç

var mı?

"Yani anketlerde elbette  bizi memnun edici sonuçları alıyoruz ama  şu anda  İstanbul'da adaylar daha yeni  olgunlaştı, olgunlaşıyor. Hatta olgunlaşma

ihtimali de olabilir. Başka adaylar da çıkabilir. Gerçek anketler muhtemeldir ki önümüzdeki haftadan sonra yani bir iki hafta sonra daha somut verilerle

önümüze gelir. Belki o zaman konuşmak daha doğru olur biraz erken buluyorum şu an"

“GERÇEKTEN AKLI İSTANBUL’DA DEĞİL”

-Peki Atatürk Havalimanı millet bahçesi ihalesi İBB'nin açıl dava sonucunda iptal edildi. Bu konu rakibiniz Murat Kurum’a sorulduğu zaman  onu İBB'ye soru

neden böyle bir dava açmıştı? İstanbul'da yeşil alan kazandıracaktık. Bu zorlarına mı gitti gibi bir açıklaması oldu. Siz neden böyle bir dava açtınız?

“İstanbul’a yeşil alan kazandıracağız dedikleri akla bakar mısınız yani? Havalimanına bir gecede eskavatörler, kamyonlar bir gecede hiç kimsenin haberi yok.

Ve ihalesiz yani bu saldırı ne için? Yani kim için o havalimanını bir an önce kapatalım? Yani bir an önce böyle bir telaşla ya bu cevabı bile çok hazin bu

cevabı bile üzüntü verici. Gerçekten aklı İstanbul'da değil yani. Ve başka bir akılla konuştuğunu düşünüyorum. Muhtemelen kendi iradesi zihninde bu

cümleleri kurmuyordur ama dile başka cümleler dökülüyor. Bu  mevcuttaki yapının, o bir avuç insanın genelde de tarzı bu. Ne söyleniyorsa, ne anlatılıyorsa,

ne dikte ediliyorsa onu telaffuz ediyorlar.

O ZAMAN YARIN DESİN Kİ KANAL İSTANBUL YAPILACAK: Az önce dediğim gibi Kanal İstanbul'a ya-pı-la-cak. O zaman yarın desin ki yapılacak mesela.

Demiyor diyemez. Şu anda başka bir şey dikte ettiriliyor. Mesele burada, sorun burada. Ve onlar adına üzülüyorum. Yani bu ülkenin yetişmiş insanları her

birisi. Onlar adına üzülüyorum yani. O bakımdan mesele Atatürk Havalimanı, eğer yeşil alan. 135 milyon metrekarelik havzayı yok ediyorsunuz. Sazlıdere

Barajı'nı yok ediyorsunuz yeşil alan kazandırıyormuş. Bak sen ya. Yani biz İstanbul'un göbeğinde 10 milyon metrekarenin üzerinde yeşil alanları sadece dört

buçuk yılda zaten kazandırdık. Orası zaten bir havalimanı, boş bir alan. Konuşalım, konuşturalım vatandaşlarla tartışalım, tartıştıralım. En faydalısı ne? En

doğrusu ne? Bir sürü konu var. Yani, böyle bir konular varken, bu süreçlere hiç girmeden paldır küldür. Yani insan utanır. Böyle bir örneği vermez üzüntü

duyuyorum. Hayırlısı bakalım göreceğiz daha neler dökülecek dillerinden”
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İMAMOĞLU: “EVET SİSİ’Mİ BİNALİ Mİ KENDİSİ SİSİ'DEN YANA TERCİHTE BULUNDU ONU GÖRÜYORUZ.

NE OLACAK ŞİMDİ?"
İMAMOĞLU: “EVET SİSİ’Mİ BİNALİ Mİ KENDİSİ SİSİ'DEN YANA TERCİHTE BULUNDU ONU GÖRÜYORUZ. NE OLACAK ŞİMDİ?"

İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, CHP’nin Beykoz Belediye Başkan adayı Alaattin Köseler ile birlikte İBB Miras tarafından kültür

ve yaşam alanına dönüştürülen ve 10 Mart’ta açılması planlanan Beykoz Çubuklu silolarındaki çalışmaları inceledi. Soruları cevaplayan İmamoğlu: Tabi

şunu söyleyeyim yani daha dün Kanal İstanbul meselesinde ya-pa-ca-ğız diye heceleyen bir anlayış şimdi vatandaşın gündeminde olmayan bizim de

gündemimizde yoktur diyebiliyor. Ama bu “U” dönüşlerinin uzağında bir yapı değil o yapı. Bu “U” dönüşünün en somut örneğini dün  Sevgililer Günü'nde

yaşadık. Yani  Sisi’mi Binali’mi diyen Sayın Cumhurbaşkanı dün  Mısır'da sevgili kardeşim diyerek 14 Şubat Sevgililer Gününde Mısır'ı ziyaret etmiştir. Bu U

dönüşüne alışkınız. Ama biz memleketimizin aleyhine yapılması muhtemel bu tür tavır ve davranışları sergileyecek insanlara “U” dönüşü şansını bile

vermeyeceğiz. “U” dönüşü şansını bile vermeyeceğiz. Onları geri vitesiyle inşallah ait oldukları yere göndereceğiz. Evet Sisi’mi Binali mi kendisi Sisi'den

yana tercihte bulundu onu görüyoruz. Ne olacak şimdi?" dedi. Trend Haberler

Haber: OKTAY YILDIRIM Kamera: ADEM KARABAYIR

İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, CHP’nin Beykoz Belediye Başkan adayı Alaattin Köseler ile birlikte İBB Miras tarafından kültür

ve yaşam alanına dönüştürülen ve 10 Mart’ta açılması planlanan Beykoz Çubuklu silolarındaki çalışmaları inceledi. Soruları cevaplayan İmamoğlu: Tabi

şunu söyleyeyim yani daha dün Kanal İstanbul meselesinde ya-pa-ca-ğız diye heceleyen bir anlayış şimdi vatandaşın gündeminde olmayan bizim de

gündemimizde yoktur diyebiliyor. Ama bu “U” dönüşlerinin uzağında bir yapı değil o yapı. Bu “U” dönüşünün en somut örneğini dün  Sevgililer Günü'nde

yaşadık. Yani  Sisi’mi Binali’mi diyen Sayın Cumhurbaşkanı dün  Mısır'da sevgili kardeşim diyerek 14 Şubat Sevgililer Gününde Mısır'ı ziyaret etmiştir. Bu U

dönüşüne alışkınız. Ama biz memleketimizin aleyhine yapılması muhtemel bu tür tavır ve davranışları sergileyecek insanlara “U” dönüşü şansını bile

vermeyeceğiz. “U” dönüşü şansını bile vermeyeceğiz. Onları geri vitesiyle inşallah ait oldukları yere göndereceğiz. Evet Sisi’mi Binali mi kendisi Sisi'den

yana tercihte bulundu onu görüyoruz. Ne olacak şimdi?" diye sordu.

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, CHP’nin Beykoz Belediye Başkan adayı Alaattin Köseler ile birlikte İBB Miras tarafından kültür ve yaşam alanına

dönüştürülen ve 10 Mart’ta açılması planlanan Beykoz Çubuklu silolarındaki çalışmaları inceledi. İmamoğlu, inceleme gezisinde gazetecilerin sorularını

yanıtladı. İmamoğlu şunları söyledi:

“İSTANBUL'UN HEMEN SAHİLLERİNE BAKIN, KOCA KOCA YAPILARI, BİNALARI KAMU ARAZİLERİNE NASIL DİZİLDİĞINİ GÖRÜRSÜNÜZ”

-Burası daha önceki yıllardır atıl durumda olan silolar bu  zamana kadar tasarruf neydi, ne oldu? Böyle bir kültürel ihtiyaç varsa bu zamana kadar neden

değerlendirilmedi.

“İstanbul'un ciddi bir talihsizliği bu tür noktalarla ilgili alınan tavır. Yani örnek, acaba Atatürk Fidanlığı, Büyükdere'de 250 bin metre boğazın kıyısı niye

çürümeye terk edildi 13 yıl, 14 yıl, 15 yıl. Büyükşehir belediyesi dönemi, bizden önceki iktidar dönemi, merkezi irade, yerel irade Sayın Cumhurbaşkanı da

diyor ya aynı kulvarda. Ya da Atatürk Kent Ormanı niye öylesine kaderine terk edildi? İçine bir tek insanın bile girmediği, yürüyüş yapmadığı bir saha

noktasında değerlendirildi değerlendirilmedi ya da öyle diyelim. Ya da burası. Yani bu tabi hem sorulması hem sorgulanması bir başka tarafı da var. Bence

irdelenmesi gerekir.

İSTANBUL'UN HEMEN SAHİLLERİNE BAKIN, KOCA KOCA YAPILARI, BİNALARI KAMU ARAZİLERİNE NASIL DİZİLDİĞİNİ GÖRÜRSÜNÜZ: Başka bir B

planı mı? C planı planı mı var akıllarda geçen yada gezen ki bu sahalar çok kıymetli yerler. Boğaza bakan işte hem Beykoz'daki bu yer hem az önce

bahsettiğim Büyükdere Fidanlığı açıkçası İstanbul'da bunun örnekleri ya olur mu canım demeye hiç gerek yok, oluyor. Yani İstanbul'un hemen sahillerine

bakın, koca koca yapıları, binaları kamu arazilerine nasıl dizildiğini görürsünüz. O bakımdan biz buraları vatandaş lehine, halk lehine dönüştürme gayretinin

işte bu tarz bir sonuca evrildiğinde artık yüzyıllar boyu vatandaşa ait yerler pozisyonuna dönüyor. Biz sadece iyileştirmiyoruz, ihya etmiyoruz kullanım

fonksiyonunu vatandaş lehine tasarlıyoruz. Birkaç insanın mutlu olacağı bir sahada bu tarz yerler olabilir. Boğaza açık bir yer imara çıkarmak kolay falan zor.

Yapılır mı yapılmaz mı? Vallahi yapıldı. Yani bu ülkede birçok şey yapıldı. Bu bakımdan biz bu tür yerleri yıllarca böyle mektup duran, geçmişte sadece petrol

tankerleri yakıt tankerleri olarak Petrol Ofisi'nin kullanımı tahsis edilmiş bu alanlar şimdi kültür, sanat, çocuk, yaşam, kadın, genç ve işte az önce söylediği

gibi arkadaşımın hem Anadolu Hisarı hem burası Beykoz halkı için bir kültür sanat bölgesi bir yanıyla da Beykoz tabii aynı zamanda bir öğrenci kampüsüne

de döndü çünkü çok yakın bölgede Marmara Üniversitesi, Boğaziçi Üniversitesi, Beykoz Üniversitesi, Alman Üniversitesi, Türk Alman Üniversitesi gibi

üniversiteler var. Bütün bunlar aslında yoğun da bir üniversite göçünü buraya taşıyor. Dolayısıyla buralar Beykoz halkıyla birlikte Beykoz'u kullanan çok

kıymetli öğrencilerimiz için de değerli fonksiyonlara dönüştürüldü. Beykoz'da inşallah hem biz, hem inşallah belediye başkanı adayımız Sayın Alaaddin

Köseler önümüzdeki dönemde iş birliği içerisinde güçlü dönüşümleri, kabiliyetli Beykoz projelerini yapmaya devam edeceğiz”

“UYDURMA KAFETARYAYA BİR GECEDE İMAR ÇIKARDILAR”

“Boğazda imar çıkarmak kolay mı” sorusuna ise İmamoğlu şunları söyledi:

“Yasaya bakarsanız çok zor. Ama işte İstanbul Boğazı'nın tam böyle dibinde Üsküdar Camii'nin önünde bir gecede yıkıma gittiğimiz bir kafeteryanın uydurma

yapısının olduğu yere Şehircilik Bakanlığı imar çıkardı bir gecede. Yani bunu da hangi yetkiye dayanarak çıkardı sayın bakan o dönemde. Müsilaj döneminde

Marmara kıyılarının imar yetkisini ve adaların imar yetkisinin bir kararnameyle İstanbul'un elinden alarak bakanlığa geçirmişlerdi. Yani müsilajla imar

yetkisinin ne alakası var diyeceksiniz evet biz de sorduk kendisine. Ne alakası var? Hatta emin olamadı yok olmaz öyle şey diye bana cevap vermişti. Sonra

dönüp ya öyle oldu ama sorun yok dayanışma içinde oluruz demişti. Bizimle dayanışma değil de tabiri caizse İstanbul'a dayatmayla Kuşkonmaz Caminin

hemen yanındaki bir kafeteryaya, büfeye imar çıkardılar. Yani bu yani daha ne diyebilirim yani Türkiye tarihinde olmamış bir şey. O bakımdan kafeterya imar

çıkaran bu koca siloları Allah bilir ne çıkarırdı? Onu bilmiyoruz"

“ÇEVRE ŞEHİRCİLİK BAKANLIĞI GÖREVİNİ BİRÇOK KONUDA EKSİK YAPMIŞTIR”

-Dün Murat Kurum'un bu Erzincan'daki maden kazasıyla ilgili açıklamaları vardı. Muhalefeti malzeme yapmakla suçladı. Siz ne söylemek istersiniz bununla

ilgili?

 

“Çevre meselesi tabii siyasi bir meseledir. Siyasete bakış, hayata bakışla ilgili meseledir. Ama tabi mesele ağır. Bir ÇED raporu meselesi var ve ÇED raporu

konusunda işte 21 tane kamu kurum görüşü gerekir. Bu bakanlığa ait değildir bu bakanlığa ait değildir vesaire gibi.  Ne yazık ki  bilgisizce bir yorum yapılmış
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çünkü rapor ya da kurum görüşleri toplanır ama ÇED raporunun Şehircilik Bakanlığı verir. Yani burada bile insanları yanıltan bir açıklama söz konusu. ÇED

raporunun altına Şehircilik Bakanlığı Çevre ve Şehircilik Bakanlığı imza koyar. O bakımdan evet kurum görüşlerini toplarsınız ama ondan sonra siz karar

verirsiniz. Burada bile hani bu karar bize ait değildir yorumunu duydum çok yanlış. Çevre Şehircilik Bakanlığı görevini birçok konuda eksik yapmıştır. Son

dönemde çevre adına da iyi bir sınav verilmemiştir. Bu ne yazık ki gözlemleniyor. Bunun birkaç böyle örneğini de verdim ama ben vermeyeyim. İnanın ki

vatandaşlar beş yıla, altı yıla, yedi yıla baktığında onlarcasını Türkiye'nin her yerinden örnekleyebilirler.

CUMHURBAŞKANI SİSİ’DEN YANA TERCİHTE BULUNDU ONU GÖRÜYORUZ: Tabi şunu söyleyeyim yani daha dün Kanal İstanbul meselesinde ya-pa-

ca-ğız diye heceleyen bir anlayış şimdi vatandaşın gündeminde olmayan bizim de gündemimizde yoktur diyebiliyor. Ama bu “U” dönüşlerinin uzağında bir

yapı değil o yapı. Bu “U” dönüşünün en somut örneğini dün  Sevgililer Günü'nde yaşadık. Yani  Sisi’mi Binali’mi diyen Sayın Cumhurbaşkanı dün  Mısır'da

sevgili kardeşim diyerek 14 Şubat Sevgililer Gününde Mısır'ı ziyaret etmiştir. Bu U dönüşüne alışkınız. Ama biz memleketimizin aleyhine yapılması muhtemel

bu tür tavır ve davranışları sergileyecek insanlara “U” dönüşü şansını bile vermeyeceğiz. “U” dönüşü şansını bile vermeyeceğiz. Onları geri vitesiyle inşallah

ait oldukları yere göndereceğiz. Evet Sisi’mi Binali mi kendisi Sisi'den yana tercihte bulundu onu görüyoruz. Ne olacak şimdi?"

"ANKETLERDE BİZİ MEMNUN EDİCİ SONUÇLARI ALIYORUZ"

-Bir de artık hani artık geri sayım çok hızlı olmaya başladı. Yerel seçim de geliyor. Anketler çok konuşulur. Sizin yapmış olduğunuz bir anket var mı. Sonuç

var mı?

"Yani anketlerde elbette  bizi memnun edici sonuçları alıyoruz ama  şu anda  İstanbul'da adaylar daha yeni  olgunlaştı, olgunlaşıyor. Hatta olgunlaşma

ihtimali de olabilir. Başka adaylar da çıkabilir. Gerçek anketler muhtemeldir ki önümüzdeki haftadan sonra yani bir iki hafta sonra daha somut verilerle

önümüze gelir. Belki o zaman konuşmak daha doğru olur biraz erken buluyorum şu an"

“GERÇEKTEN AKLI İSTANBUL’DA DEĞİL”

-Peki Atatürk Havalimanı millet bahçesi ihalesi İBB'nin açıl dava sonucunda iptal edildi. Bu konu rakibiniz Murat Kurum’a sorulduğu zaman  onu İBB'ye soru

neden böyle bir dava açmıştı? İstanbul'da yeşil alan kazandıracaktık. Bu zorlarına mı gitti gibi bir açıklaması oldu. Siz neden böyle bir dava açtınız?

“İstanbul’a yeşil alan kazandıracağız dedikleri akla bakar mısınız yani? Havalimanına bir gecede eskavatörler, kamyonlar bir gecede hiç kimsenin haberi yok.

Ve ihalesiz yani bu saldırı ne için? Yani kim için o havalimanını bir an önce kapatalım? Yani bir an önce böyle bir telaşla ya bu cevabı bile çok hazin bu

cevabı bile üzüntü verici. Gerçekten aklı İstanbul'da değil yani. Ve başka bir akılla konuştuğunu düşünüyorum. Muhtemelen kendi iradesi zihninde bu

cümleleri kurmuyordur ama dile başka cümleler dökülüyor. Bu  mevcuttaki yapının, o bir avuç insanın genelde de tarzı bu. Ne söyleniyorsa, ne anlatılıyorsa,

ne dikte ediliyorsa onu telaffuz ediyorlar.

O ZAMAN YARIN DESİN Kİ KANAL İSTANBUL YAPILACAK: Az önce dediğim gibi Kanal İstanbul'a ya-pı-la-cak. O zaman yarın desin ki yapılacak mesela.

Demiyor diyemez. Şu anda başka bir şey dikte ettiriliyor. Mesele burada, sorun burada. Ve onlar adına üzülüyorum. Yani bu ülkenin yetişmiş insanları her

birisi. Onlar adına üzülüyorum yani. O bakımdan mesele Atatürk Havalimanı, eğer yeşil alan. 135 milyon metrekarelik havzayı yok ediyorsunuz. Sazlıdere

Barajı'nı yok ediyorsunuz yeşil alan kazandırıyormuş. Bak sen ya. Yani biz İstanbul'un göbeğinde 10 milyon metrekarenin üzerinde yeşil alanları sadece dört

buçuk yılda zaten kazandırdık. Orası zaten bir havalimanı, boş bir alan. Konuşalım, konuşturalım vatandaşlarla tartışalım, tartıştıralım. En faydalısı ne? En

doğrusu ne? Bir sürü konu var. Yani, böyle bir konular varken, bu süreçlere hiç girmeden paldır küldür. Yani insan utanır. Böyle bir örneği vermez üzüntü

duyuyorum. Hayırlısı bakalım göreceğiz daha neler dökülecek dillerinden”
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İMAMOĞLU: “EVET SİSİ’Mİ BİNALİ Mİ KENDİSİ SİSİ'DEN YANA TERCİHTE BULUNDU ONU GÖRÜYORUZ.

NE OLACAK ŞİMDİ?"
İMAMOĞLU: “EVET SİSİ’Mİ BİNALİ Mİ KENDİSİ SİSİ'DEN YANA TERCİHTE BULUNDU ONU GÖRÜYORUZ. NE OLACAK ŞİMDİ?"

 

Haber: OKTAY YILDIRIM Kamera: ADEM KARABAYIR

İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, CHP’nin Beykoz Belediye Başkan adayı Alaattin Köseler ile birlikte İBB Miras tarafından kültür

ve yaşam alanına dönüştürülen ve 10 Mart’ta açılması planlanan Beykoz Çubuklu silolarındaki çalışmaları inceledi. Soruları cevaplayan İmamoğlu: Tabi

şunu söyleyeyim yani daha dün Kanal İstanbul meselesinde ya-pa-ca-ğız diye heceleyen bir anlayış şimdi vatandaşın gündeminde olmayan bizim de

gündemimizde yoktur diyebiliyor. Ama bu “U” dönüşlerinin uzağında bir yapı değil o yapı. Bu “U” dönüşünün en somut örneğini dün  Sevgililer Günü'nde

yaşadık. Yani  Sisi’mi Binali’mi diyen Sayın Cumhurbaşkanı dün  Mısır'da sevgili kardeşim diyerek 14 Şubat Sevgililer Gününde Mısır'ı ziyaret etmiştir. Bu U

dönüşüne alışkınız. Ama biz memleketimizin aleyhine yapılması muhtemel bu tür tavır ve davranışları sergileyecek insanlara “U” dönüşü şansını bile

vermeyeceğiz. “U” dönüşü şansını bile vermeyeceğiz. Onları geri vitesiyle inşallah ait oldukları yere göndereceğiz. Evet Sisi’mi Binali mi kendisi Sisi'den

yana tercihte bulundu onu görüyoruz. Ne olacak şimdi?" diye sordu.

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, CHP’nin Beykoz Belediye Başkan adayı Alaattin Köseler ile birlikte İBB Miras tarafından kültür ve yaşam alanına

dönüştürülen ve 10 Mart’ta açılması planlanan Beykoz Çubuklu silolarındaki çalışmaları inceledi. İmamoğlu, inceleme gezisinde gazetecilerin sorularını

yanıtladı. İmamoğlu şunları söyledi:

“İSTANBUL'UN HEMEN SAHİLLERİNE BAKIN, KOCA KOCA YAPILARI, BİNALARI KAMU ARAZİLERİNE NASIL DİZİLDİĞINİ GÖRÜRSÜNÜZ”

-Burası daha önceki yıllardır atıl durumda olan silolar bu  zamana kadar tasarruf neydi, ne oldu? Böyle bir kültürel ihtiyaç varsa bu zamana kadar neden

değerlendirilmedi.

“İstanbul'un ciddi bir talihsizliği bu tür noktalarla ilgili alınan tavır. Yani örnek, acaba Atatürk Fidanlığı, Büyükdere'de 250 bin metre boğazın kıyısı niye

çürümeye terk edildi 13 yıl, 14 yıl, 15 yıl. Büyükşehir belediyesi dönemi, bizden önceki iktidar dönemi, merkezi irade, yerel irade Sayın Cumhurbaşkanı da

diyor ya aynı kulvarda. Ya da Atatürk Kent Ormanı niye öylesine kaderine terk edildi? İçine bir tek insanın bile girmediği, yürüyüş yapmadığı bir saha

noktasında değerlendirildi değerlendirilmedi ya da öyle diyelim. Ya da burası. Yani bu tabi hem sorulması hem sorgulanması bir başka tarafı da var. Bence

irdelenmesi gerekir.

İSTANBUL'UN HEMEN SAHİLLERİNE BAKIN, KOCA KOCA YAPILARI, BİNALARI KAMU ARAZİLERİNE NASIL DİZİLDİĞİNİ GÖRÜRSÜNÜZ: Başka bir B

planı mı? C planı planı mı var akıllarda geçen yada gezen ki bu sahalar çok kıymetli yerler. Boğaza bakan işte hem Beykoz'daki bu yer hem az önce

bahsettiğim Büyükdere Fidanlığı açıkçası İstanbul'da bunun örnekleri ya olur mu canım demeye hiç gerek yok, oluyor. Yani İstanbul'un hemen sahillerine

bakın, koca koca yapıları, binaları kamu arazilerine nasıl dizildiğini görürsünüz. O bakımdan biz buraları vatandaş lehine, halk lehine dönüştürme gayretinin

işte bu tarz bir sonuca evrildiğinde artık yüzyıllar boyu vatandaşa ait yerler pozisyonuna dönüyor. Biz sadece iyileştirmiyoruz, ihya etmiyoruz kullanım

fonksiyonunu vatandaş lehine tasarlıyoruz. Birkaç insanın mutlu olacağı bir sahada bu tarz yerler olabilir. Boğaza açık bir yer imara çıkarmak kolay falan zor.

Yapılır mı yapılmaz mı? Vallahi yapıldı. Yani bu ülkede birçok şey yapıldı. Bu bakımdan biz bu tür yerleri yıllarca böyle mektup duran, geçmişte sadece petrol

tankerleri yakıt tankerleri olarak Petrol Ofisi'nin kullanımı tahsis edilmiş bu alanlar şimdi kültür, sanat, çocuk, yaşam, kadın, genç ve işte az önce söylediği

gibi arkadaşımın hem Anadolu Hisarı hem burası Beykoz halkı için bir kültür sanat bölgesi bir yanıyla da Beykoz tabii aynı zamanda bir öğrenci kampüsüne

de döndü çünkü çok yakın bölgede Marmara Üniversitesi, Boğaziçi Üniversitesi, Beykoz Üniversitesi, Alman Üniversitesi, Türk Alman Üniversitesi gibi

üniversiteler var. Bütün bunlar aslında yoğun da bir üniversite göçünü buraya taşıyor. Dolayısıyla buralar Beykoz halkıyla birlikte Beykoz'u kullanan çok

kıymetli öğrencilerimiz için de değerli fonksiyonlara dönüştürüldü. Beykoz'da inşallah hem biz, hem inşallah belediye başkanı adayımız Sayın Alaaddin

Köseler önümüzdeki dönemde iş birliği içerisinde güçlü dönüşümleri, kabiliyetli Beykoz projelerini yapmaya devam edeceğiz”

“UYDURMA KAFETARYAYA BİR GECEDE İMAR ÇIKARDILAR”

“Boğazda imar çıkarmak kolay mı” sorusuna ise İmamoğlu şunları söyledi:

“Yasaya bakarsanız çok zor. Ama işte İstanbul Boğazı'nın tam böyle dibinde Üsküdar Camii'nin önünde bir gecede yıkıma gittiğimiz bir kafeteryanın uydurma

yapısının olduğu yere Şehircilik Bakanlığı imar çıkardı bir gecede. Yani bunu da hangi yetkiye dayanarak çıkardı sayın bakan o dönemde. Müsilaj döneminde

Marmara kıyılarının imar yetkisini ve adaların imar yetkisinin bir kararnameyle İstanbul'un elinden alarak bakanlığa geçirmişlerdi. Yani müsilajla imar

yetkisinin ne alakası var diyeceksiniz evet biz de sorduk kendisine. Ne alakası var? Hatta emin olamadı yok olmaz öyle şey diye bana cevap vermişti. Sonra

dönüp ya öyle oldu ama sorun yok dayanışma içinde oluruz demişti. Bizimle dayanışma değil de tabiri caizse İstanbul'a dayatmayla Kuşkonmaz Caminin

hemen yanındaki bir kafeteryaya, büfeye imar çıkardılar. Yani bu yani daha ne diyebilirim yani Türkiye tarihinde olmamış bir şey. O bakımdan kafeterya imar

çıkaran bu koca siloları Allah bilir ne çıkarırdı? Onu bilmiyoruz"

“ÇEVRE ŞEHİRCİLİK BAKANLIĞI GÖREVİNİ BİRÇOK KONUDA EKSİK YAPMIŞTIR”

-Dün Murat Kurum'un bu Erzincan'daki maden kazasıyla ilgili açıklamaları vardı. Muhalefeti malzeme yapmakla suçladı. Siz ne söylemek istersiniz bununla

ilgili?

“Çevre meselesi tabii siyasi bir meseledir. Siyasete bakış, hayata bakışla ilgili meseledir. Ama tabi mesele ağır. Bir ÇED raporu meselesi var ve ÇED raporu

konusunda işte 21 tane kamu kurum görüşü gerekir. Bu bakanlığa ait değildir bu bakanlığa ait değildir vesaire gibi.  Ne yazık ki  bilgisizce bir yorum yapılmış

çünkü rapor ya da kurum görüşleri toplanır ama ÇED raporunun Şehircilik Bakanlığı verir. Yani burada bile insanları yanıltan bir açıklama söz konusu. ÇED

raporunun altına Şehircilik Bakanlığı Çevre ve Şehircilik Bakanlığı imza koyar. O bakımdan evet kurum görüşlerini toplarsınız ama ondan sonra siz karar

verirsiniz. Burada bile hani bu karar bize ait değildir yorumunu duydum çok yanlış. Çevre Şehircilik Bakanlığı görevini birçok konuda eksik yapmıştır. Son

dönemde çevre adına da iyi bir sınav verilmemiştir. Bu ne yazık ki gözlemleniyor. Bunun birkaç böyle örneğini de verdim ama ben vermeyeyim. İnanın ki

vatandaşlar beş yıla, altı yıla, yedi yıla baktığında onlarcasını Türkiye'nin her yerinden örnekleyebilirler.

CUMHURBAŞKANI SİSİ’DEN YANA TERCİHTE BULUNDU ONU GÖRÜYORUZ: Tabi şunu söyleyeyim yani daha dün Kanal İstanbul meselesinde ya-pa-

ca-ğız diye heceleyen bir anlayış şimdi vatandaşın gündeminde olmayan bizim de gündemimizde yoktur diyebiliyor. Ama bu “U” dönüşlerinin uzağında bir

yapı değil o yapı. Bu “U” dönüşünün en somut örneğini dün  Sevgililer Günü'nde yaşadık. Yani  Sisi’mi Binali’mi diyen Sayın Cumhurbaşkanı dün  Mısır'da

UMKE.ORG
Yayın Tarihi : 15.02.2024 01:35:00
Link : https://www.umke.org/imamoglu-evet-sisimi-binali-mi-kendisi-sisiden-yana-tercihte-

bulundu-onu-goruyoruz-ne-olacak-simdi





sevgili kardeşim diyerek 14 Şubat Sevgililer Gününde Mısır'ı ziyaret etmiştir. Bu U dönüşüne alışkınız. Ama biz memleketimizin aleyhine yapılması muhtemel

bu tür tavır ve davranışları sergileyecek insanlara “U” dönüşü şansını bile vermeyeceğiz. “U” dönüşü şansını bile vermeyeceğiz. Onları geri vitesiyle inşallah

ait oldukları yere göndereceğiz. Evet Sisi’mi Binali mi kendisi Sisi'den yana tercihte bulundu onu görüyoruz. Ne olacak şimdi?"

"ANKETLERDE BİZİ MEMNUN EDİCİ SONUÇLARI ALIYORUZ"

-Bir de artık hani artık geri sayım çok hızlı olmaya başladı. Yerel seçim de geliyor. Anketler çok konuşulur. Sizin yapmış olduğunuz bir anket var mı. Sonuç

var mı?

"Yani anketlerde elbette  bizi memnun edici sonuçları alıyoruz ama  şu anda  İstanbul'da adaylar daha yeni  olgunlaştı, olgunlaşıyor. Hatta olgunlaşma

ihtimali de olabilir. Başka adaylar da çıkabilir. Gerçek anketler muhtemeldir ki önümüzdeki haftadan sonra yani bir iki hafta sonra daha somut verilerle

önümüze gelir. Belki o zaman konuşmak daha doğru olur biraz erken buluyorum şu an"

“GERÇEKTEN AKLI İSTANBUL’DA DEĞİL”

-Peki Atatürk Havalimanı millet bahçesi ihalesi İBB'nin açıl dava sonucunda iptal edildi. Bu konu rakibiniz Murat Kurum’a sorulduğu zaman  onu İBB'ye soru

neden böyle bir dava açmıştı? İstanbul'da yeşil alan kazandıracaktık. Bu zorlarına mı gitti gibi bir açıklaması oldu. Siz neden böyle bir dava açtınız?

“İstanbul’a yeşil alan kazandıracağız dedikleri akla bakar mısınız yani? Havalimanına bir gecede eskavatörler, kamyonlar bir gecede hiç kimsenin haberi yok.

Ve ihalesiz yani bu saldırı ne için? Yani kim için o havalimanını bir an önce kapatalım? Yani bir an önce böyle bir telaşla ya bu cevabı bile çok hazin bu

cevabı bile üzüntü verici. Gerçekten aklı İstanbul'da değil yani. Ve başka bir akılla konuştuğunu düşünüyorum. Muhtemelen kendi iradesi zihninde bu

cümleleri kurmuyordur ama dile başka cümleler dökülüyor. Bu  mevcuttaki yapının, o bir avuç insanın genelde de tarzı bu. Ne söyleniyorsa, ne anlatılıyorsa,

ne dikte ediliyorsa onu telaffuz ediyorlar.

O ZAMAN YARIN DESİN Kİ KANAL İSTANBUL YAPILACAK: Az önce dediğim gibi Kanal İstanbul'a ya-pı-la-cak. O zaman yarın desin ki yapılacak mesela.

Demiyor diyemez. Şu anda başka bir şey dikte ettiriliyor. Mesele burada, sorun burada. Ve onlar adına üzülüyorum. Yani bu ülkenin yetişmiş insanları her

birisi. Onlar adına üzülüyorum yani. O bakımdan mesele Atatürk Havalimanı, eğer yeşil alan. 135 milyon metrekarelik havzayı yok ediyorsunuz. Sazlıdere

Barajı'nı yok ediyorsunuz yeşil alan kazandırıyormuş. Bak sen ya. Yani biz İstanbul'un göbeğinde 10 milyon metrekarenin üzerinde yeşil alanları sadece dört

buçuk yılda zaten kazandırdık. Orası zaten bir havalimanı, boş bir alan. Konuşalım, konuşturalım vatandaşlarla tartışalım, tartıştıralım. En faydalısı ne? En

doğrusu ne? Bir sürü konu var. Yani, böyle bir konular varken, bu süreçlere hiç girmeden paldır küldür. Yani insan utanır. Böyle bir örneği vermez üzüntü

duyuyorum. Hayırlısı bakalım göreceğiz daha neler dökülecek dillerinden”
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TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.‘Anla, Şekillendir,

Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden liderler, zirvede

katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye katılan öğrencilerin

kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek. Turhan: “Öğrenciler

kendilerinin farkında olmalı” Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan

Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif

alıyoruz çünkü bu organizasyonda gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer

yolculuklarını bankacılık sektöründe gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım.

Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman

harcıyoruz. Çok farklı şeylerle karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah

kuğularla karşılaşıyoruz. Bu dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler

açısından da dayanıklılığa çok yatırım yapmaları lazım” dedi. “Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil” Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu

söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’

gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru

sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu. Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak” Öğrencilere kariyerleri konusunda

tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman kişinin kendisiyle başlar, bitmez.

Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif, atıl kalmadan kendi kontrolünü

eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak, çok proaktif olmak ve kendisi

olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği gibi kendi tutkuları ve

becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı. Çakıroğlu: "Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak" 3İK Marka İletişim Ajans

Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini düzenliyoruz. Bugün 500’den

fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak ve güzel

bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden Türkiye’ye gelmiş hem de

Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen öğrencilerimiz bizimle birlikte.

Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna olabildiğince köprü sağlamaya

çalışıyoruz” diye konuştu. “Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum” Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi

İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel

hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını

kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve

müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya çalışıyorum” ifadelerini kullandı. “Biraz daha globale hitap etmek istiyorum” İstanbul Beykoz

Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve nöropsikoloji gibi alanlarla

ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri ilişkilerini ve insan

kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve müşteri ilişkileriyle

ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe katıldım” dedi. Bugüne

kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16

Şubat’a kadar devam edecek.
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TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

 

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke,

dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi. ‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global

Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında

başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve,

Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.TURHAN: “ÖĞRENCİLER KENDİLERİNİN FARKINDA OLMALI”Zirvenin çok

faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda gençlerle

beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe gerçekleştiriyor

olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları çok kritik, çünkü

bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle karşılaşıyoruz, siyah

kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu dönemlerde ayakta

kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa çok yatırım yapmaları

lazım” dedi.“ÇALIŞMADAN BİR ŞEY BAŞARABİLMEK MÜMKÜN DEĞİL”Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi

üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok

ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey

başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.ERZİ: “EN BÜYÜK TAVSİYEM ATIL KALMAMAK”Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever

Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir

şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif, atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi

şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak, çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası

birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre

şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.ÇAKIROĞLU: AMACIMIZ ŞİRKETLERİN KARİYER OLANAKLARINI ÖĞRENCİLERE ANLATMAK3İK Marka İletişim

Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini düzenliyoruz. Bugün

500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak

ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden Türkiye’ye gelmiş

hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen öğrencilerimiz bizimle

birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna olabildiğince köprü

sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.“ŞİRKETLERLE YAKINDAN TANIŞMA FIRSATI YAKALIYORUM”Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul

Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya

çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı

zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla

alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya çalışıyorum” ifadelerini kullandı.“BİRAZ DAHA

GLOBALE HİTAP ETMEK İSTİYORUM”İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji

biraz daha genel olarak klinik ve nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli

şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek

istiyorum. O yüzden endüstri ve müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı

sunmak adına bu etkinliğe katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı

zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.
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TÜRKİYE'NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye'nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke,

dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam

edecek.TURHAN: “ÖĞRENCİLER KENDİLERİNİN FARKINDA OLMALI”Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB

Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3

yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın

bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve

iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu

kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her

sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın

ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa çok yatırım yapmaları lazım” dedi.“ÇALIŞMADAN BİR ŞEY BAŞARABİLMEK MÜMKÜN

DEĞİL”Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil" diye konuştu.ERZİ: “EN BÜYÜK

TAVSİYEM ATIL KALMAMAK”Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü

Başak Erzi, “Kariyer her zaman kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi

yoğurur. Onun içerisinde proaktif, atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem

atıl kalmamak, kontrolü ele almak, çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün

dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.ÇAKIROĞLU: AMACIMIZ

ŞİRKETLERİN KARİYER OLANAKLARINI ÖĞRENCİLERE ANLATMAK3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş

yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli

yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde

şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin

yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük

beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.“ŞİRKETLERLE

YAKINDAN TANIŞMA FIRSATI YAKALIYORUM”Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3.

sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global

anlamda harika şirketler geliyor ve bu şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim.

İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri

üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya çalışıyorum” ifadelerini kullandı.“BİRAZ DAHA GLOBALE HİTAP ETMEK İSTİYORUM”İstanbul Beykoz

Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve nöropsikoloji gibi alanlarla

ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri ilişkilerini ve insan

kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve müşteri ilişkileriyle

ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe katıldım” dedi. Bugüne

kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16

Şubat’a kadar devam edecek.
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GAZİANTEP ÜNİVERSİTESİ, "DEPREM BÖLGESİ ZİRVESİ" İLE FARKINDALIĞI ARTIRDI!
Gaziantep Üniversitesi, "Deprem Bölgesi Zirvesi" ile farkındalığı artırdı!

Gaziantep Üniversitesi, ilgi çekici ve etkileşimli bir etkinlik olan "Deprem Bölgesi Zirvesi"yle deprem konusundaki farkındalığı artırmayı hedefliyor. Bu etkinlik,

deprem konusunda uzmanlaşmış isimleri ve bilim insanlarını katılımcılarla buluşturarak gerçekleştirildi.

Gaziantep Üniversitesi, ilgi çekici ve etkileşimli bir etkinlik olan "Deprem Bölgesi Zirvesi"yle deprem konusundaki farkındalığı artırmayı hedefliyor. Bu etkinlik,

deprem konusunda uzmanlaşmış isimleri ve bilim insanlarını katılımcılarla buluşturarak gerçekleştirildi. Konferans sırasında konuşmacı olan uzmanlar ve

bilim insanlarının imzaladığı özel baretler, etkinlik kapsamında dağıtıldı. Bu baretler hem bir hatıra olmak hem de deprem bilincini simgeleyen bir gösterge

olmak amacıyla katılımcılarla paylaşıldı. Zirveye, deprem konusunda söz sahibi olan isimler katıldı. Prof. Dr. Naci Görür, sanatçı Haluk Levent, Prof. Dr.

Mikdat Kadıoğlu, Prof. Dr. Ebru Şalcıoğlu ve Prof. Dr. Şükrü Ersoy gibi seçkin kişiler, zirvenin katılımcılarıyla buluştu. Ayrıca, 30'dan fazla panelist de farklı

oturumlar için bilgi ve deneyim paylaşımında bulundu. Bu özel baretler, sadece konuşmacılar tarafından değil, dinleyiciler tarafından da imzalanarak karşılıklı

bir hediyeleşme anlamı taşıyor. Mühendislik Fakültesi'nin geleneksel ritüellerinden biri olan bu takdim töreni, zirve kapsamındaki bir çekilişle dinleyicilere

sunuldu. Gaziantep Üniversitesi'nin düzenlediği "Deprem Bölgesi Zirvesi", deprem gerçeğiyle yüzleşme ve bu konuda bilgi sahibi olma fırsatı sunarak hem

bilimsel tartışmalara hem de toplumsal farkındalığın artmasına katkıda bulundu. Bu tür etkinlikler, bilginin toplumlara yayılması ve olası afet durumlarında

hazırlıklı olunması açısından büyük öneme sahip.
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EKREM İMAMOĞLU İBB BEYKOZ KIR BAHÇESİ’NİN AÇILIŞINI GERÇEKLEŞTİRDİ
Ekrem İmamoğlu İBB Beykoz Kır Bahçesi’nin Açılışını Gerçekleştirdi

İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, İBB Beykoz Kır Bahçesi Sosyal Tesisleri’ni CHP Beykoz Belediye Başkan adayı Alaattin

Köseler ile birlikte hizmete açtı.

İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, İBB Beykoz Kır Bahçesi Sosyal Tesisleri’ni CHP Beykoz Belediye Başkan adayı Alaattin

Köseler ile birlikte hizmete açtı.İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, Çubuklu Silolarında yapımı devam eden yaşam merkezinde başlattığı Beykoz turunu Meydan

düzenleme çalışmasını inceleyerek tamamladı.İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz Çubuklu’da, daha önce akaryakıt

deposu olarak kullanılan Boğaz’a nazır silolaların dönüşümü, tadilatı ve restorasyonu şantiyesinde incelemelerde bulundu. Daha sonra CHP Beykoz

Belediye Başkan adayı Alaattin Köseler ile sabah saatlerinde başlattığı Beykoz turunu, Paşabahçe semt pazarı ziyareti ile devam ettirdi. Pazar esnafı ve

vatandaşla sağanak yağış altında bir araya gelen İmamoğlu, yurttaşlardan gelen sorunları ve görüşleri dinledi. İlçe Başkanı Mahir Taştan’ın da eşlik ettiği

İmamoğlu ve Köseler ikilisi ziyaretlerinin devamında geçtiğimiz günlerde hayatını kaybeden İbrahim Okur’un ailesini ziyaret etti.İmamoğlu ve beraberindekiler

Beykoz Korusunda işgaliyesi sonlandırılarak İBB tarafından yapımı tamamlanan Kır Bahçesinin açılışını yaptıktan sonra Merkez’de devam eden meydan

düzenleme çalışmasını yerinde inceledi.

Ekrem İmamoğlu, Çubuklu Silolar ve Merkez Mahallesindeki çalışmaların Mart ayına kadar tamamlanacağı müjdesini verdi.BEYKOZ PROJELERİNİ

YAPMAYA DEVAM EDECEĞİZ

İnceleme gezisi sırasında basın mensuplarının gündeme ilişkin sorularına da yanıt veren İmamoğlu, “Biz sadece iyileştirmiyoruz, ihya etmiyoruz; kullanım

fonksiyonunu da vatandaş lehine tasarlıyoruz. Birkaç insanın mutlu olacağı bir sahada, bu tarz yerler olabilir. ‘Boğaz’a açık bir yeri imara çıkarmak kolay, zor,

yapılır mı yapılmaz mı?’ Vallahi bu ülkede birçok şey yapıldı. Bu bakımdan biz, bu tür yerleri, yıllarca böyle metruk duran, geçmişte sadece petrol tankerleri,

yakıt tankerleri olarak Petrol Ofisi’nin kullanımına tahsis edilmiş bu alanlar; şimdi kültür, sanat, çocuk, yaşam, kadın, genç ve işte az önce söylediği gibi

arkadaşımın hem Anadolu Hisarı hem burası, Beykoz halkı için bir kültür-sanat bölgesi. Bir yanıyla da Beykoz, aynı zamanda bir öğrenci kampüsüne de

döndü. Çünkü burada, çok yakın bölgede Marmara Üniversitesi, Boğaziçi Üniversitesi, Beykoz Üniversitesi, Türk-Alman Üniversitesi gibi üniversiteler var.

Bütün bunlar aslında yoğun da bir üniversite göçünü buraya taşıyor. Dolayısıyla buralar, Beykoz halkıyla birlikte, Beykoz’u kullanan çok kıymetli

öğrencilerimiz için de değerli fonksiyonlara dönüştürüldü. Yine Beykoz’da inşallah hem biz hem inşallah belediye başkanı adayımız Sayın Alaattin Köseler,

önümüzdeki dönemde iş birliği içerisinde, güçlü dönüşümleri, kabiliyetli Beykoz projelerini yapmaya devam edeceğiz.”BU U DÖNÜŞÜNE ALIŞKINIZ

İmamoğlu Erzincan’da meydana gelen maden kazasıyla ilgili dönemin Çevre Bakanı ve İBB Başkan Adayı Kurum’u eleştirdi.

ÇED raporunu Çevre ve Şehircilik Bakanlığının onayladığını hatırlatan İmamoğlu, “Yani burada bile insanları yanıltan bir açıklama söz konusu. ÇED

raporunun altına, Çevre ve Şehircilik Bakanlığı imza koyar. O bakımdan, evet kurum görüşlerini toplarsınız ama ondan sonra siz karar verirsiniz. Burada bile

hani, ‘Bu karar bize ait değildir’ yorumunu duydum. Çok yanlış. Çevre Şehircilik Bakanlığı, görevini birçok konuda eksik yapmıştır. Son dönemde çevre adına

da iyi bir sınav verilmemiştir. Yani daha dün Kanal İstanbul meselesinde, ‘ya-pa-ca-ğız’ diye heceleyen bir akıl, şimdi, ‘Vatandaşın gündeminde olmayan,

bizim de gündemimizde yoktur’ diyebiliyor. Ama bu U dönüşlerinin uzağında bir yapı değil, o yapı. Bu U dönüşünün en somut örneğini, dün, Sevgililer

Günü’nde yaşadık. Yani ‘Sisi mi İmamoğlu mu’ diyen Sayın Cumhurbaşkanı, dün, Mısır’da, ‘Sevgili kardeşim’ diyerek, 14 Şubat Sevgililer Günü’nde Mısır’ı

ziyaret etmiştir. Bu U dönüşüne alışkınız.”İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, CHP Beykoz Belediye Başkan adayı Alaattin

Köseler ve CHP Beykoz İlçe Başkanı Mahir Taştan ile sabah saatlerinde başlattığı Beykoz turunu, Paşabahçe semt pazarı ziyareti ile devam ettirdi.Pazar

esnafı ve vatandaşla sağanak yağış altında bir araya gelen İmamoğlu, yurttaşlardan gelen sorunları ve görüşleri dinledi. İmamoğlu ve Köseler’in pazardan

sonraki durağı, İBB’nin, var olan özel işletme işgaline son vererek, baştan aşağı yenileyip halkın kullanımına sunduğu İBB Beykoz Kır Bahçesi Sosyal

Tesisleri oldu. Tesislerin açılışı nedeniyle; vatandaşlara ekmek arası döner, köfte ve sucuk ikramlarında bulunuldu. İmamoğlu, Köseler ve Taştan, hizmete

giren sosyal tesis bahçesinde, sağanağa aldırış etmeyen çok sayıda Beykozlu tarafından karşılandı.

ELBETTE HİZMETLERİMİZ BUNLARLA SABİT DEĞİL

İmamoğlu, “Bugün Beykoz’dayız. Beykoz’da güzel bir tur yaptık aslında. Paşabahçe’de pazar ziyareti yaptık. Aynı zamanda, Boğaz’ın hemen kıyısındaki

siloları bilirsiniz. Yani geçmişten bugüne akaryakıt depoları olarak kullanılan siloları, Petrol Ofisi’ne ait görünen o tankları, belki de dünyada çok özel bir

konuma kavuşturuyoruz. Mart ayı içerisinde Beykoz’a ve İstanbul’a kazandıracağız. Birazdan Onçeşme Meydanı’nın inşaatını kontrol edeceğim. Özellikle o

keşmekeş halindeki meydanı, inşallah çok nizami ve çok temiz bir meydanı, özellikle sahille buluşma noktasında bütün engellerin kalktığı ve Boğaz’la böyle

iç içe çok keyifli bir meydanı sizlerle buluşturacağız. Yine buraya gelmeden, Boğaz’da yine, çok yakın Beykoz merkezine, orada bir bölümde de çok şık bir

BELTUR’umuzu da şu anda yapıyoruz. O da Mart ayında bitiyor olacak. Bugün bu dediğim yerleri gezdim. Elbette hizmetlerimiz bunlarla sabit değil.”1

NİSAN’DA, BEYKOZ’DA İKTİDAR OLARAK, BEYKOZ’A UYANACAĞIZ

“Burada bir kiracı ya da bir süre sonra işgalciye dönüşmüş bir özel işletme vardı. Onların hukuki süreçleriyle, burayı boşaltma süreçleriyle beraber, uzayan

zaman diliminden sonra boşaltıldıktan itibaren, biz burayı ziyarete geldik ilçe başkanımızla birlikte. ‘Bir an önce burayı Beykozlulara, İstanbullulara

kazandırmalıyız’ dedik. Arkadaşlarım beni mahcup etmedi. Çünkü ben, ‘Bunu hemen 2024’ün ilk aylarında istiyorum’ demiştim. Bugün itibariyle yoğun çaba,

emekle burayı açtılar. Bütün emeği geçen herkese teşekkür ediyorum. Buraya, 2024’ün 31 Mart seçimlerinde Beykoz’daki belediye başkan adayımızı, yol

arkadaşımız Alaattin Köseler Başkanımızla geldim. Ona başarılar diliyorum. İnşallah 1 Nisan’da, Beykoz’da iktidar olarak, Beykoz’a uyanacağız. Değerli

dostlar; önümüze bakacağız. Çok çalışacağız.”BEYKOZ’A KENT LOKANTASI AÇACAĞIZ

“Ne yazık ki ekonomik kriz var, insanlarımızın yoksullaştığı bir ortam var. Bu yönüyle de bu yerlerimiz, eğer nefes aldırıyorsa insanlarımıza, ne mutlu bize.

Aynen Kent Lokantaları gibi ki 3 tane daha Kent Lokantasını arkadaşlarım hazırlıyor inşallah. Sanıyorum biri Arnavutköy’de. Sultangazi çok yakında açılıyor.

Bir tane de Tuzla’da var. Beykoz’a da inşallah açacağız. Burada dört tane de üniversitemiz var. Onun için onlar için de açacağız.”

İmamoğlu ve Köseler’in Beykoz turu, Onçeşme Meydanı alan düzenleme incelemesiyle son buldu.
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İMAMOĞLU’NUN BEYKOZ ZİYARETİ!…
İmamoğlu’nun Beykoz Ziyareti!…

 

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, Çubuklu Silolarında yapımı devam eden yaşam merkezinde başlattığı Beykoz turunu Meydan düzenleme çalışmasını

inceleyerek tamamladı.

İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz Çubuklu’da, daha önce akaryakıt deposu olarak kullanılan Boğaz’a nazır silolaların

dönüşümü, tadilatı ve restorasyonu şantiyesinde incelemelerde bulundu. Daha sonra Paşabahçe Pazarında vatandaşlarla buluşarak kendisine ve Beykoz

Belediye Başkan Adayı Alaattin Köseler’e destek istedi. İlçe Başkanı Mahir Taştan’ın da eşlik ettiği İmamoğlu ve Köseler ikilisi ziyaretlerinin devamında

geçtiğimiz günlerde hayatını kaybeden İbrahim Okur’un ailesini ziyaret etti.

 

İmamoğlu ve beraberindekiler Beykoz Korusunda işgaliyesi sonlandırılarak İBB tarafından yapımı tamamlanan Kır Bahçesinin açılışını yaptıktan sonra

Merkez’de devam eden meydan düzenleme çalışmasını yerinde inceledi.

Ekrem İmamoğlu, Çubuklu Silolar ve Merkez Mahallesindeki çalışmaların Mart ayına kadar tamamlanacağı müjdesini verdi.

 

İnceleme gezisi sırasında basın mensuplarının gündeme ilişkin sorularına da yanıt veren İmamoğlu, “Biz sadece iyileştirmiyoruz, ihya etmiyoruz; kullanım

fonksiyonunu da vatandaş lehine tasarlıyoruz. Birkaç insanın mutlu olacağı bir sahada, bu tarz yerler olabilir. ‘Boğaz’a açık bir yeri imara çıkarmak kolay, zor,

yapılır mı yapılmaz mı?’ Vallahi bu ülkede birçok şey yapıldı. Bu bakımdan biz, bu tür yerleri, yıllarca böyle metruk duran, geçmişte sadece petrol tankerleri,

yakıt tankerleri olarak Petrol Ofisi’nin kullanımına tahsis edilmiş bu alanlar; şimdi kültür, sanat, çocuk, yaşam, kadın, genç ve işte az önce söylediği gibi

arkadaşımın hem Anadolu Hisarı hem burası, Beykoz halkı için bir kültür-sanat bölgesi. Bir yanıyla da Beykoz, aynı zamanda bir öğrenci kampüsüne de

döndü. Çünkü burada, çok yakın bölgede Marmara Üniversitesi, Boğaziçi Üniversitesi, Beykoz Üniversitesi, Türk-Alman Üniversitesi gibi üniversiteler var.

Bütün bunlar aslında yoğun da bir üniversite göçünü buraya taşıyor. Dolayısıyla buralar, Beykoz halkıyla birlikte, Beykoz’u kullanan çok kıymetli

öğrencilerimiz için de değerli fonksiyonlara dönüştürüldü. Yine Beykoz’da inşallah hem biz hem inşallah belediye başkanı adayımız Sayın Alaattin Köseler,

önümüzdeki dönemde iş birliği içerisinde, güçlü dönüşümleri, kabiliyetli Beykoz projelerini yapmaya devam edeceğiz.”

 

İmamoğlu Erzincan’da meydana gelen maden kazasıyla ilgili dönemin Çevre Bakanı ve İBB Başkan Adayı Kurum’u eleştirdi.

ÇED raporunu Çevre ve Şehircilik Bakanlığının onayladığını hatırlatan İmamoğlu, “Yani burada bile insanları yanıltan bir açıklama söz konusu. ÇED

raporunun altına, Çevre ve Şehircilik Bakanlığı imza koyar. O bakımdan, evet kurum görüşlerini toplarsınız ama ondan sonra siz karar verirsiniz. Burada bile

hani, ‘Bu karar bize ait değildir’ yorumunu duydum. Çok yanlış. Çevre Şehircilik Bakanlığı, görevini birçok konuda eksik yapmıştır. Son dönemde çevre adına

da iyi bir sınav verilmemiştir. Yani daha dün Kanal İstanbul meselesinde, ‘ya-pa-ca-ğız’ diye heceleyen bir akıl, şimdi, ‘Vatandaşın gündeminde olmayan,

bizim de gündemimizde yoktur’ diyebiliyor. Ama bu U dönüşlerinin uzağında bir yapı değil, o yapı. Bu U dönüşünün en somut örneğini, dün, Sevgililer

Günü’nde yaşadık. Yani ‘Sisi mi İmamoğlu mu’ diyen Sayın Cumhurbaşkanı, dün, Mısır’da, ‘Sevgili kardeşim’ diyerek, 14 Şubat Sevgililer Günü’nde Mısır’ı

ziyaret etmiştir. Bu U dönüşüne alışkınız.”

 

İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, CHP Beykoz Belediye Başkan adayı Alaattin Köseler ve CHP Beykoz İlçe Başkanı Mahir

Taştan ile sabah saatlerinde başlattığı Beykoz turunu, Paşabahçe semt pazarı ziyareti ile devam ettirdi.

 

Pazar esnafı ve vatandaşla sağanak yağış altında bir araya gelen İmamoğlu, yurttaşlardan gelen sorunları ve görüşleri dinledi. İmamoğlu ve Köseler’in

pazardan sonraki durağı, İBB’nin, var olan özel işletme işgaline son vererek, baştan aşağı yenileyip halkın kullanımına sunduğu İBB Beykoz Kır Bahçesi

Sosyal Tesisleri oldu. Tesislerin açılışı nedeniyle; vatandaşlara ekmek arası döner, köfte ve sucuk ikramlarında bulunuldu. İmamoğlu, Köseler ve Taştan,

hizmete giren sosyal tesis bahçesinde, sağanağa aldırış etmeyen çok sayıda Beykozlu tarafından karşılandı.

 

İmamoğlu, “Bugün Beykoz’dayız. Beykoz’da güzel bir tur yaptık aslında. Paşabahçe’de pazar ziyareti yaptık. Aynı zamanda, Boğaz’ın hemen kıyısındaki

siloları bilirsiniz. Yani geçmişten bugüne akaryakıt depoları olarak kullanılan siloları, Petrol Ofisi’ne ait görünen o tankları, belki de dünyada çok özel bir

konuma kavuşturuyoruz. Mart ayı içerisinde Beykoza’a ve İstanbul’a kazandıracağız. Birazdan Onçeşme Meydanı’nın inşaatını kontrol edeceğim. Özellikle o

keşmekeş halindeki meydanı, inşallah çok nizami ve çok temiz bir meydanı, özellikle sahille buluşma noktasında bütün engellerin kalktığı ve Boğaz’la böyle

iç içe çok keyifli bir meydanı sizlerle buluşturacağız. Yine buraya gelmeden, Boğaz’da yine, çok yakın Beykoz merkezine, orada bir bölümde de çok şık bir

BELTUR’umuzu da şu anda yapıyoruz. O da Mart ayında bitiyor olacak. Bugün bu dediğim yerleri gezdim. Elbette hizmetlerimiz bunlarla sabit değil.”

 

“Burada bir kiracı ya da bir süre sonra işgalciye dönüşmüş bir özel işletme vardı. Onların hukuki süreçleriyle, burayı boşaltma süreçleriyle beraber, uzayan

zaman diliminden sonra boşaltıldıktan itibaren, biz burayı ziyarete geldik ilçe başkanımızla birlikte. ‘Bir an önce burayı Beykozlulara, İstanbullulara

kazandırmalıyız’ dedik. Arkadaşlarım beni mahcup etmedi. Çünkü ben, ‘Bunu hemen 2024’ün ilk aylarında istiyorum’ demiştim. Bugün itibariyle yoğun çaba,

emekle burayı açtılar. Bütün emeği geçen herkese teşekkür ediyorum. Buraya, 2024’ün 31 Mart seçimlerinde Beykoz’daki belediye başkan adayımızı, yol

arkadaşımız Alaattin Köseler Başkanımızla geldim. Ona başarılar diliyorum. İnşallah 1 Nisan’da, Beykoz’da iktidar olarak, Beykoz’a uyanacağız. Değerli

dostlar; önümüze bakacağız. Çok çalışacağız.”

 

“Beykoz’a kent lokantası açacağız”

“Ne yazık ki ekonomik kriz var, insanlarımızın yoksullaştığı bir ortam var. Bu yönüyle de bu yerlerimiz, eğer nefes aldırıyorsa insanlarımıza, ne mutlu bize.

Aynen Kent Lokantaları gibi ki 3 tane daha Kent Lokantasını arkadaşlarım hazırlıyor inşallah. Sanıyorum biri Arnavutköy’de. Sultangazi çok yakında açılıyor.

Bir tane de Tuzla’da var. Beykoz’a da inşallah açacağız. Burada dört tane de üniversitemiz var. Onun için onlar için de açacağız.”
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İmamoğlu ve Köseler’in Beykoz turu, Onçeşme Meydanı alan düzenleme incelemesiyle son buldu.
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TÜRKİYE’NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye’nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil” diye konuştu.

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

Çakıroğlu: “Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak”

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe

katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.
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TÜRKİYE’NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye’nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil” diye konuştu.

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

Çakıroğlu: “Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak”

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe

katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.
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BOĞAZA NAZIR SİLOLAR
Boğaza Nazır Silolar

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, önümüzdeki Mart ayı içinde halkın kullanımına açacakları Beykoz Çubuklu’daki eski akaryakıt silolalarında incelemelerde

bulundu. Gazeteciler, inceleme gezisi sırasında, İmamoğlu’na, “Rakibiniz Murat Kurum'un, Erzincan'daki maden kazasıyla ilgili açıklamaları vardı. Muhalefeti

siyasi malzeme yapmakla suçladı. Siz ne söylemek istersiniz bununla ilgili” sorusuna, “Çevre Şehircilik Bakanlığı, görevini birçok konuda eksik yapmıştır.

Son dönemde çevre adına da iyi bir sınav verilmemiştir. Daha dün Kanal İstanbul meselesinde, ‘ya-pa-ca-ğız’ diye heceleyen bir akıl, şimdi, ‘Vatandaşın

gündeminde olmayan, bizim de gündemimizde yoktur’ diyebiliyor. Ama bu U dönüşlerinin uzağında bir yapı değil, o yapı. Bu U dönüşünün en somut örneğini,

dün, Sevgililer Günü'nde yaşadık. Yani ‘Sisi mi İmamoğlu mu’ diyen Sayın Cumhurbaşkanı, dün, Mısır'da, ‘Sevgili kardeşim’ diyerek, 14 Şubat Sevgililer

Günü'nde Mısır'ı ziyaret etmiştir. Bu U dönüşüne alışkınız. Ama biz, memleketim

İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz Çubuklu’da, daha önce akaryakıt deposu olarak kullanılan Boğaz’a nazır silolaların

dönüşümü, tadilatı ve restorasyonu şantiyesinde incelemelerde bulundu. İmamoğlu, Mart ayı içerisinde halkın kullanımına açılması planlanan silolarla ilgili,

İBB Genel Sekreter Yardımcısı Oktay Özel’den bilgi aldı. İnceleme gezisinde İmamoğlu’na, CHP Beykoz Belediye Başkan adayı Alaattin Köseler de eşlik etti.

İmamoğlu, inceleme gezisi sırasında, basın mensuplarının gündeme ilişkin sorularına da yanıtlar verdi. Gazetecilerin soruları ve İmamoğlu’nun bu sorulara

verdiği yanıtlar şöyle oldu:

“BURALARI VATANDAŞ LEHİNE DÖNÜŞTÜRME GAYRETİNDE OLDUKÇA…”

- Burası daha önceki yıllarda ne olarak tasarlanmış? Uzun yıllardır burası atıl durumda kalan silolar belli ki. Bu zamana kadar tasarruf neydi? Ne oldu? Şimdi

böyle bir kültürel ihtiyaç varsa, bu zamana kadar neden değerlendirilmedi?

“Esasen İstanbul'un ciddi bir talihsizliği bu tür noktalarla ilgili alınan tavır. Yani örnek; acaba Atatürk Fidanlığı, Büyükdere'de 250 bin metrekare, Boğaz’ın

kıyısında niye çürümeye terk edildi 13 yıl, 14 yıl, 15 yıl Büyükşehir belediyesi dönemi. Bizden önceki iktidar dönemi. Merkezi irade, yerel irade aynı; hani

Sayın Cumhurbaşkanı da diyor ya ‘aynı kulvarda.’ Ya da Atatürk Kent Ormanı, niye öylesine kaderine terk edildi, içine bir tek insanın bile girmediği, yürüyüş

yapmadığı bir saha noktasında değerlendirilmedi? Ya da burası. Bu tabii hem sorulması hem de sorgulanması gerekir. Bir başka tarafı da var. Bence

irdelenmesi gerekir. Başka bir B planı mı, C planı mı, D planı mı var akıllardan geçen ne de gezen? Ki bu sahalar, çok kıymetli yerler Boğaz’a bakan hem

Beykoz'daki bu yer hem az önce bahsettiğim Büyükdere Fidanlığı. Açıkçası İstanbul'da bunun örnekleri, ‘Ya olur mu canım’ demeye hiç gerek yok; oluyor.

Yani İstanbul'un hemen sahillerine bakın, koca koca yapıların, binaların kamu arazilerine nasıl dizildiğini görürsünüz. O bakımdan biz buraları; vatandaş

lehine, halk lehine dönüştürme gayretinde oldukça, buralar bu tarz bir sonuca evrildiğinde, artık yüzyıllar boyu vatandaşa ait yerler pozisyonuna dönüyor.”

“BİZ SADECE İYİLEŞTİRMİYORUZ, VATANDAŞ LEHİNE TASARLIYORUZ”

“Biz sadece iyileştirmiyoruz, ihya etmiyoruz; kullanım fonksiyonunu da vatandaş lehine tasarlıyoruz. Birkaç insanın mutlu olacağı bir sahada, bu tarz yerler

olabilir. ‘Boğaz’a açık bir yeri imara çıkarmak kolay, zor, yapılır mı yapılmaz mı?’ Vallahi bu ülkede birçok şey yapıldı. Bu bakımdan biz, bu tür yerleri, yıllarca

böyle metruk duran, geçmişte sadece petrol tankerleri, yakıt tankerleri olarak Petrol Ofisi'nin kullanımına tahsis edilmiş bu alanlar; şimdi kültür, sanat, çocuk,

yaşam, kadın, genç ve işte az önce söylediği gibi arkadaşımın hem Anadolu Hisarı hem burası, Beykoz halkı için bir kültür-sanat bölgesi. Bir yanıyla da

Beykoz, aynı zamanda bir öğrenci kampüsüne de döndü. Çünkü burada, çok yakın bölgede Marmara Üniversitesi, Boğaziçi Üniversitesi, Beykoz

Üniversitesi, Alman Üniversitesi, Türk-Alman Üniversitesi gibi üniversiteler var. Bütün bunlar aslında yoğun da bir üniversite göçünü buraya taşıyor.

Dolayısıyla buralar, Beykoz halkıyla birlikte, Beykoz'u kullanan çok kıymetli öğrencilerimiz için de değerli fonksiyonlara dönüştürüldü. Yine Beykoz'da inşallah

hem biz hem inşallah belediye başkanı adayımız Sayın Alaattin Köseler, önümüzdeki dönemde iş birliği içerisinde, güçlü dönüşümleri, kabiliyetli Beykoz

projelerini yapmaya devam edeceğiz.”

“KAFETERYAYA İMAR ÇIKARAN, BU KOCA SİLOLARA ALLAH BİLİR NE ÇIKARIRDI”

- Boğaz’da imar çıkarmak kolay mı?

“Tabii ki yasaya bakarsanız, çok zor. Ama işte İstanbul Boğazı'nın tam böyle dibinde, Üsküdar Camii'nin önünde, bir gecede yıkıma gittiğimiz bir

kafeteryanın, uydurma yapısının olduğu yere, Şehircilik Bakanlığı imar çıkardı bir gecede. Yani bunu da hangi yetkiye dayanarak çıkardı Sayın Bakan o

dönemde? Müsilaj döneminde, Marmara kıyılarının imar yetkisini ve Adalar’ın imar yetkisini, bir kararnameyle İstanbul'un elinden alarak, bakanlığa

geçirmişlerdi. Yani ‘Müsilajla imar yetkisinin ne alakası var’ diyeceksiniz. Evet. Biz de sorduk kendisine. Ne alakası var? Hatta emin olamadı, ‘Yok, olmaz

öyle şey’ diye bana cevap vermişti. Sonra dönüp, ‘Ya öyle oldu ama sorun yok. Dayanışma içinde oluruz’ demişti. Bizimle dayanışma değil de tabiri caizse

İstanbul'a dayatmayla, Kuşkonmaz Camii’nin hemen yanındaki bir kafeteryaya, büfeye imar çıkardılar. Daha ne diyebilirim ki yani? Türkiye tarihinde olmamış

bir şey. O bakımdan kafeteryaya imar çıkaran, bu koca silolara Allah bilir ne çıkarırdı; onu bilmiyorum.”

“ÇEVRE ŞEHİRCİLİK BAKANLIĞI, GÖREVİNİ BİRÇOK KONUDA EKSİK YAPMIŞTIR”

- Dün Murat Kurum'un, Erzincan'daki maden kazasıyla ilgili açıklamaları vardı. Muhalefeti siyasi malzeme yapmakla suçladı. Siz ne söylemek istersiniz

bununla ilgili?

“Çevre meselesi, tabii siyasi bir meseledir. Siyasete bakış, hayata bakışla ilgili bir meseledir. Ama tabii mesele ağır. Bir ÇED raporu meselesi var. Ve ÇED

raporu konusunda, ‘21 tane kamu kurum görüşü gerekir. Bu bakanlığa ait değildir’ vesaire gibi, ne yazık ki çok bilgisizce bir yorum yapılmış. Çünkü, rapor ya

da kurum görüşleri toplanır ama, ÇED raporunun Şehircilik Bakanlığı veririr. Yani burada bile insanları yanıltan bir açıklama söz konusu. ÇED raporunun

altına, Çevre ve Şehircilik Bakanlığı imza koyar. O bakımdan, evet kurum görüşlerini toplarsınız ama ondan sonra siz karar verirsiniz. Burada bile hani, ‘Bu

karar bize ait değildir’ yorumunu duydum. Çok yanlış. Çevre Şehircilik Bakanlığı, görevini birçok konuda eksik yapmıştır. Son dönemde çevre adına da iyi bir

sınav verilmemiştir. Bu ne yazık ki gözlemleniyor. Bunun birkaç böyle örneğini de verdim. Ama ben vermeyeyim; inanın ki vatandaşlar 5 yıla, 6 yıla, 7 yıla

baktığında, onlarcasını Türkiye'nin her yerinden örnekleyebilirler. Tabii şunu söyleyeyim: Yani daha dün Kanal İstanbul meselesinde, ‘ya-pa-ca-ğız’ diye

heceleyen bir akıl, şimdi, ‘Vatandaşın gündeminde olmayan, bizim de gündemimizde yoktur’ diyebiliyor. Ama bu U dönüşlerinin uzağında bir yapı değil, o

yapı. Bu U dönüşünün en somut örneğini, dün, Sevgililer Günü'nde yaşadık. Yani ‘Sisi mi İmamoğlu mu’ diyen Sayın Cumhurbaşkanı, dün, Mısır'da, ‘Sevgili

kardeşim’ diyerek, 14 Şubat Sevgililer Günü'nde Mısır'ı ziyaret etmiştir. Bu U dönüşüne alışkınız. Ama biz, memleketimizin aleyhine yapılması muhtemel bu

tür tavır ve davranışları sergileyecek insanlara, U dönüşü şansını bile vermeyeceğiz. Onları, geri vitesiyle inşallah, ait oldukları yere göndereceğiz.”

“KENDİSİ, SİSİ'DEN YANA TERCİHTE BULUNDU”

- Sizi Sisi’ye benzetmişti, “Sisi’ye mi, Binali’ye mi oy” diye?
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“Evet; ‘Sisi mi, Binali mi?’ Kendisi, Sisi'den yana tercihte bulundu. Onu görüyoruz. Bakalım ne olacak şimdi?”

“ANKETLERİ KONUŞMAK İÇİN ERKEN”

- Seçim yaklaştıkça anketler çok konuşulur. Sizin yapmış olduğunuz bir anket var mı?

“Anketlerde elbette memnun edici sonuçları alıyoruz. Ama şu anda İstanbul'da adaylar, daha yeni olgunlaştı. Olgunlaşıyor. Hatta olgunlaşma ihtimali de

olabilir. Başka adaylar da çıkabilir. Gerçek anketler, muhtemeldir ki önümüzdeki haftadan sonra, yani bir-iki hafta sonra, daha somut verilerle önümüze gelir.

Belki o zaman konuşmak daha doğru olur. Biraz erken buluyorum şu anda.”

“İNSAN UTANIR”

- Atatürk Havalimanı Millet Bahçesi ihalesi, İBB’nin açtığı dava sonucunda iptal edildi. Bu konu rakibiniz Murat Kurum’a sorulduğu zaman, ‘Onu İBB’ye sorun.

Neden böyle bir dava açtı? İstanbul'da yeşil alan kazandıracaktık. Zorlarına mı gitti’ gibi de bir açıklaması oldu. Siz neden böyle bir dava açtınız?

“’İstanbul'da yeşil alan kazandıracağız’ dedikleri akla bakar mısınız? Havalimanına bir gecede eskavatörler, kamyonlar… Bir gecede. Hiç kimsenin haberi

yok. Ve ihalesiz. Yani bu saldırı ne için? Yani kim için o havalimanını bir an önce kapatalım, bir an önce böyle bir telaşla? Bu cevabı bile çok hazin yani. Çok

hazin. Bu cevabı bile üzüntü verici. Gerçekten aklı, İstanbul'da değil yani. Ve başka bir akılla konuştuğunu düşünüyorum. Muhtemelen kendi iradesi, zihninde

bu cümleleri kurmuyordur. Ama dile başka cümleler dökülüyor. Bu mevcuttaki yapının, o bir avuç insanın genelde de tarzı bu. Ne söyleniyorsa ne

anlatılıyorsa ne dikte ediliyorsa; onu telaffuz ediyorlar. Az önce dediğim gibi; Kanal İstanbul'a ya-pı-la-cak... O zaman yarın desin ki, ‘Yapılacak’ mesela.

Demiyor. Diyemez. Şu anda başka bir şey dikte ettiriliyor. Mesele burada, sorun burada. Ve onlar adına üzülüyorum. Yani bu ülkenin yetişmiş insanları her

birisi. Onlar adına üzülüyorum yani. O bakımdan mesele Atatürk Havalimanı mı yeşil alan mı? 135 milyon metrekarelik havzayı yok ediyorsunuz. Sazlıdere

Barajı'nı yok ediyorsunuz. Yeşil alan kazandırıyormuşlar! Bak sen ya! Biz, İstanbul'un göbeğinde, 10 milyon metrekarenin Üzerinde yeşil alanları, sadece 4,5

yılda zaten kazandırdık. Orası zaten bir havalimanı, boş bir alan. Konuşalım, konuşturalım; vatandaşlarla tartışalım, tartıştıralım. En faydalısı ne? En doğrusu

ne? Bir sürü konu var. Yani böyle bir konular varken, bu süreçlere hiç girmeden, paldır-küldür... Yani insan utanır. Böyle bir örneği vermez yani. Üzüntü

duyuyorum. Hayırlısı bakalım. Göreceğiz daha neler dökülecek dillerinden.”
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İMAMOĞLU ERDOĞAN'IN SİSİ İLE GÖRÜŞMESİNİ ELEŞTİRDİ
İmamoğlu Erdoğan'ın Sisi ile görüşmesini eleştirdi

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu gazetecilere yaptığı açıklamada Cumhurbaşkanı Erdoğan'ın Mısır Cumhurbaşkanı Sisi ile görüşmesini eleştirdi. İmamoğlu,

"'Sisi mi İmamoğlu mu' diyen sayın cumhurbaşkanı dün 'sevgili kardeşim' diyerek 14 Şubat Sevgililer Günü'nde Mısır'ı ziyaret etmiştir. Bu U dönüşüne

alışkınız" dedi.

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu gazetecilere yaptığı açıklamada Cumhurbaşkanı Erdoğan'ın Mısır Cumhurbaşkanı Sisi ile görüşmesini eleştirdi. İmamoğlu,

"'Sisi mi İmamoğlu mu' diyen sayın cumhurbaşkanı dün 'sevgili kardeşim' diyerek 14 Şubat Sevgililer Günü'nde Mısır'ı ziyaret etmiştir. Bu U dönüşüne

alışkınız" dedi.İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, CHP’nin Beykoz Belediye Başkan adayı Alaattin Köseler ile birlikte İBB Miras tarafından kültür ve yaşam

alanına dönüştürülen ve 10 Mart’ta açılması planlanan Beykoz Çubuklu silolarındaki çalışmaları inceledi. İmamoğlu, inceleme gezisinde gazetecilerin

sorularını yanıtladı. İmamoğlu şunları söyledi: “İSTANBUL'UN HEMEN SAHİLLERİNE BAKIN, KOCA KOCA YAPILARI, BİNALARI KAMU ARAZİLERİNE

NASIL DİZİLDİĞINİ GÖRÜRSÜNÜZ” -Burası daha önceki yıllardır atıl durumda olan silolar bu  zamana kadar tasarruf neydi, ne oldu? Böyle bir kültürel

ihtiyaç varsa bu zamana kadar neden değerlendirilmedi.  “İstanbul'un ciddi bir talihsizliği bu tür noktalarla ilgili alınan tavır. Yani örnek, acaba Atatürk

Fidanlığı, Büyükdere'de 250 bin metre boğazın kıyısı niye çürümeye terk edildi 13 yıl, 14 yıl, 15 yıl. Büyükşehir belediyesi dönemi, bizden önceki iktidar

dönemi, merkezi irade, yerel irade Sayın Cumhurbaşkanı da diyor ya aynı kulvarda. Ya da Atatürk Kent Ormanı niye öylesine kaderine terk edildi? İçine bir

tek insanın bile girmediği, yürüyüş yapmadığı bir saha noktasında değerlendirildi değerlendirilmedi ya da öyle diyelim. Ya da burası. Yani bu tabi hem

sorulması hem sorgulanması bir başka tarafı da var. Bence irdelenmesi gerekir.  İSTANBUL'UN HEMEN SAHİLLERİNE BAKIN, KOCA KOCA YAPILARI,

BİNALARI KAMU ARAZİLERİNE NASIL DİZİLDİĞİNİ GÖRÜRSÜNÜZ: Başka bir B planı mı? C planı planı mı var akıllarda geçen yada gezen ki bu sahalar

çok kıymetli yerler. Boğaza bakan işte hem Beykoz'daki bu yer hem az önce bahsettiğim Büyükdere Fidanlığı açıkçası İstanbul'da bunun örnekleri ya olur mu

canım demeye hiç gerek yok, oluyor. Yani İstanbul'un hemen sahillerine bakın, koca koca yapıları, binaları kamu arazilerine nasıl dizildiğini görürsünüz. O

bakımdan biz buraları vatandaş lehine, halk lehine dönüştürme gayretinin işte bu tarz bir sonuca evrildiğinde artık yüzyıllar boyu vatandaşa ait yerler

pozisyonuna dönüyor. Biz sadece iyileştirmiyoruz, ihya etmiyoruz kullanım fonksiyonunu vatandaş lehine tasarlıyoruz. Birkaç insanın mutlu olacağı bir

sahada bu tarz yerler olabilir. Boğaza açık bir yer imara çıkarmak kolay falan zor. Yapılır mı yapılmaz mı? Vallahi yapıldı. Yani bu ülkede birçok şey yapıldı.

Bu bakımdan biz bu tür yerleri yıllarca böyle mektup duran, geçmişte sadece petrol tankerleri yakıt tankerleri olarak Petrol Ofisi'nin kullanımı tahsis edilmiş

bu alanlar şimdi kültür, sanat, çocuk, yaşam, kadın, genç ve işte az önce söylediği gibi arkadaşımın hem Anadolu Hisarı hem burası Beykoz halkı için bir

kültür sanat bölgesi bir yanıyla da Beykoz tabii aynı zamanda bir öğrenci kampüsüne de döndü çünkü çok yakın bölgede Marmara Üniversitesi, Boğaziçi

Üniversitesi, Beykoz Üniversitesi, Alman Üniversitesi, Türk Alman Üniversitesi gibi üniversiteler var. Bütün bunlar aslında yoğun da bir üniversite göçünü

buraya taşıyor. Dolayısıyla buralar Beykoz halkıyla birlikte Beykoz'u kullanan çok kıymetli öğrencilerimiz için de değerli fonksiyonlara dönüştürüldü.

Beykoz'da inşallah hem biz, hem inşallah belediye başkanı adayımız Sayın Alaaddin Köseler önümüzdeki dönemde iş birliği içerisinde güçlü dönüşümleri,

kabiliyetli Beykoz projelerini yapmaya devam edeceğiz” “UYDURMA KAFETARYAYA BİR GECEDE İMAR ÇIKARDILAR” “Boğazda imar çıkarmak kolay mı”

sorusuna ise İmamoğlu şunları söyledi:  “Yasaya bakarsanız çok zor. Ama işte İstanbul Boğazı'nın tam böyle dibinde Üsküdar Camii'nin önünde bir gecede

yıkıma gittiğimiz bir kafeteryanın uydurma yapısının olduğu yere Şehircilik Bakanlığı imar çıkardı bir gecede. Yani bunu da hangi yetkiye dayanarak çıkardı

sayın bakan o dönemde. Müsilaj döneminde Marmara kıyılarının imar yetkisini ve adaların imar yetkisinin bir kararnameyle İstanbul'un elinden alarak

bakanlığa geçirmişlerdi. Yani müsilajla imar yetkisinin ne alakası var diyeceksiniz evet biz de sorduk kendisine. Ne alakası var? Hatta emin olamadı yok

olmaz öyle şey diye bana cevap vermişti. Sonra dönüp ya öyle oldu ama sorun yok dayanışma içinde oluruz demişti. Bizimle dayanışma değil de tabiri

caizse İstanbul'a dayatmayla Kuşkonmaz Caminin hemen yanındaki bir kafeteryaya, büfeye imar çıkardılar. Yani bu yani daha ne diyebilirim yani Türkiye

tarihinde olmamış bir şey. O bakımdan kafeterya imar çıkaran bu koca siloları Allah bilir ne çıkarırdı? Onu bilmiyoruz" “ÇEVRE ŞEHİRCİLİK BAKANLIĞI

GÖREVİNİ BİRÇOK KONUDA EKSİK YAPMIŞTIR” -Dün Murat Kurum'un bu Erzincan'daki maden kazasıyla ilgili açıklamaları vardı. Muhalefeti malzeme

yapmakla suçladı. Siz ne söylemek istersiniz bununla ilgili? “Çevre meselesi tabii siyasi bir meseledir. Siyasete bakış, hayata bakışla ilgili meseledir. Ama

tabi mesele ağır. Bir ÇED raporu meselesi var ve ÇED raporu konusunda işte 21 tane kamu kurum görüşü gerekir. Bu bakanlığa ait değildir bu bakanlığa ait

değildir vesaire gibi.  Ne yazık ki  bilgisizce bir yorum yapılmış çünkü rapor ya da kurum görüşleri toplanır ama ÇED raporunun Şehircilik Bakanlığı verir. Yani

burada bile insanları yanıltan bir açıklama söz konusu. ÇED raporunun altına Şehircilik Bakanlığı Çevre ve Şehircilik Bakanlığı imza koyar. O bakımdan evet

kurum görüşlerini toplarsınız ama ondan sonra siz karar verirsiniz. Burada bile hani bu karar bize ait değildir yorumunu duydum çok yanlış. Çevre Şehircilik

Bakanlığı görevini birçok konuda eksik yapmıştır. Son dönemde çevre adına da iyi bir sınav verilmemiştir. Bu ne yazık ki gözlemleniyor. Bunun birkaç böyle

örneğini de verdim ama ben vermeyeyim. İnanın ki vatandaşlar beş yıla, altı yıla, yedi yıla baktığında onlarcasını Türkiye'nin her yerinden örnekleyebilirler.

CUMHURBAŞKANI SİSİ’DEN YANA TERCİHTE BULUNDU ONU GÖRÜYORUZ: Tabi şunu söyleyeyim yani daha dün Kanal İstanbul meselesinde ya-pa-

ca-ğız diye heceleyen bir anlayış şimdi vatandaşın gündeminde olmayan bizim de gündemimizde yoktur diyebiliyor. Ama bu “U” dönüşlerinin uzağında bir

yapı değil o yapı. Bu “U” dönüşünün en somut örneğini dün  Sevgililer Günü'nde yaşadık. Yani  Sisi’mi Binali’mi diyen Sayın Cumhurbaşkanı dün  Mısır'da

sevgili kardeşim diyerek 14 Şubat Sevgililer Gününde Mısır'ı ziyaret etmiştir. Bu U dönüşüne alışkınız. Ama biz memleketimizin aleyhine yapılması muhtemel

bu tür tavır ve davranışları sergileyecek insanlara “U” dönüşü şansını bile vermeyeceğiz. “U” dönüşü şansını bile vermeyeceğiz. Onları geri vitesiyle inşallah

ait oldukları yere göndereceğiz. Evet Sisi’mi Binali mi kendisi Sisi'den yana tercihte bulundu onu görüyoruz. Ne olacak şimdi?" "ANKETLERDE BİZİ

MEMNUN EDİCİ SONUÇLARI ALIYORUZ" -Bir de artık hani artık geri sayım çok hızlı olmaya başladı. Yerel seçim de geliyor. Anketler çok konuşulur. Sizin

yapmış olduğunuz bir anket var mı. Sonuç var mı?  "Yani anketlerde elbette  bizi memnun edici sonuçları alıyoruz ama  şu anda  İstanbul'da adaylar daha

yeni  olgunlaştı, olgunlaşıyor. Hatta olgunlaşma ihtimali de olabilir. Başka adaylar da çıkabilir. Gerçek anketler muhtemeldir ki önümüzdeki haftadan sonra

yani bir iki hafta sonra daha somut verilerle önümüze gelir. Belki o zaman konuşmak daha doğru olur biraz erken buluyorum şu an" “GERÇEKTEN AKLI

İSTANBUL’DA DEĞİL” -Peki Atatürk Havalimanı millet bahçesi ihalesi İBB'nin açıl dava sonucunda iptal edildi. Bu konu rakibiniz Murat Kurum’a sorulduğu

zaman  onu İBB'ye soru neden böyle bir dava açmıştı? İstanbul'da yeşil alan kazandıracaktık. Bu zorlarına mı gitti gibi bir açıklaması oldu. Siz neden böyle

bir dava açtınız?  “İstanbul’a yeşil alan kazandıracağız dedikleri akla bakar mısınız yani? Havalimanına bir gecede eskavatörler, kamyonlar bir gecede hiç

kimsenin haberi yok. Ve ihalesiz yani bu saldırı ne için? Yani kim için o havalimanını bir an önce kapatalım? Yani bir an önce böyle bir telaşla ya bu cevabı

bile çok hazin bu cevabı bile üzüntü verici. Gerçekten aklı İstanbul'da değil yani. Ve başka bir akılla konuştuğunu düşünüyorum. Muhtemelen kendi iradesi

zihninde bu cümleleri kurmuyordur ama dile başka cümleler dökülüyor. Bu  mevcuttaki yapının, o bir avuç insanın genelde de tarzı bu. Ne söyleniyorsa, ne
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anlatılıyorsa, ne dikte ediliyorsa onu telaffuz ediyorlar.  O ZAMAN YARIN DESİN Kİ KANAL İSTANBUL YAPILACAK: Az önce dediğim gibi Kanal İstanbul'a

ya-pı-la-cak. O zaman yarın desin ki yapılacak mesela. Demiyor diyemez. Şu anda başka bir şey dikte ettiriliyor. Mesele burada, sorun burada. Ve onlar

adına üzülüyorum. Yani bu ülkenin yetişmiş insanları her birisi. Onlar adına üzülüyorum yani. O bakımdan mesele Atatürk Havalimanı, eğer yeşil alan. 135

milyon metrekarelik havzayı yok ediyorsunuz. Sazlıdere Barajı'nı yok ediyorsunuz yeşil alan kazandırıyormuş. Bak sen ya. Yani biz İstanbul'un göbeğinde 10

milyon metrekarenin üzerinde yeşil alanları sadece dört buçuk yılda zaten kazandırdık. Orası zaten bir havalimanı, boş bir alan. Konuşalım, konuşturalım

vatandaşlarla tartışalım, tartıştıralım. En faydalısı ne? En doğrusu ne? Bir sürü konu var. Yani, böyle bir konular varken, bu süreçlere hiç girmeden paldır

küldür. Yani insan utanır. Böyle bir örneği vermez üzüntü duyuyorum. Hayırlısı bakalım göreceğiz daha neler dökülecek dillerinden” (ANKA)
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İMAMOĞLU: SİSİ Mİ, BİNALİ Mİ, KENDİSİ SİSİ'DEN YANA TERCİHTE BULUNDU. NE OLACAK ŞİMDİ?
İmamoğlu: Sisi mi, Binali mi, kendisi Sisi'den yana tercihte bulundu. Ne olacak şimdi?

 

İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, CHP’nin Beykoz Belediye Başkan adayı Alaattin Köseler ile birlikte İBB Miras tarafından kültür

ve yaşam alanına dönüştürülen ve 10 Mart’ta açılması planlanan Beykoz Çubuklu silolarındaki çalışmaları inceledi.Soruları cevaplayan İmamoğlu: Tabi şunu

söyleyeyim yani daha dün Kanal İstanbul meselesinde ya-pa-ca-ğız diye heceleyen bir anlayış şimdi vatandaşın gündeminde olmayan bizim de

gündemimizde yoktur diyebiliyor. Ama bu “U” dönüşlerinin uzağında bir yapı değil o yapı. Bu “U” dönüşünün en somut örneğini dün Sevgililer Günü'nde

yaşadık. Yani Sisi’mi Binali’mi diyen Sayın Cumhurbaşkanı dün Mısır'da sevgili kardeşim diyerek 14 Şubat Sevgililer Gününde Mısır'ı ziyaret etmiştir. Bu U

dönüşüne alışkınız. Ama biz memleketimizin aleyhine yapılması muhtemel bu tür tavır ve davranışları sergileyecek insanlara “U” dönüşü şansını bile

vermeyeceğiz. “U” dönüşü şansını bile vermeyeceğiz. Onları geri vitesiyle inşallah ait oldukları yere göndereceğiz. Evet Sisi’mi Binali mi kendisi Sisi'den

yana tercihte bulundu onu görüyoruz. Ne olacak şimdi?" diye sordu.İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, CHP’nin Beykoz Belediye Başkan adayı Alaattin Köseler

ile birlikte İBB Miras tarafından kültür ve yaşam alanına dönüştürülen ve 10 Mart’ta açılması planlanan Beykoz Çubuklu silolarındaki çalışmaları inceledi.

İmamoğlu, inceleme gezisinde gazetecilerin sorularını yanıtladı. İmamoğlu şunları söyledi:“İSTANBUL'UN HEMEN SAHİLLERİNE BAKIN, KOCA KOCA

YAPILARI, BİNALARI KAMU ARAZİLERİNE NASIL DİZİLDİĞINİ GÖRÜRSÜNÜZ”-Burası daha önceki yıllardır atıl durumda olan silolar bu zamana kadar

tasarruf neydi, ne oldu? Böyle bir kültürel ihtiyaç varsa bu zamana kadar neden değerlendirilmedi.

 

 

“İstanbul'un ciddi bir talihsizliği bu tür noktalarla ilgili alınan tavır. Yani örnek, acaba Atatürk Fidanlığı, Büyükdere'de 250 bin metre boğazın kıyısı niye

çürümeye terk edildi 13 yıl, 14 yıl, 15 yıl. Büyükşehir belediyesi dönemi, bizden önceki iktidar dönemi, merkezi irade, yerel irade Sayın Cumhurbaşkanı da

diyor ya aynı kulvarda. Ya da Atatürk Kent Ormanı niye öylesine kaderine terk edildi? İçine bir tek insanın bile girmediği, yürüyüş yapmadığı bir saha

noktasında değerlendirildi değerlendirilmedi ya da öyle diyelim. Ya da burası. Yani bu tabi hem sorulması hem sorgulanması bir başka tarafı da var. Bence

irdelenmesi gerekir.İSTANBUL'UN HEMEN SAHİLLERİNE BAKIN, KOCA KOCA YAPILARI, BİNALARI KAMU ARAZİLERİNE NASIL DİZİLDİĞİNİ

GÖRÜRSÜNÜZ: Başka bir B planı mı? C planı planı mı var akıllarda geçen yada gezen ki bu sahalar çok kıymetli yerler. Boğaza bakan işte hem

Beykoz'daki bu yer hem az önce bahsettiğim Büyükdere Fidanlığı açıkçası İstanbul'da bunun örnekleri ya olur mu canım demeye hiç gerek yok, oluyor. Yani

İstanbul'un hemen sahillerine bakın, koca koca yapıları, binaları kamu arazilerine nasıl dizildiğini görürsünüz. O bakımdan biz buraları vatandaş lehine, halk

lehine dönüştürme gayretinin işte bu tarz bir sonuca evrildiğinde artık yüzyıllar boyu vatandaşa ait yerler pozisyonuna dönüyor. Biz sadece iyileştirmiyoruz,

ihya etmiyoruz kullanım fonksiyonunu vatandaş lehine tasarlıyoruz. Birkaç insanın mutlu olacağı bir sahada bu tarz yerler olabilir. Boğaza açık bir yer imara

çıkarmak kolay falan zor. Yapılır mı yapılmaz mı? Vallahi yapıldı. Yani bu ülkede birçok şey yapıldı. Bu bakımdan biz bu tür yerleri yıllarca böyle mektup

duran, geçmişte sadece petrol tankerleri yakıt tankerleri olarak Petrol Ofisi'nin kullanımı tahsis edilmiş bu alanlar şimdi kültür, sanat, çocuk, yaşam, kadın,

genç ve işte az önce söylediği gibi arkadaşımın hem Anadolu Hisarı hem burası Beykoz halkı için bir kültür sanat bölgesi bir yanıyla da Beykoz tabii aynı

zamanda bir öğrenci kampüsüne de döndü çünkü çok yakın bölgede Marmara Üniversitesi, Boğaziçi Üniversitesi, Beykoz Üniversitesi, Alman Üniversitesi,

Türk Alman Üniversitesi gibi üniversiteler var. Bütün bunlar aslında yoğun da bir üniversite göçünü buraya taşıyor. Dolayısıyla buralar Beykoz halkıyla birlikte

Beykoz'u kullanan çok kıymetli öğrencilerimiz için de değerli fonksiyonlara dönüştürüldü. Beykoz'da inşallah hem biz, hem inşallah belediye başkanı

adayımız Sayın Alaaddin Köseler önümüzdeki dönemde iş birliği içerisinde güçlü dönüşümleri, kabiliyetli Beykoz projelerini yapmaya devam

edeceğiz”“UYDURMA KAFETARYAYA BİR GECEDE İMAR ÇIKARDILAR”“Boğazda imar çıkarmak kolay mı” sorusuna ise İmamoğlu şunları

söyledi:“Yasaya bakarsanız çok zor. Ama işte İstanbul Boğazı'nın tam böyle dibinde Üsküdar Camii'nin önünde bir gecede yıkıma gittiğimiz bir kafeteryanın

uydurma yapısının olduğu yere Şehircilik Bakanlığı imar çıkardı bir gecede. Yani bunu da hangi yetkiye dayanarak çıkardı sayın bakan o dönemde. Müsilaj

döneminde Marmara kıyılarının imar yetkisini ve adaların imar yetkisinin bir kararnameyle İstanbul'un elinden alarak bakanlığa geçirmişlerdi. Yani müsilajla

imar yetkisinin ne alakası var diyeceksiniz evet biz de sorduk kendisine. Ne alakası var? Hatta emin olamadı yok olmaz öyle şey diye bana cevap vermişti.

Sonra dönüp ya öyle oldu ama sorun yok dayanışma içinde oluruz demişti. Bizimle dayanışma değil de tabiri caizse İstanbul'a dayatmayla Kuşkonmaz

Caminin hemen yanındaki bir kafeteryaya, büfeye imar çıkardılar. Yani bu yani daha ne diyebilirim yani Türkiye tarihinde olmamış bir şey. O bakımdan

kafeterya imar çıkaran bu koca siloları Allah bilir ne çıkarırdı? Onu bilmiyoruz"“ÇEVRE ŞEHİRCİLİK BAKANLIĞI GÖREVİNİ BİRÇOK KONUDA EKSİK

YAPMIŞTIR”-Dün Murat Kurum'un bu Erzincan'daki maden kazasıyla ilgili açıklamaları vardı. Muhalefeti malzeme yapmakla suçladı. Siz ne söylemek

istersiniz bununla ilgili?“Çevre meselesi tabii siyasi bir meseledir. Siyasete bakış, hayata bakışla ilgili meseledir. Ama tabi mesele ağır. Bir ÇED raporu

meselesi var ve ÇED raporu konusunda işte 21 tane kamu kurum görüşü gerekir. Bu bakanlığa ait değildir bu bakanlığa ait değildir vesaire gibi. Ne yazık ki

bilgisizce bir yorum yapılmış çünkü rapor ya da kurum görüşleri toplanır ama ÇED raporunun Şehircilik Bakanlığı verir. Yani burada bile insanları yanıltan bir

açıklama söz konusu. ÇED raporunun altına Şehircilik Bakanlığı Çevre ve Şehircilik Bakanlığı imza koyar. O bakımdan evet kurum görüşlerini toplarsınız

ama ondan sonra siz karar verirsiniz. Burada bile hani bu karar bize ait değildir yorumunu duydum çok yanlış. Çevre Şehircilik Bakanlığı görevini birçok

konuda eksik yapmıştır. Son dönemde çevre adına da iyi bir sınav verilmemiştir. Bu ne yazık ki gözlemleniyor. Bunun birkaç böyle örneğini de verdim ama

ben vermeyeyim. İnanın ki vatandaşlar beş yıla, altı yıla, yedi yıla baktığında onlarcasını Türkiye'nin her yerinden örnekleyebilirler.CUMHURBAŞKANI

SİSİ’DEN YANA TERCİHTE BULUNDU ONU GÖRÜYORUZ: Tabi şunu söyleyeyim yani daha dün Kanal İstanbul meselesinde ya-pa-ca-ğız diye heceleyen

bir anlayış şimdi vatandaşın gündeminde olmayan bizim de gündemimizde yoktur diyebiliyor. Ama bu “U” dönüşlerinin uzağında bir yapı değil o yapı. Bu “U”

dönüşünün en somut örneğini dün Sevgililer Günü'nde yaşadık. Yani Sisi’mi Binali’mi diyen Sayın Cumhurbaşkanı dün Mısır'da sevgili kardeşim diyerek 14

Şubat Sevgililer Gününde Mısır'ı ziyaret etmiştir. Bu U dönüşüne alışkınız. Ama biz memleketimizin aleyhine yapılması muhtemel bu tür tavır ve davranışları

sergileyecek insanlara “U” dönüşü şansını bile vermeyeceğiz. “U” dönüşü şansını bile vermeyeceğiz. Onları geri vitesiyle inşallah ait oldukları yere

göndereceğiz. Evet Sisi’mi Binali mi kendisi Sisi'den yana tercihte bulundu onu görüyoruz. Ne olacak şimdi?""ANKETLERDE BİZİ MEMNUN EDİCİ

SONUÇLARI ALIYORUZ"-Bir de artık hani artık geri sayım çok hızlı olmaya başladı. Yerel seçim de geliyor. Anketler çok konuşulur. Sizin yapmış olduğunuz

bir anket var mı. Sonuç var mı?"Yani anketlerde elbette bizi memnun edici sonuçları alıyoruz ama şu anda İstanbul'da adaylar daha yeni olgunlaştı,

olgunlaşıyor. Hatta olgunlaşma ihtimali de olabilir. Başka adaylar da çıkabilir. Gerçek anketler muhtemeldir ki önümüzdeki haftadan sonra yani bir iki hafta

sonra daha somut verilerle önümüze gelir. Belki o zaman konuşmak daha doğru olur biraz erken buluyorum şu an"“GERÇEKTEN AKLI İSTANBUL’DA
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DEĞİL”-Peki Atatürk Havalimanı millet bahçesi ihalesi İBB'nin açıl dava sonucunda iptal edildi. Bu konu rakibiniz Murat Kurum’a sorulduğu zaman onu

İBB'ye soru neden böyle bir dava açmıştı? İstanbul'da yeşil alan kazandıracaktık. Bu zorlarına mı gitti gibi bir açıklaması oldu. Siz neden böyle bir dava

açtınız?“İstanbul’a yeşil alan kazandıracağız dedikleri akla bakar mısınız yani? Havalimanına bir gecede eskavatörler, kamyonlar bir gecede hiç kimsenin

haberi yok. Ve ihalesiz yani bu saldırı ne için? Yani kim için o havalimanını bir an önce kapatalım? Yani bir an önce böyle bir telaşla ya bu cevabı bile çok

hazin bu cevabı bile üzüntü verici. Gerçekten aklı İstanbul'da değil yani. Ve başka bir akılla konuştuğunu düşünüyorum. Muhtemelen kendi iradesi zihninde

bu cümleleri kurmuyordur ama dile başka cümleler dökülüyor. Bu mevcuttaki yapının, o bir avuç insanın genelde de tarzı bu. Ne söyleniyorsa, ne

anlatılıyorsa, ne dikte ediliyorsa onu telaffuz ediyorlar.O ZAMAN YARIN DESİN Kİ KANAL İSTANBUL YAPILACAK: Az önce dediğim gibi Kanal İstanbul'a

ya-pı-la-cak. O zaman yarın desin ki yapılacak mesela. Demiyor diyemez. Şu anda başka bir şey dikte ettiriliyor. Mesele burada, sorun burada. Ve onlar

adına üzülüyorum. Yani bu ülkenin yetişmiş insanları her birisi. Onlar adına üzülüyorum yani. O bakımdan mesele Atatürk Havalimanı, eğer yeşil alan. 135

milyon metrekarelik havzayı yok ediyorsunuz. Sazlıdere Barajı'nı yok ediyorsunuz yeşil alan kazandırıyormuş. Bak sen ya. Yani biz İstanbul'un göbeğinde 10

milyon metrekarenin üzerinde yeşil alanları sadece dört buçuk yılda zaten kazandırdık. Orası zaten bir havalimanı, boş bir alan. Konuşalım, konuşturalım

vatandaşlarla tartışalım, tartıştıralım. En faydalısı ne? En doğrusu ne? Bir sürü konu var. Yani, böyle bir konular varken, bu süreçlere hiç girmeden paldır

küldür. Yani insan utanır. Böyle bir örneği vermez üzüntü duyuyorum. Hayırlısı bakalım göreceğiz daha neler dökülecek dillerinden”
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BOĞAZ MANZARALI SİLOLAR MART’TA HALKA AÇILIYOR
Boğaz Manzaralı Silolar Mart’ta Halka Açılıyor

 

İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, Beykoz Çubuklu’da, daha önce akaryakıt deposu olarak kullanılan Boğaz’a nazır silolaların

dönüşümü, tadilatı ve restorasyonu şantiyesinde incelemelerde bulundu. İmamoğlu, Mart ayı içerisinde halkın kullanımına açılması planlanan silolarla ilgili,

İBB Genel Sekreter Yardımcısı Oktay Özel’den bilgi aldı. İnceleme gezisinde İmamoğlu’na, CHP Beykoz Belediye Başkan adayı Alaattin Köseler de eşlik etti.

İmamoğlu, inceleme gezisi sırasında, basın mensuplarının gündeme ilişkin sorularına da yanıtlar verdi. Gazetecilerin soruları ve İmamoğlu’nun bu sorulara

verdiği yanıtlar şöyle oldu:– Burası daha önceki yıllarda ne olarak tasarlanmış? Uzun yıllardır burası atıl durumda kalan silolar belli ki. Bu zamana kadar

tasarruf neydi? Ne oldu? Şimdi böyle bir kültürel ihtiyaç varsa, bu zamana kadar neden değerlendirilmedi? “Esasen İstanbul’un ciddi bir talihsizliği bu tür

noktalarla ilgili alınan tavır. Yani örnek; acaba Atatürk Fidanlığı, Büyükdere’de 250 bin metrekare, Boğaz’ın kıyısında niye çürümeye terk edildi 13 yıl, 14 yıl,

15 yıl Büyükşehir belediyesi dönemi. Bizden önceki iktidar dönemi. Merkezi irade, yerel irade aynı; hani Sayın Cumhurbaşkanı da diyor ya ‘aynı kulvarda.’ Ya

da Atatürk Kent Ormanı, niye öylesine kaderine terk edildi, içine bir tek insanın bile girmediği, yürüyüş yapmadığı bir saha noktasında değerlendirilmedi? Ya

da burası. Bu tabii hem sorulması hem de sorgulanması gerekir. Bir başka tarafı da var. Bence irdelenmesi gerekir. Başka bir B planı mı, C planı mı, D planı

mı var akıllardan geçen ne de gezen? Ki bu sahalar, çok kıymetli yerler Boğaz’a bakan hem Beykoz’daki bu yer hem az önce bahsettiğim Büyükdere

Fidanlığı. Açıkçası İstanbul’da bunun örnekleri, ‘Ya olur mu canım’ demeye hiç gerek yok; oluyor. Yani İstanbul’un hemen sahillerine bakın, koca koca

yapıların, binaların kamu arazilerine nasıl dizildiğini görürsünüz. O bakımdan biz buraları; vatandaş lehine, halk lehine dönüştürme gayretinde oldukça,

buralar bu tarz bir sonuca evrildiğinde, artık yüzyıllar boyu vatandaşa ait yerler pozisyonuna dönüyor.” “Biz sadece iyileştirmiyoruz, ihya etmiyoruz; kullanım

fonksiyonunu da vatandaş lehine tasarlıyoruz. Birkaç insanın mutlu olacağı bir sahada, bu tarz yerler olabilir. ‘Boğaz’a açık bir yeri imara çıkarmak kolay, zor,

yapılır mı yapılmaz mı?’ Vallahi bu ülkede birçok şey yapıldı. Bu bakımdan biz, bu tür yerleri, yıllarca böyle metruk duran, geçmişte sadece petrol tankerleri,

yakıt tankerleri olarak Petrol Ofisi’nin kullanımına tahsis edilmiş bu alanlar; şimdi kültür, sanat, çocuk, yaşam, kadın, genç ve işte az önce söylediği gibi

arkadaşımın hem Anadolu Hisarı hem burası, Beykoz halkı için bir kültür-sanat bölgesi. Bir yanıyla da Beykoz, aynı zamanda bir öğrenci kampüsüne de

döndü. Çünkü burada, çok yakın bölgede Marmara Üniversitesi, Boğaziçi Üniversitesi, Beykoz Üniversitesi, Alman Üniversitesi, Türk-Alman Üniversitesi gibi

üniversiteler var. Bütün bunlar aslında yoğun da bir üniversite göçünü buraya taşıyor. Dolayısıyla buralar, Beykoz halkıyla birlikte, Beykoz’u kullanan çok

kıymetli öğrencilerimiz için de değerli fonksiyonlara dönüştürüldü. Yine Beykoz’da inşallah hem biz hem inşallah belediye başkanı adayımız Sayın Alaattin

Köseler, önümüzdeki dönemde iş birliği içerisinde, güçlü dönüşümleri, kabiliyetli Beykoz projelerini yapmaya devam edeceğiz.” – Boğaz’da imar çıkarmak

kolay mı? “Tabii ki yasaya bakarsanız, çok zor. Ama işte İstanbul Boğazı’nın tam böyle dibinde, Üsküdar Camii’nin önünde, bir gecede yıkıma gittiğimiz bir

kafeteryanın, uydurma yapısının olduğu yere, Şehircilik Bakanlığı imar çıkardı bir gecede. Yani bunu da hangi yetkiye dayanarak çıkardı Sayın Bakan o

dönemde? Müsilaj döneminde, Marmara kıyılarının imar yetkisini ve Adalar’ın imar yetkisini, bir kararnameyle İstanbul’un elinden alarak, bakanlığa

geçirmişlerdi. Yani ‘Müsilajla imar yetkisinin ne alakası var’ diyeceksiniz. Evet. Biz de sorduk kendisine. Ne alakası var? Hatta emin olamadı, ‘Yok, olmaz

öyle şey’ diye bana cevap vermişti. Sonra dönüp, ‘Ya öyle oldu ama sorun yok. Dayanışma içinde oluruz’ demişti. Bizimle dayanışma değil de tabiri caizse

İstanbul’a dayatmayla, Kuşkonmaz Camii’nin hemen yanındaki bir kafeteryaya, büfeye imar çıkardılar. Daha ne diyebilirim ki yani? Türkiye tarihinde olmamış

bir şey. O bakımdan kafeteryaya imar çıkaran, bu koca silolara Allah bilir ne çıkarırdı; onu bilmiyorum.” – Dün Murat Kurum’un, Erzincan’daki maden

kazasıyla ilgili açıklamaları vardı. Muhalefeti siyasi malzeme yapmakla suçladı. Siz ne söylemek istersiniz bununla ilgili? “Çevre meselesi, tabii siyasi bir

meseledir. Siyasete bakış, hayata bakışla ilgili bir meseledir. Ama tabii mesele ağır. Bir ÇED raporu meselesi var. Ve ÇED raporu konusunda, ‘21 tane kamu

kurum görüşü gerekir. Bu bakanlığa ait değildir’ vesaire gibi, ne yazık ki çok bilgisizce bir yorum yapılmış. Çünkü, rapor ya da kurum görüşleri toplanır ama,

ÇED raporunun Şehircilik Bakanlığı veririr. Yani burada bile insanları yanıltan bir açıklama söz konusu. ÇED raporunun altına, Çevre ve Şehircilik Bakanlığı

imza koyar. O bakımdan, evet kurum görüşlerini toplarsınız ama ondan sonra siz karar verirsiniz. Burada bile hani, ‘Bu karar bize ait değildir’ yorumunu

duydum. Çok yanlış. Çevre Şehircilik Bakanlığı, görevini birçok konuda eksik yapmıştır. Son dönemde çevre adına da iyi bir sınav verilmemiştir. Bu ne yazık

ki gözlemleniyor. Bunun birkaç böyle örneğini de verdim. Ama ben vermeyeyim; inanın ki vatandaşlar 5 yıla, 6 yıla, 7 yıla baktığında, onlarcasını Türkiye’nin

her yerinden örnekleyebilirler. Tabii şunu söyleyeyim: Yani daha dün Kanal İstanbul meselesinde, ‘ya-pa-ca-ğız’ diye heceleyen bir akıl, şimdi, ‘Vatandaşın

gündeminde olmayan, bizim de gündemimizde yoktur’ diyebiliyor. Ama bu U dönüşlerinin uzağında bir yapı değil, o yapı. Bu U dönüşünün en somut örneğini,

dün, Sevgililer Günü’nde yaşadık. Yani ‘Sisi mi İmamoğlu mu’ diyen Sayın Cumhurbaşkanı, dün, Mısır’da, ‘Sevgili kardeşim’ diyerek, 14 Şubat Sevgililer

Günü’nde Mısır’ı ziyaret etmiştir. Bu U dönüşüne alışkınız. Ama biz, memleketimizin aleyhine yapılması muhtemel bu tür tavır ve davranışları sergileyecek

insanlara, U dönüşü şansını bile vermeyeceğiz. Onları, geri vitesiyle inşallah, ait oldukları yere göndereceğiz.” – Sizi Sisi’ye benzetmişti, “Sisi’ye mi, Binali’ye

mi oy” diye? “Evet; ‘Sisi mi, Binali mi?’ Kendisi, Sisi’den yana tercihte bulundu. Onu görüyoruz. Bakalım ne olacak şimdi?” – Seçim yaklaştıkça anketler çok

konuşulur. Sizin yapmış olduğunuz bir anket var mı? “Anketlerde elbette memnun edici sonuçları alıyoruz. Ama şu anda İstanbul’da adaylar, daha yeni

olgunlaştı. Olgunlaşıyor. Hatta olgunlaşma ihtimali de olabilir. Başka adaylar da çıkabilir. Gerçek anketler, muhtemeldir ki önümüzdeki haftadan sonra, yani

bir-iki hafta sonra, daha somut verilerle önümüze gelir. Belki o zaman konuşmak daha doğru olur. Biraz erken buluyorum şu anda.” – Atatürk Havalimanı

Millet Bahçesi ihalesi, İBB’nin açtığı dava sonucunda iptal edildi. Bu konu rakibiniz Murat Kurum’a sorulduğu zaman, ‘Onu İBB’ye sorun. Neden böyle bir

dava açtı? İstanbul’da yeşil alan kazandıracaktık. Zorlarına mı gitti’ gibi de bir açıklaması oldu. Siz neden böyle bir dava açtınız? “’İstanbul’da yeşil alan

kazandıracağız’ dedikleri akla bakar mısınız? Havalimanına bir gecede eskavatörler, kamyonlar… Bir gecede. Hiç kimsenin haberi yok. Ve ihalesiz. Yani bu

saldırı ne için? Yani kim için o havalimanını bir an önce kapatalım, bir an önce böyle bir telaşla? Bu cevabı bile çok hazin yani. Çok hazin. Bu cevabı bile

üzüntü verici. Gerçekten aklı, İstanbul’da değil yani. Ve başka bir akılla konuştuğunu düşünüyorum. Muhtemelen kendi iradesi, zihninde bu cümleleri

kurmuyordur. Ama dile başka cümleler dökülüyor. Bu mevcuttaki yapının, o bir avuç insanın genelde de tarzı bu. Ne söyleniyorsa ne anlatılıyorsa ne dikte

ediliyorsa; onu telaffuz ediyorlar. Az önce dediğim gibi; Kanal İstanbul’a ya-pı-la-cak… O zaman yarın desin ki, ‘Yapılacak’ mesela. Demiyor. Diyemez. Şu

anda başka bir şey dikte ettiriliyor. Mesele burada, sorun burada. Ve onlar adına üzülüyorum. Yani bu ülkenin yetişmiş insanları her birisi. Onlar adına

üzülüyorum yani. O bakımdan mesele Atatürk Havalimanı mı yeşil alan mı? 135 milyon metrekarelik havzayı yok ediyorsunuz. Sazlıdere Barajı’nı yok

ediyorsunuz. Yeşil alan kazandırıyormuşlar! Bak sen ya! Biz, İstanbul’un göbeğinde, 10 milyon metrekarenin Üzerinde yeşil alanları, sadece 4,5 yılda zaten

kazandırdık. Orası zaten bir havalimanı, boş bir alan. Konuşalım, konuşturalım; vatandaşlarla tartışalım, tartıştıralım. En faydalısı ne? En doğrusu ne? Bir

sürü konu var. Yani böyle bir konular varken, bu süreçlere hiç girmeden, paldır-küldür… Yani insan utanır. Böyle bir örneği vermez yani. Üzüntü duyuyorum.
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Hayırlısı bakalım. Göreceğiz daha neler dökülecek dillerinden.”
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GELECEĞİN LİDERLERİ SEKTÖRÜN ÖNCÜLERİYLE BULUŞUYOR
Geleceğin Liderleri Sektörün Öncüleriyle Buluşuyor

 

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke,

dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi. ‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global

Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye’nin önde gelen şirketlerinden liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında

başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve,

Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek. Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB

Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3

yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın

bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve

iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu

kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her

sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın

ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa çok yatırım yapmaları lazım” dedi. Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan,

“Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler.

Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil” diye konuştu. Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta

Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu

zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif, atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır.

Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak, çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi

bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı. 3İK

Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15’inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7’ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu. Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği

okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem

de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak

istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi’nde okuduğum için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri

ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya çalışıyorum” ifadelerini kullandı. İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi

Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma

psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe

katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda

çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve

20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.
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TÜRKİYE’NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye’nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

Türkiye’nin her yerinden üniversite öğrencilerini, sektörlerinin öncü şirketleri ile buluşturan Global Career Summit 2024 başladı. Öğrencilere kariyer

yolculukları için tavsiyelerin verildiği zirvede konuşan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Engin Turhan,

“Muhtemelen öğrencilerin kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız?’ gibi çok soru var.

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil” diye konuştu.

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

Çakıroğlu: “Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak”

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe

katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.
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TÜRKİYE’NİN DÖRT BİR YANINDAN ÜNİVERSİTELİLER İŞ DÜNYASINDAN LİDERLERLE BULUŞTU
Türkiye’nin dört bir yanından üniversiteliler iş dünyasından liderlerle buluştu

 

Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum” dedi.

‘Anla, Şekillendir, Değiştir’ mottosuyla bu yıl 7’ncisi düzenlenen Global Career Summit ilk gününde yoğun ilgi gördü. Türkiye'nin önde gelen şirketlerinden

liderler, zirvede katıldıkları oturumlarla öğrencilere kariyer hayatlarında başarılı olmaları için tavsiyeler verdi. Türkiye’nin birçok üniversitesinden zirveye

katılan öğrencilerin kariyer networklerini genişletme imkanı bulduğu zirve, Boğaziçi Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

Turhan: “Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı”

Zirvenin çok faydalı olduğunu ifade ederek öğrencilere önerilerde bulunan QNB Finansbank Kobi ve Ticari Bankacılıktan Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı

Engin Turhan, “Global Career Summit uzun yıllardır yapılıyor biz de yaklaşık 3 yıldır ana sponsoruyuz. Bundan çok keyif alıyoruz çünkü bu organizasyonda

gençlerle beraber olmak bize büyük bir enerji veriyor. Buradaki arkadaşlarımızın bir kısmı da muhtemelen kariyer yolculuklarını bankacılık sektöründe

gerçekleştiriyor olacak. Öğrenciler kendilerinin farkında olmalı. Dönemi iyi okumaları ve iyi takip ediyor olmaları lazım. Kendi yetkinliklerine yatırım yapmaları

çok kritik, çünkü bu dönemde bilgiyi her yerde bulabiliyoruz ama bilginin doğruluğunu kontrol etmekte çok zaman harcıyoruz. Çok farklı şeylerle

karşılaşıyoruz, siyah kuğuların yaşadığı dönemdeyiz. Son 5 yılda pandemi dahil neredeyse her sene etki alanı çok geniş siyah kuğularla karşılaşıyoruz. Bu

dönemlerde ayakta kalabilmeleri, kendi geleceklerine yön vermeleri çok kolay değil. Zamanın ruhunu iyi anlamalı ve yetkinlikler açısından da dayanıklılığa

çok yatırım yapmaları lazım” dedi.

“Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil”

Türkiye’nin fırsatlarla dolu bir ülke olduğunu söyleyen Turhan, “Buraya çok iyi üniversitelerden katılan arkadaşlarımız var. Muhtemelen öğrencilerin

kafalarında ‘yurt dışına gidelim mi, ne yapacağız ?’ gibi çok soru var. Bence Türkiye çok ciddi fırsatları barındıran bir ülke, dolayısıyla bütün arkadaşlarıma

bu ülkede çalışmalarını şiddetle öneriyorum. Doğru sektörü seçsinler. Çalışmadan bir şey başarabilmek mümkün değil” diye konuştu.

Erzi: “En büyük tavsiyem atıl kalmamak”

Öğrencilere kariyerleri konusunda tavsiye veren Unilever Dondurma İş Birimi Türkiye, Orta Doğu İnsan Kaynakları Direktörü Başak Erzi, “Kariyer her zaman

kişinin kendisiyle başlar, bitmez. Kariyer biter diye bir şeye inanmıyorum. Kişi sadece onu zaman içerisinde bir hamur gibi yoğurur. Onun içerisinde proaktif,

atıl kalmadan kendi kontrolünü eline alarak kendisi şekillendirirse o kadar iyi sonuç alır. Dolayısıyla da en büyük tavsiyem atıl kalmamak, kontrolü ele almak,

çok proaktif olmak ve kendisi olmak. Başkası birisinin kalıpları ve kurallarıyla herhangi bir şirketin ya da sektörün dayatmasıyla değil tamamen içinden geldiği

gibi kendi tutkuları ve becerilerine göre şekillendirmeliler” ifadelerini kullandı.

Çakıroğlu: “Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını öğrencilere anlatmak”

3İK Marka İletişim Ajans Başkanı Alper Çakıroğlu ise “Ajans olarak 15'inci kuruluş yılımızı kutladığımız bu sene Global Career Summit’in de 7'ncisini

düzenliyoruz. Bugün 500’den fazla öğrenci arkadaşımız 30’dan fazla şirketin değerli yöneticileriyle bir araya geliyor. Amacımız şirketlerin kariyer olanaklarını

öğrencilere anlatmak ve güzel bir sinerji yakalamak. Bu etkinliğin en temelinde şirketlerin öğrencilere sunmuş olduğu kariyer imkanları var ve hem globalden

Türkiye’ye gelmiş hem de Türkiye’den globale gitmiş çok önemli şirketlerin yöneticilerini ağırlıyoruz. Aynı zamanda Türkiye’nin dört bir yanından gelen

öğrencilerimiz bizimle birlikte. Hepsi parlak öğrenciler hepsinin en büyük beklentileri en doğruyu ve en tutkulu oldukları mesleği seçebilmek. Biz de buna

olabildiğince köprü sağlamaya çalışıyoruz” diye konuştu.

“Şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum”

Kariyerine farklılık sağlamayı amaçlayan İstanbul Teknik Üniversitesi’nde Gemi İnşa Mühendisliği okuyan 3. sınıf öğrencisi Furkan Özdemir, “Kendi

bölümümün bana kattığından daha fazlasını yakalamaya çalışıyorum. Burada hem yerel hem ulusal hem de global anlamda harika şirketler geliyor ve bu

şirketlerle yakından tanışma fırsatı yakalıyorum. Aynı zamanda kendimi de tanıtma fırsatını kaçırmak istemedim. İstanbul Teknik Üniversitesi'nde okuduğum

için bölümüm sadece mühendislik anabilim dalıyla alakalı ama ben daha çok satın alma ve müşteri ilişkileri üzerinden de kariyerime bir farklılık sağlamaya

çalışıyorum” ifadelerini kullandı.

“Biraz daha globale hitap etmek istiyorum”

İstanbul Beykoz Üniversitesi Psikoloji Bölümü 3. sınıf öğrencisi Gülnihan Sarı, “Psikoloji öğrencisiyim ve psikoloji biraz daha genel olarak klinik ve

nöropsikoloji gibi alanlarla ilgileniyormuş gibi gözükse de ben çalışma psikolojisiyle ilgileniyorum. Buraya çok önemli şirketler geliyor. Bu şirketlerin müşteri

ilişkilerini ve insan kaynaklarını daha iyi anlayabilmek için bu etkinliğe katılım sağladım. Biraz daha globale hitap etmek istiyorum. O yüzden endüstri ve

müşteri ilişkileriyle ilgileniyorum. Bir psikoloji öğrencisi olarak dar bir alanda çalışmaktansa bana daha farklı bir bakış açısı sunmak adına bu etkinliğe

katıldım” dedi. Bugüne kadar 50 binden fazla başvuru, 10 binden fazla katılımcı ve 20 milyonun üzerinde dijital erişimin sağlandığı zirve, Boğaziçi

Üniversitesi Albert Long Hall’de 16 Şubat’a kadar devam edecek.

 

SANAYİ HABER AJANSI

SAVUNMA GAZETESİ
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ÖĞRETİM ÜYESİ ALINACAK
Öğretim üyesi alınacak

Beykoz Üniversitesi Rektörlüğünden Öğretim Üyesi, Öğretim Görevlisi ve Araştırma Görevlisi alımını ilana çıkardı.

https://www.ilan.gov.tr/ilan/1420110/kamu-akademik-personel-akademik-personel-alimlari-beykoz-universitesi-rektorlugunden-ogretim-uyesi-ogretim-

gorevlisi-arastirma-gorevlisi-alim-ilani

Resmi Gazetede yayınlanan ilan şöyle;

Beykoz Üniversitesi Rektörlüğünden

ÖĞRETİM ÜYESİ / ÖĞRETİM GÖREVLİSİ / ARAŞTIRMA GÖREVLİSİ ALIM İLANI

Üniversitemiz çeşitli bölümlerine 2547 sayılı Yükseköğretim Kanunu ve Öğretim Üyeliğine Yükseltilme ve Atama Yönetmeliğinin ilgili maddelerine göre

öğretim üyeleri (profesör, doçent, doktor öğretim üyesi) ve 09.11.2018 tarihli 30590 sayılı Resmi Gazete’de yayınlanan “Öğretim Üyesi Dışındaki Öğretim

Elemanı Kadrolarına yapılacak Atamalarda Uygulanacak Merkezi Sınav ile Giriş Sınavlarına İlişkin Usul ve Esaslar Hakkında Yönetmelik” hükümleri

uyarınca, öğretim görevlisi / araştırma görevlisi alınacaktır.

 

Başvurular ilanın Resmî Gazete’de yayın tarihinden itibaren 15 gün içerisinde Beykoz Üniversitesi Rektörlüğü, İnsan Kaynakları Müdürlüğü’ne şahsen veya

posta yolu ile yapılacak olup, süresi içinde yapılmayan başvurular ve e-posta yolu ile yapılan başvurular kabul edilmeyecektir. Başvurular için gerekli bilgi,

belge ve başvuru şartlarına ayrıca www.ilan.gov.tr insan kaynakları kategorisinden veya www.beykoz.edu.tr adresinden ulaşılabilir.

 

Adres:

Beykoz Üniversitesi İnsan Kaynakları Müdürlüğü Orhan Veli Kanık Caddesi No: 114 34805 Kavacık, Beykoz, İSTANBUL

Tel: 0216 912 2252

 

BİRİM    BÖLÜM/ PROGRAM    ARANAN ŞARTLAR    ÜNVAN    SAYI

Mühendislik ve Mimarlık Fakültesi    Mimarlık    Lisans, Yüksek Lisans ve Doktorasını derecelerini Mimarlık alanında tamamlamış olmak.    Prof. Dr.    1

Mühendislik ve Mimarlık Fakültesi    Bilgisayar Mühendisliği (İngilizce)*    Bilgisayar Mühendisliği, Bilgisayar Bilimleri, Yazılım Mühendisliği veya Bilişim

Sistemleri Mühendisliği alanlarından birinde lisans derecesi ve doktora derecesi olmak.    Dr. Öğr. Üyesi    1

Mühendislik

ve Mimarlık Fakültesi    Endüstri

Mühendisliği (İngilizce)*    Endüstri Mühendisliği veya İşletme Mühendisliği Doktora derecesine sahip olmak.    Dr. Öğr. Üyesi    2

Mühendislik ve Mimarlık Fakültesi    Yazılım Mühendisliği    Lisans, Yüksek Lisans ve Doktorasını Matematik, Bilgisayar Mühendisliği, Elektrik Elektronik

Mühendisliği alanlarından birinde yapmış olmak    Dr. Öğr. Üyesi    1

Mühendislik ve Mimarlık Fakültesi    Mimarlık    Mimarlık alanında lisans derecesi ve doktora derecesi olmak.    Dr. Öğr. Üyesi    1

Sosyal Bilimler Fakültesi    Psikoloji    Psikoloji lisans mezunu olmak, yüksek lisans ve doktora eğitimini Psikoloji alt alanları veya ilişkili disiplinler arası

alanlardan birinde tamamlamış olmak.    Dr. Öğr. Üyesi    1

Sosyal Bilimler Fakültesi    Psikoloji (İngilizce)*    Psikoloji lisans mezunu olmak, yüksek lisans ve doktora eğitimini Psikoloji alt alanları veya ilişkili disiplinler

arası alanlardan birinde tamamlamış olmak.    Dr. Öğr. Üyesi    1

Mühendislik ve Mimarlık Fakültesi    Bilgisayar Mühendisliği (İngilizce)*    Bilgisayar Mühendisliği, Elektrik-Elektronik Mühendisliği, Elektrik Mühendisliği,

Elektronik Mühendisliği, Elektronik ve Haberleşme Mühendisliği, alanlarından birinde lisans derecesi ve yüksek lisans veya doktora yapıyor olmak.    Öğretim

Görevlisi    1

Meslek Yüksekokulu    Bilgisayar Programcılığı    Bilgisayar Mühendisliği, Yazılım Mühendisliği, Elektrik-Elektronik Mühendisliği, Matematik Mühendisliği,

Bilgisayar ve Kontrol Mühendisliği, Yapay Zeka Mühendisliği, İşletme Mühendisliği, Bilgisayar Teknolojileri, Bilgisayar Bilimleri, Siber Güvenlik, Bilişim

Sistemleri Mühendisliği, Yönetim Bilişim Sistemleri, Bilgisayar Öğretmenliği, Bilgisayar Sistemleri Öğretmenliği, Bilgisayar ve Öğretim Teknolojileri

Öğretmenliği, Bilgisayar ve Kontrol Öğretmenliği, Matematik- Bilgisayar, Bilgisayar Bilimleri alanlarından birinde tezli yüksek lisans yapmış olmak veya

doktora yapıyor olmak.    Öğretim Görevlisi    1

Meslek Yüksekokulu    Bilişim Güvenliği Teknolojisi    Bilgisayar Mühendisliği, Yazılım Mühendisliği, Yapay Zeka Mühendisliği, Bilişim Sistemleri

Mühendisliği, Bilişim Sistemleri Mühendisliği, İşletme Mühendisliği, Bilgisayar Öğretmenliği, Bilgisayar ve Öğretim Teknolojileri Öğretmenliği, Matematik ve

Bilgisayar Bilimleri, Sayısal Yöntemler, Yönetim Bilişim Sistemleri, Bilişim Sistemleri, Bilişim Sistemleri ve Teknolojileri, Bilgi Teknolojileri, Bilgi Bilimleri,

Bilgisayar Teknolojileri, Bilgisayar Bilimleri, Siber Güvenlik bölümlerinden birinden tezli yüksek lisans yapmış olmak    Öğretim Görevlisi    1

Mühendislik ve Mimarlık Fakültesi    Bilgisayar Mühendisliği (İngilizce)*    Bilgisayar Mühendisliği, Bilgisayar Bilimleri, Yazılım Mühendisliği veya Bilişim

Sistemleri Mühendisliği alanlarından birinde lisans derecesi olmak. Bu alanlardan birinde yüksek lisans veya doktora programına kayıtlı olmak.    Araştırma

Görevlisi    1

Mühendislik ve Mimarlık Fakültesi    Endüstri Mühendisliği (İngilizce)*    Endüstri Mühendisliği, Mekatronik Mühendisliği, Üretim Sistemleri Mühendisliği

alanlarından birinde lisans derecesi olmak; bu alanlardan birinde yüksek lisans veya doktora programına kayıtlı olmak.    Araştırma Görevlisi    1

Mühendislik ve Mimarlık Fakültesi    Yazılım Mühendisliği    Elektrik Mühendisliği, Elektronik Mühendisliği, Elektrik ve Bilgisayar Mühendisliği, Elektrik-

Elektronik Mühendisliği alanlarının birinde lisansüstü öğrenim görüyor olmak    Araştırma Görevlisi    2

 

 

* Yükseköğretim Kurulunca yayımlanan, “Yükseköğretim Kurumlarında Yabancı Dil Öğretimi ve Yabancı Dille Öğretim Yapılmasında Uyulacak Esaslara

İlişkin Yönetmelik” gereğince belirlenen, İngilizce dilinde ders verebilme yeterliliğine sahip olmak koşulu aranmaktadır.

 

ÖĞRETİM ÜYESİ KADROLARINA BAŞVURU ŞARTLARI
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1. Adayın başvurduğu kadroyu belirten ve tüm iletişim bilgilerini içeren dilekçe.

2. Özgeçmiş (YÖK formatında).

3. Adli Sicil Kaydı.

4. İngilizce bölümlere başvurularda YDS veya Yükseköğretim Kurulunca eşdeğerliliği kabul edilen bir sınavdan en az 85 dil puanı almış olmak.

5. 2 adet fotoğraf.

6. Nüfus cüzdanı sureti.

7. Diplomalarının tasdikli sureti (lisans, yüksek lisans ve doktora).

8. Kamu hizmetinde bulunanlar için hizmet belgesi.

9. Yabancı ülkelerden alınan diplomaların Üniversitelerarası Kurulca onaylanmış denklik belgesi.

10. Bilimsel Yayınlarını, Kongre ve Konferans Tebliğleri ile bunlara yapılan atıfları, yönetimlerinde devam eden ve biten doktora ve yüksek lisans

çalışmalarını, Üniversite yönetimine katkılarını kapsayan belge ve bilgileri içeren Pdf formatında hazırlanmış taşınabilir bellek.

 

Profesör kadrosuna başvuran adayların yukarıdaki belgeleri içeren dosyaları 1 (bir) takım olarak dosya ve 6 (altı) takım olarak Pdf formatında hazırlanmış

olan taşınabilir bellek ile ilanın Resmî Gazete’de yayınlanma tarihinden itibaren 15 gün içerisinde teslim etmeleri gerekmektedir.

 

Doçent kadrosuna başvuran adayların yukarıdaki belgeleri içeren dosyaları 1 (bir) takım olarak dosya ve 4 (dört) takım olarak Pdf formatında hazırlanmış

olan taşınabilir bellek ile ilanın Resmî Gazete’de yayınlanma tarihinden itibaren 15 gün içerisinde teslim etmeleri gerekmektedir

 

Doktor Öğretim Üyesi kadrosuna başvuran adayların yukarıdaki belgeleri içeren dosyaları 1 (bir) takım olarak dosya ve 4 (dört) takım olarak Pdf formatında

hazırlanmış olan taşınabilir bellek ile ilanın Resmî Gazete’de yayınlanma tarihinden itibaren 15 gün içerisinde teslim etmeleri gerekmektedir.

 

ÖĞRETİM GÖREVLİSİ BAŞVURU ŞARTLARI

Öğretim Görevlisi:

1. Başvurulan programın puan türünden ALES sınavından en az 70 puan almış olmak.

2. Belirtilen alanlarda lisans ve tezli yüksek lisans mezunu olmak.

3. LİSANS DÜZEYİNDE EĞİTİM VEREN TÜRKÇE BÖLÜMLERE ÖĞRETİM GÖREVLİSİ başvurularında YDS veya Yükseköğretim Kurulunca eşdeğerliliği

kabul edilen bir sınavdan en az 50 dil puanı almış olmak.

4. Lisans/Ön Lisans düzeyinde İNGİLİZCE EĞİTİM VEREN BÖLÜMLERE başvurularda YDS veya Yükseköğretim Kurulunca eşdeğerliliği kabul edilen bir

sınavdan en az 85 dil puanı almış olmak.

5. Deneyim belirtilen kadro başvurularında belgelemek kaydıyla deneyim koşulunu sağlamak.

 

ARAŞTIRMA GÖREVLİSİ BAŞVURU ŞARTLARI

Araştırma Görevlisi:

1. Başvurulan programın puan türünden ALES sınavından en az 70 puan almış olmak.

2. LİSANS DÜZEYİNDE EĞİTİM VEREN TÜRKÇE BÖLÜMLERE ARAŞTIRMA GÖREVLİSİ başvurularında YDS veya Yükseköğretim Kurulunca

eşdeğerliliği kabul edilen bir sınavdan en az 50 dil puanı almış olmak.

3. İNGİLİZCE EĞİTİM VEREN BÖLÜMLERE BAŞVURULARDA EN AZ 85 YDS veya Yükseköğretim Kurulunca eşdeğerliliği kabul edilen bir sınavdan dil

puanı almış olmak.

4. Başvuru tarihi itibariyle 35 yaşını doldurmamış olmak.

 

BAŞVURUDA İSTENEN BELGELER

1. Adayın başvurduğu kadroyu belirten ve tüm iletişim bilgilerini içeren dilekçe.

2. YÖK formatında Türkçe Özgeçmiş

3. Adli Sicil Kaydı.

4. ALES belgesi.

5. İngilizce eğitim veren bölümlere ve lisans düzeyinde eğitim veren bölümlere öğretim görevlisi/araştırma görevlisi kadrosuna başvurularda Yabancı Dil

Belgesi.

6. 2 adet fotoğraf.

7. Nüfus cüzdanı sureti.

8. Diplomaların fotokopisi (lisans, yüksek lisans ve varsa doktora).

9. Onaylı lisans transkript belgesi.

10. Deneyim belirtilen kadro başvurularında e-Devlet üzerinden alınmış barkodlu SGK hizmet dökümü.

11. Yabancı ülkelerden alınan diplomaların Üniversitelerarası Kurulca onaylanmış denklik belgesi.

 

 

Başvurular, İnsan Kaynakları Direktörlüğü’ne şahsen veya posta yolu ile yapılacak olup, süresi içinde yapılmayan başvurular ve e-posta yolu ile yapılan

başvurular kabul edilmeyecektir.

Ön değerlendirme ve giriş sınavı sonuçları www.beykoz.edu.tr adresinde yayınlanacaktır.

 

Öğretim Görevlisi/Araştırma Görevlisi Kadroları SINAV TAKVİMİ

 

Başvuru Başlangıç Tarihi : 09.02.2024

Son Başvuru Tarihi : 23.02.2024



Ön Değerlendirme Tarihi : 27.02.2024

Giriş Sınavı Tarihi : 01.03.2024

Sonuç Açıklama Tarihi : 06.03.2024

İlan Numarası: YOK848521

                   Editör: Eren Aşkar
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HALUK LEVENT VE NACİ GÖRÜR NEDEN GAZİANTEP'E GELİYOR?
Haluk Levent ve Naci Görür neden Gaziantep'e geliyor?

Tanınmış jeolog ve deprem bilimleri uzmanı Prof. Dr. Naci Görür ve ünlü sanatçı, hayırsever ve Ahbap yardım platformunun kurucusu Haluk Levent 15 Şubat

Perşembe günü Gaziantep'e geliyor.

Prof. Dr. Görür ve sanatçı Haluk Levent 15 Şubat Perşembe günü  Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) Mühendislik Fakültesi tarafından düzenlenen “ DEPREM

BÖLGESİ ZİRVESİ” ne katılacaklar.

Zirve'nin açılışı 15 Şubat 2024, Perşembe günü saat 09.30’da GAÜN Mavera Kongre ve Sanat Merkezinde gerçekleşecek.

Prof. Dr. Naci GÖRÜR zirveye 1. Çağrılı Konuşmacı olarak katılıyor.

Zirvenin açılış konuşmacıları olarak:

Zirve Düzenleme Kurulu Başkanı Prof. Dr. Mustafa BAYRAM

Gaziantep Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Arif ÖZAYDIN

T.C. Çevre Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı, Yapı İşl. Genel Müdürü Banu ASLAN

Gaziantep Büyükşehir Belediye Başkanı Fatma ŞAHİN

Gaziantep Valisi Kemal ÇEBER

programda yer alırken,

Haluk Levent, Prof. Dr. Naci Görür, Prof. Dr. Miktat Kadıoğlu, Prof. Dr. Şükrü Ersoy ve Prof. Dr. Ebru Şalcıoğlu zirvede konuşmacı ve panelist olarak yer

alacaklar.

Zirveye katılımın yoğun olması bekleniyor.

 

Tags: 

GAZIANTEPOLUSUM.COM
Yayın Tarihi : 14.02.2024 05:29:00
Link : https://www.gaziantepolusum.com/haber/19257912/haluk-levent-ve-naci-gorur-neden-

gaziantepe-geliyor





ERZURUM'DA DÜZENLENEN ÜNİVERSİTELER ARASI TÜRKİYE KAR VOLEYBOLU ŞAMPİYONASI

TAMAMLANDI
Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye Kar Voleybolu Şampiyonası tamamlandı

Türkiye Üniversite Sporları Federasyonu tarafından Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye Kar Voleybolu Şampiyonası sona erdi.

Palandöken Kayak Merkezi'nde organize edilen şampiyonaya 22 üniversiteden yaklaşık 100 sporcu katıldı.

Erzurum Voleybol İl Temsilcisi Ragıp Koçak, AA muhabirine, organizasyonun bugün yapılan final maçlarıyla tamamlandığını söyledi.

Müsabakaların heyecanlı geçtiğini belirten Koçak, "Çok güzel ve zevkli bir organizasyon gerçekleştirdik. Gelenler oldukça memnun kaldı. Eğlence, müzik ve

kar voleybolu hepsi bir aradaydı. Bundan sonra kar voleybolunda sadece ulusal değil de uluslararası anlamda da yarışmalara ev sahipliği yapacağız. 13-15

Mart tarihlerinde Avrupa Kar Voleybolu turnuvasına ev sahipliği yapacağız. Uluslararası müsabakaları her yıl şehrimizde düzenlemeye çalışacağız çünkü bu

kapasiteye geldik." diye konuştu.

Müsabakalar sonunda derece giren üniversiteler şöyle:

- Kadınlar

1- Atılım Üniversitesi

2- Başkent Üniversitesi

3- Kırıkkale Üniversitesi

- Erkekler

1- Erciyes Üniversitesi

2- Beykoz Üniversitesi

3- Atatürk Üniversitesi

Kaynak: aa
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ERZURUM'DA ŞAMPİYONLAR BELLİ OLDU
Erzurum'da şampiyonlar belli oldu

 

Türkiye Üniversite Sporları Federasyonu tarafından Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye Kar Voleybolu Şampiyonası sona erdi. Kadınlarda

Atılım Üniversitesi, erkeklerde ise Erciyes Üniversitesi şampiyon oldu.

  

  

       

 

 

 

  

       Palandöken Kayak Merkezi'nde organize edilen şampiyonaya 22 üniversiteden yaklaşık 100 sporcu katıldı.

 

Erzurum Voleybol İl Temsilcisi Ragıp Koçak, AA muhabirine, organizasyonun bugün yapılan final maçlarıyla tamamlandığını söyledi.

 

Müsabakaların heyecanlı geçtiğini belirten Koçak, "Çok güzel ve zevkli bir organizasyon gerçekleştirdik. Gelenler oldukça memnun kaldı. Eğlence, müzik ve

kar voleybolu hepsi bir aradaydı. Bundan sonra kar voleybolunda sadece ulusal değil de uluslararası anlamda da yarışmalara ev sahipliği yapacağız. 13-15

Mart tarihlerinde Avrupa Kar Voleybolu turnuvasına ev sahipliği yapacağız. Uluslararası müsabakaları her yıl şehrimizde düzenlemeye çalışacağız çünkü bu

kapasiteye geldik." diye konuştu.

 

 

 

Müsabakalar sonunda derece giren üniversiteler şöyle:

 

Kadınlar

 

1- Atılım Üniversitesi

 

2- Başkent Üniversitesi

 

3- Kırıkkale Üniversitesi

 

Erkekler

 

1- Erciyes Üniversitesi

 

2- Beykoz Üniversitesi

 

3- Atatürk Üniversitesi
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ERZURUM'DA ŞAMPİYONLAR BELLİ OLDU
Erzurum'da şampiyonlar belli oldu

Türkiye Üniversite Sporları Federasyonu tarafından Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye Kar Voleybolu Şampiyonası sona erdi. Kadınlarda

Atılım Üniversitesi, erkeklerde ise Erciyes Üniversitesi şampiyon oldu.

Palandöken Kayak Merkezi'nde organize edilen şampiyonaya 22 üniversiteden yaklaşık 100 sporcu katıldı.
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kar voleybolu hepsi bir aradaydı. Bundan sonra kar voleybolunda sadece ulusal değil de uluslararası anlamda da yarışmalara ev sahipliği yapacağız. 13-15

Mart tarihlerinde Avrupa Kar Voleybolu turnuvasına ev sahipliği yapacağız. Uluslararası müsabakaları her yıl şehrimizde düzenlemeye çalışacağız çünkü bu

kapasiteye geldik." diye konuştu.

 

	Müsabakalar sonunda derece giren üniversiteler şöyle:

 

	Kadınlar

 

	1- Atılım Üniversitesi

 

	2- Başkent Üniversitesi

 

	3- Kırıkkale Üniversitesi

 

	Erkekler

 

	1- Erciyes Üniversitesi

 

	2- Beykoz Üniversitesi

 

	3- Atatürk Üniversitesi
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ADİL KIRGÖZ KİMDİR?
Adil Kırgöz Kimdir?

Adil Kırgöz Kimdir?

1969 doğumlu olan  Adil Kırgöz  Beykoz Üniversitesi Lojistik Meslek Yüksekokulu Dış Ticaret Bölumu’nden mezun oldu.

 

2008-2010 yılları arasında  CHP   Dikili  İlçe Örgutu’nde Yönetim Kurulu Üyeliği yaptı. 2014 yılında yapılan yerel seçimlerde  CHP  ’den Belediye Meclis

Üyesi seçildi.

 

2019 yerel seçimlerinde  Dikili  Belediye Başkanı seçildi. Mevcut belediye başkanlığı görevini yuruten  Adil Kırgöz  evli bir kız, bir erkek çocuk babasıdır.
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ERZURUM'DA DÜZENLENEN ÜNİVERSİTELER ARASI TÜRKİYE KAR VOLEYBOLU ŞAMPİYONASI

TAMAMLANDI
Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye Kar Voleybolu Şampiyonası tamamlandı

 

ERZURUM  - Türkiye Üniversite Sporları Federasyonu tarafından Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye Kar Voleybolu Şampiyonası sona

erdi.Palandöken Kayak Merkezi'nde organize edilen şampiyonaya 22 üniversiteden yaklaşık 100 sporcu katıldı.Erzurum Voleybol İl Temsilcisi Ragıp Koçak,

AA muhabirine, organizasyonun bugün yapılan final maçlarıyla tamamlandığını söyledi.Müsabakaların heyecanlı geçtiğini belirten Koçak, "Çok güzel ve

zevkli bir organizasyon gerçekleştirdik. Gelenler oldukça memnun kaldı. Eğlence, müzik ve kar voleybolu hepsi bir aradaydı. Bundan sonra kar voleybolunda

sadece ulusal değil de uluslararası anlamda da yarışmalara ev sahipliği yapacağız. 13-15 Mart tarihlerinde Avrupa Kar Voleybolu turnuvasına ev sahipliği

yapacağız. Uluslararası müsabakaları her yıl şehrimizde düzenlemeye çalışacağız çünkü bu kapasiteye geldik." diye konuştu.Müsabakalar sonunda derece

giren üniversiteler şöyle:- Kadınlar1- Atılım Üniversitesi2- Başkent Üniversitesi3- Kırıkkale Üniversitesi- Erkekler1- Erciyes Üniversitesi2- Beykoz

Üniversitesi3- Atatürk Üniversitesi
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ERZURUM'DA DÜZENLENEN ÜNİVERSİTELER ARASI TÜRKİYE KAR VOLEYBOLU ŞAMPİYONASI

TAMAMLANDI
Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye Kar Voleybolu Şampiyonası tamamlandı

 

Palandöken Kayak Merkezi'nde organize edilen şampiyonaya 22 üniversiteden yaklaşık 100 sporcu katıldı.

Erzurum Voleybol İl Temsilcisi Ragıp Koçak, AA muhabirine, organizasyonun bugün yapılan final maçlarıyla tamamlandığını söyledi.

Müsabakaların heyecanlı geçtiğini belirten Koçak, "Çok güzel ve zevkli bir organizasyon gerçekleştirdik. Gelenler oldukça memnun kaldı. Eğlence, müzik ve

kar voleybolu hepsi bir aradaydı. Bundan sonra kar voleybolunda sadece ulusal değil de uluslararası anlamda da yarışmalara ev sahipliği yapacağız. 13-15

Mart tarihlerinde Avrupa Kar Voleybolu turnuvasına ev sahipliği yapacağız. Uluslararası müsabakaları her yıl şehrimizde düzenlemeye çalışacağız çünkü bu

kapasiteye geldik." diye konuştu.

Müsabakalar sonunda derece giren üniversiteler şöyle:

Kadınlar

1- Atılım Üniversitesi

2- Başkent Üniversitesi

3- Kırıkkale Üniversitesi

Erkekler

1- Erciyes Üniversitesi

2- Beykoz Üniversitesi

3- Atatürk Üniversitesi

Kaynak: AA
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TÜRKİYE KAR VOLEYBOLU ŞAMPİYONASI SONA ERDİ
Türkiye Kar Voleybolu Şampiyonası sona erdi

Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye Kar Voleybolu Şampiyonası tamamlandı.

Türkiye Üniversite Sporları Federasyonu tarafından Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye Kar Voleybolu Şampiyonası sona erdi. Palandöken

Kayak Merkezi'nde organize edilen şampiyonaya 22 üniversiteden yaklaşık 100 sporcu katıldı. Erzurum Voleybol İl Temsilcisi Ragıp Koçak, AA muhabirine,

organizasyonun bugün yapılan final maçlarıyla tamamlandığını söyledi. Müsabakaların heyecanlı geçtiğini belirten Koçak, "Çok güzel ve zevkli bir

organizasyon gerçekleştirdik. Gelenler oldukça memnun kaldı. Eğlence, müzik ve kar voleybolu hepsi bir aradaydı. Bundan sonra kar voleybolunda sadece

ulusal değil de uluslararası anlamda da yarışmalara ev sahipliği yapacağız. 13-15 Mart tarihlerinde Avrupa Kar Voleybolu turnuvasına ev sahipliği yapacağız.

Uluslararası müsabakaları her yıl şehrimizde düzenlemeye çalışacağız çünkü bu kapasiteye geldik." diye konuştu. Müsabakalar sonunda derece giren

üniversiteler şöyle: Kadınlar 1- Atılım Üniversitesi 2- Başkent Üniversitesi 3- Kırıkkale Üniversitesi Erkekler 1- Erciyes Üniversitesi 2- Beykoz Üniversitesi 3-

Atatürk Üniversitesi
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ERZURUM'DA DÜZENLENEN ÜNİVERSİTELER ARASI TÜRKİYE KAR VOLEYBOLU ŞAMPİYONASI

TAMAMLANDI
Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye Kar Voleybolu Şampiyonası tamamlandı

 

ERZURUM (AA) - Türkiye Üniversite Sporları Federasyonu tarafından Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye Kar Voleybolu Şampiyonası sona

erdi.Palandöken Kayak Merkezi'nde organize edilen şampiyonaya 22 üniversiteden yaklaşık 100 sporcu katıldı.Erzurum Voleybol İl Temsilcisi Ragıp Koçak,

AA muhabirine, organizasyonun bugün yapılan final maçlarıyla tamamlandığını söyledi.Müsabakaların heyecanlı geçtiğini belirten Koçak, "Çok güzel ve

zevkli bir organizasyon gerçekleştirdik. Gelenler oldukça memnun kaldı. Eğlence, müzik ve kar voleybolu hepsi bir aradaydı. Bundan sonra kar voleybolunda

sadece ulusal değil de uluslararası anlamda da yarışmalara ev sahipliği yapacağız. 13-15 Mart tarihlerinde Avrupa Kar Voleybolu turnuvasına ev sahipliği

yapacağız. Uluslararası müsabakaları her yıl şehrimizde düzenlemeye çalışacağız çünkü bu kapasiteye geldik." diye konuştu.Müsabakalar sonunda derece

giren üniversiteler şöyle:- Kadınlar1- Atılım Üniversitesi2- Başkent Üniversitesi3- Kırıkkale Üniversitesi- Erkekler1- Erciyes Üniversitesi2- Beykoz

Üniversitesi3- Atatürk Üniversitesi
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ERZURUM'DA DÜZENLENEN ÜNİVERSİTELER ARASI TÜRKİYE KAR VOLEYBOLU ŞAMPİYONASI

TAMAMLANDI
Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye Kar Voleybolu Şampiyonası tamamlandı

 

Erzurum  - Türkiye Üniversite Sporları Federasyonu tarafından Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye Kar Voleybolu Şampiyonası sona erdi.

Palandöken Kayak Merkezi'nde organize edilen şampiyonaya 22 üniversiteden yaklaşık 100 sporcu katıldı.

Erzurum Voleybol İl Temsilcisi Ragıp Koçak, AA muhabirine, organizasyonun bugün yapılan final maçlarıyla tamamlandığını söyledi.

Müsabakaların heyecanlı geçtiğini belirten Koçak, "Çok güzel ve zevkli bir organizasyon gerçekleştirdik. Gelenler oldukça memnun kaldı. Eğlence, müzik ve

kar voleybolu hepsi bir aradaydı. Bundan sonra kar voleybolunda sadece ulusal değil de uluslararası anlamda da yarışmalara ev sahipliği yapacağız. 13-15

Mart tarihlerinde Avrupa Kar Voleybolu turnuvasına ev sahipliği yapacağız. Uluslararası müsabakaları her yıl şehrimizde düzenlemeye çalışacağız çünkü bu

kapasiteye geldik." diye konuştu.

Müsabakalar sonunda derece giren üniversiteler şöyle:

- Kadınlar

1- Atılım Üniversitesi

2- Başkent Üniversitesi

3- Kırıkkale Üniversitesi

- Erkekler

1- Erciyes Üniversitesi

2- Beykoz Üniversitesi

3- Atatürk Üniversitesi Kaynak: AA
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ERZURUM'DA DÜZENLENEN ÜNİVERSİTELER ARASI TÜRKİYE KAR VOLEYBOLU ŞAMPİYONASI

TAMAMLANDI
Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye Kar Voleybolu Şampiyonası tamamlandı

Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye Kar Voleybolu Şampiyonası tamamlandı

ERZURUM (AA) - Türkiye Üniversite Sporları Federasyonu tarafından Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye Kar Voleybolu Şampiyonası sona

erdi.Palandöken Kayak Merkezi'nde organize edilen şampiyonaya 22 üniversiteden yaklaşık 100 sporcu katıldı.Erzurum Voleybol İl Temsilcisi Ragıp Koçak,

AA muhabirine, organizasyonun bugün yapılan final maçlarıyla tamamlandığını söyledi.Müsabakaların heyecanlı geçtiğini belirten Koçak, "Çok güzel ve

zevkli bir organizasyon gerçekleştirdik. Gelenler oldukça memnun kaldı. Eğlence, müzik ve kar voleybolu hepsi bir aradaydı. Bundan sonra kar voleybolunda

sadece ulusal değil de uluslararası anlamda da yarışmalara ev sahipliği yapacağız. 13-15 Mart tarihlerinde Avrupa Kar Voleybolu turnuvasına ev sahipliği

yapacağız. Uluslararası müsabakaları her yıl şehrimizde düzenlemeye çalışacağız çünkü bu kapasiteye geldik." diye konuştu.Müsabakalar sonunda derece

giren üniversiteler şöyle:- Kadınlar1- Atılım Üniversitesi2- Başkent Üniversitesi3- Kırıkkale Üniversitesi- Erkekler1- Erciyes Üniversitesi2- Beykoz

Üniversitesi3- Atatürk Üniversitesi
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ERZURUM'DA ÜNİVERSİTELER ARASI KAR VOLEYBOLU ŞAMPİYONASI SONUÇLANDI
Erzurum'da Üniversiteler Arası Kar Voleybolu Şampiyonası Sonuçlandı

Türkiye Üniversite Sporları Federasyonu tarafından Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye Kar Voleybolu Şampiyonası sona erdi. Palandöken

Kayak Merkezi'nde yapılan şampiyonaya 22 üniversiteden yaklaşık 100 sporcu katıldı. Erzurum Voleybol İl Temsilcisi Ragıp Koçak, organizasyonun başarılı

geçtiğini ve bundan sonra uluslararası kar voleybolu yarışmalarına da ev sahipliği yapacaklarını belirtti. Müsabakalar sonunda derece giren üniversiteler

açıklandı.

Türkiye Üniversite Sporları Federasyonu tarafından Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye Kar Voleybolu Şampiyonası sona erdi.Palandöken

Kayak Merkezi'nde organize edilen şampiyonaya 22 üniversiteden yaklaşık 100 sporcu katıldı.Erzurum Voleybol İl Temsilcisi Ragıp Koçak, AA muhabirine,

organizasyonun bugün yapılan final maçlarıyla tamamlandığını söyledi.Müsabakaların heyecanlı geçtiğini belirten Koçak, "Çok güzel ve zevkli bir

organizasyon gerçekleştirdik. Gelenler oldukça memnun kaldı. Eğlence, müzik ve kar voleybolu hepsi bir aradaydı. Bundan sonra kar voleybolunda sadece

ulusal değil de uluslararası anlamda da yarışmalara ev sahipliği yapacağız. 13-15 Mart tarihlerinde Avrupa Kar Voleybolu turnuvasına ev sahipliği yapacağız.

Uluslararası müsabakaları her yıl şehrimizde düzenlemeye çalışacağız çünkü bu kapasiteye geldik." diye konuştu.Müsabakalar sonunda derece giren

üniversiteler şöyle: Kadınlar1- Atılım Üniversitesi2- Başkent Üniversitesi3- Kırıkkale ÜniversitesiErkekler1- Erciyes Üniversitesi2- Beykoz Üniversitesi3-

Atatürk Üniversitesi
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ÜNİVERSİTELER ARASI TÜRKİYE KAR VOLEYBOLU ŞAMPİYONASI ERZURUM'DA SON BULDU
Üniversiteler Arası Türkiye Kar Voleybolu Şampiyonası Erzurum'da Son Buldu

 

Türkiye Üniversite Sporları Federasyonu tarafından Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye Kar Voleybolu Şampiyonası sona erdi.Palandöken

Kayak Merkezi'nde organize edilen şampiyonaya 22 üniversiteden yaklaşık 100 sporcu katıldı.Erzurum Voleybol İl Temsilcisi Ragıp Koçak, AA muhabirine,

organizasyonun bugün yapılan final maçlarıyla tamamlandığını söyledi.Müsabakaların heyecanlı geçtiğini belirten Koçak, "Çok güzel ve zevkli bir

organizasyon gerçekleştirdik. Gelenler oldukça memnun kaldı. Eğlence, müzik ve kar voleybolu hepsi bir aradaydı. Bundan sonra kar voleybolunda sadece

ulusal değil de uluslararası anlamda da yarışmalara ev sahipliği yapacağız. 13-15 Mart tarihlerinde Avrupa Kar Voleybolu turnuvasına ev sahipliği yapacağız.

Uluslararası müsabakaları her yıl şehrimizde düzenlemeye çalışacağız çünkü bu kapasiteye geldik." diye konuştu.Müsabakalar sonunda derece giren

üniversiteler şöyle: Kadınlar1- Atılım Üniversitesi2- Başkent Üniversitesi3- Kırıkkale ÜniversitesiErkekler1- Erciyes Üniversitesi2- Beykoz Üniversitesi3-

Atatürk Üniversitesi
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ERZURUM'DA DÜZENLENEN ÜNİVERSİTELER ARASI TÜRKİYE KAR VOLEYBOLU ŞAMPİYONASI

TAMAMLANDI
Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye Kar Voleybolu Şampiyonası tamamlandı

Türkiye Üniversite Sporları Federasyonu tarafından Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye Kar Voleybolu...

Türkiye Üniversite Sporları Federasyonu tarafından Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye KAR VOLEYBOLU Şampiyonası sona

erdi.Palandöken Kayak Merkezi'nde organize edilen şampiyonaya 22 üniversiteden yaklaşık 100 sporcu katıldı.Erzurum Voleybol İl Temsilcisi Ragıp Koçak,

AA muhabirine, organizasyonun bugün yapılan final maçlarıyla tamamlandığını söyledi.Müsabakaların heyecanlı geçtiğini belirten Koçak, "Çok güzel ve

zevkli bir organizasyon gerçekleştirdik. Gelenler oldukça memnun kaldı. Eğlence, müzik ve kar voleybolu hepsi bir aradaydı. Bundan sonra kar voleybolunda

sadece ulusal değil de uluslararası anlamda da yarışmalara ev sahipliği yapacağız. 13-15 Mart tarihlerinde Avrupa Kar Voleybolu turnuvasına ev sahipliği

yapacağız. Uluslararası müsabakaları her yıl şehrimizde düzenlemeye çalışacağız çünkü bu kapasiteye geldik." diye konuştu.Müsabakalar sonunda derece

giren üniversiteler şöyle:- Kadınlar1- Atılım Üniversitesi2- Başkent Üniversitesi3- Kırıkkale Üniversitesi- Erkekler1- Erciyes Üniversitesi2- Beykoz

Üniversitesi3- Atatürk Üniversitesi
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ERZURUM'DA DÜZENLENEN ÜNİVERSİTELER ARASI TÜRKİYE KAR VOLEYBOLU ŞAMPİYONASI

TAMAMLANDI
Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye Kar Voleybolu Şampiyonası tamamlandı

Türkiye Üniversite Sporları Federasyonu tarafından Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye Kar Voleybolu Şampiyonası sona erdi

Türkiye Üniversite Sporları Federasyonu tarafından Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye KAR VOLEYBOLU Şampiyonası sona

erdi.Palandöken Kayak Merkezi'nde organize edilen şampiyonaya 22 üniversiteden yaklaşık 100 sporcu katıldı.Erzurum Voleybol İl Temsilcisi Ragıp Koçak,

AA muhabirine, organizasyonun bugün yapılan final maçlarıyla tamamlandığını söyledi.Müsabakaların heyecanlı geçtiğini belirten Koçak, "Çok güzel ve

zevkli bir organizasyon gerçekleştirdik. Gelenler oldukça memnun kaldı. Eğlence, müzik ve kar voleybolu hepsi bir aradaydı. Bundan sonra kar voleybolunda

sadece ulusal değil de uluslararası anlamda da yarışmalara ev sahipliği yapacağız. 13-15 Mart tarihlerinde Avrupa Kar Voleybolu turnuvasına ev sahipliği

yapacağız. Uluslararası müsabakaları her yıl şehrimizde düzenlemeye çalışacağız çünkü bu kapasiteye geldik." diye konuştu.Müsabakalar sonunda derece

giren üniversiteler şöyle:- Kadınlar1- Atılım Üniversitesi2- Başkent Üniversitesi3- Kırıkkale Üniversitesi- Erkekler1- Erciyes Üniversitesi2- Beykoz

Üniversitesi3- Atatürk Üniversitesi
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ERZURUM'DA DÜZENLENEN ÜNİVERSİTELER ARASI TÜRKİYE KAR VOLEYBOLU ŞAMPİYONASI

TAMAMLANDI
Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye Kar Voleybolu Şampiyonası tamamlandı

 

ERZURUM (AA) - Türkiye Üniversite Sporları Federasyonu tarafından Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye Kar Voleybolu Şampiyonası sona

erdi.Palandöken Kayak Merkezi'nde organize edilen şampiyonaya 22 üniversiteden yaklaşık 100 sporcu katıldı.

Erzurum Voleybol İl Temsilcisi Ragıp Koçak, AA muhabirine, organizasyonun bugün yapılan final maçlarıyla tamamlandığını söyledi.Müsabakaların

heyecanlı geçtiğini belirten Koçak, "Çok güzel ve zevkli bir organizasyon gerçekleştirdik. Gelenler oldukça memnun kaldı. Eğlence, müzik ve kar voleybolu

hepsi bir aradaydı. Bundan sonra kar voleybolunda sadece ulusal değil de uluslararası anlamda da yarışmalara ev sahipliği yapacağız. 13-15 Mart

tarihlerinde Avrupa Kar Voleybolu turnuvasına ev sahipliği yapacağız. Uluslararası müsabakaları her yıl şehrimizde düzenlemeye çalışacağız çünkü bu

kapasiteye geldik." diye konuştu.Müsabakalar sonunda derece giren üniversiteler şöyle:- Kadınlar1- Atılım Üniversitesi2- Başkent Üniversitesi3- Kırıkkale

Üniversitesi- Erkekler1- Erciyes Üniversitesi2- Beykoz Üniversitesi3- Atatürk ÜniversitesiKaynak: aa
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ERZURUM'DA DÜZENLENEN ÜNİVERSİTELER ARASI TÜRKİYE KAR VOLEYBOLU ŞAMPİYONASI

TAMAMLANDI
Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye Kar Voleybolu Şampiyonası tamamlandı

 

Palandöken Kayak Merkezi'nde organize edilen şampiyonaya 22 üniversiteden yaklaşık 100 sporcu katıldı.

Erzurum Voleybol İl Temsilcisi Ragıp Koçak, AA muhabirine, organizasyonun bugün yapılan final maçlarıyla tamamlandığını söyledi.

Müsabakaların heyecanlı geçtiğini belirten Koçak, "Çok güzel ve zevkli bir organizasyon gerçekleştirdik. Gelenler oldukça memnun kaldı. Eğlence, müzik ve

kar voleybolu hepsi bir aradaydı. Bundan sonra kar voleybolunda sadece ulusal değil de uluslararası anlamda da yarışmalara ev sahipliği yapacağız. 13-15

Mart tarihlerinde Avrupa Kar Voleybolu turnuvasına ev sahipliği yapacağız. Uluslararası müsabakaları her yıl şehrimizde düzenlemeye çalışacağız çünkü bu

kapasiteye geldik." diye konuştu.

Müsabakalar sonunda derece giren üniversiteler şöyle:

 

 

 

 

 

 

- Kadınlar

1- Atılım Üniversitesi

2- Başkent Üniversitesi

3- Kırıkkale Üniversitesi

- Erkekler

1- Erciyes Üniversitesi

2- Beykoz Üniversitesi

3- Atatürk Üniversitesi

Kaynak: aa
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ERZURUM'DA DÜZENLENEN ÜNİVERSİTELER ARASI TÜRKİYE KAR VOLEYBOLU ŞAMPİYONASI

TAMAMLANDI
Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye Kar Voleybolu Şampiyonası tamamlandı

 

Türkiye Üniversite Sporları Federasyonu tarafından Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye Kar Voleybolu Şampiyonası sona erdi.

 

Palandöken Kayak Merkezi'nde organize edilen şampiyonaya 22 üniversiteden yaklaşık 100 sporcu katıldı.

 

Erzurum Voleybol İl Temsilcisi Ragıp Koçak, AA muhabirine, organizasyonun bugün yapılan final maçlarıyla tamamlandığını söyledi.

 

Müsabakaların heyecanlı geçtiğini belirten Koçak, "Çok güzel ve zevkli bir organizasyon gerçekleştirdik. Gelenler oldukça memnun kaldı. Eğlence, müzik ve

kar voleybolu hepsi bir aradaydı. Bundan sonra kar voleybolunda sadece ulusal değil de uluslararası anlamda da yarışmalara ev sahipliği yapacağız. 13-15

Mart tarihlerinde Avrupa Kar Voleybolu turnuvasına ev sahipliği yapacağız. Uluslararası müsabakaları her yıl şehrimizde düzenlemeye çalışacağız çünkü bu

kapasiteye geldik." diye konuştu.

 

Müsabakalar sonunda derece giren üniversiteler şöyle:

 

- Kadınlar

 

1- Atılım Üniversitesi

 

2- Başkent Üniversitesi

 

3- Kırıkkale Üniversitesi

 

- Erkekler

 

1- Erciyes Üniversitesi

 

2- Beykoz Üniversitesi

 

3- Atatürk Üniversitesi

 

ERZURUM AA
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ERZURUM'DA DÜZENLENEN ÜNİVERSİTELER ARASI TÜRKİYE KAR VOLEYBOLU ŞAMPİYONASI

TAMAMLANDI
Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye Kar Voleybolu Şampiyonası tamamlandı

Geçen Yıl Bugün Antalya Döşemealtı Nöbetçi Eczaneler

BAHÇIVAN ECZANESİ

ERZURUM (AA) - Türkiye Üniversite Sporları Federasyonu tarafından Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye Kar Voleybolu Şampiyonası sona

erdi.Palandöken Kayak Merkezi'nde organize edilen şampiyonaya 22 üniversiteden yaklaşık 100 sporcu katıldı.Erzurum Voleybol İl Temsilcisi Ragıp Koçak,

AA muhabirine, organizasyonun bugün yapılan final maçlarıyla tamamlandığını söyledi.Müsabakaların heyecanlı geçtiğini belirten Koçak, "Çok güzel ve

zevkli bir organizasyon gerçekleştirdik. Gelenler oldukça memnun kaldı. Eğlence, müzik ve kar voleybolu hepsi bir aradaydı. Bundan sonra kar voleybolunda

sadece ulusal değil de uluslararası anlamda da yarışmalara ev sahipliği yapacağız. 13-15 Mart tarihlerinde Avrupa Kar Voleybolu turnuvasına ev sahipliği

yapacağız. Uluslararası müsabakaları her yıl şehrimizde düzenlemeye çalışacağız çünkü bu kapasiteye geldik." diye konuştu.Müsabakalar sonunda derece

giren üniversiteler şöyle:- Kadınlar1- Atılım Üniversitesi2- Başkent Üniversitesi3- Kırıkkale Üniversitesi- Erkekler1- Erciyes Üniversitesi2- Beykoz

Üniversitesi3- Atatürk Üniversitesi
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ERZURUM'DA DÜZENLENEN ÜNİVERSİTELER ARASI TÜRKİYE KAR VOLEYBOLU ŞAMPİYONASI

TAMAMLANDI
Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye Kar Voleybolu Şampiyonası tamamlandı

 

ERZURUM (AA) - Türkiye Üniversite Sporları Federasyonu tarafından Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye Kar Voleybolu Şampiyonası sona

erdi.Palandöken Kayak Merkezi'nde organize edilen şampiyonaya 22 üniversiteden yaklaşık 100 sporcu katıldı.Erzurum Voleybol İl Temsilcisi Ragıp Koçak,

AA muhabirine, organizasyonun bugün yapılan final maçlarıyla tamamlandığını söyledi.Müsabakaların heyecanlı geçtiğini belirten Koçak, "Çok güzel ve

zevkli bir organizasyon gerçekleştirdik. Gelenler oldukça memnun kaldı. Eğlence, müzik ve kar voleybolu hepsi bir aradaydı. Bundan sonra kar voleybolunda

sadece ulusal değil de uluslararası anlamda da yarışmalara ev sahipliği yapacağız. 13-15 Mart tarihlerinde Avrupa Kar Voleybolu turnuvasına ev sahipliği

yapacağız. Uluslararası müsabakaları her yıl şehrimizde düzenlemeye çalışacağız çünkü bu kapasiteye geldik." diye konuştu.Müsabakalar sonunda derece

giren üniversiteler şöyle:- Kadınlar1- Atılım Üniversitesi2- Başkent Üniversitesi3- Kırıkkale Üniversitesi- Erkekler1- Erciyes Üniversitesi2- Beykoz

Üniversitesi3- Atatürk Üniversitesi

Kaynak: aa
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ERZURUM'DA DÜZENLENEN ÜNİVERSİTELER ARASI TÜRKİYE KAR VOLEYBOLU ŞAMPİYONASI

TAMAMLANDI
Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye Kar Voleybolu Şampiyonası tamamlandı
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ERZURUM (AA) - Türkiye Üniversite Sporları Federasyonu tarafından Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye Kar Voleybolu Şampiyonası sona

erdi.

Palandöken Kayak Merkezi'nde organize edilen şampiyonaya 22 üniversiteden yaklaşık 100 sporcu katıldı.Erzurum Voleybol İl Temsilcisi Ragıp Koçak, AA

muhabirine, organizasyonun bugün yapılan final maçlarıyla tamamlandığını söyledi.Müsabakaların heyecanlı geçtiğini belirten Koçak, "Çok güzel ve zevkli

bir organizasyon gerçekleştirdik. Gelenler oldukça memnun kaldı. Eğlence, müzik ve kar voleybolu hepsi bir aradaydı. Bundan sonra kar voleybolunda

sadece ulusal değil de uluslararası anlamda da yarışmalara ev sahipliği yapacağız. 13-15 Mart tarihlerinde Avrupa Kar Voleybolu turnuvasına ev sahipliği

yapacağız. Uluslararası müsabakaları her yıl şehrimizde düzenlemeye çalışacağız çünkü bu kapasiteye geldik." diye konuştu.Müsabakalar sonunda derece

giren üniversiteler şöyle:- Kadınlar1- Atılım Üniversitesi2- Başkent Üniversitesi3- Kırıkkale Üniversitesi- Erkekler1- Erciyes Üniversitesi2- Beykoz

Üniversitesi3- Atatürk Üniversitesi

 

 

 

Erzurum

KAR VOLEYBOLU

Palandöken Kayak Merkezi
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ERZURUM'DA DÜZENLENEN ÜNİVERSİTELER ARASI TÜRKİYE KAR VOLEYBOLU ŞAMPİYONASI

TAMAMLANDI
Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye Kar Voleybolu Şampiyonası tamamlandı

 

Türkiye Üniversite Sporları Federasyonu tarafından Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye Kar Voleybolu Şampiyonası sona erdi.

Palandöken Kayak Merkezi'nde organize edilen şampiyonaya 22 üniversiteden yaklaşık 100 sporcu katıldı.              Erzurum Voleybol İl Temsilcisi Ragıp

Koçak, AA muhabirine, organizasyonun bugün yapılan final maçlarıyla tamamlandığını söyledi.              Müsabakaların heyecanlı geçtiğini belirten Koçak,

"Çok güzel ve zevkli bir organizasyon gerçekleştirdik. Gelenler oldukça memnun kaldı. Eğlence, müzik ve kar voleybolu hepsi bir aradaydı. Bundan sonra kar

voleybolunda sadece ulusal değil de uluslararası anlamda da yarışmalara ev sahipliği yapacağız. 13-15 Mart tarihlerinde Avrupa Kar Voleybolu turnuvasına

ev sahipliği yapacağız. Uluslararası müsabakaları her yıl şehrimizde düzenlemeye çalışacağız çünkü bu kapasiteye geldik." diye konuştu.

Müsabakalar sonunda derece giren üniversiteler şöyle:              - Kadınlar              1- Atılım Üniversitesi              2- Başkent Üniversitesi              3- Kırıkkale

Üniversitesi              - Erkekler              1- Erciyes Üniversitesi              2- Beykoz Üniversitesi              3- Atatürk Üniversitesi              Anadolu Ajansı ve DHA

tarafından geçilen tüm Erzurum haberleri, bu bölümde Haberturk.com editörlerinin hiçbir editoryal müdahalesi olmadan otomatik olarak ajans kanallarından

geldiği şekliyle yer almaktadır. Erzurum Haberleri alanında yer alan haberlerin hepsinin hukuki muhatabı haberi geçen ajanslardır.
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ERZURUM'DA DÜZENLENEN ÜNİVERSİTELER ARASI TÜRKİYE KAR VOLEYBOLU ŞAMPİYONASI

TAMAMLANDI
Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye Kar Voleybolu Şampiyonası tamamlandı

 

ERZURUM (AA) - Türkiye Üniversite Sporları Federasyonu tarafından Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye Kar Voleybolu Şampiyonası sona

erdi.Palandöken Kayak Merkezi'nde organize edilen şampiyonaya 22 üniversiteden yaklaşık 100 sporcu katıldı.Erzurum Voleybol İl Temsilcisi Ragıp Koçak,

AA muhabirine, organizasyonun bugün yapılan final maçlarıyla tamamlandığını söyledi.Müsabakaların heyecanlı geçtiğini belirten Koçak, "Çok güzel ve

zevkli bir organizasyon gerçekleştirdik. Gelenler oldukça memnun kaldı. Eğlence, müzik ve kar voleybolu hepsi bir aradaydı. Bundan sonra kar voleybolunda

sadece ulusal değil de uluslararası anlamda da yarışmalara ev sahipliği yapacağız. 13-15 Mart tarihlerinde Avrupa Kar Voleybolu turnuvasına ev sahipliği

yapacağız. Uluslararası müsabakaları her yıl şehrimizde düzenlemeye çalışacağız çünkü bu kapasiteye geldik." diye konuştu.Müsabakalar sonunda derece

giren üniversiteler şöyle:- Kadınlar1- Atılım Üniversitesi2- Başkent Üniversitesi3- Kırıkkale Üniversitesi- Erkekler1- Erciyes Üniversitesi

2- Beykoz Üniversitesi3- Atatürk ÜniversitesiKaynak: aa
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ERZURUM'DA DÜZENLENEN ÜNİVERSİTELER ARASI TÜRKİYE KAR VOLEYBOLU ŞAMPİYONASI

TAMAMLANDI
Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye Kar Voleybolu Şampiyonası tamamlandı

 

ERZURUM (AA) - Türkiye Üniversite Sporları Federasyonu tarafından Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye Kar Voleybolu Şampiyonası sona

erdi.Palandöken Kayak Merkezi'nde organize edilen şampiyonaya 22 üniversiteden yaklaşık 100 sporcu katıldı.Erzurum Voleybol İl Temsilcisi Ragıp Koçak,

AA muhabirine, organizasyonun bugün yapılan final maçlarıyla tamamlandığını söyledi.Müsabakaların heyecanlı geçtiğini belirten Koçak, "Çok güzel ve

zevkli bir organizasyon gerçekleştirdik. Gelenler oldukça memnun kaldı. Eğlence, müzik ve kar voleybolu hepsi bir aradaydı. Bundan sonra kar voleybolunda

sadece ulusal değil de uluslararası anlamda da yarışmalara ev sahipliği yapacağız. 13-15 Mart tarihlerinde Avrupa Kar Voleybolu turnuvasına ev sahipliği

yapacağız. Uluslararası müsabakaları her yıl şehrimizde düzenlemeye çalışacağız çünkü bu kapasiteye geldik." diye konuştu.Müsabakalar sonunda derece

giren üniversiteler şöyle:- Kadınlar1- Atılım Üniversitesi2- Başkent Üniversitesi3- Kırıkkale Üniversitesi- Erkekler1- Erciyes Üniversitesi2- Beykoz Üniversitesi

3- Atatürk Üniversitesi

       Kaynak: aa
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ERZURUM'DA DÜZENLENEN ÜNİVERSİTELER ARASI TÜRKİYE KAR VOLEYBOLU ŞAMPİYONASI

TAMAMLANDI
Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye Kar Voleybolu Şampiyonası tamamlandı

 

ERZURUM (AA) - Türkiye Üniversite Sporları Federasyonu tarafından Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye Kar Voleybolu Şampiyonası sona

erdi.Palandöken Kayak Merkezi'nde organize edilen şampiyonaya 22 üniversiteden yaklaşık 100 sporcu katıldı.Erzurum Voleybol İl Temsilcisi Ragıp Koçak,

AA muhabirine, organizasyonun bugün yapılan final maçlarıyla tamamlandığını söyledi.Müsabakaların heyecanlı geçtiğini belirten Koçak, "Çok güzel ve

zevkli bir organizasyon gerçekleştirdik. Gelenler oldukça memnun kaldı. Eğlence, müzik ve kar voleybolu hepsi bir aradaydı. Bundan sonra kar voleybolunda

sadece ulusal değil de uluslararası anlamda da yarışmalara ev sahipliği yapacağız. 13-15 Mart tarihlerinde Avrupa Kar Voleybolu turnuvasına ev sahipliği

yapacağız. Uluslararası müsabakaları her yıl şehrimizde düzenlemeye çalışacağız çünkü bu kapasiteye geldik." diye konuştu.Müsabakalar sonunda derece

giren üniversiteler şöyle:- Kadınlar1- Atılım Üniversitesi2- Başkent Üniversitesi3- Kırıkkale Üniversitesi- Erkekler1- Erciyes Üniversitesi2- Beykoz

Üniversitesi3- Atatürk Üniversitesi
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ERZURUM'DA DÜZENLENEN ÜNİVERSİTELER ARASI TÜRKİYE KAR VOLEYBOLU ŞAMPİYONASI

TAMAMLANDI
Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye Kar Voleybolu Şampiyonası tamamlandı

 

ERZURUM (AA) - Türkiye Üniversite Sporları Federasyonu tarafından Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye Kar Voleybolu Şampiyonası sona

erdi.Palandöken Kayak Merkezi'nde organize edilen şampiyonaya 22 üniversiteden yaklaşık 100 sporcu katıldı.Erzurum Voleybol İl Temsilcisi Ragıp Koçak,

AA muhabirine, organizasyonun bugün yapılan final maçlarıyla tamamlandığını söyledi.Müsabakaların heyecanlı geçtiğini belirten Koçak, "Çok güzel ve

zevkli bir organizasyon gerçekleştirdik. Gelenler oldukça memnun kaldı. Eğlence, müzik ve kar voleybolu hepsi bir aradaydı. Bundan sonra kar voleybolunda

sadece ulusal değil de uluslararası anlamda da yarışmalara ev sahipliği yapacağız. 13-15 Mart tarihlerinde Avrupa Kar Voleybolu turnuvasına ev sahipliği

yapacağız. Uluslararası müsabakaları her yıl şehrimizde düzenlemeye çalışacağız çünkü bu kapasiteye geldik." diye konuştu.Müsabakalar sonunda derece

giren üniversiteler şöyle:- Kadınlar1- Atılım Üniversitesi2- Başkent Üniversitesi3- Kırıkkale Üniversitesi- Erkekler1- Erciyes Üniversitesi

2- Beykoz Üniversitesi3- Atatürk Üniversitesi
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ERZURUM'DA DÜZENLENEN ÜNİVERSİTELER ARASI TÜRKİYE KAR VOLEYBOLU ŞAMPİYONASI

TAMAMLANDI
Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye Kar Voleybolu Şampiyonası tamamlandı

 

ERZURUM (AA) - Türkiye Üniversite Sporları Federasyonu tarafından Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye Kar Voleybolu Şampiyonası sona

erdi.Palandöken Kayak Merkezi'nde organize edilen şampiyonaya 22 üniversiteden yaklaşık 100 sporcu katıldı.Erzurum Voleybol İl Temsilcisi Ragıp Koçak,

AA muhabirine, organizasyonun bugün yapılan final maçlarıyla tamamlandığını söyledi.Müsabakaların heyecanlı geçtiğini belirten Koçak, "Çok güzel ve

zevkli bir organizasyon gerçekleştirdik. Gelenler oldukça memnun kaldı. Eğlence, müzik ve kar voleybolu hepsi bir aradaydı. Bundan sonra kar voleybolunda

sadece ulusal değil de uluslararası anlamda da yarışmalara ev sahipliği yapacağız. 13-15 Mart tarihlerinde Avrupa Kar Voleybolu turnuvasına ev sahipliği

yapacağız. Uluslararası müsabakaları her yıl şehrimizde düzenlemeye çalışacağız çünkü bu kapasiteye geldik." diye konuştu.Müsabakalar sonunda derece

giren üniversiteler şöyle:

- Kadınlar1- Atılım Üniversitesi2- Başkent Üniversitesi3- Kırıkkale Üniversitesi- Erkekler1- Erciyes Üniversitesi2- Beykoz Üniversitesi3- Atatürk Üniversitesi
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ERZURUM'DA DÜZENLENEN ÜNİVERSİTELER ARASI TÜRKİYE KAR VOLEYBOLU ŞAMPİYONASI

TAMAMLANDI
Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye Kar Voleybolu Şampiyonası tamamlandı

 

ERZURUM (AA) - Türkiye Üniversite Sporları Federasyonu tarafından Erzurum'da düzenlenen Üniversiteler Arası Türkiye Kar Voleybolu Şampiyonası sona

erdi.Palandöken Kayak Merkezi'nde organize edilen şampiyonaya 22 üniversiteden yaklaşık 100 sporcu katıldı.Erzurum Voleybol İl Temsilcisi Ragıp Koçak,

AA muhabirine, organizasyonun bugün yapılan final maçlarıyla tamamlandığını söyledi.Müsabakaların heyecanlı geçtiğini belirten Koçak, "Çok güzel ve

zevkli bir organizasyon gerçekleştirdik. Gelenler oldukça memnun kaldı. Eğlence, müzik ve kar voleybolu hepsi bir aradaydı. Bundan sonra kar voleybolunda

sadece ulusal değil de uluslararası anlamda da yarışmalara ev sahipliği yapacağız. 13-15 Mart tarihlerinde Avrupa Kar Voleybolu turnuvasına ev sahipliği

yapacağız. Uluslararası müsabakaları her yıl şehrimizde düzenlemeye çalışacağız çünkü bu kapasiteye geldik." diye konuştu.Müsabakalar sonunda derece

giren üniversiteler şöyle:- Kadınlar1- Atılım Üniversitesi2- Başkent Üniversitesi3- Kırıkkale Üniversitesi- Erkekler

1- Erciyes Üniversitesi2- Beykoz Üniversitesi3- Atatürk ÜniversitesiKaynak: aa
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KAR VOLEYBOLU ERKEKLER TÜRKİYE ŞAMPİYONU BELLİ OLDU
Kar Voleybolu Erkekler Türkiye Şampiyonu Belli Oldu

Üniversite Sporları Kar Voleybolu Erkekler Türkiye Şampiyonası’nda, şampiyonluk kupasını kaldıran üniversite belli oldu.

www.erzurumgunebakis.com / Halil İbrahim AKTAŞ10-13 Şubat 2024 tarihlerinde Erzurum Teknik Üniversitesi’nin ev sahipliğinde Palandöken Kayak

Merkezi’nde düzenlenen ve 11 üniversitenin yarıştığı Üniversite Sporları Kar Voleybolu Erkekler Türkiye Şampiyonası tamamlandı. Yarı finalde karşı karşıya

gelen Erciyes Üniversitesi – Ağrı İbrahim Çeçen Üniversitesi karşılaşmasında Erciyes Üniversitesi galip gelerek adını finale yazdırmayı başarmıştı. Yarı

finalde galip gelerek adını finale yazdıran diğer üniversite ise Beykoz Üniversitesi olmuştu. Erciyes Üniversitesi – Beykoz Üniversitesi karşılaşması,

Palandöken Kayak Merkezi’nde bulunan sporseverlerin nefesini kesti Türkiye Şampiyonu olmak isteyen 2 takım da kıyasıya bir mücadele verdiler.

Karşılaşmada üstün bir oyun sergileyen Erciyes Üniversitesi, Üniversite Sporları Kar Voleybolu Erkekler Türkiye Şampiyonu olarak, şampiyonluk kupasının

ve altın madalyayı üniversitelerine götürdüler.3.’lük 4.’lük karşılaşmasında karşılaşan Erzurum temsilcisi Atatürk Üniversitesi ile Ağrı İbrahim Çeçen

Üniversitesi’nin karşılaşmasında da yine nefesler kesildi. Seyircileri heyecanlandıran 3.’lük 4.’lük karşılaşmasında ise galip gelen Erzurum temsilcisi Atatürk

Üniversitesi, Türkiye 3.’sü oldu.
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BEYKOZ ÜNİVERSİTESİ 15 PERSONEL ALIMI YAPACAK! PEKİ BAŞVURU ŞARTLARI NELER? İŞTE

AYRINTILAR...
Beykoz Üniversitesi 15 Personel Alımı Yapacak! Peki Başvuru Şartları Neler? İşte Ayrıntılar...

Beykoz Üniversitesi Akademik Personel Alımı yapacağını duyurdu! Peki başvuru şartları neler? İşte ayrıntılar...

Beykoz Üniversitesi yayımladığı alım ilanında 15 kişilik Öğretim Üyesi, Öğretim Görevlisi ve Araştırma Görevlisi alımı yapacağını duyurdu.

Başvurular ilanın Resmî Gazete’de yayın tarihinden itibaren 15 gün içerisinde Beykoz Üniversitesi Rektörlüğü İnsan Kaynakları Müdürlüğü’ne şahsen veya

posta yolu ile yapılacak.

Ön değerlendirme ve giriş sınavı sonuçları www.beykoz.edu.tr adresinde yayınlanacak.

 

 

Başvuru Şartları Neler?

ÖĞRETİM ÜYESİ KADROLARINA BAŞVURU ŞARTLARI1. Adayın başvurduğu kadroyu belirten ve tüm iletişim bilgilerini içeren dilekçe.2. Özgeçmiş (YÖK

formatında).3. Adli Sicil Kaydı.4. İngilizce bölümlere başvurularda YDS veya Yükseköğretim Kurulunca eşdeğerliliği kabul edilen bir sınavdan en az 85 dil

puanı almış olmak.5. 2 adet fotoğraf.6. Nüfus cüzdanı sureti.7. Diplomalarının tasdikli sureti (lisans, yüksek lisans ve doktora).8. Kamu hizmetinde bulunanlar

için hizmet belgesi.9. Yabancı ülkelerden alınan diplomaların Üniversitelerarası Kurulca onaylanmış denklik belgesi.10. Bilimsel Yayınlarını, Kongre ve

Konferans Tebliğleri ile bunlara yapılan atıfları, yönetimlerinde devam eden ve biten doktora ve yüksek lisans çalışmalarını, Üniversite yönetimine katkılarını

kapsayan belge ve bilgileri içeren Pdf formatında hazırlanmış taşınabilir bellek.Profesör kadrosuna başvuran adayların yukarıdaki belgeleri içeren dosyaları 1

(bir) takım olarak dosya ve 6 (altı) takım olarak Pdf formatında hazırlanmış olan taşınabilir bellek ile ilanın Resmî Gazete’de yayınlanma tarihinden itibaren

15 gün içerisinde teslim etmeleri gerekmektedir.Doçent kadrosuna başvuran adayların yukarıdaki belgeleri içeren dosyaları 1 (bir) takım olarak dosya ve 4

(dört) takım olarak Pdf formatında hazırlanmış olan taşınabilir bellek ile ilanın Resmî Gazete’de yayınlanma tarihinden itibaren 15 gün içerisinde teslim

etmeleri gerekmektedirDoktor Öğretim Üyesi kadrosuna başvuran adayların yukarıdaki belgeleri içeren dosyaları 1 (bir) takım olarak dosya ve 4 (dört) takım

olarak Pdf formatında hazırlanmış olan taşınabilir bellek ile ilanın Resmî Gazete’de yayınlanma tarihinden itibaren 15 gün içerisinde teslim etmeleri

gerekmektedir.ÖĞRETİM GÖREVLİSİ BAŞVURU ŞARTLARIÖğretim Görevlisi:1. Başvurulan programın puan türünden ALES sınavından en az 70 puan

almış olmak.2. Belirtilen alanlarda lisans ve tezli yüksek lisans mezunu olmak.3. LİSANS DÜZEYİNDE EĞİTİM VEREN TÜRKÇE BÖLÜMLERE ÖĞRETİM

GÖREVLİSİ başvurularında YDS veya Yükseköğretim Kurulunca eşdeğerliliği kabul edilen bir sınavdan en az 50 dil puanı almış olmak.4. Lisans/Ön Lisans

düzeyinde İNGİLİZCE EĞİTİM VEREN BÖLÜMLERE başvurularda YDS veya Yükseköğretim Kurulunca eşdeğerliliği kabul edilen bir sınavdan en az 85 dil

puanı almış olmak.5. Deneyim belirtilen kadro başvurularında belgelemek kaydıyla deneyim koşulunu sağlamak.ARAŞTIRMA GÖREVLİSİ BAŞVURU

ŞARTLARIAraştırma Görevlisi:1. Başvurulan programın puan türünden ALES sınavından en az 70 puan almış olmak.2. LİSANS DÜZEYİNDE EĞİTİM

VEREN TÜRKÇE BÖLÜMLERE ARAŞTIRMA GÖREVLİSİ başvurularında YDS veya Yükseköğretim Kurulunca eşdeğerliliği kabul edilen bir sınavdan en az

50 dil puanı almış olmak.3. İNGİLİZCE EĞİTİM VEREN BÖLÜMLERE BAŞVURULARDA EN AZ 85 YDS veya Yükseköğretim Kurulunca eşdeğerliliği kabul

edilen bir sınavdan dil puanı almış olmak.4. Başvuru tarihi itibariyle 35 yaşını doldurmamış olmak.
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KAR VOLEYBOLU ERKEKLER YARI FİNAL MAÇLARI BUGÜN OYNANACAK
Kar Voleybolu Erkekler Yarı Final Maçları Bugün Oynanacak

Erzurum'da Ünilig Kar Voleybolu Erkekler Türkiye Şampiyonası'nda Yarı Final Heyecanı, final heyecanı ile devam edecek.

www.erzurumgunebakis.com / Halil İbrahim AKTAŞErzurum'un Palandöken Kayak Merkezi'nde düzenlenen Üniversiteler Arası Ligi (Ünilig) Kar Voleybolu

Erkekler Türkiye Şampiyonası'nda heyecan dorukta. Toplamda 11 üniversitenin mücadele ettiği şampiyonada yarı finale yükselen takımlar belli oldu.Yarı

finalde mücadele edecek olan takımlar şu şekilde:Erciyes ÜniversitesiAğrı İbrahim Çeçen ÜniversitesiBeykoz ÜniversitesiAtatürk ÜniversitesiŞampiyonadaki

7 rakibini geride bırakarak yarı finale kalan Erciyes Üniversitesi, Ağrı İbrahim Çeçen Üniversitesi, Beykoz Üniversitesi ve şampiyonadaki Erzurum temsilcisi

Atatürk Üniversitesi, Türkiye Şampiyonası için kıyasıya bir mücadeleye girecekler.Bugün oynanacak olan yarı final müsabakalarında Erciyes Üniversitesi ile

Ağrı İbrahim Çeçen Üniversitesi, diğer yarı finalde ise Beykoz Üniversitesi ile Atatürk Üniversitesi karşı karşıya gelecek. Kazanan takımlar, finale çıkarak

Türkiye Şampiyonu olma yolunda büyük bir adım atacaklar.Mağlup olan iki takım ise üçüncülük ve dördüncülük mücadelesi için sahaya çıkacaklar. Heyecan

dolu müsabakaların ardından Türkiye Şampiyonu belirlenecek ve sporseverler unutulmaz anlara tanıklık edecekler.
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GIDA KRİZİNE KARŞI ULUSAL ÇAPTA 2024 STRATEJİSİ OLUŞTURMAK İÇİN ETKİNLİK DÜZENLENDİ
Gıda krizine karşı ulusal çapta 2024 stratejisi oluşturmak için etkinlik düzenlendi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi. Dünyada 50’den fazla ülkede “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de

aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden sorunlar masaya yatırıldı.

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

  

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

Gıda bankacılığını anlatıyor

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

  

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

  

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış

olur” dedi.

5 üründe strateji kurulmalı

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

Sistem yoksa sonuç da yok

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.
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Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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AHMET KASIM HAN
Ahmet Kasım HAN

Kendim ettim kendim buldum…

Türkiye ekonomisinin öyküsü hiçbir vakit peri masalı olmadı. Kanaatimce Osmanlı İmparatorluğundan mirası üç faktör bu hikâyeyi oldukça olumsuz

etkilenmiştir: sermaye yetersizliği, ekonomik faaliyete yönelik alt-yapının çok zayıf olması ve girişimcilik eksikliği. Bununla birlikte, Atatürk döneminin yapısal

reformlarının hazırladığı ortam sayesinde, ülke sanayileşmeyi, kuyruğundan da olsa, yakalamıştır. Bu küçümsenecek bir başarı değildir. Bunda tüm

Cumhuriyet hükümetlerinin emeği vardır. Öte yandan, ülkenin kapitalist dünya sistemine entegrasyonu söz konusu eksikliklerin izâlesine yönelik adımların,

Türkiye’ye has koşullarda, birbiriyle etkileşiminin yarattığı sorunlardan da elbette nasibini almıştır, almaktadır. Bu sorunların “doğru”, siz onu “akılcı” diye de

okuyabilirsiniz, yönetilmesi Türkiye ekonomisinin daimi zaruretlerinden bir tanesi, belki de en önemlisidir. Ülke halkının saadeti, refahı, geleceği ve

memleketin asli bekası, iktidarların bu noktada gösterdiği maharetin düzeyiyle yakından alâkalıdır.   AK Parti iktidarının 2002’den bu yana izlediği ekonomi

politikalarına ilişkin, aynı ondan önceki tüm Cumhuriyet hükümetlerine dair yapılabileceği gibi, çeşitli eleştiriler getirilebilir. Örneğin; 2002’den 2010’ların ilk

yarısına kadar ülkeye giren yüksek döviz miktarı sayesinde ortaya çıkan, borçlanma ile finanse edilen tüketim; gayrimenkul kaynaklı büyüme; varlık

satışlarıyla beslenen varlık fiyatlarında değerlenme; ve tüm bunlara bağlı oluşan yalancı refah algısı konuşulabilir. Bu dönemde ülke ekonomisi ve insanı

ucuz ithalata bağımlı kılınırken yatırımların, sanayi alt-yapısının, en önemlisi de ara-mal üretiminin, ihmal edilmesi eleştirilebilir. Ancak, bir başka gerçek de

ekonominin aktörlerinin bu dönemi bir “parti” zamanı olarak hatırladığıdır. Zira, refah kalıcı olmasa da hissiyatı herkese iyi gelir!   Bu “parti”nin müziğinin

sesinin bu kadar yüksek çalabilmesinin ne derecede AK Parti’nin ekonomiyi yönetme maharetinden kaynaklandığı da sorgulanabilir. Gerçekten de 2001 krizi

sonrası, özellikle yapısal alanda, devrim niteliği taşıyan Derviş reformlarını sağladığı ortam, kurumsal alt-yapı ve kredibilite olmasaydı; dünya çapında düşük

enflasyon-düşük faiz dönemine denk gelmeseydi; 11 Eylül saldırıları sonrası siyasi konjonktür ABD başta Batı’da Türkiye’nin jeopolitik konumuna ve, bu

konumun “gerektirdiği” rolü oynama noktasında beklentileri karşılama hevesini oldukça açık biçimde ortaya koyan, AK Parti’ye hususi bir pozisyon ve ilave

kredibilite atfedilmesine yol açmasaydı, işlerin sadece AK Parti’nin iktisadi maharetiyle işlerin nasıl evrilebileceğini elbette hiçbir zaman bilemeyeceğiz.

Nihayet, Türkiye ekonomisi tüm bunlar sayesinde yüzülen mesafenin yapısal kayalıklarına tam vuracakken, ABD’de uzun vadeli gayrimenkul kredileri

üzerinden 2008’de patlayan küresel ekonomik krize, başta FED olmak üzere sistemin merkezi ülkelerinin Merkez Bankalarının bilanço genişlemesiyle cevap

vermesiyle sıyırdığını da söyleyebiliriz. Hatırlanacaktır, söz konusu ülkeler ve kurumlar bu krize para arzını arttırarak, karşılık verdiler. Bu da sermaye

yetersizliği kaynaklı sorunları olan gelişmekte olan ülkelere hem maliyet (faiz) hem miktar bakımından kaynak kolaylığı getirdi. Türkiye bu noktada en kırılgan

ülkeydi ve belki de en ciddi faydayı sağladı. Neticede, Türkiye ekonomisi 2009’da kurda önemli bir düzeltmeyle karakterize olması doğal olacak krizden de

dışsal faktörlerin himmetiyle sıyırdı denebilir. Bu durumun aslında ekonominin taşıyıcı kolonlarını erittiği gerçeği böylece göz ardı edilebildi. Maharet

eksikliğinin bedeli olmayınca, daha doğrusu bedeli ertelemek mümkün olunca, mucizelere inanç kuvvetlendi. Bugün de öyle.  O dönemde de, yine bugün

olduğu gibi, ters giden her şey dış güçlerin eylemleriyle veya, ironik biçimde aslında bu dönemin büyük bölümünde Türkiye lehine işleyen, konjonktürü

etkileyen dışsal faktörlerle, bunlara bağlı hikâyeleri içeren safsatalarla, açıklandı. Misal; 2018 senesinde Rahip Brunson krizinde o yıla 3,79 TL’den başlayan

dolar 13 Ağustos’ta 7,21’i gördü. Neticede “kriz” Brunson’ın ABD’nin çizdiği çerçevede serbest bırakılmasıyla sonuçlandığına göre, söz konusu krizin, pek de

bir sonuç üretmediği âşikâr politika tercihleriyle alâkalı olduğu kadar, doğrudan o tarihe kadar izlenen ekonomi politikasının zaaflarını ortaya dökecek

biçimde, FED’in parasal sıkılaştırmaya gitmesiyle ilişkisi neredeyse hiç konuşulmadı. Konuşulmadığı gibi Türkiye’nin ekonomi politikasının ucuz ve bol

kaynağa kolay erişimin kısıtlanmasına karşılığının ne olacağına dair de maharet içeren bir planlama yapılmadı. Oysa 19 Temmuz 2017’ye 4,48 trilyon dolar

büyüklükte bir bilanço ile giren FED, 2019 Eylül’üne kadar bu bilançoyu 3,76 trilyona kadar küçültmüştü. O dönemde kurun başına gelenler, ABD ile siyasi

tercihler sonucu gerilen ilişkilerin abarttığı fırtınanın, ekonomi siyasetine dair tercihlerin yarattığı yapısal kırılganlıklarla zayıf düşmüş Türkiye ekonomisine

vurup, dağıtmasından başka bir şey değildi. Zamanın ABD Başkanı Donald Trump’ın 2019’da bu defa Suriye’ye ilişkin Türkiye’ye baskı yapmak amacıyla

gönderdiği hadsiz mektupta, 2018’deki bu dönemi hatırlatarak, “Brunson döneminde küçük bir örneğini verdiği gibi”, “Türkiye ekonomisini yerle bir”

edebileceğine dair sözleri, bu kişinin üslûbu ve megalomanisinin ötesinde ona vehmedilecek bir kudrettin varlığından ziyade, Türkiye ekonomisinin o güne

kadar sürdürülen politika tercihleri neticesinde göz göre göre oluşmuş kırılganlıklarının ne düzeyde bir zaafa dönüştüğünün göstergesiydi. Her ne kadar sözü

geçen şahsın ABD Başkanı olmasının yarattığı siyasi ağırlık inkâr edilemezse de benzer koşullarda “bizi kıskandıklarından” sıklıkla dem vurulan Avrupa

ülkelerinin, misal Almanya’nın, parasının değerinin üç ayda % 75 civarı değer kaybetmesi herhalde düşünülemez. Sözün özü bizim “parti” bunlar olurken

aslında çoktan bitmişti. Ancak, işler hiçbir zaman daha kötüsü olmayacak kadar kötü olmaz…   Gerçekten de yazının başında belirttiğim gibi ekonominin

“doğru” yönetilmesine yönelik kaygıların, mistik biçimde ve tümüyle bir yana bırakılması, Hazine ve Maliye Bakanı Mehmet Şimşek’in isabetli tanımıyla

“akıldışı” ekonomi politikasına geçiş, Eylül 2021’de oldu. Bu mânâda “akıldışılık”, siyaset ve siyasi maharet seçim kazanmaya indirgenirse elbette başka

biçimde de yorumlanabilir. Ancak, Eylül 2021’den itibaren gamsız biçimde başta enflasyon tüm veri evreninin ciddiyetini, karar alma sisteminin inanılırlığını,

ülkenin parasının güvenilirliğini, iktisadi beklentileri tarumar, ülke insanının geleceğini ve memleketin sosyolojisini darmadağın eden, güya heterodoks,

politika tercihlerinin neye nasıl etki ettiğini, 8 Şubat Enflasyon Raporu toplantısında TCMB Başkan Yardımcısı Cevdet Akçay’dan açıkça duyduk, öğrendik:

“Fonlama maliyeti-mevduat faizi linki kopmuş. Politika faizi-enflasyon linki kopmuş. Faiz-Enflasyon linki kopmuş. Faiz-kur linki kopmuş. Biz daha 7 aydır bu

kopan bağlantıyı kurmaya çalışıyoruz”. Bence konu hepimizin refahı, güvenliği, saadeti olmasa, artık dağılabilirdik. Ama değil…  Kendi kendimize yüksek

sesle çaldığımız ıslığa orkestral müzik muamelesi yapmakla, kendimizi edip kendimiz bulduklarımızın mesuliyetini başkalarına yüklemekle geçiştirilemeyecek

acı gerçeği dile getirdiği için Akçay’a bir teşekkür borçluyuz. Öte yandan bu sözleri söyleyen kişinin, liyâkati bir yana, Merkez Bankası Başkanı

olamayacağıysa bugünkü Türkiye’de garipsenecek bir durum değil. Bir sonraki yazıda şu veri evreni işi ve enflasyon meselesiyle ilgileneceğiz…  Bir de Soru:

Artık ekonominin bakanı da, kafa bürokratı da aynı fikirde olduğuna göre müstemleke ekonomisti kim…?

IP1940
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BEYKOZ ÜNİVERSİTESİ AKADEMİK PERSONEL ALACAK
Beykoz Üniversitesi Akademik Personel Alacak

Beykoz Üniversitesi Rektörlüğünden Öğretim Üyesi / Öğretim Görevlisi / Araştırma Görevlisi Alım İlanı.

Beykoz Üniversitesi Öğretim Üyesi, Öğretim Görevlisi ve Araştırma Görevlisi alacak.Başvurular ilanın Resmî Gazete’de yayın tarihinden itibaren 15 gün

içerisinde Beykoz Üniversitesi Rektörlüğü İnsan Kaynakları Müdürlüğü’ne şahsen veya posta yolu ile yapılacak.Ön değerlendirme ve giriş sınavı sonuçları

www.beykoz.edu.tr adresinde yayınlanacak.İlana ilişkin bilgiye ilan.gov.tr internet sitesinden erişebilirsiniz.İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiye ilan.gov.tr adresinden

erişmek için tıklayınızHaber Merkezi
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BEYKOZ ÜNİVERSİTESİ AKADEMİK PERSONEL ALACAĞINI DUYURDU:
Beykoz Üniversitesi Akademik Personel alacağını duyurdu:

Beykoz Üniversitesi, çeşitli akademik bölümlerinde görev almak üzere öğretim üyeleri ve öğretim elemanları alacağını duyurdu.

2547 sayılı Yükseköğretim Kanunu ve ilgili yönetmelikler çerçevesinde yapılacak olan bu alımlar, profesör, doçent ve doktor öğretim üyesi pozisyonları için

geçerli olacak. Ayrıca, öğretim görevlisi ve araştırma görevlisi kadroları için de atamalar yapılacak. Bu atamalar, 09.11.2018 tarihli ve 30590 sayılı Resmi

Gazete’de yayımlanan yönetmelik hükümlerine göre gerçekleştirilecek.

Başvurular, ilanın Resmi Gazete’de yayımlandığı tarihten itibaren 15 gün içinde Beykoz Üniversitesi Rektörlüğü, İnsan Kaynakları Müdürlüğü'ne şahsen veya

posta yoluyla yapılabilecek. E-posta ile yapılan başvurular kabul edilmeyecek. Başvuru için gerekli belge ve şartlar, www.ilan.gov.tr ve www.beykoz.edu.tr

adreslerinden öğrenilebilir. Ayrıca, adayların İngilizce ders verebilme yeterliliğine sahip olmaları gerekmekte olup, bu yeterlilik Yükseköğretim Kurulu

tarafından belirlenen esaslara göre değerlendirilecektir.

 

 

 

 

 

 

 

Öğretim üyesi kadrolarına başvuracak adayların, başvurdukları kadroyu belirten dilekçe, özgeçmiş, adli sicil kaydı, dil puanı belgesi, fotoğraf, nüfus cüzdanı

sureti, diplomaların tasdikli sureti gibi belgeleri hazırlamaları gerekmektedir. Ayrıca, adayların bilimsel çalışmalarını ve akademik katkılarını içeren belgeleri

PDF formatında taşınabilir bellekte sunmaları beklenmektedir. Profesör, doçent ve doktor öğretim üyesi kadroları için belgelerin teslim şekli ve sayısı ilanda

belirtilmiştir. Bu fırsat, akademik kariyer yapmak isteyen adaylar için önemli bir adım olarak görülüyor.
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ÖĞRETİM ÜYESİ, ÖĞRETİM GÖREVLİSİ VE ARAŞTIRMA GÖREVLİSİ ALINACAK
Öğretim Üyesi, Öğretim Görevlisi ve Araştırma Görevlisi alınacak

Öğretim Üyesi, Öğretim Görevlisi ve Araştırma Görevlisi alınacak

ilan.gov.tr’de yer alan ilana göre; Beykoz Üniversitesi Öğretim Üyesi, Öğretim Görevlisi ve Araştırma Görevlisi alacak.

 

Başvurular ilanın Resmî Gazete’de yayın tarihinden itibaren 15 gün içerisinde Beykoz Üniversitesi Rektörlüğü İnsan Kaynakları Müdürlüğü’ne şahsen veya

posta yolu ile yapılacak.

 

Ön değerlendirme ve giriş sınavı sonuçları www.beykoz.edu.tr adresinde yayınlanacak.

 

Ayrıntılı bilgi için tıklayınız
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

 

Gıda krizine karşı ulusal çapta 2024 stratejisi oluşturmak için etkinlik düzenlendi

Küresel gıda krizine karşı profesyonellerle bir araya gelindi

TİDER, yerli eğitim kurumu ile gıda güvenliği için etkinlik düzenledi”

“TİDER, yerli üniversite ile düzenlediği etkinlikte gıda tehditlerini masaya yatırdı”

4.Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi. Dünyada

50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve Gıdaya

Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı Hande

Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise “Gıda

israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

Gıda bankacılığını anlatıyor

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50’den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış

olur” dedi.

5 üründe strateji kurulmalı

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

Sistem yoksa sonuç da yok

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem
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dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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"TEKNOLOJİ KULLANIMI İSRAFI ÖNLÜYOR"
"Teknoloji Kullanımı İsrafı Önlüyor"

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi. Dünyada

50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve Gıdaya

Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı Hande

Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise “Gıda

israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

Gıda bankacılığını anlatıyor

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış

olur” dedi.

5 üründe strateji kurulmalı

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

Sistem yoksa sonuç da yok

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.
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Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK 'GIDA BANKACILIĞI' ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik 'Gıda Bankacılığı' zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi. Dünyada

50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve Gıdaya

Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı.

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi. Dünyada

50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve Gıdaya

Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı Hande

Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise “Gıda

israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi. Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik

kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda atıklarının etkisi giderek artıyor.     Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık

20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını

değişmesini önemli kılıyor. “4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev

sahipliğinde, 6 Şubat depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın

ana sponsor, Net Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve

Gıda İsrafı” olmak üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak

çözüm önerilerini sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en

temel insan hakkı olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği

olduğunu vurguladı.Gıda bankacılığını anlatıyorTemel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin

kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi

olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına

ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü buldu” bilgilerini paylaştı. Daha fazla gönüllüye ihtiyaç varŞef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde

halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden

çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü

ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek.

Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın

(The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının

gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir parçası olmasa da bir yıl önce

Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor. Afet Platformu kurucularından ve

The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer insani yardım kuruluşlarıyla derhal

bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını sürdürüyor” dedi. Zirveye Almanya,

Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın büyük oranda

işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı sağlandığına

dikkat çekti.Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the

Global FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını

aktardı. Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği

veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna

dikkat çekti.Gıda bankacılığı kanunu gerekiyorGıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı

Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu

olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken,

gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış olur” dedi. 5 üründe strateji kurulmalıZirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr.

Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini

vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için

bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi), bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe

strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı. Sistem yoksa sonuç da yokTÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının

önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının

karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine

sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi. Tüketici yeni teknolojileri bilmeli“Evde gıda israfının önlenmesi için neler

yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla

bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda

üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi. Teknoloji kullanımı israfı önlüyorSürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü

Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de

ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı. Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70

oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek, “Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda

sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi. Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalıAnadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra

sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel

yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük sıkıntı” açıklamalarında bulundu. Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup

Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi,

“Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük.
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Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı geliştirmek” diye konuştu. Zirve, Temel

İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte bulunan

Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi…

Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi…

 

 

 

IV. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi. Dünyada

50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve Gıdaya

Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı Hande

Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise “Gıda

israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” yorumunu yaptı.

 

 

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.   

 

 

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

 

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

 

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

 

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

 

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

 

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

 

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.
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Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

 

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

 

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

 

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

 

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış

olur” dedi.

 

 

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

 

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

 

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

 

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

 

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

 

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 



 

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

 

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

 

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

 

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

 

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

 

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

 

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış

ARABAGALERISI.COM.TR
Yayın Tarihi : 09.02.2024 02:42:10
Link : https://arabagalerisi.com.tr/gida-guvenligi-ve-israfina-yonelik-gida-bankaciligi-zirvesi-

gerceklestirildi-10050284







olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış

SILAHSANAYI.COM.TR
Yayın Tarihi : 09.02.2024 02:42:03
Link : https://silahsanayi.com.tr/gida-guvenligi-ve-israfina-yonelik-gida-bankaciligi-zirvesi-

gerceklestirildi-10050284







olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı
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Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış

NNPBN.COM
Yayın Tarihi : 09.02.2024 02:41:47
Link : https://nnpbn.com/gida-guvenligi-ve-israfina-yonelik-gida-bankaciligi-zirvesi-

gerceklestirildi-10050284







olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış

KORFEZDEN.COM
Yayın Tarihi : 09.02.2024 02:41:41
Link : https://korfezden.com/gida-guvenligi-ve-israfina-yonelik-gida-bankaciligi-zirvesi-

gerceklestirildi-10050284







olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış

HIBYATV.COM
Yayın Tarihi : 09.02.2024 02:41:36
Link : https://hibyatv.com/gida-guvenligi-ve-israfina-yonelik-gida-bankaciligi-zirvesi-

gerceklestirildi-10050284







olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış

EKONOMIVEFINANSAJANSI.COM
Yayın Tarihi : 09.02.2024 02:41:35
Link : https://ekonomivefinansajansi.com/gida-guvenligi-ve-israfina-yonelik-gida-bankaciligi-

zirvesi-gerceklestirildi-10050284







olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 



GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı
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Beykoz Üniversitesi 15 akademik personel alıyor

                                  

                                   Beykoz Üniversitesi Rektörlüğü, bünyesinde yer alan bölümlerde görevlendirilmek üzere 15 akademik personel alımı yapacak.

                                  

 

                                      

                                      

                                  

                              

                              

                                  

                                  

                                      

                                      

                                      

                                  

                              

Beykoz Üniversitesi, bünyesinde yer alan bölümlerde görevlendirilmek üzere 15 profesör, doçent, doktor öğretim üyesi alacağını duyurdu.

 

 

 

ÖĞRETİM GÖREVLİSİ BAŞVURU ŞARTLARI

 

1. Başvurulan programın puan türünden ALES sınavından en az 70 puan almış olmak.

 

2. Belirtilen alanlarda lisans ve tezli yüksek lisans mezunu olmak.

 

3. LİSANS DÜZEYİNDE EĞİTİM VEREN TÜRKÇE BÖLÜMLERE ÖĞRETİM GÖREVLİSİ başvurularında YDS veya Yükseköğretim Kurulunca eşdeğerliliği

kabul edilen bir sınavdan en az 50 dil puanı almış olmak.

 

4. Lisans/Ön Lisans düzeyinde İNGİLİZCE EĞİTİM VEREN BÖLÜMLERE başvurularda YDS veya Yükseköğretim Kurulunca eşdeğerliliği kabul edilen bir

sınavdan en az 85 dil puanı almış olmak.

 

5. Deneyim belirtilen kadro başvurularında belgelemek kaydıyla deneyim koşulunu sağlamak.

 

 

 

ARAŞTIRMA GÖREVLİSİ BAŞVURU ŞARTLARI

 

1. Başvurulan programın puan türünden ALES sınavından en az 70 puan almış olmak.

 

2. LİSANS DÜZEYİNDE EĞİTİM VEREN TÜRKÇE BÖLÜMLERE ARAŞTIRMA GÖREVLİSİ başvurularında YDS veya Yükseköğretim Kurulunca

eşdeğerliliği kabul edilen bir sınavdan en az 50 dil puanı almış olmak.

 

3. İNGİLİZCE EĞİTİM VEREN BÖLÜMLERE BAŞVURULARDA EN AZ 85 YDS veya Yükseköğretim Kurulunca eşdeğerliliği kabul edilen bir sınavdan dil

puanı almış olmak.

 

4. Başvuru tarihi itibariyle 35 yaşını doldurmamış olmak.

 

BAŞVURUDA İSTENEN BELGELER

 

1. Adayın başvurduğu kadroyu belirten ve tüm iletişim bilgilerini içeren dilekçe.

 

2. YÖK formatında Türkçe Özgeçmiş

 

3. Adli Sicil Kaydı.
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4. ALES belgesi.

 

5. İngilizce eğitim veren bölümlere ve lisans düzeyinde eğitim veren bölümlere öğretim görevlisi/araştırma görevlisi kadrosuna başvurularda Yabancı Dil

Belgesi.

 

6. 2 adet fotoğraf.

 

7. Nüfus cüzdanı sureti.

 

8. Diplomaların fotokopisi (lisans, yüksek lisans ve varsa doktora).

 

9. Onaylı lisans transkript belgesi.

 

10. Deneyim belirtilen kadro başvurularında e-Devlet üzerinden alınmış barkodlu SGK hizmet dökümü.

 

11. Yabancı ülkelerden alınan diplomaların Üniversitelerarası Kurulca onaylanmış denklik belgesi.

 

Başvurular, İnsan Kaynakları Direktörlüğü'ne şahsen veya posta yolu ile yapılacak olup, süresi içinde yapılmayan başvurular ve e-posta yolu ile yapılan

başvurular kabul edilmeyecektir.

 

Ön değerlendirme ve giriş sınavı sonuçları www.beykoz.edu.tr adresinde yayınlanacaktır.

 

Öğretim Görevlisi/Araştırma Görevlisi Kadroları SINAV TAKVİMİ

 

Başvuru Başlangıç Tarihi : 09.02.2024

 

Son Başvuru Tarihi : 23.02.2024

 

Ön Değerlendirme Tarihi : 27.02.2024

 

Giriş Sınavı Tarihi : 01.03.2024

 

Sonuç Açıklama Tarihi : 06.03.2024
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4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi'nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi'nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

         

                       (Hibya Haber Ajansı)
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK 'GIDA BANKACILIĞI' ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik 'Gıda Bankacılığı' zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi. Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece

ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda atıklarının etkisi giderek artıyor.     Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde

yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim

alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor. “4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği

(TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve

Denizbank’ın ana sponsor, Net Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda

Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”

konularını tartışarak çözüm önerilerini sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da

gıdaya erişimin en temel insan hakkı olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en

büyük örneği olduğunu vurguladı.Gıda bankacılığını anlatıyorTemel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç

sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu

üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda

bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü buldu” bilgilerini paylaştı. Daha fazla gönüllüye ihtiyaç varŞef Ebru Baybara Demir, deprem

bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da vurgulayarak deprem bölgesinde devam

eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin

gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam

edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.Küresel Gıda Bankacılığı

Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk

halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir parçası olmasa da bir yıl

önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor. Afet Platformu

kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer insani yardım

kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını sürdürüyor” dedi.

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar,

geçen yıl the Global FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda

dağıtıldığını aktardı. Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl

düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini

koruduğuna dikkat çekti.Gıda bankacılığı kanunu gerekiyorGıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten

Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve

üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya

kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış olur” dedi. 5 üründe strateji kurulmalıZirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi

Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın

değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil

ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi), bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak

üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı. Sistem yoksa sonuç da yokTÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda

kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve

çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine

sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi. Tüketici yeni teknolojileri bilmeli“Evde gıda israfının önlenmesi için neler

yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla

bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda

üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi. Teknoloji kullanımı israfı önlüyorSürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü

Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de

ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı. Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70

oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek, “Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda

sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi. Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalıAnadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra

sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel

yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük sıkıntı” açıklamalarında bulundu. Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup

Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi,

“Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük.

Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı geliştirmek” diye konuştu. Zirve, Temel

İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte bulunan

Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

  Hibya Haber Ajansı
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

					

 

                  

                      

						                     

 

          

                       Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda

Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi.

TİDER Başkanı Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı

Başkanı Aziz Akgül ise “Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya
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halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış

olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı

Hande Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise

“Gıda israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.    

 

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

 

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

 

Gıda bankacılığını anlatıyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

 

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

 

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

 

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

 

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

 

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış
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olur” dedi.

 

5 üründe strateji kurulmalı

 

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

 

Sistem yoksa sonuç da yok

 

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

 

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

 

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

 

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

 

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

 

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

 

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

 

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

 

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

Hibya Haber Ajansı
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GIDA BANKACILIĞI ZİRVESİ İSTANBUL'DA GERÇEKLEŞTİ
Gıda Bankacılığı Zirvesi İstanbul'da gerçekleşti

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde ‘4. Gıda Bankacılığı Zirvesi’, Beykoz Üniversitesi’nde düzenlendi.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen ‘gıda bankacılığı’ deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere ‘Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim’i tehdit eden kritik sorunlar masaya yatırıldı.

Düzenlenen zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta ‘Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı’ olmak üzere ‘Tarımsal

Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak’, ‘Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim’ konularını tartışarak çözüm önerilerini sundu. Açılışta

konuşan Toplumsal Gelişim Merkezi Eğitim ve Sosyal Dayanışma Derneği (TOGEMDER) İcra Kurulu Başkanı Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en

temel insan hakkı olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği

olduğunu vurguladı.

“ 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü buldu”Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande

Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda

Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz.

2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü buldu” bilgilerini paylaştı.

“Hepimizin bu ülkeye borcu var”Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve

yaklaşan ramazan ayını da vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

“Yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor”Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global

FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün

kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire, “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi

vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor. Afet Platformu kurucularından ve The

Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir

müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını sürdürüyor” diye konuştu.

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl Global

FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

“Gıda bankacılığı kanun gerekli”Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı

Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu

kanun sayesinde, gıda bankalarına sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı

konusunda da önemli bir adım atılmış olur” ifadelerini kullandı.

“5 üründe strateji kurulmalı”Zirvenin konuşmacılarından yazar Dr. Rüştü Bozkurt, gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

“Sistem yoksa sonuç da yok”TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok

önemli olduğunu söyledi. Sistem dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir,

“Sistem bütününe bakılmadığında bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada

yapılacak çok şey var” dedi.

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü ‘Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?’ konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK GIDA BANKACILIĞI ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik Gıda Bankacılığı Zirvesi gerçekleştirildi

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde ‘4. Gıda Bankacılığı Zirvesi’, Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi. Dünyada 50’den fazla ülkede hayata

geçirilen ‘gıda bankacılığı’ deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere ‘Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim’i tehdit eden kritik

sorunlar masaya yatırıldı.

Düzenlenen zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta ‘Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı’ olmak üzere ‘Tarımsal

Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak’, ‘Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim’ konularını tartışarak çözüm önerilerini sundu. Açılışta

konuşan Toplumsal Gelişim Merkezi Eğitim ve Sosyal Dayanışma Derneği (TOGEMDER) İcra Kurulu Başkanı Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en

temel insan hakkı olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği

olduğunu vurguladı.“YEREL YÖNETİMLERE GIDA BANKACILIĞINI ANLATIYORUZ”Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk,

israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet

Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37

ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü buldu” bilgilerini paylaştı.“DAHA FAZLA GÖNÜLLÜYE İHTİYAÇ VAR”Şef Ebru

Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da vurgulayarak

deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara

dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan

ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var”

dedi.“KRİZLER, GIDA BANKALARININ TOPLULUKLARI DESTEKLEMEDE OYNADIĞI KRİTİK ROLÜ GÖSTERİYOR”Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The

Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının

gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire, “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir parçası olmasa da bir yıl önce

Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor. Afet Platformu kurucularından ve

The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer insani yardım kuruluşlarıyla derhal

bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını sürdürüyor” diye konuştu.Zirveye

Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın büyük

oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar,

geçen yıl Global FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda

dağıtıldığını aktardı. Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl

düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini

koruduğuna dikkat çekti.“GIDA BANKACILIĞI KANUNU GEREKİYOR”Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu

belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların

ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, gıda bankalarına sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli

gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış olur” ifadelerini kullandı.“5 ÜRÜNDE STRATEJİ KURULMALI”Zirvenin

konuşmacılarından yazar Dr. Rüştü Bozkurt, gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış

açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak

için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi), bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker

olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.“SİSTEM YOKSA SONUÇ DA YOK”TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani

Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir

damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda

aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç,

moderatörlüğünü yürüttüğü ‘Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?’ konulu oturumda, dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14

milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte

bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK GIDA BANKACILIĞI ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik Gıda Bankacılığı Zirvesi gerçekleştirildi

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde ‘4. Gıda Bankacılığı Zirvesi’, Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi. Dünyada 50’den fazla ülkede hayata

geçirilen ‘gıda bankacılığı’ deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere ‘Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim’i tehdit eden kritik

sorunlar masaya yatırıldı.Düzenlenen zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta ‘Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı’

olmak üzere ‘Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak’, ‘Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim’ konularını tartışarak çözüm

önerilerini sundu. Açılışta konuşan Toplumsal Gelişim Merkezi Eğitim ve Sosyal Dayanışma Derneği (TOGEMDER) İcra Kurulu Başkanı Av. M. Belma Satır

da gıdaya erişimin en temel insan hakkı olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en

büyük örneği olduğunu vurguladı.“YEREL YÖNETİMLERE GIDA BANKACILIĞINI ANLATIYORUZ”Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı

Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı

zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını

anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü buldu” bilgilerini paylaştı.“DAHA FAZLA GÖNÜLLÜYE

İHTİYAÇ VAR”Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan

ayını da vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.Deprem bölgesinde

gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla anlattık. Umudumuz baki,

çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye ihtiyacımız var. Hepimizin bu

ülkeye borcu var” dedi.“KRİZLER, GIDA BANKALARININ TOPLULUKLARI DESTEKLEMEDE OYNADIĞI KRİTİK ROLÜ GÖSTERİYOR”Küresel Gıda

Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen

zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire, “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir parçası

olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor. Afet

Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer insani

yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” diye konuştu.Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise

gıda kayıplarının ve israfın büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi

etkilerini düşürmeye de katkı sağlandığına dikkat çekti.Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı

olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl Global FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye

ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı. Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde

yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil

gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.“GIDA BANKACILIĞI KANUNU GEREKİYOR”Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak

yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül,

“Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, gıda bankalarına sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda

bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış olur” ifadelerini kullandı.“5 ÜRÜNDE STRATEJİ

KURULMALI”Zirvenin konuşmacılarından yazar Dr. Rüştü Bozkurt, gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği konuşmasında, toplum

olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen bir şey olmayacak.

Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi), bakliyat, soğan, patates,

yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.“SİSTEM YOKSA SONUÇ DA YOK”TÜBİTAK MAM Gıda Grubu

temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem dahilinde geliştirilmeyen

çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında bir etki, sonuç

oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.Sürdürülebilirlik Akademisi

Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü ‘Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?’ konulu oturumda, dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık ortaya

çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl

içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür

plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK GIDA BANKACILIĞI ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik Gıda Bankacılığı Zirvesi gerçekleştirildi

İSTANBUL, (DHA)- Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde ‘4. Gıda Bankacılığı Zirvesi’, Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi. Dünyada 50’den

fazla ülkede hayata geçirilen ‘gıda bankacılığı’ deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere ‘Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim’i tehdit eden kritik sorunlar masaya yatırıldı.Düzenlenen zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta ‘Afetler ve Gıda

Bankacılığı ve Gıda İsrafı’ olmak üzere ‘Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak’, ‘Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim’ konularını

tartışarak çözüm önerilerini sundu. Açılışta konuşan Toplumsal Gelişim Merkezi Eğitim ve Sosyal Dayanışma Derneği (TOGEMDER) İcra Kurulu Başkanı

Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı

duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.“YEREL YÖNETİMLERE GIDA BANKACILIĞINI ANLATIYORUZ”Temel İhtiyaç Derneği (TİDER)

Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan gıda bankacılığının Türkiye’deki

çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı organize oluyoruz. Yerel yönetimlere

gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü buldu” bilgilerini paylaştı.“DAHA FAZLA

GÖNÜLLÜYE İHTİYAÇ VAR”Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve

yaklaşan ramazan ayını da vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade

etti.Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.“KRİZLER, GIDA BANKALARININ TOPLULUKLARI DESTEKLEMEDE OYNADIĞI KRİTİK ROLÜ

GÖSTERİYOR”Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden

bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire, “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük

operasyonlarının bir parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı

kritik rolü gösteriyor. Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi

olan TİDER, diğer insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da

bölgedeki çalışmalarını sürdürüyor” diye konuştu.Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis

ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının

azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı sağlandığına dikkat çekti.Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar

arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl Global FoodBanking Network ağındaki 50’den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının

32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı. Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda

sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının,

dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.“GIDA BANKACILIĞI KANUNU GEREKİYOR”Gıda israfının önlenmesi konusunda

kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna

dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, gıda bankalarına sağlıklı gıdalar ulaştırılması

sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış olur” ifadelerini kullandı.“5

ÜRÜNDE STRATEJİ KURULMALI”Zirvenin konuşmacılarından yazar Dr. Rüştü Bozkurt, gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.“SİSTEM YOKSA SONUÇ DA

YOK”TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi.

Sistem dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe

bakılmadığında bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var”

dedi.Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü ‘Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?’ konulu oturumda, dünyada her

yıl 1 trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.Zirve, Temel İhtiyaç

Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte bulunan Danone

Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.

İSTANBUL, (DHA)- Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde ‘4. Gıda Bankacılığı Zirvesi’, Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi. Dünyada 50’den

fazla ülkede hayata geçirilen ‘gıda bankacılığı’ deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere ‘Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim’i tehdit eden kritik sorunlar masaya yatırıldı.Düzenlenen zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta ‘Afetler ve Gıda

Bankacılığı ve Gıda İsrafı’ olmak üzere ‘Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak’, ‘Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim’ konularını

tartışarak çözüm önerilerini sundu. Açılışta konuşan Toplumsal Gelişim Merkezi Eğitim ve Sosyal Dayanışma Derneği (TOGEMDER) İcra Kurulu Başkanı

Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı

duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.“YEREL YÖNETİMLERE GIDA BANKACILIĞINI ANLATIYORUZ”Temel İhtiyaç Derneği (TİDER)

Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan gıda bankacılığının Türkiye’deki

çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı organize oluyoruz. Yerel yönetimlere

gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü buldu” bilgilerini paylaştı.“DAHA FAZLA

GÖNÜLLÜYE İHTİYAÇ VAR”Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve

yaklaşan ramazan ayını da vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade

etti.Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.“KRİZLER, GIDA BANKALARININ TOPLULUKLARI DESTEKLEMEDE OYNADIĞI KRİTİK ROLÜ

GÖSTERİYOR”Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden
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bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire, “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük

operasyonlarının bir parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı

kritik rolü gösteriyor. Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi

olan TİDER, diğer insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da

bölgedeki çalışmalarını sürdürüyor” diye konuştu.Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis

ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının

azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı sağlandığına dikkat çekti.Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar

arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl Global FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının

32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı. Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda

sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının,

dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.“GIDA BANKACILIĞI KANUNU GEREKİYOR”Gıda israfının önlenmesi konusunda

kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna

dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, gıda bankalarına sağlıklı gıdalar ulaştırılması

sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış olur” ifadelerini kullandı.“5

ÜRÜNDE STRATEJİ KURULMALI”Zirvenin konuşmacılarından yazar Dr. Rüştü Bozkurt, gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.“SİSTEM YOKSA SONUÇ DA

YOK”TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi.

Sistem dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe

bakılmadığında bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var”

dedi.Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü ‘Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?’ konulu oturumda, dünyada her

yıl 1 trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.Zirve, Temel İhtiyaç

Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte bulunan Danone

Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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4. GIDA BANKACILIĞI ZİRVESİ'NDE GIDA GÜVENLİĞİ VE GIDAYA ADİL ERİŞİM TARTIŞILDI
4. Gıda Bankacılığı Zirvesi'nde Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim Tartışıldı

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde '4. Gıda Bankacılığı Zirvesi', Beykoz Üniversitesi'nde gerçekleştirildi.

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde '4. Gıda Bankacılığı Zirvesi', Beykoz Üniversitesi'nde gerçekleştirildi. Dünyada 50'den fazla ülkede hayata

geçirilen 'gıda bankacılığı' deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere 'Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim'i tehdit eden kritik

sorunlar masaya yatırıldı.Düzenlenen zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta 'Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı'

olmak üzere 'Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak', 'Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim' konularını tartışarak çözüm

önerilerini sundu. Açılışta konuşan Toplumsal Gelişim Merkezi Eğitim ve Sosyal Dayanışma Derneği (TOGEMDER) İcra Kurulu Başkanı Av. M. Belma Satır

da gıdaya erişimin en temel insan hakkı olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en

büyük örneği olduğunu vurguladı."YEREL YÖNETİMLERE GIDA BANKACILIĞINI ANLATIYORUZ"Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı

Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan gıda bankacılığının Türkiye'deki çatı örgütü TİDER'in aynı

zamanda Afet Platformu'nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, "Afetlerden sonra çok hızlı organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını

anlatıyoruz. 2023'te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143'ü buldu" bilgilerini paylaştı."DAHA FAZLA GÖNÜLLÜYE

İHTİYAÇ VAR"Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan

ayını da vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.Deprem bölgesinde

gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, "Biz hikayeyi acıyla değil umutla anlattık. Umudumuz baki,

çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye ihtiyacımız var. Hepimizin bu

ülkeye borcu var" dedi."KRİZLER, GIDA BANKALARININ TOPLULUKLARI DESTEKLEMEDE OYNADIĞI KRİTİK ROLÜ GÖSTERİYOR"Küresel Gıda

Bankacılığı Ağı'nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen

zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire, "Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir parçası

olmasa da bir yıl önce Türkiye'yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor. Afet

Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network'un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye'deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer insani

yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor" diye konuştu.Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland'daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise

gıda kayıplarının ve israfın büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi

etkilerini düşürmeye de katkı sağlandığına dikkat çekti.Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı

olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl Global FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye

ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı. Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde

yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil

gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti."GIDA BANKACILIĞI KANUNU GEREKİYOR"Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak

yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül,

"Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, gıda bankalarına sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda

bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış olur" ifadelerini kullandı."5 ÜRÜNDE STRATEJİ

KURULMALI"Zirvenin konuşmacılarından yazar Dr. Rüştü Bozkurt, gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği konuşmasında, toplum

olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, "Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen bir şey olmayacak.

Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım" diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi), bakliyat, soğan, patates,

yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı."SİSTEM YOKSA SONUÇ DA YOK"TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu

temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem dahilinde geliştirilmeyen

çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, "Sistem bütününe bakılmadığında bir etki, sonuç

oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var" dedi.Sürdürülebilirlik Akademisi

Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü 'Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?' konulu oturumda, dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık ortaya

çıktığını, Türkiye'de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.Zirve, Temel İhtiyaç Derneği'ne geçtiğimiz yıl

içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte bulunan Danone Türkiye'ye teşekkür

plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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4. GIDA BANKACILIĞI ZİRVESİ'NDE GIDA GÜVENLİĞİ VE ADİL ERİŞİM TARTIŞILDI
4. Gıda Bankacılığı Zirvesi'nde Gıda Güvenliği ve Adil Erişim Tartışıldı

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde '4. Gıda Bankacılığı Zirvesi', Beykoz Üniversitesi'nde gerçekleştirildi. Dünyada 50'den fazla ülkede hayata

geçirilen 'gıda bankacılığı' deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere 'Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim'i tehdit eden kritik

sorunlar masaya yatırıldı.Düzenlenen zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta 'Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı'

olmak üzere 'Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak', 'Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim' konularını tartışarak çözüm

önerilerini sundu. Açılışta konuşan Toplumsal Gelişim Merkezi Eğitim ve Sosyal Dayanışma Derneği (TOGEMDER) İcra Kurulu Başkanı Av. M. Belma Satır

da gıdaya erişimin en temel insan hakkı olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en

büyük örneği olduğunu vurguladı."YEREL YÖNETİMLERE GIDA BANKACILIĞINI ANLATIYORUZ"Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı

Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan gıda bankacılığının  Türkiye'deki çatı örgütü TİDER'in aynı

zamanda Afet Platformu'nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, "Afetlerden sonra çok hızlı organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını

anlatıyoruz. 2023'te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143'ü buldu" bilgilerini paylaştı."DAHA FAZLA GÖNÜLLÜYE

İHTİYAÇ VAR"Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan

ayını da vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti. Deprem bölgesinde

gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, "Biz hikayeyi acıyla değil umutla anlattık. Umudumuz baki,

çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye ihtiyacımız var. Hepimizin bu

ülkeye borcu var" dedi."KRİZLER, GIDA BANKALARININ TOPLULUKLARI DESTEKLEMEDE OYNADIĞI KRİTİK ROLÜ GÖSTERİYOR"Küresel Gıda

Bankacılığı Ağı'nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen

zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire, "Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir parçası

olmasa da bir yıl önce  Türkiye'yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor. Afet

Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network'un (Global Gıda Bankacılığı Ağı)  Türkiye'deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer insani

yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor" diye konuştu.Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland'daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise

gıda kayıplarının ve israfın büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi

etkilerini düşürmeye de katkı sağlandığına dikkat çekti.Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı

olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl Global FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye

ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı. Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde

yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil

gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti."GIDA BANKACILIĞI KANUNU GEREKİYOR"Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak

yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül,

"Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, gıda bankalarına sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda

bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış olur" ifadelerini kullandı."5 ÜRÜNDE STRATEJİ

KURULMALI"Zirvenin konuşmacılarından yazar Dr. Rüştü Bozkurt, gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği konuşmasında, toplum

olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, "Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen bir şey olmayacak.

Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım" diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi), bakliyat, soğan, patates,

yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı."SİSTEM YOKSA SONUÇ DA YOK"TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu

temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem dahilinde geliştirilmeyen

çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, "Sistem bütününe bakılmadığında bir etki, sonuç

oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var" dedi.Sürdürülebilirlik Akademisi

Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü 'Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?' konulu oturumda, dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık ortaya

çıktığını, Türkiye'de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.Zirve, Temel İhtiyaç Derneği'ne geçtiğimiz yıl

içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte bulunan Danone Türkiye'ye teşekkür

plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK GIDA BANKACILIĞI ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik Gıda Bankacılığı Zirvesi gerçekleştirildi

Gıda güvenliği ve israfına yönelik Gıda Bankacılığı Zirvesi gerçekleştirildi

İSTANBUL, (DHA)- Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde ‘4. Gıda Bankacılığı Zirvesi’, Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi. Dünyada 50’den

fazla ülkede hayata geçirilen ‘gıda bankacılığı’ deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere ‘Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim’i tehdit eden kritik sorunlar masaya yatırıldı.Düzenlenen zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta ‘Afetler ve Gıda

Bankacılığı ve Gıda İsrafı’ olmak üzere ‘Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak’, ‘Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim’ konularını

tartışarak çözüm önerilerini sundu. Açılışta konuşan Toplumsal Gelişim Merkezi Eğitim ve Sosyal Dayanışma Derneği (TOGEMDER) İcra Kurulu Başkanı

Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı

duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.“YEREL YÖNETİMLERE GIDA BANKACILIĞINI ANLATIYORUZ”Temel İhtiyaç Derneği (TİDER)

Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan gıda bankacılığının Türkiye’deki

çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı organize oluyoruz. Yerel yönetimlere

gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü buldu” bilgilerini paylaştı.“DAHA FAZLA

GÖNÜLLÜYE İHTİYAÇ VAR”Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve

yaklaşan ramazan ayını da vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade

etti.Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.“KRİZLER, GIDA BANKALARININ TOPLULUKLARI DESTEKLEMEDE OYNADIĞI KRİTİK ROLÜ

GÖSTERİYOR”Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden

bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire, “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük

operasyonlarının bir parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı

kritik rolü gösteriyor. Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi

olan TİDER, diğer insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da

bölgedeki çalışmalarını sürdürüyor” diye konuştu.Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis

ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının

azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı sağlandığına dikkat çekti.Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar

arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl Global FoodBanking Network ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının

32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı. Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda

sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının,

dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.“GIDA BANKACILIĞI KANUNU GEREKİYOR”Gıda israfının önlenmesi konusunda

kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna

dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, gıda bankalarına sağlıklı gıdalar ulaştırılması

sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış olur” ifadelerini kullandı.“5

ÜRÜNDE STRATEJİ KURULMALI”Zirvenin konuşmacılarından yazar Dr. Rüştü Bozkurt, gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.“SİSTEM YOKSA SONUÇ DA

YOK”TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi.

Sistem dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe

bakılmadığında bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var”

dedi.Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü ‘Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?’ konulu oturumda, dünyada her

yıl 1 trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.Zirve, Temel İhtiyaç

Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte bulunan Danone

Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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‘DÜNYA DEMOKRASİ FORUMU’ KİTAP OLDU
‘Dünya Demokrasi Forumu’ kitap oldu

Mesudiye Gelişme Vakfı'nın Cumhuriyet'in 100. yılı sebebiyle 14-16 Eylül 2023 tarihleri arasında düzenlediği Dünya Demokrasi Forumu’nda yayınlanan

bildiriler ve yapılan konuşmalar kitap oldu.

14-16 Eylül 2023 tarihleri arasında Ordu-Mesudiye’de düzenlenen Dünya Demokrasi Forumu’nda yayınlanan bildiriler ve yapılan konuşmalar kitap olarak

yayınlandı. Organizatörlüğünü ve editörlüğünü Prof. Dr. Aziz Ekşi’nin yaptığı 450 sayfalık kitap, Türkçe ve İngilizce olarak iki dilde basıldı.

Kitapta; Prof. Dr. Ersin Kalaycıoğlu, Prof. Dr. Çiğdem Üstün, Prof. Dr. Davit Altman Olin, Prof. Dr. Ahmet Kasım Han, Prof. Dr. Burak Küntay, Prof. Dr. İnci

Gökmen, Prof. Dr. Ünal Zenginobuz, Prof. Dr. Kerim Sinan Alçın, Prof. Dr. Seda Demiralp, Prof. Dr. Saral Fischer, Prof. Dr. Vivien Lowndes, Prof. Dr. Rabia

Karakaya Polat, Prof. Dr. Sadiye Mine Eder, Doç. Dr. Berk Esen, Doç. Dr. Özge Kemahlıoğlu gibi akademisyenler ile Max Koffi ve Najet Zammouri gibi

uluslararası aktivistler ile Ordu Büyükşehir Belediye Başkanı Hilmi Güler ile DİSK Genel Başkanı Arzu Çerkezoğlu’nun, gazeteciler Oktay Ekşi, Deniz Zeyrek

ve İbrahim Gündüz’ün bildirileri ve konuşmaları yer alıyor.

DEMOKRASİ TEHLİKE ALTINDA

Prof. Dr. Ersin Kalaycıoğlu kitapta yer alan, “Bir Halk Yönetimi Biçimi Olarak Demokrasi” başlıklı yazısında, demokrasinin antik çağdan günümüze gelişimini

anlatarak, demokrasinin popülist yaklaşımlarla nasıl tehlikeye atıldığına dikkat çekti.

Prof. Kalaycıoğlu, toplumsal statü ve gelirlerinde kayıplar yaşayan geniş kitlelerin, artık liberal demokrasinin çalışmadığı algısıyla hareket etmeye

başladıklarını ve bu noktada her türlü kararı alıp uygulamaya eğimli olan siyasal lider ve partilere doğru tercih yaptıklarını belirtiyor.

SAĞ VEYA SOL FARKETMİYOR

Kalaycıoğlu, “Bu politikacılar, kültürel kimliklerin siyasette önemli bir rol oynadığı siyasal ortamlarda sağ ve hatta aşırı sağ bir popülizm; sınıfların ve

ekonomik çıkarların daha ağırlık olduğu toplumlardaysa sol ve hattı aşırı sol siyasal akım ve parti liderleri olarak belirmektedirler” dedi.

İspanya’daki Vox ve Podemos, Yunanistan’daki Altın Şafak ve Syriza, Hindistan’daki Hindutva hareketi, İtalya’daki Fratelli d’italia, Almanya’daki Pegida veya

Alternative für Deutschland (AfD) gibi partileri ve hareketleri örnek olarak gösteren Prof. Dr. Kalaycıoğlu, bu anlayışın toplumu, “gerçek halk”  ve “sömürgen

seçkinler” gibi ikiye böldüğüne dikkat çekti ve şöyle devam etti:

YÜZ YIL SONRA

“Böylece halk yönetimi iyi ile kötü arasında bir erdem savaşına dönüştürülmüş olmaktadır... Sonuçta ortaya tekçi içerikte bir halk ve onunla her bakımdan

kaynaşmış bir lider (führer) ve onun yönettiği bir parti ve belirgin bir tekil hükümet biçimi talebi çıkmaktadır... Siyasal yönetimde halkın istediği, tribünlerin

dediği olacaktır; bunlar anayasa, yasa, hatta hukuk ilke ve standartlarına aykırı olsalar bile uygulanmak durumundadırlar... İlk kez 1920’ler ve 1930’larda

Avrupa’da, Latin Amerika’da tanık olduğumuz bu demokrasiye meydan okuma ve onu geriletme, hatta yıkma örneklerine yüz yıl sonra, çok daha gelişmiş ve

pekişmiş demokrasilerde de ve daha geniş bir coğrafyada da tekrar kanık oluyoruz.”

SEÇİM YOLUYLA GELİYORLAR

Doçent Dr. Berk Esen de, “21. Yüzyılda Popülizmin Küresel Yükselişi” başlıklı makalesinde, günümüzde demokrasiyi çökerten aktörlerin iktidara seçim

yoluyla geldiklerini ve iktidarda iken bu süreci yürüttüklerini söyledi. Esen, “Önceki dönemlerde demokratik çöküşü yaratan, demokratik sistemin işleyişinden

kaybeden aktörlerdi... Yani kaybedenlerin baskısıyla demokrasiler çöküyordu. Fakat günümüzde kaybedenler değil, kazananlar demokrasiyi çökertiyor. Yani

seçim yoluyla iktidara gelen ve siyasi kurumları zaten büyük oranda kontrol eden, toplumun çoğunluğunun öyle ya da böyle desteğine sahip olmuş partiler,

hükümetteyken iktidar güçlerine dayanarak demokrasiyi çökertiyorlar” diye yazdı.

PARTİZAN AYGITA ÇEVİRDİ

Türkiye’nin de bu çerçevede düşünülebileceğini ancak Türkiye’nin tekil bir örnek olmadığını belirten Doçent. Dr. Berk Esen, “Aslında ne yazık ki son

dönemde artmış geniş bir kategorinin içinde bir ülkedir. Seçim yoluyla iktidara gelen AKP, önce bürokrasiyi kademe kademe kontrolü altına alıyor ve

bürokrasiyi kendi iktidarının bir partizan aygıtına çeviriyor. Bürokrasiyi kontrol ettiği için kamu kaynaklarını partizan şekilde kendi seçmenlerine aktarıyor”

dedi.

Odatv.com
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BİR ÜNİVERSİTE DAHA ARAŞTIRMA VE ÖĞRETİM GÖREVLİSİ ALACAK
Bir üniversite daha araştırma ve öğretim görevlisi alacak

Beykoz Üniversitesi, çeşitli bölümlerinde görev yapacak öğretim üyeleri ve öğretim görevlileri/araştırma görevlileri alımı yapacağını duyurdu.

Beykoz Üniversitesi, çeşitli bölümlerinde görev yapacak öğretim üyeleri ve öğretim görevlileri/ araştırma görevlileri alımı yapacağını duyurdu.

Yükseköğretim Kanunu'nun 2547 sayılı maddesi ve Öğretim Üyeliğine Yükseltilme ve Atama Yönetmeliği'ne uygun olarak, profesör, doçent ve doktor

öğretim üyesi pozisyonları için alımlar gerçekleştirilecek. Ayrıca, 09.11.2018 tarihli ve 30590 sayılı Resmi Gazete'de yayımlanan “Öğretim Üyesi Dışındaki

Öğretim Elemanı Kadrolarına Yapılacak Atamalarda Uygulanacak Merkezi Sınav ile Giriş Sınavlarına İlişkin Usul ve Esaslar Hakkında Yönetmelik”

kapsamında da atamalar yapılacak.

Adayların başvurularını, ilanın Resmi Gazete'de yayınlandığı tarihten itibaren 15 gün içinde Beykoz Üniversitesi Rektörlüğü, İnsan Kaynakları Müdürlüğü'ne

ya şahsen ya da posta yoluyla yapmaları gerekmektedir. Belirtilen süre içerisinde yapılmayan başvurular ve e-posta ile yapılan başvurular kabul

edilmeyecek. Başvuru koşulları, gerekli belgeler ve detaylı bilgi için adaylar www.ilan.gov.tr adresinin insan kaynakları kategorisinden veya

www.beykoz.edu.tr adresinden bilgi alabilirler. Bu fırsat, akademik kariyer yapmayı hedefleyen adaylar için önemli bir adım olarak görülüyor.
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

 

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi. Dünyada

50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve Gıdaya

Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı Hande

Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise “Gıda

israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

Gıda bankacılığını anlatıyor

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra
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düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50’den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış

olur” dedi.

5 üründe strateji kurulmalı

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

Sistem yoksa sonuç da yok

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi. Dünyada

50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve Gıdaya

Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı Hande

Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise “Gıda

israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

Gıda bankacılığını anlatıyor

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra
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düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50’den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış

olur” dedi.

5 üründe strateji kurulmalı

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

Sistem yoksa sonuç da yok

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi. Dünyada

50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve Gıdaya

Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı Hande

Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise “Gıda

israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi.

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda

atıklarının etkisi giderek artıyor.

Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20 milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan

kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını değişmesini önemli kılıyor.

“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde, 6 Şubat

depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın ana sponsor, Net

Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı” olmak

üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak çözüm önerilerini

sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en temel insan hakkı

olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği olduğunu vurguladı.

Gıda bankacılığını anlatıyor

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

Daha fazla gönüllüye ihtiyaç var

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra
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düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” dedi.

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the Global

FoodBanking Network ağındaki 50’den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

Gıda bankacılığı kanunu gerekiyor

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış

olur” dedi.

5 üründe strateji kurulmalı

Zirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr. Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği

konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen

bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi),

bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

Sistem yoksa sonuç da yok

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

Tüketici yeni teknolojileri bilmeli

“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?” başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak

buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem

verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.

Teknoloji kullanımı israfı önlüyor

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek,

“Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak çok şey var” dedi.

Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalı

Anadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş

modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli. Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük

sıkıntı” açıklamalarında bulundu.

Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat

çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan

ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı

geliştirmek” diye konuştu.

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK ‘GIDA BANKACILIĞI’ ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik ‘Gıda Bankacılığı’ zirvesi gerçekleştirildi

 

4. Gıda Bankacılığı Zirvesi, Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde 7 Şubat 2024 Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi. Dünyada

50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere “Gıda Güvenliği ve Gıdaya

Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırıldı. Çözüm önerileri tartışılırken konunun uzmanlarından da uyarılar geldi. TİDER Başkanı Hande

Tibuk, yerel yönetimlerin gıda bankacılığı konusunda bilgilendirilmesinin önemine dikkat çekerken; Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise “Gıda

israfının önlenmesi, Gıda Bankacılığı Kanunu ile mümkün” dedi. Dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık oluşuyor. Uzmanlara göre atıklar sadece ekonomik

kayba neden olmuyor iklim krizinin hızlanmasında da tarım-gıda atıklarının etkisi giderek artıyor.Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde yaklaşık 20

milyon ton civarında gıda atığı ortaya çıkıyor. Gıda israfının yüzde 61’inin evsel atıklardan kaynaklı olması ise tüketici bilinci ve tüketim alışkanlıklarını

değişmesini önemli kılıyor.“4. Gıda Bankacılığı Zirvesi” The Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev

sahipliğinde, 6 Şubat depremlerinin birinci yılında İstanbul’da gerçekleştirildi. 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşen ve Denizbank’ın

ana sponsor, Net Holding’in altın sponsor olduğu zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta “Afetler ve Gıda Bankacılığı ve

Gıda İsrafı” olmak üzere “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak”, “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim” konularını tartışarak

çözüm önerilerini sundu. Açılışta konuşan TOGEMDER İcra Kurulu Başkanı (24, 25, 26, 27. dönem milletvekili) Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en

temel insan hakkı olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği

olduğunu vurguladı.Gıda bankacılığını anlatıyorTemel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin

kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi

olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına

ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü buldu” bilgilerini paylaştı.Daha fazla gönüllüye ihtiyaç varŞef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde

halkın “sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim” ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden

çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü

ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek.

Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın

(The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının

gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir parçası olmasa da bir yıl önce

Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor. Afet Platformu kurucularından ve

The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer insani yardım kuruluşlarıyla derhal

bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını sürdürüyor” dedi.Zirveye Almanya,

Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın büyük oranda

işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı sağlandığına

dikkat çekti.Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl the

Global FoodBanking Network ağındaki 50’den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını

aktardı. Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği

veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna

dikkat çekti.Gıda bankacılığı kanunu gerekiyorGıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı

Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu

olacağı bu kanun sayesinde, Gıda bankalarına sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken,

gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış olur” dedi.5 üründe strateji kurulmalıZirvenin konuşmacılarından Nasıl Bir Ekonomi Gazetesi yazarı Dr.

Rüştü Bozkurt gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği konuşmasında, toplum olarak toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini

vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen bir şey olmayacak. Tarıma varlıklı olmak için değil ama var olmak için

bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi), bakliyat, soğan, patates, yağlı tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe

strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.Sistem yoksa sonuç da yokTÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının

önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının

karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine

sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.Tüketici yeni teknolojileri bilmeli“Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?”

başlığında sunum yapan Arçelik Gıda Ar-Ge Lideri Aylin Met ise 2000’li yıllardan sonra Arçelik olarak buzdolabına “gıda saklama” yaklaşımıyla bakmaya

başladıklarını ifade etti. Enerji verimliliğini gıdanın yapısını bozmayacak şekilde üretilmesine önem verdiklerini aktaran Aylin Met, bu konuda üreticiler kadar

tüketici davranışlarının da çok önemli olduğunun altını çizdi.Teknoloji kullanımı israfı önlüyorSürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç,

moderatörlüğünü yürüttüğü “Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?” konulu oturumda, dünyada her yıl 1 trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14

milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.Tabit Akıllı Teknolojiler Kurucusu Tülin Akın ise tarımda yüzde 70 oranında su israfı

olduğuna ve israflar nedeniyle tarımsal kaynakların azaldığını belirterek, “Ancak teknoloji kullanımı ile israf azalıyor. Lojistik bu konuda sıkıntılı. Yapılacak

çok şey var” dedi.Tarımda Ar-Ge teşvikleri olmalıAnadolu Meraları CEO’su Yasemin Kireç, tarımda öncelikle iyileşme sonra sürdürülebilirliğe dokunmak

gerektiğini ifade ederek, “Onarıcı tarım bir iş modelidir. Bütün sistemimizin her bir parçasını değiştirebilecek bir şeydir. Bütünsel yaklaşım çok kıymetli.

Tedarik zinciri güçlü olmalı. Lojistik en büyük sıkıntı” açıklamalarında bulundu.Zirvenin konuşmacılarından Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler

Direktörü Selda Susal Saatçi ise tarım şirketi olarak Ar-Ge’nin önemine dikkat çekerek bu konuda çalışmalarını paylaştı. Saatçi, “Döngüsel ekonomi çok

önemli. Teşvikler olmalı. Bizim sektörümüzde her yıl 40 milyar ton malt posası yan ürün çıkıyor. Bunu malt lifine dönüştürdük. Sürdürülebilir tarım ile ilgili

çiftçilere eğitimler veriyoruz. Türkiye’nin her yerinden ulaşılabilir. Hedefimiz farkındalığı geliştirmek” diye konuştu.Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz

yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür
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plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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RESMİ GAZETE’DE YAYIMLANDI: AKADEMİK PERSONEL ALIMI
Resmi Gazete’de Yayımlandı: Akademik Personel Alımı

 

Beykoz Üniversitesi, çeşitli bölümlerine öğretim üyeleri, öğretim görevlileri ve araştırma görevlileri alımı için başvuruları kabul etmeye hazırlanıyor.

Üniversitenin Resmi Gazete’de yayımlanan ilanına göre, başvurular 23 Şubat 2024 tarihine kadar alınacak. Öğretim üyesi, öğretim görevlisi ve araştırma

görevlisi pozisyonlarına başvuruda bulunacak adaylar için belirlenen başvuru şartları şu şekilde: Başvurular, ilgili belgelerle birlikte 23 Şubat 2024 tarihine

kadar Beykoz Üniversitesi İnsan Kaynakları Müdürlüğü’ne şahsen veya posta yoluyla yapılabilir.  İSG Haber TELEGRAM KANALIMIZA ABONE OLUN;

Anında Haber Alınhttps://t.me/+2gFJiG8IWOc5YWJk
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK GIDA BANKACILIĞI ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik Gıda Bankacılığı Zirvesi gerçekleştirildi

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde ‘4. Gıda Bankacılığı Zirvesi’, Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi. Dünyada 50’den fazla ülkede hayata

geçirilen ‘gıda bankacılığı’ deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere ‘Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim’i tehdit eden kritik

sorunlar masaya yatırıldı.

Düzenlenen zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta ‘Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı’ olmak üzere ‘Tarımsal

Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak’, ‘Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim’ konularını tartışarak çözüm önerilerini sundu. Açılışta

konuşan Toplumsal Gelişim Merkezi Eğitim ve Sosyal Dayanışma Derneği (TOGEMDER) İcra Kurulu Başkanı Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en

temel insan hakkı olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği

olduğunu vurguladı.

 

 

“YEREL YÖNETİMLERE GIDA BANKACILIĞINI ANLATIYORUZ”

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

“DAHA FAZLA GÖNÜLLÜYE İHTİYAÇ VAR”

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

 

 

“KRİZLER, GIDA BANKALARININ TOPLULUKLARI DESTEKLEMEDE OYNADIĞI KRİTİK ROLÜ GÖSTERİYOR”

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire, “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” diye konuştu.

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl Global

FoodBanking Network ağındaki 50’den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

 

 

“GIDA BANKACILIĞI KANUNU GEREKİYOR”

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış

olur” ifadelerini kullandı.

“5 ÜRÜNDE STRATEJİ KURULMALI”

Zirvenin konuşmacılarından yazar Dr. Rüştü Bozkurt, gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği konuşmasında, toplum olarak

toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen bir şey olmayacak. Tarıma

varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi), bakliyat, soğan, patates, yağlı

tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

“SİSTEM YOKSA SONUÇ DA YOK”

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü ‘Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?’ konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte
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bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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GIDA GÜVENLİĞİ VE İSRAFINA YÖNELİK GIDA BANKACILIĞI ZİRVESİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Gıda güvenliği ve israfına yönelik Gıda Bankacılığı Zirvesi gerçekleştirildi

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) ev sahipliğinde ‘4. Gıda Bankacılığı Zirvesi’, Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirildi. Dünyada 50’den fazla ülkede hayata

geçirilen ‘gıda bankacılığı’ deneyimlerinin de aktarıldığı zirvede, başta afet dönemleri olmak üzere ‘Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim’i tehdit eden kritik

sorunlar masaya yatırıldı.

Düzenlenen zirvede bir araya gelen ulusal ve uluslararası konunun uzmanları, başta ‘Afetler ve Gıda Bankacılığı ve Gıda İsrafı’ olmak üzere ‘Tarımsal

Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak’, ‘Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim’ konularını tartışarak çözüm önerilerini sundu. Açılışta

konuşan Toplumsal Gelişim Merkezi Eğitim ve Sosyal Dayanışma Derneği (TOGEMDER) İcra Kurulu Başkanı Av. M. Belma Satır da gıdaya erişimin en

temel insan hakkı olduğunu vurgulayarak, deprem bölgesinde yürütülen çalışmaların insana ve topluma karşı duyulan sorumluluğun en büyük örneği

olduğunu vurguladı.

“YEREL YÖNETİMLERE GIDA BANKACILIĞINI ANLATIYORUZ”

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk, israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan

gıda bankacılığının Türkiye’deki çatı örgütü TİDER’in aynı zamanda Afet Platformu’nun kurucu üyesi olduğunu hatırlatarak, “Afetlerden sonra çok hızlı

organize oluyoruz. Yerel yönetimlere gıda bankacılığını anlatıyoruz. 2023’te 37 ilde 68 gıda bankasına ulaştık. 2023 yılında bağışçı kurum sayımız 143’ü

buldu” bilgilerini paylaştı.

“DAHA FAZLA GÖNÜLLÜYE İHTİYAÇ VAR”

Şef Ebru Baybara Demir, deprem bölgesinde halkın sağlıklı ve güvenli gıdaya erişim ihtiyacının devam ettiğini söyledi ve yaklaşan ramazan ayını da

vurgulayarak deprem bölgesinde devam eden çalışmalara katılmak üzere daha fazla gönüllüye ihtiyaç olduğunu ifade etti.

Deprem bölgesinde gerçekleşen çalışmalara dair hazırladıkları filmin gördüğü ilgiye de dikkat çeken Baybara Demir, “Biz hikâyeyi acıyla değil umutla

anlattık. Umudumuz baki, çalışmalarımız Ramazan ayında da devam edecek. Kahvaltı paketi oluşturuyoruz. Bölgeye gitmek çok önemli. Gönüllüye

ihtiyacımız var. Hepimizin bu ülkeye borcu var” dedi.

“KRİZLER, GIDA BANKALARININ TOPLULUKLARI DESTEKLEMEDE OYNADIĞI KRİTİK ROLÜ GÖSTERİYOR”

Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (The Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaran Gabriela A. Kafarhire da 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra

düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekti. Kafarhire, “Acil müdahale, genellikle bir gıda bankasının günlük operasyonlarının bir

parçası olmasa da bir yıl önce Türkiye’yi vuran yıkıcı depremler gibi krizler, bize gıda bankalarının toplulukları desteklemede oynadığı kritik rolü gösteriyor.

Afet Platformu kurucularından ve The Global FoodBanking Network’un (Global Gıda Bankacılığı Ağı) Türkiye’deki tek temsilcisi ve üyesi olan TİDER, diğer

insani yardım kuruluşlarıyla derhal bir müdahale koordine ederek gıda ve kritik malzemeleri seferber etti ve o tarihten bu yana da bölgedeki çalışmalarını

sürdürüyor” diye konuştu.

Zirveye Almanya, Güney Afrika ve Tayland’daki gıda bankaları adına katılan Ryan Harty, Andy Du Plessis ve James Leyson ise gıda kayıplarının ve israfın

büyük oranda işleme ve tüketim aşamasında oluştuğuna ve israfın önlenmesi ile CO2 salınım miktarının azalarak iklim krizi etkilerini düşürmeye de katkı

sağlandığına dikkat çekti.

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğunu belirten konuşmacılar, geçen yıl Global

FoodBanking Network ağındaki 50’den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı.

Sunumlarında kendi ülkelerindeki örneklerden de söz eden konuşmacılar, küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya

halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.

“GIDA BANKACILIĞI KANUNU GEREKİYOR”

Gıda israfının önlenmesi konusunda kurumsal olarak yapılması gerekenler olduğunu belirten Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı Aziz Akgül ise bu konuda

öncelikle kanuna ihtiyaç olduğuna dikkat çekti. Akgül, “Perakendecilerin, toptancıların ve üreticilerin sorumlu olacağı bu kanun sayesinde, gıda bankalarına

sağlıklı gıdalar ulaştırılması sağlanabilir. Böylece gıda bankaları sağlıklı ve güvenli gıdaya kavuşurken, gıdanın israfı konusunda da önemli bir adım atılmış

olur” ifadelerini kullandı.

“5 ÜRÜNDE STRATEJİ KURULMALI”

Zirvenin konuşmacılarından yazar Dr. Rüştü Bozkurt, gıda değer zincirleri konusunda altyapı eksikliklerine dikkat çektiği konuşmasında, toplum olarak

toprağa bakış açımızın değişmesi gerektiğini vurguladı. Bozkurt, “Toprağın mülkiyetine bakışımızı değiştirmediğimizde değişen bir şey olmayacak. Tarıma

varlıklı olmak için değil ama var olmak için bakmak lazım” diyen Bozkurt, ülke olarak öncelikle hububat (buğday ve türevi), bakliyat, soğan, patates, yağlı

tohumlar ve şeker olmak üzere 5 üründe strateji kurmak gerektiği önerisini paylaştı.

“SİSTEM YOKSA SONUÇ DA YOK”

TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu temsilcisi Dr. İbrahim Sani Özdemir, gıda kayıplarının önlenmesinde sistemsel yaklaşımın çok önemli olduğunu söyledi. Sistem

dahilinde geliştirilmeyen çözümlerin okyanusta bir damla olduğunu ve çabalarının karşılıksız kaldığını ifade eden Özdemir, “Sistem bütününe bakılmadığında

bir etki, sonuç oluşmuyor. Sistemsel yaklaşımda aktörlerin birbirilerine sorumluluğu olması gerekiyor. Her aşamada yapılacak çok şey var” dedi.

Sürdürülebilirlik Akademisi Türkiye Direktörü Semra Sevinç, moderatörlüğünü yürüttüğü ‘Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?’ konulu oturumda, dünyada her yıl 1

trilyon dolarlık atık ortaya çıktığını, Türkiye’de ise her yıl 14 milyar dolar değerinde 20 milyon ton gıda atığı oluştuğu bilgisini paylaştı.

Zirve, Temel İhtiyaç Derneği’ne geçtiğimiz yıl içinde en fazla maddi (nakdi) destekte bulunan Cargill Türkiye ve en yüksek tonajda bağışı ile (ayni) destekte

bulunan Danone Türkiye’ye teşekkür plaketlerinin takdimi ile sona erdi.
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ABD TEKSAS DÜELLOSU: ASIL SORUN SINIR MI?
ABD Teksas düellosu: Asıl sorun sınır mı?

ABD’deki sınır güvenliği Teksas ve federal devlet arasında çekişmeli bir süreci alevlendirdi. Bölgede olaylar hala sıcakken Biden yönetiminin nasıl adım

atacağı merak konusu. Zira, uzmanlar seçim sürecini ve Cumhuriyetçilerin isteklerini hatırlatarak, Biden’ın elini bağlayan bazı kozların olduğunu belirtiyor.

Amerika Birleşik Devletleri'nin federal yapısı ve göçmenlik politikaları son zamanlarda gündemin önemli konuları arasında yer alıyor.ABD’nin Teksas

eyaletinde yaşanan “sınır” sorunu Washington ve Teksas’ı karşı karşıya getirdi. Fakat bu karşı karşıya gelişin asıl nedeninin ne olduğu ve Biden hükümetinin

bu konuda atacağı adımlar merak konusu.Peki, ABD’de sınır çatışmasının perde arkasında ne var? Kasım ayında yapılacak seçimlere nasıl bir etkisi olabilir?

Öncelikle, ABD’nin temel yapısının birçok ülkeye göre farklı olduğu bir gerçek. Öyle ki, ülkenin birbirinden farklı eyaletlerin bir araya gelerek oluşturduğu

federatif bir yapıya dayanması, eyaletler arasında çeşitli yasal ve düzenleyici farklılıkları da beraberinde getiriyor.Lakin ABD'nin federal yapısının bir sonucu

olarak, eyaletler kendi iç işleyişlerini belirleme konusunda geniş bir özerkliğe sahip olsalar da federal hükümetin belirlediği yasalara ve anayasalara uymak

zorundalar.Bu durum da özellikle göçmen politikaları gibi hassas konularda çeşitli tartışmalara neden oluyor. Zira, son gelişmedeki gibi Teksas’taki sınır

krizinde federal hükümet ve Teksas yönetiminin kararları zıtlaşabiliyor. Teksas’ta ne olmuştu?Teksas Valisi Greg Abbott, Biden yönetimini, sınır güvenliği

konusunda yeterli önlem almamakla suçlayarak, düzensiz göçmenlerin ABD'ye geçmek için çoğunlukla tercih ettiği Eagle Pass kentindeki sınır bölgesine

yaklaşık 4 kilometre uzunluğunda dikenli tel çekilmesini emretmişti.Biden yönetimi de sınır güvenliğinin federal hükümetin yetkisi içinde olduğunu belirterek,

dikenli tellerin kaldırılması için ABD Yüksek Mahkemesi'ne başvurmuştu.Teksas Ulusal Muhafızları, mahkeme kararına rağmen 23 Ocak'ta ABD sınır

devriyesinin işini yapmasına izin vermemiş, dikenli telleri yerleştirmeye devam etmiş, 25 Cumhuriyetçi eyaletin valileri de ortak bildiriyle Teksas'ın yanında

olduklarını açıklamıştı.Yaşanan sürecin detaylarını Uluslararası İlişkiler Uzmanı Prof. Dr. Burak Küntay ile konuştuk. Teksas ABD’den ayrılır mı?Küntay,

öncelikle ABD ve Teksas’ın geçmişi hakkında bilgi veriyor. 1836’da Teksas’ın Meksika’dan ayrıldığını, 1846’da ise Teksas’ın ABD’ye katıldığını belirtiyor. Bu

sırada Meksika-Amerika savaşı gibi gelişmelerin de yaşanması Teksas’ın Amerika’ya bağlılığını sınamasına neden oluyor.Ancak Teksas ABD’nin en önemli

eyaletlerinden biri oluyor. Zira, Küntay, Teksas'ın önemli bir tarım merkezi olduğunu söylüyor. Gündemdeki gelişmelere işaret eden Küntay, Teksas’ın

ABD’den ayrılacak son eyaletlerden biri olacağını da ekliyor.“Biden, göçmenlerin oyunu kaybetmek istemez”Prof. Dr. Barış Küntay, kasım ayında yapılacak

seçimleri işaret ederek, bu olayın Biden için tehlikeli olabilecek yönüne değiniyor. Demokrat Parti destekli ABD Başkanı Joe Biden, ABD’deki göçmenlerin

oyunu alan bir lider. Küntay, özellikle Trump’ın göçmen karşıtı açıklamalarını hatırlatarak, Biden’ın göçmenlerden aldığı oyun seçimi kazanmasındaki rolünün

altını çiziyor. Küntay, tam da bu yüzden Biden’ın Teksas’taki olayda ısrarcı olamayacağına işaret ediyor:“Göçmenlik konusu, ABD'de siyasi partiler arasında

da ayrışmalara neden olan bir konu. Göçmenlerin genellikle Demokrat Parti'ye oy vermesi, göçmenlik karşıtı politikaların genellikle Cumhuriyetçi Parti

tarafından desteklenmesine yol açıyor.” “Cumhuriyetçiler Biden’ı zorluyor”Biden, göçmenlerden aldığı oyu kaybetmek istemezken, bir taraftan da dış

politikaya ilişkin bazı sorunlar yaşıyor. Bunlardan en önemlisi Ukrayna ve İsrail’e yapmak istediği silah yardımı. Bu yardımın Temsilciler Meclisi’nde

onaylanması için ise Cumhuriyetçilerden destek alması gerekiyor. Lakin, Küntay, Cumhuriyetçilerin şartları olduğunu belirtiyor ve Teksas’taki olayın

büyümesindeki asıl nedeninin detaylarını anlatıyor:“Biden, Ukrayna'ya ve İsrail'e büyük bir meblağda silah yardımı yapmak istiyor. Ama Cumhuriyetçiler

İsrail'in kısmına ‘tamam’ diyor ama Ukrayna'ya bu yardımın yapılmasını istemiyor. Bunun yerine, bu parayı sınır güvenliğine ve göçmenlerin gelmesini

önleyecek bir düzenlemeye harcamak istiyor.Yani aslında konu bu. Teksas, Biden’ı seçim sürecinde zor duruma düşürüyor. Cumhuriyetçiler olarak Biden ve

dolayısıyla Demokratları hedef alıyorlar.”
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ABD-TEKSAS DÜELLOSU: ASIL SORUN "SINIR" MI?
ABD-Teksas düellosu: Asıl sorun "sınır" mı?

ABD’deki sınır güvenliği Teksas ve federal devlet arasında çekişmeli bir süreci alevlendirdi. Bölgede olaylar hala sıcakken Biden yönetiminin nasıl adım

atacağı merak konusu. Zira, uzmanlar seçim sürecini ve Cumhuriyetçilerin isteklerini hatırlatarak, Biden’ın elini bağlayan bazı kozların olduğunu belirtiyor.

Amerika Birleşik Devletleri'nin federal yapısı ve göçmenlik politikaları son zamanlarda gündemin önemli konuları arasında yer alıyor.

 

	ABD’nin Teksas eyaletinde yaşanan “sınır” sorunu Washington ve Teksas’ı karşı karşıya getirdi. Fakat bu karşı karşıya gelişin asıl nedeninin ne olduğu ve

Biden hükümetinin bu konuda atacağı adımlar merak konusu.

 

	Peki, ABD’de sınır çatışmasının perde arkasında ne var? Kasım ayında yapılacak seçimlere nasıl bir etkisi olabilir?

 

	

 

	Öncelikle, ABD’nin temel yapısının birçok ülkeye göre farklı olduğu bir gerçek. Öyle ki, ülkenin birbirinden farklı eyaletlerin bir araya gelerek oluşturduğu

federatif bir yapıya dayanması, eyaletler arasında çeşitli yasal ve düzenleyici farklılıkları da beraberinde getiriyor.

 

	Lakin ABD'nin federal yapısının bir sonucu olarak, eyaletler kendi iç işleyişlerini belirleme konusunda geniş bir özerkliğe sahip olsalar da federal hükümetin

belirlediği yasalara ve anayasalara uymak zorundalar.

 

	Bu durum da özellikle göçmen politikaları gibi hassas konularda çeşitli tartışmalara neden oluyor. Zira, son gelişmedeki gibi Teksas’taki sınır krizinde federal

hükümet ve Teksas yönetiminin kararları zıtlaşabiliyor.

 

	

 

	Teksas’ta ne olmuştu?

 

	Teksas Valisi Greg Abbott, Biden yönetimini, sınır güvenliği konusunda yeterli önlem almamakla suçlayarak, düzensiz göçmenlerin ABD'ye geçmek için

çoğunlukla tercih ettiği Eagle Pass kentindeki sınır bölgesine yaklaşık 4 kilometre uzunluğunda dikenli tel çekilmesini emretmişti.

 

	Biden yönetimi de sınır güvenliğinin federal hükümetin yetkisi içinde olduğunu belirterek, dikenli tellerin kaldırılması için ABD Yüksek Mahkemesi'ne

başvurmuştu.

 

	Teksas Ulusal Muhafızları, mahkeme kararına rağmen 23 Ocak'ta ABD sınır devriyesinin işini yapmasına izin vermemiş, dikenli telleri yerleştirmeye devam

etmiş, 25 Cumhuriyetçi eyaletin valileri de ortak bildiriyle Teksas'ın yanında olduklarını açıklamıştı.

 

	Yaşanan sürecin detaylarını Uluslararası İlişkiler Uzmanı Prof. Dr. Burak Küntay ile konuştuk.

 

	

 

	Teksas ABD’den ayrılır mı?

 

	Küntay, öncelikle ABD ve Teksas’ın geçmişi hakkında bilgi veriyor. 1836’da Teksas’ın Meksika’dan ayrıldığını, 1846’da ise Teksas’ın ABD’ye katıldığını

belirtiyor. Bu sırada Meksika-Amerika savaşı gibi gelişmelerin de yaşanması Teksas’ın Amerika’ya bağlılığını sınamasına neden oluyor.

 

	Ancak Teksas ABD’nin en önemli eyaletlerinden biri oluyor. Zira, Küntay, Teksas'ın önemli bir tarım merkezi olduğunu söylüyor. Gündemdeki gelişmelere

işaret eden Küntay, Teksas’ın ABD’den ayrılacak son eyaletlerden biri olacağını da ekliyor.

 

	“Biden, göçmenlerin oyunu kaybetmek istemez”

 

	Prof. Dr. Barış Küntay, kasım ayında yapılacak seçimleri işaret ederek, bu olayın Biden için tehlikeli olabilecek yönüne değiniyor. Demokrat Parti destekli

ABD Başkanı Joe Biden, ABD’deki göçmenlerin oyunu alan bir lider. Küntay, özellikle Trump’ın göçmen karşıtı açıklamalarını hatırlatarak, Biden’ın

göçmenlerden aldığı oyun seçimi kazanmasındaki rolünün altını çiziyor. Küntay, tam da bu yüzden Biden’ın Teksas’taki olayda ısrarcı olamayacağına işaret

ediyor:

 

	“Göçmenlik konusu, ABD'de siyasi partiler arasında da ayrışmalara neden olan bir konu. Göçmenlerin genellikle Demokrat Parti'ye oy vermesi, göçmenlik

karşıtı politikaların genellikle Cumhuriyetçi Parti tarafından desteklenmesine yol açıyor.”
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	“Cumhuriyetçiler Biden’ı zorluyor”

 

	Biden, göçmenlerden aldığı oyu kaybetmek istemezken, bir taraftan da dış politikaya ilişkin bazı sorunlar yaşıyor. Bunlardan en önemlisi Ukrayna ve İsrail’e

yapmak istediği silah yardımı. Bu yardımın Temsilciler Meclisi’nde onaylanması için ise Cumhuriyetçilerden destek alması gerekiyor. Lakin, Küntay,

Cumhuriyetçilerin şartları olduğunu belirtiyor ve Teksas’taki olayın büyümesindeki asıl nedeninin detaylarını anlatıyor:

 

	“Biden, Ukrayna'ya ve İsrail'e büyük bir meblağda silah yardımı yapmak istiyor. Ama Cumhuriyetçiler İsrail'in kısmına ‘tamam’ diyor ama Ukrayna'ya bu

yardımın yapılmasını istemiyor. Bunun yerine, bu parayı sınır güvenliğine ve göçmenlerin gelmesini önleyecek bir düzenlemeye harcamak istiyor.

 

	Yani aslında konu bu. Teksas, Biden’ı seçim sürecinde zor duruma düşürüyor. Cumhuriyetçiler olarak Biden ve dolayısıyla Demokratları hedef alıyorlar.”

 

                      

                                                  

                               ETİKETLER

                              

                                                                           ABD

                                                                           Joe Biden

                                                                           Sınır Güvenliği
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BEYKOZ ÖĞRENCİLERİ KÖY OKULUNA KÜTÜPHANE KAZANDIRDI
Beykoz öğrencileri köy okuluna kütüphane kazandırdı

 

Beykoz öğrencileri köy okuluna kütüphane kazandırdı

                                  

                                   Beykoz Üniversitesi öğrencileri, gönüllü olarak başlattıkları proje kapsamında Düzce Üçköprü İlkokulu ile Ortaokulu’na giden çocukları

kitapla buluşturdu.

                                  

 

                                      

                                      

                                  

                              

                              

                                  

                                  

                                      

                                      

                                      

                                  

                              

Beykoz Üniversitesi Mühendislik ve Mimarlık Fakültesi Yazılım Mühendisliği 2. sınıf öğrencileri, ‘Gençlik ve Sosyal Sorumluluk Projesi’ dersi kapsamında “1

KİTAP, 1000 HAYAL” projesini hayata geçirdi.

 

Ders kapsamında gönüllük çalışması yapmak isteyen öğrenciler büyük heyecan ile projeye başladıklarını aktardı.

 

Projeye öncelikle ihtiyaç sahibi okulu belirleyerek başlayan öğrenciler, kütüphanesi bulunmayan okulları Milli Eğitim Bakanlığı sayfalarından inceleyerek

listeledi.

 

 

 

Belirlenen okullarla iletişime geçen öğrenciler Düzce Üçköprü İlkokulu ile Ortaokulu’na karar verdi. Proje kapsamında Düzce’ye giden öğrenciler, Okul

Müdürü İsmail Efe, veli ve öğrenciler ile tanıştı.

 

Kitapları teslim eden Yazılım Mühendisliği öğrencileri, okulda birbirinden farklı etkinlikler de yaptı ve kütüphane düzenlemesi sırasında proje logosunu da

çizdiler.

 

Kaynaşlı Kaymakamı Ali Açıkgöz, proje çerçevesinde ziyarette bulunurken, Beykoz Belediyesi projeye ulaşım ve bağış noktasında destekte bulundu.

 

Sponsorluk görüşmelerinde kırtasiye, yayınevi, dershane gibi pek çok kurum ile görüşen öğrenciler liseye hazırlanan adaylar için farklı branşlarda bağışlanan

kaynak kitapları kütüphaneye teslim etti.

 

Bağışçılardan alınan kullanılmamış kitapların yanı sıra “Kitabım raflarda tozlanmasın, başka çocuklara ilham olsun.” sloganıyla 2. el kitapları da okula

ulaştırdılar.

 

Beykoz Üniversitesi tarafından, “Projeyi hayata geçiren Yazılım Mühendisliği 2. sınıf öğrencilerimiz; Melike Aydoğduoğlu, Beyzanur Baki, Özlem Babatutmaz,

Melisa Hami, Kerim Kerem Ay, Yunus Emre Dolaş, Eda Gökçen Şen, Yusuf Maytalman, Metehan Beyaz ile Mohanad Alm. Ali’ye, katkı sunan Beykoz

Belediyesi’ne ve tüm bağışçılara teşekkür ediyoruz.” şeklinde açıklama yapıldı.
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GIDA KRİZİ TEHDİDİNE YEREL ÇAPTA ÇÖZÜM ÜRETİLECEK
Gıda krizi tehdidine yerel çapta çözüm üretilecek

 

“Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı

Ağı’nın (Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk

halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekiyor.Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat

2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile

“Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve

“krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst

eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen

gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf

edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı, saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini”

katlıyor.“ZİRVE, GIDA BANKACILIĞI MODELİNİN KANITI”Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika,

Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve

Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı

depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir

kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken

Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını

aktardı ve küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken

gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.DEPREM FELAKETİNDE GIDAYA ERİŞİMİN ÖNEMİ7 Şubat

tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5 milyon

vatandaşımızın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.Tibuk, son

6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade etti:

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”7 ŞUBAT’TAKİ

ZİRVEDE HANGİ KONU BAŞLIKLARI TARTIŞILACAK?Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden

kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimiGıda güvenliği ve gıdaya adil

erişimGıda paylaşımındaki adaletsizlikAfetlerde Gıda BankacılığıGıda Bankacılığı ve dünya örnekleri Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın

önlenmesi başlıkları kapsamında,stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle tartışacak.Program: 07 ŞUBAT 2024, ÇARŞAMBA

(FOX TV Program Yapımcısı Merve Yıldırım’ın sunumuyla)09:30 – 10:00 Açılış KonuşmalarıProf. Dr. Mehmet Durman, Beykoz Üniversitesi RektörüHande

Tibuk, Temel İhtiyaç Derneği, Yönetim Kurulu Başkanı10.00 – 11.00 Afetlerde Gıda Bankacılığının Önemi – Afet Platformu ÇalışmalarıModeratör: Duygu

Demirdağ, Gazeteci, Yapımcı Nil Tibukoğlu, Temel İhtiyaç Derneği Genel MüdürüMehmet Sarıca, IDEMA Yön. Krl. Bşk. – Afetlerde depo ve lojistik

yönetimiMelsen Tunca, TOKTUT, Afetlerde sıcak yemek ve suya erişimEbru Baybara Demir, Şef, Sosyal Girişimci, Gönül Mutfağı Koop. “Aşevi deprem

çalışmaları”11:00 – 11:15 Kahve Molası11:15 – 12:15 Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?Moderatör: Semra Sevinç, Sürdürülebilirlik Akademisi, Türkiye Direktörü

Tülin Akın, Tabit Akıllı Tarım Teknolojileri A.Ş., Akıllı Köy ProjesiYasemin Kireç, Anadolu Meraları CEO, Onarıcı Tarım ProjeleriSelda Susal Saatçi, Anadolu

Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü12:15 – 12:30 Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) İstihdam Projesi ve DestekIK Web Sitesi Sunumu12:30 –

13:45 Öğle Yemeği13:45 – 14:45 Gıda Bankacılığının Dünyada GelişimiModeratör: Gabriela Kafarhire, Global Food Banking Network – USARyan Harty,

Tarım ve HoReCa Sektöründen Ürün Kurtarma, Tafel, Almanya Gıda BankasıAndy Du Plessis, Food Forward Güney Afrika Gıda Bankası, Büyük Tarım

ProjesiJames Leyson, Scholars of Sustance Tayland Gıda Bankası14.45 – 15.45 Gıda Değer Zincirinde Kayıplar ve İsrafa Bilimsel BakışModeratör: Prof. Dr.

Mehmet Pala, Haliç Üniversitesi, Sağlık Bilimleri FakültesiDr. Rüştü Bozkurt, NB Ekonomi Gaz. Gıda Değer zincirinde altyapı eksiklikleriAylin Met, Arçelik,

Gıda Ar-Ge Lideri Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?Dr. İbrahim Sani Özdemir, TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu, Gıda kayıplarının

önlenmesinde teknolojik yöntemler15:45 – 16:00 Kahve Molası16:00 – 17:00 Gıda Bankacılığı, Paydaşlar ile SürdürülebilirlikModeratör: Aziz Akgül, Türkiye

İsrafı Önleme Vakfı Başkanı (Teyit beklenmektedir)Begum Yontar Avcı, Danone Türkiye, Sürdürebilirlik LideriDidem Mahsunlar, Gıda Değer Zinciri Ar-Ge

Danışmanıİsmail Özer, Gaziantep Belediyesi Sosyal Hizmet Şube Müdürü, Gıda Bankası Çalışmaları———————TEMEL İHTİYAÇ DERNEĞİ

hakkında:2010 yılında gıda sektöründe çalışan ve gıda bankacılığının açlık ve yoksullukla mücadelede önemli bir araç olduğuna inanan 9 kurucu üye

tarafından Gıda Bankacılığı Derneği adı altında faaliyetlerimize başlayan yapı, 2014 yılında insanların kendi yetkinlik ve yeteneklerine uygun işlerde

çalışabilmesinin de en temel ihtiyaçlardan biri olduğundan hareketle çalışmalarına istihdam ve kalkınma projelerini de katarak Temel İhtiyaç Derneği (TİDER)

adını aldı.TİDER bu yapısıyla israfı önleyerek, gezegenin önemli sorunlarından birine çözüm olmaya çalışırken, aynı zamanda insanların temel ihtiyaçlarına

adil ve eşit şekilde ulaşabilmesi için, gıda bankacılığını yaygınlaştırma çalışmalarını da yürüten kâr amacı gütmeyen bir sivil toplum kuruluşudur.GIDA

BANKACILIĞI Nedir?Gıda bankası; bağışlanmış gıda, giysi, temizlik ve hijyen ürünlerini toplayan, ayrıştıran, depolayan ve ihtiyaç sahiplerine dağıtan bir sivil

toplum örgütlenmesidir. Firmalar ve kişiler gıda, giysi ve temizlik ürünlerini bu “bankaya yatırır”, ihtiyacı olanlar da bu ürünleri “bankadan çeker”.Temel İhtiyaç

Derneği, Gıda Bankacılığına geniş kapsamlı bir bakış açısı getirerek, yoksulluk ve israfla mücadeleyi bütünsel bir modelle ele alan ve somut çözümler üreten

bir sivil toplum kuruluşudur. Kurulmasına destek verdiği gıda bankalarının raflarında israftan kurtardığı, kullanılabilir durumdaki gıda, temizlik ürünü ve

kıyafetlerin, yoksulluk sınırındaki ailelere ulaşmasını sağlar.Gıda Bankaları, ihtiyaç sahiplerinin haysiyetinin korunması ve destek sisteminin bir parçası

olmalarına imkân tanınması için, yararlanıcı olarak belirlenmiş olan ihtiyaç sahiplerinin adil bir biçimde ürünleri almasına imkan sağlar.https://tider.orgTEMEL

İHTİYAÇ DERNEĞİ Yönetim Kurulu Başkanı: HANDE TİBUK hakkında:Hande Tibuk; 1999 yılında Koç Üniversitesi Ekonomi bölümünü, 2008 yılında Ecole

Hôtelière de Lausanne otelcilik master programını tamamladı.2012’den beri Net Holding A.Ş. Yönetim Kurulu Murahhas Üyesi & Genel Koordinatör olarak

görev yapmaktadır.2018’de Kuzey Kıbrıs’ta, yaralı deniz kaplumbağalarını tedavi eden Meritta Deniz Kaplumbağaları Merkezini kurdu. Halen 2018’de

yönetim kurulu başkanı seçildiği Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) liderliğini yürüten Hande Tibuk, aynı zamanda Türkiye İş Kadınları Derneği’nde (TİKAD)

Yönetim Kurulu Üyesi, Women 20 (W20) Türkiye Delegasyonu Üyesi ve Yanındayız Derneği Yönetim Kurulu Üyesidir.https://www.handetibuk.com
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GIDA KRİZİ TEHDİDİNE YEREL ÇAPTA ÇÖZÜM ÜRETİLECEK
Gıda krizi tehdidine yerel çapta çözüm üretilecek

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. 'Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim'i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.  İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar

“açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek

ağırlığını artırmaya sürdürüyor.    Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf

ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken

yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı, saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.  “Zirve, gıda bankacılığı

modelinin kanıtı”  Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer

konuşmacılar ile birlikte aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi

Gabriela A. Kafarhire, zirve öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda

Bankası Zirvesine ev sahipliği yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.  Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi    7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde

gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5 milyon vatandaşımızın etkilendiği deprem

felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.  Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan

faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade etti: “TİDER’in öncelikli amacı,

Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”  7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları

tartışılacak?   Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana

teması ile gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:  - İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi  - Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim   - Gıda paylaşımındaki

adaletsizlik  - Afetlerde Gıda Bankacılığı  - Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri   - Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları

kapsamında, stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle tartışacak.   Program: 07 ŞUBAT 2024, ÇARŞAMBA (FOX TV

Program Yapımcısı Merve Yıldırım’ın sunumuyla)  09:30 – 10:00   Açılış Konuşmaları  Prof. Dr. Mehmet Durman, Beykoz Üniversitesi Rektörü  Hande Tibuk,

Temel İhtiyaç Derneği, Yönetim Kurulu Başkanı     10.00 – 11.00   Afetlerde Gıda Bankacılığının Önemi – Afet Platformu Çalışmaları  Moderatör:  Duygu

Demirdağ, Gazeteci, Yapımcı     Nil Tibukoğlu, Temel İhtiyaç Derneği Genel Müdürü  Mehmet Sarıca, IDEMA Yön. Krl. Bşk. – Afetlerde depo ve lojistik

yönetimi  Melsen Tunca, TOKTUT, Afetlerde sıcak yemek ve suya erişim  Ebru Baybara Demir, Şef, Sosyal Girişimci, Gönül Mutfağı Koop. “Aşevi deprem

çalışmaları”  11:00 – 11:15   Kahve Molası  11:15 – 12:15   Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?  Moderatör: Semra Sevinç, Sürdürülebilirlik Akademisi, Türkiye

Direktörü                     Tülin Akın, Tabit Akıllı Tarım Teknolojileri A.Ş., Akıllı Köy Projesi  Yasemin Kireç, Anadolu Meraları CEO, Onarıcı Tarım Projeleri

Selda Susal Saatçi, Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü  12:15 – 12:30   Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) İstihdam Projesi ve DestekIK

Web Sitesi Sunumu  12:30 – 13:45   Öğle Yemeği  13:45 – 14:45   Gıda Bankacılığının Dünyada Gelişimi  Moderatör:  Gabriela Kafarhire, Global Food

Banking Network – USA  Ryan Harty, Tarım ve HoReCa Sektöründen Ürün Kurtarma, Tafel, Almanya Gıda Bankası  Andy Du Plessis, Food Forward Güney

Afrika Gıda Bankası, Büyük Tarım Projesi  James Leyson, Scholars of Sustance Tayland Gıda Bankası  14.45 – 15.45   Gıda Değer Zincirinde Kayıplar ve

İsrafa Bilimsel Bakış  Moderatör: Prof. Dr. Mehmet Pala, Haliç Üniversitesi, Sağlık Bilimleri Fakültesi  Dr. Rüştü Bozkurt, NB Ekonomi Gaz. Gıda Değer

zincirinde altyapı eksiklikleri  Aylin Met, Arçelik, Gıda Ar-Ge Lideri Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?  Dr. İbrahim Sani Özdemir, TÜBİTAK-

MAM Gıda Grubu, Gıda kayıplarının önlenmesinde teknolojik yöntemler    15:45 – 16:00   Kahve Molası  16:00 – 17:00   Gıda Bankacılığı, Paydaşlar ile

Sürdürülebilirlik  Moderatör:  Aziz Akgül, Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı (Teyit beklenmektedir)  Begum Yontar Avcı, Danone Türkiye, Sürdürebilirlik

Lideri  Didem Mahsunlar, Gıda Değer Zinciri Ar-Ge Danışmanı  İsmail Özer, Gaziantep Belediyesi Sosyal Hizmet Şube Müdürü, Gıda Bankası Çalışmaları

TEMEL İHTİYAÇ DERNEĞİ hakkında: 2010 yılında gıda sektöründe çalışan ve gıda bankacılığının açlık ve yoksullukla mücadelede önemli bir araç

olduğuna inanan 9 kurucu üye tarafından Gıda Bankacılığı Derneği adı altında faaliyetlerimize başlayan yapı, 2014 yılında insanların kendi yetkinlik ve

yeteneklerine uygun işlerde çalışabilmesinin de en temel ihtiyaçlardan biri olduğundan hareketle çalışmalarına istihdam ve kalkınma projelerini de katarak

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) adını aldı.  TİDER bu yapısıyla israfı önleyerek, gezegenin önemli sorunlarından birine çözüm olmaya çalışırken, aynı

zamanda insanların temel ihtiyaçlarına adil ve eşit şekilde ulaşabilmesi için, gıda bankacılığını yaygınlaştırma çalışmalarını da yürüten kâr amacı gütmeyen

bir sivil toplum kuruluşudur.  Gıda bankacılığı nedir?  Gıda bankası; bağışlanmış gıda, giysi, temizlik ve hijyen ürünlerini toplayan, ayrıştıran, depolayan ve

ihtiyaç sahiplerine dağıtan bir sivil toplum örgütlenmesidir. Firmalar ve kişiler gıda, giysi ve temizlik ürünlerini bu “bankaya yatırır”, ihtiyacı olanlar da bu

ürünleri “bankadan çeker”.  Temel İhtiyaç Derneği, Gıda Bankacılığına geniş kapsamlı bir bakış açısı getirerek, yoksulluk ve israfla mücadeleyi bütünsel bir

modelle ele alan ve somut çözümler üreten bir sivil toplum kuruluşudur. Kurulmasına destek verdiği gıda bankalarının raflarında israftan kurtardığı,

kullanılabilir durumdaki gıda, temizlik ürünü ve kıyafetlerin, yoksulluk sınırındaki ailelere ulaşmasını sağlar.  Gıda Bankaları, ihtiyaç sahiplerinin haysiyetinin

korunması ve destek sisteminin bir parçası olmalarına imkân tanınması için, yararlanıcı olarak belirlenmiş olan ihtiyaç sahiplerinin adil bir biçimde ürünleri

almasına imkan sağlar. (https://tider.org)  TEMEL İHTİYAÇ DERNEĞİ Yönetim Kurulu Başkanı HANDE TİBUK hakkında:    Hande Tibuk; 1999 yılında Koç

Üniversitesi Ekonomi bölümünü, 2008 yılında Ecole Hôtelière de Lausanne otelcilik master programını tamamladı.  2012’den beri Net Holding A.Ş. Yönetim

Kurulu Murahhas Üyesi & Genel Koordinatör olarak görev yapmaktadır.  2018’de Kuzey Kıbrıs’ta, yaralı deniz kaplumbağalarını tedavi eden Meritta Deniz

Kaplumbağaları Merkezini kurdu. Halen 2018’de yönetim kurulu başkanı seçildiği Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) liderliğini yürüten Hande Tibuk, aynı

zamanda Türkiye İş Kadınları Derneği’nde (TİKAD) Yönetim Kurulu Üyesi, Women 20 (W20) Türkiye Delegasyonu Üyesi ve Yanındayız Derneği Yönetim

Kurulu Üyesidir.
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GIDA KRİZİ TEHDİDİNE YEREL ÇAPTA ÇÖZÜM ÜRETİLECEK
Gıda krizi tehdidine yerel çapta çözüm üretilecek

 

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50’den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşımızın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti: “TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

– İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

– Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

– Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

– Afetlerde Gıda Bankacılığı

– Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

– Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında, stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

Program: 07 ŞUBAT 2024, ÇARŞAMBA (FOX TV Program Yapımcısı Merve Yıldırım’ın sunumuyla)

09:30 – 10:00 Açılış Konuşmaları

Prof. Dr. Mehmet Durman, Beykoz Üniversitesi Rektörü

Hande Tibuk, Temel İhtiyaç Derneği, Yönetim Kurulu Başkanı

10.00 – 11.00 Afetlerde Gıda Bankacılığının Önemi – Afet Platformu Çalışmaları

Moderatör:  Duygu Demirdağ, Gazeteci, Yapımcı

Nil Tibukoğlu, Temel İhtiyaç Derneği Genel Müdürü

Mehmet Sarıca, IDEMA Yön. Krl. Bşk. – Afetlerde depo ve lojistik yönetimi

Melsen Tunca, TOKTUT, Afetlerde sıcak yemek ve suya erişim

Ebru Baybara Demir, Şef, Sosyal Girişimci, Gönül Mutfağı Koop. “Aşevi deprem çalışmaları”

11:00 – 11:15 Kahve Molası

11:15 – 12:15 Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?

Moderatör: Semra Sevinç, Sürdürülebilirlik Akademisi, Türkiye Direktörü

Tülin Akın, Tabit Akıllı Tarım Teknolojileri A.Ş., Akıllı Köy Projesi

Yasemin Kireç, Anadolu Meraları CEO, Onarıcı Tarım Projeleri

Selda Susal Saatçi, Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü

12:15 – 12:30 Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) İstihdam Projesi ve DestekIK Web Sitesi Sunumu

12:30 – 13:45 Öğle Yemeği

13:45 – 14:45 Gıda Bankacılığının Dünyada Gelişimi

Moderatör:  Gabriela Kafarhire, Global Food Banking Network – USA

Ryan Harty, Tarım ve HoReCa Sektöründen Ürün Kurtarma, Tafel, Almanya Gıda Bankası

Andy Du Plessis, Food Forward Güney Afrika Gıda Bankası, Büyük Tarım Projesi

James Leyson, Scholars of Sustance Tayland Gıda Bankası
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14.45 – 15.45 Gıda Değer Zincirinde Kayıplar ve İsrafa Bilimsel Bakış

Moderatör: Prof. Dr. Mehmet Pala, Haliç Üniversitesi, Sağlık Bilimleri Fakültesi

Dr. Rüştü Bozkurt, NB Ekonomi Gaz. Gıda Değer zincirinde altyapı eksiklikleri

Aylin Met, Arçelik, Gıda Ar-Ge Lideri Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?

Dr. İbrahim Sani Özdemir, TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu, Gıda kayıplarının önlenmesinde teknolojik yöntemler 

15:45 – 16:00 Kahve Molası

16:00 – 17:00 Gıda Bankacılığı, Paydaşlar ile Sürdürülebilirlik

Moderatör:  Aziz Akgül, Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı (Teyit beklenmektedir)

Begum Yontar Avcı, Danone Türkiye, Sürdürebilirlik Lideri

Didem Mahsunlar, Gıda Değer Zinciri Ar-Ge Danışmanı

İsmail Özer, Gaziantep Belediyesi Sosyal Hizmet Şube Müdürü, Gıda Bankası Çalışmaları

TEMEL İHTİYAÇ DERNEĞİ hakkında: 2010 yılında gıda sektöründe çalışan ve gıda bankacılığının açlık ve yoksullukla mücadelede önemli bir araç

olduğuna inanan 9 kurucu üye tarafından Gıda Bankacılığı Derneği adı altında faaliyetlerimize başlayan yapı, 2014 yılında insanların kendi yetkinlik ve

yeteneklerine uygun işlerde çalışabilmesinin de en temel ihtiyaçlardan biri olduğundan hareketle çalışmalarına istihdam ve kalkınma projelerini de katarak

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) adını aldı.

TİDER bu yapısıyla israfı önleyerek, gezegenin önemli sorunlarından birine çözüm olmaya çalışırken, aynı zamanda insanların temel ihtiyaçlarına adil ve eşit

şekilde ulaşabilmesi için, gıda bankacılığını yaygınlaştırma çalışmalarını da yürüten kâr amacı gütmeyen bir sivil toplum kuruluşudur.

Gıda bankacılığı nedir?

Gıda bankası; bağışlanmış gıda, giysi, temizlik ve hijyen ürünlerini toplayan, ayrıştıran, depolayan ve ihtiyaç sahiplerine dağıtan bir sivil toplum

örgütlenmesidir. Firmalar ve kişiler gıda, giysi ve temizlik ürünlerini bu “bankaya yatırır”, ihtiyacı olanlar da bu ürünleri “bankadan çeker”.

Temel İhtiyaç Derneği, Gıda Bankacılığına geniş kapsamlı bir bakış açısı getirerek, yoksulluk ve israfla mücadeleyi bütünsel bir modelle ele alan ve somut

çözümler üreten bir sivil toplum kuruluşudur. Kurulmasına destek verdiği gıda bankalarının raflarında israftan kurtardığı, kullanılabilir durumdaki gıda, temizlik

ürünü ve kıyafetlerin, yoksulluk sınırındaki ailelere ulaşmasını sağlar.

Gıda Bankaları, ihtiyaç sahiplerinin haysiyetinin korunması ve destek sisteminin bir parçası olmalarına imkân tanınması için, yararlanıcı olarak belirlenmiş

olan ihtiyaç sahiplerinin adil bir biçimde ürünleri almasına imkan sağlar. (https://tider.org)

TEMEL İHTİYAÇ DERNEĞİ Yönetim Kurulu Başkanı HANDE TİBUK hakkında:

 

Hande Tibuk; 1999 yılında Koç Üniversitesi Ekonomi bölümünü, 2008 yılında Ecole Hôtelière de Lausanne otelcilik master programını tamamladı.

2012’den beri Net Holding A.Ş. Yönetim Kurulu Murahhas Üyesi & Genel Koordinatör olarak görev yapmaktadır.

2018’de Kuzey Kıbrıs’ta, yaralı deniz kaplumbağalarını tedavi eden Meritta Deniz Kaplumbağaları Merkezini kurdu. Halen 2018’de yönetim kurulu başkanı

seçildiği Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) liderliğini yürüten Hande Tibuk, aynı zamanda Türkiye İş Kadınları Derneği’nde (TİKAD) Yönetim Kurulu Üyesi,

Women 20 (W20) Türkiye Delegasyonu Üyesi ve Yanındayız Derneği Yönetim Kurulu Üyesidir.
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AHMET KASIM HAN
Ahmet Kasım HAN

Cumhurbaşkanlığı Hükümet Sisteminin harcı nasıl atılmıştı?

Hemen yılbaşından öncesinden bu yana bir seri yazıyla Cumhurbaşkanlığı Hükümet Sistemi’nin (CHS) yapısına, sonuçlarına ve sürdürülebilirliğine ilişkin

kimi fikirlerimi sizlerle paylaşıyorum. Daha önce belirttiğim üzere, “köşemizin, doğal, yer sınırı benim tafsîlât (bir şey hakkında etraflı bilgi) ve teferruat

merakımla, ‘kafalarda soru işareti bırakmak’ kaygımla, birleşince sonuç eski tabirle ‘otuz iki kısım tekmili birden’ oldu”. Ayrıca konunun Türkiye’nin sıcak

gündeminin hareketliliği ve lav kıvamında yakıcılığı içerisinde zaman zaman ikincil planda kaldığının, bunun köşe yazısı ontolojisinde pek de makbul bir

durum olmadığının da elbette farkındayım. Ancak ve zira, söz konusu mevzu memleketin geleceğini tayin edici nitelikte. Bu sebeple sözü uzatmadan

bıraktığım yerden konuya gireyim. Önümüzdeki Cuma, müsaadenizle, başka bir konuyu kaleme almayı planlıyorum. Gelecek Pazartesi bu yazının devamını

getirerek bu seriyi, şimdilik kaydıyla, o yazıyla bitireceğim.  CHS’nin yapı, sonuç ve sürdürülebilirliğini tartışmak esasen, AK Parti ile MHP “ortaklığının nev-i

şahsına münhasır, hatta düpedüz şahsa bağlı, yönlerini konuşmayı zaruri kılar”, demiştik. Zira, CHS’nin sürdürülmesine ilişkin sınırlılıkları belirleyen en

önemli unsurlar en kolay bu noktadan anlaşılabilir. Burada CHS’ye ilişkin sorunsallaştırmayı görüntüde ve pratikte sistemin bugüne kadar işlemesini

sağlayan en kuvvetli noktası üzerinden yapmak gerektiğine kaniyim. Zaten paradoksal şekilde mevcut ittifak dinamiklerinin gücünden sistemin yapısal

zaafının doğduğu iddiam da buna dayanıyor.  Tezim şu: Erdoğan – Bahçeli ve buna bağlı MHP -AK Parti etkileşimlerinin Cumhur İttifakının sürdürülebilirliği

üzerinde belirleyici etkisi mevcuttur.  Söz konusu etkileşimlerin CHS’nin sürdürülebilirliği üzerinde belirleyiciliği, günümüzde bu sistemi sürdürülebilir kılan

temel etmen, bu ilişkilerin gerçekten güçlü olmasıdır. Devlet Bahçeli bu durumu “harbi, hasbi, haysiyetli, haksever, saygı ve sevgi” temelli bir ilişki olarak

tanımlıyor. TBMM Başkanı Sayın Numan Kurtulmuş da Bahçeli – Erdoğan ilişkisine dair “karşılıklı saygı” vurgusunu kullanıyor. Esasen bu durumun

eleştirilecek bir yanı yok. Yok ama, eleştirilecek yanı olmaması maalesef ahvâli doğal kılmıyor. Hukuk tabiriyle hal siyasi “hayatın olağan akışına uygun”

değil. Bu sebeple buradaki sorun, ya da sistemin sürdürülebilirlik zaafı, paradoksal olarak, gücünden kaynaklanıyor. Zira söz konusu  güç, “kanaatimce

yapısal olmaktan ziyade hususi, konjonktürel, değişkenlere bağlı.”  Bu fikrimin ahvâle (durum) ahvel (şaşı, yanlış, ters) bakıyor olmaktan kaynaklandığını

düşünenleri veya öyle düşünmediği halde bu nitelemeyi yapanlar, olabilir. Ancak, bu konuda bu uzun seri yazıda sizlerle paylaştığım kanıtlar beni aksini

istidlâle (belli önermelerden hareket ederek başka önermelerin gerçek olan veya kabul edilen doğrularını ve yanlışlarını çıkarma, çıkarım) sevk ediyor.

Esasen Türkiye’nin bugünün kaderi 2015 yılında başladı. İktidarı kaybetme endişesi AK Parti’ye 7 Haziran 2015 seçimlerinden sonra çöktü. Vaziyetin

endişeyi katmerleyen kökenleri Türkiye ekonomisinin 2008 krizine girerken mevcut yapısal koşullarına ve bu krizin hem Türkiye hem de dünyada nasıl

yönetildiğine dayanmaktadır. Bu süreç neticede 2018 Mayısından itibaren hızlanarak sonunda milli servetin 128 milyar dolarlık kısmının anlamsız kur

savaşlarıyla basbayağı yakılmasına neden olmuştur. Bedelini halen ödemekte olduğumuz bu koşullar Eylül 2021 sonrası izlenen “akıldışı” politikaları

doğurmuştur.   Aynı dönemin ortasına denk gelen belirleyici bir diğer gelişme ise “açılım” olarak adlandırılan sürecin açanların elinde patlamasıdır. Bu

patlama 7 Haziran 2015 seçimlerinde AKP’nin yüzde 40,8’e düşerek milletvekili çoğunluğunu kaybetmesiyle; MHP yüzde 16,2 HDP yüzde 13,1 oy almakla

birlikte bu her iki partinin de seksener milletvekili çıkarmasıyla her bakımdan müşkül bir zemine girdi. MHP Lideri Bahçeli daha seçim sonuçlarının mürekkebi

kurumadan seçimin yenileneceğinin sinyalini verdi. Devlet Bahçeli bunu yaparken, MHP’nin bir önceki seçime göre yüzde 3,28 fazla oy almasına ve 27

milletvekili fazla çıkarmış olmasına vazgeçilmez bir “zafer” muamelesi yapmamış görünüyor. “Açılım” ve “Türkiyelileşme” yaklaşımlarının, bir önceki (2011)

seçimlere Emek, Demokrasi ve Özgürlük Bloku olarak “bağımsız” adaylarla katılan HDP’yi, üstelik bu defa kendi kimliğiyle, yüzde 7,45 fazla oya ve 45

milletvekili artışına taşımasının Devlet Bahçeli’nin değerlendirmesinin merkezine oturduğu anlaşılıyordu. Burada oluşan yaklaşımın, hemen seçimin

akşamında, hızla şu sonuçlara ulaştığı söylenebilir: “MHP seçim sonuçlarının dayattığı matematiği kabul etmeyecek ve muhalefette kalmayı tercih edecektir.”

 CHP Lideri Kemal Kılıçdaroğlu Devlet Bahçeli’ye olası koalisyonun başbakanlığını teklif ettiğinde de bu tavır değişmemiştir. Söz konusu sürekliliği mümkün

kılan MHP’nin daha önceki yazılarımda belirttiğim “hareket” olma vasfıdır. Doğal olarak “iktidar” hedefleyen klasik bir siyasi partide bu türden bir tavra

rastlamak kolay değildir. Bu halin Devlet Bahçeli’nin stratejik hamlelerinin daha kolay somutlaşmasını sağladığı düşünülebilir. HDP’nin tüm Güneydoğu

Anadolu’ya neredeyse “torba” çıkararak siyaseten hâkim olduğu, hele MHP ile aynı adette milletvekili elde ettiği, bir sonucun MHP ve karşılık geldiği “devlet

aklı” açısından kabul edilebilir olmadığı tespiti de yapılabilir. MHP, başlarda o dönemki AK Parti ve Erdoğan karşıtı tavrını sürdürmekle birlikte, AKP ve

CHP’yi HDP ile koalisyon kurma konumuna sıkıştırmış, bir anlamda ellerini “renklerini belli” etmeye zorlamıştır. Bu vasıtayla söz konusu Partilerin biri veya

diğeri, ya da her ikisini birden, zora sokularak tabanlarından MHP’ye doğru bir oy akışı elde edilebileceği düşünülmüş olabilir. Sonuçlardan Mart 2015’te

Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın sonunu getirdiği “açılım” veya “çözüm” sürecinin AK Parti’ye yaramadığı açıktı. Devlet Bahçeli bu noktada Partisini CHP ile de

ayrıştırarak “en erken tarihte seçim” önermişti. Halin şartları icabı MHP liderinin önerdiği biçimde kurulacak koalisyonların MHP’yi bir sonraki seçimin en

büyük partisi yapmak sonucu vermesi kuvvetli bir olasılıktı. Aksi takdirdeyse gelişmeler MHP’yi belirleyici bir konuma taşıyabilirdi. Her halükârda 7 Haziran

akşamı benimsediği tavrın MHP’yi, daha başlangıçtan, kuvvetli bir “veto” gücüyle mücehhez kıldığı açıktır. Devlet Bahçeli’nin teklifleri her halükârda bu gücü

daha da kuvvetlendirecek sonuçlar verecek seçeneklerdi. Zira, seçim sonuçları genel halk tabanında “açılım” veya “çözüm” sürecinin iktidarı kuracak

desteğe ulaşmadığını gösteriyordu. Devlet Bahçeli’nin önerdiği yollardan hangisinden gidilirse gidilsin neticenin, kanaatimce de doğru kurgulanmadığı açık

olan sürecin mutlak olarak sonunu getireceği, Türkiye’nin mevcut siyasi koşullarında, besbelliydi. Esasen, Bahçeli’nin diğer partilere önerdiği, yürümeyeceği

açık bulunan, iş birliği/ koalisyon önerilerinin her biri aktörlerin tamamı bakımından sonuçta siyasetin iplerinin kontrolünü MHP’ye vermek sonucu doğuracak

nitelikteydi. Zira, hepsi diğer aktörleri “MHP’siz Türkiye’yi yönetemezlik” parantezine sıkıştırmaktaydı. Bu durumun MHP ve MHP’ye müzahir çevrelerin

anladığı biçimiyle “açılım” sürecinin yarattığı kaosu bitirerek, “devleti tekrar rayına oturtma”yı mümkün kılması kuvvetli bir beklenti olmalıdır. Nitekim, en

azından bu anlayışı benimseyenlerin beklentilerine uygunluk bakımından, öyle de olmuştur. Türkiye siyasetinin 2015’in 7 Haziran’ından bu yana gelişimi, tüm

iniş çıkışlarıyla ilerlenen patikada MHP’nin “belirleyiciliğinin” mutlak bir konum kazanmasının hikâyesidir. Bunları tekrar sıralamak çok anlamlı değil. Netice şu

ki, bugün itibariyle, MHP kimliğinin gerektirdiği ve ontolojisine belki de en uygun düşen konumda. İktidarda kalmayı becermekle birlikte Erdoğan ve AK Parti

iktidarı sürdürmek için bu koalisyona muhtaç. Söz konusu koalisyon sürdürülebilir nitelikte mi; MHP bu rolü ilanihaye oynayabilir mi; MHP yerine başka siyasi

aktörler ikame edilebilir mi; tüm bunlar CHS için ne anlama geliyor, gelecek Pazartesi toparlayacağız…

IP1940
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KÜRESEL GIDA KRİZİNE KARŞI PROFESYONELLERLE BİR ARAYA GELİNECEK
Küresel gıda krizine karşı profesyonellerle bir araya gelinecek

 

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.
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TARIMSAL ÜRETİM VE GIDA TEMALI ZİRVE GERÇEKLEŞTİRİLECEK
Tarımsal üretim ve gıda temalı zirve gerçekleştirilecek

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER), ‘Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak’ ana teması ile düzenleyeceği Gıda Bankacılığı Zirvesi ile

gıda güvenliği ve gıdaya adil erişimi tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak, çözüm önerileri tartışılacak. Zirve, 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz

Üniversitesi’nde gerçekleştirilecek.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen ‘gıda bankacılığı’ deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global FoodBanking Network-GFN) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire,

zirve öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, ‘4. Gıda Bankacılığı Zirvesi’ne ev

sahipliği yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” dedi.

“GEÇEN YIL 32 MİLYON KİŞİYE ULAŞARAK, 651 MİLYON KİLO GIDA DAĞITTIK”

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaşarak, 651 milyon kilo gıda dağıttıklarını ifade eden ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündem maddeleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

“AMACIMIZ, TÜRKİYE’NİN HER İLİNDE BİR GIDA BANKASI AÇMAK”

Zirvenin ev sahibi TİDER’in Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk ise geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13,5 milyon vatandaşın etkilendiği deprem

felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile ‘gıda bankacılığı’nın önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı. Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan

faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefi olarak, “TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir

gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir” diye konuştu.Kaynak: DHA
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak. İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar

“açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek

ağırlığını artırmaya sürdürüyor.  Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf

ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken

yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı, saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.  “Zirve, gıda bankacılığı

modelinin kanıtı” Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer

konuşmacılar ile birlikte aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi

Gabriela A. Kafarhire, zirve öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda

Bankası Zirvesine ev sahipliği yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti. Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi 7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde

gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5 milyon vatandaşın etkilendiği deprem

felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.  Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan

faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade etti: “TİDER’in öncelikli amacı,

Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”  7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları

tartışılacak? Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana

teması ile gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları: İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim  Gıda paylaşımındaki

adaletsizlik Afetlerde Gıda Bankacılığı Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri  Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları

kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle tartışacak.
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İSTANBUL'DA TARIMSAL ÜRETİM VE GIDA TEMALI ZİRVE
İstanbul'da tarımsal üretim ve gıda temalı zirve

 

İSTANBUL, (DHA)- Temel İhtiyaç Derneği (TİDER), "Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak" ana teması ile düzenleyeceği Gıda

Bankacılığı Zirvesi ile gıda güvenliği ve gıdaya adil erişimi tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak, çözüm önerileri tartışılacak. Zirve, 7 Şubat

Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi'nde gerçekleştirilecek.Dünyada 50'den fazla ülkede hayata geçirilen "gıda bankacılığı" deneyimlerini, Güney Afrika,

Almanya ve Tayland'dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global FoodBanking Network-GFN) Orta Doğu

ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve öncesi paylaştığı mesajda, "TİDER'in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı

depremden bir yıl sonra, "4. Gıda Bankacılığı Zirvesi'ne ev sahipliği yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin

bir kanıtıdır" dedi.

"GEÇEN YIL 32 MİLYON KİŞİYE ULAŞARAK, 651 MİLYON KİLO GIDA DAĞITTIK"Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan

insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon

kişiye ulaşarak, 651 milyon kilo gıda dağıttıklarını ifade eden ve küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda

açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündem maddeleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

"AMACIMIZ, TÜRKİYE'NİN HER İLİNDE BİR GIDA BANKASI AÇMAK"Zirvenin ev sahibi TİDER'in Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk ise geçtiğimiz yıl 11

ilde gerçekleşen ve 13,5 milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile "gıda bankacılığı'nın önemini bir kez daha görünür

kıldığını vurguladı. Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER'in hedefi

olarak, "TİDER'in öncelikli amacı, Türkiye'nin her ilinde bir gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir" diye

konuştu.

 

ZİRVEDE TARTIŞILACAK KONU BAŞLIKLARI'4. Gıda Bankacılığı Zirvesi'nde tartışılacak konu başlıkları ise şu şekilde:"İklim değişikliği ve tarım/gıda

üretimi,Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim,Gıda paylaşımındaki adaletsizlik,Afetlerde gıda bankacılığı,Gıda bankacılığı ve dünya örnekleri,Tüketim

alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi."
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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SUHABER.COM.TR
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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Link : https://denizdeyasam.com.tr/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

MUHTARHABER.COM
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:44:16
Link : https://muhtarhaber.com/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 
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olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

MOTOSIKLETHABER.COM.TR
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:44:15
Link : https://motosiklethaber.com.tr/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:44:14
Link : https://isgorusmesi.com.tr/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

KONUTPIYASASI.COM.TR
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:44:14
Link : https://konutpiyasasi.com.tr/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 
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Link : https://tvdenhaber.com.tr/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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PRTANITIM.COM.TR
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 
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Link : https://hukukdosyalari.com.tr/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

ONLINEISTIHDAM.COM.TR
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:44:12
Link : https://onlineistihdam.com.tr/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

PAZARLAMADUNYASI.COM.TR
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:44:12
Link : https://pazarlamadunyasi.com.tr/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

724HABERLER.COM.TR
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:44:11
Link : https://724haberler.com.tr/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

BASINTOPLANTISI.COM.TR
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:44:11
Link : https://basintoplantisi.com.tr/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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Link : https://sahadanhaber.com.tr/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

COINHABERLER.COM.TR
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:44:10
Link : https://coinhaberler.com.tr/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

KARAKOYHABER.COM.TR
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:44:10
Link : https://karakoyhaber.com.tr/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

KONGREM.COM.TR
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:44:10
Link : https://kongrem.com.tr/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

OYUNHABERLER.COM.TR
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:44:10
Link : https://oyunhaberler.com.tr/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

ENERJIHABERLER.COM.TR
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:44:09
Link : https://enerjihaberler.com.tr/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

METALHABER.COM.TR
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:44:08
Link : https://metalhaber.com.tr/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

SILAHSANAYI.COM.TR
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:44:08
Link : https://silahsanayi.com.tr/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

AFYONHABERLER.COM.TR
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:44:07
Link : https://afyonhaberler.com.tr/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

ARDAHANHABERCI.COM.TR
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:44:07
Link : https://ardahanhaberci.com.tr/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

SIRNAKHABERLER.COM.TR
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:44:07
Link : https://sirnakhaberler.com.tr/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

ADANAHABERLER.COM.TR
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:44:06
Link : https://adanahaberler.com.tr/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

RIZEHABERCI.COM.TR
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:44:06
Link : https://rizehaberci.com.tr/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

BALIKESIRHABERLER.COM.TR
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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06HABER.COM.TR
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:44:04
Link : https://06haber.com.tr/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

ANKARAMUHABIR.COM.TR
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:44:04
Link : https://ankaramuhabir.com.tr/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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Link : https://nigdeajans.com.tr/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

VANHABERLER.COM.TR
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:44:04
Link : https://vanhaberler.com.tr/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 
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Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:44:03
Link : https://amasyahaberler.com.tr/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

ANTEPHABERLER.COM.TR
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:44:03
Link : https://antephaberler.com.tr/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

OSMANIYEAJANS.COM.TR
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

 

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

Hibya Haber Ajansı
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

ADS724.COM
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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stratejisi-olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

UZAYHABERAJANSI.COM
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:44:00
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olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

HABERAYVALIK.COM
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:43:59
Link : https://haberayvalik.com/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

SAGLIKCHAT.COM
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:43:59
Link : https://saglikchat.com/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

AKDENIZNEWS.COM
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:43:58
Link : https://akdeniznews.com/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

WPAKTUELL.COM
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:43:58
Link : http://www.wpaktuell.com/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

KAPTANEVAR.COM
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:43:56
Link : https://www.kaptanevar.com/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

GAZETTAHABER.COM
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:43:55
Link : http://www.gazettahaber.com/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

ISTATISTIKHABER.COM
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:43:55
Link : https://istatistikhaber.com/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

BURCHABER.COM
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:43:54
Link : https://burchaber.com/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

COINENDEKSHABER.COM
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:43:54
Link : https://coinendekshaber.com/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

KURFARKI.COM
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:43:54
Link : http://kurfarki.com/index.php/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

NNPBN.COM
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:43:54
Link : https://nnpbn.com/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-olusturacak-

10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

BIST-VIOP.COM
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:43:53
Link : https://www.bist-viop.com/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

BORSAKAP.COM
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:43:53
Link : https://borsakap.com/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

SOUNDHABER.COM
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:43:52
Link : https://soundhaber.com/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

TARIMGURUSU.COM
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:43:52
Link : https://www.tarimgurusu.com/index.php/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-

stratejisi-olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

URETIMVETUKETIM.COM
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:43:52
Link : http://www.uretimvetuketim.com/index.php/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-

gida-stratejisi-olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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Link : https://www.salvohaber.com/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 
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Link : https://www.sermayedunyasi.com/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-

stratejisi-olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 
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Link : https://siyasetten.com/index.php/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

ONSHABER.COM
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:43:50
Link : https://onshaber.com/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

OZSOZHABER.COM
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:43:50
Link : https://ozsozhaber.com/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

KARGO-DEPO.COM
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:43:49
Link : https://www.kargo-depo.com/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

KORFEZDEN.COM
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:43:49
Link : https://korfezden.com/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

HISSEARZ.COM
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:43:48
Link : https://www.hissearz.com/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 
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Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:43:48
Link : https://ictihathaber.com/index.php/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-

stratejisi-olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

KARADENIZPRESS.COM
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Link : https://www.karadenizpress.com/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

ENDEKSHABER.COM
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:43:46
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

EXTREMEHABER.COM
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:43:46
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olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 
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olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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GAZETEDIJITAL.COM
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Link : https://gazetedijital.com/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

HIBYATV.COM
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:43:44
Link : https://hibyatv.com/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-olusturacak-

10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

ALACATINEWS.COM
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Link : https://alacatinews.com/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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Link : https://ekonomivefinansajansi.com/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

HABERAJANS24.COM
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:43:41
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

SAHIHNEWS.COM
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:43:40
Link : https://sahihnews.com/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

EF-AJANS.COM
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:43:39
Link : https://ef-ajans.com/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-olusturacak-

10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

EGEPRESS.COM
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:43:39
Link : https://egepress.com/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

ALTINTERMINALI.COM
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:43:38
Link : https://altinterminali.com/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

BALONDUNYA.COM
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olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

ARABAHAYALI.COM
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:43:37
Link : https://arabahayali.com/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

ILKDUYANSENOL.COM
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Link : https://ilkduyansenol.com/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

ECOHABER.COM
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:43:36
Link : https://ecohaber.com/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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Link : https://haberbulhaber.com/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:43:36
Link : https://tircilar.com/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-olusturacak-

10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

ZEYILNAME.COM
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:43:35
Link : https://zeyilname.com/index.php/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:43:34
Link : https://damaktakalan.com/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

HABERTUBER.COM
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:43:34
Link : https://habertuber.com/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

TECNOMANYA.COM
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:43:34
Link : https://tecnomanya.com/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

FINANSINNABZI.COM
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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HARMANHABER.COM
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Link : https://harmanhaber.com/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

BASINDASAGLIK.COM
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:43:32
Link : https://basindasaglik.com/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

BIGUDIM.COM
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Link : https://bigudim.com/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-olusturacak-

10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

RAPORARSIVI.COM
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:43:32
Link : https://raporarsivi.com/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 

YORUMSUZGUNDEM.COM
Yayın Tarihi : 05.02.2024 06:43:31
Link : https://yorumsuzgundem.com/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı

 

Tags: 
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Link : https://gundemdenevar.com/tider-yerli-egitim-kurumu-ile-ulusal-capta-gida-stratejisi-

olusturacak-10049397









TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak. İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar

“açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek

ağırlığını artırmaya sürdürüyor. Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor.

Bilim insanlarına göre iklim krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin

gıda üretimi, dağıtımı, saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor. “Zirve, gıda bankacılığı modelinin

kanıtı”Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile

birlikte aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire,

zirve öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev

sahipliği yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi. Gıda bankalarının,

gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki 50'den fazla ülkede

faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan

bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündemleri

olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi

TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5 milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile

Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı. Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36

ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade etti:“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza

sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.” 7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev

sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile gerçekleşecek zirvede konunun

uzmanları:İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimiGıda güvenliği ve gıdaya adil erişim Gıda paylaşımındaki adaletsizlikAfetlerde Gıda BankacılığıGıda

Bankacılığı ve dünya örnekleri Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu;

kaynakları ve çözüm önerileriyle tartışacak. HIBYA
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

  Hibya Haber Ajansı
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

					

 

                  

                      

						                     

 

          

                       Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal

Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

 

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

 

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

 

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

 

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

 

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti:

 

“TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

 

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

 

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim
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Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

 

Afetlerde Gıda Bankacılığı

 

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

						Hibya Haber Ajansı
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TİDER, YERLİ EĞİTİM KURUMU İLE ULUSAL ÇAPTA GIDA STRATEJİSİ OLUŞTURACAK
TİDER, yerli eğitim kurumu ile ulusal çapta gıda stratejisi oluşturacak

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak. İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar

“açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek

ağırlığını artırmaya sürdürüyor.  Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf

ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken

yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı, saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.  “Zirve, gıda bankacılığı

modelinin kanıtı” Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer

konuşmacılar ile birlikte aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi

Gabriela A. Kafarhire, zirve öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda

Bankası Zirvesine ev sahipliği yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti. Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi 7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde

gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5 milyon vatandaşın etkilendiği deprem

felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.  Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan

faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade etti: “TİDER’in öncelikli amacı,

Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”  7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları

tartışılacak? Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana

teması ile gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları: İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim  Gıda paylaşımındaki

adaletsizlik Afetlerde Gıda Bankacılığı Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri  Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları

kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle tartışacak.
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TARIMSAL ÜRETİM VE GIDA TEMALI ZİRVE GERÇEKLEŞTİRİLECEK
Tarımsal üretim ve gıda temalı zirve gerçekleştirilecek

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER), ‘Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak’ ana teması ile düzenleyeceği Gıda Bankacılığı Zirvesi ile

gıda güvenliği ve gıdaya adil erişimi tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak, çözüm önerileri tartışılacak. Zirve, 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz

Üniversitesi’nde gerçekleştirilecek.Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen ‘gıda bankacılığı’ deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan

gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global FoodBanking Network-GFN) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi

Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir

yıl sonra, ‘4. Gıda Bankacılığı Zirvesi’ne ev sahipliği yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır”

dedi.“Geçen yıl 32 milyon kişiye ulaşarak 651 milyon kilo gıda dağıttık”Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar

arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki 50’den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye

ulaşarak, 651 milyon kilo gıda dağıttıklarını ifade eden ve küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla

karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündem maddeleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.“Amacımız Türkiye’nin her ilinde bir gıda bankası açmak”Zirvenin ev sahibi TİDER’in Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk ise geçtiğimiz yıl 11 ilde

gerçekleşen ve 13,5 milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile ‘gıda bankacılığı’nın önemini bir kez daha görünür

kıldığını vurguladı. Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefi

olarak, “TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir” diye

konuştu.Benzer Haberler:10 ünlü beyaz et markasına soruşturma açıldıBeyaz et devlerine soruşturma: 10 şirket inceleme…Dünya Sağlık Örgütü:

Gazze'deki yetersiz beslenme…Bakanlıktan fast food tarzı üretim yerlerine…
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TÜRKİYE'DE GIDA ENFLASYONU YEMEK MALİYETİNİ DE UÇURDU: 1 TABAK YEMEK FİYATI NASIL

DEĞİŞTİ?
Türkiye'de Gıda Enflasyonu Yemek Maliyetini de Uçurdu: 1 Tabak Yemek Fiyatı Nasıl Değişti?

 

Türkiye'de Gıda Enflasyonu Yemek Maliyetini de Uçurdu: 1 Tabak Yemek Fiyatı Nasıl Değişti?

       Türkiye'de gıda fiyatlarında artış enflasyonda da etkisini göstermeye devam ediyor. Bir tabak yemeğin maliyeti yıllar içinde nasıl değişti?

Dünyada düşüşe geçen gıda enflasyonu Türkiye'de Ocak 2024 TÜFE verilerinde de yüzde 69 oranında yükseldi. Gıda ve alkolsüz içeceklerin bulunduğu ana

harcama kaleminin TÜFE içinde ağırlığı yüzde 24,98 olurken, son 4 yılda bu kalemdeki artış yüzde 433 oranında oldu. 

 

 

  Bu artış tabaklarda nasıl görünüyor? BBC Türkçe'nin gıda enflasyonunu yemek tarifleri üzerinden ortaya koyduğu hesap makinesine bakalım.             Ama

önce Doç Dr. Caner Özdurak'ın Menemen Endeksini inceleyelim. 

 

 

 

   x.com

  Ocak ayı menemen enflasyonu çarliston biberdeki %13, domatesteki %11’lik, yumurtadaki %17 ve soğandaki %10’luk artışın da etkisiyle aylık %14,37 yıllık

%67,76 olarak gerçekleşti. 12 aylık ortalamada %55,92 olurken, endeks Ocak 2019'da yüzde 21,27, Ocak 2020'de yüzde 17,90 ve Ocak 2022'de yüzde

15,04 olmuştu. Özdurak, 'Uzun zamandır endeks ve döviz kuru arasındaki kırılmış korelasyon haziran ve temmuz ayında etkisini hissettirirken faiz artışları,

KKM’den çıkışların başlaması ile Kasım ayında kur etkisi daha hissedilir oldu ve ekim ayında %3,19 artan dolar-TL döviz kuru Haziran-Aralık arasında aylık

ortalama %5.57, kümülatif olarak ise %30 arttı' dedi.             Türkiye’de 2013-2018 yılları arasında 2 kat artış gösteren gıda fiyat endeksi, 2018 sonrasındaki

5 yılda 7 kat artış gösterdi. 

 

 

  Dünyada Rusya-Ukrayna savaşıyla bir yılda yüzde 30’a yakın artan gıda fiyatları, sonrasında eski seviyelerine geri geldi. Türkiye’de gıda fiyatlarındaki

artışın en büyük nedeni ise TL'nin değer kaybı oldu. Türkiye'deki gıda enflasyonu Kasım 2022'de yüzde 102 ile zirveyi görürken, artış sürdükçe gıda fiyatları

da artmaya devam ediyor. Gelelim BBC Türkçe'nin yemek fiyatlarındaki değişime.             Beğendili Kebap 2021 40,27 TL 

 

 

               Beğendili Kebap 2022 61,5 TL 

 

 

                Beğendili Kebap 2023 82,6 TL 

 

 

               Beğendili Kebap 2024 256,65 TL. 4 yıllık değişim yüzde 537,3 oranında oldu. 

 

 

               Tavuk Güveci 2021 34,4 TL 

 

 

               Tavuk Güveci 2022 62,96 TL 

 

 

               Tavuk Güveci 2023 80,2 TL 

 

 

                Tavuk Güveci 2024 206,06 TL. 4 yıllık değişim yüzde 499 oranında oldu. 

 

 

               İzmir Köfte 2021 34,3 TL 

 

 

               İzmir Köfte 2022 54,96 TL 

 

 

               İzmir Köfte 2023 67,4 TL 
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               İzmir Köfte 2024 213,29 TL. 4 yıllık değişim yüzde 521,8 oranında oldu. 

 

 

                Hamsili Pilav 2021 55,1 TL 

 

 

               Hamsili Pilav 2022 69,95 TL 

 

 

               Hamsili Pilav 2023 158,8 TL 

 

 

                

 

 

  Grafikte kullanılan yemeklerin yapımında et, balı, tavukla bakliyat ve farklı sebze türleri seçildi. Yemekler için de Kültür ve Turizm Bakanlığı'nın Kültür

Portalı'ndaki 'Geleneksel Mutfak' tarifleri ve miktarları kullanıldı. Maliyet hesaplamasında baharat, su gibi malzemeler hesaba katılmazken, fiyatlarda TÜİK'in

enflasyon sepetinde Nisan 2022'den sonra yayımlamayı bıraktığı kilogram bazında verdiği ücretler kullanıldı.Ocak 2023 maliyetlerinde et fiyatları Et ve Süt

Kurumu'ndan, geri kalan malzemeler de Şok market internet sitesinden alındı. Ocak 2024 fiyatları da yine Et ve Süt Kurumu internet sitesiyle Migros internet

sitesinden alındı.
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KÜRESEL GIDA KRİZİNE KARŞI PROFESYONELLERLE BİR ARAYA GELİNECEK
Küresel Gıda Krizine Karşı Profesyonellerle Bir Araya Gelinecek

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek.

“Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı

Ağı’nın (Global FoodBanking Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk

halkının gücünün kanıtı olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve

Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi

Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir

yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır”

ifadelerine yer verdi.

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise,

geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5 milyon vatandaşımızın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini

bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti: “TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

Kaynak: HABER MERKEZİ
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TİDER TARAFINDAN GIDA BANKACILIĞI ZİRVESİ DÜZENLENECEK
TİDER Tarafından Gıda Bankacılığı Zirvesi Düzenlenecek

TİDER (Temel İhtiyaç Derneği) tarafından tarımsal üretim ve gıda bankacılığına yönelik zirve gerçekleştirilecek.

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER), ‘Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak’ ana teması ile düzenleyeceği Gıda Bankacılığı Zirvesi ile

gıda güvenliği ve gıdaya adil erişimi tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak, çözüm önerileri tartışılacak. Zirve, 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz

Üniversitesi’nde gerçekleştirilecek.

 

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen ‘gıda bankacılığı’ deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global FoodBanking Network-GFN) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire,

zirve öncesi şu mesajı paylaştı:

 

“TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, ‘4. Gıda Bankacılığı Zirvesi’ne ev sahipliği yapması, Türk halkının

dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır.”

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna vurgu yapan Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaşarak, 651 milyon kilo gıda dağıttıklarını ifade eden ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceğini belirtti. Ayrıca Kafarhire, halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda

yardımlarının, dünyanın en acil gündem maddeleri olarak önemini koruduğuna işaret etti.

 

Hedef Türkiye’nin Her İlinde Gıda Bankası Açmak

 

Zirvenin ev sahibi TİDER’in Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk ise geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13,5 milyon vatandaşın etkilendiği deprem

felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile ‘gıda bankacılığı’nın önemini bir kez daha görünür kıldığının altını çizdi. Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan

faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefi olarak, “TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir

gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir” şeklinde konuştu.

      

              

          

          

      

          

 

 

Zirvedeki Konu Başlıkları

 

-İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi,

 

-Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim,

 

-Gıda paylaşımındaki adaletsizlik,

 

-Afetlerde gıda bankacılığı,

 

-Gıda bankacılığı ve dünya örnekleri,

 

-Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi.Kaynak: DHA
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TARIMSAL ÜRETİM VE GIDA TEMALI ZİRVE GERÇEKLEŞTİRİLECEK
Tarımsal üretim ve gıda temalı zirve gerçekleştirilecek

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER), 'Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak' ana teması ile düzenleyeceği Gıda Bankacılığı Zirvesi ile

gıda güvenliği ve gıdaya adil erişimi tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak, çözüm önerileri tartışılacak. Zirve, 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz

Üniversitesi'nde gerçekleştirilecek

Dünyada 50'den fazla ülkede hayata geçirilen 'gıda bankacılığı' deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland'dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global FoodBanking Network-GFN) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire,

zirve öncesi paylaştığı mesajda, "TİDER'in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, '4. Gıda Bankacılığı Zirvesi'ne ev

sahipliği yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır" dedi.

 

"GEÇEN YIL 32 MİLYON KİŞİYE ULAŞARAK, 651 MİLYON KİLO GIDA DAĞITTIK"

 

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaşarak, 651 milyon kilo gıda dağıttıklarını ifade eden ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündem maddeleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

"AMACIMIZ, TÜRKİYE'NİN HER İLİNDE BİR GIDA BANKASI AÇMAK"

 

Zirvenin ev sahibi TİDER'in Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk ise geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13,5 milyon vatandaşın etkilendiği deprem

felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile 'gıda bankacılığı'nın önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı. Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan

faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER'in hedefi olarak, "TİDER'in öncelikli amacı, Türkiye'nin her ilinde bir

gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir" diye konuştu.

 

ZİRVEDE TARTIŞILACAK KONU BAŞLIKLARI

 

'4. Gıda Bankacılığı Zirvesi'nde tartışılacak konu başlıkları ise şu şekilde:

 

"İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi,

 

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim,

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik,

 

Afetlerde gıda bankacılığı,

 

Gıda bankacılığı ve dünya örnekleri,

 

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi."
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TARIMSAL ÜRETİM VE GIDA TEMALI ZİRVE GERÇEKLEŞTİRİLECEK
Tarımsal Üretim Ve Gıda Temalı Zirve Gerçekleştirilecek

İSTANBUL, (DHA)- Temel İhtiyaç Derneği (TİDER), ‘Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak’ ana teması ile düzenleyeceği Gıda

Bankacılığı Zirvesi ile gıda güvenliği ve gıdaya adil erişimi tehdit eden en kritik sorunlar masaya …

İSTANBUL, (DHA)- Temel İhtiyaç Derneği (TİDER), ‘Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak’ ana teması ile düzenleyeceği Gıda

Bankacılığı Zirvesi ile gıda güvenliği ve gıdaya adil erişimi tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak, çözüm önerileri tartışılacak. Zirve, 7 Şubat

Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirilecek.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen ‘gıda bankacılığı’ deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global FoodBanking Network-GFN) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire,

zirve öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, ‘4. Gıda Bankacılığı Zirvesi’ne ev

sahipliği yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” dedi.

“GEÇEN YIL 32 MİLYON KİŞİYE ULAŞARAK, 651 MİLYON KİLO GIDA DAĞITTIK”

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50’den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaşarak, 651 milyon kilo gıda dağıttıklarını ifade eden ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündem maddeleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

 

 

“AMACIMIZ, TÜRKİYE’NİN HER İLİNDE BİR GIDA BANKASI AÇMAK”

Zirvenin ev sahibi TİDER’in Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk ise geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13,5 milyon vatandaşın etkilendiği deprem

felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile ‘gıda bankacılığı’nın önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı. Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan

faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefi olarak, “TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir

gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir” diye konuştu.

ZİRVEDE TARTIŞILACAK KONU BAŞLIKLARI

 

 

 

‘4. Gıda Bankacılığı Zirvesi’nde tartışılacak konu başlıkları ise şu şekilde:

“İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi,

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim,

 

 

 

 

 

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik,

Afetlerde gıda bankacılığı,

Gıda bankacılığı ve dünya örnekleri,

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi.”
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TARIMSAL ÜRETİM VE GIDA TEMALI ZİRVE GERÇEKLEŞTİRİLECEK
Tarımsal üretim ve gıda temalı zirve gerçekleştirilecek

İSTANBUL, (DHA)- Temel İhtiyaç Derneği (TİDER), ‘Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak’ ana teması ile düzenleyeceği Gıda

Bankacılığı Zirvesi ile gıda güvenliği ve gıdaya adil erişimi tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak, çözüm önerileri tartışılacak. Zirve, 7 Şubat

Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirilecek.Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen ‘gıda bankacılığı’ deneyimlerini, Güney Afrika,

Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global FoodBanking Network-GFN) Orta Doğu

ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı

depremden bir yıl sonra, ‘4. Gıda Bankacılığı Zirvesi’ne ev sahipliği yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin

bir kanıtıdır” dedi.“GEÇEN YIL 32 MİLYON KİŞİYE ULAŞARAK, 651 MİLYON KİLO GIDA DAĞITTIK”Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim

sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki 50’den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda

bankalarının 32 milyon kişiye ulaşarak, 651 milyon kilo gıda dağıttıklarını ifade eden ve küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl

düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündem maddeleri olarak

önemini koruduğuna dikkat çekti.“AMACIMIZ, TÜRKİYE’NİN HER İLİNDE BİR GIDA BANKASI AÇMAK”Zirvenin ev sahibi TİDER’in Yönetim Kurulu Başkanı

Hande Tibuk ise geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13,5 milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile ‘gıda

bankacılığı’nın önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı. Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde

67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefi olarak, “TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm

ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir” diye konuştu.ZİRVEDE TARTIŞILACAK KONU BAŞLIKLARI‘4. Gıda Bankacılığı Zirvesi’nde tartışılacak konu başlıkları ise

şu şekilde:“İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi,Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim,Gıda paylaşımındaki adaletsizlik,Afetlerde gıda bankacılığı,Gıda

bankacılığı ve dünya örnekleri,Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi.”

İSTANBUL, (DHA)- Temel İhtiyaç Derneği (TİDER), ‘Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak’ ana teması ile düzenleyeceği Gıda

Bankacılığı Zirvesi ile gıda güvenliği ve gıdaya adil erişimi tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak, çözüm önerileri tartışılacak. Zirve, 7 Şubat

Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirilecek.Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen ‘gıda bankacılığı’ deneyimlerini, Güney Afrika,

Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global FoodBanking Network-GFN) Orta Doğu

ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı

depremden bir yıl sonra, ‘4. Gıda Bankacılığı Zirvesi’ne ev sahipliği yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin

bir kanıtıdır” dedi.“GEÇEN YIL 32 MİLYON KİŞİYE ULAŞARAK, 651 MİLYON KİLO GIDA DAĞITTIK”Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim

sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda

bankalarının 32 milyon kişiye ulaşarak, 651 milyon kilo gıda dağıttıklarını ifade eden ve küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl

düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündem maddeleri olarak

önemini koruduğuna dikkat çekti.“AMACIMIZ, TÜRKİYE’NİN HER İLİNDE BİR GIDA BANKASI AÇMAK”Zirvenin ev sahibi TİDER’in Yönetim Kurulu Başkanı

Hande Tibuk ise geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13,5 milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile ‘gıda

bankacılığı’nın önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı. Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde

67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefi olarak, “TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm

ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir” diye konuştu.ZİRVEDE TARTIŞILACAK KONU BAŞLIKLARI‘4. Gıda Bankacılığı Zirvesi’nde tartışılacak konu başlıkları ise

şu şekilde:“İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi,Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim,Gıda paylaşımındaki adaletsizlik,Afetlerde gıda bankacılığı,Gıda

bankacılığı ve dünya örnekleri,Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi.”
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TARIMSAL ÜRETİM VE GIDA TEMALI ZİRVE GERÇEKLEŞTİRİLECEK
Tarımsal üretim ve gıda temalı zirve gerçekleştirilecek

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER), ‘Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak’ ana teması ile düzenleyeceği Gıda Bankacılığı Zirvesi ile

gıda güvenliği ve gıdaya adil erişimi tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak, çözüm önerileri tartışılacak. Zirve, 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz

Üniversitesi’nde gerçekleştirilecek.Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen ‘gıda bankacılığı’ deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan

gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global FoodBanking Network GFN) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi

Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir

yıl sonra, ‘4. Gıda Bankacılığı Zirvesi’ne ev sahipliği yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır”

dedi.“GEÇEN YIL 32 MİLYON KİŞİYE ULAŞARAK, 651 MİLYON KİLO GIDA DAĞITTIK”Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan

insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon

kişiye ulaşarak, 651 milyon kilo gıda dağıttıklarını ifade eden ve küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda

açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündem maddeleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti.“AMACIMIZ, TÜRKİYE’NİN HER İLİNDE BİR GIDA BANKASI AÇMAK”Zirvenin ev sahibi TİDER’in Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk ise geçtiğimiz

yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13,5 milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile ‘gıda bankacılığı’nın önemini bir kez daha

görünür kıldığını vurguladı. Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in

hedefi olarak, “TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir” diye

konuştu.ZİRVEDE TARTIŞILACAK KONU BAŞLIKLARI‘4. Gıda Bankacılığı Zirvesi’nde tartışılacak konu başlıkları ise şu şekilde:“İklim değişikliği ve

tarım/gıda üretimi,Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim,Gıda paylaşımındaki adaletsizlik,Afetlerde gıda bankacılığı,Gıda bankacılığı ve dünya

örnekleri,Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi.”
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TARIMSAL ÜRETİM VE GIDA TEMALI ZİRVE GERÇEKLEŞTİRİLECEK
Tarımsal üretim ve gıda temalı zirve gerçekleştirilecek

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER), ‘Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak’ ana teması ile düzenleyeceği Gıda Bankacılığı Zirvesi ile

gıda güvenliği ve gıdaya adil erişimi tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak, çözüm önerileri tartışılacak. Zirve, 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz

Üniversitesi’nde gerçekleştirilecek.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen ‘gıda bankacılığı’ deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global FoodBanking Network-GFN) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire,

zirve öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, ‘4. Gıda Bankacılığı Zirvesi’ne ev

sahipliği yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” dedi.“GEÇEN YIL 32 MİLYON KİŞİYE

ULAŞARAK, 651 MİLYON KİLO GIDA DAĞITTIK”Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna

dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaşarak, 651 milyon kilo gıda

dağıttıklarını ifade eden ve küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara

ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündem maddeleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.“AMACIMIZ, TÜRKİYE’NİN HER

İLİNDE BİR GIDA BANKASI AÇMAK”Zirvenin ev sahibi TİDER’in Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk ise geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13,5 milyon

vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile ‘gıda bankacılığı’nın önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı. Tibuk, son 6

yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefi olarak, “TİDER’in öncelikli amacı,

Türkiye’nin her ilinde bir gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir” diye konuştu.ZİRVEDE TARTIŞILACAK

KONU BAŞLIKLARI‘4. Gıda Bankacılığı Zirvesi’nde tartışılacak konu başlıkları ise şu şekilde:“İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi,Gıda güvenliği ve gıdaya

adil erişim,Gıda paylaşımındaki adaletsizlik,Afetlerde gıda bankacılığı,Gıda bankacılığı ve dünya örnekleri,Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın

önlenmesi.”
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TİDER, GIDA BANKACILIĞI ZİRVESİ DÜZENLİYOR
TİDER, Gıda Bankacılığı Zirvesi düzenliyor

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER), gıda güvenliği ve gıdaya adil erişimi tartışmak için 'Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak'

temasıyla Gıda Bankacılığı Zirvesi düzenleyecek. Zirvede, gıda bankacılığı deneyimleri ve çözüm önerileri paylaşılacak. TİDER'in hedefi ise Türkiye'nin her

ilinde bir gıda bankası açmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER), 'Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak' ana teması ile düzenleyeceği Gıda Bankacılığı Zirvesi ile

gıda güvenliği ve gıdaya adil erişimi tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak, çözüm önerileri tartışılacak. Zirve, 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz

Üniversitesi'nde gerçekleştirilecek.Dünyada 50'den fazla ülkede hayata geçirilen 'gıda bankacılığı' deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland'dan

gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global FoodBanking Network-GFN) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi

Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve öncesi paylaştığı mesajda, "TİDER'in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir

yıl sonra, '4. Gıda Bankacılığı Zirvesi'ne ev sahipliği yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır"

dedi."GEÇEN YIL 32 MİLYON KİŞİYE ULAŞARAK, 651 MİLYON KİLO GIDA DAĞITTIK"Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan

insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon

kişiye ulaşarak, 651 milyon kilo gıda dağıttıklarını ifade eden ve küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda

açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündem maddeleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti."AMACIMIZ, TÜRKİYE'NİN HER İLİNDE BİR GIDA BANKASI AÇMAK"Zirvenin ev sahibi TİDER'in Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk ise geçtiğimiz

yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13,5 milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile 'gıda bankacılığı'nın önemini bir kez daha

görünür kıldığını vurguladı. Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER'in

hedefi olarak, "TİDER'in öncelikli amacı, Türkiye'nin her ilinde bir gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir" diye

konuştu.ZİRVEDE TARTIŞILACAK KONU BAŞLIKLARI'4. Gıda Bankacılığı Zirvesi'nde tartışılacak konu başlıkları ise şu şekilde: "İklim değişikliği ve

tarım/gıda üretimi,Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim,Gıda paylaşımındaki adaletsizlik,Afetlerde gıda bankacılığı,Gıda bankacılığı ve dünya

örnekleri,Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi."
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TEMEL İHTİYAÇ DERNEĞİ, GIDA BANKACILIĞI ZİRVESİ DÜZENLİYOR
Temel İhtiyaç Derneği, Gıda Bankacılığı Zirvesi düzenliyor

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER), 'Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak' ana teması ile düzenleyeceği Gıda Bankacılığı Zirvesi ile

gıda güvenliği ve gıdaya adil erişimi tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak, çözüm önerileri tartışılacak. Zirve, 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz

Üniversitesi'nde gerçekleştirilecek.Dünyada 50'den fazla ülkede hayata geçirilen 'gıda bankacılığı' deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland'dan

gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global FoodBanking Network-GFN) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi

Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve öncesi paylaştığı mesajda, "TİDER'in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir

yıl sonra, '4. Gıda Bankacılığı Zirvesi'ne ev sahipliği yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır"

dedi."GEÇEN YIL 32 MİLYON KİŞİYE ULAŞARAK, 651 MİLYON KİLO GIDA DAĞITTIK"Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan

insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon

kişiye ulaşarak, 651 milyon kilo gıda dağıttıklarını ifade eden ve küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda

açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündem maddeleri olarak önemini koruduğuna dikkat

çekti."AMACIMIZ, TÜRKİYE'NİN HER İLİNDE BİR GIDA BANKASI AÇMAK"Zirvenin ev sahibi TİDER'in Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk ise geçtiğimiz

yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13,5 milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile 'gıda bankacılığı'nın önemini bir kez daha

görünür kıldığını vurguladı. Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER'in

hedefi olarak, "TİDER'in öncelikli amacı, Türkiye'nin her ilinde bir gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir" diye

konuştu.ZİRVEDE TARTIŞILACAK KONU BAŞLIKLARI'4. Gıda Bankacılığı Zirvesi'nde tartışılacak konu başlıkları ise şu şekilde: "İklim değişikliği ve

tarım/gıda üretimi,Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim,Gıda paylaşımındaki adaletsizlik,Afetlerde gıda bankacılığı,Gıda bankacılığı ve dünya

örnekleri,Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi."
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TARIMSAL ÜRETİM VE GIDA TEMALI ZİRVE GERÇEKLEŞTİRİLECEK
Tarımsal üretim ve gıda temalı zirve gerçekleştirilecek

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER), ‘Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak’ ana teması ile düzenleyeceği Gıda Bankacılığı Zirvesi ile

gıda güvenliği ve gıdaya adil erişimi tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak, çözüm önerileri tartışılacak. Zirve, 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz

Üniversitesi’nde gerçekleştirilecek.“GEÇEN YIL 32 MİLYON KİŞİYE ULAŞARAK, 651 MİLYON KİLO GIDA DAĞITTIK” “AMACIMIZ, TÜRKİYE’NİN HER

İLİNDE BİR GIDA BANKASI AÇMAK” ZİRVEDE TARTIŞILACAK KONU BAŞLIKLARI

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen ‘gıda bankacılığı’ deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global FoodBanking Network-GFN) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire,

zirve öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, ‘4. Gıda Bankacılığı Zirvesi’ne ev

sahipliği yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” dedi.

“GEÇEN YIL 32 MİLYON KİŞİYE ULAŞARAK, 651 MİLYON KİLO GIDA DAĞITTIK”

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaşarak, 651 milyon kilo gıda dağıttıklarını ifade eden ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündem maddeleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

“AMACIMIZ, TÜRKİYE’NİN HER İLİNDE BİR GIDA BANKASI AÇMAK”

Zirvenin ev sahibi TİDER’in Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk ise geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13,5 milyon vatandaşın etkilendiği deprem

felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile ‘gıda bankacılığı’nın önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı. Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan

faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefi olarak, “TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir

gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir” diye konuştu.

ZİRVEDE TARTIŞILACAK KONU BAŞLIKLARI

‘4. Gıda Bankacılığı Zirvesi’nde tartışılacak konu başlıkları ise şu şekilde:

“İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi,

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim,

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik,

Afetlerde gıda bankacılığı,

Gıda bankacılığı ve dünya örnekleri,

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi.”

DHA
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TARIMSAL ÜRETİM VE GIDA TEMALI ZİRVE GERÇEKLEŞTİRİLECEK
Tarımsal üretim ve gıda temalı zirve gerçekleştirilecek

Tarımsal üretim ve gıda temalı zirve gerçekleştirilecek

İSTANBUL, (DHA)- Temel İhtiyaç Derneği (TİDER), ‘Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak’ ana teması ile düzenleyeceği Gıda

Bankacılığı Zirvesi ile gıda güvenliği ve gıdaya adil erişimi tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak, çözüm önerileri tartışılacak. Zirve, 7 Şubat

Çarşamba günü Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirilecek.Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen ‘gıda bankacılığı’ deneyimlerini, Güney Afrika,

Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global FoodBanking Network-GFN) Orta Doğu

ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı

depremden bir yıl sonra, ‘4. Gıda Bankacılığı Zirvesi’ne ev sahipliği yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin

bir kanıtıdır” dedi.“GEÇEN YIL 32 MİLYON KİŞİYE ULAŞARAK, 651 MİLYON KİLO GIDA DAĞITTIK”Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim

sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki 50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda

bankalarının 32 milyon kişiye ulaşarak, 651 milyon kilo gıda dağıttıklarını ifade eden ve küresel gıda sistemi işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl

düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın en acil gündem maddeleri olarak

önemini koruduğuna dikkat çekti.“AMACIMIZ, TÜRKİYE’NİN HER İLİNDE BİR GIDA BANKASI AÇMAK”Zirvenin ev sahibi TİDER’in Yönetim Kurulu Başkanı

Hande Tibuk ise geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13,5 milyon vatandaşın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile ‘gıda

bankacılığı’nın önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı. Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde

67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefi olarak, “TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm

ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir” diye konuştu.ZİRVEDE TARTIŞILACAK KONU BAŞLIKLARI‘4. Gıda Bankacılığı Zirvesi’nde tartışılacak konu başlıkları ise

şu şekilde:“İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi,Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim,Gıda paylaşımındaki adaletsizlik,Afetlerde gıda bankacılığı,Gıda

bankacılığı ve dünya örnekleri,Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi.”
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KÜRESEL GIDA KRİZİNE KARŞI PROFESYONELLERLE BİR ARAYA GELİNECEK
Küresel gıda krizine karşı profesyonellerle bir araya gelinecek

 

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50’den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşımızın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti: “TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?
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Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

Afetlerde Gıda Bankacılığı

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

 

Program: 07 ŞUBAT 2024, ÇARŞAMBA (FOX TV Program Yapımcısı Merve Yıldırım’ın sunumuyla)

09:30 – 10:00   Açılış Konuşmaları

Prof. Dr. Mehmet Durman, Beykoz Üniversitesi Rektörü

Hande Tibuk, Temel İhtiyaç Derneği, Yönetim Kurulu Başkanı

10.00 – 11.00   Afetlerde Gıda Bankacılığının Önemi – Afet Platformu Çalışmaları

Moderatör: Duygu Demirdağ, Gazeteci, Yapımcı

Nil Tibukoğlu, Temel İhtiyaç Derneği Genel Müdürü

Mehmet Sarıca, IDEMA Yön. Krl. Bşk. – Afetlerde depo ve lojistik yönetimi

Melsen Tunca, TOKTUT, Afetlerde sıcak yemek ve suya erişim

Ebru Baybara Demir, Şef, Sosyal Girişimci, Gönül Mutfağı Koop. “Aşevi deprem çalışmaları”

11:00 – 11:15   Kahve Molası

11:15 – 12:15   Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?

Moderatör: Semra Sevinç, Sürdürülebilirlik Akademisi, Türkiye Direktörü

Tülin Akın, Tabit Akıllı Tarım Teknolojileri A.Ş., Akıllı Köy Projesi

Yasemin Kireç, Anadolu Meraları CEO, Onarıcı Tarım Projeleri

Selda Susal Saatçi, Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü

12:15 – 12:30   Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) İstihdam Projesi ve DestekIK Web Sitesi Sunumu

12:30 – 13:45   Öğle Yemeği

13:45 – 14:45   Gıda Bankacılığının Dünyada Gelişimi

Moderatör: Gabriela Kafarhire, Global Food Banking Network – USA

Ryan Harty, Tarım ve HoReCa Sektöründen Ürün Kurtarma, Tafel, Almanya Gıda Bankası

Andy Du Plessis, Food Forward Güney Afrika Gıda Bankası, Büyük Tarım Projesi

James Leyson, Scholars of Sustance Tayland Gıda Bankası

14.45 – 15.45   Gıda Değer Zincirinde Kayıplar ve İsrafa Bilimsel Bakış

Moderatör: Prof. Dr. Mehmet Pala, Haliç Üniversitesi, Sağlık Bilimleri Fakültesi

Dr. Rüştü Bozkurt, NB Ekonomi Gaz. Gıda Değer zincirinde altyapı eksiklikleri

Aylin Met, Arçelik, Gıda Ar-Ge Lideri Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?

Dr. İbrahim Sani Özdemir, TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu, Gıda kayıplarının önlenmesinde teknolojik yöntemler

15:45 – 16:00   Kahve Molası

16:00 – 17:00   Gıda Bankacılığı, Paydaşlar ile Sürdürülebilirlik

Moderatör: Aziz Akgül, Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı (Teyit beklenmektedir)

Begum Yontar Avcı, Danone Türkiye, Sürdürebilirlik Lideri

Didem Mahsunlar, Gıda Değer Zinciri Ar-Ge Danışmanı

İsmail Özer, Gaziantep Belediyesi Sosyal Hizmet Şube Müdürü, Gıda Bankası Çalışmaları
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KÜRESEL GIDA KRİZİNE KARŞI PROFESYONELLERLE BİR ARAYA GELİNECEK
Küresel gıda krizine karşı profesyonellerle bir araya gelinecek

 

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50’den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşımızın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti: “TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

BURSAANT.COM
Yayın Tarihi : 05.02.2024 12:00:00
Link : https://www.bursaant.com/kuresel-gida-krizine-karsi-profesyonellerle-bir-araya-

gelinecek/















Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

Afetlerde Gıda Bankacılığı

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

 

Program: 07 ŞUBAT 2024, ÇARŞAMBA (FOX TV Program Yapımcısı Merve Yıldırım’ın sunumuyla)

09:30 – 10:00   Açılış Konuşmaları

Prof. Dr. Mehmet Durman, Beykoz Üniversitesi Rektörü

Hande Tibuk, Temel İhtiyaç Derneği, Yönetim Kurulu Başkanı

10.00 – 11.00   Afetlerde Gıda Bankacılığının Önemi – Afet Platformu Çalışmaları

Moderatör: Duygu Demirdağ, Gazeteci, Yapımcı

Nil Tibukoğlu, Temel İhtiyaç Derneği Genel Müdürü

Mehmet Sarıca, IDEMA Yön. Krl. Bşk. – Afetlerde depo ve lojistik yönetimi

Melsen Tunca, TOKTUT, Afetlerde sıcak yemek ve suya erişim

Ebru Baybara Demir, Şef, Sosyal Girişimci, Gönül Mutfağı Koop. “Aşevi deprem çalışmaları”

11:00 – 11:15   Kahve Molası

11:15 – 12:15   Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?

Moderatör: Semra Sevinç, Sürdürülebilirlik Akademisi, Türkiye Direktörü

Tülin Akın, Tabit Akıllı Tarım Teknolojileri A.Ş., Akıllı Köy Projesi

Yasemin Kireç, Anadolu Meraları CEO, Onarıcı Tarım Projeleri

Selda Susal Saatçi, Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü

12:15 – 12:30   Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) İstihdam Projesi ve DestekIK Web Sitesi Sunumu

12:30 – 13:45   Öğle Yemeği

13:45 – 14:45   Gıda Bankacılığının Dünyada Gelişimi

Moderatör: Gabriela Kafarhire, Global Food Banking Network – USA

Ryan Harty, Tarım ve HoReCa Sektöründen Ürün Kurtarma, Tafel, Almanya Gıda Bankası

Andy Du Plessis, Food Forward Güney Afrika Gıda Bankası, Büyük Tarım Projesi

James Leyson, Scholars of Sustance Tayland Gıda Bankası

14.45 – 15.45   Gıda Değer Zincirinde Kayıplar ve İsrafa Bilimsel Bakış

Moderatör: Prof. Dr. Mehmet Pala, Haliç Üniversitesi, Sağlık Bilimleri Fakültesi

Dr. Rüştü Bozkurt, NB Ekonomi Gaz. Gıda Değer zincirinde altyapı eksiklikleri

Aylin Met, Arçelik, Gıda Ar-Ge Lideri Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?

Dr. İbrahim Sani Özdemir, TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu, Gıda kayıplarının önlenmesinde teknolojik yöntemler

15:45 – 16:00   Kahve Molası

16:00 – 17:00   Gıda Bankacılığı, Paydaşlar ile Sürdürülebilirlik

Moderatör: Aziz Akgül, Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı (Teyit beklenmektedir)

Begum Yontar Avcı, Danone Türkiye, Sürdürebilirlik Lideri

Didem Mahsunlar, Gıda Değer Zinciri Ar-Ge Danışmanı

İsmail Özer, Gaziantep Belediyesi Sosyal Hizmet Şube Müdürü, Gıda Bankası Çalışmaları

 

Tags: 











KÜRESEL GIDA KRİZİNE KARŞI PROFESYONELLERLE BİR ARAYA GELİNECEK
Küresel gıda krizine karşı profesyonellerle bir araya gelinecek

 

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50’den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşımızın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti: “TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

DEMOKRATZAFER.COM
Yayın Tarihi : 05.02.2024 12:00:00
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Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

Afetlerde Gıda Bankacılığı

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

 

Program: 07 ŞUBAT 2024, ÇARŞAMBA (FOX TV Program Yapımcısı Merve Yıldırım’ın sunumuyla)

09:30 – 10:00   Açılış Konuşmaları

Prof. Dr. Mehmet Durman, Beykoz Üniversitesi Rektörü

Hande Tibuk, Temel İhtiyaç Derneği, Yönetim Kurulu Başkanı

10.00 – 11.00   Afetlerde Gıda Bankacılığının Önemi – Afet Platformu Çalışmaları

Moderatör: Duygu Demirdağ, Gazeteci, Yapımcı

Nil Tibukoğlu, Temel İhtiyaç Derneği Genel Müdürü

Mehmet Sarıca, IDEMA Yön. Krl. Bşk. – Afetlerde depo ve lojistik yönetimi

Melsen Tunca, TOKTUT, Afetlerde sıcak yemek ve suya erişim

Ebru Baybara Demir, Şef, Sosyal Girişimci, Gönül Mutfağı Koop. “Aşevi deprem çalışmaları”

11:00 – 11:15   Kahve Molası

11:15 – 12:15   Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?

Moderatör: Semra Sevinç, Sürdürülebilirlik Akademisi, Türkiye Direktörü

Tülin Akın, Tabit Akıllı Tarım Teknolojileri A.Ş., Akıllı Köy Projesi

Yasemin Kireç, Anadolu Meraları CEO, Onarıcı Tarım Projeleri

Selda Susal Saatçi, Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü

12:15 – 12:30   Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) İstihdam Projesi ve DestekIK Web Sitesi Sunumu

12:30 – 13:45   Öğle Yemeği

13:45 – 14:45   Gıda Bankacılığının Dünyada Gelişimi

Moderatör: Gabriela Kafarhire, Global Food Banking Network – USA

Ryan Harty, Tarım ve HoReCa Sektöründen Ürün Kurtarma, Tafel, Almanya Gıda Bankası

Andy Du Plessis, Food Forward Güney Afrika Gıda Bankası, Büyük Tarım Projesi

James Leyson, Scholars of Sustance Tayland Gıda Bankası

14.45 – 15.45   Gıda Değer Zincirinde Kayıplar ve İsrafa Bilimsel Bakış

Moderatör: Prof. Dr. Mehmet Pala, Haliç Üniversitesi, Sağlık Bilimleri Fakültesi

Dr. Rüştü Bozkurt, NB Ekonomi Gaz. Gıda Değer zincirinde altyapı eksiklikleri

Aylin Met, Arçelik, Gıda Ar-Ge Lideri Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?

Dr. İbrahim Sani Özdemir, TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu, Gıda kayıplarının önlenmesinde teknolojik yöntemler

15:45 – 16:00   Kahve Molası

16:00 – 17:00   Gıda Bankacılığı, Paydaşlar ile Sürdürülebilirlik

Moderatör: Aziz Akgül, Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı (Teyit beklenmektedir)

Begum Yontar Avcı, Danone Türkiye, Sürdürebilirlik Lideri

Didem Mahsunlar, Gıda Değer Zinciri Ar-Ge Danışmanı

İsmail Özer, Gaziantep Belediyesi Sosyal Hizmet Şube Müdürü, Gıda Bankası Çalışmaları
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TARIMSAL ÜRETİM VE GIDA TEMALI ZİRVE GERÇEKLEŞTİRİLECEK
Tarımsal üretim ve gıda temalı zirve gerçekleştirilecek

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER), ‘Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak’ ana teması ile düzenleyeceği Gıda Bankacılığı Zirvesi ile

gıda güvenliği ve gıdaya adil erişimi tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak, çözüm önerileri tartışılacak. Zirve, 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz

Üniversitesi’nde gerçekleştirilecek.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen ‘gıda bankacılığı’ deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global FoodBanking Network-GFN) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire,

zirve öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, ‘4. Gıda Bankacılığı Zirvesi’ne ev

sahipliği yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” dedi.

“GEÇEN YIL 32 MİLYON KİŞİYE ULAŞARAK, 651 MİLYON KİLO GIDA DAĞITTIK”

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50’den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaşarak, 651 milyon kilo gıda dağıttıklarını ifade eden ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündem maddeleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

 

 

“AMACIMIZ, TÜRKİYE’NİN HER İLİNDE BİR GIDA BANKASI AÇMAK”

Zirvenin ev sahibi TİDER’in Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk ise geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13,5 milyon vatandaşın etkilendiği deprem

felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile ‘gıda bankacılığı’nın önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı. Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan

faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefi olarak, “TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir

gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir” diye konuştu.

ZİRVEDE TARTIŞILACAK KONU BAŞLIKLARI

‘4. Gıda Bankacılığı Zirvesi’nde tartışılacak konu başlıkları ise şu şekilde:

“İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi,

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim,

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik,

Afetlerde gıda bankacılığı,

Gıda bankacılığı ve dünya örnekleri,

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi.”

												gıda, üretim, zirve

www.ekonomigundemi.com.tr
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GIDA KRİZİ TEHDİDİNE YEREL ÇAPTA ÇÖZÜM ÜRETİLECEK
Gıda krizi tehdidine yerel çapta çözüm üretilecek

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.

Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü, “Tarımsal Üretim ve Gıda:

Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil Erişim”i tehdit

eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.

İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal

afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.

Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim

krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı,

saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.

“Zirve, gıda bankacılığı modelinin kanıtı”

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve

öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4. Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği

yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer verdi.

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50'den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi

7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5

milyon vatandaşımızın etkilendiği deprem felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.

Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade

etti: “TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”

7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları tartışılacak?

Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile

gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:

 

İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik

Afetlerde Gıda Bankacılığı

Gıda Bankacılığı ve dünya örnekleri

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle

tartışacak.

 

Program: 07 ŞUBAT 2024, ÇARŞAMBA (FOX TV Program Yapımcısı Merve Yıldırım’ın sunumuyla)

09:30 – 10:00   Açılış Konuşmaları

Prof. Dr. Mehmet Durman, Beykoz Üniversitesi Rektörü

Hande Tibuk, Temel İhtiyaç Derneği, Yönetim Kurulu Başkanı

10.00 – 11.00   Afetlerde Gıda Bankacılığının Önemi – Afet Platformu Çalışmaları

Moderatör: Duygu Demirdağ, Gazeteci, Yapımcı

Nil Tibukoğlu, Temel İhtiyaç Derneği Genel Müdürü

Mehmet Sarıca, IDEMA Yön. Krl. Bşk. – Afetlerde depo ve lojistik yönetimi

Melsen Tunca, TOKTUT, Afetlerde sıcak yemek ve suya erişim

Ebru Baybara Demir, Şef, Sosyal Girişimci, Gönül Mutfağı Koop. “Aşevi deprem çalışmaları”

11:00 – 11:15   Kahve Molası

11:15 – 12:15   Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?

Moderatör: Semra Sevinç, Sürdürülebilirlik Akademisi, Türkiye Direktörü

Tülin Akın, Tabit Akıllı Tarım Teknolojileri A.Ş., Akıllı Köy Projesi

Yasemin Kireç, Anadolu Meraları CEO, Onarıcı Tarım Projeleri

Selda Susal Saatçi, Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim ve İlişkiler Direktörü

12:15 – 12:30   Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) İstihdam Projesi ve DestekIK Web Sitesi Sunumu

12:30 – 13:45   Öğle Yemeği

13:45 – 14:45   Gıda Bankacılığının Dünyada Gelişimi
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Link : https://ekonomiknokta.com/gida-krizi-tehdidine-yerel-capta-cozum-uretilecek-

h16828.htm























Moderatör: Gabriela Kafarhire, Global Food Banking Network – USA

Ryan Harty, Tarım ve HoReCa Sektöründen Ürün Kurtarma, Tafel, Almanya Gıda Bankası

Andy Du Plessis, Food Forward Güney Afrika Gıda Bankası, Büyük Tarım Projesi

James Leyson, Scholars of Sustance Tayland Gıda Bankası

14.45 – 15.45   Gıda Değer Zincirinde Kayıplar ve İsrafa Bilimsel Bakış

Moderatör: Prof. Dr. Mehmet Pala, Haliç Üniversitesi, Sağlık Bilimleri Fakültesi

Dr. Rüştü Bozkurt, NB Ekonomi Gaz. Gıda Değer zincirinde altyapı eksiklikleri

Aylin Met, Arçelik, Gıda Ar-Ge Lideri Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?

Dr. İbrahim Sani Özdemir, TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu, Gıda kayıplarının önlenmesinde teknolojik yöntemler 

15:45 – 16:00   Kahve Molası

16:00 – 17:00   Gıda Bankacılığı, Paydaşlar ile Sürdürülebilirlik

Moderatör: Aziz Akgül, Türkiye İsrafı Önleme Vakfı Başkanı (Teyit beklenmektedir)

Begum Yontar Avcı, Danone Türkiye, Sürdürebilirlik Lideri

Didem Mahsunlar, Gıda Değer Zinciri Ar-Ge Danışmanı

İsmail Özer, Gaziantep Belediyesi Sosyal Hizmet Şube Müdürü, Gıda Bankası Çalışmaları

 

Tags: 



4. GIDA BANKACILIĞI ZİRVESİ
4. Gıda Bankacılığı Zirvesi

 

İsrafı önle,

yoksulluğu engelle!

Türkiye’nin her ilçesinde bir gıda bankası açılmasını ve sistemin tarafsız, şeffaf, dürüst ve sürdürülebilir ilkelerle işlemesini hedefleyerek Türkiye’de gıda

bankacılığı ağını geliştiren TİDER, Global Food Banking Network üyesi olarak uluslararası platformlarda da ülkemizi temsil etmektedir. Geliştirdiği model,

gıda israfının ve yoksulluğun önleme açısından katkıda bulunmakta, Birleşmiş Milletler Sürdürülebilir Kalkınma Amaçlarından birçoğuna (örneğin: 1, 2, 5, 8,

10, 11, 12, 13, 17 numaralı SKA’lara) hizmet etmektedir.

 

Bu prensiplerle israfı önleyerek ihtiyaç sahiplerinin kendi ayaklarının üzerinde durmasını sağlayan modelini tüm Türkiye’ye anlatmak, Gıda Bankacılığı

konusunda farkındalık yaratmak, Dünya’da ve Türkiye’de yapılan çalışmaları daha geniş kitlelerle paylaşmak amacı ile 21 Şubat 2019’da Türkiye’de ilk defa

Gıda Bankacılığı Zirvesi’ni düzenlemiştir.

07 Şubat 2024 tarihinde, Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştirilecek olan 4. Gıda Bankacılığı Zirvesi’ne katılımlarınızı bekliyoruz.

www.gidabankaciligizirvesi.org/tur
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KÜRESEL GIDA KRİZİNE KARŞI PROFESYONELLERLE BİR ARAYA GELİNECEK
Küresel gıda krizine karşı profesyonellerle bir araya gelinecek

 

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.Global FoodBanking Network’ün Türkiye’deki tek temsilcisi olan Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) 7 Şubat 2024 Çarşamba günü,

“Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması ile Beykoz Üniversitesi’nde gerçekleştireceği zirve ile “Gıda Güvenliği ve

Gıdaya Adil Erişim”i tehdit eden en kritik sorunları ve çözüm önerilerini tartıştıracak.İnsanlık, küresel gıda sisteminde yaşanan bozulma ve “krizler” nedeniyle

tarihte hiç olmadığı kadar “açlık” tehdidi ile karşı karşıya. Savaşlar, salgınlar, doğal afetler ve iklim krizi ise küresel gıda sistemini alt üst eden faktörler olarak

birbirini tetikleyerek ağırlığını artırmaya sürdürüyor.Günümüzde dünya çapında yaklaşık 800 milyon insan açlık çekerken, üretilen gıdanın üçte biri

kayboluyor veya israf ediliyor. Bilim insanlarına göre iklim krizinin oluşumuna neden olan küresel emisyonların yüzde 10’u, kayıp veya israf edilen gıdalardan

kaynaklanırken yöneticilerin gıda üretimi, dağıtımı, saklama konularındaki stratejik hataları ile yanlış tüketim alışkanlıkları “açlık riskini” katlıyor.“Zirve, gıda

bankacılığı modelinin kanıtı”Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen “gıda bankacılığı” deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek

diğer konuşmacılar ile birlikte aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global Food Banking Network) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar

Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire, zirve öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, 4.

Gıda Bankası Zirvesine ev sahipliği yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” ifadelerine yer

verdi.Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN

ağındaki 50’den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaştığını, 651 milyon kilo gıda dağıtıldığını aktardı ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündemleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.Deprem felaketinde gıdaya erişimin önemi7 Şubat tarihinde Beykoz Üniversitesi’nde

gerçekleşecek zirvenin ev sahibi TİDER’in Başkanı Hande Tibuk ise, geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13.5 milyon vatandaşımızın etkilendiği deprem

felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile Gıda Bankacılığının önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı.Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan

faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefini şu cümlelerle ifade etti: “TİDER’in öncelikli amacı,

Türkiye’nin her ilinde bir Gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir.”7 Şubat’taki zirvede hangi konu başlıkları

tartışılacak?Temel İhtiyaç Derneği’nin (TİDER) ev sahipliğinde gerçekleşecek “Tarımsal üretim ve gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak” ana teması

ile gerçekleşecek zirvede konunun uzmanları:İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimiGıda güvenliği ve gıdaya adil erişim Gıda paylaşımındaki

adaletsizlikAfetlerde Gıda BankacılığıGıda Bankacılığı ve dünya örnekleri Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi başlıkları kapsamında

stratejik önemde olan “gıda” sorununu; kaynakları ve çözüm önerileriyle tartışacak.Program: 07 ŞUBAT 2024, ÇARŞAMBA (FOX TV Program Yapımcısı

Merve Yıldırım’ın sunumuyla)09:30 – 10:00   Açılış KonuşmalarıProf. Dr. Mehmet Durman, Beykoz Üniversitesi RektörüHande Tibuk, Temel İhtiyaç Derneği,

Yönetim Kurulu Başkanı10.00 – 11.00   Afetlerde Gıda Bankacılığının Önemi – Afet Platformu ÇalışmalarıModeratör: Duygu Demirdağ, Gazeteci, YapımcıNil

Tibukoğlu, Temel İhtiyaç Derneği Genel MüdürüMehmet Sarıca, IDEMA Yön. Krl. Bşk. – Afetlerde depo ve lojistik yönetimiMelsen Tunca, TOKTUT,

Afetlerde sıcak yemek ve suya erişimEbru Baybara Demir, Şef, Sosyal Girişimci, Gönül Mutfağı Koop. “Aşevi deprem çalışmaları”11:00 – 11:15   Kahve

Molası11:15 – 12:15   Tarımda İsrafı Nasıl Önleriz?Moderatör: Semra Sevinç, Sürdürülebilirlik Akademisi, Türkiye DirektörüTülin Akın, Tabit Akıllı Tarım

Teknolojileri A.Ş., Akıllı Köy ProjesiYasemin Kireç, Anadolu Meraları CEO, Onarıcı Tarım ProjeleriSelda Susal Saatçi, Anadolu Efes Grup Kurumsal İletişim

ve İlişkiler Direktörü12:15 – 12:30   Temel İhtiyaç Derneği (TİDER) İstihdam Projesi ve DestekIK Web Sitesi Sunumu12:30 – 13:45   Öğle Yemeği13:45 –

14:45   Gıda Bankacılığının Dünyada GelişimiModeratör: Gabriela Kafarhire, Global Food Banking Network – USARyan Harty, Tarım ve HoReCa

Sektöründen Ürün Kurtarma, Tafel, Almanya Gıda BankasıAndy Du Plessis, Food Forward Güney Afrika Gıda Bankası, Büyük Tarım ProjesiJames Leyson,

Scholars of Sustance Tayland Gıda Bankası14.45 – 15.45   Gıda Değer Zincirinde Kayıplar ve İsrafa Bilimsel BakışModeratör: Prof. Dr. Mehmet Pala, Haliç

Üniversitesi, Sağlık Bilimleri FakültesiDr. Rüştü Bozkurt, NB Ekonomi Gaz. Gıda Değer zincirinde altyapı eksiklikleriAylin Met, Arçelik, Gıda Ar-Ge Lideri

Evde gıda israfının önlenmesi için neler yapılabilir?Dr. İbrahim Sani Özdemir, TÜBİTAK-MAM Gıda Grubu, Gıda kayıplarının önlenmesinde teknolojik

yöntemler15:45 – 16:00   Kahve Molası16:00 – 17:00   Gıda Bankacılığı, Paydaşlar ile SürdürülebilirlikModeratör: Aziz Akgül, Türkiye İsrafı Önleme Vakfı

Başkanı (Teyit beklenmektedir)Begum Yontar Avcı, Danone Türkiye, Sürdürebilirlik LideriDidem Mahsunlar, Gıda Değer Zinciri Ar-Ge Danışmanıİsmail Özer,

Gaziantep Belediyesi Sosyal Hizmet Şube Müdürü, Gıda Bankası Çalışmaları
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TARIMSAL ÜRETİM VE GIDA TEMALI ZİRVE GERÇEKLEŞTİRİLECEK
Tarımsal üretim ve gıda temalı zirve gerçekleştirilecek

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER), ‘Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak’ ana teması ile düzenleyeceği Gıda Bankacılığı Zirvesi ile

gıda güvenliği ve gıdaya adil erişimi tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak, çözüm önerileri tartışılacak. Zirve, 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz

Üniversitesi’nde gerçekleştirilecek.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen ‘gıda bankacılığı’ deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global FoodBanking Network-GFN) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire,

zirve öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, ‘4. Gıda Bankacılığı Zirvesi’ne ev

sahipliği yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” dedi.

“GEÇEN YIL 32 MİLYON KİŞİYE ULAŞARAK, 651 MİLYON KİLO GIDA DAĞITTIK”

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50’den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaşarak, 651 milyon kilo gıda dağıttıklarını ifade eden ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündem maddeleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

 

 

“AMACIMIZ, TÜRKİYE’NİN HER İLİNDE BİR GIDA BANKASI AÇMAK”

Zirvenin ev sahibi TİDER’in Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk ise geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13,5 milyon vatandaşın etkilendiği deprem

felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile ‘gıda bankacılığı’nın önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı. Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan

faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefi olarak, “TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir

gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir” diye konuştu.

ZİRVEDE TARTIŞILACAK KONU BAŞLIKLARI

‘4. Gıda Bankacılığı Zirvesi’nde tartışılacak konu başlıkları ise şu şekilde:

“İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi,

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim,

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik,

Afetlerde gıda bankacılığı,

Gıda bankacılığı ve dünya örnekleri,

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi.”
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KÜRESEL GIDA KRİZİNE KARŞI PROFESYONELLERLE BİR ARAYA GELİNECEK
Küresel gıda krizine karşı profesyonellerle bir araya gelinecek

 

7 Şubat 2024 Çarşamba günü TİDER ev sahipliğinde Beykoz Üniversitesi’nde Gıda Bankacılığı Zirvesi’ gerçekleştirilecek. “Gıda Güvenliği ve Gıdaya Adil

Erişim”i tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak çözüm önerileri tartışılacak. Zirvede, Küresel Gıda Bankacılığı Ağı’nın (Global FoodBanking

Network) deneyimlerini aktaracak olan Gabriela A. Kafarhire, 6 Şubat depremlerinden bir yıl sonra düzenlenen zirvenin, Türk halkının gücünün kanıtı

olduğuna dikkat çekiyor.
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TARIMSAL ÜRETİM VE GIDA TEMALI ZİRVE GERÇEKLEŞTİRİLECEK
Tarımsal üretim ve gıda temalı zirve gerçekleştirilecek

 

Temel İhtiyaç Derneği (TİDER), ‘Tarımsal Üretim ve Gıda: Yeniden kendi kendine yeten ülke olmak’ ana teması ile düzenleyeceği Gıda Bankacılığı Zirvesi ile

gıda güvenliği ve gıdaya adil erişimi tehdit eden en kritik sorunlar masaya yatırılarak, çözüm önerileri tartışılacak. Zirve, 7 Şubat Çarşamba günü Beykoz

Üniversitesi’nde gerçekleştirilecek.

Dünyada 50’den fazla ülkede hayata geçirilen ‘gıda bankacılığı’ deneyimlerini, Güney Afrika, Almanya ve Tayland’dan gelecek diğer konuşmacılar ile birlikte

aktaracak olan Küresel Gıda Bankacılığı Ağı (Global FoodBanking Network-GFN) Orta Doğu ve Afrika Bölgesi Programlar Yöneticisi Gabriela A. Kafarhire,

zirve öncesi paylaştığı mesajda, “TİDER’in, etkisi uzun bir süre daha devam edecek olan yıkıcı depremden bir yıl sonra, ‘4. Gıda Bankacılığı Zirvesi’ne ev

sahipliği yapması, Türk halkının dayanıklılığının ve kurulmuş etkin gıda bankacılığı ağı modelinin bir kanıtıdır” dedi.

“GEÇEN YIL 32 MİLYON KİŞİYE ULAŞARAK, 651 MİLYON KİLO GIDA DAĞITTIK”

Gıda bankalarının, gıdanın fazlası ile gıdaya erişim sorunu yaşayan insanlar arasındaki bağlantı olduğuna dikkat çeken Kafarhire, geçen yıl GFN ağındaki

50’den fazla ülkede faaliyet gösteren gıda bankalarının 32 milyon kişiye ulaşarak, 651 milyon kilo gıda dağıttıklarını ifade eden ve küresel gıda sistemi

işleyişinde yaşanan bozulmanın nasıl düzeltileceği veya halihazırda açlıkla karşı karşıya olan milyonlara ulaştırılması gereken gıda yardımlarının, dünyanın

en acil gündem maddeleri olarak önemini koruduğuna dikkat çekti.

“AMACIMIZ, TÜRKİYE’NİN HER İLİNDE BİR GIDA BANKASI AÇMAK”

Zirvenin ev sahibi TİDER’in Yönetim Kurulu Başkanı Hande Tibuk ise geçtiğimiz yıl 11 ilde gerçekleşen ve 13,5 milyon vatandaşın etkilendiği deprem

felaketinin, gıdanın üretimi ve dağıtımı ile ‘gıda bankacılığı’nın önemini bir kez daha görünür kıldığını vurguladı. Tibuk, son 6 yılda daha da hız kazanan

faaliyetleri sonucunda bugün, çalışmalarını 36 ilde 67 gıda bankasına taşıyan TİDER’in hedefi olarak, “TİDER’in öncelikli amacı, Türkiye’nin her ilinde bir

gıda bankası açmak, gıdamıza sahip çıkmak ve tüm ihtiyaç sahiplerine erişebilmektir” diye konuştu.

ZİRVEDE TARTIŞILACAK KONU BAŞLIKLARI

‘4. Gıda Bankacılığı Zirvesi’nde tartışılacak konu başlıkları ise şu şekilde:

“İklim değişikliği ve tarım/gıda üretimi,

Gıda güvenliği ve gıdaya adil erişim,

Gıda paylaşımındaki adaletsizlik,

Afetlerde gıda bankacılığı,

Gıda bankacılığı ve dünya örnekleri,

Tüketim alışkanlıklarının değiştirilmesi ve israfın önlenmesi.”
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TÜRKİYE'NİN EN İYİ ÖZEL ÜNİVERSİTELERİ
Türkiye'nin en iyi özel üniversiteleri

URAP Araştırma Laboratuvarı tarafından yapılan araştırma sonucunda, Türkiye’nin en iyi 10 özel üniversitesi belirlendi. Koç Üniversitesi, en yüksek puanı

alarak Türkiye’nin en iyi özel üniversitesi seçildi. Sabancı Üniversitesi ise ikinci sırada yer aldı. İşte ayrıntılar…TÜRKİYE'NİN EN İYİ 10 ÖZEL

ÜNİVERSİTESİ Türkiye Özel Üniversite listesi:

University Ranking by Academic Performance URAP Araştırma Laboratuvarı tarafından, farklı kriterler neticesinde belirlenen Türkiye'nin en iyi 10 özel

üniversitesi belirlendi. Buna göre Koç Üniversitesi en çok puanı alan üniversite oldu ve Türkiye'nin en iyi özel üniversitesi seçildi. Koç Üniversitesi'nden sonra

ise Sabancı Üniversitesi ikinci sırada yer aldı. İşte Türkiye'nin en iyi 10 özel üniversitesi listesinin ayrıntıları...

TÜRKİYE'NİN EN İYİ 10 ÖZEL ÜNİVERSİTESİ

 

URAP'ın belirlediği Türkiye'nin en iyi 10 özel üniversitesi, aşağıda yer alan tablodaki gibidir. Makale puanı, atıf puanı, bilimsel doküman puanı, doktora puanı,

öğretim üyesi & öğrenci puanı, uluslararası iş birliği puanı, yurtiçi iş birliği puanı, Tübitak puanı, proje puanı ve toplam puan gibi kriterlere göre belirlenen

Türkiye'nin en iyi 10 özel üniversitesi sıralamasında Koç Üniversitesi, Sabancı Üniversitesi ve Bilkent Üniversitesi öne çıkıyor.

 

 

 

 

Türkiye'nin en iyi özel 10 özel üniversitesi

 

 

 

 

Sıralama

 

 

Üniversite

 

 

URAP Puanı

 

 

 

 

1

 

 

Koç Üniversitesi

 

 

1.097

 

 

 

 

2

 

 

 

 

 

 

 

 

Sabancı Üniversitesi

 

 

978
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3

 

 

Bilkent Üniversitesi

 

 

944

 

 

 

 

4

 

 

İstanbul Medipol Üniversitesi

 

 

712

 

 

 

 

5

 

 

TOBB ETÜ

 

 

707

 

 

 

 

6

 

 

Başkent Üniversitesi

 

 

668

 

 

 

 

7

 

 

Atılım Üniversitesi

 

 

649

 

 

 

 

8

 

 

Bahçeşehir Üniversitesi

 

 

639



 

 

 

 

9

 

 

İzmir Ekonomi Üniversitesi

 

 

559

 

 

 

 

10

 

 

Çankaya Üniversitesi

 

 

550

 

 

 

 

Bilkent Üniversitesi, İstanbul Medipol Üniversitesi, TOBB ETÜ, Başkent Üniversitesi, Atılım Üniversitesi, Bahçeşehir Üniversitesi, İzmir Ekonomi Üniversitesi

ve Çankaya Üniversitesi Türkiye'nin en iyi 10 özel üniversitesi içerisinde yer alan diğer üniversiteler arasında yer alıyor.

URAP Araştırma Laboratuvarı'nın son verilerine göre belirlenen bu özel üniversiteler arasında İstanbul ve Ankara'daki üniversiteler çoğunluğu oluşturuyor.

Türkiye'nin en iyi 10 özel üniversitesi arasında İzmir üniversiteleri de dikkat çekiyor.

Türkiye Özel Üniversite listesi:

 

 

 

1

ANKARA

İHSAN DOĞRAMACI BİLKENT ÜNİVERSİTESİ

 

 

2

ANKARA

BAŞKENT ÜNİVERSİTESİ

 

 

3

ANKARA

ATILIM ÜNİVERSİTESİ

 

 

4

ANKARA

ÇANKAYA ÜNİVERSİTESİ

 

 

5

ANKARA

UFUK ÜNİVERSİTESİ

 

 

6

ANKARA

TOBB EKONOMİ VE TEKNOLOJİ ÜNİVERSİTESİ

 



 

7

ANKARA

TED ÜNİVERSİTESİ

 

 

8

ANKARA

TÜRK HAVA KURUMU ÜNİVERSİTESİ

 

 

9

ANKARA

YÜKSEK İHTİSAS ÜNİVERSİTESİ

 

 

10

ANKARA

LOKMAN HEKİM ÜNİVERSİTESİ

 

 

11

ANKARA

OSTİM TEKNİK ÜNİVERSİTESİ

 

 

12

ANKARA

ANKARA MEDİPOL ÜNİVERSİTESİ

 

 

13

ANTALYA

ANTALYA BİLİM ÜNİVERSİTESİ

 

 

14

ANTALYA

ALANYA HAMDULLAH EMİN PAŞA ÜNİVERSİTESİ

 

 

15

ANTALYA

ANTALYA AKEV ÜNİVERSİTESİ

 

 

16

BURSA

FARUK SARAÇ TASARIM MYO

 

 

17

GAZİANTEP

HASAN KALYONCU ÜNİVERSİTESİ

 

 

18

GAZİANTEP

SANKO ÜNİVERSİTESİ

 

 

19

İSTANBUL



KOÇ ÜNİVERSİTESİ

 

 

20

İSTANBUL

IŞIK ÜNİVERSİTESİ

 

 

21

İSTANBUL

İSTANBUL BİLGİ ÜNİVERSİTESİ

 

 

22

İSTANBUL

SABANCI ÜNİVERSİTESİ

 

 

23

İSTANBUL

YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİ

 

 

24

İSTANBUL

BEYKENT ÜNİVERSİTESİ

 

 

25

İSTANBUL

DOĞUŞ ÜNİVERSİTESİ

 

 

26

İSTANBUL

İSTANBUL KÜLTÜR ÜNİVERSİTESİ

 

 

27

İSTANBUL

KADİR HAS ÜNİVERSİTESİ

 

 

28

İSTANBUL

MALTEPE ÜNİVERSİTESİ

 

 

29

İSTANBUL

BAHÇEŞEHİR ÜNİVERSİTESİ

 

 

30

İSTANBUL

HALİÇ ÜNİVERSİTESİ

 

 

31

İSTANBUL

İSTANBUL OKAN ÜNİVERSİTESİ

 

 



32

İSTANBUL

İSTANBUL TİCARET ÜNİVERSİTESİ

 

 

33

İSTANBUL

DEMİROĞLU BİLİM ÜNİVERSİTESİ

 

 

34

İSTANBUL

ACIBADEM MEHMET ALİ AYDINLAR ÜNİVERSİTESİ

 

 

35

İSTANBUL

İSTANBUL AREL ÜNİVERSİTESİ

 

 

36

İSTANBUL

İSTANBUL AYDIN ÜNİVERSİTESİ

 

 

37

İSTANBUL

ÖZYEĞİN ÜNİVERSİTESİ

 

 

38

İSTANBUL

ALTINBAŞ ÜNİVERSİTESİ

 

 

39

İSTANBUL

İSTANBUL ŞEHİR ÜNİVERSİTESİ

 

 

40

İSTANBUL

PİRİ REİS ÜNİVERSİTESİ

 

 

41

İSTANBUL

AVRUPA MYO

 

 

42

İSTANBUL

İSTANBUL MEDİPOL ÜNİVERSİTESİ

 

 

43

İSTANBUL

İSTANBUL YENİ YÜZYIL ÜNİVERSİTESİ

 

 

44

İSTANBUL

BEZM-İ ALEM VAKIF ÜNİVERSİTESİ



 

 

45

İSTANBUL

FATİH SULTAN MEHMET VAKIF ÜNİVERSİTESİ

 

 

46

İSTANBUL

İSTANBUL 29 MAYIS ÜNİVERSİTESİ

 

 

47

İSTANBUL

İSTANBUL SABAHATTİN ZAİM ÜNİVERSİTESİ

 

 

48

İSTANBUL

İSTANBUL GEDİK ÜNİVERSİTESİ

 

 

49

İSTANBUL

İSTANBUL GELİŞİM ÜNİVERSİTESİ

 

 

50

İSTANBUL

ÜSKÜDAR ÜNİVERSİTESİ

 

 

51

İSTANBUL

ATAŞEHİR ADIGÜZEL MYO

 

 

52

İSTANBUL

İSTANBUL ŞİŞLİ MYO

 

 

53

İSTANBUL

MEF ÜNİVERSİTESİ

 

 

54

İSTANBUL

NİŞANTAŞI ÜNİVERSİTESİ

 

 

55

İSTANBUL

İSTANBUL ESENYURT ÜNİVERSİTESİ

 

 

56

İSTANBUL

BİRUNİ ÜNİVERSİTESİ

 

 

57



İSTANBUL

İBN HALDUN ÜNİVERSİTESİ

 

 

58

İSTANBUL

İSTANBUL RUMELİ ÜNİVERSİTESİ

 

 

59

İSTANBUL

İSTİNYE ÜNİVERSİTESİ

 

 

60

İSTANBUL

BEYKOZ ÜNİVERSİTESİ

 

 

61

İSTANBUL

FENERBAHÇE ÜNİVERSİTESİ

 

 

62

İSTANBUL

İSTANBUL AYVANSARAY ÜNİVERSİTESİ

 

 

63

İSTANBUL

İSTANBUL KENT ÜNİVERSİTESİ

 

 

64

İSTANBUL

İSTANBUL ATLAS ÜNİVERSİTESİ

 

 

65

İSTANBUL

SEMERKAND BİLİM VE MEDENİYET ÜNİVERSİTESİ

 

 

66

İSTANBUL

İSTANBUL GALATA ÜNİVERSİTESİ

 

 

67

İZMİR

İZMİR EKONOMİ ÜNİVERSİTESİ

 

 

68

İZMİR

YAŞAR ÜNİVERSİTESİ

 

 

69

İZMİR

İZMİR KAVRAM MYO

 





 

70

İZMİR

İZMİR TINAZTEPE ÜNİVERSİTESİ

 

 

71

KAYSERİ

NUH NACİ YAZGAN ÜNİVERSİTESİ

 

 

72

KONYA

KTO KARATAY ÜNİVERSİTESİ

 

 

73

KONYA

KONYA GIDA VE TARIM ÜNİVERSİTESİ

 

 

74

MERSİN

ÇAĞ ÜNİVERSİTESİ

 

 

75

MERSİN

TOROS ÜNİVERSİTESİ

 

 

76

NEVŞEHİR

KAPADOKYA ÜNİVERSİTESİ

 

 

77

TRABZON

AVRASYA ÜNİVERSİTESİ
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